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Ολα τα δικαιώματα διατηρούνται.

Ο  Jindřich  Bayer  έχει  διεκδικήσει  το  δικαίωμά  του  να  προσδιορίζεται  ως  ο  συγγραφέας
σύμφωνα με τον νόμο περί πνευματικών δικαιωμάτων, σχεδίων και ευρεσιτεχνιών του 1988.Ολα
τα  δικαιώματα  διατηρούνται.Κανένα  μέρος  αυτής  της  δημοσίευσης  δεν  επιτρέπεται  να
αναπαραχθεί,  να αποθηκευτεί  ή  να εισαχθεί  σε ένα σύστημα ανάκτησης ή να μεταδοθεί  με
οποιαδήποτε  μορφή  ή  με  οποιοδήποτε  μέσο  (ηλεκτρονικό,  μηχανικό,  φωτοτυπικό,
ηχογραφημένο ή άλλο) χωρίς την προηγούμενη άδεια του συγγραφέα Jindřich Bayer.

Θα ήθελα να αφιερώσω ό,τι έχω συνεισφέρει σε αυτό το βιβλίο στη μνήμη της μητέρας μου και του
πατέρα  μου,  που  πιθανότατα  θα  ήταν  ακόμα  μαζί  μας  σήμερα,  αν  ήξερα  τότε  αυτό  που  ξέρω
τώρα.Ελπίζω μόνο αυτές οι  πληροφορίες να αποτρέψουν άλλες οικογένειες από το να περάσουν
αυτό που έπρεπε να υπομείνει η δική μας.

Ο σκοπός αυτής της συλλογής είναι να παρουσιάσει το τρέχον status quo γνώσης σχετικά με τη
χρήση  ελαίων/εκχυλισμάτων  κάνναβης  στην  ιατρική.Όλες  οι  πληροφορίες  παρουσιάζονται
γιαμόνο εκπαιδευτικούς σκοπούς,  και  αυτό είναιδεν παρουσιάζεται  με την πρόθεση να
προωθήσει τη χρήση επικίνδυνων εθιστικών ναρκωτικών,  Αντιθέτως.Δεν φέρουμε καμία
ευθύνη για οποιαδήποτε κακή χρήση των πληροφοριών που περιλαμβάνονται σε αυτό το βιβλίο.

Jindrich Bayer, Μάρτιος 2022
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Ρητό
«Δεν μπορείς να διευθύνεις μια οικονομία ορθολογικά χωρίς κάνναβη/κάνναβη, αυτό είναι μια
αποστολή  αδύνατη.Το  ίδιο  ισχύει  και  για  την  ιατρική  –  δεν  μπορείτε  να  κάνετε  καλά  και
ορθολογικά  την  ιατρική  χωρίς  κάνναβη,  απλά  δεν  μπορείτε  να  κάνετε  τη  δουλειά  με  τον
καλύτερο τρόπο.Όχι επειδή το λέω, αλλά επειδή έτσι είναι». JB

Γιατί ονομάζεται RSO;
«Ο Τζακ Χέρερ άρχισε να το αποκαλεί Rick Simpson Oil ή RSO.Ο Ρικ δεν ήθελε να φέρει το
όνομά του έτσι και μου πήρε λίγο χρόνο για να τον πείσω ότι είναι πραγματικά καλή ιδέα.Το
κόλπο είναι ότι υπάρχουν πολλά έλαια κάνναβης/κάνναβης εκεί έξω και υπάρχουν πολλοί τρόποι
παραγωγής ενός ελαίου ή εκχυλίσματος και πολλοί ασθενείς έχουν εξαπατηθεί να αγοράσουν
έλαια ή εκχυλίσματα κατώτερης ποιότητας.

Το RSO παράγεται χρησιμοποιώντας μια συγκεκριμένη μέθοδο, από συγκεκριμένα υλικά και με
συγκεκριμένο τρόπο, επομένως θα πρέπει να ονομάζεται αυτό που είναι – RSO.Το RSO δεν
είναι  BHO  (βουτανέλαιο  μελιού),  το  RSO  είναι  αποκαρβοξυλιωμένο  και  πολύ  ισχυρό  και
ηρεμιστικό.Το καλύτερο RSO είναι  95-98% THC,  1-2% CBD και  είναι  εξαιρετικά  ισχυρό και
ηρεμιστικό.Οι περισσότεροι άλλοι τύποι εκχυλίσεων απλά δεν θα παράγουν ένα λάδι που είναι
τόσο  ισχυρό  ιατρικά  και  συχνά  δεν  έχουν  καν  αποκαρβοξυλιωθεί  σωστά.Συνήθως
επεξεργαζόμαστε  μεγάλες  ποσότητες  κάνναβης  και  η  μέθοδος  του  Rick  είναι  πολύ
αποτελεσματική  και  βελτιωμένη  για  την  επεξεργασία  μεγάλων  ποσοτήτων.Μπορείτε  να
επεξεργαστείτε ένα κιλό κάνναβης και να παράγετε το λάδι σε πολύ σύντομο χρονικό διάστημα,
χρησιμοποιώντας εξοπλισμό που είναι εύκολο να βρεθεί στα περισσότερα μέρη του κόσμου.Το
θέμα είναι να παρασκευαστεί το φάρμακο όσο το δυνατόν γρηγορότερα, ώστε ο ασθενής να μην
χρειάζεται να περιμένει.JB"

«Ο Ρικ δεν άρχισε να το αποκαλεί RSO, άλλοι το έκαναν.Είναι ένας καλός όρος, καθώς οδηγεί
τους  ανθρώπους  στις  πληροφορίες  του  Rick  σχετικά  με  τις  μεθόδους  και  τα  υλικά.Ο  Rick
δικαίως ανησυχεί για τους ανθρώπους που αποκαλούν λάδι που δεν παρασκευάζεται σύμφωνα
με  τις  μεθόδους  του  και  συνέστησε  το  αρχικό  υλικό  για  την  παραγωγή  Phoenix  Tears  ή
RSO.Γνωρίζει τι λειτούργησε στην εκτεταμένη εμπειρία του στη θεραπεία ασθενών και θέλει να
βεβαιωθεί ότι οι πολύ άρρωστοι θα έχουν αυτό που ξέρει ότι λειτουργεί, και όχι κάτι που «μπορεί
να είναι εξίσου καλό» με το ίδιο όνομα...» Matthew

«Είμαι  για  πάντα  ευγνώμων  που  βρήκα  τον  Rick  Simpson  και  τον  JB…  Άλλαξαν  τη  ζωή
μουLaurie”

«Χωρίς  τον  Rick  και  το  βίντεό  του δεν  θα  ήξερα ότι  θεραπεύει  τον  καρκίνο… αν και  είμαι
χρήστης και καλλιεργητής για περίπου 27 χρόνια, δεν ήξερα ότι είχε αυτές τις ιδιότητες… τώρα
το ξέρω χάρη στον Rick Simpson. .. και χωρίς την τόλμη και την ειλικρίνειά του θα ζούσαμε όλοι
στο σκοτάδι για αυτό ...για αυτόν τον λόγο νομίζω ότι  το RSO είναι ένα καλό όνομα για το
λάδι ...αλλά το RSO πρέπει να γίνει σύμφωνα με τις οδηγίες της RS ...όχι κάποιο άλλοη ιδέα του
ατόμου για το τι είναι καλύτερο... αν δεν είναι χαλασμένο - μην το διορθώσετε. Πέτρος

«Όταν  δούλευα  στο  ιατρείο  επεξεργαζόμασταν  μεγάλες  ποσότητες  κάνναβης...Μιλάμε  για
εκατοντάδες λίρες... ανά εξαγωγή!Είναι εκπληκτικό πόση ποσότητα CO2 ή τύπου n βουτάνιο
περνάτε.Σκέφτηκα και τα έκανα όλα σε bubble hash πρώτα και μετά τα έβγαλα.Ωστόσο, το BHO
είναι στην πραγματικότητα ΧΑΜΗΛΟΤΕΡΟ σε THC από το RSOΑν το καπνίζετε, το θέλετε όσο
πιο καθαρό γίνεται για τους πνεύμονές σας.Εάν το τρώτε, το σώμα σας μπορεί να αντιμετωπίσει
λίγη φυτική ύλη χωρίς πρόβλημα.Η μέθοδος της νάφθας λειτουργεί καλύτερα αν την φτιάχνετε
στο σπίτι για κατανάλωση.Πολλοί άνθρωποι δεν έχουν πρόσβαση σε εργαστήριο ή βουτάνιο
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ιατρικής ποιότητας για να κάνουν εκχύλιση BHO και καθαρισμό κενού για να τραβήξουν τυχόν
ακαθαρσίες.Η μέθοδος του Rick λειτούργησε για μένα και σε αμέτρητους άλλους ανθρώπους
που δεν βλέπω ότι χρειάζεται να διορθώσω κάτι που λειτουργεί άψογα!». Υπήνεμος

«Δεν  με  νοιάζει  πώς  λέγεται!!!Παρακαλώ  πείτε  το  όπως  θέλετε,  αλλά  μην  πετάξετε  στα
σκουπίδια έναν άνθρωπο όπως ο Rick που έχει σώσει χιλιάδες ζωές και έχει δώσει ολόκληρη τη
ζωή του για να διαδώσει τη λέξη.Απλώς δεν είναι σωστό!!” Ντόνα

«Το ονομάζω λάδι κάνναβης όλη την ώρα, γιατί αυτό είναι, είναι στο λεξικό, μια άλλη λέξη για την
κάνναβη.Είναι ένας όρος της παλιάς μόδας, αλλά ένας σωστός όρος παρόλα αυτά.Όλοι ξέρουμε
για τι πράγμα μιλάει». Διον

«Οι  εκχυλίσεις  βουτανίου  δεν  αποκαρβοξυλιώνονται.Βγαίνει  σε  πολύ  χαμηλή
θερμοκρασία.Χρησιμοποιώ ISO 99 και ήμουν απελπισμένος και χρησιμοποίησα το ISO 91 τοις
εκατό.Δούλεψε μια χαρά και είμαι μόνο εγώ.Ξεκίνησα να το φτιάχνω το 93 με μετουσιωμένο
αλκοόλ, αλλά είμαι μόνο εγώ καθώς είμαι ένας από τους πολλούς.Εφόσον όλος ο διαλύτης σας
έχει μαγειρευτεί, θα έλεγα ότι είναι πιο ασφαλές από αυτό που θα φάνε οι περισσότεροι για
μεσημεριανό γεύμα.

Αυτό το φάρμακο μου έσωσε τη ζωή όταν ήμουν στο νεκροκρέβατό μου.Έγινε δωρεά λάδι και
ήταν κατασκευασμένο από νάφθα ή ISO και όσο όλος ο διαλύτης είναι μαγειρεμένος, δεν θα
μπορούσατε ποτέ να διακρίνετε τη διαφορά.Σας ευχαριστώ όλους που μοιράζεστε τη γνώση,
είναι  ανεκτίμητη  και  η  επιστήμη  είναι  μια  σειρά  μελετών  που  επαναλαμβάνονται  ξανά  και
ξανά.Από ό,τι καταλαβαίνω, η THC ουσιαστικά πνίγει καρκινικά κύτταρα και σταματά τα άλλα
καρκινικά κύτταρα να πεθάνουν,  αλλά δεν βλάπτει  τα υγιή κύτταρα,  αρκεί  να καταναλώνετε
ισχυρό  λάδι  με  το  THCa  θερμαινόμενο  σε  σημείο  που  το  μετατρέπει  σε  THC,  επομένως
ενεργοποιεί το THC. με θερμότητα.

Το ερώτημά μου είναι πώς να γνωρίζω πότε είναι πλήρως αποκαρβοξυλιωμένο.Ο Bob and Ann
στο Willow Creek Springs Ca είναι το βίντεό μου στο Youtube και με δείχνει αφού μου είπαν ότι
είχα 3 εβδομάδες ζωής.Δύο χρόνια αργότερα λέω Καλό Πάσχα και πιστεύω ότι όλοι, άρρωστοι ή
μη, πρέπει να παίρνουν αυτό το φάρμακο και ως προληπτικό.Δεν χρειάζεται να περιμένετε να
κολλήσετε καρκίνο ή κάποια άλλη ασθένεια.Αγάπη." Βαρίδι

-- Καλά εξήγησε και σωστά, Μπομπ, ευχαριστώ.Ο ευκολότερος τρόπος είναι να βάλετε το λάδι
σε ένα ανοξείδωτο φλιτζάνι και να το τοποθετήσετε σε φούρνο στους 130°C για περίπου μία
ώρα ή περισσότερο.Ή μέχρι να μην υπάρχει καμία απολύτως δραστηριότητα στην επιφάνεια του
λαδιού.Τις καλύτερες ευχές και καλό Πάσχα σε εσάς.JB

«Το BHO και το RSO είναι δύο διαφορετικοί κόσμοι όσον αφορά τη θεραπεία, το καλό RSO είναι
σχεδόν  αδύνατο  να  βρεθεί  στα  ιατρεία,  έχω προσπαθήσει  πολλές  φορές  να  τους  κάνω το
ενδιαφέρον -  κάποιοι  ενδιαφέρονται  πολύ άλλοι  όχι.Φτιάξτε  το  δικό  σας είναι  αρκετά  απλό,
άτμισα το αλκοόλ της πρώτης μου παρτίδας στο καπό του φορτηγού μου μια ηλιόλουστη μέρα
σε ένα πιάτο για πίτα Pyrex.Αυτή η 1η μικρή παρτίδα άλλαξε τη ζωή μου.

Φτιάχνω τόσο RSO όσο και BHO ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΣΥΓΚΡΙΣΗ ΑΝ ΕΙΣΤΕ ΑΡΡΩΣΤΟΣ ΚΑΙ ΘΕΛΕΤΕ
ΝΑ ΓΙΝΕΤΕ ΚΑΛΥΤΕΡΟΣ --- ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΠΑΡΕΤΕ ΤΟ ΛΑΔΙ ΤΥΠΟΥ RICK SIMPSON - Το RSO
είναι απλό, δεν χρειάζεται επισκευή ούτως ή άλλως.Χρησιμοποιήστε καλό υλικό μπουμπουκιών
και θα έχετε καλό φάρμακο.Νομίζω ότι οι θερμοκρασίες που χρησιμοποιήθηκαν για να γίνουν τα
δύο είναι ο βασικός λόγος για τη διαφορά.Η θερμότητα ενεργοποιεί τις θεραπευτικές ιδιότητες
του RSO.» Μιχαήλ

«Η μαγεία βρίσκεται στο σφαιρικό κεφάλι του τριχώματος.Πουθενά αλλού δεν υπάρχει THC στο
φυτό.Το φυτό παράγει  την  THC για  να προστατεύσει  τα  αναπαραγωγικά μέρη του.Όσο πιο
κοντά πλησιάζετε σε αυτά τα μέρη, τα μπουμπούκια, τόσο περισσότερες τρίχωμα.Επομένως, τα
μπουμπούκια έχουν το περισσότερο διαθέσιμο φάρμακο.Είναι επιστήμη, όχι εικασίες.Ευχαριστώ
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και πάλι Rick που με ενέπνευσε να φτιάξω το καλύτερο λάδι που μπορώ.Όμορφο διαυγές έλαιο
κεχριμπαριού.” Τόνι

"Είναι γνωστό ως RSO λόγω της καμπάνιας μου στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης." JB

Έλαιο υψηλό THC ή υψηλό CBD;
«Είμαι κάπως μπερδεμένος.Ο φίλος μου έχει καρκίνο στα νεφρά σταδίου 4 και καρκίνο στους
πνεύμονές του.Είναι καλύτερο να δίνετε λάδι υψηλής CBD ή έλαιο THC;Το λάδι CBD έχει μόνο
ένα ίχνος THC;Του πήρα ένα σωληνάριο δέκα γραμμαρίων και έχει 18% CBD και λιγότερο από
1% THC.Το κάνω αυτό με λάθος τρόπο;» Ρίτσαρντ

-- "Ναι δεν είναι αυτό, πρέπει να πάρετε το πραγματικό RSO."Mikees

-- Το 95-98% THC δεν είναι 18% CBD, έτσι;Πείτε σε όποιον σας το παρείχε να σταματήσει να το
κάνει.Η  υψηλή  διαφημιστική  εκστρατεία  μάρκετινγκ  CBD  πρόκειται  να  σκοτώσει  πολλούς
ανυποψίαστους  ασθενείς,  όπως  φαίνεται,  αυτό  είναι  λυπηρό.Γιατί  δεν  μπορούν  απλώς  να
ακολουθήσουν  τις  οδηγίες  που  πραγματικά  λειτουργούν;Η  χρήση  ελαίων  με  υψηλή
περιεκτικότητα  σε  CBD είναι  πολύ  περιορισμένη,  δεν  λειτουργούν  τόσο  καλά  ακόμα  και  σε
δερματικές παθήσεις, πραγματικά δεν καταλαβαίνω γιατί όλοι είναι τόσο γελοίοι για αυτήν την
ανοησία της CBD.Ναι, είναι επίσης ένα ισχυρό φάρμακο, αλλά οι χρήσεις του είναι πραγματικά
περιορισμένες μόνο σε σύγκριση με το πραγματικό RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, εξαιρετικά ισχυρό και ηρεμιστικό και ευφορικό. αυτό είναι το καλύτερο
λάδι σας και αυτό είναι που θα λειτουργήσει καλύτερα.Δοκιμάστε αυτό πρώτα.Όταν το κάνετε
αυτό, δεν θα αγγίξετε ή θα πλησιάσετε αυτά τα έλαια με υψηλή περιεκτικότητα σε CBD και θα
ξέρετε τη διαφορά και κανείς δεν θα σας ξεσκίσει.RSO πρώτα.JB

«Αν κάνουμε το λάδι από ένα συγκεκριμένο στέλεχος που περιέχει 20% THC πώς είναι δυνατόν
να πάρουμε 98% από αυτό;Μην το καταλαβαίνετε αυτό.” Ascen

-- Αν φιλτραριστεί καλά και βράσει, θα βγάλετε ένα λάδι γύρω στο 95% πολύ εύκολα.Το 98%
απαιτεί  λίγη  περισσότερη ικανότητα  ή  μια  εξαιρετικά  καλή  πίεση.Μην  εστιάζετε  πολύ  στους
αριθμούς, φροντίστε το λάδι να είναι όσο πιο ισχυρό και ηρεμιστικό μπορεί.Μπορείτε επίσης να
το  ατμίσετε  ξανά  για  να  το  κάνετε  πιο  ισχυρό.Όλες  αυτές  οι  πληροφορίες  βρίσκονται  στο
Πρωτόκολλο Rick Simpsonηλεκτρονικό βιβλίο.JB

«Είχα ένα πολύ μεγάλο λίπωμα στον βραχίονα που ο γιατρός μου ήθελε να αφαιρέσει.Μετά από
περίπου ένα μήνα 2 ή 3 φορές τοπικής εφαρμογής λαδιού, έχει πλέον το μέγεθος μιας δεκάρας!
Έχω επίσης  σκολίωση και  εκφυλιστική  δισκοπάθεια  και  έχω ΑΜΕΣΗ ανακούφιση με  τοπική
εφαρμογή όποτε έχω πόνο!Απλώς με εκνευρίζει!!» Κόρη

«Ο σύζυγός μου είχε μια μικρή καρκινική βλάβη στο μέτωπό του που εξαφανίστηκε εντελώς
μετά από ένα μήνα περίπου μετά την εφαρμογή του λαδιού». Τζίνα

«Αυτό το φυτό είναι πραγματικά ένα δώρο». Chelle

«Μου αρέσει πολύ αυτή η σελίδα και οι πληροφορίες που μπορώ να μάθω από αυτήν.Ωστόσο,
είναι  τόσο απογοητευτικό  να ακούς άλλα κανναβινοειδή εκτός από την  THC να τίθενται  ως
δευτερεύοντα.Αυτό το κορίτσι και οι γονείς της δεν βλέπουν το CBD ως δευτερεύον.Της έχει
δώσει  ζωή.Δεν  ήταν  η  THC  που  το  έκανε,  ήταν  η  CBD.Σταμάτα  να  σκας  παντού  σε
παρακαλώ.Αποθαρρύνετε τους ανθρώπους να δοκιμάσουν υψηλά στελέχη CBD όταν μπορούν
πραγματικά να βοηθηθούν από αυτό.Η υψηλή THC δεν είναι η απάντηση σε όλα και γι' αυτό
υπάρχουν περισσότερα από ένα κανναβινοειδή μέσα στο φυτό». Τίνα Μπάμπκοκ

«Ο JB απάντησε για τον καρκίνο του πνεύμονα όχι για το σύνδρομο Dravet, κανείς δεν σκάει
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τίποτα.Για τον καρκίνο, οι αναφορές ασθενών και οι επιστημονικές μελέτες δείχνουν ότι η THC
είναι αυτή που σκοτώνει τον καρκίνο.Υπάρχουν ορισμένες μελέτες που λένε ότι η CBD είναι
ευεργετική για ορισμένους τύπους καρκίνου, αλλά λίγες σε σύγκριση με τις μελέτες που έγιναν
με την THC.Τώρα, οι επιληπτικές κρίσεις και κάποιες άλλες καταστάσεις με υψηλό CBD είναι
αυτό που ψάχνετε». Kellin

-- Kellin και Tina, τα έλαια που χρησιμοποιούμε λειτουργούν και στις κρίσεις.Και οι ασθενείς θα
είχαν  ασύγκριτα  καλύτερα  αποτελέσματα  εάν  χρησιμοποιούσαν  το  πραγματικό  και
προσπαθούσαν να θεραπεύσουν την αιτία και όχι μόνο τα συμπτώματα.

Δεν βάζω το CBD κάτω, είναι ένα πραγματικά ισχυρό φάρμακο από μόνο του και νομίζω ότι είναι
εξαιρετικό στο μάσημα τσίχλας για παιδιά κ.λπ., για παράδειγμα.Αλλά αν θέλετε την πραγματική
δύναμη,  χρειάζεστε  το  πιο  βάναυσα  ισχυρό  RSO  και  πολύ  THC.Απλώς  δοκιμάστε  το  σε
δερματικές παθήσεις και δείτε εάν ένα έγκαυμα ή μια πληγή θα επουλωθεί γρηγορότερα με το
πραγματικό RSO ή με μια χαμηλής ποιότητας υψηλής CBD εκδοχή του.Το έχω δει με τα μάτια
μου, δεν χρειάζεται να πειραματιστώ με έλαια υψηλής CBD για τον εαυτό μου.Θέλω το καλύτερο
για τον εαυτό μου αλλά και για τους ασθενείς μου.Τα περισσότερα έλαια υψηλής CBD είναι
δευτερεύουσας ποιότητας σε σύγκριση με τα καλύτερα και πιο ισχυρά και ηρεμιστικά RSO με
95-98% THC.

Το κύριο πρόβλημά σας είναι ότι εισαγάγατε την ενιαία θεωρία κανναβινοειδών που πιέζει η Big
Pharma ώστε να μπορούν να επωφεληθούν από τα φάρμακα κάνναβης.Δεν θέλετε πραγματικά
φάρμακαμε βάση τα μεμονωμένα κανναβινοειδή, θέλετε το πιο ισχυρό και ηρεμιστικό λάδι για
καλύτερα αποτελέσματα.

Και μπορείτε να καλλιεργήσετε μόνοι σας τα φυτά και μπορείτε να φτιάξετε το λάδι μόνοι σας,
δεν χρειάζεται να το αγοράσετε από μεγάλες φαρμακευτικές εταιρείες που θα προσπαθήσουν
να βάλουν τεράστια τιμή στην αποκαρβοξυλιωμένη ρητίνη κάνναβης χωρίς κανέναν άλλο λόγο
εκτός από την απληστία τους .

Μπορεί και πιθανότατα θα χρειαστείτε κιλά λάδι μια μέρα - για εσάς ή την οικογένειά σας - πόσο
θέλετε να πληρώσετε ανά γραμμάριο;Ένα δολάριο είναι πάρα πολύ, αν τα φυτά καλλιεργήθηκαν
σε  εξωτερικούς  χώρους  και  σε  μεγάλη  κλίμακα.Άρα  όχι  ειδικοί  φόροι,  τίποτα  τέτοιο.Η
νομιμοποίηση 100% είναι  ο μόνος τρόπος και πρέπει  να γίνει  τώρα, δεν υπάρχει λόγος να
αφήσουμε εκατοντάδες εκατομμύρια ασθενείς σε όλο τον κόσμο να υποφέρουν.Μη διστάσετε να
διαφωνήσετε  γι'  αυτό.  αλλά αυτό  είναι  το  μόνο  που  μπορείτε  να  κάνετε  για  αυτό  ούτως  ή
άλλως.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Δεν μπορώ να καταλάβω ότι χρησιμοποιώ τόση κάνναβη σε ένα χρόνο, αλλά δεν θα διστάσω
να πεθάνω προσπαθώντας». Σούζι

«Σας  παρακαλώ  συνεχίστε  να  εξηγείτε  ακριβώς  όπως  έχετε,  εγώ  κρατάω  σημειώσεις  και
μαθαίνω όσα περισσότερα μπορώ από εσάς για το τι είναι καλό για τι και ούτω καθεξής, θέλω
να είμαι έτοιμος και προετοιμασμένος με τις κατάλληλες γνώσεις για μένα και δικος μου...Εάν
δεν  λέγατε  ότι  χρειάζομαι  την  υψηλή  THC,  θα  πίστευα  ότι  οποιαδήποτε  ήταν  εντάξει,  είμαι
ευγνώμων για ΟΛΕΣ ΤΙΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ.» Η Βίκυ

«Ο Ρικ  πάντα υποστήριζε  ότι  η  υψηλή THC είναι  επιτακτική  ανάγκη για  να  σου δώσει  την
καλύτερη  ευκαιρία,  προφανώς  με  αυτό  είχε  τα  καλύτερα  αποτελέσματα.Υπάρχουν  πολλά
πράγματα για τα οποία η CBD μπορεί να είναι καλύτερη, συνήθως χρησιμοποιείται σε παιδιά για
το σύνδρομο Dravet, τη ΔΕΠ-Υ και τη σοβαρή ιδεοψυχαναγκαστική διαταραχή, επειδή πολλοί
άνθρωποι εξακολουθούν να φοβούνται να φτάσουν τα παιδιά στα ψηλά.Το THC είναι αυτό που
σε  ανεβάζει  ψηλά.Βρήκα  μερικούς  ανθρώπους  που  χρησιμοποιούν  λάδι  με  υψηλή
περιεκτικότητα σε THC για τη θεραπεία της πλειοψηφίας των ανθρώπων, αλλά αν ο ασθενής
δεν ανταποκρίνεται όπως ελπίζαμε, άλλαξαν σε υψηλή CBD και αυτό λειτούργησε καλύτερα.
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Υποθέτω  ότι  όλοι  είναι  διαφορετικοί  και  κάθε  καρκίνος  είναι  διαφορετικός.Αλλά  έως  ότου
επιτραπεί να γίνει όλη η απαιτούμενη έρευνα, είναι μάλλον καλύτερο να εμμείνετε στη μέθοδο
του Rick.Υψηλή THC, κυρίαρχη ένδειξη σύμφωνα με το πρωτόκολλο.Λέγεται ότι εάν ξεκινήσουν
μικρές και διπλασιάσουν τις δόσεις κάθε 4 ημέρες, ο ασθενής μπορεί να δημιουργήσει μια ανοχή
γρήγορα και η σοβαρή υπνηλία θα υποχωρήσει μετά από λίγο χρόνο στο λάδι.Το λάδι Rick είναι
95-98% THC, αλλά οι ψυχοδραστικές επιδράσεις δεν θα σας βλάψουν.

Και  όταν  προσπαθώ να  αποφασίσω ποιανού  τη  μέθοδο  να  ακολουθήσω,  δεν  πιστεύω ότι
κάποιος είχε περισσότερη εμπειρία με αυτό το φάρμακο από τον Rick.Έχω δει την ολλανδική
μέθοδο και απλώς σκέψου αν κάποιος πεθαίνει γιατί να αραιώσεις τη θεραπεία;» Νίκος

«Εφόσον άκουσα για τα έλαια με υψηλή περιεκτικότητα σε CBD που βοηθούν τις επιληπτικές
κρίσεις, πάντα πίστευα ότι αν αυτοί οι γονείς έδιναν στο παιδί τους ένα υβριδικό αλλά κυρίαρχο
έλαιο  indica,  το  παιδί  θα  θεραπευόταν.Γνωρίζω  ότι  τα  έλαια  CBD  ελέγχουν  τις  κρίσεις  και
χαίρομαι  πολύ  που ΚΑΤΙ  μπορεί  να  βοηθήσει  παιδιά  όπως η  Σάρλοτ,  αλλά φανταστείτε  τη
θεραπεία  που  θα  μπορούσε  να  συμβεί  εάν  χορηγούνταν  η  THC  και  το  άλλο  φάσμα
κανναβινοειδών στο φυτό.Έτσι το παιδί  σας κοιμάται πολύ λόγω της THC, το σώμα του θα
προσαρμοστεί  στη  δόση.Απλώς πιστεύω ότι  το πλήρες  φυτό είναι  το  πιο  χρήσιμο,  όχι  ένα
ξεχωριστό κανναβινοειδές.» Σάρα

«Τα  μέσα  ενημέρωσης  επικεντρώνονται  στον  διαχωρισμό  των  κανναβινοειδών,  αλλά  έχει
αποδειχθεί  ότι  τόσο η THC όσο και  η CBD σκοτώνουν τον καρκίνο και συρρικνώνουν τους
όγκους.Το έλαιο  Rick  Simpson από Cannabis  Indica  είναι  το  φάρμακο που θεραπεύει  τους
Landon και Brave Mykayla και πολλούς άλλους και ο καθένας μπορεί να το φτιάξει.Μην αφήνετε
τα μέσα να σας κάνουν να πιστεύετε ότι  πρέπει να περιμένετε για αυτήν τη θεραπεία ή να
διαχωρίσετε το CBD!Το THC λειτουργεί και με το ενδοκανναβινοειδές μας σύστημα». Χανάν

«Έχω βρει μερικές ιστοσελίδες στο διαδίκτυο που ισχυρίζονται ότι πωλούν λάδι υψηλής CBD
χωρίς το THC.Είμαι τυχερός και υγιής, αλλά αναρωτιέμαι αν αυτά θα άξιζαν τα χρήματα για να
τα λάβω ως προληπτικά.Το ένα είναι το πραγματικό επιστημονικό λάδι.Ισχυρίζονται ότι στέλνουν
και στους 50.Οποιοσδήποτε?" Μικρόφωνο

«Το  πραγματικό  επιστημονικό  λάδι  εξάγεται  από  βιομηχανική  κάνναβη,  η  οποία  δεν  έχει
ουσιαστική THC.Το βήμα μουΗ μαμά παίρνει λάδι CBD και RSO για το ALS της.Το έλαιο CBD
έχει οφέλη, αλλά νομίζω ότι χωρίς τα άλλα κανναβινοειδή, δεν είναι τόσο αποτελεσματικό, αν
είναι καθόλου.» Τζένιφερ

«Από την εμπειρία μου στην κατασκευή και χρήση διαφόρων στελεχών και μιγμάτων ελαίων,
βρήκα ότι ο τύπος CBD Only είναι αναποτελεσματικός ή λιγότερο αποτελεσματικός.Κάτι που με
κάνει  να  πιστεύω  ότι  πρέπει  να  έχει  απομείνει  τουλάχιστον  ένα  μικρό  ποσοστό  THC,
προκειμένου τα CBD να είναι αποτελεσματικά σε οποιοδήποτε θέμα υγείας που αντιμετωπίζει».
Πλούσιος

«Πολύ συχνά αυτά τα προϊόντα δεν ανταποκρίνονται στις προσδοκίες, ειδικά όσον αφορά την
εσωτερική χρήση.Σε σύγκριση με το πραγματικό RSO (δηλαδή αποκαρβοξυλιωμένη εξαιρετικά
ισχυρή  και  καταπραϋντική  ρητίνη  κάνναβης  με  περίπου  95%  THC),  τα  προϊόντα  CBD  θα
ωχριούν  σε  σύγκριση  στις  περισσότερες  περιπτώσεις.Θα  λειτουργήσουν  εξαιρετικά  για
δερματικές  παθήσεις  και  για  τοπική  χρήση  σε  καλλυντικά,  για  παράδειγμα.Όταν
χρησιμοποιούνται εσωτερικά, θα είναι πολύ λιγότερο αποτελεσματικά από το πραγματικό RSO,
στην πλειονότητα των περιπτώσεων και πάλι.

Τα  έλαια  CBD  είναι  απλώς  ένα  διαφορετικό  προϊόν  και  δεν  πληρούν  τα  κριτήρια  για  το
πραγματικό RSO.Σε σύγκριση με το πραγματικό RSO, τα έλαια CBD θα είναι πολύ συχνά μόνο
μια υπερτιμημένη ψεύτικη ελπίδα.Δυστυχώς.

Έτσι και πάλι, όπως πάντα, παράγετε το δικό σας λάδι όποτε είναι δυνατόν, πάντα να δουλεύετε
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με το πιο ισχυρό και ηρεμιστικό υλικό μπουμπουκιών που μπορείτε να βρείτε.Εξαιρετικά ισχυρά
και ηρεμιστικά κυρίαρχα στελέχη indica με 20% THC ή περισσότερο λειτουργούν καλύτερα και
παρέχουν την καλύτερη απόδοση.Μόνο το καλύτερο λειτουργεί καλύτερα.Να το γνωρίζετε και
μην  αφήσετε  κανέναν να  σας  ξεγελάσει.Η  ζωή σας μπορεί  να  διακυβεύεται,  να  είστε  πολύ
προσεκτικοί.Πολύ συχνά έχετε μόνο μία ευκαιρία και δεν θα έχετε δεύτερη, μην το ξεχνάτε.

Πιέστε τους νομοθέτες σας να νομιμοποιήσουν την καλλιέργεια και την επεξεργασία του φυτού
κάνναβης/κάνναβης, ανεξάρτητα από το πόση THC έχει.Ζητήστε τους να το ρυθμίσουν περίπου
όσο ρυθμίζουν το καλαμπόκι ή το τσάι.Η THC και η ρητίνη προστατεύουν τα φυτά.Και νομίζω ότι
τα φυτά που μπορούν να παράγουν ένα τόσο ασφαλές και αποτελεσματικό φάρμακο αξίζουν την
καλύτερη προστασία.Συμφωνείς?" JB

Παρενέργειες
«Κοίταξα  το  ημερολόγιο  του  τηλεφώνου  μου  για  να  δω  πότε  ήταν  8  Φεβρουαρίου.Ήταν
Παρασκευή βράδυ και είπε ότι κοιμόταν μέχρι τη Δευτέρα το πρωί.Χαχα, ευλογήστε την καρδιά
του.Παίρνοντας ένα γραμμάριο κατευθείαν, μπορώ να το καταλάβω.Ευλογήστε ευλογήστε τον
ευλογήστε." Μαράντα

«Όταν άρχισα να παίρνω το λάδι για πρώτη φορά, είχα «Φριχτές» παρενέργειες, πρέπει να είχα
φάει μισό κουτί ντόνατς!!!Χαχαχα!!!Μακάρι να είχα λίγο περισσότερο κοιμήθηκα υπέροχα!Κάθε
μέρα περίμενα με ανυπομονησία τη νύχτα για να μπορέσω να κοιμηθώ.Έπαιρνα λίγο λάδι στις
7:00 κοιμόμουν περίπου στις 9:30 και κοιμόμουν μέχρι τις 8:30.Εκπληκτικός!!!" Κάποιος

«Ειρωνικό  που  ακούμε  τόσες  πολλές  ιστορίες  ανθρώπων  που  παίρνουν  συμπυκνωμένη
κάνναβη, καθημερινά, χωρίς ιστορίες τρόμου, χωρίς εθισμό, χωρίς παρενέργειες ή σχετικούς
θανάτους, αλλά οι τοπικοί νομοθέτες αγωνίζονται ενάντια στην καλλιέργεια, χρήση και πώληση
μαριχουάνας προς το συμφέρον του «κοινού». ανησυχίες για την ασφάλεια», το οποίο αποτελεί
συγκάλυψη της πίστης τους στη Big Pharma και την οικονομική δωροδοκία του «Booze-Baron's
για να περιορίσει την ανάπτυξη της βιομηχανίας κάνναβης στις ΗΠΑ...» Raphael

«Άρχισα να δίνω το λάδι στον πατέρα μου αυτή την εβδομάδα.Προχωρημένος καρκίνος του
προστάτη που έχει εξαπλωθεί σε ορισμένα σημεία στα οστά.Μέχρι στιγμής κοιμάται πολύ και
έχει ξαναβρεί την όρεξή του.Δεν έτρωγε τίποτα λόγω πόνου από ακτινοβολία στο λαιμό.Επίσης,
κάποιο από το άγχος του έχει μετατραπεί σε φαινομενικά χαρούμενα συμβάντα στο κεφάλι του!

Εξακολουθεί  να λαμβάνει  παυσίπονα στο νοσοκομείο,  τα  οποία είναι  χρήσιμα για  οξύ πόνο
μέχρι να τεθούν τα πράγματα υπό έλεγχο.Οι γιατροί όμως δεν ξέρουν για το λάδι.Υπονοήσαμε
ακόμη  και  την  ιδέα  του  συνδυασμού  λαδιού  με  φάρμακα,  αλλά  οι  γιατροί  επέστρεψαν  με
κατασκευές τερατωδών παρενεργειών.Ήθελα να τους ζητήσω να μας δείξουν τις μελέτες, αλλά
δεν  θέλω  να  θέσω  σε  κίνδυνο  την  απελευθέρωση  του  μπαμπά,  δεδομένου  ότι
έχουμεχαρακτηρίστηκε ως «δύσκολο» για να αμφισβητήσει την ανάγκη για υπερβολικά φάρμακα
που τον κάνουν όλο και χειρότερο.

Δεν θα ευχόμουν θεραπεία για τον καρκίνο στο νοσοκομείο στον χειρότερο εχθρό μου.Είχα
ακούσει τις ιστορίες τρόμου, αλλά υποθέτω ότι σε κάποιο επίπεδο πίστευα ότι τα πράγματα θα
ήταν διαφορετικά για τον μπαμπά.Ειλικρινά ελπίζω να μην είναι αργά." Έντμουντ

-- Έντμουντ, είχαν δίκιο για πιθανές παρενέργειες, αλλά αυτές θα προκλήθηκαν από τις χημικές
ουσίες που του δίνουν, όχι από το λάδι.Όσο πιο γρήγορα τον πάρετε πίσω στο σπίτι και τον
γεμίσετε με λάδι τόσο καλύτερη είναι η ευκαιρία.Ποτέ δεν είναι αργά να ξεκινήσετε με το λάδι, το
μόνο ερώτημα είναι αν δεν είναι πολύ αργά για να προλάβει την ασθένεια.Αλλά αυτό συνδέεται
άμεσα με το πόσο λάδι θα καταφέρεις να του βάλεις και πόσο γρήγορα.

Με αυτό δεν λέω ότι  δεν πρέπει να ακολουθείς το πρωτόκολλο ή ότι  πρέπει  να ξεκινάς με
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τεράστιες  δόσεις.Φέρτε  τον  σπίτι,  ακολουθήστε  το  πρωτόκολλο  και  ας  ελπίσουμε  για  το
καλύτερο.JB

«Γεια  σου  Jindrich,  θέλω  να  μοιραστώ  μερικές  από  τις  «παρενέργειες»  του  λαδιού.Πρώτα
φτιάχνω τα δικά μου εδώ και λίγο καιρό και επίσης αγοράζω μερικά σε ιατρείο (όπως το δικό μου
καλύτερα!), δεν έχω κάποια ειδική πάθηση ή ασθένεια, μάλλον έχω καταπιεί κοντά στα 30 ml
από το 2012, οπότε…

– Δεν μπορώ να πιω άλλο αλκοόλ...  ένα ποτήρι  κρασί  και  είμαι  έξω!Δεν προσπαθούσα να
σταματήσω να πίνω αλλά πραγματικά το σώμα μου το απορρίπτει εντελώς και είναι πολύ ωραίο
να είμαι ξεκάθαρος!!

-- Η ίριδα των ματιών μου είναι εντελώς πράσινη... όχι άλλες μικρές καφέ κουκκίδες εδώ κι εκεί
(αν γνωρίζετε  ιριδολογία,  αυτές οι  μικρές κουκκίδες είναι  ένδειξη δυσλειτουργίας οργάνων ή
ακόμα και παθήσεων), οπότε τα καθαρά μάτια σημαίνει μεγάλη υγεία!

-- Το ίδιο αποτέλεσμα για τον 10χρονο ποιμενικό σκύλο μου καθαρά μάτια και πολλή ενέργεια!
(Έχει πάρει περίπου 6 δόσεις).Το λάδι και όλες οι απρόσμενες παρενέργειες!!Ευχαριστώ εσάς
και τον Rick για όλες τις προσπάθειές σας να μοιραστείτε αυτό το φάρμακο με τον κόσμο.Πολύ
αγάπη, Εστέλ»

Q.Υπάρχει κάποιος ξενώνας στην Καλιφόρνια ή στο Κολοράντο όπου μπορώ να γίνω νόμιμος
κάτοικος και να πάρω λάδι για να θεραπεύσω τον καρκίνο μου;Ευχαριστώ.

ΕΝΑ.Αυτή  είναι  μια  καλή  ερώτηση,  Ντέιβιντ  Κάρπεντερ.Απ'  ό,τι  μου  είπαν,  το  μόνο  που
χρειάζεστε  είναι  μια  διεύθυνση  μοτέλ  και  μετά  ο  γιατρός  μπορεί  να  σας  συνταγογραφήσει
κάνναβη.Οπότε δεν νομίζω ότι είναι απαραίτητο να πληρώσω κάπου επιπλέον χρέωση.Αλλά αν
κάποιος με επιχειρηματικό μυαλό το διαβάζει  αυτό, επιτρέψτε μου απλώς να πω ότι  πολλοί
άνθρωποι από όλο τον κόσμο δεν θα πείραζαν να πετάξουν στο Κολοράντο ή στην Καλιφόρνια
για να λάβουν τη θεραπεία.Δεν είναι λύση για όλους και όσοι δεν έχουν χρήματα δεν θα έχουν
αυτή την ευκαιρία, αλλά σίγουρα θα βοηθούσε πολλούς άλλους που θα ή θα μπορούσαν να
βοηθήσουν άλλους αργότερα.JB

Όταν  οι  ασθενείς  που  έχουν  λάβει  χημειοθεραπεία  αρχίζουν  να  χρησιμοποιούν  το  λάδι,  το
πρώτο πράγμα που πρέπει να κάνει το λάδι είναι να αποτοξινώσει το σώμα.Έτσι, μερικές φορές
χρειάζονται  ας  πούμε  120-150  γραμμάρια  λαδιού  πριν  αρχίσει  να  επιτίθεται  στον  ίδιο  τον
καρκίνο.Δεν είναι πραγματικά καλή ιδέα να παίρνετε χημειοθεραπεία, ειδικά όταν είναι απολύτως
περιττό,  δεδομένου  ότι  το  ιατρικό  σύστημα  γνώριζε  για  την  κάνναβη  ως  θεραπεία  για  τον
καρκίνο εδώ και δεκάδες χρόνια.JB

«Μόλις έγραψα την περασμένη εβδομάδα για εμετό στο λάδι.Τελικά σταμάτησα και συνεχίζω να
χρησιμοποιώ την  ίδια  παρτίδα  λαδιού.Νιώθω υπέροχα τώρα.Νομίζω ότι  έκανα αποτοξίνωση
από  το  σύστημά  μου  όλα  τα  φαρμακευτικά  φάρμακα.Ήταν  μια  άθλια  εμπειρία,  αλλά  η
αποτοξίνωση δεν είναι ποτέ διασκεδαστική.” Κοκκινολαίμης

«Δεν ξέρω με βεβαιότητα, αλλά εικάζω ότι πήρες πάρα πολύ πολύ νωρίς.Υπάρχει ένα τέτοιο
πράγμα όπως το να ανεβαίνεις πολύ ψηλά και μπορεί να κάνει μερικούς ανθρώπους να κάνουν
εμετό.Αυτό το ξέρω από προσωπική εμπειρία.(Μόλις συνειδητοποίησα ότι ακουγόταν κάπως
συγκαταβατικό.Δεν το εννοούσα έτσι.)» Τίνα

«Τίνα, το σκέφτηκα κι εγώ αυτό και είχα πολλές ερωτήσεις για το γιατί ήμουν τόσο άρρωστη.Το
πιστεύω  πραγματικάέκανα  αποτοξίνωση  εξαιτίας  αυτού  που  μου  συνέβη  τον  περασμένο
Δεκέμβριο.Ο ογκολόγος μου είπε ότι βρισκόμουν στα «τελικά μου στάδια» ότι είχα τελειώσει από
λάδι και έκανα ένα ενδοφλέβιο Zometa για να ενισχύσω τα οστά μου.Αποδεικνύεται ότι το λάδι
λειτουργούσε ως χάπι για την αλλεργία και με έσωζε από τις επιπτώσεις του Zometa.Εκτός από
το λάδι, έγινα ανορεξικός, πονούσα πολύ καθώς το Zometa έμπαινε στα κόκκαλά μου και έκανε
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εμετό, ρίγη και νοσηλευόταν στο νοσοκομείο.

Από εκείνο το περιστατικό, δεν μπορούσα να κάτσω καν σε ινδιάνικο στυλ γιατί πονούσαν τόσο
πολύ οι αρθρώσεις και οι γοφοί μου.Όταν ξεκίνησα ξανά το λάδι, στην αρχή ήμουν καλά αλλά
μετά αρρώστησα σταδιακά.Τότε αρρώστησα πολύ και όταν έκανα εμετό για μέρες και άθλια,
συνέβη  κάτι  περίεργο,  όλες  οι  αρθρώσεις  μου  καθαρίστηκαν  και  δεν  έχω  πια  πόνο  στις
αρθρώσεις μετά από 6 μήνες.Είμαι και πάλι ευέλικτος.Μπορώ μόνο να πιστέψω ότι  το λάδι
έβγαλε αυτό το χάλι από τις αρθρώσεις μου που μπορεί να μείνει μαζί σου για ένα χρόνο».
Κοκκινολαίμης

«Είναι  πολύ  σημαντικό  να  προσεγγίσουμε  όσο  το  δυνατόν  περισσότερα  σε  έναν  τερματικό
ασθενή  το  συντομότερο  δυνατό.Οι  περισσότεροι  τερματικοί  ασθενείς  έχουν  υποβληθεί  σε
χημειοθεραπεία/ακτινοβολία, παυσίπονα κ.λπ.Βεβαιωθείτε ότι έχει φτιαχτεί σωστά και αρχίστε
να το παίρνετε όσο το δυνατόν συντομότερα και δεν θα σταματούσα να το παίρνω τουλάχιστον
μέχρι να φύγει τελείως ο καρκίνος!». Εύμορφος

«Όταν οι γιατροί σας λένε, «είσαι τερματικός», δεν θα θέλατε να δοκιμάσετε οτιδήποτε υπάρχει
εκεί έξω;Σκέψου το...Μετά από μια τέτοια διάγνωση, τι έχεις να χάσεις;Έχω μια ανιψιά που ζει
σήμερα...εξαιτίας αυτού του λαδιού...Χρειάζεται να πω περισσοτερα?" Κάλαντα

«Αυτή είμαι η ανιψιά της.Πραγματικά λειτούργησε.” Ιωάννα

«Έκανα έναν ημιμαραθώνιο, συγκέντρωσα $5000 για την έρευνα για τον καρκίνο.Δεν ήξερα ότι
υπήρχε ήδη μια  γαμημένη θεραπεία και  δεν θα μου την έδιναν....Μου έκαναν πολύ δυνατή
χημειοθεραπεία  δύο  φορές.Μου  κατέστρεψαν  το  συκώτι.  κατέστρεψαν  τα  νεφρά  μου.Με
έστειλαν σπίτι να πεθάνω τον Απρίλιο του περασμένου έτους.Είπαν ότι δεν θα ζήσω για έξι
εβδομάδες.Και εδώ είμαι σήμερα, ακόμα ζωντανός, γιατί βρήκα το PhoenixTears.ca και ο Rick
Simpson μου έδειξε πώς να φτιάξω το δικό μου φάρμακο για να είμαι εδώ σήμερα.

Πρέπει  να  πούμε  σε  όλους  για  αυτή  τη  θεραπεία.Όλοι  πρέπει  να  γνωρίζουν:  υπάρχουν
πραγματικά  προϊόντα  ιατρικής  μαριχουάνας  που  θα  σας  βοηθήσουν  να  ζήσετε  και  θα
βοηθήσουν τους φίλους σας να ζήσουν που έχουν καρκίνο.Όλοι πρέπει να γνωρίζουν: κανείς
δεν πρέπει να πεθάνει από καρκίνο.Υπάρχει μια θεραπεία, πάντα υπήρχε μια θεραπεία.Αυτοί
απλά ...Η Big Pharma δεν μας αφήνει να το έχουμε.Πώς τολμούν;!Η έρευνα για τον καρκίνο είναι
μια βιομηχανία πολλών δισεκατομμυρίων δολαρίων.Και τι κάνουν;Σκοτώνουν ανθρώπους σαν
εμένα με τα ναρκωτικά τους.Είναι μαλακίες!Υπάρχει θεραπεία!Το λάδι Phoenix Tears λειτουργεί!
Πες σε όλους.Σας παρακαλούμε!" Ιωάννα

«Γεια σου Rick Simpson, πιστεύω στο λάδι και το χρησιμοποιώ αυτήν τη στιγμή για τη μητέρα
μου που έχει καρκίνο, αλλά έχω μια ερώτηση, λες ότι πρέπει να καταναλώνεται 2 ουγγιές σε
τρεις μήνες, αλλά η μαμά μου είναι πολύ αδύναμη λόγω του ασθένεια και λαμβάνεται μόνο ως
μια ουγγιά και πρόκειται να καλύψει τρεις μήνες, αλλά εξακολουθεί να το παίρνω, και θέλω να
μάθω αν έχει το ίδιο αποτέλεσμα, επειδή είπατε ότι θα πρέπει να είναι σε τρεις μήνες.Παρακαλώ
απαντήστε μου στο μήνυμα γιατί ανησυχώ». Εσμεράλντα

«Μην ανησυχείς πολύ για το πόσα έχει πάρει μέχρι τώρα.Απλώς συνεχίστε να προσπαθείτε να
την κάνετε να φάει λίγο περισσότερο.Πες της να φάει ένα μεγαλύτερο κομμάτι από ό,τι είχε ποτέ
πριν, όταν πάει για ύπνο το βράδυ, σιγά σιγά θα μπορεί να φάει περισσότερο.Βεβαιωθείτε ότι
τρώει μεγαλύτερη δόση το βράδυ και θα δημιουργήσει μια ανοχή πιο γρήγορα.Ο μπαμπάς μου
έκανε το ίδιο πράγμα τους πρώτους τρεις μήνες.Του πήρε πολύ χρόνο μέχρι να καταφέρει να
τρώει πάνω από μισό γραμμάριο την ημέρα και ο καρκίνος εξαφανιζόταν ακόμη και όταν έτρωγε
μόλις  1/4  γραμμάριο  την  ημέρα  -  (ο  όγκος  γινόταν  μικρότερος).Τώρα  είναι  περίπου  ένα
γραμμάριο την ημέρα και έχει φάει περισσότερα από εκατό γραμμάρια σε 10 μήνες.Καλή τύχη!"
Χοσέ

«Γεια σε όλους, έχω έναν φίλο που προσπαθεί να θεραπεύσει ένα χρόνιο κρούσμα νόσου lyme
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με καθαρό CO (περίπου 70-80% THC & παρασκευασμένο με βιολογική αλκοόλη δημητριακών)
που  αγοράστηκε  από  μια  πολύ  αξιόπιστη,  ιδιωτική  ελαιοπαραγωγό.Όταν  έφτασε  τα  3/4
γραμμάρια  την  ημέρα  πριν  από  περίπου  3,5  εβδομάδες,  άρχισε  να  έχει  έλλειψη  όρεξης,
διαλείπουσα ναυτία και πολύ μαλακά κακά (σχεδόν διάρροια)τουλάχιστον 3 φορές την ημέρα --
αυτό εξακολουθεί  να συμβαίνει  τώρα και  δεν  έχει  βελτιωθεί  καθόλου,  αλλά επίσης  δεν  έχει
επιδεινωθεί, κάτι που είναι καλό.

Κάθε πρωί εδώ και ένα μήνα,  το σώμα της πετάει  κυριολεκτικά τα πάντα στο παχύ έντερο
φαίνεται, και η μυρωδιά μπορεί να ανιχνευθεί στην άλλη άκρη του σπιτιού (συγγνώμη για το
TMI!) Το περίεργο είναι ότι τα κακά της άρχισαν να μυρίζουν πολύ τοξικά. ..σχεδόν σαν χημικό,
περίπου μια εβδομάδα μετά την αύξηση της δόσης από 1/2 σε 3/4 του γραμμαρίου.Η μυρωδιά
είναι τόσο περίεργη - δεν μυρίζει καν σαν κακάο!!

Τώρα παίρνει ένα γραμμάριο την ημέρα (την τελευταία 1,5 εβδομάδα) και εξακολουθεί να είναι
έτσι,  αν  όχι  λίγο  χειρότερα.Δεν  υπάρχουν  άλλα  προβλήματα  ή  προβλήματα,  και  στην
πραγματικότητα θεραπεύεται γρήγορα και τα πάει πολύ καλύτερα από ό,τι  τα τελευταία 10+
χρόνια με αντιβιοτικά, φυτικά πρωτόκολλα κ.λπ.Μέχρι στιγμής η βελτίωση της υγείας της ήταν
εξαιρετικά δραματική...προς το καλύτερο!!Είναι αυτό το τοξικό άρωμα κόπρανα που προκύπτει
από την απομάκρυνση των βακτηρίων lyme, την αποτοξίνωση ή κάτι άλλο;Στην πραγματικότητα
είχα αναρωτηθεί αν θα μπορούσε να είχε καρκίνο του παχέος εντέρου ή κάποιον άλλο καρκίνο
που φροντίζει  το λάδι,  που θα μπορούσε να προκαλέσει  τη φρικτή μυρωδιά και  τις  συχνές
μαλακές κακώσεις.Καμιά συμβουλή εκεί έξω;;Είναι φυσιολογικό αυτό;»

«Αυτό να περιμένει κανείς.Όταν είσαι στο λάδι...(αν γίνει σωστά) το σώμα κάνει μια σημαντική
αποτοξίνωση.Ο πιο απλός τρόπος για να το περιγράψεις είναι... οτιδήποτε μπαίνει στο σώμα
σου και δεν αρέσει στο φάρμακο, θα βρει τρόπο να διώξει τα απόβλητα.Ακούγεται σαν να ξέρει
ο πάροχος σας τι κάνει επειδή αυτά τα συμπτώματα για τα οποία αμφισβητείτε, συμβαίνουν σε
όλους  εμάς  ή  στους  ασθενείς  μας.Αυτό  το  σύμπτωμα  κράτησε  τη  σύζυγο  και  εγώ  για
περισσότερο από 3 μήνες.

Το μόνο πράγμα που με ενοχλεί είναι οι μετρήσεις THC και CBD στο προϊόν.Όταν παράγουμε,
έχουμε κατά μέσο όρο 93-97% THC και μεταξύ 1,34 και 1,59% CBD.Αυτό μπορεί να επιτευχθεί
μόνο  με  την  αλλαγή  του  διαλύτη  ή  με  την  αλλαγή  της  αποκαρβοξυλίωσης  του  εν  λόγω
προϊόντος."

--  Προσθέστε σπόρους κάνναβης στη διατροφή, θα ρυθμίσουν πολύ γρήγορα τα κακά.Όταν
είναι πολύ ρευστό, πρέπει να προσθέσετε κάτι στερεό.Και αυτοί είναι οι σπόροι.Βεβαιωθείτε ότι
δεν παίρνει κανένα χημικό χάπι.Η μυρωδιά είναι αποτοξίνωση, δεν υπάρχει λόγος ανησυχίας.»
JB

"Οι  παρενέργειες  περιλαμβάνουν:  παρακολούθηση  κινουμένων  σχεδίων  όλο  το
Σαββατοκύριακο." Matt

Ποια στελέχη/ποικιλίες;

«Είμαι  με  τον  Richard  σε  αυτό.Έχετε  μια  λίστα  με  τα  στελέχη  που  έχουν  αποδειχθεί  ότι
λειτουργούν;Από ποιες καλές εταιρείες  σπόρων μπορείτε  να παραγγείλετε;Μόλις παρήγγειλα
μερικούς σπόρους.Ποια είναι τα πράγματα που πρέπει να αναζητώ σε ένα καλό στέλεχος;THC,
CBD, indica vs sativa;Το στέλεχος που παρήγγειλα έχει επίπεδο THC 18-23% και CBD που
κυμαίνεται 0,7-1,0%. Cisco

-- Μακάρι να μπορούσα να παράσχω μια τέτοια λίστα, Cisco, αλλά δεν μπορώ και δεν θα το
κάνω  σύντομα  μέχρι  να  μπορέσουμε  να  κάνουμε  όλη  την  απαιτούμενη  έρευνα  για  να
μπορέσουμε να σας το πω αυτό.Να τι έγραψα στον Ρίτσαρντ: Δεν μπορώ πραγματικά να δώσω
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όνομα  για  ένα  στέλεχος,  πρέπει  πάντα  να  το  δοκιμάζετε  και  να  βλέπετε  τι  παυσίπονα
αποτελέσματα έχει.Δεν ξέρω τι χρησιμοποίησε αυτός ο ασθενής.Η White Widow που μεγάλωνε
ο Rick ήταν ένα εξαιρετικό παυσίπονο, οι European White Widows δεν φαίνεται να έχουν τόσο
πολύ αυτό το αποτέλεσμα.Όπως πάντα, λοιπόν, τα πιο ισχυρά και ηρεμιστικά στελέχη indica
(κυρίαρχα) που κλειδώνουν τον καναπέ με 20% THC ή περισσότερο, αναμιγνύουν έλαια από
διάφορα στελέχη για καλύτερα αποτελέσματα.Ψάξτε για πραγματικά βάναυσα ισχυρά στελέχη
που θα σας καθηλώσουν μετά από μερικές ρουφηξιές.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Το αρσενικό φυτό έχει χρήσιμα συστατικά;» Νομοσχέδιο

-- Τα νεαρά αρσενικά φυτά χρησιμοποιούνταν για ίνες για μαλακά ρούχα για τους πλούσιους.Δεν
θα έφτιαχνα φάρμακα από αρσενικά, μερικοί άνθρωποι θα είναι αλλεργικοί στη γύρη και μπορεί
να φέρει  προβλήματα.Μπορείτε  να κάνετε  χυμότα ή χρησιμοποιήστε τα για τσάγια (αν είναι
υγιεινά και καλλιεργούνται βιολογικά).Αλλά δεν θα πάρετε το καλύτερο φάρμακο από τα φυτά.JB

Q.Είναι το Αφγανικό Κους κατάλληλο υλικό για την παραγωγή πετρελαίου;Έφτιαξα λίγο λάδι
από πράγματα του δρόμου και το χρησιμοποιούσα τις τελευταίες δύο εβδομάδες καθώς είχα
προβλήματα ύπνου, τώρα κοιμάμαι σαν μωρό και ξυπνάω ξεκούραστος το πρωί.Το πρόβλημα
είναι ότι είναι δύσκολο να βρεις καλά πράγματα στο Λονδίνο, γι'  αυτό παρήγγειλα AK, απλά
χρειάζομαι τη γνώμη σου τώρα.Πολλά ευχαριστώ

ΕΝΑ.Δεν μπορώ πραγματικά να πω το όνομα του στελέχους.Εάν είναι ισχυρό και σας προκαλεί
υπνηλία, θα πρέπει να παράγει καλό φάρμακο.Όπως γνωρίζετε, προτείνουμε τα πιο ισχυρά και
πιο ηρεμιστικά στελέχη (κατά προτίμηση με 20% THC και περισσότερο) και τα καλύτερα έλαια
παράγονται από συνδυασμό πολλών πολύ ισχυρών και ηρεμιστικών στελεχών, επομένως θα
προσπαθήσω να παραγγείλω πολλά ηρεμιστικά στελέχη εάν ό,τι είναι δυνατό, αυτό θα ήταν
ιδανικό.Αλλά ακόμη και τα λιπαντικά μεμονωμένης ποικιλίας μπορούν να κάνουν θαύματα, το
μόνο  που  λέω  είναι  ότι  τα  καλύτερα  λάδια  παράγονται  συνήθως  από  συνδυασμό  πολλών
στελεχών.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Υπάρχει ένας καλός λόγος που ο Rick Simpson συνιστά τη χρήση μόνο υψηλού επιπέδου THC
από την Indica. Το Indica είναι ένα ηρεμιστικό που προάγει την ξεκούραση και τον ύπνο, και τα
δύο απαραίτητα για την επούλωση. Το Sativa δίνει ενέργεια και ανεβάζει την αρτηριακή σας
πίεση.  Σε  ορισμένες  περιπτώσεις,  αυτό  μπορεί  να  είναι  επικίνδυνο  για  άτομα  με  υψηλή
αρτηριακή  πίεση  ή  υποβαθμισμένα  συστήματα,  επομένως,  προτού  δώσετε  συμβουλές,
ΠΑΡΑΚΑΛΩ  Μάθετε  το  θέμα.  Δεν  θέλεις  να  πληγώσεις  κανέναν.  Για  τους  περισσότερους
ανθρώπους,  η  συμβουλή του  Stan (sativa  το  πρωί,  indica  πριν  τον  ύπνο)  είναι  καλή.  Εάν
χρησιμοποιείτε υβρίδιο, βεβαιωθείτε ότι είναι τουλάχιστον 80=90% Indica. Καλή τύχη." Γκάρι

«Γ: Γεια σου Jindrich.....Είμαι νέος στη θεραπεία του Rick Simpson (έχω καρκίνο)...Ανήκω σε
μια  λέσχη  αγοραστών  κάνναβης  εδώ…  Οπότε  έχω  μια  μικρή  επιλογή  ποικιλιών  για
αγορά.Απλώς  αναρωτιέμαι  ποια  θα  ήταν  η  καλύτερη  επιλογή  μου  indica  για  να  φτιάξω τη
θεραπεία;Οποιεσδήποτε προτάσεις εκτιμώνται ιδιαίτερα.Ευχαριστώ.

JB: Γεια σου C, λάβε την ισχυρότερη ηρεμιστική ένδειξη, κατά προτίμηση πολλά στελέχη.Αν
έχετε  την  επιλογή,  θα  αγόραζα  3-4  ουγγιές  από  κάθε  ένα  από  τα  πιο  βαριά
στελέχη/μπουμπούκια που είναι διαθέσιμα και θα έφτιαχνα το λάδι από ένα κιλό από αυτό.

Γ: Εντάξει, ευχαριστώ...τι εννοείς με το πιο βαρύ;

JB: Πιο ηρεμιστικό, σούπερ υπνηλία, με αποτέλεσμα νοκ άουτ

Γ: Συγγνώμη, αλλά όλα αυτά είναι καινούργια για μένα.

JB: Κανένα πρόβλημα.Εξαιρετικά, σχεδόν ναρκωτικά ηρεμιστικό, πολύ βαρύ.
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Γ: Εντάξει

JB: Χρησιμοποιήστε αυτές τις λέξεις και πείτε στους καλλιεργητές ότι, ελπίζω, θα ξέρουν για τι
πράγμα  μιλάω.
Γ: Ξέρω ότι έχουν Kush, Hash Valley.Δεν μπορώ να θυμηθώ τα άλλα ονόματα.

JB: Και πάλι, πάρτε μαζί σας κάποιον έμπειρο και βάλτε τον να το δοκιμάσει για εσάς.

Γ: Εντάξει

JB: Και αγοράστε τα ισχυρότερα πιο ηρεμιστικά στελέχη που έχουν, 20% THC ή περισσότερο.

Γ: Εντάξει...σε ευχαριστώ πολύ για όλα όσα κάνεις

JB: Καλώς ήρθες, C.

Γ: Και ευχαριστώ και τον Ρικ...Εσείς έχετε κυριολεκτικά σώσει τη ζωή μου μέχρι στιγμής.

JB:  Θα  του  πω  για  σένα.Ακολουθήστε  όλες  τις  οδηγίες  στον  ιστότοπό  μας  για  καλύτερα
αποτελέσματα.Πάρτε το λάδι όπως συνιστάται, αυξήστε το pH του σώματός σας (χυμό λεμονιού,
καρπούζι κ.λπ.), τρώτε σπόρους από δύο μήλα κάθε μέρα, μείνετε μακριά από γιατρούς και
αξονική τομογραφία και ακτίνες Χ αν θέλετε να ζήσετε.Είναι μάστορες στο να σας μιλάνε για τις
θανατηφόρες «εγκεκριμένες» θεραπείες τους και οι ασθενείς μας έλαβαν τις συμβουλές τους,
σταμάτησαν να χρησιμοποιούν το λάδι και πέθαναν.

Γ: Θα κάνω… ευχαριστώ για άλλη μια φορά.

(τέσσερις ώρες αργότερα)

Γ: Γεια σου Τζίντριχ.Ευχαριστώ για τη βοήθειά σας νωρίτερα.Κατέληξα να πάρω ένα μείγμα από
Indica OG Kush και Hash Truffle.Οι άνθρωποι στο κλαμπ φαινόταν να πιστεύουν ότι ήταν το
καλύτερο που είχαν για να φτιάξουν το φάρμακο.

JB: Εντάξει.Μια χαρά ακούγεται.

Γ: Καλά :-)...Άρα πιστεύετε ότι θα είναι καλό για την παρασκευή του φαρμάκου;

JB:  Δεν  σκέφτομαι  τίποτα  πραγματικά,  εκτός  και  αν  δω  και  δοκιμάσω το  υλικό  ο  ίδιος.Τα
ονόματα  ακούγονται  εντάξει  και  οικεία,  αλλά  πραγματικά  δεν  ξέρω  πόσο  ισχυροί  είναι  οι
μπουμπούκια  και  τι  πραγματικά  έχετε.
Γ:  Α,  εντάξει.Κάνω το  φάρμακο  εδώ  και  περίπου  6  εβδομάδες...οι  αλλαγές  μέσα  μου  είναι
καταπληκτικές...Όλοι  όσοι  με  γνωρίζουν  είναι  έκπληκτοι.Λοιπόν,  για  άλλη  μια  φορά.Ξέρεις
Jindrich, γνώρισα μια γυναίκα που διαγνώστηκε με τον ίδιο ακριβώς καρκίνο με εμένα, 3 μέρες
μετά.Είμαστε  στην  ίδια  ηλικία,  είχαμε  το  ίδιο  στάδιο  καρκίνου,  όλα  πανομοιότυπα.Μου
προσφέρθηκε ακτινοβολία, όπως και εκείνη.Είπα ότι δεν υπάρχει περίπτωση, κάνω τη θεραπεία
του  Rick  Simpson.Επέλεξε  την  ακτινοβολία.Jindrich,  πέθανε  πριν  από  4  ημέρες  από
ακτινοβολία,  από  τα  φρικιαστικά  εγκαύματα  που  μολύνθηκαν.Ήταν  μόλις  55  ετών,  δυνατή,
ωστόσο η «γιατρειά» τη σκότωσε.Απλώς με κάνει πολύ πιο σίγουρο ότι κάνω το σωστό με την
επιλογή μου.

JB: Ξέρω τέτοιες  ιστορίες.Είναι πραγματικά αηδιαστικό αυτό που κάνουν στους ασθενείς.Τις
καλύτερες ευχές, Γ.Ξέρετε τι πρέπει να κάνετε."

«Πιστεύω ότι ένας καλός τρόπος για να εξηγήσω τη διαφορά μεταξύ της ποιότητας των λαδιών
θα ήταν:

95-98% THC ισούται με 95-98% πιθανότητες πλήρους επούλωσης και επιβίωσης.
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80% THC ισοδυναμεί με 80% πιθανότητα πλήρους επούλωσης και επιβίωσης

70% THC ισοδυναμεί με 70% πιθανότητα πλήρους επούλωσης και επιβίωσης

60% THC ισοδυναμεί με 60% πιθανότητα πλήρους επούλωσης και επιβίωσης.Και τα λοιπά.

Ωστόσο,  το  100%  THC  δεν  ισοδυναμεί  με  100%  πιθανότητα  πλήρους  επούλωσης  και
επιβίωσης, επειδή είναι διαφορετική ουσία από το λάδι.

Όταν ο ασθενής χρησιμοποιεί χημειοθεραπεία και ακτινοβολία μαζί με το λάδι ή έχει περάσει
από αυτές τις θεραπείες στο παρελθόν, διαιρέστε τα ποσοστά με δύο ή τρία, ίσως τέσσερα ή
πέντε, σε τέτοιες περιπτώσεις απλά ποτέ δεν ξέρετε αν το λάδι θα έχει αρκετή ισχύ για να το
κόψει  .Τέτοιοι  ασθενείς  θα  πρέπει  να  τρώνε  2  ή  3  φορές  περισσότερο  λάδι  (120-180g  σε
διάστημα έξι μηνών).

Αυτό αναφέρεται μόνο για λόγους επεξήγησης,έτσι οι άνθρωποι θα κατανοούσαν καλύτερα τη
σημασία της ποιότητας και της περιεκτικότητας του λαδιού σε THC. Το κύριο κριτήριο είναι ότι τα
έλαια  πρέπει  να  έχουν  πολύ  ισχυρό  και  καταπραϋντικό  αποτέλεσμα κατά  την  κατάποση.Τα
καλύτερα  λάδια  είναι  εξαιρετικά  ηρεμιστικά,  αλλά  και  ευφορικά  (έτσι  τα  τρώτε,  κοιμάστε  και
ξυπνάτε λίγες ώρες αργότερα γελώντας σαν παιδί).

Όταν  φιλτράρετε  καλά  το  λάδι  σας  και  προσθέτετε  τις  λίγες  σταγόνες  νερό  στο  τέλος  της
διαδικασίας βρασμού (και επομένως δεν έχετε περιττά φυτικά υλικά), υπάρχει επίσης μια καλή
πιθανότητα  ναθα  αρέσει  πραγματικά  η  γεύση  του  λαδιού.Έτσι  ξανά  και  ξανά  και  ξανά  --
βεβαιωθείτε ότι το λάδι σας είναι πάντα ισχυρό και ηρεμιστικό όσο το δυνατόν για το καλύτερο
αποτέλεσμα  της  θεραπείας.Ακολουθήστε  τις  οδηγίες  κατά  την  παραγωγή και  τη  χρήση του
λαδιού, με αυτόν τον τρόπο μπορείτε να είστε σίγουροι ότι κάνατε το μέγιστο που μπορούσατε
για τον ασθενή.Τις καλύτερες ευχές, JB”

«Δεν πιστεύω ότι πρέπει να είναι 95 τοις εκατό». Πλούσιος

-- Δεν χρειάζεται να είναι 95% THC, Πλούσιο, αλλά τα έλαια με περίπου 95% THC είναι τα πιο
ισχυρά  και  όσο  πιο  ισχυρό  και  ηρεμιστικό  είναι  το  λάδι  τόσο  καλύτερα  λειτουργεί  ως
φάρμακο.Μπορείτε  πάντα  να  πάρετε  λιγότερο  από το  πιο  ισχυρό  λάδι  και  θα  λειτουργήσει
καλύτερα από ένα λάδι χαμηλής ποιότητας.Είναι πραγματικά τόσο απλό.JB

«Πρότυπα και ποιοτικός έλεγχος - ναι.Αλλά μόνο εάν ο Rick εγκρίνει τα εν λόγω πρότυπα και το
qc."  κανω  μηνυση
--  Ποτέ  δεν  ήμασταν  κατά  του  ποιοτικού  ελέγχου,  Σου.Αλλά  η  πραγματικότητα  είναι  ότι  ο
ποιοτικός έλεγχος είναι αδύνατος στα περισσότερα μέρη του κόσμου λόγω του γεγονότος ότι η
κάνναβη είναι παράνομη και τα εργαστήρια δεν μπορούν να τη δοκιμάσουν.Συνεργαζόμαστε
πραγματικά με ανθρώπους από όλο τον κόσμο, όχι μόνο από τις ΗΠΑ.Η δοκιμή είναι διαθέσιμη
σε λίγες χώρες αυτή τη στιγμή, πολύ λίγοι άνθρωποι έχουν πρόσβαση σε αυτήν.Οι περισσότεροι
από τους ασθενείς μας δυσκολεύονται να βρουν αρκετά χρήματα για να πάρουν το διαλύτη και
μια κουζίνα ρυζιού, επομένως όσο χαμηλότερο είναι το όριο για αυτούς τόσο το καλύτερο.

Φυσικά  θα  μπορούσαμε  να  τα  κάνουμε  όλα  πιο  περίπλοκα,  αλλά  δεν  θέλουμε  να  το
κάνουμε.Μας αρέσει να το κρατάμε απλό.Αν ακολουθήσετε τις απλές οδηγίες θα βγάλετε πολύ
καλής ποιότητας λάδι.Αυτό που βάζετε είναι αυτό που θα είναι στο τελικό προϊόν.Οπότε αν το
φτιάξεις  από υγιή  φυτά,  πιθανότατα  θα  βγάλεις  ένα  λάδι  που  θα  είναι  εντάξει  και  δωρεάν
φυτοφάρμακο, ζιζανιοκτόνο και ποιος ξέρει τι άλλο.JB

Outdoor Versus Indoor

«Τζεφ,  το  θέμα  είναι  ότι,  αντίθετα  με  τη  δημοφιλή  πεποίθηση,  το  THC σε  ηρεμεί.Το  CBD
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μπλοκάρει την πρόσληψη ανανδαμίδης και σας προκαλεί νευρικότητα.Γνωρίζουμε εκ πείρας ότι
μπορούν να παραχθούν λάδια με 95-98% THC και μπορεί να είναι πολύ ηρεμιστικά.Αλλά δεν
έχω αρκετά αποτελέσματα για να μπορώ να πω τι ακριβώς τα κάνει τόσο ηρεμιστικά. καθώς
κάθε  παρτίδα  είναι  διαφορετική  και  δεν  μπορούμε  να  την  αναπαράγουμε  ούτως  ή  άλλως,
επομένως δεν επικεντρωνόμαστε στο να δοκιμάζουμε πολύ αυτή τη στιγμή, επίσης λόγω των
συνθηκών που ζούμε.

Θέλουμε τα έλαια να είναι  όσο το δυνατόν πιο  ισχυρά και  καταπραϋντικά/κλειδωτικά για  τα
καλύτερα  αποτελέσματα  στη  θεραπεία.Όσο  πιο  ναρκωτικά  ηρεμιστικό  τόσο  το  καλύτερο.Τα
περισσότερα στελέχη με υψηλή περιεκτικότητα σε CBD που είδαμε δεν πλησίαζαν την ισχύ
αυτού που μας αρέσει να δουλεύουμε, επομένως δεν τα συνιστούμε πολύ, αυτό είναι όλο.» JB

«Αφού έχασα τη γυναίκα μου από καρκίνο στα 35 μου και με τον αδερφό μου να περιμένει
μεταμόσχευση ήπατος τα τελευταία πέντε χρόνια λόγω καρκίνου, έψαχνα για RSO σε ιατρεία.Η
τιμή  του  κυμαίνεται  μεταξύ  100  $/g  μέχρι  30  g  στην  Πολιτεία  της  Ουάσιγκτον.Ένα  από τα
λεγόμενα μέρη RSO είχε το λάδι σε ασεβή 7% THC με υψηλότερα CBD, αξίζει τον κόπο;Αυτό
ήταν  το  λάδι  των  30  γρ.Τα  εκατό  δολάρια  γραμμάρια  λαδιού  ήταν  πάνω  από  90,  νομίζω
92%.Ποια είναι η τέλεια ισορροπία και των τριών ψυχοδραστικών χημικών ουσιών;Ευχαριστώ."
Ρείκι

--  Heath,  το  καλύτερο  RSO  είναι  περίπου  95-98%  THC,  συνήθως  περίπου  1%  CBD  και
εξαιρετικά  ισχυρό  και  ηρεμιστικό,  με  έμφαση  στις  λέξεις  ισχυρό  και  ηρεμιστικό  (κλείδωμα
καναπέ, πρέπει να σας κάνει να νυστάζετε και να χαλαρώνετε κατά την κατάποση .Όταν δεν το
κάνει, δοκιμάστε μια άλλη παρτίδα και κρατήστε το αναζωογονητικό λάδι για τοπική χρήση).

Όσο για  αυτά τα έλαια «υψηλού CBD» με 7% THC, τουλάχιστον τώρα ξέρετε  γιατί  είμαστε
ενάντια  σε  τέτοια  έλαια  --  τα  περισσότερα  έλαια  υψηλής  περιεκτικότητας  σε  CBD  που
παρέχονται  επί  του  παρόντος  είναι  συνώνυμα  με  αυτό  που  ονομάζουμε  σκουπίδια,  επειδή
γνωρίζουμε τη διαφορά μεταξύ υψηλής ποιότητας λάδι και βασικά όλα τα άλλα.Είναι πραγματικά
καλύτερο νααπλά φτιάξτε το δικό σας λάδι όποτε είναι δυνατόν.Πάρτε το μπουμπούκι από τα
ιατρεία, αγοράστε ό,τι καλύτερο έχουν και μετά φτιάξτε το λάδι, δεν υπάρχει τίποτα σε αυτό.Εγώ
ο ίδιος δεν θα αγόραζα το λάδι από κανέναν, θα έφτιαχνα πάντα το δικό μου.Θέλετε να είστε ο
ποιοτικός  έλεγχος  του  εαυτού  σας,  δεν  θέλετε  να  εξαρτάστε  από κανέναν.Εάν  μπορείτε  να
φτιάξετε ένα φλιτζάνι καφέ ή ένα μοχίτο, μπορείτε να φτιάξετε και το λάδι.JB

«Γνωρίζω  5  εργαστήρια  που  έχουν  συνδυάσει  ΠΟΤΕ  δεν  έχουν  δει  λάδι  «96%  THC»…
Κανείς.Χιλιάδες  τεστ  τα  τελευταία  5  χρόνια.Τίποτα  κοντά  σε  αυτό  –ακόμα  και  όταν  οι
επαγγελματίες του εργαστηρίου προσπαθούν με όλες τους τις δυνάμεις να αξιολογήσουν ένα
δείγμα… Το πιο καθαρό που μπορούν να βρουν είναι 88%+.Και αυτοί είναι επαγγελματίες με
εξαντλητικούς πόρους στη διάθεσή τους». Phil

-- Αυτό αποδεικνύει μόνο ότι δεν δοκίμασαν τα πιο ισχυρά λάδια που μπορούν να παραχθούν,
τίποτα άλλο.JB

«Ωμ, τόσα αντιφατικά σχόλια, μπερδεύομαι τόσο πολύ;;!» Αρτεμίδα

-- Θα άκουγα αυτούς που ξέρουν τι κάνουν και τι λένε.Είναι στο χέρι σας να επιλέξετε ποιος
είναι.JB

«Αυτό είναι ένα καλό σημείο που κάνεις JB.Θα βασιζόμουν σε αυτά που δημοσιεύετε και στις
συμβουλές  σας.Είμαι  ξεκάθαρος  ότι  η  Νάφθα  είναι  η  πιο  προτιμώμενη  (σε  αντίθεση  με  το
αλκοόλ).Υποθέτω ότι το μέρος που προκαλεί σύγχυση είναι ότι στον ιστότοπο του Rick και στο
βιβλίο του, συνιστάται η χρήση του indica, ωστόσο το indica είναι γνωστό ότι έχει υψηλότερα
περιεχόμενα CBD και λέτε παραπάνω ότι το όριο μεταξύ των δύο έχει εξαφανιστεί.Για έναν λαϊκό
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άνθρωπο σαν εμένα είναι μπερδεμένο.Indica εναντίον Sativa.THC έναντι CBD, κλπ, κ.λπ.Αν
λοιπόν  κάποιος  πρέπει  να  επιλέξει  τουλάχιστον  20% THC,  τότε  δεν  πρέπει  να  επιλέξει  τη
Sativa;Ή μήπως είναι η ιδέα να επιλέξετε το Indica αλλά με υψηλό επίπεδο THC τουλάχιστον
20%  THC  (ανεξάρτητα  από  την  περιεκτικότητά  του  σε  CBD);Μπορείτε  σας  παρακαλώ  να
συμβουλεύσετε  ώστε  ένας  αρχάριος  σαν  εμένα  να  μπορεί  να  βοηθήσει  τα  μέλη  της
οικογένειας;» Jyoti

--  Ναι,  indica  ναι,  αλλά τα πιο  ισχυρά και  ηρεμιστικά,  αν  είναι  δυνατόν.Η προπαγάνδα του
υψηλού CD άρχισε να χρησιμοποιείται για να σπρώξει λάδια χαμηλής ποιότητας.Επιπλέον, τα
ιδανικά μας λάδια θα έχουν 95-98% THC.Έτσι και πάλι,  δεν υπάρχει τόσος χώρος για CBD
εκεί.Για εμάς οι λέξεις «ισχυρό και ηρεμιστικό» είναι πιο σημαντικές από το «υψηλό CBD». JB

«Εντάξει, μπορούμε σε παρακαλώ να δημιουργήσουμε ένα στέλεχος χωρίς τα γέλια;Το γέλιο του
άντρα στις 3 το πρωί γερνάει.Χαχαχα." Γαϊδουράγκαθο

«Έχω διαβάσει μελέτες όπου η καθαρή THC εγχέεται in vitro σε κακοήθη κύτταρα και αυτά
αποπτώνονται.Δεν έχω δει τέτοια έρευνα για το CBD.Μου φαίνεται ότι η προσέγγιση της CBD
είναι  κάτι  περισσότερο  από  ένας  τρόπος  για  τους  ανθρώπους  να  κεφαλαιοποιούν  τα
κανναβινοειδή  φάρμακα  παίζοντας  με  τον  αβάσιμο  φόβο  των  ανθρώπων  για  την  THC  και
προωθώντας τα οφέλη της κάνναβης χωρίς την «τρομερή, εθιστική, υψηλής επαγωγής THC».
Το να κερδίζεις χρήματα ή να κερδίζεις χρήματα με την ΑΠΟΔΕΔΕΙΓΜΕΝΗ απόδοση του λαδιού
κάνναβης ενώ προωθεί το CBD ως θαύμα που, δόξα τω Θεώ, είναι αντίθετο από το απαίσιο
THC, είναι να εκμεταλλευτείς την τρέλα των βαγονιών και τις μυρωδιές απάτης.Δεν λέω ότι η
CBD δεν έχει οφέλη, τοπικά για παράδειγμα, αλλά είναι ξεκάθαρο από την έρευνα ότι η THC
είναι το πιο φαρμακευτικό.Το να προσεύχεσαι στους απαγορευτικούς και να εστιάζεις στο CBD
είναι  μεγάλο  κακό.Πώς  θα  εξηγήσετε  την  εστίαση  της  έρευνας  σε  μια  ένωση  που  είναι
κατώτερη;Είναι ανοησία.” Κόρι

«Ναι, η CBD μπορεί σίγουρα να καταπολεμήσει τον μεταστατικό καρκίνο.Ειδικά όταν είναι μέρος
του Rick Simpson Oil, το οποίο θα πρέπει να περιέχει 95-98% THC.Αυτό σας λέει ότι η σημασία
των CBD μάλλον δεν είναι τόσο τεράστια όσο παρουσιάζεται.Αλλά ας ελπίσουμε ότι μια μέρα οι
ιατροί επιστήμονες θα αρχίσουν να δοκιμάζουν και το RSO.Εάν ακολουθήσουν τις οδηγίες μας
για τον τρόπο παραγωγής και χρήσης του λαδιού, θα έχουν τα ίδια εξαιρετικά αποτελέσματα με
εμάς.Αν δεν το κάνουν, δεν θα το κάνουν.Είναι τόσο απλό." JB

Το Πρωτόκολλο Rick Simpson
«Ξεκινήστε  τους  ανθρώπους  με  μικρές  δόσεις,  μεγέθους  μισού  κόκκου  ξηρού  κοντόκοκκου
ρυζιού.Αν  και  το  λάδι  είναι  ακίνδυνο,  λιγότερο  είναι  καλύτερο  από  περισσότερο  για  όσους
ξεκινούν θεραπεία.Στην  αρχή πάρτε  μόνο ένα  μικροσκοπικό κομμάτι  αυτής  της  εκπληκτικής
ουσίας κάθε οκτώ ώρες, στη συνέχεια αυξήστε τη δόση σας κάθε τέσσερις ημέρες σε τακτική
βάση και σύντομα η ανοχή σας θα αυξηθεί.Εάν το άτομο πει ότι δεν ένιωσε τα αποτελέσματά
του ή ότι τα ένιωσε ελαφρώς, θα το θεωρούσα μια καλή δόση για έναν αρχάριο.Απλώς θέλετε να
πάρετε λίγο από το φάρμακο στο σύστημά τους, ώστε να αρχίσουν να το συνηθίζουν.

Ποτέ δεν ξέρεις ακριβώς πώς θα ανταποκριθεί το άτομο, γι' αυτό προχωρήστε αργά και αυξήστε
τη δοσολογία του κάθε τέσσερις ημέρες, έως ότου ο ασθενής μπορεί να καταναλώσει συνολικά
ένα γραμμάριο κάθε 24 ώρες.Μόλις ο ασθενής συνηθίσει τη χρήση του λαδιού, ο καλύτερος
τρόπος για να το πετύχει αυτό είναι να του ζητήσετε να λαμβάνουν δόσεις που ισούνται περίπου
στο ένα τρίτο του γραμμαρίου κάθε οκτώ ώρες, αφού έχουν συνηθίσει τη χρήση του.Ωστόσο, θα
ήθελα να υπενθυμίσω σε όσους αντιμετωπίζουν δυσκολίες ότι η δόση τους μπορεί να αυξηθεί
πιο  αργά,  αλλά  για  καλύτερα  αποτελέσματα,  θα  πρέπει  να  λαμβάνεται  όσο  το  δυνατόν
γρηγορότερα.

- 16 -



Αυτές είναι οι οδηγίες δοσολογίας που συνιστά ο Rick, εάν ο ασθενής μπορεί να αναπτύξει την
ανοχή του αρκετά γρήγορα.Εάν τηρηθεί  αυτό το πρωτόκολλο,  πολλοί  ασθενείς  μπορούν να
φτάσουν μέχρι το σημείο σε τρεις εβδομάδες που μπορούν να καταναλώνουν το ένα τρίτο του
γραμμαρίου κάθε 8 ώρες.Αλλά κατά μέσο όρο χρειάζονται συνήθως οι περισσότεροι ασθενείς
τέσσερις έως πέντε εβδομάδες για να μπορέσουν να καταναλώσουν αυτή την ποσότητα ανά
δόση, μετά την οποία μπορούν να συνεχίσουν να λαμβάνουν ένα γραμμάριο την ημέρα μέχρι να
θεραπευτούν ή να τεθεί υπό έλεγχο η κατάστασή τους.

Στον Rick αρέσει να παρέχει  αυτό το φάρμακο σε πλαστικές σύριγγες,  οι  οποίες δεν έχουν
βελόνες,  αντίθετα,  υπάρχει  απλώς  ένα  μικρό  άνοιγμα  από  το  οποίο  μπορεί  να  πιεστεί  το
λάδι.Λέει ότι η παροχή του λαδιού με αυτόν τον τρόπο διευκολύνει τον ασθενή να μετρήσει τις
δόσεις του και εμποδίζει τις ξένες ουσίες να μολύνουν το φάρμακο.

Ο ευκολότερος τρόπος για τους περισσότερους να καταλάβουν την ποσότητα που πρέπει να
καταναλώνουν είναι να τη συγκρίνουν με κάτι σαν κοντόκοκκο ξηρό ρύζι.Η δόση ενός αρχαρίου
πρέπει να είναι περίπου το μισό του μεγέθους ενός από αυτούς τους κόκκους ρυζιού ή περίπου
το ένα όγδοο της ίντσας σε μήκος, αυτή η ποσότητα θα ισούται με περίπου το ένα τέταρτο της
σταγόνας.Σε  ορισμένες  περιπτώσεις,  όσοι  έχουν  πολύ  χαμηλή  ανοχή  μπορεί  ακόμη  και  να
διαπιστώσουν ότι αυτό μπορεί να τους είναι υπερβολικό για να το χειριστούν άνετα στην αρχή,
επομένως, εάν χρειαστεί, θα μπορούσαν να ξεκινήσουν με ακόμη λιγότερα.

Δόσεις αυτού του μεγέθους θα πρέπει να λαμβάνονται τρεις φορές την ημέρα, νωρίς το πρωί, το
απόγευμα και περίπου μία ώρα πριν ο ασθενής πάει για ύπνο.Το μόνο που έχει να κάνει ένας
αρχάριος είναι να στύψει το ισοδύναμο μισού κόκκου ξηρού ρυζιού από την πλαστική σύριγγα
και αυτή είναι η δόση του.Παρόλο που μιλάμε για πολύ μικρή ποσότητα και δεν θα βλάψει τον
ασθενή, λόγω της δραστικότητάς της, αυτή η ουσία πρέπει να χρησιμοποιείται με σεβασμό.

Μετά από τέσσερις ημέρες σε αυτή τη δόση, στη συνέχεια διπλασιάζεται σε δόσεις, οι οποίες
ισούνται με το μέγεθος ενός κόκκου ρυζιού, ή δόσεις, οι οποίες είναι περίπου ένα τέταρτο της
ίντσας σε μήκος όταν πιέζονται από τη σύριγγα.Στη συνέχεια, τέσσερις ημέρες αργότερα, η δόση
διπλασιάζεται ξανά και αυτό συνεχίζεται κάθε τέσσερις ημέρες έως ότου ο ασθενής μπορεί να
καταναλώσει το ισοδύναμο των δεκαέξι κόκκων ρυζιού ανά δόση.Αυτή η ποσότητα ισούται με
περίπου  οκτώ  έως  εννέα  σταγόνες  ελαίου  ανά  δόση,  που  είναι  περίπου  το  ένα  τρίτο  του
γραμμαρίου.

Ένα ml είναι λίγο περισσότερο από ένα γραμμάριο κατά βάρος, επομένως εάν οι ασθενείς το
επιθυμούν, μπορούν να χρησιμοποιήσουν αυτή τη μέτρηση για να καθορίσουν τη δοσολογία
τους.Σε εκείνο το σημείο, οι ασθενείς συνήθως συνεχίζουν σε αυτή τη δόση μέχρι να επιτύχουν
το επιθυμητό αποτέλεσμα με την ιατρική τους κατάσταση.Θα υπάρξουν ασθενείς που δεν θα
μπορούν να αυξήσουν τη δόση τους τόσο γρήγορα, αλλά ο Ρικ τους προτρέπει να το πάρουν
όσο πιο γρήγορα μπορούν, ώστε το λάδι να ανακουφίσει τον πόνο τους.Επιπλέον, θα υπάρχουν
εκείνοι που μπορούν να πάρουν αυτό το φάρμακο πιο γρήγορα και ο Rick δεν έχει πρόβλημα με
αυτό, εφόσον ο ασθενής αισθάνεται άνετα να το πάρει πιο γρήγορα, σημαίνει απλώς ότι θα
θεραπευτεί πολύ πιο γρήγορα.

Στην πραγματικότητα, ο Rick πιστεύει ότι οι ασθενείς πρέπει να παραμένουν στη δική τους ζώνη
άνεσης όταν πρόκειται για τη χρήση αυτού του φαρμάκου.Ωστόσο, εξακολουθεί να πιστεύει ότι
όποιος έχει σοβαρή πάθηση δεν πρέπει να παίζει παιχνίδια με αυτήν την ουσία, καθώς εάν δεν
ληφθεί  σωστά,  μπορεί  να  μην  μπορέσει  να  ξεπεράσει  την  πάθηση  που  προοριζόταν  να
θεραπεύσει.

Επειδή  αυτό  το  φάρμακο είναι  τόσο  ασφαλές  στη  χρήση,  συνήθως δεν  μετράμε  τις  δόσεις
ακριβώς,  αλλά  για  όσους  τους  αρέσουν  οι  ακριβείς  μετρήσεις  και  οι  κλίμακες  επαρκούς
ακρίβειας,  ξεκινήστε  με  περίπου  0,01  g  τρεις  φορές  την  ημέρα  για  τις  πρώτες  τέσσερις
ημέρες.Στη συνέχεια, αν μπορείτε, διπλασιάστε το σε 0,02 g για τέσσερις ημέρες, στη συνέχεια
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σε 0,04 g για τέσσερις ημέρες, 0,08 g για τέσσερις ημέρες, 0,16 g και στη συνέχεια 0,32 g του
γραμμαρίου.Αυτό θα ήταν το ιδανικό δοσολογικό πρόγραμμα για όσους μπορούν να καταπιούν
αυτή την ουσία γρήγορα.

Όταν μπορείτε να χρησιμοποιήσετε υψηλής ποιότητας στελέχη indica, το λάδι που παράγεται θα
είναι εξαιρετικά ηρεμιστικό.Αυτό είναι το αποτέλεσμα που θα έχει το λάδι εάν έχετε παραγάγει το
πραγματικό "Rick Simpson Oil" και δεν υπάρχει λόγος ανησυχίας.Οι ασθενείς απλώς κοιμούνται
και τελικά θα ξυπνήσουν.Μερικοί μπορεί να αισθάνονται λίγο λιθοβολημένοι στην αρχή, αλλά θα
μείνουν αλώβητοι και συνήθως μέσα σε μια ώρα αφού σηκωθούν, αυτό το αίσθημα υπνηλίας
εξαφανίζεται.Εάν το λάδι παράγεται από ποικιλίες κάνναβης sativa, περιμένετε προβλήματα και
μακροχρόνια δυναμωτική sativa.Δεν θέλετε άτομα με σοβαρές παθήσεις όπως ο καρκίνος να
προσπαθούν να πάρουν λάδι με αυτά τα αποτελέσματα και ο ασθενής δεν θα λάβει τα ιατρικά
οφέλη που μπορεί να προσφέρει μια καλή ένδειξη.Δεν αρέσει σε όλους να είναι ψηλά και δεν
είναι  ιατρικό  το  νόημα να  λιθοβολούμε  υπερβολικά  από αυτή  την  ουσία.Αλλά σε  ορισμένες
περιπτώσεις, όταν η ζωή των ασθενών βρίσκεται σε κίνδυνο, η χορήγηση μεγαλύτερων δόσεων
μπορεί να είναι το μόνο πράγμα που μπορεί να σώσει τη ζωή τους.

Το θέμα είναι να μπαίνει το φάρμακο στον ασθενή τρεις φορές την ημέρα.Ο ασθενής μπορεί
απλά να το βάλει στο δάχτυλό του και μετά να το ξύσει στα δόντια του.Στη συνέχεια, πάρτε ένα
ποτό με κρύο νερό ή τσάι και θα πρέπει να το καταπιούν αρκετά εύκολα.Ορισμένα στελέχη
παράγουν  ένα  εκχύλισμα  που  δεν  έχει  ευχάριστη  γεύση,  αλλά  αυτό  είναι  εύκολο  να  το
αντιμετωπίσετε.Απλώς βάλτε τη δόση των ασθενών σε ένα μικρό κομμάτι ψωμί και διπλώστε το,
στη συνέχεια βάλτε το στο στόμα τους και δώστε τους να πιουν νερό.Το ίδιο μπορεί να γίνει και
με τη χρήση μπανανών ή άλλων ειδών φρούτων.Η ιδέα είναι να μπει το λάδι στον ασθενή όσο
το δυνατόν γρηγορότερα, αλλά στον Ρικ εξακολουθεί να αρέσει να βλέπει ότι παραμένει στη
ζώνη άνεσής του.

Ο καθένας είναι διαφορετικός και η ανοχή μας για αυτό το φάρμακο θα διαφέρει από άτομο σε
άτομο,  επομένως  βεβαιωθείτε  ότι  ο  ασθενής  αισθάνεται  άνετα  με  την  ποσότητα  που
καταναλώνει.Με πολλές σοβαρές παθήσεις, είναι σημαντικό για τους ασθενείς να καταναλώνουν
αυτό το φάρμακο γρήγορα, ώστε να έχουν καλύτερες πιθανότητες να επιβιώσουν.Όπως έχω
ήδη αναφέρει, παρόλο που το λάδι είναι ακίνδυνο, εάν ληφθεί υπερβολική ποσότητα, συχνά
στους  ασθενείς  δεν  αρέσει  η  εμπειρία.Αυξήστε  λοιπόν  τη  δοσολογία  τους  αργά.  έτσι  θα
βολευτούν με τη χρήση του.

Παρόλα αυτά,  όπως θέλουμε να πούμε,  οι  επιθετικές  ασθένειες  πρέπει  να αντιμετωπίζονται
επιθετικά,  οπότε  αν  είχα  κάτι  που  ήταν  απειλητικό  για  τη  ζωή,  θα  πίνω  όσο  περισσότερο
εκχύλισμα μπορούσα να πάρω στο συντομότερο δυνατό χρονικό διάστημα.Νομίζω ότι αξίζει να
είμαστε προετοιμασμένοι, επομένως όσοι μπορούν θα πρέπει να αρχίσουν να συνηθίζουν τις
επιπτώσεις  του λαδιού το συντομότερο δυνατό,  γιατί  τότε  θα ξέρουν τι  να  περιμένουν,  εάν
χρειαστεί να λάβουν μεγαλύτερες δόσεις.

Η  τυπική  θεραπεία  για  να  επαναφέρετε  το  σώμα  σας  σε  καλή  κατάσταση  υγείας  είναι  60
γραμμάρια λαδιού υψηλής ποιότητας που καταναλώνονται σε περίοδο τριών μηνών.Για όσους
έχουν λάβει χημειοθεραπεία και ακτινοβολία, είναι καλή ιδέα να καταναλώσουν 120 έως 180
γραμμάρια ελαίου το συντομότερο δυνατό.Συνήθως, τα 60 g μπορούν να θεραπεύσουν έναν
σοβαρό  καρκίνο,  αλλά  για  όσους  έχουν  υποστεί  βλάβη  από  το  ιατρικό  σύστημα,  συχνά
απαιτούνται περισσότερα για να αποτραπεί η επιστροφή του καρκίνου και να αναιρεθεί η ζημιά
που έχουν αφήσει πίσω τους αυτές οι θεραπείες.

Μόλις ο ασθενής είναι και πάλι υγιής, μπορείτε να μειώσετε τη δόση σε ένα ή δύο γραμμάρια το
μήνα ή όσο ο ασθενής θέλει να καταναλώσει. από τη δική μας οπτική, όσο περισσότερα τόσο το
καλύτερο.Μην παραλείπετε τις δόσεις συντήρησης, καθώς είναι σημαντικές για τη διατήρηση της
καλής υγείας.Ένα γραμμάριο το μήνα ή μια σταγόνα την ημέρα μετά τη δουλειά το βράδυ δεν
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ακούγεται πολύ,  αλλά,  σύμφωνα με τον Rick,  θα έπρεπεείναι αρκετό για να διατηρήσετε  το
σώμα σας υγιές.

Επιπλέον, του αρέσει οι ασθενείς να χρησιμοποιούν άλλα φυσικά πράγματα όπως σπόρους
μήλου και σιταρόχορτο σε συνδυασμό με τη θεραπεία με λάδι.Από την εμπειρία μου, θα ήθελα
επίσης τους ασθενείς να τρώνε σπόρους κάνναβης (και λιβάνι, μύρο και λυκίσκο), καθώς το λάδι
που περιέχουν είναι τόσο θρεπτικό και καλό για τον οργανισμό.

Ο Rick πιστεύει επίσης ότι οι ασθενείς θα πρέπει να προσπαθήσουν να ανεβάσουν το pH του
σώματός τους όσο το δυνατόν γρηγορότερα, καταναλώνοντας πράγματα όπως καρπούζι ή χυμό
λεμονιού κ.λπ.Λέει ότι αυτό είναι πολύ σημαντικό και κάτι τέτοιο μπορεί να δώσει στον ασθενή
πολύ καλύτερες πιθανότητες να επιβιώσει.

Οι ασθενείς θα πρέπει επίσης να αρχίσουν να τρώνε περισσότερα ωμά φρούτα και λαχανικά και
να τρώνε λιγότερο κρέας,  ειδικά τις  επεξεργασμένες  ποικιλίες,  που περιέχουν περισσότερες
τοξίνες.Ο Rick πιστεύει  ακράδαντα στη χρήση μηχανών αποχυμοποίησης και πιστεύει  ότι  οι
μεγάλες δόσεις βιταμίνης C μπορούν επίσης να αποφέρουν μεγάλο όφελος.

Αυτό είναι το πρωτόκολλο Rick Simpson και είναι ο λόγος που το όνομά του θα είναι γνωστό για
την  αιωνιότητα.Είναι  ίσως  η  πιο  σημαντική  ανακάλυψη όλων των  εποχών και  η  ευεργετική
επίδραση αυτών που μας έχει δώσει αυτός ο άνθρωπος δεν μπορεί να υπερεκτιμηθεί.Τι ωφελεί
η  σύγχρονη  ιατρική  και  τεχνολογία  όταν  δεν  λειτουργεί;Εάν  θέλετε  να  δείτε  αποτελέσματα,
δοκιμάστε τη μέθοδο θεραπείας του Rick.

Μας έχουν επικριθεί επειδή αποκαλούμε αυτό το λάδι θεραπεία για όλα, αλλά πώς αλλιώς θα
μπορούσατε να ονομάσετε μια ουσία που μπορεί να χρησιμοποιηθεί με επιτυχία για τη θεραπεία
τόσων  πολλών  ιατρικών  προβλημάτων;Μερικοί  φαίνεται  να  πιστεύουν  ότι  οι  λέξεις  cure-all
σημαίνει  ότι  αυτό  το  λάδι  θα  προσφέρει  αιώνια  ζωή,  αλλά  αυτή  δεν  ήταν  η  πρόθεση  του
Ρικ.Σίγουρα, αυτό το φάρμακο μπορεί να παρατείνει τη ζωή σας και μπορεί να ζήσετε πολύ
περισσότερο με τη χρήση του, γι' αυτό δεν υπάρχει αμφιβολία.Ωστόσο, αυτό δεν σημαίνει ότι θα
προσφέρει αιώνια ζωή.

Αυτό το λάδι δεν είναι ακόμα νόμιμα διαθέσιμο στους περισσότερους και επομένως θα χρειαστεί
πολύς χρόνος για να καθοριστεί πόσα πρόσθετα χρόνια μπορεί να προσφέρει.Προς το παρόν,
δεν θεωρούμε αυτό το φάρμακο ως ελιξίριο αθανασίας και πιστεύουμε ακράδαντα ότι δεν σας
κάνει αλεξίσφαιρο.Ωστόσο, όπως λέει ο Rick, αν βρούμε ποτέ το κλειδί της αθανασίας, είναι
σίγουρος ότι η κάνναβη θα είναι ένα σημαντικό συστατικό.

Μην  νομίζετε  ότι  όταν  το  χρησιμοποιείτε,  δεν  μπορείτε  να  κολλήσετε  ιό.Μπορεί  ακόμα  να
κολλήσετε πράγματα όπως η γρίπη, αλλά τα αποτελέσματά της μπορεί να μειωθούν σημαντικά
και θα αναρρώσετε πολύ πιο γρήγορα.Σε περίπτωση πανδημίας ή κάτι τέτοιο, εάν καταναλώνετε
ή  λαμβάνετε  ήδη  το  υπέροχο  λάδι  που  μπορεί  να  προσφέρει  αυτό  το  φυτό,  η  πιθανότητα
επιβίωσής σας θα αυξηθεί σίγουρα πολύ». Jindrich Bayer,Phoenix Tears: The Rick Simpson
Story,επίλογος των δύο πρώτων εκδόσεων

«JB, έχω μια ερώτηση, ο αδερφός μου έχει καρκίνο, του αφαίρεσαν (ιατρικό ίδρυμα) το στομάχι
του, μετά του έκαναν χημειοθεραπεία, που προκάλεσε περισσότερο καρκίνο σε σημείο που δεν
μπορεί  να  φάει  τίποτα,  ούτε  υγρά,  τους  κάνει  εμετό.Μετά  του  πήρα  τελικά  τη  ρητίνη.  Το
καινούργιο μου το έφτιαξε, αλλά η συνοχή είναι λίγο πηχτή (βλ. φωτογραφία).Αλλά το έδινε και
το έπαιρνε.Η απόφραξη είναι στο άνω μέρος του εντέρου, η ανάπτυξη του καρκίνου.Το στόμα
του είναι εξαιρετικά στεγνό αφού παίρνει και μορφίνη από έντονους πόνους.Τελικά ήπιε κάποια
υγρά αλλά έκανε εμετό δύο φορές και όχι την τρίτη φορά είχε αίμα.Του έχουν δώσει 2 εβδομάδες
οι γιατροί και τον στέλνουν σπίτι.Τι μπορώ να κάνω???Βοηθήστε παρακαλώ, έχει 11 γραμμάρια
ρητίνης από ένα ¼ κιλό κάποιου στελέχους λευκής χήρας.Μπορείτε παρακαλώ να με βοηθήσετε
να βρω πού μπορώ να βρω κάποιο πραγματικό RSO που να πληροί όλα τα προσόντα για
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αυτόν.Βρίσκεται στην Καλιφόρνια του Λος Άντζελεςκαι είμαι στο Ελ Σαλβαδόρ.Είναι μια πολύ
δύσκολη  κατάσταση  και  δεν  έχω  καταφέρει  να  κάνω  πολλά  από  εδώ.Μερικές  συμβουλές
παρακαλώ.»  Ρικάρντο
-- Λοιπόν, όσο πιο γρήγορα αρχίσει να καταναλώνει το λάδι τόσο πιο γρήγορα θα βελτιωθεί η
ποιότητα της ζωής του.Πείτε του να βάλει αυτή τη ρητίνη σε φούρνο που έχει ρυθμιστεί στους
130°C (266°F) για περίπου μία ώρα και μετά να αρχίσει να την τρώει.Είναι καλό να ξεκινάτε με
μικρές δόσεις, αλλά όταν οι ασθενείς παίρνουν μορφίνη, μπορείτε να τους δώσετε περισσότερο
λάδι  και  λιγότερη  μορφίνη.Οι  πρώτες  μέρες  μπορεί  να  είναι  δύσκολες  λόγω  των
αλληλεπιδράσεων.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Θέλω απλώς να ενημερώσω όλους ότι η πρώτη μου παρτίδα μαγειρικού λαδιού για τη μαμά
μου είχε μεγάλη επιτυχία και πήρε πίσω 4/5 γραμμάρια από μια ουγγιά κορυφαίας ποιότητας
μπουμπούκια!Πάνω από το φεγγάρι με την πρώτη μου προσπάθεια.Και πιστέψτε με παιδιά είναι
πραγματικά τόσο εύκολο όσο να φτιάξετε έναν καφέ!Σε αγαπάμε Ρικ...» Μαρκ

Λιβάνι και Μύρο
«Το λιβάνι είναι μια εξαιρετική προσθήκη στη θεραπεία με λάδι κάνναβης.Τόσο εσωτερικά όσο
και  τοπικά.Εάν  ζείτε  κάπου  όπου δεν  υπάρχει  έλαιο  κάνναβης,  σκεφτείτε  το  λιβάνι,  μπορεί
επίσης να κάνει θαύματα.Αναζητήστε τους πιο ισχυρούς και ηρεμιστικούς τύπους που μπορείτε
να βρείτε».JB

«Δοκίμασα το λιβάνι τοπικά βοηθάει στην εξάλειψη του πόνου.:)» Κάρολ

«Χρησιμοποίησα λάδι λιβανιού από την Young Living Essential Oils με τα δάκρυα Phoenix του
Rick  Simpson.Ο μπαμπάς μου μπορούσε να περάσει  10 ώρες  χωρίς  πόνο… Είχε  καρκίνο
σταδίου 4 και περπατούσε σαν να μην πήγαινε καλά». Οστρακώδης

«Το λιβάνι είναι εξαιρετικό για τόσα πολλά πράγματα.Το χρησιμοποιώ σε ηλιακές κηλίδες στο
δέρμα μου,  καθημερινά στο πρόσωπό μου αναμεμειγμένο με  αγγούρι  για  τόνωση αφού το
πλύνω με αιθέρια έλαια.Γι' αυτό φαίνομαι τόσο νέος για 65.ΧΑΧΑΧΑ!Αστεϊσμός.Είμαι σαράντα
δύο.Αλλά έχω αξιοπρεπές  δέρμα,  καθώς δεν  χρησιμοποιώ parabens ή  χημικά  σε  αυτό."  Η
Ντάνια

«Στα  μαγαζιά  με  βότανα αναζητήστε  το  με  το  άλλο  του  όνομα,  Boswellia.Λειτουργεί  το  ίδιο
βασικά με το Advil αλλά καλύτερα.” Σαρόν

«Υπάρχει μια παλιά θεραπεία που απαιτεί λιβάνι, μύρο, ελαιόλαδο και κάνναβη.Φως στα μύρο!!
Κάνει θαύματα στους διαβητικούς τοπικά και εσωτερικά!». Μπράιαν

«Ό,τι μεγαλώνει στη φύση μπορεί να μας φροντίσει.Είναι οι συνθετικές εκδόσεις όλων αυτών
των πραγμάτων που  αποδεικνύονται  επιβλαβείς.Όλα  αυτά  τα  φυτά,  (λιβάνι,  μύρο,  λεβάντα,
γαρύφαλλο, μέντα, κ.λπ.),  ειδικά τα αρχαία φυτά στις αυτόχθονες ζώνες τους έχουν περάσει
χρόνια τελειοποιώντας τους προστατευτικούς τους παράγοντες έναντι των αρπακτικών και των
περιβαλλοντικών ανησυχιών και αυτά τα πράγματα μπορούν να χρησιμοποιηθούν για να μην
απλά θεραπεύστε αλλά θεραπεύστε!» Γουέντυ

«Πρόβλεψε ότι σε μια άλλη δεκαετία, η εγκεκριμένη χρήση ιατρικής κάνναβης για κάθε είδους
παθήσεις θα είναι κεντρική, καθώς θα παρασκευάζονται φάρμακα που λειτουργούν όπως η THC
αλλά  χωρίς  το  δραστικό  συστατικό  που  προκαλεί  «υψηλή»  επίδραση  στους  ασθενείς.Ο
Mechoulam δεν έχει περιορίσει το ενδιαφέρον του μόνο στην κάνναβη.Έχει κάνει έρευνα για το
levona, την εβραϊκή λέξη για το λιβάνι ή Boswellia sacra, που χρησιμοποιούνταν ως θυμίαμα
στον  Ιερό  Ναό  της  Ιερουσαλήμ.Ο  χημικός  του  Εβραϊκού  Πανεπιστημίου,  μαζί  με  τον  τότε
διδάκτορά  του,  Arieh  Moussaieff,  έδειξαν  ότι  ένα  σημαντικό  συστατικό  του  θυμιάματος  της
Μέσης Ανατολής μειώνει το άγχος και έχει αντικαταθλιπτική δράση στα ποντίκια.
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«Το  Ταλμούδ  αναφέρει  τη  ρητίνη  Boswellia  ως  ένα  φίλτρο  που  μπαίνει  σε  κρασί  για  να
«καθαρίσει τις αισθήσεις» έτσι ώστε [αυτοί] που καταδικάστηκαν σε θάνατο να μην ανησυχούν...
[τα  ευρήματά  τους]  παρέχει  μια  βιολογική  βάση  για  βαθιά  ριζωμένες  πολιτιστικές  και
θρησκευτικές  παραδόσεις».http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-
352563
-- Το λάδι κάνναβης και το λιβάνι μοιάζουν πολύ στα θεραπευτικά τους αποτελέσματα.Απλώς
προσθέστε λιβάνι υψηλής ποιότητας (boswellia sacra) στη διατροφή σας ή τρώτε το τρεις φορές
την  ημέρα  (150  mg τρεις  φορές  την  ημέρα  για  λιγότερο  σοβαρές  παθήσεις  και  300  mg ή
περισσότερο για πιο σοβαρές ασθένειες και πόνους κ.λπ.) Ή μπορείτε να ακολουθήσετε το ίδιο
πρωτόκολλο και χρησιμοποιήστε τις ίδιες δόσεις όπως εάν χρησιμοποιούσατε το RSO.Το λιβάνι
μπορεί επίσης να διορθώσει το σώμα σας από το επίπεδο του DNA προς τα πάνω, και μπορεί
επίσης να θεραπεύσει τον καρκίνο και πολλές άλλες «ανίατες» ασθένειες.Είναι επίσης καλό να
το γνωρίζουμε, νομίζω.JB

«Είμαι πραγματικά αναστατωμένος που χάλασα τον αχίλλειο τένοντα μου χθες.Δεν μπορώ άλλο
καναπέ έως 5kμόλις περπατήσει.Έχει κανείς κάποια συμβουλή για γρήγορη ανάρρωση;» Τζένα

--  Πολύ λάδι  τόσο τοπικά όσο και εσωτερικά.Προσθέστε λιβάνι  και  λάδι γαρύφαλλου σε μια
ισχυρή αλοιφή κάνναβης ή σε ένα μείγμα με βούτυρο καριτέ/έλαιο καρύδας/κάνναβης.Όπως
πάντα, το 20-30% των αλοιφών THC λειτουργεί καλύτερα.Απολαύστε τη θεραπεία.JB

«Έχω λάβει καθαρό αιθέριο έλαιο boswellia freana για καρκίνο του χοληδόχου πόρου σταδίου
IV, το οποίο έχει κάνει μετάσταση στους πνεύμονες και τα οστά και το συκώτι μου μετά από 2
μήνες το συκώτι έχει πλέον κανονική λειτουργία, χωρίς μπλοκαρίσματα και έχω αντιστρέψει τη
διάγνωσή μου για 9 μήνες ζωής , και οι όγκοι στο συκώτι μου συρρικνώνονται και ένας πεθαίνει!!
Εξακολουθώ  να  ενδιαφέρομαι  πολύ  για  το  λάδι  κάνναβης,  αλλά  έχω  κάνει  επίσης
χημειοθεραπεία για να σταματήσω τη διάδοση και ξέρω ότι μόλις τελειώσει η χημειοθεραπεία
τον επόμενο μήνα θέλω να χτυπήσω το σώμα μου δυνατά με ό,τι μπορώ.Αγόρασα το βιβλίο,
τώρα απλά το χρειάζομαι να μάθω πώς να φτιάξω το λάδι και να ζητήσω από κάποιον να με
βοηθήσει». Σάρα

«Σταματώ για να πω ένα γεια. Εξακολουθώ να συνεχίζω, στις 17 Ιουλίου είναι 1 χρόνος από
τότε που ξεκίνησα να λαμβάνω 1-2 ml την ημέρα, η ζωή μου έχει αλλάξει εντελώς και έχω χάσει
σχεδόν 200 κιλά ακριβώς, 9 κιλά για να πάω, το φαρμακείο μου έχει  λάβει  179mg CBD σε
179mg έλαιο THC .5ml την ημέρα και 87% THC και 4% CBD 1ml την ημέρα. Και λιβάνι, μύρο
και  χυμός.  ΛΕΙΤΟΥΡΓΕΙ  ΟΠΩΣ  ΓΝΩΡΙΖΕΤΕ  JB,  απλά  ήθελα  να  σας  ενημερώσω  ότι  θα
συνεχίσω!» Νομοσχέδιο

«Χρησιμοποιώ λιβάνι με μύρο για το Hashimoto και λειτουργεί! Κρίμα που δεν μπορώ να πάρω
λάδι εκεί που μένω γιατί είναι παράνομο». η Σίνθια

«Ξεκίνησα με αυτό πριν από 3 ημέρες αφού άκουσα για ένα κορίτσι που συρρίκνωνε τον όγκο
στον εγκέφαλό της με μια σταγόνα στη γλώσσα της κάθε δύο ώρες». Λίντσεϊ

«Εδώ και μερικά χρόνια βάζω λιβάνι σε κάψουλες. Συνήθιζα να έπαιρνα το λιβάνι μόνο του για
να θεραπεύσω τον καρκίνο μου (χωρίς χημειοθεραπεία ή ακτινοβολία) εκείνες τις περιόδους
που δεν είχα ασφαλή πρόσβαση στο λάδι κάνναβης. Όταν δεν είχα το RSO και παρατήρησα ότι
άρχισαν να εμφανίζονται κηλίδες, απλώς έβαλα μερικές σταγόνες Sacred Licencense απευθείας
στο  δέρμα  μου  και  είδα  τις  κηλίδες  να  εξαφανίζονται  σε  λίγες  μέρες.  Έμεινα  απολύτως
έκπληκτος!  Το λέω στους  ανθρώπους χρόνια τώρα.Πρέπει  ακόμα να  κάνω κολονοσκόπηση
(όταν ασφαλιστώ σε CO) για να δω αν έχει φύγει ο κύριος όγκος. Καρκίνος ή όχι, θα συνεχίσω
να κάνω αυτό που κάνω, όπως συνέστησε ο ογκολόγος μου (εφ' όρου ζωής). Είναι έκπληκτος!»
Λίζα

«Έβαλα ρητίνη λιβανιού στο φαγητό του σκύλου μου δύο φορές την ημέρα για μερικούς μήνες
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και ένας όγκος σε μέγεθος γκρέιπφρουτ εξαφανίστηκε». Κάρεν

«ΛΑΝΓΚΙΜΙΑ –  λέγεται  ότι  συρρικνώνει  τους  όγκους  και  επιβραδύνει,  αν  όχι,  σταματά  την
εξέλιξη του καρκίνου. Ξέρω ότι συρρικνώνει τους όγκους, έχω δει ότι μειώνει τους όγκους σε
μέγεθος μπάλας του γκολφ!» Η Ταμάρα

"Το έκανα αυτό αναπόσπαστο μέρος της μεθοδολογίας μου πριν από μερικά χρόνια, μαζί με τα
έλαια copaiba και λεμονόχορτο, τα αποτελέσματα είναι απολύτως εκπληκτικά. Ευχαριστώ που
μοιράζεστε το JB." Σημάδι

"Ένας λόγος τουλάχιστον είναι επειδή τους λένε, σε βίντεο και αναρτήσεις ιστολογίου, ότι το
λιβανέλαιο περιέχει  βοσβελικό οξύ - το αντικαρκινικό δραστικό συστατικό στη ρητίνη τσίχλας
λιβανιού. Αλλά δεν το κάνει και ο απλός λόγος είναι ότι το βοσβελικό οξύ είναι πολύ Είναι πολύ
βαρύ μόριο για να είναι πτητικό. Υπάρχουν αρκετά βοσβελικά οξέα που βρίσκονται στη ρητίνη
του λιβανιού και έχουν μοριακά βάρη στην περιοχή 450 – 500. Ωστόσο, τα πτητικά μόρια - αυτά
που μπορούν να εξατμιστούν - έχουν όλα μοριακά βάρη κάτω από 300."
-- Γι' αυτό συνιστώ να μασάτε λιβάνι και ρητίνη μύρου και να μην καταναλώνετε αιθέρια έλαια
που (ελπίζουμε/δήθεν) παράγονται από λιβάνι και μύρο. JB

"Το λιβανέλαιο με βοήθησε να απαλλαγώ από την παράλυση Bell σε μια εβδομάδα! Η καλύτερη
θεραπεία που έλαβα ποτέ και ήταν "νόμιμη"." Ιάσονας

«Χρησιμοποιούσα το Frankincense,  το Ylang Ylang και μερικές φορές τον Clary Sage στον
Justin για επιληπτικές κρίσεις για τέσσερις μήνες και έχω δει βελτίωση. Την εποχή που ξεκίνησα,
είχε τρεις κρίσεις την ημέρα και μειώθηκε σε μία την ημέρα και μερικές φορές ένα τρέξιμο δύο
έως τριών ημερών χωρίς επιληπτικές κρίσεις. Έχω διαβάσει όπου η Angelica βοηθά επίσης με
επιληπτικές  κρίσεις.  Ο  νευρολόγος  του  είναι  μόνο  για  αυτό,  αλλά  δεν  υπάρχει  πραγματική
γνώση ή οποιοδήποτε είδος πρωτοκόλλου. Οι αρωματοθεραπευτές δεν φαίνεται να είναι πολύ
εξοικειωμένοι με τη χρήση αιθέρια έλαια επίσης για τον έλεγχο των επιληπτικών κρίσεων. Η
εισπνοή και η αραιωμένη τοπική εφαρμογή φαίνεται να λειτουργούν, αλλά θα ήταν ωραίο να έχω
κάποια καθοδήγηση. Έμαθα με τον δύσκολο τρόπο ότι σίγουρα υπάρχουν μερικά έλαια που
πρέπει  να αποφεύγονται  όπως οτιδήποτε με ενώσεις  καμφοράς (δεντρολίβανο,  ευκάλυπτος,
ακίδα λεβάντα, ισπανικό φασκόμηλο) ή thujone καθώς και μερικά άλλα." Τζούντι

"Το προϊόν διάσωσης της επιλογής μας είναι ειλικρινές. Το κρατάω στο ράφι και το χρησιμοποιώ
σε αραίωση με λάδι MCT. Το ίδιο λάδι μεταφοράς που χρησιμοποιεί η Rae από το στόμα με CO.
Ένα ή δύο ρουφηξιά κάτω από τη μύτη, και μετά στο πίσω μέρος των αυτιών, των κροταφών,
του  λαιμού,  των  καρπών  και  του  κάτω  μέρους  των  ποδιών.  Είναι  το  καλύτερο  φάρμακο
διάσωσης μέχρι  σήμερα.  Γρήγορο και  αποτελεσματικό,  αλλά με  κάθε  αποκάλυψη.  όχι  κάθε
φορά.» Μαρκ

«Το  λιβανέλαιο  προέρχεται  από  τη  ρητίνη  των  δέντρων  Boswellia  serrata.  Μερικά  έλαια
αρωματοθεραπείας, αρώματα και ορισμένοι τύποι θυμιάματος περιέχουν αυτό το λάδι. Η ιατρική
της  Αγιουρβέδα,  η  παραδοσιακή  υγειονομική  περίθαλψη  της  Ινδίας,  χρησιμοποιεί  επίσης
λιβανέλαιο για τη θεραπεία πολλών παθήσεων. Στη δυτική ιατρική, το λιβανέλαιο παρουσιάζει
ενδιαφέρον  λόγω  των  αντιφλεγμονωδών  ιδιοτήτων  του,  σύμφωνα  με  το  Memorial  Sloan-
Kettering Cancer Center. Ορισμένες παρενέργειες είναι πιθανές, αλλά το MSKCC σημειώνει ότι
το λιβάνι φαίνεται να έχει λιγότερες αρνητικές επιπτώσεις από τα φάρμακα που θεραπεύουν
φλεγμονώδεις καταστάσεις, όπως τα στεροειδή και τα μη στεροειδή αντιφλεγμονώδη φάρμακα.

Γαστρεντερικές  παρενέργειες  είναι  πιθανές  όταν  λαμβάνετε  λιβανέλαιο,  σύμφωνα  με  το
Physicians'  Desktop  Reference.  Μπορεί  να  περιλαμβάνουν  στομαχικές  διαταραχές,  ναυτία,
πόνο στο στομάχι, αίσθημα καύσου ή δυσάρεστο αίσθημα πληρότητας. Το λιβανέλαιο μπορεί
επίσης να επιδεινώσει τις στομαχικές διαταραχές ή τον πόνο στο στομάχι.
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Το λιβανέλαιο έχει αποτελέσματα αραίωσης του αίματος και μπορεί να αυξήσει τον κίνδυνο μη
φυσιολογικής αιμορραγίας, όπως σημειώνεται από το Ιατρικό Κέντρο του Πανεπιστημίου του
Μέριλαντ.  Αυτό  είναι  πρωτίστως  ανησυχητικό  για  άτομα  με  αιμορραγική  διαταραχή  ή
οποιονδήποτε παίρνει φάρμακα ή άλλα βότανα με αντιπηκτική δράση, όπως η βαρφαρίνη, η
ηπαρίνη,  η ιβουπροφαίνη,  η ασπιρίνη ή το ginkgo biloba.  Όποιος  έχει  προγραμματιστεί  για
χειρουργική ή οδοντιατρική επέμβαση θα πρέπει να σταματήσει να παίρνει λιβανέλαιο εκ των
προτέρων.» Shelley

Επεξεργασία ρητινών λιβανιού και μύρου
Παγώνουμε το λιβάνι, το θρυμματίζουμε σε ένα μίξερ σαν παγάκια (για λίγα δευτερόλεπτα σε
πολύ υψηλή ταχύτητα) και μετά ρίχνουμε πολύ καυτό (100°C) ελαιόλαδο στη σκόνη. Αφήστε το
να ανακατευτεί σαν κοκτέιλ, για 3 λεπτά περίπου. Ρίξτε το μείγμα λαδιού σε ένα μπουκάλι και
αφήστε το να καθίσει για μερικές μέρες, χωρίστε τις στρώσεις και πήρατε το εκχύλισμα λιβανιού
σας.  Προσθέστε  μύρο  αν  το  έχετε  –  μεταποιήστε  το  με  τον  ίδιο  τρόπο  –  παγώστε  το,
θρυμματίστε το, προσθέστε καυτό λάδι, αφήστε το να καθίσει, χωρίστε το.

Στη συνέχεια, προσθέστε λάδι κάνναβης στο μείγμα λιβάνι, μύρο και ελαιόλαδο. Μπορείτε να το
φάτε, επίσης, τρεις φορές την ημέρα. Θα του έβαζα και λάδι από σπόρους κάνναβης, ξεχωριστά,
και θα έκανα μασάζ στα πόδια μου με αυτό. JB

Κάπνισμα Κάνναβης
«Η 28χρονη φίλη μου  χειρουργήθηκε  σήμερα για  καρκίνο  του μαστού,  λένε  ότι  ο  καρκίνος
αφαιρέθηκε, αλλά εξακολουθούν να θέλουν να της κάνουν χημειοθεραπεία.Έχουμε ξαναμιλήσει
και της είπα να αρνηθεί τη χημειοθεραπεία και απλάπάρτε RSO.Έχω δίκιο σε αυτό;Από όσα
έχω διαβάσει στο Phoenix Tears θα πίστευα ότι αυτό είναι σωστό, αλλά θα ήθελα τη βοήθειά
σας για να απαντήσω σε αυτό.Ευχαριστώ." Τζάστιν

-- Μπράβο, Τζάστιν.Χωρίς χημειοθεραπεία ή σαρώσεις.Το χειρουργείο ήταν περιττό.Ζητήστε της
να φάει 120-180 γραμμάρια λάδι τους επόμενους έξι μήνες και να ακολουθήσει τις οδηγίες στον
ιστότοπό μας.JB

«Φανταστείτε  να  προσπαθείτε  να  διδάξετε  τους ανθρώπους πώς να φορούν τα παντελόνια
τους...Φαίνεται  εύκολο.Τι  θα  γινόταν  αν  οι  άνθρωποι  σας  έστελναν  μηνύματα  καθημερινά
ρωτώντας σας πώς να φορέσετε το παντελόνι τους;(Επιβαρυντικό) Είναι σαν την ημέρα του
γουρουνιού!Αν βάλω το παντελόνι μου και γίνει σωστά, τότε αυτός είναι ο τρόπος που θα δείξω
σε  κάποιον  άλλον.Μπορεί  να  γελάσω με  τους  ανθρώπους  που  θέλουν  να  δοκιμάσουν  να
φορέσουν το παντελόνι τους προς τα πίσω και να λένε: «Ε, ταιριάζουν μια χαρά, σίγουρα, αλλά
δεν αλλάζει το γεγονός ότι είναι προς τα πίσω!(Δούλεψε για τον Khris Kross).» Ο JB απλά μας
λέει  τι  λειτουργεί  και  δεν  θα  μας  πει  άλλο  τρόπο  γιατί  δεν  χρειάζεται  να  έχουμε  άλλους
τρόπους.Ακολουθήστε τις οδηγίες ή πηγαίνετε να περπατάτε με το παντελόνι σας προς τα πίσω,
αλλά μην θυμώσετε τον JB όταν συνειδητοποιήσετε ότι απλώς σας έδειχνε τον σωστό τρόπο να
το  κάνετε!Δεν  προσπαθούμε  να  αλλάξουμε  κείμενο  σε  ένα  βιβλίο,  απλώς  πηγαίνουμε  να
ερευνήσουμε άλλα βιβλία!». Τσαντ

-- Ευχαριστώ, Τσαντ, αυτή ήταν μια εξαιρετική εξήγηση και ναι, έχεις δίκιο.Όλο αυτό το θέμα της
ιατρικής RSO είναι τόσο προσβλητικά απλό που το κάνει πραγματικά πιο περίπλοκο.Είναι πολύ
απλό για τους ανθρώπους να το πιστέψουν, όταν δηλαδή δεν μπορούν να δοκιμάσουν οι ίδιοι το
φάρμακο και πρέπει να διαβάσουν μόνο για αυτό.

Και το όλο θέμα είναι ότι  διακυβεύονται ζωές ανθρώπων.Τους μιλάω από κοντά, βλέπω τον
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πόνο στα πρόσωπά τους,  μη με ρωτήσεις τι  μου κάνει μετά από τόσα χρόνια.Για μένα δεν
υπάρχει πολύς χώρος για αυτοσχεδιασμό εδώ, δεν υπάρχει χρόνος για μεγάλα σόλο bebop ή
free jazz.Αυτό είναι ένα συμπαγές παλιό χρονόμετρο μπλουζ δώδεκα ράβδων και έχει μήκος
δώδεκα  μπάρες.Ο  Rick  μας  έδωσε  οδηγίες  να  ακολουθήσουμε,  αλλά  όλοι  θέλουν  να
ανακαλύψουν  ξανά τον  τροχό λόγω κάποιων  προβλημάτων του εγώ ή  άλλων ανθρώπινων
αδυναμιών.

Το μόνο που λέω για αυτό είναι, πρώτα απ 'όλα, να κυριαρχήσετε σε μια κουζίνα ρυζιού και έναν
ανεμιστήρα.Πρώτα  το  RSO  και  μετά  όλες  οι  άλλες  (λιγότερο  ισχυρές)  μορφές  φαρμάκου
κάνναβης.Γιατί  η  ισχύς  έχει  σημασία.Όσο  πιο  ισχυρό  και  ηρεμιστικό  είναι  το  λάδι  τόσο  το
καλύτερο για τον ασθενή.Δεν χρειάζεται να κάνετε δοκιμή σε εσωτερικές παθήσεις, δοκιμάστε το
πρώτα σε δερματικές παθήσεις και δείτε εάν επουλώνεται πιο γρήγορα με το πραγματικά πολύ
ισχυρό και  ηρεμιστικό  RSO με  95-98% THC ή με  οτιδήποτε άλλο,  αυτό θα πρέπει  να σας
απαντήσει.Τότε να ξέρετε ότι το ίδιο πράγμα που συμβαίνει στο δέρμα σας συμβαίνει και στο
σώμα σας όταν καταναλώνετε αυτό το φάρμακο.

Μόλις  το  κάνετε  αυτό,  βασικά  θα  χάσετε  το  ενδιαφέρον  σας  για  λιγότερο  ισχυρές  μορφές
φαρμάκου κάνναβης.Όχι επειδή δεν μπορούν να βοηθήσουν σε ορισμένες περιπτώσεις, αλλά
γιατί γιατί να πετάξεις δεύτερης ή τρίτης θέσης όταν μπορείς να πετάξεις πρώτης θέσης με τα
ίδια χρήματα και να σώσεις τη ζωή σου πιο γρήγορα και αξιόπιστα ταυτόχρονα;

Το RSO είναι φάρμακο υψηλής ποιότητας, και ο τρόπος που το βλέπω όλα τα υπόλοιπα δεν
είναι  φάρμακο  υψηλής  ποιότητας.Και  θέλω  φάρμακο  υψηλής  ποιότητας,  γιατί  να  θέλω
αραιωμένο φάρμακο αντί για το αληθινό;Όσο πιο ισχυρό ηρεμιστικό και ισχυρό είναι το λάδι
τόσο καλύτερα λειτουργεί ως φάρμακο -- και αυτό δεν πρόκειται να αλλάξει ποτέ». JB

«Το καλύτερο  RSO είναι  95-98% THC και  εξαιρετικά  ισχυρό και  ηρεμιστικό.Οτιδήποτε  άλλο
εκτός από αυτό (ακατέργαστη κάνναβη, χυμοί, φαγώσιμα, έλαια με υψηλή περιεκτικότητα σε
CBD, μη αποκαρβοξυλιωμένο BHO, βάμματα, αλοιφές, παρασκευάσματα, εμποτισμένα, όπως
το  πείτε)  είναι  μια  λιγότερο  ισχυρή  μορφή  φαρμάκου  κάνναβης.Όλες  οι  μορφές  φαρμάκου
κάνναβης είναι ωφέλιμες σε κάποιο βαθμό, φυσικά, αλλά μην στοιχηματίζετε τη ζωή σας σε
λιγότερο ισχυρές μορφές φαρμάκου κάνναβης». JB

Δερματικές παθήσεις, εγκαύματα, έκζεμα κ.λπ.

«Έλαβα  εγκαύματα  από  βραστό  λάδι  3ου  βαθμού  στα  δάχτυλά  μου  το  πρωί  της
Κυριακής.Μεγάλες φουσκάλες και πολύ επώδυνες.Θυμήθηκα ότι το RSO είναι εκπληκτικό για
την επούλωση εγκαυμάτων, γι' αυτό το δοκίμασα.OMG Φίλοι, το έγκαυμα έχει φύγει τελείως σε
μόλις 40 ώρες.Κανένα σημάδι από αυτό.Εφάρμοσα μια καλή ποσότηταRSO στις φουσκάλες,
ένα φιλέτο φρέσκιας Aloe Vera και ένας επίδεσμος.Επαναλαμβάνεται 12 ώρες αργότερα.Δεν
χρειάζεται η 3η εφαρμογή.ΕΣΥ ΡΟΚ ΡΙΚ ΣΙΜΠΣΟΝ». Μπόμπι

«Η πρώτη φορά που έφτιαξα το λάδι (με έγχυση σε λάδι καρύδας) ήταν για την τοπική θεραπεία
της πλάτης ενός ηλικιωμένου γείτονα.Είχε πληγές παντού που φαγούραζαν άσχημα.Οι κοριοί
αποκλείονται,  το  ίδιο  και  η  ψώρα,  οι  ψύλλοι,  τα  σκουπίδια  και  άλλα  τέτοια,  επειδή  δεν
επηρεάστηκε  πουθενά  αλλού  εκτός  από  την  πλάτη  της  και  δεν  υπάρχουν  σημάδια
δραστηριότητας  πλασμάτων  στο  κρεβάτι  της.Ξέρεις  τι  έκανε  ο  γιος  της;;;Ψέκασε  πολύ  το
στρώμα  της  με  χημικά  για  να  απαλλαγεί  από  ζωύφια  που  δεν  υπήρχαν.Της  έδωσα  ένα
καινούργιο στρώμα με τις ρητές οδηγίες ότι ΔΕΝ πρέπει να ψεκάζεται, είναι δικό μου δανεικό για
όσο καιρό το χρειάζεται.Έπρεπε να μπει στο νοσοκομείο για αιμορραγικά έλκη και όσο ήταν εκεί
εξέφρασε το θέμα της πλάτης της και ξέρεις τι της είπαν οι γιατροί να κάνει;;;Πλύνετε τα μαλλιά
και το σώμα της για ψείρες.Δεν έχει ψείρες.Λοιπόν, ποιον πιστεύεις ότι θα ακούσω για να τη
βοηθήσω;Οι γιατροί?ΟΧΙ.Έφτιαξα το λάδι,  της περιποιήθηκα την πλάτη με αυτό και υπάρχει
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βελτίωση και επούλωση». Μισέλ

«Η νύφη μου τηγάνιζε χοιρινές μπριζόλες και βασικά βούτηξε τα δάχτυλά της στο καυτό λάδι
μέχρι το πρώτο κότσι και άσπρισαν σαν ψημένο κοτόπουλο.Τους βάλαμε RSO και ο πόνος
εξαφανίστηκε σε περίπου ένα λεπτό, τα έβαψε 2 φορές την ημέρα με το RSO.Θεραπεύτηκαν
πολύ γρήγορα μέσα σε λίγες μόνο μέρες και δεν υπήρχε καμία απώλεια δέρματος ή ουλή.Είναι
εκπληκτικό που τώρα κρατάμε λίγο στο ψυγείο της κουζίνας, οπότε αν καεί κάποιος (ειδικά τα
παιδιά) θα εφαρμόσουμε αμέσως το RSO, δεν χρειάζεται να νιώθουμε τέτοιο πόνο όταν έχουμε
ένα φυσικό φυτό που θα το φροντίσει .» Debra

«Το χρησιμοποίησα σε σοβαρά ηλιακά εγκαύματα.Δούλεψε τέλεια, το έχω δει να επουλώνει μια
πληγή  από  μαχαίρι  σε  λιγότερο  από  μια  εβδομάδα.Θεραπεύει  επίσης  τη  δυσοσμία  του
στόματος.Το  χρησιμοποιώ  εδώ  και  έξι  μήνες  περίπου  και  ξέφυγα  εντελώς  από  τα
αντισπασμωδικά  φάρμακα.Όταν ξέμεινα,  είχα μια  μικρή κρίση.Είμαι  τυχερός  που μπορώ να
πάρω τέτοιο φάρμακο, συνιστώ επίσης τη χρήση του για νευρικούς πόνους.» Γρύλος

«Χρησιμοποιώ ξυλόσομπα για  τη  ζέστη,  έτσι  τα  εγκαύματα  στον  καρπό μου με  συνόδευαν
πολλούς πιο κρύους μήνες.Έκανε ένα βαθύ ζεμάτισμα το περασμένο φθινόπωρο, δεν άφησα να
ξυπνήσω ακόμα.Μου δόθηκε λάδι RSO προηγουμένως, έτσι εφάρμοσα ένα ταμπόν, κάλυψα το
έγκαυμα και σε δύο ημέρες η περιοχή ήταν ένα ροζ, καθαρό έμπλαστρο, χωρίς φουσκάλες ή
εγκαύματα!Πουλάμαι 100%!» Janine

«Έπαθα ένα ωραίο ηλιακό έγκαυμα αμέσως μετά το ξύρισμα του κεφαλιού μου πριν από μερικά
χρόνια.Ήμουν έξω στον ήλιο του Κολοράντο για περίπου 14 ώρες την επόμενη μέρα.Έχω πάρει
ένα ηλιακό έγκαυμα στο κεφάλι μου στο παρελθόν.Η πρώτη φορά πήρε μήνες για να επουλωθεί
και έτρεχε και πονούσε όλη την ώρα.Αυτή την τελευταία φορά έβαλα λίγη λοσιόν με έγχυση
κάνναβης  στο  ηλιοκαμένο  κεφάλι  μου.3  μέρες  αργότερα  ξεφλούδισε  μία  φορά  και  μετά
επουλώθηκε πλήρως.Κάνναβη για ηλιακά εγκαύματα!». Nate

"Εχω μία ερώτηση.Γνωρίζετε κάποιον που να το χρησιμοποιεί για έρπητα ζωστήρα;Τα παίρνω
αρκετά συχνά ειδικά όταν είμαι αγχωμένος και είμαι απλά περίεργος.Ευχαριστώ." Τρίνα

- Απλώς βάλτε το λάδι στα πονεμένα σημεία, είτε ωμό είτε σε βάμμα, και αφήστε τον ασθενή να
φάει επίσης το λάδι, για καλύτερα αποτελέσματα.JB

«Οι  αρθρώσεις  μου  φουντώνουν  στα  δάχτυλά  μου  και,  τρίβω  λίγο  λάδι,  ο  πόνος  έχει
φύγει.Κάηκα  στο  καμένο  βαρέλι  την  περασμένη  εβδομάδα,  3  ίντσες  μαύρου  δέρματος  που
αναβλύζει στο εσωτερικό του καρπού μου.Μικρή ποσότητα λαδιού, επίδεσμος, δύο μέρες μετά,
καταπληκτικό  ροζ  δέρμα.Εφαρμόστηκε  ξανά,  το  ίδιο,  δύο  μέρες  μετά  και
επουλώθηκε...Ευχαριστώ!!!" Janine

«Καλημέρα Σκωτσέζο, μίλησα στην αδερφή μου χθες το βράδυ και λέει ότι έχει θεραπευθεί!!!!Το
φάρμακο θεράπευσε τον έρπητα ζωστήρα της.:) Λέει ότι αισθάνεται υπέροχα.Απλά ήθελα να
είμαι 100% σίγουρος πριν σου γράψω.Ευχαριστώ πολύ για τη βοήθειά σας."

«Ο  γιος  μου  όπως  και  εγώ  το  χρησιμοποιούσα  τοπικά  μόνο  από  την  πρώτη  στιγμή  που
εμφανίστηκε  ο  έρπητας  ζωστήρας.  Κανένα  νέοεμφανίστηκαν  έρπητα  ζωστήρα  και  δεν
εντοπίστηκαν άλλα συμπτώματα. Θαύμα." Ματίγια

«Έχω χρησιμοποιήσει λάδι τύπου RSO σε ένα μυρμηγκάκι στο πρόσωπό μου.Δύο εφαρμογές
καλυμμένες με κορδέλα και έχει σχεδόν φύγει!». Λέσλι

«Με αυτό αφαίρεσα και 2 κονδυλώματα.Τα είχα στο πόδι όλη μου τη ζωή». Μισέλ

«Έχω  χρησιμοποιήσει  ελαιόλαδο  με  έγχυση  κάνναβης  σε  εγκαύματα  και  κοψίματα  και
επουλώνονται μέσα σε λίγες μέρες.Δεν έχω ξαναδεί κάτι παρόμοιο.Ξέρω ότι το RSO θα ήταν
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ακόμη καλύτερο.Η κάνναβη χρησιμοποιήθηκε για τη θεραπεία των πάντων προτού η κυβέρνησή
μας γίνει άπληστη». Δαβίδ

«Ζέστανα το λάδι και το ανακάτεψα με το βάζο μου με κρέμα προσώπου.Το χρησιμοποιώ 2
φορές την ημέρα και το χρησιμοποιώ για περίπου 2 μήνες.Τα βαθιά βαθιά σπυράκια που έβγαζα
παλιά (ξέρετε το είδος, χρειάζονται μια εβδομάδα μόνο για να βγουν στην επιφάνεια και είναι
ΤΕΡΑΣΤΙΑ!) δεν υπάρχουν πια.Τα σημάδια από αυτά τα σπυράκια ξεθωριάζουν επίσης.Βλέπω
ακόμη και  το δέρμα να  αρχίζει  να  συσφίγγει!Αστεία  αυτή η  ανάρτηση είναι  εδώ γιατί  απλά
παρατήρησα πραγματικά τα αποτελέσματα σήμερα!Αυτό το λάδι είναι εκπληκτικό και η κρέμα
προσώπου είναι μόνο μία από τις πολλές πολλές χρήσεις.Ευχαριστώ Rick." Τζένιφερ

«Κάηκα τον εαυτό μου σε έναν σωλήνα εξάτμισης αρκετά καλά και έβαλα λίγο λάδι κάνναβης με
εκχύλισμα σπόρων σταφυλιού και επουλώθηκε σε λιγότερο από μια εβδομάδα και σχεδόν χωρίς
πόνο ή ερεθισμό και ΟΧΙ ΟΥΛΕΣ!» Δανιήλ

«Το έχω χρησιμοποιήσει σε εγκαύματα και δεν μπορώ να καταλάβω πού κάηκα.Χωρίς φόβο και
χωρίς  σημάδια.Φοβερός.Είχα  το  έγκαυμα  για  μια  εβδομάδα  και  δεν
επουλώθηκε.Χρησιμοποίησα το λάδι και μέσα σε τέσσερις μέρες έχω νέο δέρμα.Μια εβδομάδα
αργότερα δεν μπορώ να καταλάβω πού κάηκα.Φοβερά πράγματα.” Κλίφορντ

«Ναι, ναι, έχω θεραπεύσει εγκαύματα με RSO.Και χωρίς σημάδια!» Έριν

«Ο  πόνος  κυριολεκτικά  εξαφανίζεται  αμέσως  και  μέσα  σε  μια  μέρα  η  φλεγμονή
εξαφανίζεται.Έχω ήδη αντιμετωπίσει ένα έγκαυμα πριν από μερικούς μήνες και έχω ένα άλλο
που θεραπεύω αυτή τη στιγμή.Επιταχύνει τον χρόνο επούλωσης κατά εβδομάδες και εβδομάδες
που εκκρεμούν.Πόσο σοβαρό είναι το έγκαυμα και ΚΑΜΙΑ ΤΡΟΜΑ και ΚΑΜΙΑ ευαισθησία για το
πού είχα καεί.Χρησιμοποιώ το λάδι σε όλα και εννοώ τα πάντα.Πρόσφατα έφτιαξα επίσης μια
παρτίδα που δεν ήταν η ποιότητα που θα έτρωγα ποτέ, επομένως χρησιμοποιείται αυστηρά
τοπικά.Έκανα μια περιποίηση προσώπου, OMGosh, εκπληκτικά αποτελέσματα.Χρησιμοποιώ το
RSO για κάθε μεμονωμένη πάθηση που μπορεί να φανταστεί κανείς.»

«Φοβάμαι  πολύ από μια  δερματική πάθηση ότι  μου έδιναν απαίσια φάρμακα για  σχεδόν 6
μήνες.Ω έκπληξη!Λίγες εβδομάδες μετά τη θεραπεία το δέρμα μου είναι πάλι κακό.Αυτό είναι
καλό  να  το  γνωρίζουμε.Ήμουν  φρικτή  με  αυτά  τα  φάρμακα,  κυκλοθυμική,  ξηρό  δέρμα  που
ξεφλουδίζει, ιδρώνω, θεέ μου ήταν τρομερό.Δεν θα ξαναδώ τον γιατρό." Νίκι

«Έχω χρησιμοποιήσει λάδι για δερματικές μολύνσεις, πονοκεφάλους, τσιμπήματα κουνουπιών,
μύκητες, ύπνο και απλή χαλάρωση.Πολύ χρήσιμο σε ένα 1αγκουτί πρώτων βοηθειών." Σύλβια

«Αγαπητέ  κύριε,  είμαι  ένας  παλιός  χίπης  από  τη  δεκαετία  του  '60  και  ζω  στη  Βόρεια
Καλιφόρνια.Διαθέτετε  μια  ποικιλία  Train  Wreck  και  White  Widow  εδώ  και  8-9  χρόνια  με
εξαιρετικά αποτελέσματα.Είδα ότι ο Rick έχει χρησιμοποιήσει επίσης το White Widow.Αυτήν τη
στιγμή  βοηθάω  έναν  ασθενή  του  Hospice  που  ονομάζεται  Jason  στο  Redding,  Ca.  στην
ανάρρωση, ποιος ήταν/είναι; πεθαίνοντας από τα τελευταία στάδια του MRSA, σύμφωνα με τις
οδηγίες του παλιού μου γιατρού Dr. Ronald Sand...Του ξεκίνησα με βάμματα που έφτιαχνα και
έδινα μπισκότα τόσο από νερό έως εκχύλιση μπουμπουκιών όσο και μόνο εκχυλίσεις βουτύρου
πριν από τέσσερις μήνες.

Ένας άλλος αδερφός καλλιεργητής με τον οποίο πηγαίνω στο Unity Church με οδήγησε στον
ιστότοπό σας μόλις πριν από τρεις εβδομάδες.Ξεκίνησε ο Jason στο "JOY GREASE" και έχει
περάσει από τον πρώτο του σωλήνα και τώρα είναι στο δεύτερο.Πριν από λίγο περισσότερο
από ένα μήνα οι μπάλες του είχαν το μέγεθος ενός πολύ μεγάλου πεπονιού, μεγαλύτερο από
ένα softball...Από τότε  που έτρωγε  τα  αρτοσκευάσματα μου και  πίνω κατευθείαν το  "Magic
Grease", γίνεται καλύτερος κάθε μέρα και οι γονάδες του έχουν σχεδόν επιστρέψει στο κανονικό
μέγεθος...Λένε ότι δεν υπάρχει θεραπεία για το MRSA;;;
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Ο Τζέισον είχε πολύ άσχημες μεγάλες πληγές στο κρεβάτι στην πλάτη του αφού δεν μπορούσε
να ξαπλώσει στο πλάι ή στο στομάχι.Τώρα μου λέει ότι υποχωρούν και όταν ο γιατρός μας
εμφανίστηκε με μια άλλη ομάδα στην πόλη, όλοι δεν μπορούσαν να καταλάβουν γιατί δεν ήταν
νεκρός ή γιατί γινόταν καλύτερα.Δεν έχω πει ακόμα στον γιατρό για τη θεραπεία μου/μας με λάδι
κάνναβης, αλλά σύντομα θα...Θέλω πολύ άδεια από τον γιατρό για να θεραπεύσω τις πληγές
του τώρα με το Λάδι τοπικά, δεν συμφωνείτε;;;Εάν μπορούμε να σταματήσουμε το MRSA σε
έναν ασθενή που είχε μόνο μήνες ζωής, σκεφτείτε τι  θα μπορούσε ή θα έπρεπε να πω ότι
ΠΡΕΠΕΙ να πω στην ιατρική κοινότητα.Ειρήνη και σεβασμός, Κρεγκ»

«Ο  σύζυγός  μου  είχε  μια  ουλή  30  ετών  από  ένα  έγκαυμα  που  απαιτούσε  μόσχευμα
δέρματος...Σκέφτηκα, λοιπόν, ένα άλλο μέρος για να πειραματιστώ με αυτό το καταπληκτικό
προϊόν.Λοιπόν,  δεν  πίστευε  ότι  θα  έκανε  τα  πάντα...Μετά  από  μερικές  εφαρμογές
μεταμορφώνεται, τώρα έχει χρωστική ουσία εκεί που δεν υπήρχε.Αύξηση τρίχας όπου καμία δεν
έχει μεγαλώσει εδώ και 30 χρόνια». Ρεβέκκα

«Είχα  εγκαύματα  δευτέρου  βαθμού  σε  όλο  μου  το  πρόσωπο και  τα  χέρια  από  φωτιά  στο
σπίτι.Έβαλα RSO ανακατεμένο με βούτυρο κακάο για ένα μήνα και μετά βίας μπορείς να πεις
ότι κάηκα ποτέ.Είναι εκπληκτικό το πόσο γρήγορα λειτουργεί και είναι το καλύτερο παυσίπονο
που είχα ποτέ». Amerikanisch

«Είχα έναν σπίλο στο τριχωτό της κεφαλής μου που άρχισε  να φαγούρα πρόσφατα.Έκανα
ταμπόν μια φορά την ημέρα για μερικές μέρες και ο σπίλος άρχισε να συρρικνώνεται!Μιλάμε για
καταπληκτικά.» Η Αμάντα

«Το καννάβαλμά μου ήταν επίσης εναιωρημένο μέσα στο λάδι καρύδας και βοήθησε πολύ όταν
είχα αλωπεκία». Μάτι

«Η  κοπέλα  μου  είχε  λοίμωξη  από  MRSA 2+  ετών  και  είχε  δοκιμάσει  πολλά  αντιβιοτικά,
συμπεριλαμβανομένου ενός από τα ισχυρότερα διαθέσιμα χωρίς αποτέλεσμα.Χρησιμοποιήσαμε
λίγο λάδι που είχε συμπυκνωθεί από έναν εύκαμπτο σωλήνα ατμοποιητή σε ένα επίδεσμο στο
ανοιχτό κύμα και εξαφανίστηκε με τον πόνο να σταματά αμέσως.Η ποιότητα της ζωής της είναι
πολύ καλύτερη.

Είχα ένα ύποπτο εξόγκωμα στην πλάτη μου για 2 χρόνια που κατέληξε να αλλάξει χρώμα και να
πονάει πολύ και ήμουν πολύ καχύποπτος για το τι ήταν.Χρησιμοποίησα RSO σε ένα επίδεσμο
και εξαφανίστηκε.Το δοκιμάσαμε γιατί είδαμε το βίντεο του Rick Run from the Cure.Πιστεύω ότι η
διάδοση αυτού του μηνύματος είναι μνημειώδους σημασίας και είμαι έτοιμος να προχωρήσω με
τον ακτιβισμό και τα μέσα κοινωνικής δικτύωσης και τις εκπομπές μας για να σας βοηθήσουμε
να λάβετε το μήνυμα». Ροβέρτος

«Έχω ινομυαλγία και τα φάρμακα δεν μου μειώνουν τον πόνο.Αλλά το λάδι κάνει». Ντόνα

"Πιστεύω...διορθώνει την ουρική αρθρίτιδα...Πρέπει να φέρει σε ισορροπία το γιν και το γιανγκ
γιατί  πίστευα ότι  ήμουν ευτυχισμένος πριν,  αλλά τελευταία βρίσκω μια αίσθηση ευτυχίας να
πηγάζει από βαθιά μέσα μου...Ευχαριστώ Rick Simpson." Ίρβινγκ

«Γεια σου Κόρι, έδινα ***** φάρμακο εδώ και περίπου 3 εβδομάδες για την ουρική αρθρίτιδα στο
πόδι του, και από αναπηρικό καροτσάκι μπόρεσε να τρέχει πάνω-κάτω από τις σκάλες και πήγε
για  μια  πεζοπορία  2  ωρών  τη  διάρκεια  του  Σαββατοκύριακου.Δεν  είναι  μόνο  για  τον
Καρκίνο...απλά θεραπεύει.Έπρεπε να είχα βγάλει φωτογραφίες...Τεράστια διαφορά.Τα κανονικά
φάρμακα δεν το άγγιζαν.Σε αναπηρικό καροτσάκι για 3 εβδομάδες πριν από τα φάρμακα."

«Το έχω χρησιμοποιήσει σε εγκαύματα και δεν μπορώ να καταλάβω πού κάηκα.Χωρίς φόβο και
χωρίς  σημάδια.Φοβερός.Είχα  το  έγκαυμα  για  μια  εβδομάδα  και  δεν
επουλώθηκε.Χρησιμοποίησα το λάδι και μέσα σε τέσσερις μέρες έχω νέο δέρμα.Μια εβδομάδα
αργότερα δεν μπορώ να καταλάβω πού κάηκα.Φοβερά πράγματα.” Κλίφορντ
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«Ναι, ναι, έχω θεραπεύσει εγκαύματα με RSO και χωρίς ουλές!» Έριν

«Ο  πόνος  κυριολεκτικά  εξαφανίζεται  αμέσως  και  μέσα  σε  μια  μέρα  η  φλεγμονή
εξαφανίζεται.Έχω ήδη αντιμετωπίσει ένα έγκαυμα πριν από μερικούς μήνες και έχω ένα άλλο
που θεραπεύω αυτή τη στιγμή.Επιταχύνει τον χρόνο επούλωσης κατά βδομάδες και εβδομάδες
εν αναμονή του πόσο σοβαρό είναι το έγκαυμα & ΟΧΙ ουλές & ΚΑΜΙΑ ευαισθησία στο σημείο
που  είχα  καεί.Χρησιμοποιώ  το  λάδι  σε  όλα  &  εννοώ  τα  πάντα.
** Πρόσφατα έφτιαξα μια παρτίδα που δεν ήταν η ποιότητα που θα έτρωγα ποτέ, επομένως
χρησιμοποιείται  αυστηράτοπικά  &  έκανε  περιποίηση  προσώπου.OMGosh,  καταπληκτικά
αποτελέσματα.Χρησιμοποιώ το RSO για κάθε μεμονωμένη πάθηση που μπορεί να φανταστεί
κανείς**» Michelle

«Το έφτιαξα, το χορήγησα στον 18χρονο γιο μου.Κανένα σημάδι καρκίνου τώρα.Σου οφείλω ένα
τεράστιο ευχαριστώ Rick Simpson.» Η Αμάντα

«Το έχω χρησιμοποιήσει για να επουλώσω ανοιχτές πληγές.Πρόσφατα χρησιμοποίησα για το
διαβητικό  έλκος  μου  που  άνοιξα.Θεραπεύτηκε  καλύτερα  από  όσο  θα  μπορούσα  να
ελπίζω.Επίσης επουλώθηκαν γρατσουνιές γάτας κατά τη διάρκεια της νύχτας.Άλλες γρατσουνιές
κατά  τη  διάρκεια  της  νύχτας.Βάλτε  λάδι  στη  μισή  γρατσουνιά,  καλυμμένη  με  κορδέλα,  την
επόμενη μέρα που έχει υποστεί επεξεργασία την πλευρά κλειστή στην ανοιχτή που έχει υποστεί
επεξεργασία και δείχνει μόλυνση.Αυτό το φάρμακο πρέπει να υπάρχει σε κάθε 1ο κιτ βοήθειας.»
Ο Τζάρεντ

«Από την ηλικία των 11 ετών (τώρα είμαι σχεδόν 30) έχω αναπτύξει ένα είδος μύκητα στο δέρμα
μου, κυρίως γύρω από το λαιμό στο στήθος και την πλάτη μου.Αυτοί οι κόκκινοι στρογγυλοί
λεκέδες εμφανίζονται στο δέρμα μου κάθε χρόνο και έχω πάρει ό,τι πρέπει να πάρω για να
θεραπεύσω την πάθηση του δέρματος μου.Τα φάρμακα που συνταγογραφούν οι δερματολόγοι
χρειάζονται 5-6 ημέρες για να αφαιρέσουν αυτά τα σημεία και άλλες 5 ημέρες για να εξαλειφθούν
πλήρως.

Τις προάλλες παρατήρησα ότι αυτά τα σημεία άρχισαν να φαίνονται για άλλη μια φορά, ΑΛΛΑ
αυτή  τη  φορά  αποφάσισα  να  βάλω  λίγο  λάδι  κάνναβης...και  ήταν  πραγματικά  μαγικό!!!Το
εφάρμοσα μόνο 2 φορές και τα στίγματα έχουν φύγει ΟΛΑ.Δεν πίστευα στα μάτια μου!Όχι άλλα
χάπια και κρέμες και ειδικά σαμπουάν για μένα!Τώρα έφτιαξα λάδι καρύδας εμποτισμένο με λάδι
κάνναβης και θα συνεχίσω να το εφαρμόζω για άλλη μια εβδομάδα περίπου για να βεβαιωθώ
ότι οι κηλίδες δεν θα εμφανιστούν ξανά.Ευχαριστώ πολύ την RS & JB για όλη τη βοήθεια και τις
πληροφορίες, θα είμαι για πάντα ευγνώμων.” Ιωάννα

«Θα λειτουργούσε το λάδι σε θηλώματα ή δερματικά σημάδια κοντά στα μάτια;» Σον

-- Ναι, Σον, αλλά πρόσεχε να μην μπει το λάδι στα μάτια σου γιατί θα καεί άσχημα για περίπου
μία ή δύο ώρες.Δεν θα βλάψει το μάτι αλλά είναι δυσάρεστο.JB

«Το 2002 ήμουν σε ένα φρικτό ατύχημα.Είχα ρήξεις παντού και έχασα μέρος ενός οστού στο
χέρι  μου.Μετά  από  μοσχεύματα  δέρματος  και  οστών,  είχα  σχεδόν  θεραπευτεί  και  έπαθα
λοίμωξη στο χέρι μου.Αποδείχθηκε ότι ήταν μια μόλυνση των οστών και έπρεπε να ξεκινήσει
από την αρχή.Εξαιτίας αυτού,  όποτε έχω κοψίματα/εγκαύματα (είμαι συγκολλητής) πάντα θα
μολύνονταν.Τον  περασμένο  χρόνο  έπαθα  ένα  φρικτό  έγκαυμα  από  μια  γραμμή  ατμού  στη
δουλειά στο στομάχι μου.Διατηρώντας το καθαρό και χρησιμοποιώντας το λάδι, θεραπεύτηκε με
ένα άγγιγμα μέσα σε μια ΕΒΔΟΜΑΔΑ!Τα μικρά μου εγκαύματα συγκόλλησης θα μπορούσαν να
διαρκέσουν 4-6 εβδομάδες.Όχι πια με το λάδι μου.Βιδώστε Neosporin, χρησιμοποιώ ΛΑΔΙ!»
Κρις

«Ζέστανα το λάδι και το ανακάτεψα με το βάζο μου με κρέμα προσώπου.Το χρησιμοποιώ 2
φορές την ημέρα και το χρησιμοποιώ για περίπου 2 μήνες.Τα βαθιά βαθιά σπυράκια που έβγαζα
παλιά (ξέρετε το είδος, χρειάζονται μια εβδομάδα μόνο για να βγουν στην επιφάνεια και είναι
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ΤΕΡΑΣΤΙΑ!) δεν υπάρχουν πια.Τα σημάδια από αυτά τα σπυράκια ξεθωριάζουν επίσης.Βλέπω
ακόμη  και  το  δέρμα  να  αρχίζει  να  συσφίγγει!Αυτό  το  λάδι  είναι  εκπληκτικό  και  η  κρέμα
προσώπου είναι μόνο μία από τις πολλές πολλές χρήσεις!» Jennifer

«Τελείωσα να δουλεύω για το αφεντικό μου στο δάσος όπου υπήρχε ένα μάτσο δηλητηριώδη
βελανιδιά  σε  ένα  σωρό που  έπρεπε  να  μετακινηθεί  και  να  καεί  και  δεν  είχα  ιδέα  ότι  ήταν
εκεί.Οπότε  φυσικά  έπιασα  poison  oak.Το  αφεντικό  μου  είδε  ότι  ήταν  στα  πρόθυρα  της
κυτταρίτιδας και μετά με έστειλε πίσω για να ξεκινήσω θεραπεία με λάδι Rick Simpson.Σε λίγες
μέρες το χέρι μου άρχισε να στάζει, άρχισε επίσης να αντιστρέφεται.ΔΕΝ ΜΠΟΡΕΙΣ ΝΑ ΜΟΥ
ΠΕΣ ΑΥΤΟ ΤΟ ΦΥΤΟ ΔΕΝ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΕΙ ΤΙΠΟΤΑ!». Βασανίζω

«Δηλητηριώδης κισσός στο μπράτσο μου… Εξάνθημα και εγκαύματα εξαφανίστηκαν μέσα σε 5
λεπτά… Χωρίς εξογκώματα, χωρίς εξάνθημα, χωρίς πόνο… Χρησιμοποιώ έναν κόκκο ρυζιού
RSO με λίγο λάδι καρύδας… ΕΦΥΓΕ σε 5 λεπτά!!!Λατρεύω το λάδι μου!!!» Estelle

«Χρησιμοποίησα αυτό το λάδι πριν από 3 χρόνια για να σκοτώσω τον καρκίνο του προστάτη
σταδίου  4.Χρησιμοποίησα  ορμονοθεραπεία  για  να  ξεκινήσω  και  μετά  έμαθα  για  το
RSO.Δουλεύει.Προσωπικά γνωρίζω δεκάδες ανθρώπους που το χρησιμοποιούν καθημερινά για
πολλές παθήσεις.Είναι τεράστια βοήθεια για τους ασθενείς με καρκίνο, αλλά νομίζω ότι είναι η
πιο εκπληκτική μουΗ αποκάλυψη θεραπεύει τη σοβαρή ψωρίαση κάποιου που είχε πάνω από
το  90%  του  σώματός  του.Λαμβάνοντας  1/4  έως  1/2  γραμμάριο  λαδιού  την  ημέρα  για  6
εβδομάδες, αυτό το άτομο έχει κυριολεκτικά θεραπεύσει τον εαυτό του από μια πάθηση από την
οποία υπέφερε από παιδί.Θα μπορούσα να συνεχίσω για ώρες τα πράγματα που έχω δει να
κάνει αυτό το λάδι.Θα δείτε, θα έχετε το μυαλό σας ανοιχτό και θα κάνετε όπως σας υποδεικνύει
ο Ρικ, δεν θα μετανιώσετε». Dan

«Αρθριτική ψωρίαση σε λιγότερο από ένα μήνα…» Giulliana

«Η ψωρίασή μου εξαφανίστηκε αφού άρχισα να τρώω το λάδι... Η τοπική χρήση του λαδιού δεν
με βοήθησε τόσο πολύ - δεν εξαφανίστηκε τελείως μέχρι που άρχισα να το χρησιμοποιώ από το
στόμα.Δεν έχει  επιστρέψει  ακόμα.Είμαι  σε δόση συντήρησης τώρα, οπότε ΕΛΠΙΖΩ ότι  είναι
αρκετή για να κρατήσει μακριά την ψωρίαση.Δεν έχω κανένα σημάδι εδώ και σχεδόν 4 μήνες.Οι
γιατροί  μου  είπαν  ότι  δεν  θα  εξαφανιζόταν  ποτέ  εντελώς  και  ότι  η  μόνη  φορά  που  θα
«ξεκαθαρίσει» ήταν όταν ήμουν πραγματικά άρρωστος και το ανοσοποιητικό μου σύστημα είχε
άλλα πράγματα να παλέψει.Καλά...Δεν αισθάνομαι άρρωστος και τα χάλια έχουν φύγει!». Λίντσεϊ

«Επίσης  θεράπευσε  την  τενοντίτιδα  σε  λίγες  μέρες.Ακόμα  και  ένας  τραυματισμός  7
μηνών.Απλώς τρίψτε λίγο βούτυρο κατσαρόλας ή RSO στην επώδυνη περιοχή μία φορά την
ημέρα.Καταπληκτικό σκατά.Χρησιμοποίησα το RSO σε έγκαυμα 3ου βαθμού την περασμένη
Κυριακή-Τρίτη, χωρίς κανένα σημάδι εγκαύματος μετά από 40 ώρες θεραπείας.Μακάρι να το
χρησιμοποιούσα  τη  δεύτερη  στιγμή.Θα  με  είχε  γλιτώσει  από  ώρες  μεγάλου  πόνου  και  να
κρατάω πάγο πάνω του». Μπόμπι

«Ένας φίλος με κάθισε να παρακολουθήσω το Run from the Cure πριν από περίπου δυόμισι
χρόνια, πιστεύοντας ότι μπορεί να βοηθήσει στην ψωρίασή μου.Φτιάξαμε το λάδι μαζί -  την
πρώτη φορά και για τους δυο μας - μέσα σε τρεις εβδομάδες, η ψωρίαση κατά πλάκας είχε
φύγει.Από τότε φτιάχνω το λάδι και το πίνω.Εάν καταναλώνω κάθε μέρα και εφαρμόζω το λάδι
τοπικά  τη  νύχτα  στα  μεμονωμένα  σημεία  που  εμφανίζονται  τυχαία,  η  ψωρίαση  είναι  πολύ
ελεγχόμενη και σχεδόν αόρατη.Εξαιτίας αυτής της εμπειρίας, πήδηξα μέσα με δύο πόδια και
τώρα κατέχω την πρώτη επιχείρηση ιατρικής μαριχουάνας με πλήρη άδεια από το κράτος στο
Κολοράντο.Ένα χρόνο μετά την  επιχείρησή μου,  ο  πατέρας μου διαγνώστηκε με μελάνωμα
σταδίου IV - είχε εξαπλωθεί στους πνεύμονες και το συκώτι του.Ο ογκολόγος του έδωσε 3 έως
12 μήνες και του είπε να προετοιμαστεί για νοσηλεία.Αμέσως τον ξεκίνησα με ένα σχήμα RSO
και πέντε μήνες αργότερα, ο καρκίνος του εξαφανίστηκε.Χαμένος.Το πιο εύκολο πράγμα στον
κόσμο!Ευχαριστώ Rick,  που  ξανασυστήσατε  αυτό  το  καταπληκτικό  φάρμακο  στον  κόσμο!».
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Έρικα

«Τι δεν μπορεί να βοηθήσει;Μέσα από τις σπουδές μου οι δυνατότητες είναι ατελείωτες.Έχω μια
κύστη στη δεξιά πλευρά του μάγουλου στο πρόσωπό μου.Πέντε ημέρες από τη λήψη του ελαίου
(κατάποση) η κύστη συρρικνώθηκε γρήγορα.Το λάδι ήταν φτιαγμένο από παγωμένα φύλλα και
ένα  μικρό  μπουμπούκι  που  ήταν  εμποτισμένο  σε  πάντα  διαυγές.Το  μείγμα  καθόταν  για  2
εβδομάδες.Την πρώτη νύχτα του λαδιού η κύστη μου είχε μια αίσθηση μυρμηγκιάσματος.Πέντε
μέρες μετά έφυγε.Το λάδι λειτουργεί.Υπάρχουν πάρα πολλές αποδείξεις και η επιστήμη πίσω
από όλα αυτά είναι εκπληκτική.Υπάρχουν χημικές ενώσεις εκεί  έξω που ανταποκρίνονται σε
όλους τους υποδοχείς μας στο νευρικό σύστημα είναι έργο της φύσης.Το εκπληκτικό μέρος είναι
ότι όλα βρίσκονται σε ένα φυτό.ΚΑΝΝΑΒΗΣ.Ήρθε η ώρα να δούμε πόσο μακριά μπορούν να
φτάσουν οι άνθρωποι.Ήρθε η ώρα να εξελιχθούμε.” Τζέρεμι

«Η πρώτη φορά που έφτιαξα το λάδι (με έγχυση σε λάδι καρύδας) ήταν για την τοπική θεραπεία
της πλάτης ενός ηλικιωμένου γείτονα.Είχε πληγές παντού που φαγούραζαν άσχημα.Οι κοριοί
αποκλείονται,  το  ίδιο  και  η  ψώρα,  οι  φυγές,  τα  σκουπίδια  και  άλλα  τέτοια,  επειδή  δεν
επηρεάστηκε  πουθενά  αλλού  εκτός  από  την  πλάτη  της  και  δεν  υπάρχουν  σημάδια
δραστηριότητας  πλασμάτων  στο  κρεβάτι  της.Ξέρεις  τι  έκανε  ο  γιος  της;;;Ψέκασε  πολύ  το
στρώμα με χημικό για να απαλλαγεί από ζωύφια που δεν υπήρχαν.Της έδωσα ένα καινούργιο
στρώμα με τις ρητές οδηγίες ότι ΔΕΝ πρέπει να ψεκάζεται.Έπρεπε να μπει στο νοσοκομείο για
αιμορραγικά έλκη και όσο ήταν εκεί εξέφρασε το θέμα της πλάτης της και ξέρεις τι της είπαν οι
γιατροί να κάνει;;;Πλύνε τα μαλλιά και το σώμα της για ψείρες, δεν έχει ψείρες.Λοιπόν, ποιον
πιστεύεις ότι θα ακούσω για να τη βοηθήσω;Οι γιατροί?ΟΧΙ.Έφτιαξα το λάδι, της περιποιήθηκα
την πλάτη με αυτό και υπάρχει βελτίωση και επούλωση». Michele

«Κόλυσα τον ιό του έρπητα πριν από σχεδόν 20 χρόνια.Είμαι από αυτούς που παρουσιάζουν
εστίες 5-6 φορές το χρόνο μέχρι σήμερα.Όπως μπορείτε να φανταστείτε αυτό δεν ήταν εύκολο
για μένα.Είμαι περίεργος αν εσύέχετε κάποιες προτάσεις ή γνωρίζετε άλλους που είχαν επιτυχία
με τη θεραπεία με κάνναβη;Σας ευχαριστώ για το χρόνο σας."

--  Απλώς  βάλτε  το  λάδι  (ή  ένα  βάμμα  ή  αλμυρό  με  το  λάδι)  στα  σημεία  όπου  ξεσπά  ο
έρπης.Επαναλάβετε όσο χρειάζεται.Είναι επίσης καλή ιδέα να τρώτε τουλάχιστον τη θεραπεία
των 60 γραμμαρίων, μερικές φορές ο ιός του έρπητα εξαφανίζεται εντελώς.Τα ξεσπάσματα δεν
θα είναι τόσο συχνά και δεν θα έχετε πόνο κλπ. εάν χρησιμοποιήσετε το λάδι για τη θεραπεία
του.Το λάδι λειτουργεί για όλους τους τύπους έρπητα και δεν θα βρείτε τίποτα που να λειτουργεί
καλύτερα στον έρπη από το λάδι.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Η πρώην σύζυγός μου είναι απαλλαγμένη από ιούς αφού της έκανα δόση!!!Ο γιατρός της ήταν
και είναι μπερδεμένος.Ήταν απόφοιτος του DARE και τώρα κρατά μερικά φυτά για τον εαυτό
της...» Τόμας

«Πρωί Σκωτσέζος,  μίλησε στην αδερφή μου χθες το βράδυ και λέει  ότι  έχει  θεραπευθεί!!!Το
φάρμακο θεράπευσε τον έρπητα ζωστήρα της. :) Λέει ότι αισθάνεται υπέροχα.Απλά ήθελα να
είμαι 100% σίγουρος πριν σου γράψω.Ευχαριστώ πολύ για τη βοήθειά σας."

«Το κορίτσι με τον έρπητα ζωστήρα της συνέβη κάτι άλλο και δεν είπε ποτέ στην οικογένεια τι
ήταν λάθος.Ορίστε, μόλις μου το έστειλε: «Γεια και πάλι, μόλις χθες έμαθα ότι η αδερφή μου είχε
ανάπτυξη  στον  θυρεοειδή  της  πριν  από  ένα  χρόνο,  αλλά  δεν  το  είπε  στην  οικογένειά
μας.Προφανώς ο  γιατρός  της  είπε  ότι  θα  το  παρακολουθούσαν  και  αν  μεγαλώσει,  τότε  θα
χειρουργούσαν.Δεν ήταν αρκετά μεγάλο για να γίνει βιοψία του.Τέλος πάντων, είχε ραντεβού με
το  γιατρό  της  την  περασμένη  εβδομάδα  και  ανακάλυψε  ότι  ο  όγκος  σταμάτησε  να
μεγαλώνει.Πιστεύει ότι το φάρμακο σταμάτησε την ανάπτυξη.Δεν είναι υπέροχα νέα;Συνεχίζει να
το παίρνει με την ελπίδα ότι το επόμενο ραντεβού της θα αποδείξει ότι το λάδι σκοτώνει τους
όγκους.Θα σας ενημερώσω περισσότερα όταν συμβεί αυτό.” Σκώτος

- 30 -



«Κάποια στιγμή την περασμένη άνοιξη παρατήρησα ένα κόκκινο σημάδι στην αριστερή πλευρά
του πηγουνιού μου.Το απέρριψα ως απλώς μια πληγή που σύντομα θα υποχωρούσε.Λοιπόν,
δεν  το έκανε και  μετά  πριν  το  καταλάβω εμφανίστηκε  ένα δεύτερο.  όχι  κολλημένο αλλά σε
κάπως ευθεία γραμμή έξω από το πρώτο σημάδι.Έβαλα λίγη πολυσπορίνη και άλλες κρέμες
που βρήκα στο ντουλάπι φαρμάκων αλλά τίποτα δεν άλλαξε το χρώμα ή την εμφάνισή της.Τη
στιγμή που επικοινώνησα και μπήκα στο ιατρείο του γιατρού μου υπήρχαν περισσότερα, αλλά
άρχισαν να αποκτούν διαφορετική όψη σε ορισμένους τομείς.Φαινόταν πιο κηλιδωτό.Όταν ο
γιατρός  μου  με  εξέτασε,  είχε  ένα  άναυδο  βλέμμα  στο  πρόσωπό του.Κατά  τη  διάρκεια  των
επόμενων δύο μηνών συνταγογραφούσε διαφορετικές αντιβιοτικές κρέμες και χάπια.

Σε  όλη  τη  διάρκεια  έλεγε,  δεν  νομίζω  ότι  είναι  καρκίνος.Δεν  νομίζω  ότι  είναι  καρκίνος.Μου
φαινόταν παράξενο όμως που μου έλεγε να μην ανησυχώ για άλλα ραντεβού, απλά να φτάνω
στο γραφείο του κάθε εβδομάδα όπως μου είπε και θα με έβλεπε αμέσως, και στο προσωπικό
του  γραφείο,  όχι  στην  αίθουσα  εξετάσεων.  χρόνος.Το  να  πω ότι  φοβόμουν  λίγο  ήταν  κάτι
υποτιμητικό,  καθώς  αυτό  δεν  πήγαινε  πουθενά.Σε  περισσότερες  από  μία  περιπτώσεις  τον
ρώτησα να επισκεφτεί έναν δερματολόγο και μου απάντησε: «Θα κάνουμε μια βιοψία και μετά
θα σε πάμε να δεις έναν δερματολόγο, αν δεν σε πειράζει να οδηγήσεις στο Χάλιφαξ»… «Θα
πάω σε έναν καρδιακό παλμό», του είπα για να μάθω ποια ήταν αυτά τα σημάδια στο πρόσωπό
μου.Ο  καιρός  περνούσε  και  δεν  είχα  ακούσει  από  τη  Χάλιφαξ  για  κανένα  ραντεβού  με
δερματολόγο.Ρώτησα  ξανά  τον  γιατρό  μου…  Στη  συνέχεια  ανέφερε  ότι  υπήρχε  ένας
δερματολόγος που πέθανε στο Χάλιφαξ και αυτός που ήταν εκεί ήταν πολύ απασχολημένος,
που σημαίνει ότι θα περνούσαν μερικοί μήνες πριν μπω να τον δω.Ο χρόνος φαινόταν να σέρνει
τα τακούνια του… τίποτα δεν συνέβαινε…

Αποφάσισα αφού δοκίμασα τα φάρμακα που μου έδωσε ο Δρ. να πάρω την κατάσταση στα
χέρια μου.Έκανα μερικές έρευνες και κατάφερα να πάρω κάποιο RSO(Rick Simpson Oil)  ή
απλά, καλοφτιαγμένο Έλαιο Κάνναβης.Ακολούθησα τις οδηγίες χρήσης του λαδιού.Τοποθέτησα
μερικά σε μια ταινία και κάλυψα τα σημάδια στο πρόσωπό μου τη νύχτα.Έπαιρνα μερικές κάθε
βράδυ επίσης.

Από όλα όσα έχω διαβάσει,  αυτό το υλικό δεν μπορεί να σας βλάψει,  αλλά μπορεί να σας
ξεσηκώσει  αν  πάρετε  πάρα  πολύ  στην  αρχή.Λοιπόν,  σε  μερικές  περιπτώσεις  πήρα  λίγο
παραπάνω και δεν κατάφερα να λειτουργήσω μερικές μέρες.Αυτό που έκανα όμως ήταν να
εφαρμόζω το λάδι τη νύχτα τόσο έντονα όσο εγώμπορούσε χωρίς να το σπαταλήσει.Έβλεπα ότι
έκανε τη διαφορά.Είμαι βέβαιος ότι θα είχε λειτουργήσει πιο γρήγορα αν είχα αφιερώσει χρόνο
για  να  προσαρμόσω  την  ποσότητα  που  έπαιρνα  εσωτερικά,  ώστε  να  μην  υπάρξουν
ανεπιθύμητες αντιδράσεις στη λειτουργία του κινητήρα μου.χαχαχα

Συνολικά, όλα αυτά τα πράγματα λειτουργούν και σε μια από τις πιο πρόσφατες επισκέψεις μου
στον γιατρό μου είπε, «Δεν φαίνεται τόσο επιθετικό όσο ήταν». Αυτό με έκανε να νιώσω πολύ
καλύτερα, και το ίδιο έκανε και η έκθεση βιοψίας όταν επέστρεψε λέγοντας ότι το δείγμα ιστού
δεν ήταν κακοήθη!Μπορώ να πω ειλικρινά ότι το λάδι φαίνεται να έχει καθαρίσει ό,τι ήταν στο
πηγούνι μου.

Ως επί το πλείστον, δεν υπάρχουν αυξανόμενα κόκκινα σημάδια, απλώς «σκιές» αυτού που
ήταν παλιά.Πάω να δω τον δερματολόγο σε μια εβδομάδα.Ας ελπίσουμε ότι μπορεί να ρίξει λίγο
φως στο τι είναι ή τι είχα.Θα ήθελα να ξέρω σίγουρα για την ησυχία μου.Σίγουρα θα ενημερώσω
όταν  έχω  περισσότερες  πληροφορίες.Προς  το  παρόν…  Θα  ήθελα  να  στείλω  ένα  μεγάλο
ευχαριστώ σε όσους συμμετείχαν στο να με βοηθήσουν να θεραπευτώ!» Νομοσχέδιο

Q.Αναρωτιόμουν  αν  το  RSO  θα  βοηθούσε  τα  εγκαύματα  της  μητέρας  μου  από  την
ακτινοβολία;Αποφάσισε  να  προχωρήσει  στη  «συμβατική»  θεραπεία  και  τώρα  έχει  πηχτή,
ελλείψει άλλων, το στήθος της.Πονάει και μόνο να το κοιτάς.Θυμάμαι ότι είτε εσείς είτε ο Ρικ
κάποτε κάηκατε, υποθέτω ότι ενώ ετοίμαζα το RSO, και δείξατε φωτογραφίες του πώς λειτουργεί
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το λάδι και στα εγκαύματα.Λοιπόν, θα της έκανε καλό;

ΕΝΑ.Τρίψτε το λάδι ή μια αλοιφή κάνναβης στο στήθος και την πλάτη της.Φυσικά θα πρέπει να
τρώει το λάδι και να μείνει  μακριά από γιατρούς και όλες τις άλλες τέτοιες μορφές περιττής
βλάβης.JB

«Η μαμά μου (72) έχει επώδυνο σκασμένο δέρμα στα περισσότερα από τα δάχτυλά της εδώ και
περίπου 2 χρόνια ...πολύ επώδυνο.Ο γιατρός λέει, «Ναι, αυτό έρχεται με την ηλικία». Dufuss!!!
Ανακατέψαμε πολύ μικρή ποσότητα από το λάδι με το aquaphor...Μια θεραπεία, μέσα σε μια
νύχτα...έφυγε!Οι επώδυνες ρωγμές της επουλώνονται και συνεχίζουν να είναι καλές για πάνω
από μια εβδομάδα τώρα!ΦΟΒΕΡΟ!" Κουκλίτσα

«Χρησιμοποίησα το λάδι σε ένα φρέσκο ανοιχτό τραύμα χειρουργείου.Τον Σεπτέμβριο του 2012,
αφαίρεσα 2 όγκους βασικοκυτταρικού καρκινώματος από το πρόσωπό μου.Το ένα ήταν μεγάλο
και ήταν ο τροφοδότης όγκος που τον εξάπλωνε.Επίσης, ένας εσωτερικός όγκος στο μάγουλό
μου ξύστηκε για βιοψία.Όταν έφτασα σπίτι και αποκάλυψα την πληγή μου, είχα έναν κρατήρα
στο πρόσωπό μου.

Τις πρώτες 4 μέρες ανακάτεψα βούτυρο καριτέ και λάδι και το έβαλα.Μετά άλλαξα σε ίσιο λάδι
και δεν σταμάτησα.Όταν πήγα για το ραντεβού μου μετά την επέμβαση, ο γιατρός που πίστευε
ότι θα κάνω πλαστική χειρουργική ήταν έκπληκτος με την επούλωση μου.Αποφάσισα να της πω
την  αλήθεια,  ότι  δεν  είχα  χρησιμοποιήσει  τη  συνταγή,  ότι  την  είχα  γιατρέψει  με  λάδι
κάνναβης.Είχε  ακούσει  για  τους  Rick  Simpson  & Phoenix  Tears,  δεν  με  έκρινε  και  είπε  να
συνεχίσει την καλή δουλειά.Σε ένα μήνα, πάω για το δεύτερο χειρουργείο μου, σχέδιο δράσης
για  να  επουλώσω  αυτή  την  πληγή...Κανναβέλαιο.Θα  το  πω  σε  αυτόν  τον  χειρουργό;Στο
ραντεβού μου Post op!Με αγάπη και φως." Πάτι-Τζο

-- Πάτι, δεν θα χρειαστεί χειρουργική επέμβαση αν συνεχίσεις με το λάδι.Ή αναβάλετε για άλλα
60 γραμμάρια εάν είναι απαραίτητο, αλλά μείνετε μακριά από τη χειρουργική επέμβαση και τους
γιατρούς, εάν είναι δυνατόν.Είναι μια θλιβερή προϋπόθεση για την επιτυχία της θεραπείας σε
πολλές περιπτώσεις.JB

«Το RSO έκανε την ψωρίασή μου σχεδόν ανύπαρκτη.Παίρνω μια δόση συντήρησης εδώ και
τρία χρόνια και το δέρμα μου είναι καθαρό, το μυαλό μου είναι καθαρό και ποτέ δεν ήμουν πιο
υγιής.» Έρικα

"Έχω δει κάποιον κοντά μου να χρησιμοποιεί το λάδι του Rick σε ένα κακό έγκαυμα που θα είχε
αφήσει μια δυσάρεστη ουλή και μέσα σε μια εβδομάδα από την εφαρμογή του λαδιού είχε φύγει
και δεν υπήρχε σημάδι ουλής ή ότι είχε καεί." Τζάνις

«Έχουμε την κόρη μου στο λάδι τώρα.Έχει ψωρίαση και στους δύο αγκώνες, στους πήχεις και
στο ένα γόνατο.Τράβηξε φωτογραφίες στην αρχή.Μέχρι στιγμής οι ξηρές φολιδωτές περιοχές
έχουν φύγει.Το δέρμα είναι  κόκκινο,  αλλά λείοαντί  να σηκωθεί  και  να φουντώσει.Μικρότερες
περιοχές  στο  εξωτερικό  έχουν  καθαρίσει  εντελώς.Είμαστε  πεπεισμένοι  ότι  αυτό  θα
λειτουργήσει.Βγάζουμε  φωτογραφίες  κάθε  δεύτερη  μέρα  ή  όταν  υπάρχει  αξιοσημείωτη
βελτίωση.Όλα  αυτά  σε  λιγότερο  από  μία  εβδομάδα  τοπικής  χρήσης  του  λαδιού.Σας
ευχαριστούμε πολύ που ευαισθητοποιήσατε αυτό το φάρμακο που θα θεραπεύσει τελικά τα έθνη
Rick και JB.Μοιράζομαι αναρτήσεις κάθε μέρα και λέω σε όποιον θα ακούσει.Έχει αρχίσει να
βυθίζεται». Ρον

Q.Αυτά τα μείγματα λειτουργούν για την ακμή;;

ΕΝΑ.Jennifer,  το λάδι λειτουργεί για «όλα τα είδη δερματικών παθήσεων». Αυτό σημαίνει ότι
περιλαμβάνει την ακμή.Τις καλύτερες ευχές, JB

«(Έμαθα για το λάδι) Πριν από 3 μήνες έψαχνα στο διαδίκτυο για μια θεραπεία για την ακμή και
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τη  ροδόχρου  ακμή.Το  ξεκαθάρισε  αμέσως!Προσθέτω  ισοέλαιο  στο  λάδι  καρύδας  για  να  το
χρησιμοποιήσω στο πρόσωπο και το λαιμό μου μία φορά την ημέρα.Ο άντρας μου λέει  ότι
δείχνω 15 χρόνια νεότερος!Ευχαριστώ πολύ για την κοινή χρήση αυτών των πληροφοριών.Ο
Θεός να σας ευλογει όλους.Συνέχισε την καλή δουλειά." Τόνι

«Ορκίζομαι ότι  αυτός είναι ο λόγος που δείχνω πολύ νεότερος από τα αδέρφια μου.Είμαι ο
μεγαλύτερος από τους 4.Οι περισσότεροι λένε ότι δείχνω τουλάχιστον 20 χρόνια νεότερος από
τη μικρότερη αδερφή μου». Μαρία

«Λειτουργεί και για τις τρίχες που φυτρώνουν στο πρόσωπο.Το χρησιμοποίησα στον 23χρονο
γιο μου με επιτυχία σε 2 εφαρμογές.ΜΙΑ ΑΓΑΠΗ." Πάτι-Τζο

«JB,  έχεις  κάποια  επιστημονική  απόδειξη  ή  απλά  άτομα  που  δηλώνουν  ότι  υπήρξαν  ποτέ
αλλεργικοί στη μαριχουάνα;Είναι δυνατόν;Πιστεύω πολύ ότι είναι οι τρίχωμα που προκαλούν
φαγούρα σε ένα άτομο, καθώς όταν κόβεις, τείνεις να προκαλείς τη φαγούρα στα χέρια σου σαν
να  αγγίζεις  τη  μόνωση.Αλλά  μου  είπαν  δύο  άτομα  ότι  πιστεύουν  ότι  είναι  αλλεργικοί  στη
μαριχουάνα και ξεσπούν σε κυψέλες όποτε βρίσκονται γύρω τους ή ο καπνός φυσάει κοντά
τους.Αλλά θα ήθελα και  οι  δύο  να  είναι  μέρος  της  μελέτης  μου,  γι'  αυτό αναρωτιόμουν  αν
κάποιος έχει δει ένα άτομο να είναι αλλεργικό στη μαριχουάνα ή το έχει βιώσει ο ίδιος;»

-- Κοιτάξτε, η κάνναβη είναι φυτό, οπότε ναι, μερικοί άνθρωποι μπορεί να είναι αλλεργικοί σε
ορισμένα από τα  συστατικά  της,  φυσικά.Αλλά δεν  έχουμε  δει  ακόμη  αλλεργία  στο λάδι  και
πιστεύουμε ότι αν συμβεί, οι άνθρωποι θα χρειαστεί μόνο να δοκιμάσουν ένα άλλο στέλεχος με
άλλα τερπένια σε αυτό.Το λάδι χρησιμοποιείται για τη θεραπεία αλλεργιών κάθε είδους.Αλλά
είμαστε επτά δισεκατομμύρια από εμάς και ο καθένας μας είναι μοναδικός, οπότε θα έλεγα ότι
ναι, μερικοί άνθρωποι πιθανότατα θα εμφανίσουν αλλεργία σε ορισμένα είδη λαδιών.JB

«Ο  Τσάρλι  περπατάει.Χωρίς  παυσίπονα.Στέκεται  ψηλά.Τα  βήματα  του  είναι  ίσια  και
φαρδιά.Μπορεί να τρέξει πηδώντας και να παίξει.Ο λαιμός του έχει επουλωθεί σχεδόν κατά 90
τοις εκατό.Δεν φαίνεται έτσι εδώ και δύο χρόνια.Έφαγε μια μπανάνα, πίτσα, μισό σάντουιτς,
τηγανητό ρύζι, γιαούρτι και πολλά άλλα χθες.Δεν έχει φάει ΠΟΤΕ τόσο πολύ.(…)

Το δεξί γόνατο του Τσάρλι ήταν το χειρότερο.Είναι περίπου 50 τοις εκατό καλύτερα.Το αριστερό
έχει σχεδόν επουλωθεί πλήρως, εκτός από το γεγονός ότι το άλλο βράδυ το φαγούρα και το
έκανε ξανά φουσκάλες.Αλλά τίποτα σημαντικό...Η μεγαλύτερη αλλαγή είναι η πληγή στο λαιμό
και κάτω από τις μασχάλες του.Ο λαιμός έχει σχεδόν επουλωθεί πλήρως καθώς και οι μασχάλες
του.

Χρησιμοποιώ μια μικρή σταγόνα λαδιού στο g-tube του πριν τα μπάνια.Βοήθησε επίσης στον
πόνο στο γόνατο.Αν πονάνε τα γόνατά του, παθαίνει αυτή την πτώση.Δεν προσθέτω τυλενόλη ή
ιβουπροφαίνη.Κάνει  το  κόλπο.Φτιάχνω και  τη  δική  μου  αλοιφή.Έχω μια  μηχανή νερού που
φιλτράρει το νερό και διαχωρίζει το αλκαλικό από το όξινο.Επειδή το όξινο οξυγονωμένο νερό
είναι  τόσο  καλό για  το  δέρμα και  είναι  επίσης  αντιβακτηριδιακό,  παίρνω όξινο  νερό  και  το
ανακατεύω με μεθοκυτταρίνη για να δημιουργήσω μια αλοιφή.

Προσθέτω  το  συμπύκνωμα  για  να  κάνω  μια  αλοιφή  που  μοιάζει  με  τη  συνοχή  της
βαζελίνης.Βουτυρώνω τα dressings του με αυτό και  το χρησιμοποιώ στις  πληγές του.ΑΥΤΟ
μόνο κάνει μια απίστευτη διαφορά με τον πόνο, τον κνησμό και την επούλωση.Θα σας στείλω
φωτογραφίες σύντομα.Τους έπαιρνα κάθε αλλαγή.Νομίζω ότι το λάδι θα διαρκέσει για άλλο ένα
μήνα, αλλά επειδή είναι η πρώτη φορά που το κάνω αυτό, το κάνωδεν είμαι σίγουρος.Είμαι
ενθουσιασμένος.Η όρεξή του δεν ήταν ποτέ τόσο καλή.Έφαγε περισσότερο φαγητό χθες από
ό,τι όλο το χρόνο». Τρίσα

«Γεια σας, Ρικ και φίλοι, έχω έναν φίλο που έχει αυτή την πληγή (περ.2 ίντσες επί 4 ίντσες σε
διάμετρο) στην αριστερή του ωμοπλάτη για 4 χρόνια τώρα, τραγική μόλυνση, χωρίς ψώρα στο
σημείο, μόνο ένα καθαρό ακατέργαστο άνοιγμα, κάτω από την επιφάνεια μπορούσες να νιώσεις

- 33 -



ένα σκληρό κομμάτι μεγέθους μπέιζμπολ ευαίσθητο στην αφή .

Έχει εφαρμόσει τοπικά το λάδι 8 φορές σε 7 μήνες με περίπου 2 Σαββατοκύριακα σε εσωτερική
χρήση  επίσης.
Το εξόγκωμα με ουλές και ουλές έχει εξαφανιστεί, η ανοιχτή πληγή έχει ουλές και ο φίλος μου
νιώθει ευλογημένος που είχε την ευκαιρία να χρησιμοποιήσει το λάδι». Ρεβέκκα

«Έχω εξογκώματα στο λαιμό μου σε δύο σημεία, ένα στο στήθος και μια κοιλιά...τις τελευταίες
τρεις  εβδομάδες τα δικά μου έχουν συρρικνωθεί...αυτό στο πίσω μέρος του λαιμού και στο
στομάχι  σχεδόν  έχει  φύγει...το  ένα  πίσω  από  το  αυτί  είναι  το  μισό  μέγεθος...GO
ΚΑΝΝΑΒΕΛΑΙΟ!!!!!!» Σαρόν

«Απλώς για να διηγηθώ τη μικρή μου ιστορία…ένας φίλος μου πάσχει από εν τω βάθει φλεβική
θρόμβωση εδώ και πολλά χρόνια.Έχει μια πληγή στο πόδι του εδώ και 2 χρόνια, μεγέθους ενός
τετάρτου...Αφού  είδα  το  Rick  Simpson  Story,  του  πρότεινα  το  λάδι,  είπε  ότι  θα  δοκίμαζε
οτιδήποτε...Έτσι, όντας καπνιστής ούτως ή άλλως, απέκτησα λίγο από το λάδι.Του είπε να το
παίρνει δύο φορές την ημέρα.2 κόκκοι ρυζιού μεγέθους...Πέρασαν 2 βδομάδες...χαμογελούσε,
δεν το είχε δει εδώ και καιρό...Η πληγή είχε συρρικνωθεί;;;;;;Ένα νέο δέρμα ξεκινά;;;Αυτό δεν θα
μπορούσε  να  είναι;;...Ή  θα  μπορούσε;;;...Συνέχισε  για  δύο  ακόμη  βδομάδες  και  μετά
εμφανίστηκε με ένα μεγαλύτερο χαμόγελο...η πληγή έφυγε;;;...Ολοκαίνουργιο δέρμα και χωρίς
πόνο...WOWWW...Είμαστε πλέον πιστοί,  το να βλέπεις είναι να πιστεύεις...κράτα την ελπίδα
ζωντανή!" Ιάσονας

--  Ναι,  θα  μπορούσε  να  είναι,  Jason  Hildebrandt,  το  είδες  και  τώρα  ξέρεις  πώς  θα
συμπεριφέρεσαι  σχεδόν σε οτιδήποτε  συμβεί  σε σένα ή σε οποιονδήποτε  από τους  φίλους
σου.Απλώς  τρίψτε  λίγο  λάδι  και  φάτε  το,  είναι  πραγματικά  τόσο  απλό.Ευχαριστώ  και  τις
καλύτερες ευχές, JB

«Χθες έκοψα το δάχτυλό μου σε ένα μπλέντερ στη δουλειά.Στις 3 τα ξημερώματα ξύπνησα από
ένα  δάχτυλο  που  χτυπούσε  ότι  δοκίμασα  πάγο,  υπεροξείδιο,  νεοσπορίνη.Τίποτα  δεν
λειτούργησε.πάλλονταν  ακόμα.Τότε  θυμήθηκα  ότι  το  άκουσμα  του  ελαίου  θα  βοηθούσε  την
κυτταρική  αναγέννηση  και  θα  σταματούσε  τον  πόνο  και  θα  θεράπευε  ουλές  και  δερματικά
προβλήματα, οπότε γιατί να μην το δοκιμάσετε.Πήρα λοιπόν μια σταγόνα και την άπλωσα σε
όλη την άκρη του δακτύλου μου.Μέσα σε 1 λεπτό ο πόνος εξαφανίστηκε κατά 80%.Μέσα σε 30
λεπτά.Μπόρεσα  να  κουνήσω το  δάχτυλό  μου  μόνο  με  λίγο  πόνο,  αλλά  χωρίς  πραγματικό
πόνο.ειμαι  πουλημενος.Μετά  από  12  ώρες  έκανα  ξανά  αίτηση  και  έκτοτε  δεν  πονούσα».
Ρεβέκκα

«Στραματόσημα;» Κεχριμπάρι

-- Ναί.JB

«Γεια σου Ρικ, θα ήθελα να κρατήσω το όνομά μου εμπιστευτικό αν τύχει να το δημοσιεύσεις
αυτό (κάτι που δεν με πειράζει).Η κοπέλα μου είχε μια πολύ σκληρή ανατροφή και κατέφυγε στο
κόψιμο των καρπών της όταν έπαθε κατάθλιψη, αυτό το πρόβλημα είναι χρόνια και χρόνια πίσω
μας, αλλά μερικές πολύ άσχημες ουλές στον καρπό της παραμένουν ακόμα.Εκεί είναι εξαιρετικά
ορατό και φουσκώνει αρκετά, είναι το πρώτο πράγμα που παρατηρούν πολλοί άνθρωποι όταν
τη συναντούν για πρώτη φορά, δεν θα ήθελε τίποτα περισσότερο από το να τους ξεφορτωθεί.

Η ερώτησή μου λοιπόν είναι θα βοηθούσε το λάδι να απαλλαγούμε από τις ουλές;Ή τουλάχιστον
να βοηθήσουν να γίνουν λιγότερο ορατές;Μου αρέσει αυτό που κάνεις και μακάρι να ήξερα για
το  λάδι  όταν  ο  παππούς  μου  αρρώστησε  με  καρκίνο,  είσαι  ήρωας  για  όλες  τις  ζωές  που
βοήθησες να σωθούν!».

-- Ξεκινήστε να εφαρμόζετε το λάδι τοπικά στις ουλές, πιθανότατα θα εξαφανιστούν μέσα σε
εβδομάδες ή μήνες.Θα την έπαιρνα επίσης με το λάδι, επίσης, θα βοηθήσει με το PTSD της από
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όλες  αυτές  τις  αναμνήσεις  από όσα  πέρασε.Θα  βελτιώσει  επίσης  την  ποιότητα  του  ύπνου
της.Τραβήξτε φωτογραφίες και βίντεο αν δεν σας πειράζει, η ουλή θα φύγει πραγματικά - είτε
εντελώς είτε θα είναι σχεδόν ορατά.Τις καλύτερες ευχές, Jindrich

«Έχω  το  ίδιο  πρόβλημα  με  τις  πληγές  στα  πόδια.Πρώτα  γιατί  ήμουν  προδιαβητικός.Αλλά
ανακάλυψα ότι είμαι πολύ ευαίσθητος στα τσιμπήματα των ζωυφίων και των κουνουπιών.Τους
έβαλα το λάδι και έβαλα ένα βοήθημα ταινίας όλη τη νύχτα και τα δαγκώματα επουλώνονται».
Μισέλ

-- Αυτό που μπορεί να κάνει το λάδι για τα τσιμπήματα κουνουπιών ή τσιμπουριών είναι απλά
εκπληκτικό.Δοκιμάστε το και θα δείτε γιατί λέμε ότι δεν πρέπει να βγαίνει κανείς από το σπίτι του
αν  δεν  έχει  το  λάδι  πάνω  του.Το  λάδι  έχει  τόσες  πολλές  χρήσεις  που  είναι  ανεύθυνο  να
προσπαθείς να ζήσεις χωρίς αυτό.JB

«Φάε το λάδι…Παίρνω το λάδι εδώ και δύο μήνες, η ψωρίασή μου είναι σχεδόν 80% καθαρή και
δεν  χρειάζεται  να  χρησιμοποιήσω  κανένα  απολύτως  φάρμακο...Και  μου  πήρε  και  την
αρθρίτιδα...» Τζουλιάνα

«Έχω χρησιμοποιήσει ένα μείγμα ελαιόλαδου κάνναβης και σε μια εβδομάδα η ψωρίασή μου
άρχισε να καθαρίζεται.Δυστυχώς είχα λίγο και δεν είχα αρκετά για να το πάρω περισσότερο
τόσο εσωτερικά όσο και εξωτερικά.ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΤΕ, δεν είχα καν πραγματικό RSO, αλλά ένα
λάδι κάνναβης φτιαγμένο με ελαιόλαδο.» Teemu

-- Ας ελπίσουμε ότι θα πάρεις λίγο περισσότερο λάδι σύντομα, Teemu.Είναι καλύτερο να το
χρησιμοποιείτε τοπικά για να ελέγξετε τα συμπτώματα και επίσης για να φάτε το λάδι, θέλετε να
αφαιρέσετε και την υποκείμενη αιτία του προβλήματος.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Λειτουργεί καλά σε τσιμπήματα κουνουπιών και πόνους στα δόντια.Η κόρη μου τσίμπησε, για
να  μην  αστειεύομαι,  τουλάχιστον  50  φορές  από  κουνούπια  σε  15  λεπτά  ΜΕ
ΑΠΕΝΕΡΓΟΠΟΙΗΣΗ!  Ψεκασμός  για  ζωύφια  Deep  Woods.Δοκίμασα  μπανανόφλουδα,
αποσμητικό, αλόη βέρα, dermaplast & υδροκορτιζόνη.Τίποτα από αυτά δεν μείωσε το πρήξιμο
(είναι αλλεργική στα τσιμπήματα κουνουπιών και διογκώνονται άσχημα) ούτε την ανακούφισε.Σε
απόγνωση έξυσα τη ρητίνη από έναν ατμοποιητή, την ανακάτεψα με λίγο λάδι καρύδας για να
απλωθεί ευκολότερα και «άλειψα» τα πόδια της με αυτήν.Μέσα σε περίπου μισή ώρα όλο το
πρήξιμο είχε μειωθεί και ενώ είχε ακόμα κόκκινες κουκκίδες εκεί που ήταν τα δαγκώματα δεν την
ενοχλούσαν και απέφυγα να της δώσω Benedryl.

Είχα σχηματιστεί ένα απόστημα στο στόμα μου και μάζεψα τη ρητίνη από τον ατμό γύρω από το
προσβεβλημένο δόντι και πάλι μέσα σε περίπου μισή ώρα το πρήξιμο έπεσε και μπόρεσα να το
θεραπεύσω,  χωρίς  κανένα  πρόβλημα  από  τότε.Το  μάζεψα  δύο  μέρες  όμως  για  να  είμαι
σίγουρος.Τώρα μπορώ να πω ότι πακετάροντας τη ρητίνη (αν έχετε Vapir No2 μέσα στον κώνο
όπου αλλάζετε  την οθόνη μαζεύει  σχεδόν καθαρό κατακερματισμό,  συγκεντρωμένο επίσης.)
γύρω από το δόντι μου έφτασα απίστευτα ψηλά, πιθανότατα πιο ψηλά από ποτέ στη ζωή μου .

Έστειλα ακόμη και μήνυμα στον άντρα μου από το σαλόνι για να του ζητήσω βοήθεια να φτάσω
στην κρεβατοκάμαρα.Ωστόσο, τα υπογλώσσια φάρμακα λειτουργούν καλύτερα, γι' αυτό και στο
ER, εάν υποψιάζονται καρδιακή προσβολή, ψεκάζουν νίτρο κάτω από τη γλώσσα σας.Όλα είναι
καλά τώρα όμως, δεν πέθανα από υπερβολική δόση, δεν ξύπνησα με φρικτό hangover & το
καλύτερο από όλα...Δεν χρειάστηκε να πάρω μεγάλες ποσότητες Tylenol ή Advil και να κάνω
ακόμη μεγαλύτερη ζημιά στο στομάχι και το συκώτι μου.

Ξέρω ότι η ρητίνη δεν είναι ο πιο αποτελεσματικός τρόπος και δεν ήμουν καν σίγουρος αν θα
λειτουργούσε,  αλλά  ήταν  αυτό  με  το  οποίο  έπρεπε  να  δουλέψω  αφού  ζω  σε  παράνομο
κράτος.Σκέφτηκα ότι δεν θα μπορούσε να βλάψει όμως.Ανυπομονώ να ζήσω σε μια κατάσταση
όπου μπορώ να  καλλιεργήσω ελεύθερα  τη  δική  μου  οργανική  πρώτη  ύλη  της  υψηλότερης
δυνατής ποιότητας, να φτιάξω το δικό μου λάδι και να θεραπεύσω τον εαυτό μου και ολόκληρη
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την οικογένειά μου...συμπεριλαμβανομένης της σχεδόν 2χρονης κόρης μου που πέρασε την
κόλαση τον περασμένο χρόνο γιατί κανείς δεν μπορεί να καταλάβει τι της συμβαίνει.

Νομίζουν ότι τώρα έχει μια διαταραχή πρωτεΐνης, αλλά αυτό είναι απλώς ένα άλλο πράγμα που
πετάνε γιατί δεν έχουν ιδέα τι είναι στην πραγματικότητα λάθος.Το να την βάλεις στο λάδι μπορεί
απλώς να της σώσει τη ζωή.Αν και θα ήθελα πολύ να έχω μια ακριβή διάγνωση, ώστε να ξέρω τι
θεραπεύω, αλλά η ουσία είναι ότι θέλω απλώς το μωρό μου να αισθάνεται καλύτερα και αν αυτό
σημαίνει ότι θα παραβιάσω τη συμβατική κοινωνία, τότε αυτό θα κάνω». Σάρα

«Το λάδι φαίνεται να ζωντανεύει.Λάμπει όταν εφαρμόζεται.Έκαψε το χέρι μου (δεν θα σου πω
πώς lol) αλλά το θεράπευσα με το λάδι.Είχε μείνει μόνο αρκετό καθαρό λάδι για 2 εφαρμογές και
στη συνέχεια χρησιμοποιήθηκε λάδι με έγχυσηλάδι καρύδας.Δεν πονούσε καθόλου.Και χωρίς
σημάδια  στο τέλος.Χωρίς  γάζες  παραφίνης,  χωρίς  μολύνσεις,  χωρίς  χάπια  για  τον  πόνο.Σε
ευχαριστώ και πάλι Rick που το μοιράστηκες με τον κόσμο.» Κάλαντα

«Το  ευχαριστώ  δεν  είναι  αρκετό  για  αυτό  που  κάνατε.Κάθομαι  εδώ  με  λάδι  στη  βελανιδιά
μου.ΔΕΝ θα προσπαθούσα ΠΟΤΕ χωρίς εσένα.Διήρκεσε πάνω από 2 μήνες αγγίζοντας σχεδόν
το 100% του σώματός μου πέρυσι επειδή κάποιος άνοιξε  μια πυρκαγιά,  οπότε τώρα θα το
πάρω παντού και χειρότερα λένε επειδή δεν χτίζουμε ανοσίες σε αυτό.

Πριν  μια  μέρα  εμφανίστηκε.Έτσι,  το  λάδι  χθες  το  βράδυ,  δεν  σταμάτησε  καθόλου  τη
φαγούρα.Ωστόσο, το βλέπω να θεραπεύει τα σημάδια καθημερινά, οπότε έχω πίστη.Σήμερα το
πρωί,  24  ώρες  μετά  την  1η  εφαρμογή,  βλέπω ότι  λειτούργησε και  θεραπεύει  οποιοδήποτε
τραυματισμένο δέρμα από το ξύσιμο μου.Έτσι, με λίγη πάστα οξειδίου του ψευδαργύρου πάνω
από το λάδι μου, πιστεύω ότι μπορεί να βρήκα το βοήθημα 1# για το poison oak.Πραγματικά
ανυπομονώ μέχρι την επόμενη σεζόν για να δω αν το λάδι θεραπεύεται για να επιδιορθώσει
αυτό  το  πρόβλημα  για  μια  ζωή.Θα  σας  ενημερώσουμε.Δεν  θα  ήταν  υπέροχο;Και  πάλι,
ευχαριστώ για όλα όσα κάνετε." Ρεβέκκα

-- Το λάδι μπορεί να το διορθώσει και αυτό.Είναι μια θεραπεία ή έλεγχος για όλα τα ιατρικά
προβλήματα.Όσο πιο γρήγορα εφαρμοστεί τόσο πιο γρήγορα θα διορθώσει αυτό που πρέπει
να διορθωθεί, αυτό είναι το μόνο που υπάρχει.JB

«Δηλητηριώδης  κισσός  στο  χέρι  μου...εξάνθημα  και  εγκαύματα  εξαφανίστηκαν  μέσα  σε  5
λεπτά...χωρίς εξογκώματα, χωρίς εξάνθημα, χωρίς πόνο...Χρησιμοποιώ έναν κόκκο ρυζιού RSO
με λίγο λάδι καρύδας...ΕΦΥΓΕ σε 5 λεπτά!!!Λάδι μου!!!” Εστέλ

«Πήρα δηλητηριώδη βελανιδιά στο πρόσωπό μου, μετά τη δεύτερη μέρα ήταν από το μέτωπό
μου μέχρι το λαιμό μου, μεγάλες κηλίδες με φαγούρα, ακατέργαστη και κάποια αιμορραγία από
το ξύσιμο.Ανακάτεψα λίγο λάδι με λίγο λάδι καρύδας για να το απλώσω εύκολα.Το έβαλα και
ανακούφισα άμεσα από τον κνησμό και τον πόνο, μέσα σε μια ώρα η ακαθαρσία και η φλεγμονή
είχαν φύγει,  το επόμενο πρωί δεν ήταν ορατό αν δεν κοίταζες πραγματικά.Σίγουρα σήκωσε
μερικά φρύδια και  τελικά κάποιοι  σκεπτικιστές κατάλαβαν αυτό για  το οποίο μιλάω πάντα.Η
θεραπευτική δύναμη της κάνναβης!» Cindy-lee

«Θέλω οι  άνθρωποι  να  γνωρίζουν ότι  η  RSO καθάρισε  μια  τεράστια  φουσκάλα που είχε  ο
σύζυγός μου στη φτέρνα του ενώ ήταν ξαπλωμένος στο κρεβάτι τόσο καιρό επειδή ήταν τόσο
άρρωστος.Του  έβαλα  το  λάδι  και  μέσα  σε  μια  εβδομάδα  έφυγε.Φοβόμουν  εντελώς  ότι  θα
εξελισσόταν σε κάτι πολύ πιο σοβαρό.Κάλυψε όλη του τη φτέρνα.Σε ευχαριστώ Rick Simpson
για όλα όσα κάνεις». Σούζαν

«Έφτιαξα μια κρέμα από κερί μέλισσας, ελαιόλαδο, λάδι καρύδας και λάδι neem που θεράπευσε
την ταγγισμένη μυρωδιά των ποδιών μου που είχα για πάνω από 25+ χρόνια...Πρόσθεσα έλαια
λεβάντας και εσπεριδοειδών για να κόψω τη μυρωδιά του neem.Και λειτουργεί καλύτερα από
οποιαδήποτε  κρέμα  δέρματος  που  αγόρασα  ποτέ.Και  η  σύζυγος  δεν  ήταν  ποτέ  πιο
ευτυχισμένη». Ροβέρτος
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-- Θα πρόσθετα λίγο λάδι στο μείγμα, Ρόμπερτ.Δεν βλάπτει ποτέ να προσθέσετε μερικά, συν ότι
σίγουρα θα λειτουργούσε ακόμα καλύτερα.Το λάδι από μόνο του μπορεί να κάνει το ίδιο, όταν
αναμειγνύεται  με  έλαιο  από σπόρους κάνναβης,  για  παράδειγμα,  και  ένα μασάζ ποδιών με
ισχυρή αλοιφή κάνναβης είναι ένα από τα πιο ευχάριστα πράγματα που μπορεί κανείς να ζήσει
σε αυτόν  τον κόσμο.Μπορείτε  να φανταστείτε  πόσο υπέροχο θα ήταν για  τα πόδια σας αν
μπορούσατε  απλώς  να  τα  βυθίσετε  σε  χλιαρό  αδιάλυτο  λάδι  για  δέκα  λεπτά;Μπορείτε  να
φανταστείτε  πόσο  αποτελεσματικό  θα  ήταν  αυτό  για  άτομα  με  εγκαύματα,  διαβητικά  έλκη,
καρκίνους του δέρματος κ.λπ.;Εγώ μπορώ.JB

«Αν  οι  γυναίκες  γνώριζαν  ότι  αντιστρέφει  τη  γήρανση  του  δέρματος  και  επανορθώνει  το
κατεστραμμένο δέρμα (όπως στην περίπτωση αυτού του ατόμου), η υποστήριξη νομιμοποίησης
της  κάνναβης θα έβγαινε  από την  οροφή!Ολόκληρη η  οικονομία έχει  ευδοκιμήσει  λόγω της
καταστολής αυτού του εκπληκτικού φυσικού φαρμάκου και θα το παρακολουθήσουμε όλοι μαζί
να καταρρέει  καθώς όλο και  περισσότεροι άνθρωποι ενημερώνονται και αρχίζουν απλώς να
θεραπεύουν τον εαυτό τους». Gil

«Διάβασα ρυτίδες;Βοηθάει στις ΡΥΤΙΔΕΣ;» Margie

Q.Το απλώνεις στο πρόσωπό σου για θεραπεία ρυτίδων ή το παίρνεις από το στόμα ή και τα
δύο;» Τόνι

ΕΝΑ.Και τα δύο για καλύτερα αποτελέσματα, αλλά μόνο η τοπική εφαρμογή μπορεί να κάνει
πολλά.JB

«Χρειάζομαι τη συνταγή για τη φαλάκρα.Είναι ένα μέρος ελαίου κάνναβης σε δέκα μέρη ελαίου
κάνναβης;Βοήθεια παρακαλώ!Ο αρραβωνιαστικός μου χάνει τα μαλλιά του και πραγματικά δεν
θέλω να τον αφήσω… Έχουμε δίδυμα, οπότε χρειάζομαι κάπως να μείνει, χα χα». Τζένα

--  Αυτό θα  μπορούσε να  λειτουργήσει.Μας αρέσει  να  προσθέτουμε  20-30% λάδι  στο  έλαιο
κάνναβης,  96% αλκοόλ  ή  άλλους  φορείς,  αλλά λιγότερο  από αυτό  μπορεί  επίσης  να  κάνει
θαύματα όταν χρησιμοποιείται τοπικά.Ιδανικά, φυσικά θα είχε διαθέσιμο έναν κουβά με το λάδι
και θα το χρησιμοποιούσε κατευθείαν.Επειδή το μη αραιωμένο φάρμακο λειτουργεί καλύτερα
από το αραιωμένο φάρμακο.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Όντας μηχανικός, έχω χρησιμοποιήσει το λάδι σε μερικές πολύ κακές κοπές και έχεις 100%
δίκιο...επουλώνει το δέρμα πολύ πιο γρήγορα από οτιδήποτε άλλο». Κόρι

«Θεράπευσα  τα  κονδυλώματα  των  γεννητικών  μου  οργάνων  με  μόνο  3  εφαρμογές  σε  2
εβδομάδες.Είχα κάνει πολλές πολύ επώδυνες θεραπείες στην κλινική GUM στο νοσοκομείο, οι
οποίες μόνο χειρότερες τις έκαναν.Χρησιμοποίησα περίπου 10 mg σε κάθε κονδυλώματα (είχα
5) κάθε τρεις ημέρες.Πλύθηκα αλλά απέφευγα να χρησιμοποιώ σαπούνι για 3 ημέρες κάθε φορά
μέχρι  να  απορροφηθεί  το  λάδι,  μετά  να  λούσω και  να  το  ξαναεφαρμόσω.Τα  κονδυλώματα
απλώς μετατράπηκαν σε νεκρό δέρμα που τρίβονταν χωρίς κανένα απολύτως πόνο, αφήνοντας
πίσω τους νέο υγιές δέρμα.Το είπα στον γιατρό μου και με αποκάλεσε ψεύτη;Ήμουν τυχερός
που είχα  έναν φίλο  που μου  έφτιαξε  λίγο  λάδι  από τη  σκιά  και  φύλλα μπουμπουκιού που
κανονικά θα ήταν απόβλητο.» Μίλια

«Αυτή  τη  στιγμή  βρίσκομαι  στη  διαδικασία  θεραπείας  μιας  άσχημης  σπίλης  που  έχει
μαυρίσει.Κάθε πρωί απλώνω μια γενναιόδωρη ποσότητα ακριβώς πάνω στην κρεατοελιά και
στη συνέχεια καλύπτω με ένα βοήθημα ταινίας.Σε 3 εβδομάδες μπορώ να δω οπτικά ότι  ο
σπίλος  συρρικνώνεται.Δουλεύει.Επίσης  τρώω  λίγο  καθημερινά...τι  διαφορά  στο  επίπεδο
ενέργειας.ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗ ΕΥΚΑΙΡΙΑ ΜΕΣΑ ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΑΝΝΑΒΗ!!!!!!!” Θαυμαστής

«Αισθάνομαι  ένοχος  που  ήθελα  να  το  δοκιμάσω  στο  κεφάλι  μου  για  ανδρική  φαλάκρα».
Ροβέρτος
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-- Μην είσαι, δουλεύει και μάλλον θα χρειαστείς μικρές ποσότητες λαδιού ούτως ή άλλως.Φυσικά
θα μπορούσατε να το βάλετε πολύ και θα ήταν καλύτερο, αλλά αν διαλύσετε ένα γραμμάριο ή
περισσότερο σε 100 ml έλαιο από σπόρους κάνναβης, νομίζω ότι θα σας αρέσει να δείτε τι θα
κάνει,  Ρόμπερτ.Προσθέστε  επίσης  μερικά  mils  από  το  μείγμα  σπορέλαιου  και  λαδιού  στο
σαμπουάν σας και σε άλλα καλλυντικά προϊόντα που χρησιμοποιείτε, επίσης θα σας αρέσει η
διαφορά που θα κάνει.Τραβήξτε φωτογραφίες, μπορείτε να βοηθήσετε πολλούς άλλους.Έχουμε
μόνο  μερικές  φωτογραφίες  από  αυτό,  δεν  το  δώσαμε  και  πολύ  σημασία,  κατανοητό.Αλλά
πραγματικά λειτουργεί, δοκιμάστε το και μην ντρέπεστε για αυτό ούτε λεπτό.JB

"Το παραδέχομαι...Είμαι αδέξιος...Έχω την κακή συνήθεια να κολλάω τα δόντια του πιρουνιού
στο  πόδι  μου.RSO  κατευθείαν  επί  τόπου,  κάλυψη  με  επίδεσμο,  ο  πόνος  εξαφανίστηκε  σε
δευτερόλεπτα, επουλώθηκε σε 3 ημέρες. Ερείκη

«Έχω δει μια πολύ λιγότερο ισχυρή έκδοση βάλσαμου του λαδιού να καταστρέφει την ψωρίαση
σε μέρες, να μειώνει το πρήξιμο των ωοθηκών την 1η ημέρα της περιόδου σε 20 λεπτά και να
αποτρέπει τις ουλές και τον πόνο όταν εφαρμόζεται αμέσως σε ελαφρά εγκαύματα.Πραγματικά
με κάνει να αναρωτιέμαι τι θα μπορούσε να κάνει το λάδι...» Μπερές

«Είχα μια από τις χειρότερες περιπτώσεις ποδιού στα 10 μου, μακάρι να είχα το λάδι.Αλλά το
έχω τώρα.Όλα καλά 47 χρόνια μετά.Θεραπεύει τα περισσότερα». Ντόναλντ

«Η νύφη μου τηγάνιζε χοιρινές μπριζόλες και βασικά βούτηξε τα δάχτυλά της στο καυτό λάδι
μέχρι το πρώτο κότσι και άσπρισαν σαν ψημένο κοτόπουλο.Τους βάλαμε RSO και ο πόνος
εξαφανίστηκε σε περίπου ένα λεπτό, τα έβαψε 2 φορές την ημέρα με το RSO.Θεραπεύτηκαν
πολύ γρήγορα μέσα σε λίγες μόνο μέρες και δεν υπήρχε καμία απώλεια δέρματος ή ουλή.

Είναι εκπληκτικό που τώρα κρατάμε λίγο στο ψυγείο της κουζίνας, οπότε αν καεί κάποιος (ειδικά
τα παιδιά)  θα εφαρμόσουμε αμέσως το RSO, δεν χρειάζεται  να νιώθουμε τέτοιο πόνο όταν
έχουμε ένα φυσικό φυτό που θα το φροντίσει .» Debra

«Είχα  μια  μικρή  παρτίδα  σβώλων  στον  αγκώνα  μου,  τους  περιποιήθηκα  με  το  λάδι...Μια
εβδομάδα  αργότερα  ο  αγκώνας  μου  είναι  λείος  και  χωρίς  εξογκώματα...Νομίζω  ότι  ήταν
κονδυλώματα,  αλλά  επειδή  δεν  πιστεύω στους  γιατρούς  δεν  μπορούσα  να  σας  το  πω με
σιγουριά». Κάρλα

-- Ανεξάρτητα από το τι συμβαίνει με το δέρμα σας, απλώς εφαρμόστε το λάδι, καλύψτε το με
ένα βοήθημα ταινίας και εφαρμόστε ξανά το λάδι κάθε μέρα ή δύο ή όταν πέσει το βοήθημα
ταινίας.Εγκαύματα, κονδυλώματα, έκζεμα, ψωρίαση…Ττο λάδι δεν τον νοιάζει τι είναι και θα το
φτιάξει, απλά δώσε του χρόνο και λάδι.JB

«Έκανα ένα ''πλύσιμο'' από λάδι που είχα κάνει και ζήτησα από μια φίλη που έχει ΣΟΒΑΡΗ
ψωρίαση από την κορυφή μέχρι τα νύχια και δεν είχε τραβήξει φωτογραφία της για περισσότερα
από 4 χρόνια να πλυθεί με αυτό.1 ΦΟΡΑ - καθώς έπλενε το σώμα της, έπαθα ΣΟΚ βλέποντας
ΟΛΟ το κόκκινο, κηλιδωμένο δέρμα να φεύγει και έβλεπα ΕΚΠΛΗΚΤΙΚΟ υγιές δέρμα μετά από
κάθε ΦΟΡΑ που σκούπιζε ένα μέρος του σώματός της.Της τράβηξα φωτογραφίες εκείνο το
βράδυ και τις δημοσίευσα.ΤΩΡΑ ΑΠΟΛΑΜΒΑΝΕΙ τη φωτογραφία της...ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΑ!

Αρκετοί άλλοι ρώτησαν πώς το ανακάτεψα και ήμουν χαρούμενος και εξέπληξα ασθενείς με
σκλήρυνση κατά  πλάκας και  άλλους  που πάσχουν από ασθένειες  το  χρησιμοποιούσαν στα
μπάνια τους και ένας είπε ότι είχε κοιμηθεί σαν ΜΩΡΟ χωρίς πόνο για πρώτη φορά στη ζωή
του.» Traci

«Ο φίλος μου είχε μια κύστη στο πρόσωπό του και αφού πήρε το λάδι για λίγες μέρες, είχε
φύγει.Και το καταπίνει χωρίς να το χρησιμοποιεί τοπικά». Ιωαναθάν

«Παίρνω λίγο περισσότερο από ένα μέγεθος κόκκου ρυζιού.Πραγματικά έχω βάλει λίγο ψηλά τη
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μύτη μου και οι αλλεργίες μου έχουν σχεδόν εξαφανιστεί.Μένω σε ένα μηχανοκίνητο σπίτι με
δύο σκυλιά και μας βομβαρδίζουν με γύρη από έναν γειτονικό λόφο με δέντρα.Πέρυσι έπαιρνα
benedryl κάθε μέρα.Δεν χρειάστηκε να πάρω καμία αυτή τη σεζόν και κοιμάμαι πολύ καλύτερα».
Τζούντι

«Δεν ήμουν καρκινοπαθής, αλλά είχα μια μόλυνση στη φτέρνα μου που δεν ανταποκρινόταν στη
θεραπεία.Έκανα  ακόμη  και  μια  τεχνική  περιποίησης  πληγών...  έπαψε  να  εξαπλώνεται  η
μόλυνση, αλλά και πάλι δεν επουλώθηκε.Το άλειψα με το λάδι και σε ΜΙΑ μέρα η κοκκινίλα ήταν
λιγότερη.Ημέρα δεύτερη και  η ερυθρότητα έφυγε.Τρίτη  μέρα και  η μόλυνση μοιάζει  ξανά με
δέρμα!Υπέροχο θεραπευτικό λάδι!» Tammie

«Ήμουν στο σημείο που δεν θα έβγαινα από το σπίτι μου.Είχα ένα εξάνθημα που είπε ο γιατρός
ότι  ήταν  περιστοματική  δερματίτιδα  και  ό,τι  μου  έδωσαν  είτε  δεν  λειτούργησε  είτε  με
αρρώστησαν.Είπαν ότι δεν είχαν ιδέα τι το προκαλεί ή πώς να το ξεφορτωθούν οριστικά.Αφού
πήγα στο Βανκούβερ, αποφάσισα να δοκιμάσω να βάλω το RSO στο εξάνθημα και να δω τι θα
συμβεί.Την επόμενη μέρα είχε σχεδόν φύγει.Παίρνω το λάδι εσωτερικά τώρα και δεν έχω ξανά
αυτό το επώδυνο εξάνθημα από τότε.Αυτό το πράγμα είναι καταπληκτικό.Τώρα παρακολουθώ
μια κυρία να θεραπεύει τον καρκίνο του μαστού και του στομάχου της με αυτό το καταπληκτικό
υλικό που μας έδωσε κανένας άλλος από τον ίδιο τον Θεό!!!» Τσάι

«Δούλευα για μια εταιρεία πισίνας και σπα...Είμαι ανοιχτόχρωμη, έξω όλη μέρα.Είχα κάποια
τρελά σημεία στο πρόσωπο, το κεφάλι και το χέρι μου που ήταν πάντα έξω από το παράθυρο
του οδηγού.Το λάδι καθάρισε αυτά τα σημεία μέσα σε λίγες εβδομάδες!Τώρα καταναλώνω 0,5
γραμμάρια  καθαρής  THC  κάθε  μέρα  για  να  βοηθήσω  στην  καταπολέμηση  οποιασδήποτε
ασθένειας και να διατηρήσω το ανοσοποιητικό μου σύστημα ισχυρό.BTW χωρίς εμβόλιο κατά
της γρίπης ποτέ!Χωρίς γρίπη από τότε που ήμουν παιδί». Κίσσα

«Λειτουργεί  καταπληκτικά  σε  εγκαύματα  και  ηλιακά  εγκαύματα.Αραιωμένο  με  ελαιόλαδο.»
Ρέιτσελ

«Πριν από 18 μήνες μολύνθηκε το πόδι μου λόγω χειρουργικής επέμβασης.Αφού ο γιατρός
δοκίμασε όλα τα αντιβιοτικά και τις διαδικασίες, ξέρει ότι βασικά τα παράτησε και με έστειλε σπίτι
να περιμένω να κλείσει.Μόνο αφού άρχισα να περιποιούμαι τον εαυτό μου με υψηλές δόσεις
κάνναβης, μπόρεσα να ανακαλύψω ότι ξεκίνησε η αναγέννηση!». Άριελ

«Το  χρησιμοποιούσα  σε  έρπητα  και  φουσκάλες  στα  χείλη,  λειτούργησε  καλύτερα  από  ό,τι
νόμιζα.Ήξερα ότι θα λειτουργούσε, αλλά ο χρόνος για την επούλωση ήταν από μια νύχτα έως 24
ώρες.Σκεφτόμουν 1-2 μέρες όχι 6 ώρες». Ο Κέβιν

«Η μαμά μου απαλλάχθηκε από ένα σημείο που είχε στο πρόσωπό της σχεδόν 2 χρόνια σε 4
μέρες με το λάδι!!Μετά είπαμε, αν αυτό μπορεί να κάνει στα εξωτερικά σημεία του καρκίνου,
σκεφτείτε τι κάνει στο εσωτερικό!». Κεχριμπάρι

«Είχα μια μικρή καφέ κηλίδα στην αριστερή πλευρά που γινόταν μεγαλύτερη. Έδειξα στον φίλο
μου, που έριξε λίγο λάδι. Προσοχή, δεν πίστευα ότι θα έκανε κάτι. Τέσσερις μέρες αργότερα
έλεγξα, (το είχα ξεχάσει) είχε φύγει τελείως εκτός από μια μικροσκοπική κόκκινη κουκκίδα όπου
ήταν το σημείο. Τίποταταγματάρχη, αλλά με έκανε να πιστέψω». Κάλαντα

«Γεια JB.Η κόρη μου έκαψε το χέρι της στο φούρνο χθες.Βγήκε έξω και μου έδειξε ένα έγκαυμα
στο χέρι της που είχε κάνει φουσκάλες.Είπε ότι πονούσε.Της είπα να πάει στο σπίτι να πάρει το
λάδι και να βάλει λίγο σε μια ταινία και να καλύψει το έγκαυμα.Της είπα ότι θα επουλωθεί χωρίς
ουλή.Βγήκε πέντε λεπτά αργότερα.Είπε ότι μπαμπά ο πόνος έχει φύγει.Είπα ναι αυτό πρέπει να
κάνει το λάδι.

Η αδερφή μου που ήταν δύσπιστη για το τι μπορούσε να κάνει το λάδι και αποδοκίμαζε ότι το
χρησιμοποιούσα  ως  φάρμακο  επιλογής  μου.Δεν  παρέλειψε  ποτέ  να  με  πυροβολήσει  όταν
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επρόκειτο για το λάδι.Αλλά δεν πειράζει!Επειδή όλοι  μας έχουν πει  ψέματα για τόσο καιρό,
πιστέψαμε τα ψέματά τους.Η αδερφή μου υποφέρει από μια περίπλοκη ασθένεια οι γιατροί.Με
λίγα λόγια.Έχει αρχίσει να παίρνει το λάδι και έχασε 60 κιλά τους τελευταίους έξι μήνες.Πλέον
πιστεύει αληθινά στο λάδι.Και το μοιράζεται ανοιχτά με όλους.Ευχαριστώ για όλα όσα κάνετε για
αυτόν τον σκοπό.” Ρον

«Ξέρω ότι τα παιδιά εδώ πάντα λένε ότι χρησιμοποιήστε το καθαρό RSO, και είμαι πραγματικά
μεγάλος θαυμαστής αυτού του υλικού.Ωστόσο, θέλω απλώς να ενημερώσω τον κόσμο ότι ένα
έγχυμα λαδιού καρύδας που παρασκευάζεται με τα φύλλα ζάχαρης, έχει αντικαταστήσει πλήρως
τη νεοσπορίνη για εμάς, δεν χρειάστηκε να αγοράσω αυτό το υλικό για 2 χρόνια.Λειτουργεί
καλύτερα και πιο γρήγορα, και μπορώ να το σφίξω στα χέρια και το πρόσωπο των ανθρώπων
και δεν χρειάζεται να ανησυχώ μήπως αρρωστήσουν αν το φάνε κατά λάθος.» Τίνα

-- Τίνα, τίποτα δεν λειτουργεί καλύτερα και πιο γρήγορα από το καθαρό RSO, αλλά ξέρω τι
προσπαθείς να πεις.Φυσικά, λιγότερο ισχυρές μορφές φαρμάκου κάνναβης μπορούν επίσης να
κάνουν  θαύματα.Το  πρόβλημα  είναι  ότι  η  επιτυχία  δεν  είναι  τόσο  αξιόπιστη  όσο  με  το  μη
αραιωμένο πιο ισχυρό RSO.

Τα καλλυντικά κάνναβης θα αντικαταστήσουν τα περισσότερα καλλυντικά που διατίθενται αυτή
τη στιγμή σύντομα, αφού δηλαδή οι γυναίκες ανακαλύψουν τι μπορεί να κάνει το λάδι για την
ομορφιά τους.Το λάδι από σπόρους κάνναβης, το λάδι καρύδας και το βούτυρο καριτέ είναι οι
αγαπημένοι μου μεταφορείς, αλλά μπορεί κανείς να χρησιμοποιήσει ό,τι είναι δημοφιλές στην
περιοχή όπου ζει και να προσθέσει το λάδι σε αυτό.Το 20-30% RSO στις κρέμες κάνει θαύματα,
αλλά το 0,01-1% μπορεί επίσης να είναι πολύ χρήσιμο για λιγότερο σοβαρές καταστάσεις και
καθημερινή συντήρηση.JB

Συμβουλές παραγωγής
“Ποτέ χωρίς θαυμαστή!!!Αυτό σημαίνει ποτέ." JB

«Μερικοί  ανεμιστήρες μπορεί να είναι  πολύ επικίνδυνοι,  επομένως, αν κάποιος δεν ξέρει  τη
διαφορά,  (είμαι  επανατύλιγμα  ηλεκτρικού  κινητήρα)  μπορεί  και  πιθανότατα  θα  ανάψει  τον
διαλύτη.Μόνο  ορισμένοι  ανεμιστήρες  μπορούν  να  χρησιμοποιηθούν.Δεδομένου  ότι  οι
περισσότεροι άνθρωποι δεν θα γνώριζαν τη διαφορά αν κοιτούσαν έναν θαυμαστή όλη μέρα,
αυτή  είναι  καλή  συμβουλή.Το  θέμα  είναι  ότι  εάν  ο  ηλεκτροκινητήρας  στον  ανεμιστήρα
δημιουργήσει έναν εσωτερικό σπινθήρα κατά την εκκίνηση, τον οποίο δεν μπορείτε να δείτε έξω
από τον κινητήρα,  θα αναφλεγεί  ο  διαλύτης.Ο εσωτερικός χώρος είναι  ένα πολύ επικίνδυνο
μέρος για να φτιάξεις το φάρμακο, όπως είμαι σίγουρος ότι οι περισσότεροι από εσάς γνωρίζετε!
Ο  λόγος  για  αυτό  πρέπει  να  γίνει  γνωστός  σε  όλους…Οι  ηλεκτρικές  σόμπες,  τα  φώτα,  οι
διακόπτες, οι φούρνοι,  οι  θερμοσίφωνες, οι  λάμπες και σχεδόν κάθε ηλεκτρική συσκευή στο
σπίτι  σας  δημιουργούν,  είτε  μπορείτε  να  το  δείτε  είτε  όχι,  μια  σπίθα  που  θα  ανάψει  τους
διαλύτες.Πολλοί από αυτούς τους σπινθήρες εμφανίζονται αυτόματα και δεν θα το καταλάβατε
ποτέ!Ακόμα κι αν το έχετε ξανακάνει με επιτυχία στο σπίτι σας, είναι σαν μια ωρολογιακή βόμβα
που μπορεί να μην ανάβει πολλές φορές, αλλά κάποια στιγμή θα καταλήξετε σε μια έκρηξη από
την  οποία  θα  ήταν  αδύνατο  να  ξεφύγετε,  συμβαίνει  τόσο  γρήγορα!Όλοι  στο  σπίτι  σας  θα
κινδυνέψουν!Παρακαλώ, ποτέ, ποτέ μην αγνοείτε αυτήν την προειδοποίηση.Ο Jindrich Bayer
σας  έδωσε  μια  συμβουλή  εδώ,  που  πιθανότατα  θα  σας  σώσει  τη  ζωή,  αν  την
τηρήσετε.Ευχαριστώ Jindrich." Αντώνιος

«Συμφωνώ μαζί σου 100 τοις εκατό, καθώς και εγώ έχω καταλήξει στο ίδιο συμπέρασμα μόλις
το περασμένο Σαββατοκύριακο.Θα ήθελα επίσης να προσθέσω ότι η χρήση ενός φίλτρου καφέ
για  να  στραγγίξετε  τη  νάφθα/έλαιο  είναι  επίσης  ο  καλύτερος  τρόπος...Η  χρήση υφάσματος
τυριού ή οτιδήποτε άλλο εκτός από ένα φίλτρο καφέ θα σας δώσει πράγματι περισσότερο λάδι,
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αλλά θα είναι πιο αδύναμο λάδι, πιθανόν να είναι πιο πράσινο χρώμα που σας αποδεικνύειέχει
πολύ  φυτικό  υλικό  μέσα.Η  ουσία  είναι  να  χρησιμοποιείς  νάφθα  και  φίλτρο  καφέ  και  μην
συνθλίβεις άλλο το υλικό από ό,τι λέει ο Ρικ.Κατά τη γνώμη μου, ο Rick έχει τελειοποιήσει τη
διαδικασία παρασκευής αγνού λαδιού για τη θεραπεία του καρκίνου και την κατασκευή του με
οποιοδήποτε  άλλο  τρόπο,  τότε  ο  τρόπος  που  λέει  είναι  μια  άχρηστη  σπατάλη  χρόνου  και
υλικού». Μαρία

«Γεια  JB.Ποιος  είναι  ο  συντομότερος  χρόνος  που  μπορείτε  να  αφήσετε  το  μπουμπούκι  να
στεγνώσει  εάν  το  χρειάζεστε  επειγόντως;Ευχαριστώ."  Πρισίλα
-- Μέχρι να στεγνώσει το κόκαλο.Αλλά θα έλεγα μόνο με γρήγορο στέγνωμα 5-7 γραμμάρια
μπουμπουκιού, που θα σας δώσει περίπου ένα γραμμάριο λάδι, αρκετό για να ξεκινήσετε, και
μετά μπορείτε να το τελειώσετε όταν στεγνώσει σωστά, σε μια εβδομάδα περίπου.Όσο λιγότερο
χειρίζεστε την πρώτη ύλη πριν την επεξεργασία, τόσο λιγότερη ρητίνη θα σπαταλάτε.Επομένως,
είναι καλύτερο να μην αποκαρβοξυλιώσετε το αρχικό υλικό (όπως το GW χωρίς κανένα λόγο,
μπορείτε να αποκαρβοξυλιώσετε το λάδι με λιγότερα προβλήματα θερμαίνοντάς το, κάτι που
πρέπει να κάνετε για να αφαιρέσετε τα υπολείμματα του διαλύτη ούτως ή άλλως).Το καλύτερο
που έχετε  να κάνετε  είναι  να τοποθετήσετε  το μπουμπούκι  σε έναν κουβά για  επεξεργασία
ακριβώς στο στεγνωτήριο, χωρίς επιπλέον χειρισμό, όποτε είναι δυνατόν.Όσο λιγότερο αγγίζετε
το μπουμπούκι τόσο το καλύτερο.JB

«Bryan,  ξέρω ότι  οι  συνθήκες  δεν  είναι  ιδανικές,  αλλά θα  συνεχίσω να  τραγουδάω το  ίδιο
τραγούδι  ούτως  ή  άλλως.Τι  άλλο  μπορώ να  κάνω και  γιατί  να  αλλάξω  τη  μελωδία  και  να
χαμηλώσω τα στάνταρ μας όταν δεν είναι απαραίτητο να τα χαμηλώσω;Φυσικά θα υπάρχουν
διάφορες  ποιότητες  λαδιού,  μερικά  θα  είναι  καλά  για  τοπική  χρήση  (έως  60%),  άλλα  για
αναψυχή (60-90) και μερικά για θεραπεία (90 και άνω), και τα καλύτερα λάδια θα είναι 95-98%
THC και εξαιρετικά ισχυρό και ηρεμιστικό, αυτό είναι το μόνο που υπάρχει.Τώρα όμως πρέπει
να  διδάξουμε  στους  ανθρώπους ότι  υπάρχει  κάτι  σαν λάδι  THC 95-98% και  ότι  πρέπει  να
στοχεύουν στην καλύτερη ποιότητα και όχι σε μέτρια προϊόντα που μπορεί να λειτουργούν αλλά
και όχι.

Προσωπικά  δεν  με  ενδιαφέρει  πολύ  να  ερευνήσω φάρμακα  που  μπορεί  να  λειτουργήσουν
μερικές φορές και σε ορισμένες περιπτώσεις μόνο όταν έχουμε στη διάθεσή μας ένα φάρμακο
που θα λειτουργήσει σχεδόν σε όλες τις περιπτώσεις.

Όλος αυτός ο χυμός είναι καλός και ωραίος, αλλά θα διαπιστώσετε ότι περίπου το 10-20-30%
των ανθρώπων θα γίνουν αλλεργικοί στα φυτικά υλικά ή δεν θα τους αρέσει η γεύση, οπότε δεν
θα  το  χρησιμοποιούν  σωστά  ως  φάρμακο.Η  κάνναβη  αποτοξινώνει  το  έδαφος  στο  οποίο
καλλιεργείται, δεν θέλετε πραγματικά να καταπιείτε καθόλου αυτά τα φυτικά υλικά.Μερικές φορές
ναι, δηλαδή όταν ξέρετε πού αναπτύχθηκε το φυτό και πώς, αλλά θα πρόσεχα πολύ να πίνω
τέτοιους χυμούς ο ίδιος, ποτέ δεν ξέρετε τι περιέχει, πραγματικά, και ξέρω ποιες χημικές ουσίες
χρησιμοποιούνται για την καλλιέργεια κάνναβης.Οπότε εγώ ο ίδιος θα πρόσεχα να προτείνω
χυμούς.

Το  λάδι  πρέπει  να  αποκαρβοξυλιωθεί  για  να  λειτουργήσει  σωστά,  πρέπει  να  το  βράσετε
διαφορετικά δεν λειτουργεί σωστά και δεν θα περάσει από τον αιματοεγκεφαλικό φραγμό, οπότε
ένας  "μη  ψυχοδραστικός  χυμός"  λογικά  δεν  μπορεί  ποτέ  να  λειτουργήσει  το  ίδιο  καλά  ως
αποκαρβοξυλιωμένα έλαια με 95-98% THC.Και πάλι, δοκιμάστε το σε δερματικές παθήσεις και
δείτε τη διαφορά.

Βασικά το ίδιο ισχύει και για την CBD - και πάλι, ναι, θα λειτουργήσει, συγκεκριμένα μερικές
φορές και σε ορισμένες περιπτώσεις, και είναι επίσης ένα εξαιρετικό φάρμακο, για παράδειγμα
όταν προστίθεται ως συστατικό σε τσίχλες για παιδιά, αλλά εκτός από αυτό εγώ πάντα θα ήθελε
να χρησιμοποιήσει την πιο ισχυρή μορφή φαρμάκου κάνναβης στην πρώτη θέση.Δεν θα το
έκανες;JB"
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«Από την προσωπική μου εμπειρία δεν μπορώ να απολαύσω, με σκίζει πολύ.Έχω επίσης μια
διαταραχή της πήξης του αίματος και η βαριά χλωροφύλλη είναι ένα όχι για κάποιον που παίρνει
φάρμακα για την αραίωση του αίματος λόγω της υψηλής βιταμίνης K. Ντένα

«Βιρτζίνια, πρέπει να συνειδητοποιήσεις ότι έχουμε δει πολλά λάδια και τα περισσότερα λάδια
δεν πλησιάζουν σε αυτό που θα θέλαμε να δούμε  τους ασθενείς  να χρησιμοποιούν για  τις
παθήσεις τους.Η στρατηγική "κάντε το δικό σας" είναι η μόνη που έχει νόημα, δεν θέλετε να
βασίζεστε σε κανέναν για να φτιάξετε το λάδι για εσάς, θέλετε να είστε ο δικός σας ποιοτικός
έλεγχος  και  θέλετε  να  μάθετε  τι  περιέχει  αυτό  και  πώς  φτιάχτηκε.Υπάρχουν  πάρα  πολλοί
καλλιτέχνες απάτης εκεί έξω και οι περισσότεροι από αυτούς δεν παρέχουν επαρκή ποιότητα και
αυτό είναι ένα λυπηρό γεγονός, και ο μόνος τρόπος για να το αποτρέψετε είναι να διδάξετε
στους ανθρώπους πώς νακάνουν τα δικά τους για να ξέρουν τη διαφορά.Και μερικές φορές μια
μικρή διαφορά στην ποιότητα του λαδιού μπορεί να κάνει μεγάλη διαφορά στη ζωή κάποιου.Γι'
αυτό προσπαθούμε συνεχώς να πιέζουμε την ποιότητα και την ισχύ του λαδιού.

Έτσι όπως το βλέπουμε, αν κάποιος μπορεί να φτιάξει ένα φλιτζάνι καφέ, μπορεί να φτιάξει το
λάδι, δεν υπάρχει τίποτα σε αυτό.Και όσοι δεν μπορούν να φτιάξουν το λάδι για τον εαυτό τους
συνήθως χρειάζονται βοήθεια ούτως ή άλλως, οπότε κάποιος μπορεί πάντα να τους το φτιάξει
εάν είναι απαραίτητο, καθώς και αυτοί οι άνθρωποι θα πρέπει να μπορούν να λάβουν 95-98%
THC RSO από ένα φαρμακείο.Ή τουλάχιστον στον κόσμο που θα ήθελα να ζήσω.JB

«1.)  Άλεσα  τα  μπουμπούκια  που  είχαν  στεγνώσει  τα  κόκαλα  μόνο  με  τα  χέρια  μου,  δεν
χρησιμοποιούσα μύλο.Το αρχικό υλικό έμοιαζε με πολύ μικρά μπουμπούκια περίπου.Διάμετρος
5 έως 10 χιλιοστά, επομένως κυρίως χωρίς σκόνη.Καθώς πλέον έχω τη δική μου «μαγειρική»
εμπειρία, συμφωνώ απόλυτα μαζί σας σε όλα τα σημεία, εκτός από το σημείο Γ.Έχω δει λάδια
φτιαγμένα με οινόπνευμα που συνήθως είναι  πολύ πιο  σκούρα καθώς το νερό στο αλκοόλ
διαλύει  τις  χλωροφύλλες.Έφτιαξα  το  λάδι  μου  με  καθαρό πετρελαϊκό  αιθέρα εργαστηριακής
ποιότητας.Αυτό το λάδι είναι πολύ πιο φωτεινό στο χρώμα (χρυσοκαφέ) και έχει μια εξαιρετική,
νόστιμη πικάντικη γεύση σε σύγκριση με το αλκοολέλαιο που είχα την ευκαιρία να δοκιμάσω.Το
θέμα μου εδώ είναι ότι πιστεύω ότι η νάφθα δεν αφαιρεί τόσα πολλά από τα τερπένια και τις
χλωροφύλλες όπως το αλκοόλ.Βράζει επίσης πολύ πιο ελεγχόμενο και διαχειρίσιμο όπως το
αλκοόλ.Επομένως, η ερώτησή μου εδώ είναι, πιστεύετε ότι είναι πιθανό ο συνδυασμός λείανσης
/  πλυσίματος με  νάφθα να μην είναι  τόσο επιβλαβής για  ένα λάδι  καλής ποιότητας όσο το
άλεσμα / πλύσιμο με αλκοόλη;

-- Μην αλέθετε πρώτα το υλικό.Οποιοσδήποτε χειρισμός του υλικού ξηρού μπουμπουκιού θα
σας κάνει να χάσετε THC και άλλα κανναβινοειδή (η λεπτή σκόνη στο τραπέζι είναι αυτή που θα
έπρεπε να έχει  μείνει  στον  κάδο).Ναι,  το τρίψιμο και  η νάφθα θα ήταν «καλύτερα» από το
άλεσμα και το οινόπνευμα - αυτός ο συνδυασμός είναι σχεδόν εγγυημένη αποτυχία, απλά δεν
μπορείτε να φτιάξετε καλό λάδι με αυτόν τον τρόπο.

Βάζουμε το μπουμπούκι σε έναν κουβά, το βρέχουμε με νάφθα, το θρυμματίζουμε με ένα ραβδί
για δύο με τρία λεπτά,  ρίχνουμε το μείγμα λαδιού-διαλύτη σε έναν κουβά.Εάν δουλεύετε με
καλής ποιότητας υλικό, κάντε ένα δεύτερο πλύσιμο και ρίξτε το δεύτερο μείγμα στον κάδο με το
πρώτο πλύσιμο.Εάν δεν χρησιμοποιείτε  υλικό υψηλής ποιότητας,  χρησιμοποιήστε το πρώτο
πλύσιμο  μόνο  για  εσωτερικούς  σκοπούς  (και  συνεχίστε  να  ψάχνετε  για  καλύτερο υλικό  για
εργασία).

Ο αιθέρας παράγει  εξαιρετικά έλαια (μας αρέσουν τα κεχριμπαρένια έλαια καλύτερα από τα
σκούρα  λάδια,  αλλά  να  θυμάστε  ότι  ορισμένα  στελέχη  παράγουν  πιο  σκούρα  έλαια  από
άλλα).Μας αρέσουν και  τα  έλαια κεχριμπαριού για  πρακτικούς λόγους -  ποιος θέλει  να έχει
μαύρα  δόντια  χλωροφύλλης;Αλλά  δεν  το  συνιστούμε  πολύ  γιατί  είναι  αρκετά  επικίνδυνο  να
δουλεύεις  με  αιθέρα,  είναι  δύσκολο  να  το  βρεις  στα  περισσότερα  μέρη  του  κόσμου  και
ανησυχούμε πολύ για την ασφάλεια αυτών που παράγουν το λάδι.Μπορεί να κάνει μπουμ πολύ
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εύκολα σε σχετικά χαμηλές θερμοκρασίες.Έτσι, για τους περισσότερους ανθρώπους, η νάφθα
θα λειτουργήσει μια χαρά.Συνήθως χρησιμοποιούμε νάφθα, αλλά ο αιθέρας θα ήταν ο διαλύτης
της επιλογής μας.

Η τρέχουσα λίστα διαλυτών που θα χρησιμοποιούσαμε προσωπικά είναι: 1.αιθέρας, 2.καθαρή
ελαφριά νάφθα, 3.99% ισοπροπυλική αλκοόλη, 4.αλκοόλ για τρόφιμα - κατά προτίμηση 99%,
αλλά συνήθως είναι δύσκολο να το προμηθευτείτε και πολύ ακριβό.Όταν εργάζεστε με 96%
αλκοόλ, το υπόλοιπο 4% είναι συνήθως νερό.Το 4% από τα 10 λίτρα είναι 4dcl, σχεδόν μια
πίντα νερό που θα πρέπει να βράσετε - και χρειάζεται χρόνος που θα μπορούσατε να ξοδέψετε
πιο παραγωγικά.

2.) Έβαλα επίσης το τελικό ζεστό λάδι στους 60°C για 1,5 ώρα υπό κενό για να αφαιρεθούν
εντελώς  όλα  τα  υπολείμματα  διαλύτη.Όπως  σας  έγραψα,  αποκαρβοξυλίωσα  το  λάδι  35
γραμμάρια που έφαγα αργότερα... Η γεύση του λαδιού πριν την αποκαρβοξυλίωση ήταν πολύ
πιο πικάντικη, δεν θα έλεγα χειρότερα, αλλά έχεις δίκιο για το ρέψιμο.

-- Όπως είπα την προηγούμενη φορά, το ρέψιμο ήταν από το νερό που περίσσεψε.Και το νερό
ήταν εκεί  λόγω της  'επιστημονικής'  χαμηλής θερμοκρασίας που χρησιμοποιήσατε.Πρέπει  να
αποκαρβοξυλιώσετε το λάδι ούτως ή άλλως, έτσι μια κουζίνα ρυζιού που θα σβήσει στους 110°C
λειτουργεί μια χαρά.Ή, φυσικά, το καλύτερο πράγμα για χρήση θα ήταν αακόμα - αλλά και πάλι,
πολλοί άνθρωποι δεν τα κατέχουν και δεν ξέρουν πώς να τα χειριστούν και ο κίνδυνος έκρηξης
είναι πάντα παρών. Εάν κάποιος χρησιμοποιούσε έναν ακατάλληλα σχεδιασμένο αποστακτήρα
για να βράσει το διαλύτη, θα μπορούσε να εκραγεί προκαλώντας σοβαρό τραυματισμό και να
γκρεμίσει ολόκληρο το σπίτι. Αλλά αν το περιεχόμενο μιας ρυζομαγειρικής επρόκειτο να πάρει
φωτιά με κάποιο τρόπο και η διαδικασία εκτελούνταν σε εξωτερικό χώρο ή σε ανοιχτό καλά
αεριζόμενο χώρο.Στη συνέχεια, εάν όποιος παράγει το λάδι δεν πανικοβάλλεται, δεν θα πρέπει
να έχει πολύ πρόβλημα να φέρει τη φωτιά υπό έλεγχο και ναι, είναι πάντα καλή ιδέα να έχετε
έναν πυροσβεστήρα πρόχειρο.

Όσο  για  το  κενό  -  φυσικά,  γιατί  όχι.Εάν  έχετε  τον  εξοπλισμό  και  εάν  ξέρετε  πώς  να  τον
χρησιμοποιείτε σωστά, δεν είναι κακή ιδέα να τελειώσετε το λάδι με αυτόν τον τρόπο, εάν θέλετε
να είστε 100% σίγουροι ότι δεν υπάρχουν υπολείμματα διαλύτη σε αυτό ή εάν θέλετε να κλείσετε
το στόματα αυτών που είναι κατά των πετροχημικών διαλυτών.Κάποιοι το χρησιμοποιούν με
μεγάλη  επιτυχία  και  δεν  είμαι  εναντίον  του.Όμως,  όπως  γνωρίζετε,  η  πλειονότητα  των
ανθρώπων δεν διαθέτει αυτόν τον εξοπλισμό και πολλοί από τους ασθενείς μας δεν μπορούν ή
δεν μπορούσαν να αντέξουν οικονομικά μια κουζίνα ρυζιού και έναν ανεμιστήρα, επομένως δεν
συνιστούμε την ηλεκτρική σκούπα ως ανάγκη.

Δείτε πόσο εύκολη και απλή είναι η μέθοδος του Rick και σε πόσες ερωτήσεις έχουμε ακόμα να
απαντήσουμε.Τώρα  φανταστείτε  τι  θα  συμβεί  όταν  προσθέσουμε  πληροφορίες  για  άλλες
μεθόδους παραγωγής του λαδιού.Θα προκαλέσει μόνο περισσότερη σύγχυση και θα πρέπει να
περάσω μέρες  και  εβδομάδες  προσπαθώντας  να  απαντήσω σε  ερωτήσεις  «μπερδεμένων»
ανθρώπων, κάτι που ούτως ή άλλως δεν πρόκειται να κάνω πολύ περισσότερο.

3.) Εξηγήστε γιατί προτείνετε να καταπιείτε το λάδι απευθείας από το σωληνάριο, απευθείας στο
στόμα,  χωρίς  κάψουλες;Κάποιο  πρόβλημα  απορρόφησης;Τρώω  το  μεγαλύτερο  μέρος  του
λαδιού σε τσιγαρόχαρτο, αλλά σπάνια χρησιμοποιώ κάποιες κάψουλες αν πρέπει να φύγω από
το σπίτι για περισσότερες ώρες.Εξάλλου, δεν μου αρέσει να το έχω πάνω από τα δόντια μου,
καθώς είναι πολύ δύσκολο να ξεκολλήσω…

-- Για πολλούς λόγους.Το κυριότερο είναι ότι αυτή η μέθοδος κατάποσης έχει αποδειχθεί η πιο
αποτελεσματική  και  ωφέλιμη  για  τους  ασθενείς.Βελτιώνει  τη  στοματική  υγιεινή  γιατί  επίσης
απολυμαίνει το στόμα και στη συνέχεια βοηθά σε οποιεσδήποτε παθήσεις στο πεπτικό σύστημα
ή στο λαιμό σας κ.λπ.Στην πραγματικότητα, όταν με πονάει ο λαιμός, προσπαθώ να αλείψω το
λάδι  στο  πίσω μέρος  του  στόματός  μου  και  μετά  να  το  κρατήσω στο  στόμα  μου  για  όσο
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αντέξω.Στις  περισσότερες  περιπτώσεις,  η  γρίπη  ή  ο  πονόλαιμος  (ή  τα  συμπτώματά  της)
αντιμετωπίζονται κατά τη διάρκεια της νύχτας.

Όπως λέτε, κάποιο λάδι παραμένει στα δόντια σας και κάτω από τη γλώσσα σας, επομένως
αυτή η μέθοδος κατάποσης συνδυάζει στην πραγματικότητα την υπογλώσσια επεξεργασία του
λαδιού (ala Sativex και άλλα σπρέι και βάμματα κάτω από τη γλώσσα που χρησιμοποιούν οι
άνθρωποι) και την επεξεργασία στο στομάχι και έντερα.Το κύριο πράγμα είναι να μπει το λάδι
στο στομάχι σας.Έτσι, αν έχετε λάδι με όχι και τόσο καλή γεύση, μπορείτε να βάλετε μέσα ένα
κομμάτι  ψωμί  ή  μπανάνα κ.λπ.  ένα  χάπι  και  ξεπλύνετε  το  με  νερό ή  τσάι  ή  ότι  άλλο  σας
αρέσει.Βουρτσίστε τα δόντια σας με λάδι ας πούμε μετά από δέκα λεπτά περίπου, θα βοηθήσει
και στη στοματική υγιεινή.Πολλά λάδια έχουν νόστιμη γεύση (ειδικά όταν το αρχικό υλικό δεν έχει
αλεσθεί  και  όταν  δεν  χρησιμοποιείται  αλκοόλ για  την  παραγωγή του λαδιού.Η χλωροφύλλη
συνήθως  έχει  άσχημη  γεύση και  μπορεί  να  προκαλέσει  μεγάλη  ενόχληση,  ακόμη  και  όταν
χρησιμοποιείται  τοπικά -  τα  σκούρα λάδια  θα λερώσουν τα  ρούχα σας,  δεν  το  θέλετε  ή το
χρειάζεστε πραγματικά.)

Κάψουλες - α) πρέπει να τις αγοράσετε από τη Big Pharma, με την οποία τις υποστηρίζετε με τα
χρήματά σας, β) κάποιοι άνθρωποι είναι αλλεργικοί σε αυτές, γ) μερικές διαλύονται στο έντερό
σας και όχι στο στομάχι, δ) οι έμποροι βάζουν συχνά λιγότερο λάδι σε μια κάψουλα από ό,τι θα
έπρεπε, ε) δεν λειτουργούν τόσο καλά για τόσες πολλές συνθήκες, στ) είναι δύσκολο να βγάλετε
το λάδι από αυτά όταν θέλετε να κάνετε μια άρθρωση ή να εξατμίσετε το λάδι για παθήσεις των
πνευμόνων ή  όταν θέλετε  να  χρησιμοποιήσετε  το λάδι  τοπικά.Δεν  λέω ότι  δεν μπορείτε  να
χρησιμοποιήσετε  κάψουλες,  το  μόνο  που  λέω  είναι  ότι  είναι  καλύτερο  να  μάθετε  να
χρησιμοποιείτε το λάδι απευθείας από το σωληνάριο.Αφού εξασκηθείτε περισσότερο, θα μάθετε
πώς να χρησιμοποιείτε το λάδι χωρίς καθόλου ενόχληση.Προσωπικά μου αρέσει να τρώω το
λάδι κατευθείαν από την ρυζομαγειρική, απλά βυθίζω το δάχτυλό μου μέσα και παίρνω όσο
νομίζω  ότι  μπορώ  να  πάρω.Λάβετε  υπόψη  σας,  αυτό  είναι  πολύ  «καταναλώνει  λάδι»  και
συνήθως  θα  πάρετε  περισσότερα  από  ό,τι  από  μια  σύριγγα.Όταν  το  λάδι  είναι  καλό,  μια
«υπερδοσολογία» θα σας κοιμίσει, μεγάλη υπόθεση.Αλλά φυσικά, μπορώ να το κάνω λόγω της
εμπειρίας και της ανοχής μου, δεν θα το έκανα καιμην το προτείνετε σε αρχάριους ή σε όσους
δεν έχουν τόση εμπειρία.Τα καλύτερα και σε σένα Στέφανε.Jindrich»

«Αν ανησυχείτε για το κόστος, είναι πολύ φθηνότερο από τη συμπληρωμή για τα περισσότερα
από τα φάρμακα για τον καρκίνο και ορισμένα από τα φάρμακα που παίρνετε στο σπίτι για τον
καρκίνο δεν καλύπτονται από ασφάλιση.Αν κάποιος στην οικογένειά μου χρειαζόταν αυτό το
λάδι για καρκίνο, θα έβρισκα έναν τρόπο.Καλή τύχη!!!!" Λίζα

-- Συμφωνώ, Λίζα, το λάδι είναι μια πολύ φθηνότερη θεραπεία όταν κάποιος λαμβάνει υπόψη
όλα τα άλλα έξοδα και έξοδα.Επιπλέον, είναι ασύγκριτα ασφαλέστερο από οτιδήποτε θα παρείχε
το  ιατρικό  σύστημα,  για  να  μην  αναφέρουμε  ότι  λειτουργεί  πολύ  πιο  αποτελεσματικά  και
αξιόπιστα  και  είναι  σίγουρα  πιο  διασκεδαστικό  να  το  πάρετε  από  το  δηλητήριο  ή  την
ακτινοβολία.JB

Q.Γιατί  η  λείανση ξηρού υλικού οδηγεί  σε απώλεια THC;Υπάρχει  κάποια εξήγηση για  αυτό;
ΕΝΑ.Έχετε  αλέσει  ποτέ πραγματικά ισχυρό μπουμπούκι;Αν το έκανες,  θα έπρεπε να ξέρεις
γιατί.Αυτή η λευκή σκόνη που υπάρχει γύρω από το τραπέζι αφού την αλέσεις είναι THC (ή
τριχώματα) και είναι αυτό που θα έπρεπε να έχει μείνει στο λάδι.Επιπλέον, όταν είναι αλεσμένο,
τότε  είναι  πολύ  λεπτό  και  θα  αφαιρέσετε  πολλά  από αυτά  που  δεν  θέλατε  πραγματικά  να
αφαιρέσετε στο λάδι σας.

Επεξεργαστείτε  τα  ολόκληρα  μπουμπούκια,  αφού  τα  βρέξετε  με  νάφθα  ή  το  διαλύτη  της
επιλογής  σας,  αλλά  μην  τα  αγγίζετε  πολύ  πριν  τα  επεξεργαστείτε  γιατί  κάθε  φορά  που  τα
αγγίζετε,  θα  χάνετε  μερικά.Τα  λάδια  που  παράγονται  από  αλεσμένο  υλικό  είναι  σημαντικά
λιγότερο ισχυρά από το λάδι  που παράγεται  από μπουμπούκια που συνθλίβονται  μετά  την
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υγρασία τους.

Η πρώτη γρήγορη πλύση είναι η πιο ισχυρή και αφαιρεί περίπου το 70% της διαθέσιμης THC, η
δεύτερη λωρίδες περίπου το 20% και η τρίτη περίπου το 5%.Όταν το αλέθεις, παίρνεις και τις
τρεις πλύσεις (για την ακρίβεια τέσσερις) στο λάδι σου και δεν το θέλεις αυτό.Ποιότητα πάνω
από ποσότητα.JB

Q.Ξέρω ότι προτείνετε να φτιάξετε μόνοι σας το RSO, αλλά ένα ιατρείο έχει κάποιο τοπικό και
απλά αναρωτιόμουν ποια θα έπρεπε να είναι μια δίκαιη τιμή;

ΕΝΑ.Κάποιος χρειάζεται 4-7 γραμμάρια μπουμπουκιού υψηλής ποιότητας για να παράγει ένα
γραμμάριο λαδιού,  οπότε αυτή θα πρέπει να είναι  η «σωστή τιμή».Ας μην συζητάμε για τις
γελοίες  τιμές  της  κάνναβης,  για  μένα η σωστή τιμή για  μια  δόση 60g είναι  50-100 USD (ή
λιγότερο, αν καλλιεργούνταν νόμιμα σε εξωτερικούς χώρους σε μεγάλη κλίμακα).Δεν λέω ότι
ξέρω πού να το βρω σε αυτή την τιμή αυτή τη στιγμή.Το λάδι κορυφαίας ποιότητας κοστίζει όσο
κοστίζει το κορυφαίας ποιότητας υλικό όπου ζείτε.JB

«Απλώς έπρεπε να ενημερώσω και να σας ενημερώσω ότι είμαι ακόμα ζωντανός!Τα πηγαίνω
υπέροχα  και  ΑΚΟΜΑ ΖΩΝΤΑΝΑ σχεδόν  δύο  χρόνια  αφότου  μου  είπαν  ότι  μου  έμειναν  3
μήνες.Μην πιστεύετε τους γιατρούς σας!Ευχαριστώ και πάλι που βοήθησες να σώσω τη ζωή
μου!» Υπήνεμος

Αποκαρβοξυλίωση

«Αυτή  τη  στιγμή  αποκαρβοξυλιώνω  ολόκληρο  το  φυτό  καθώς  και  φτιάχνω  RSO  και
βούτυρο/έλαια». Cheryl
-- Μην αποκαρβοξυλιώνετε ολόκληρο το φυτό.Φτιάξτε το λάδι από σούπερ ξηρό μπουμπούκι
(μην το κόβετε, μην το αγγίζετε πολύ, θα χάνετε πάντα την THC που αναζητάτε).Φτιάχνουμε το
λάδι και μετά αποκαρβοξυλίζουμε το λάδι (το τοποθετούμε σε ηλεκτρικό φούρνο στους 130°
Κελσίου  για  περίπου  μία  ώρα).Μην  κάνετε  τίποτα  με  τα  φυτά  πριν  τα  επεξεργαστείτε  στο
λάδι.Όσο λιγότερο τα αγγίζετε τόσο το καλύτερο.JB

«Για να αφαιρέσετε υδατάνθρακες, απλώς το βάλτε στο φούρνο στους 266 βαθμούς Φαρενάιτ
(130 °C) για μια ώρα, θα πάρετε ολικούς υδατάνθρακες με αυτόν τον τρόπο αφού κάψετε όλο το
διαλύτη στη χύτρα ρυζιού ή σε κατσαρόλα». Ράιαν
-- Ωστόσο, δεν θα χρησιμοποιούσα κατσαρόλα.Θα κάψεις το λάδι σου μια μέρα.Μια κουζίνα
ρυζιού θα σβήσει, είναι πραγματικά καλύτερη επιλογή, θα έλεγα.JB

«Η σωστή αποκαρβοξυλίωση είναι ένα πολύ σημαντικό μέρος στην τέλεια παραγωγή λαδιού
επειδή το ακατέργαστο φυτόδεν παρέχει πολύ καθαρό delta9-THC και CBD, αντί να έχει τα οξέα
σημαίνει  THCA και  CBDA.Για  την  αφαίρεση της  καρβοξυλικής  ομάδας,  η  θέρμανση είναι  η
διαδικασία.Κάντε το πολύ προσεκτικά για να μην κάψετε τα πολύτιμα μόριά σας.Βρήκα σε ένα
Journal  of  Chromatography  μια  καλή  σημείωση  που  θα  πρέπει  να  είναι  η  απαραίτητη
θερμοκρασία  και  χρόνος  για  να  ζεσταθεί  το  λάδι  γιατί  ανάλογα  με  την  κουζίνα  ρυζιού  οι
θερμοκρασίες μπορεί να μην είναι αρκετές.Επομένως, είναι καλή ιδέα να ζεστάνετε το λάδι σας
για τουλάχιστον 27 λεπτά το λεπτό. 122 βαθμοί Κελσίου.Ελέγχετε πάντα τη θερμοκρασία της
πλάκας  θέρμανσης  με  μια  ψηφιακή  συσκευή  μέτρησης  για  να  μην  υπερθερμανθεί  το  λάδι
σας.Στον παρακάτω πίνακα βλέπετε τα σημεία βρασμού των κύριων κανναβινοειδών στα οποία
δεν πρέπει ποτέ να φτάσετε διαφορετικά τα μαγειρεύετε.Σημειώνω επιπλέον ότι είναι σωστό
αυτό που είπε ο Rick όλη την ώρα στα βίντεό του μην υπερθερμαίνετε το λάδι αλλά η θερμότητα
είναι απαραίτητη για την παρασκευή του θεραπευτικού λαδιού.Μια θερμοκρασία τουλάχιστον
106,2 βαθμών Κελσίου είναι απαραίτητη για τη σωστή διαδικασία αποκαρβοξυλίωσης για τον
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καθορισμένο χρόνο στο διάγραμμα περίπου μία ώρα.Εάν το λάδι σας έχει μόνο την όξινη μορφή
THCA και CBDA, δεν είναι τόσο αποτελεσματικό επειδή τα οξέα δεν ταιριάζουν πολύ στους
υποδοχείς CB1 και CB2.Επομένως, φροντίστε να το κάνετε με τον σωστό τρόπο γιατί αυτό που
είπε ο Rick είναι αλήθεια, μόνο το καλύτερο λάδι μπορεί να κάνει τη δουλειά όταν εξαρτάται από
το ζωντανό.(…)

Ναι, κοιτάξτε και ερμηνεύστε αυτό το επιστημονικό διάγραμμα για να καταλάβετε ότι η διαδικασία
αποκαρβοξυλίωσης  εκτελείται  όλη  την  ώρα  που  θερμαίνετε  το  μείγμα  υγρών  διαλυτών
κανναβινοειδών στη χύτρα ρυζιού.Έτσι  τα γραφήματα δείχνουν ότι  είναι  πολύ σημαντικό να
φέρουμε τη θερμοκρασία στους 130 βαθμούς Κελσίου για αρκετό καιρό ώστε να έχουμε τη
μέγιστη  αποκαρβοξυλίωση.Όλα  είναι  θέμα  θερμοκρασίας  και  χρόνου  για  να  φτάσουμε  στα
καλύτερα επίπεδα.

Εάν χρησιμοποιήσετε ένα ψηφιακό όργανο μέτρησης θερμοκρασίας και το βάλετε  στο κάτω
μέρος της ρυζομαγειρέματος καθ' όλη τη διάρκεια της διαδικασίας για να εξατμιστεί ο διαλύτης,
θα δείτε ότι μόνο στην τελευταία φάση της διαδικασίας όταν το νερό πέφτει μπαίνει στο τελικό
του κουζίνα, η θερμοκρασία έρχεται γύρω στους 100-110°C.Αλλά ο χρόνος σε αυτό το εύρος ως
επί το πλείστον δεν είναι αρκετός για ολόκληρη τη διαδικασία αποκαρβοξυλίωσης.Μετά από
αυτό, θερμαίνετε το λάδι σε ένα μικροσκοπικό ατσάλινο σκεύος σε μια θερμαντική πλάκα για
μεγαλύτερο χρονικό διάστημα.Τόσο καιρό χωρίς δραστηριότητα (όχι άλλες φυσαλίδες αερίου)
θερμαίνετε  και  περιμένετε.Ελέγξτε  τη θερμοκρασία και καλύτερα να μην υπερβείτε  τους 130
βαθμούς  Κελσίου  για  περίπου  μισή  ώρα.Θυμηθείτε  ότι  η  THC  έχει  σημείο  βρασμού  157
βαθμούς  Κελσίου,  επομένως  μην  ρισκάρετε  υπερθερμαίνοντας  διαφορετικά  τα  επιθυμητά
κανναβινοειδή σας θα εξατμιστούν και θα εξαφανιστούν...

Στον πυρήνα δεν είναι σημαντικό να λαμβάνετε τη μέγιστη ποσότητα αποκαρβοξυλίωσης, τόσο
πολύ αργότερα θα λαμβάνετε αρκετό λάδι στο σώμα σας.Ενδιαφέρουσα είναι η αξία του ΕΝΑ
γραμμαρίου  ανά  ημέρα  ή  περισσότερο  που  πρέπει  να  λαμβάνετε.Φυσικά  το  πόσο  λάδι
χρειάζεστε  εξαρτάται  από  το  πόσα  delta9THC  είναι  πραγματικά  στο  λάδι  -  σημαίνει  πόσο
αποτελεσματική  ήταν  η  αποκαρβοξυλίωση.Εάν  ακολουθήσετε  τη  σύσταση  του  Rick  και
φροντίστε  να  έχετε  το  λάδι  για  αρκετό  καιρό  ζεστό  στους  130  βαθμούς  C  -  όλα  θα  πάνε
καλά.Είναι ανεξάρτητο ποιος διαλύτης χρησιμοποιείτε." Στέφανος

Διαλύτες
«Με έκλεισαν  το  τηλέφωνο  στο  διαλύτη  (νάφθα)  μέχρι  που  ανακάλυψα ότι  ορισμένα  κοινά
φυτικά έλαια (κανόλα ή κραμβέλαιο) παράγονται με πολύ παρόμοιο τρόπο». Graeme

"Naphtha είναι η εμπορική ονομασία του πετρελαϊκού αιθέρα, οπότε προσπαθήστε να ψάξετε
ότι, ο κατοικίδιος αιθέρας έχει πολλές βιομηχανικές χρήσεις, απολιπαντικό για διαλυτικά βαφής."
Ο Αλ

«ΘΥΜΑΣΤΕ  ότι  η  THC  και  η  CBD  είναι  μη  πολικές...και  η  χλωροφύλλη  και  το  H2O  είναι
πολικό...Άρα  το  καλύτερο  λάδι  παρασκευάζεται  με  μη  πολικό  διαλύτη...είναι  καθαρό...χωρίς
χλωροφύλλη." Μιχαήλ

«Ένας φίλος μου χημικός απλοποίησε την όλη ιστορία για μένα και μου εξήγησε γιατί η νάφθα
μπορεί  να  είναι  καλύτερη  (αν  και  δεν  πιστεύει  σημαντικά):  η  νάφθα  είναι  ένας  μη  πολικός
διαλύτης, επομένως εξάγει μη πολικά μόρια πιο εύκολα και αποτελεσματικά (THC και Το CBD
είναι βασικά μη πολικά μόρια) και αφήνει έξω τα πολικά μόρια.

Η  ισοπροπυλική  αλκοόλη  (και  ο  αιθέρας  για  αυτό  το  θέμα)  είναι  ένας  αδύναμος  πολικός
διαλύτης, επομένως είναι πολύ καλός για αυτόν τον σκοπό, αλλά ίσως λίγο λιγότερο από τη
νάφθα - αφού ο JB λέει ότι δοκίμασαν και τα δύο, και ήταν πιο ισχυρά.EDIT: Α, ναι, παραλίγο να
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ξεχάσω: είπε επίσης ότι δεν υπάρχει φόβος να παραμείνει η νάφθα (ή το iso) στο τελικό προϊόν
αν  ακολουθήσετε  τη  συνταγή  που  έδωσε  ο  Rick  Simpson  (ο  φίλος  μου  είπε  να  μην
χρησιμοποιήσετε πλαστικό κουβά, ωστόσο, αλλά ένα γυαλί ή από ανοξείδωτο ατσάλι) και αν δεν
είστε σίγουροι, απλώς κάντε αυτό που λέει πάντα ο JB - προσθέστε λίγο νερό και βάλτε το στο
φούρνο για να εξατμιστεί τελείως.Θα χρησιμοποιούσε όμως ισοπροπυλική αλκοόλη, γιατί είσαι
σίγουρος ότι είναι αυτό που υποτίθεται ότι είναι...» Sandra

-- Σάντρα, η μέθοδος που έδειξε ο Ρικ στον κόσμο είναι η πιο βασική, απλή και προσιτή.Είναι
σχεδόν αλάνθαστο όταν κάποιος ακολουθεί τις οδηγίες σε ένα T.Το γυαλί είναι καλό αλλά σπάει
και δεν θέλεις να συμβεί αυτό, ποτέ.Το ανοξείδωτο είναι εντάξει, φυσικά.Το 99,9% iso λειτουργεί
εντάξει,  αλλά  θα  χρησιμοποιούσαμε  μόνοι  μας  ελαφριά  αλειφατική  νάφθα,  όποτε  είναι
δυνατόν.Ή αιθέρας.JB

«Συνιστώ επίσης να κάνετε τα πάντα όσο πιο κρύα μπορείτε πριν την εξαγωγή.Οι περισσότεροι
βάζουν το οινόπνευμα, την κάνναβη, τα δοχεία, ό,τι έχει να κάνει με την εκχύλιση στην κατάψυξη
για 24-48 ώρες.Θα αποκτήσετε ένα πολύ πιο καθαρό προϊόν με αυτόν τον τρόπο.Οι αποδόσεις
σας θα είναι χαμηλότερες αλλά δεν θα χρειαστείτε τόσα.Συγγνώμη για τυχόν τυπογραφικά λάθη
ή λείπουν λέξεις, η MS είναι χάλια και δεν έχω φάρμακα, lol.Ευλογείτε." Χαϊδεύω

-- Τσακ, το πάγωμα είναι καλό και καλό, αλλά δεν είναι απαραίτητο να το κάνετε όταν εργάζεστε
με ποιοτικούς μη πολικούς διαλύτες και πρώτη ύλη.Επιπλέον, δεν μας αρέσει να κρυώνουμε τα
χέρια μας, η θερμοκρασία δωματίου μας δουλεύει μια χαρά και δεν θα έχουμε προβλήματα με
αρθρίτιδα μετά από μερικούς μήνες ή χρόνια κατάψυξης του μπουμπουκιού.Επιπλέον, συχνά το
λάδι παρασκευάζεται σε τοποθεσίες όπου δεν υπάρχουν καταψύκτες.Οπότε, ναι, μπορείτε να το
παγώσετε αν θέλετε αλλά δεν θα το κάναμε μόνοι μας.

Δεν μου αρέσουν τα κατεψυγμένα λαχανικά, αποφεύγω να τα τρώω όποτε είναι δυνατόν, οπότε
δεν  καταλαβαίνω  γιατί  να  κάνω  εξαίρεση  και  να  καταψύξω  το  λαχανικό  που  μου  αρέσει
περισσότερο από όλα.Αλλά ναι, μπορεί να βοηθήσει όταν πρέπει να χρησιμοποιήσετε αλκοόλ
για να εξαγάγετε το λάδι, οπότε δεν είμαι εντελώς αντίθετος.

Απλώς δεν χρησιμοποιούμε οι ίδιοι το αλκοόλ ως διαλύτη (ή καλύτερα: δεν είναι διαλύτης της
πρώτης μας επιλογής), δεν βλέπω ούτε έναν λόγο να πληρώσω στο κράτος επιπλέον φόρο για
έναν διαλύτη που θα εξατμιστεί ούτως ή άλλως (εκτός αν χρησιμοποιείτε αποστακτήρα, κάτι που
θα κάναμε όποτε ήταν δυνατόν).Μπορώ να αγοράσω ένα λίτρο ελαφριάς νάφθας για περίπου 3-
4 δολάρια, ένα λίτρο αλκοόλ 99% θα κόστιζε πολύ περισσότερο και θα παρήγαγε λιγότερο λάδι
και αυτό το λάδι πιθανότατα δεν θα είναι τόσο καλό όσο τα λάδια που παράγονται με ελαφριά
νάφθα ή 99,9% iso .

Πού ακριβώς είναι λοιπόν το πλεονέκτημα της χρήσης αλκοόλης ως διαλύτη;Δεν μπορώ να δω
ούτε έναν λογικό λόγο για τον οποίο το αλκοόλ θα πρέπει να προτιμάται έναντι της καθαρής
ελαφριάς αλειφατικής νάφθας χαμηλού σημείου βρασμού, όταν σκεφτεί κανείς ότι δεν υπάρχει
κανένα υπόλειμμα διαλύτη στο λάδι για το οποίο θα έπρεπε να ανησυχεί όταν το λάδι παράγεται
σωστά.Όταν  δεν  παράγεται  σωστά,  υπάρχει  ή  μπορεί  να  υπάρχει  υπόλειμμα  διαλύτη  στο
λάδι.Αλλά  μην  μας  κατηγορείτε  για  λάδια  που  δεν  παρήχθησαν  σωστά,  πραγματικά  δεν
μπορούμε να θεωρηθούμε υπεύθυνοι για την έλλειψη ποιότητας των ελαίων που παρέχονται
από άλλους.Είναι τόσο απλό.JB

«Το RSO όταν παρασκευαστεί  σωστά δεν θα συγκρατήσει την πλειοψηφία του διαλύτη που
χρησιμοποιείτε.Επίσης επειδή το RSO θεραπεύει τον καρκίνο και οτιδήποτε τρώτε/αναπνέετε
προκαλεί τον εν λόγω καρκίνο.Δεν θα με απασχολούσε πολύ η περίσσεια υπολειμμάτων, αν
υπάρχουν καθόλου.Το RSO μπορεί με τη σειρά του να διορθώσει τα εν λόγω κύτταρα/DNA που
ενδέχεται  να έχουν αλλοιωθεί  κατά την αρχική λήψη.Εάν ο διαλύτης ήταν σε θέση να κάνει
οποιαδήποτε  ζημιά,  η  πραγματική  THC  μέσα  στο  λάδι  θα  διορθώσει  τυχόν  ζημιές  που
προκλήθηκαν από τα υπολείμματα του διαλύτη.» Η Αμάντα
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--  Η  Αμάντα  το  κατάλαβε  σωστά.Όσοι  έχουν  ψυχαναγκαστική  εμμονή  με  μερικά  ppm
υπολείμματος διαλύτη που μπορεί να μείνουν στο λάδι, θα πρέπει απλώς να καθαρίσουν με
ηλεκτρική σκούπα το λάδι.Δεν είναι καθόλου δύσκολο.Όσοι δεν το κάνουν δεν χρειάζεται να
ανησυχούν πολύ.

Ακόμα κι αν υπήρχε 0,1% υπολειμμάτων διαλύτη στο λάδι (το οποίο θα ήταν πάρα πολύ ούτως
ή άλλως,συνήθως υπάρχουν μερικές εκατοντάδες ppm, ίσως, όταν το λάδι παράγεται σωστά
χρησιμοποιώντας καθαρή ελαφριά νάφθα με σημείο βρασμού περίπου 80-100°C), θα υπήρχαν
0,06 g υπολείμματος σε μια δόση 60 g λαδιού που θα καταναλωθεί σε διάστημα δύο ή τριών
μηνών.

Δεν με απασχολεί πολύ προσωπικά, αυτό είναι σίγουρο, είναι πολύ κάτω από τα όρια τροφής
και πολύ κάτω από την ποσότητα υπολειμμάτων διαλύτη που έχετε ήδη φάει στο φαγητό σας
ούτως ή άλλως.Με τι πιστεύετε ότι παράγονται τα περισσότερα φυτικά έλαια;Με διαλύτες, ίδιους
ή παρόμοιους υδρογονάνθρακες που χρησιμοποιούμε ως διαλύτες.

Επιτρέψτε μου απλώς να σας ρωτήσω -- όντως πλένετε πάντα τα χέρια σας όταν βάζετε βενζίνη
στο αυτοκίνητό σας;Εάν το κάνετε, συνεχίστε να ανησυχείτε για πιθανά υπολείμματα διαλύτη σε
σωστά παραχθέν λάδι.Εάν όχι, ή αν θυμάστε τουλάχιστον μία φορά που δεν τα πλύνατε, βρείτε
κάτι άλλο να κάνετε, υπάρχουν πραγματικά πολλά άλλα πιο σοβαρά ζητήματα που πρέπει να
ανησυχείτε.

Υπάρχει πολύ περισσότερο δηλητήριο σε κάθε χάπι που καταναλώνετε, αυτό είναι σίγουρο.Και
όσο  για  τα  προϊόντα  πετρελαίου  --  παίρνετε  βιταμίνες,  για  παράδειγμα;Γνωρίζατε  ότι  τα
περισσότερα από αυτά είναι κατασκευασμένα από παράγωγα πετρελαίου;

Και αν νομίζετε ότι δεν θα βάλετε ποτέ τίποτα φτιαγμένο από πετρέλαιο στο στόμα σας, τότε
επιτρέψτε μου να σας ρωτήσω - με τι ακριβώς βουρτσίζετε τα δόντια σας;Με ένα κομμάτι ξύλο ή
μια οδοντόβουρτσα;Και τι γίνεται με άλλα είδη οδοντιατρικής φροντίδας και αξεσουάρ που είναι
κατασκευασμένα  από  πλαστικά  με  βάση  το  πετρέλαιο;Δεν  χρησιμοποιείτε  ή  δεν  έχετε
χρησιμοποιήσει κάποιο από αυτά;Εάν το κάνετε ή έχετε, τότε πάλι, υπάρχουν άλλα πράγματα
που πρέπει να κάνετε από το να ανησυχείτε για τα υπολείμματα διαλύτη σε σωστά παραγόμενο
RSO.JB

«Μια πολύ απλή εξήγηση σε μια ατελείωτη ερώτηση…Προσωπικά έχω χρησιμοποιήσει νάφθα,
ισο, οινόπνευμα και βουτάνιο για να φτιάξω λάδι...Και μακράν το καλύτερο… καθαρότερο…πιο
δυνατός...και το καλύτερο γευστικό λάδι ήταν από τη νάφθα...Δεν καταλαβαίνω τι δεν αρέσει
στους ανθρώπους… Δεν μένει καθόλου καύσιμο όταν γίνεται σωστά…και η νάφθα φαίνεται να
απογυμνώνει  περισσότερο  τα  φυτά  επίσης...Το  κάνει  πολύ  πιο  γρήγορα...Πιο  καθαρό  λάδι
λοιπόν...(χρυσός)...» Πέτρος

«Αυτοί οι άνθρωποι με κυνηγούσαν στην ιστοσελίδα τους.Η ομάδα της Έριν μισεί το έδαφος στο
οποίο περπατάει ο Ρικ.Και κάνουν μπαμ σε όποιον αναφέρει τον Ρικ.Για μένα αυτό ΔΕΝ πρέπει
να αντιπροσωπεύουν οι θεραπευτές.

Όλη η  Νάφθα  για  μένα  είναι  μια  δικαιολογία  για  να  τιμωρήσω τον  Ρικ.Γιατί  στο  τέλος  όλοι
γνωρίζουν ότι το λάδι κάνναβης θα αναιρέσει τις τοξίνες στη νάφθα.Ο Ρικ υποστηρίζει τη νάφθα
γιατί είναι εύκολο να την βρουν οι περισσότεροι.Ο Rick δηλώνει ξεκάθαρα ότι η προτίμησή του
είναι ο αιθέρας - και του αρέσει ο οινοπνευματοποιός.Η νάφθα παράγει ένα ισχυρό λάδι - αυτό
είναι το κλειδί - ένα ισχυρό λάδι - κάτι που οι αρνητές αφήνουν έξω.Το αλκοόλ από δημητριακά
δεν  παράγει  ισχυρό λάδι  –  και  όσοι  πετάγουν τον  Rick  το  ξέρουν  αυτό.Η νάφθα είναι  μια
δικαιολογία  για  να  μπερδέψεις  τους  ανθρώπους  –  ώστε  να  πουν  το  λάδι  τους  είναι
καλύτερο.Πού ήταν αυτοί οι άνθρωποι πριν από τον Ρικ - πού ήσουν παρακαλώ;» Κάποιος

«Η ελαφριά νάφθα είναι το κλάσμα που βράζει μεταξύ 30 °C και 90 °C και αποτελείται από
μόρια με 5-6 άτομα άνθρακα.Η βαριά νάφθα βράζει μεταξύ 90 °C και 200 °C και αποτελείται από
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μόρια με 6–12 άνθρακες.Η νάφθα χρησιμοποιείται κυρίως ως πρώτη ύλη για την παραγωγή
βενζίνης υψηλών οκτανίων (μέσω της διαδικασίας καταλυτικής αναμόρφωσης).Χρησιμοποιείται
επίσης στη βιομηχανία εξόρυξης ασφάλτου ως αραιωτικό, στην πετροχημική βιομηχανία για την
παραγωγή ολεφινών σε κροτίδες ατμού και στη χημική βιομηχανία για  εφαρμογές διαλυτών
(καθαρισμού).Τα κοινά προϊόντα που παρασκευάζονται με αυτό περιλαμβάνουν υγρό αναπτήρα,
καύσιμο για σόμπες κατασκήνωσης και μερικούς διαλύτες καθαρισμού.

«Διαλύτες, νάφθα, απόσταγμα πετρελαίου...Ακούγεται τοξικό σαν εργαστήριο μεθόδου ή κάτι
τέτοιο.Αναπτύξτε μια μέθοδο επεξεργασίας με νερό.Είναι δυνατόν?" Χριστιανός

-- Δεν θα παράγετε την ίδια ουσία με εμάς και θα χρειαστεί πολλή περιττή επιπλέον εργασία, με
πολύ χειρότερο αποτέλεσμα.JB

"Κρίμα.Μακάρι  να  υπήρχε  τρόπος.Οι  διαλύτες  και  τα  υπολείμματά  τους  είναι  τοξικά  και
επικίνδυνα».Χριστιανός

-- Δεν υπάρχουν υπολείμματα για τα οποία θα πρέπει να ανησυχείτε όταν το λάδι παράγεται
σωστά.Θα το εκλάβατε ευγενικά ως γεγονός;Με τι  πιστεύετε ότι  παράγονται τα περισσότερα
φυτικά έλαια;JB

«Η νάφθα έχει τον χημικό τύπο CnH2n+2.Η ελαφριά νάφθα έχει 5 ή/και 6 άτομα άνθρακα, τα
οποία καταλήγουν σε C5H12 και C6H14, γνωστά και ως Πεντάνιο και Εξάνιο.Αυτό που ψάχνετε
λοιπόν είναι μια νάφθα που είναι καθαρά μείγμα πεντανίου και εξανίου.» Wouter

«Ήθελα απλώς να δημοσιεύσω κάτι για τους διαλύτες.Πήγα σε έναν φίλο μου που έχει πολλά
διδακτορικά  και  μεταπτυχιακά  στη  χημεία  και  τον  ρώτησα  τι  μπορούσα  να  κάνω  για  να
αφαιρέσω εντελώς  τη  νάφθα  από  το  λάδι.Είπε,  «Πάρτε  5  ml  ισοπροπυλικής  αλκοόλης  και
ανακατέψτε την αφού σταματήσει να αναβράζει για τελευταία φορά.Θα εξατμιστεί και θα πάρει
τη νάφθα μαζί του.Ο τοξικός διαλύτης στη συνέχεια γίνεται μη τοξικός διαλύτης.Αυτό δεν είναι το
πραγματικό μου όνομα, είναι κρίμα που δεν μπορώ να χρησιμοποιήσω τον πραγματικό μου
λογαριασμό από φόβο μήπως απολυθώ ή προσλάβω ως νοσοκόμα». Μπόμπι

«Για να βρείτε τη Naphtha στο Ηνωμένο Βασίλειο, αναζητήστε «σκούπισμα πίνακα» ή «γρήγορο
σκούπισμα  πίνακα».Είναι  ένα  προϊόν  που  χρησιμοποιείται  στην  επισκευή  αμαξώματος
αυτοκινήτου, για να καθαρίζει το μέταλλο και να μην αφήνει υπολείμματα.Η δυσκολία είναι να
βρείτε  μια  λεπτομερή  λίστα  με  τα  ακριβή  συστατικά  καθώς  μπορεί  να  διαφέρουν.Το 99,9%
ισοπροπανόλη θα πρέπει να είναι εύκολο να βρεθεί." Εμ

«Ακολουθήσαμε  τη  διαδικασία  σας  χρησιμοποιώντας  το  VM&P  Naphtha  και  όλα  πήγαν
σύμφωνα με το σχέδιο, με εξαίρεση το πρώτο ζευγάρι συρίγγων που βγήκε λίγο περισσότερο
υγρό  από  αυτό  που  περιμέναμε.Πρόσθεσα  μερικές  σταγόνες  νερό  και  δοκίμασα  ξανά  και
φαίνεται να είναι μια χαρά.Η μόνη μου ανησυχία/ερώτηση είναι η γεύση.Έχει ακόμα γεύση σαν
διαλύτη.Είναι  εντάξει  ή  πρέπει  να  κάνω κάτι  περισσότερο;Ο  αποδέκτης  αυτού  κοιμάται  για
περίπου  12  ώρες  κάθε  φορά  που  παίρνει  το  λάδι.Είναι  σωστό  μέχρι  να  αναπτύξει  μια
ανοχή;Οποια βοήθεια είναι ευπρόσδεκτη." Πάμελα

-- Το VM&P δεν φαίνεται να είναι καλός διαλύτης (αν και ορισμένα φύλλα MSDS λένε ότι πρέπει
να είναι η ίδια ουσία με αυτό που θα θέλαμε να χρησιμοποιήσουμε).Φαίνεται να είναι βαριά
νάφθα και δεν φαίνεται να βράζει τελείως και φαίνεται να χρειάζεται πρόσθετη φροντίδα.

Θα πρόσθετα λίγο νερό και θα το έβαζα σε ηλεκτρικό φούρνο στους 130° Κελσίου για μερικές
ώρες, ίσως όλη τη νύχτα, ή μέχρι να φύγει τελείως ο διαλύτης, κάποιοι λένε ότι χρειάζονται έως
και τέσσερις  ημέρες για να αφαιρεθούν τα υπολείμματα του διαλύτη.Δεν πρέπει να υπάρχει
επίγευση διαλύτη εάν το λάδι παράγεται  σωστά και το λάδι  δεν πρέπει να είναι ρευστό,  θα
πρέπει να μοιάζει περισσότερο με γράσο.Βεβαιωθείτε ότι το λάδι έχει πραγματικά φιλτραριστεί
σωστά, καθώς τα υπολείμματα διαλύτη τείνουν να κολλάνε στα φυτικά υλικά.
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Απλώς κάντε μια δακτυλική δοκιμή με το διαλύτη που θέλετε να χρησιμοποιήσετε.Βυθίστε το
δάχτυλό  σας  σε  αυτό  και  δείτε  αν  εξατμίζεται  τελείως  μέσα  σε  30  δευτερόλεπτα  ή
γρηγορότερα.Όσο πιο γρήγορα εξατμίζεται, χωρίς να αφήνει φιλμ, τόσο το καλύτερο.

Εάν δεν μπορείτε να πάρετε καθαρή ελαφριά αλειφατική νάφθα (που ονομάζεται επίσης βενζίνη
στην Ευρώπη, ζητήστε τον αριθμό CAS 64742-49-0, πωλείται με πολλά διαφορετικά ονόματα,
όχι  τον  τύπο  που  χρησιμοποιείται  ως  καύσιμο  στα  αυτοκίνητα  αλλά  τον  τύπο  που
χρησιμοποιείται  ως διαλύτης ή διαλυτικό χρώματος),  θα προτιμούσα 99% ή ακόμα καλύτερα
99,9% ισοπροπυλική αλκοόλη -- που φαίνεται να είναι δυνατό να βρεθεί σχεδόν οπουδήποτε
στον κόσμο.

Προς το παρόν προτιμάμε την ελαφριά αλειφατική (χαμηλού σημείου βρασμού, υδρογονωμένη)
νάφθα, γιατί παράγει καλύτερα και πιο ισχυρά έλαια από τους περισσότερους άλλους διαλύτες
που  χρησιμοποιούνται  σήμερα.Όσο  λιγότερα  φυτικά  υλικά  και  χλωροφύλλη  στο  λάδι,  τόσο
καλύτερα λειτουργεί  ως φάρμακο,  τόσο  καλύτερη  γεύση και  πιο  ισχυρό είναι.Το  όλο κόλπο
έγκειται στο πόσο ισχυρό και ηρεμιστικό είναι το λάδι.Όσο πιο ισχυρό και ηρεμιστικό τόσο το
καλύτερο.JB

«Η σωστή νάφθα ΔΕΝ πωλείται στις ΗΠΑΌχι στο Tractor Supply ή στο Home Depot ή στο
Lowes ή ακόμα και στο Sherwin Williams.Ωστόσο, εξακολουθεί να πωλείται στον Καναδά.Έχω
έναν  φίλο  που  το  αποστάζει  στους  100°F  και  εξοικονομεί  ό,τι  διαλύτη  βγαίνει,  για  να  το
χρησιμοποιήσει για την παραγωγή λαδιού.» Στέφανος

«Εάν ζείτε στις ΗΠΑ, τότε δεν θα λαμβάνετε τη σωστή νάφθα, όλη η νάφθα που παράγεται στις
ΗΠΑ δεν  είναι  αξιόπιστη  λόγω  της  χαλαρής  ρύθμισης  για  τα  συστατικά  αυτού  του  τύπου
διαλύτη.Δεν θα πάρετε  ποτέ καθαρή νάφθα στις  ΗΠΑ,  ακόμη και  το VM&P μπορεί  να είναι
εντελώς ασυνεπές από το ένα μπουκάλι στο άλλο και να μην διαφημίζεται καν ως αγνό.Στον
Καναδά φτιάχνουν καθαρή νάφθα και είναι ο καλύτερος διαλύτης για χρήση σε σύγκριση με το
αλκοόλ ISO ή το Grain, μην κάνετε τεράστιο λάθος και σπαταλάτε φάρμακα ή ακόμα χειρότερα
αρρωστήσετε  περισσότερο  τον  εαυτό  σας  ή  κάποιον  άλλο  χρησιμοποιώντας  λάθος
διαλύτη.Προειδοποιήστε ότι η νάφθα που διατίθεται στις ΗΠΑ θα κάνει ακόμη και ένα λάδι που
θα φαίνεται εντελώς όπως θα έπρεπε, αλλά παρόλα αυτά μπορεί να σας κάνει να αρρωστήσετε
πολύ». Κυνηγητό

-- Το γεγονός ότι η καθαρή αλειφατική νάφθα δεν φαίνεται να πωλείται παντού στις ΗΠΑ δεν
σημαίνει ότι η καθαρή αλειφατική νάφθα με αριθμό CAS 64742-49-0 και σημείο βρασμού γύρω
στους 60-80°C δεν υπάρχει ή ότι υπάρχει δεν παράγει καλύτερο λάδι από τους περισσότερους
άλλους διαλύτες,  όταν  χρησιμοποιείται  σωστά.Εάν δεν μπορείτε  να πάρετε  καθαρή ελαφριά
νάφθα, το 99% ή ακόμα καλύτερα 99,9% ισοπροπυλική αλκοόλη θα ήταν η δεύτερη επιλογή
μας.

Αλλά και πάλι δεν θα τα παρατούσα - η ελαφριά νάφθα ή παρόμοιοι διαλύτες χρησιμοποιούνται
για την εξαγωγή ελαίων από φυτά, επομένως θα έλεγα με τους παραγωγούς φυτικών ελαίων και
θα δω τι χρησιμοποιούν.Όπου ζω στην Ευρώπη, μπορώ να αγοράσω το διαλύτη σχεδόν σε
κάθε κατάστημα σιδηρικών ή χρωματοπωλείων, είναι ένα από τα πιο κοινά τεχνικά υγρά που
θυμάμαι  από  την  παιδική  μου  ηλικία,  το  χρησιμοποιούσαμε  για  την  απολίπανση αλυσίδων
ποδηλάτων κ.λπ., και σχεδόν όλοι είχαν ένα μπουκάλι από αυτό στο σπίτι.Έτσι,  όλη αυτή η
ατέρμονη συζήτηση για τους διαλύτες μου φαίνεται λίγο γελοία.Όταν χρησιμοποιείτε τη σωστή
ελαφριά νάφθα, δεν υπάρχουν υπολείμματα διαλύτη που θα πρέπει να ανησυχείτε, ίσως μερικά
ppm, όπως στα περισσότερα φτηνά φυτικά έλαια που συχνά παράγονται με σχεδόν τον ίδιο
διαλύτη με αυτό που προτείνουμε.JB

«Οι  μαγειρικές  εστίες  ρυζιού  είναι  χάλια.Ένα  ηλεκτρικό  ταψί  και  ένα  ταψί  πυρέξ  9x13
λειτουργούν  πολύ  καλύτερα.Το  λάδι  συγκομίζεται  πολύ  πιο  εύκολα  από  το  πυρέξ  και  δεν
υπάρχει τεφλόν.Η διαμόρφωση της θερμοκρασίας είναι επίσης πολύ πιο ελεγχόμενη.Είσαι βαθιά
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μέσα στο εγώ σου JB.Θα συναντήσετε ανθρώπους που είναι πιο έξυπνοι από εσάς.Απλώς έτσι
είναι.Μάθετε από αυτούς αντί να μπλοκάρετε τη γνώση τους από το μυαλό σας.Ο καθένας έχει
ένα μικρό κομμάτι του παζλ JB." Τζόντι

--  Τζόντι,  βέβαια, το πυρέξ είναι υπέροχο, ειδικά μέχρι να σπάσει και να χάσεις όλο σου το
λάδι.Πρέπει να καταλάβετε ότι αυτές είναι βασικές οδηγίες που προορίζονται για χρήση σε όλο
τον κόσμο με όσο το δυνατόν λιγότερο εξοπλισμό.Πολλοί άνθρωποι δεν μπορούν να αντέξουν
οικονομικά ή ακόμη και να βρουν μια κουζίνα ρυζιού σε ορισμένες χώρες, δεν είναι τόσο απλό
όσο όλοι νομίζουν ότι είναι.

Φυσικά μπορούμε να σας δείξουμε έναν πολύ περίπλοκο και δαπανηρό τρόπο παραγωγής του
λαδιού,  αλλά θα πρέπει  να μου υποσχεθείτε  ότι  θα κάθεστε εδώ κάθε μέρα για  ένα χρόνο
απαντώντας σε ερωτήσεις σχετικά με αυτό.Οι περισσότεροι άνθρωποι δεν έχουν μάθει ακόμα
μια μαγειρική ρυζιού και θα ήθελαν να δουλέψουν με άλλους τύπους εκχύλισης, κυρίως με βάση
την πίστη τους ή επειδή «νομίζουν» ότι κάτι πρέπει να γίνει διαφορετικά.

Το RSO παράγεται με αυτόν τον τρόπο, έχει δοκιμαστεί σε ανθρώπους και λειτουργεί.Όσο για
άλλες μεθόδους, νομίζω ότι τις έχουμε δοκιμάσει όλα αυτά τα χρόνια, μην νομίζετε ότι δεν το
έχουμε  κάνει.Αλλά το  μόνο  που  ξέρω είναι  ότι  καμία  άλλη μέθοδος δεν  έχει  δοκιμαστεί  σε
τόσους πολλούς ανθρώπους με τέτοια επιτυχία.Και να έχετε κατά νου ότι ξεκινάμε από εκεί που
οι  άλλοι  έχουν  σταματήσει,  οι  τερματικοί  ασθενείς  μας  χρειάζονται  το  καλύτερο  λάδι  που
μπορούν να πάρουν - και αυτό είναι το RSO.Ειτε σου αρεσει ειτε οχι.JB

«Η ελαφριά αλειφατική νάφθα λειτούργησε υπέροχα με υπέροχη γεύση,  δεν έμεινε  κανένας
υπαινιγμός διαλύτη στο λάδι μου.Εάν ακολουθείτε κατά γράμμα τις οδηγίες του Rick, δεν θα
έχετε κανένα απολύτως πρόβλημα.» Θημωνιά

«Υπάρχουν 2 κύριες κατηγορίες νάφθας -- ελαφριά και βαριά.Η ελαφριά νάφθα ΔΕΝ περιέχει
βενζόλιο, που εννοούσε το Raina (όχι εξάνιο).Αν και δεν θα συνιστούσα ακόμη και την ελαφριά
νάφθα, εκτός εάν το εκχύλισμα κάνναβης μπορεί να ελεγχθεί αφού παραχθεί για υπολείμματα
νάφθας, μπορεί να χρησιμοποιηθεί εάν αυτό είναι το μόνο που μπορείτε να βρείτε για έναν
διαλύτη.Το κλειδί είναι να βεβαιωθείτε ότι έχετε βράσει το εκχύλισμασε παχύρρευστη κατάσταση
λίπους -- σε εκείνο το σημείο το μεγαλύτερο μέρος της νάφθας θα πρέπει να φύγει.Η χρήση
εξοπλισμού απόσταξης είναι ο τρόπος για να παραχθεί το πιο αγνό λάδι χωρίς διαλύτες, αλλά
πέρα από την ικανότητα των περισσότερων μέσων ανθρώπων.Ελπίζω να βοηθήσει.» Σημάδι

«Ράινα,  δεν πρόκειται  να σε μαλώσω.Από τη Wikipedia:  «Ο πετρελαϊκός αιθέρας,  παρά το
συνώνυμό του  της  βενζίνης,  δεν  πρέπει  να  συγχέεται  με  το  βενζίνη  ή  τη  βενζίνη,  ούτε  να
συγχέεται με τη βενζίνη, αν και πολλές γλώσσες το αποκαλούν με ένα όνομα που προέρχεται
από  τη  βενζίνη,  π.χ.  «Benzin»  (γερμανικά),  benzene»  (ολλανδικά)  ή  «benzina»  (ιταλικά).Ο
πετρελαϊκός  αιθέρας  είναι  ένα  μείγμα  αλκανίων,  π.χ.  πεντάνιο,  εξάνιο  και  επτάνιο,  ενώ  το
βενζόλιο  είναι  ένας  κυκλικός,  αρωματικός  υδρογονάνθρακας,  C6H6.Ομοίως,  ο  πετρελαϊκός
αιθέρας δεν πρέπει να συγχέεται με την κατηγορία των οργανικών ενώσεων που ονομάζονται
αιθέρες,  οι  οποίες  περιέχουν  τη  λειτουργική  ομάδα  RO-R».  Το  υπόβαθρό  μου  είναι  η
μικροβιολογία  --  όπου  σπούδασα  οργανική  χημεία,  κάποια  βιοχημεία  /  κάποια  ανόργανη
χημεία ... Σίγουρα δεν τα ξέρω όλα, αλλά ξέρω λίγα.Η ελαφριά νάφθα ΔΕΝ περιέχει βενζόλιο -
περιόδου.Θα  αγνοήσω  το  σχόλιό  σου.Θα  ήταν  προς  το  συμφέρον  όλων  αν  δεν  κάνατε
ισχυρισμούς εκτός των επιστημονικών δεδομένων». Σημάδι

«Δεν είναι σωστό, οι υπολειμματικοί διαλύτες είναι πιο συχνά Poison!Το THC ΔΕΝ μπορεί να
διορθώσει την καρδιακή ανεπάρκεια από δηλητήριο.Οι μεγάλες φαρμακευτικές εταιρείες είναι
αυτές που πρέπει να φτιάχνουν αυτό το προϊόν ή οι  άνθρωποι που έχουν παρακολουθήσει
μαθήματα πιστοποίησης για την ασφάλεια, ΟΧΙ οι λάτρεις της κάνναβης στην αυλή». Ντέρεκ

-- Μπορούν ελεύθερα να φτιάξουν το δικό τους λάδι, δεν έχω πρόβλημα με αυτό.Δεν υπάρχει
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κανένα  υπόλειμμα  διαλύτη  για  το  οποίο  θα  πρέπει  να  ανησυχείτε  εάν  το  λάδι  παράγεται
σωστά.JB

«JB,  είσαι  άγιος  που  ανέχεσαι  αυτό  που  μοιάζει  με  εκατοντάδες  παράξενα  παράπονα  και
ερωτήσεις μέρα με τη μέρα.Θέλω απλώς να σας ευχαριστήσω που είστε εδώ και είστε ενεργοί
στην  υποστήριξη  της  θεραπείας  ενάντια  στο  κύμα  της  προπαγάνδας  που  προσπαθεί  να
υπονομεύσει αυτό το έργο.Ντροπή τους, μπράβο σας!». Η Μέριλιν

«Τι θα ήθελες να δώσεις στον πατέρα σου;Το καλύτερο από τα καλύτερα ή κάτι που μοιάζει
αλλά απλά δεν έχει τα σωστά εφέ;Όταν φτιάχνετε το φάρμακο σύμφωνα με τις οδηγίες του Rick,
η πιθανότητα αποτυχίας κατά τη διάρκεια της θεραπείας είναι πολύ χαμηλή.Όταν φτιάχνετε το
λάδι σύμφωνα με τις οδηγίες «ειδικών και επιστημόνων», φτιάχνετε ένα διαφορετικό προϊόν.Και
με βάση την εμπειρία μας, μπορεί να μην κάνει τη δουλειά τόσο καλά όσο προτείνουμε.

Θα  θέλατε  λοιπόν  να  σιωπήσω  και  να  τους  αφήσω  να  προμηθεύουν  σκουπίδια  χαμηλής
ποιότητας;Ή  θα  προτιμούσατε  να  μάθετε  από  εμένα/εμάς  και  να  ξέρετε  πώς  να  το  κάνετε
σωστά, ώστε να έχετε τα ίδια αποτελέσματα για τα οποία μιλούν οι ασθενείς μας;» JB

«Συμφωνώ JB.Μερικές φορές πρέπει να φτάσετε στο ίδιο πνευματικό επίπεδο με αυτούς και να
χρησιμοποιήσετε τις ίδιες τακτικές με τους ανθρώπους που προσπαθείτε να προσεγγίσετε.Είτε
είναι  καυγάς  είτε  δράμα.Μερικοί  άνθρωποι  ανταποκρίνονται  μόνο  στο  δράμα  και  τις
φιλονικίες.Όσο λυπηρό κι αν είναι.Οι περισσότεροι άνθρωποι είναι ακόμα ανώριμοι έτσι». Μίτζη

«Χρησιμοποιώ την 99% ισοπροπυλική αλκοόλη, αυτό ήταν που ήταν πιο εύκολα διαθέσιμο σε
μένα.Χρησιμοποιώ την κρέμα από τα μπουμπούκια των καλλιεργειών μου, καλλιεργημένη 100%
βιολογική και χωρίς φυτοφάρμακα, καλά περιποιημένη και στεγνή στα κόκαλα.Εγώανακατέψτε
το  με  πολλαπλά στελέχη indica.Αντιμετώπισα έναν ασθενή με  λέμφωμα Hodgkin,  ήταν  στο
στάδιο 4 και μέσα σε 6 μήνες από τη λήψη του λαδιού σύμφωνα με τις οδηγίες, είναι πλέον
απαλλαγμένος από καρκίνο!!Σας ευχαριστώ Rick Simpson για τις  θυσίες  που κάνατε για να
κάνετε αυτές τις πληροφορίες διαθέσιμες σε όλους!Μόλις πρόσφατα ένας άλλος ασθενής με
καρκίνο σταδίου 4 με πλησίασε για βοήθεια, έχει έναν όγκο σε έναν από τους νεφρούς του που
είναι ανεγχείρητος.Προσευχή για να πάρει δύο επιβεβαιωμένες θεραπείες στη σειρά.Ο Θεός να
σας ευλογεί  Rick  Simpson  και  JB,  συνεχίστε  να  διαδίδετε  τη  λέξη και  να  εκπαιδεύετε  τους
ανθρώπους για αυτό το υπέροχο θεραπευτικό έλαιο κάνναβης." GrowGoddess

--  Η  ανάμειξη  πολλών  στελεχών είναι  πάντα  καλή  ιδέα.Κοιτάξτε  το  απλά,  δεν  ξέρετε  σε  τι
ακριβώς είναι καλό ένα συγκεκριμένο στέλεχος, οπότε όταν ανακατεύετε πολλά στελέχη, έχετε
μια πολύ καλύτερη κουβέρτααποτέλεσμα.Επιπλέον, τέτοια λάδια θα σας πάνε πολύ πιο ψηλά -
όσοι καπνίζουν "ψυχαγωγικά" θα ξέρουν για τι πράγμα μιλάω.Φανταστείτε να κάθεστε με τους
φίλους σας και να έχετε ο καθένας να παρουσιάζει το καλύτερο μπουμπούκι που έχει.Σε λίγες
ώρες δεν θα μπορείτε να κάνετε πολλά.Και αυτό είναι το αποτέλεσμα που χρειάζεστε για τα
καλύτερα  αποτελέσματα,  επομένως  και  πάλι,  η  ανάμειξη  των  στελεχών  είναι  ο  καλύτερος
τρόπος.Τις  καλύτερες  ευχές  και  ευχαριστώ,  GrowGoddess,  χαίρομαι  πάντα  να  ακούω  για
ανθρώπους  που  απλώς  ακολουθούν  τις  οδηγίες  και  έχουν  τα  αποτελέσματα  για  τα  οποία
μιλάμε.JB

«Χρησιμοποιώ  ισοπροπυλική  αλκοόλη  σε  μηδέν  βαθμούς  Φαρενάιτ.  Μόνο  σε  δοχεία  από
ανοξείδωτο χάλυβα και τρυπητό σε σήτα για εξαγωγή. Στη συνέχεια, φιλτράρω μέσα από τρία
μεγάλα φίλτρα καφέ σε ένα τρυπητό σε μια οθόνη πάνω από ένα δεύτερο τηγάνι. Τα τελικά
αποτελέσματα είναι μόνο τριχώματα στο φίλτρο. Αυτή η συνταγή είναι αυτό που πήρα για να
νικήσω το Hep C." Μιχαήλ

«Γεια σου JB, έχω ένα πρόβλημα με την ηλεκτρική κουζίνα ρυζιού, όλα όσα έχω δει να πέφτουν
στους 100ºC, κοίταξα όλες τις μάρκες στην αγορά και όλα έχουν έναν θερμοστάτη που σβήνει
όταν το περιεχόμενο φτάσει στη θερμοκρασία.Τι προτείνεις?" Κριστίνα

- 52 -



--  Κριστίνα,  ποιο  ακριβώς  είναι  το  πρόβλημα;Μπορείτε  πάντα  να  βάλετε  το  λάδι  σε  έναν
ηλεκτρικό φούρνο που έχει ρυθμιστεί στους 130°C (266°F) και να το αφήσετε εκεί για περίπου
μία ώρα και να το αποκαρβοξυλιώσετε με αυτόν τον τρόπο.JB

«Όταν η θερμοκρασία φτάσει στους 100°C, η ηλεκτρική κουζίνα ρυζιού σβήνει!Ο διαλύτης δεν
φτάνει στους 110°C.» Κριστίνα

--  Ο  διαλύτης  δεν  μπορεί  πραγματικά  να  φτάσει  αυτή  τη  θερμοκρασία  γιατί  θα  έβραζε,
νομίζω.Συνεχίστε να βράζετε το διαλύτη μέχρι να σβήσει η κουζίνα για πρώτη φορά (προσθέστε
μερικές σταγόνες νερό στην τελευταία παρτίδα).Μετά αφήστε το να κρυώσει και ενεργοποιήστε
το ξανά.Μόνο αυτό κάνουμε.JB

«Ανάβει  ξανά  και  αφήνω να  βράσει  μέχρι  να  επανέλθει;Μετά  σβήνει  και  το  λάδι  είναι  ήδη
έτοιμο;» Κριστίνα

-- Ανάψτε τη χύτρα ρυζιού, βράστε μέχρι να σταματήσει για πρώτη φορά, μετά περιμένετε πέντε
λεπτά μέχρι να κρυώσει, ανάψτε την ξανά και περιμένετε μέχρι να σβήσει για δεύτερη φορά.Στη
συνέχεια, ρίξτε το λάδι σε ένα φλιτζάνι από ανοξείδωτο χάλυβα και βάλτε το σε φούρνο που έχει
ρυθμιστεί στους 130°C (266°F) για μία ώρα και το λάδι σας είναι έτοιμο.JB

-- Ευχαριστώ JB, μου έσωσες τη ζωή.Κριστίνα

«Αναπνέετε τη νάφθα καθώς φτιάχνετε το λάδι.Αναπνέεις ΔΗΛΗΤΗΡΙΟ όταν το κάνεις έτσι.Αν
μπορείς να το μυρίσεις, είσαι ήδη νεκρός.Έχω μυρίσει καύσιμο στρατοπέδου Coleman, καύσιμο
αναπτήρα  zippo  και  νάφθα  που  χρησιμοποιούνται  σε  εν  μέρει  καθαρισμό  και  βιομηχανικές
εφαρμογές  εκατοντάδες  φορές  στη  ζωή  μου...Δεν  έχει  πεθάνει  ακόμα.Χαχαχα.Σοβαρά...Εάν
χρησιμοποιείτε καθαρό διαλύτη (χωρίς πρόσθετα) και βράζετε σωστά το διαλύτη με λίγο νερό
που έχει υψηλότερο σημείο βρασμού στο τέλος, είτε είναι ισο, αλκοόλ είτε νάφθα, θα τα βγάλετε
όλα.Καταναλώνετε πολύ περισσότερη νάφθα αντλώντας το δικό σας αέριο στο αυτοκίνητό σας
σε διάστημα ενός έτους, από ό,τι θα παίρνατε από μια ζωή χρήσης σωστά κατασκευασμένου
λαδιού». Ματθαίος

«Η προσέγγιση της Big Pharm ενός μορίου για την ανάπτυξη φαρμάκων ΔΕΝ βασίζεται στην
υγεία, στην επιστήμη των αποτελεσμάτων… Βασίζεται στα κέρδη από διπλώματα ευρεσιτεχνίας
και έχει στραβώσει εντελώς τον τρόπο που βλέπουμε τα φυτικά φάρμακα.Τα περισσότερα από
αυτά εμφανίζονται με φυσικά ρυθμιστικά διαλύματα και η απομόνωση μιας ένωσης είναι πολύ
απίθανο να είναι  τόσο υγιεινή όσο η χρήση τους στις  μορφές με τις οποίες εμφανίζονται.Οι
εθνοβοτανολόγοι έχουν 100% δίκιο όταν λένε ότι η μορφή ενός χρήσιμου φυτού είναι αυτή στην
οποία έχει /ανατραφεί/, έστω και μόνο από κτηνοτρόφους που απλώνουν τους σπόρους και τη
γύρη  των  καλύτερων  φυτών.Τα  φυτά  που  χρησιμοποιούνται  για  ιατρική  θα  είναι  πιο
αποτελεσματικά όταν χρησιμοποιούνται ιατρικά στη φυσική τους αναλογία χημικών συστατικών
– δείτε τις αναλογίες EFA σπόρων κάνναβης – είναι βέλτιστα για την ανθρώπινη υγεία.Γιατί να
βγάλετε έναν από τους 3 τύπους EFA, να τον βελτιώσετε και να τον αποκαλούσατε θαυμάσιο
συμπλήρωμα (όταν  αγνοούνται  και  άλλοι  2,  ο  συνδυασμός των οποίων είναι  Η πιο  υγιεινή
μορφή);Αυτό είναι χαζό." Άλαν

Q.Γεια JB, βρήκα αυτό το Naphtha στην περιοχή μου...(σύνδεσμος) Δεν λέει Light Naphtha... θα
λειτουργούσε ακόμα αυτό;Ευχαριστώ και πάλι για όλη τη βοήθεια και τις σούπερ πληροφορίες
σας!

ΕΝΑ.Θα πρέπει να είναι ελαφριά αλειφατική νάφθα -- ελέγξτε το MSDS για να δείτε εάν είναι
καθαρή  ελαφριά  νάφθα  χωρίς  πρόσθετα),  σελίτης  στην  Αυστραλία,  (τεχνική  ή  βιομηχανική)
βενζίνη στην Ευρώπη (βενζίνη, δενβενζόλιο, και όχι τον τύπο που χρησιμοποιείται ως καύσιμο
στα  αυτοκίνητα).Πωλείται  με  πολλά  διαφορετικά  ονόματα.Χρησιμοποιείται  ως  αραιωτικό
χρωμάτων, διαλύτης, απολιπαντικό, παλαιότερα ήταν πολύ συνηθισμένος οικιακός διαλύτης ή
απολιπαντικό υφασμάτων, μπορεί επίσης να χρησιμοποιηθεί ως υγρό αναπτήρα κ.λπ.Σημείο
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βρασμού γύρω στους 60-80°C, όσο χαμηλότερο τόσο το καλύτερο.

Αλείψτε λίγο σε ένα καθαρό σκεύος Petri ή βουτήξτε το δάχτυλό σας σε αυτό και εάν εξατμιστεί
μέσα σε τριάντα δευτερόλεπτα και δεν αφήσει υπολείμματα λιπαρότητας, θα πρέπει να είναι
εντάξει  για  χρήση.Υπάρχουν  πολλοί  προμηθευτές,  δεν  μπορώ  να  σας  πω  ποιος  είναι  ο
καλύτερος ή τι θα προτείναμε αυτήν τη στιγμή, επομένως παρέχουμε μόνο γενικές οδηγίες.

Αριθμός CAS 64742-49-0, καθαρό απόσταγμα πετρελαίου, χωρίς πρόσθετα, εάν είναι δυνατόν,
και το σημείο βρασμού πρέπει να είναι όσο το δυνατόν χαμηλότερο.Τα περισσότερα διυλιστήρια
το παράγουν, απλώς ρωτήστε τους τι θα συνιστούσαν για εκχυλίσματα βοτάνων.

Η δεύτερη επιλογή είναι 99% ή 99,99% ισοπροπυλική αλκοόλη ή το πολύ ακριβό αλκοόλ 99%
για τρόφιμα.Η ισοπροπυλική αλκοόλη και η αλκοόλη για τρόφιμα δεν είναι τόσο αποτελεσματικά
όσο ο διαλύτης όσο η νάφθα και αφαιρούν περισσότερα φυτικά υλικά και χλωροφύλλη στο λάδι,
καθιστώντας το λιγότερο ισχυρό και γευστικό, γι' αυτό συνιστούμε να χρησιμοποιείτε τη νάφθα
πάντα όταν είναι δυνατό/διαθέσιμο.Τις καλύτερες ευχές, JB

Q.Rick, στο Μεξικό η «νάφθα» δεν είναι παρά ένα από τα πολλά ονόματα προϊόντων τύπου
νάφθας.Για να αποφύγετε ένα μοιραίο λάθος, θα τύχαινε να έχετε την επιστημονική ονομασία
για τη «νάφθα» που χρησιμοποιείτε, παρακαλώ;

ΕΝΑ.Αναζητήστε καθαρή ελαφριά νάφθα χωρίς πρόσθετα συστατικά.Είναι βασικά το ίδιο με το
καύσιμο Coleman που μπορείτε να δείτε στην παρακάτω φωτογραφία, αλλά αναζητήστε νάφθα
χωρίς πρόσθετα κατά της σκουριάς που προστίθενται στο καύσιμο Coleman.

Εάν ανακαλύψετε ότι η ελαφριά αλειφατική νάφθα είναι απαγορευμένη στη χώρα σας (όπως
συνέβη στην Ονδούρα,  για  παράδειγμα),  αναζητήστε 99% ή καλύτερα 99,9% ισοπροπυλική
αλκοόλη, θα πρέπει να είναι εύκολο να εντοπιστεί.Το αλκοόλ 99% είναι ο τρίτος διαλύτης που θα
χρησιμοποιούσαμε, αλλά θα κάναμε ό,τι ήταν δυνατόν για να αποφύγουμε τη χρήση του επειδή
αφαιρεί  υπερβολική ποσότητα χλωροφύλλης και άλλα ανεπιθύμητα φυτικά υλικά.Σε μερικούς
αρέσει  να  παγώνουν  τον  διαλύτη  και  το  αρχικό  υλικό  όταν  χρησιμοποιούν  ισοπροπυλική
αλκοόλη ή αλκοόλη ως διαλύτη.Εμείς προσωπικά δεν χρησιμοποιούμε αυτούς τους διαλύτες
εκτός αν πρέπει και δεν μας αρέσει να παγώνουν τα χέρια μας, επομένως δεν προωθούμε
πραγματικά την κατάψυξή του, αλλά κάποιοι λένε ότι βοηθά στη βελτίωση της ποιότητας του
λαδιού.Όταν χρησιμοποιείτε μη πολική καθαρή ελαφριά νάφθα με χαμηλό σημείο βρασμού, δεν
χρειάζεται να καταψύξετε τίποτα και θα συνεχίσετε να έχετε ένα καλό προϊόν αν ακολουθήσετε
τις οδηγίες.JB

«Χαίρομαι που οι άνθρωποι μελετούν νέους τρόπους για να το κάνουν, αυτό σημαίνει ότι τα νέα
βγαίνουν εκεί έξω». Αλίσια

-- Ας ελπίσουμε ότι το λάδι δεν θα δοκιμαστεί σε εσάς.Θα προτιμούσα να χρησιμοποιήσω αυτό
που έχει  ήδη αποδειχθεί  ότι  λειτουργεί,  ειδικά αν είχα μια ανίατη ασθένεια,  όπως κάνουν οι
περισσότεροι από τους ασθενείς μας.Ευχές σε όλους τους πειραματιστές.JB

«Πρώτα, ο Rick Simpson προτείνει τη χρήση του NAPTHA.Αυτό γενικά αναγνωρίζεται ως μη
καλή επιλογή και οι περισσότεροι άνθρωποι χρησιμοποιούν αλκοόλ υψηλής αντοχής, όπως το
Everclear, ως διαλύτη.

Δεύτερον, ο γιος μου είναι δύο ετών, διαγνώστηκε με τελικό καρκίνο του εγκεφάλου και της
σπονδυλικής στήλης όταν ήταν 15 μηνών.Έχει λάβει λάδι κάνναβης σε υψηλή THC για 8 μήνες,
ΟΧΙ χημειοθεραπεία ή ακτινοβολία και οι όγκοι του υποχωρούν!Μάλιστα τα περισσότερα έχουν
φύγει τελείως, μόνο ένα μένει!!Το λάδι κάνναβης λειτουργεί!». Σουζέτα

"Φανταστικός!!!Προσεύχομαι  να  έχει  μια  πλήρη  ανάρρωση  και  ακούγεται  ότι  είναι.Γιατί  οι
άνθρωποι δεν μπορούν να το δουν ως φάρμακο παρά ως φάρμακο για να φτάσουν ψηλά;Είναι
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φάρμακο  και  η  κυβέρνηση  δεν  θέλει  να  γίνουμε  καλύτεροι,  προτιμούν  να  μας  δουν  να
πεθαίνουμε.Κι εγώ είχα καρκίνο και πολλά πολλά ιατρικά προβλήματα.Σε αυτό το σημείο, από
τον Αύγουστο του 2013 ο καρκίνος δεν έχει  επανέλθει.Πιστεύω πραγματικά ότι  αυτή είναι η
θεραπεία για τον καρκίνο.Γιατί δεν μπορούν όλοι να ανοίξουν τα μάτια τους στην αλήθεια!!!”
Λίντα

-- Τα λάδια που παράγονται με ελαφριά αλειφατική νάφθα είναι συνήθως πιο ισχυρά από τα
λάδια  που  παράγονται  με  το  Everclear.Όσο  πιο  ισχυρό  και  ηρεμιστικό  είναι  το  λάδι  τόσο
καλύτερα  λειτουργεί  ως  φάρμακο.Επομένως,  αν  ήμουν  στη  θέση  σας,  θα  επανεξέταζα  τον
διαλύτη που χρησιμοποιείτε και θα χρησιμοποιούσα έναν μη πολικό διαλύτη.Τις καλύτερες ευχές
σε εσάς και τον γιο σας, JB

«Η χρήση του Everclear δίνει  μια πρασινωπή απόχρωση στο λάδι.Τώρα αναζητούμε 99,9%
ISO, καθώς δεν μπορούμε να πάρουμε την Light Aliphatic Naphtha σε καθαρή μορφή εδώ.»
Σάρα

«Παγώστε το διαλύτη σας - Το Everclear 190 proof, 95% και ISO 99% θα πρέπει να ρυθμιστεί
στην κατάψυξη κατά τη διάρκεια της νύχτας και να χρησιμοποιηθεί αμέσως αφού το βγάλετε
από  την  κατάψυξη.Επίσης,  η  κατάψυξη  των  μπουμπουκιών  είναι  μια  καλή  ιδέα.Εάν  το
οινόπνευμα είναι παγωμένο στην κατάψυξη και κάνετε ένα γρήγορο πλύσιμο 3-5 λεπτά - δύο
φορές όσο το αλκοόλ είναι ακόμα πολύ κρύο, δεν πρέπει να έχει μια πράσινη απόχρωση σε
αυτό...» Jose

-- Όσο λιγότερο πράσινο σε αυτό τόσο το καλύτερο.Όσο λιγότερα φυτικά υλικά στο λάδι τόσο
πιο ισχυρό είναι.Αυτό είναι λογικό.Εάν επιλέξετε να παγώσετε το μπουμπούκι και το διαλύτη,
μάλλον  θα  δούλευα  με  γάντια.Όταν  χρησιμοποιείτε  έναν  καλό  μη  πολικό  διαλύτη  και  καλό
μπουμπούκι,  δεν  είναι  απαραίτητο  να  παγώσετε  τίποτα  και  θα  συνεχίσετε  να  παράγετε
εξαιρετικό λάδι.JB

«Μπορώ να φτιάξω καλό λάδι από χασίς;Και να χρησιμοποιώ λιγότερη νάφθα;» Jon

-- Δεν θα κάνεις καλό λάδι.JB

"Ενδιαφέρων.Φυσικά, νομίζω το αντίθετο.Χρειάζεται βοήθεια παρακαλώ;» Ο Τίλμαν

--  Τι  βοήθεια?Δεν  είναι  αυτό,  δεν  θα  κάνεις  αυτό  που  μιλάμε  από  χασίς.Μπορείτε  να  το
διαλύσετε σε ελαφριά νάφθα και να το φιλτράρετε και θα είναι πιο ισχυρό από το χασίς αλλά και
πάλι δεν θα είναι και δεν θα φτιάξετε λάδι THC 95-98% από αυτό ούτως ή άλλως.JB

«Jindřich Bayer, ποια είναι η γνώμη σου για το ψήσιμο με δάκρυα Phoenix;Σαν να το έβαζα σε
ένα φλιτζάνι με φυστικοβούτυρο κάτι;» LinZy

-- Linzy, συνήθως λέω στους ανθρώπους να βάζουν το λάδι πάνω από ό,τι θέλουν να φτιάξουν
με αυτό.Με αυτόν τον τρόπο μπορείτε να δείτε πόσο λάδι υπάρχει εκεί.Αυτό που προτείνουμε
είναι  τόσο  ισχυρό  που  θα  πρέπει  να  υπολογίζετε  σε  μικρογραμμάρια  ανά  μερίδα  ούτως  ή
άλλως, οπότε απλώς βάλτε μια σταγόνα λάδι πάνω από το φλιτζάνι με φυστικοβούτυρο εάν είναι
πραγματικά απαραίτητο.Ξέρετε ότι προτιμάμε όταν οι άνθρωποι τρώνε το λάδι απευθείας από
τη  σύριγγα,  έχει  τα  πλεονεκτήματά  του.Η  ανάμειξή  του  με  τροφή  θα  αραιώνει  πάντα  το
φάρμακο.JB

«Αλλά  μην  καταδικάζετε  το  fan  club  σας,  καθώς  το  ψήσιμο  και  η  εκχύλιση  βουτύρου  έχει
αποδειχθεί εξίσου θεραπευτικό και πολύ λιγότερο υπεκφυγές...Είμαστε όλοι μαζί σε αυτόν τον
αγώνα, παρακαλώ μην καταδικάζετε άλλους να προσπαθούν». Πάμελα

«Η  παμέλα,  το  ψήσιμο  και  η  εκχύλιση  βουτύρου  δεν  παρέχουν  τις  ίδιες  θεραπευτικές  και
αναγεννητικές ιδιότητες με το λάδι κάνναβης PERIOD.Θα θεραπεύσει τον καρκίνο, θα κρατήσει
μακριά τα συμπτώματα του Crohn, θα θεραπεύσει τον διαβήτη, τη νόσο του lyme, όπως το
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πείτε!Το βούτυρο ή  τα  βρώσιμα δεν  συγκρίνονται  καθόλου,  εκτός  και  αν  χρησιμοποιούσατε
δάκρυα phoenix στα φαγώσιμά σας ΙΣΩΣ.Ειρήνη και αγάπη." LinZy

«Πάμελα, δεν μπορώ να προτείνω μια λιγότερο αποτελεσματική μέθοδο.Απλώστε το λάδι για
καλύτερα αποτελέσματα, συνηθίστε το και μετά αυξήστε τη δόση σας.Τα βρώσιμα είναι συχνά
απρόβλεπτα, συνήθως δεν ξέρεις πόσο λάδι έχουν κ.λπ.». JB

«Δεν είμαι σίγουρος αν έχω ρυζόγειο ή κατσαρόλα.Η ρύθμιση θερμοκρασίας λέει μόνο low med
hi, υπάρχει τρόπος να δοκιμάσω τη θερμοκρασία;» Τζέρεμι

«Αυτό θα ήταν μια κατσαρόλα.Μια κουζίνα ρυζιού έχει  συνήθως 2 ρυθμίσεις.Μαγειρέψτε και
ζεστάνετε.»  Deb
«Πάρτε  ένα  θερμόμετρο  κρέατος  ή  ένα  θερμόμετρο  σημείου  λέιζερ  και  δοκιμάστε  τις
θερμοκρασίες με άλλο μέσο,  όπως νερό ή λάδι.Ακούγεται σαν να έχετε ένα κατσαρολάκι,  το
οποίο μπορεί να χρησιμοποιηθεί, αλλά πρέπει να παρακολουθείτε συνεχώς τις θερμοκρασίες,
θα ήταν καλύτερα να πάρετε μια χύτρα ρυζιού.» Λουκ

«Μπορούμε να χρησιμοποιήσουμε βότκα;» Μόνικα

-- Για κοκτέιλ;Ναί.JB

"Κατάταξη τροφίμων" σημαίνει απλώς ότι θεωρείται ασφαλές από τον FDA.Όχι και πολύ υψηλού
επιπέδου εκεί.Επομένως, το να λέτε μόνο «αλκοόλ ποιότητας τροφίμων» δεν το κάνει καλύτερο
από, ας πούμε, οποιοδήποτε γενόσημο αλκοόλ.Και αν είστε παρανοϊκοί για έναν διαλύτη, θα
πρέπει να είστε παρανοϊκοί για όλους». Μπεν

«Δεν  μπορώ να  πάρω την  ισοπροπυλική  αλκοόλη  ή  τη  νάφθα  στη  χώρα  μου!Τι  να  κάνω
λοιπόν;Πώς μπορώ να πάρω αυτό το λάδι καθώς δεν μπορώ να το φτιάξω μόνος μου;» Ayesha

-- Φτιάξε το λάδι με ό,τι μπορείς να βρεις και μετά εξάτμισέ το ξανά, Ayesha, αυτός θα ήταν ίσως
ο καλύτερος τρόπος σε τέτοιες περιπτώσεις.JB

«Για τον χυμό,  η  χρήση κάνναβης με  ΒΙΟΛΟΓΙΚΗ Υδρογονωμένη είναι  ο μόνος  ΑΣΦΑΛΗΣ
τρόπος, καθώς ο Jindřich Bayer έχει περισσότερο από δίκιο για το τι μπορεί να κρύβεται στο
φυτό.Όλοι  έχουμε τα «κατοικίδια» μας καυτά θέματα που φοβόμαστε και προσέχουμε,  αλλά
γενικά εάν υιοθετήσουμε ασφαλείς πρακτικές, διαβάσουμε (με ΚΑΤΑΝΟΗΣΗ) τα επιστημονικά
δεδομένα  που  συλλέγονται  και  ΕΜΠΙΣΤΕΥΤΟΥΜΕ  την  εσωτερική  φωνή  της  προσοχής,
μπορούμε να δημιουργήσουμε τις θεραπείες μας.

Όταν το RSO γίνει σωστά, τα εργαστηριακά αποτελέσματα δείχνουν ΔΕΝ υπάρχει διαλύτης στο
λάδι.Απλό και απλό βράζει για να γίνει σωστά με τον σωστό διαλύτη.Θα ήθελα πολύ να δω ένα
κιτ διαθέσιμο στο Διαδίκτυο που να έχει ΟΛΑ ΤΑ απαραίτητα από το διαλύτη, τη κατσαρόλα, την
εστία/καυστήρα κ.λπ. για το RSO, οπότε το μόνο που έχετε να κάνετε είναι να προσθέσετε την
κάνναβη σας.Νομίζω ότι αυτό θα ενθάρρυνε τους ασθενείς με καρκίνο να τα φτιάξουν μόνοι
τους.

Ευχαριστώ τον Θεό για την τρέχουσα υγεία μου, ακόμα και με τις εξάρσεις του MRSA μου, αλλά
ξέρω αν έρθει το χειρότερο, θα έχω το θάρρος να ακολουθήσω τις οδηγίες του Rick Simpson και
του Jindrich Bayer για να σώσω τη ζωή μου επειδή έχω πάρα πολλά να ζήσω (Loving σύζυγος
και ένα αγοράκι που λατρεύουμε) να καταρρεύσει από φόβο.

Ο Θεός να ευλογεί τον Ρικ και τον Τζίντριχ για τη δύναμή τους.Ζητώ επίσης από τον Θεό να
ευλογήσει όλους εκείνους που βαδίζουν αυτό το μονοπάτι με τον δικό τους δρόμο γιατί δεν είναι
ο εύκολος δρόμος αλλά είναι ο σωστός δρόμος για θεραπεία». PlatypusΜαμά

-- Ευχαριστώ πολύ, PlatyPusMom.Μηνύματα όπως αυτό μου δίνουν ενέργεια για να συνεχίσω
αυτόν  τον  μακρύ,  αλλά  εξαιρετικά  ουσιαστικό,  αγώνα  για  το  δικαίωμα  του  καθενός  να
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χρησιμοποιεί αυτό το φάρμακο ελεύθερα.Δεν θα σταματήσω μέχρι να νομιμοποιηθεί πλήρως
αυτό το φυτό παγκοσμίως, μπορώ να σας το υποσχεθώ.JB

«Οι διαλύτες μπορούν να καθαριστούν.Μερικές φορές οι κατασκευαστές χημικών προσθέτουν
άλλους ρύπους για αμφίβολους λόγους.Αυτοί μπορεί να είναι πολύ πιο επικίνδυνοι από έναν
διαλύτη  και  υπάρχει  μικρή  ομοιομορφία  στον  τρόπο  με  τον  οποίο  προστίθενται  στους
διαλύτες.Όσοι κατανοούν την πολυπλοκότητα που συνεπάγεται η παραγωγή λαδιού, η οποία
απέχει πολύ από το ζήτημα των διαλυτών μόνο, βρίσκουν τη συζήτηση γελοία.Πόσα σχόλια
έχετε διαβάσει για τα χημικά φυτοφάρμακα;Ποιο είναι το ποσοστό αυτών που βρίσκετε συνήθως
σε σχέση με τους μη καθαρισμένους διαλύτες;Πού είναι  αυτή η συζήτηση;Πολλοί  άνθρωποι
έχουν περιορίσει αυτή τη συζήτηση σε μια επιλογή διαλυτών.Αυτό είναι γελοίο!Κάντε τη δική σας
έρευνα, να είστε δύσπιστοι,  να είστε κυνικοί και να κρατάτε τα στοιχεία που αποδέχεστε ως
γεγονότα σε υψηλού επιπέδου κύριε.» Παύλος

«Μην  σε  νοιάζει  καν  να  μαλώσεις  με  κανέναν  εδώ,  χρησιμοποιήστε  θάλαμο  κενού  εάν
χρησιμοποιείτε πετροχημικούς διαλύτες και θα αφαιρέσετε τα υπολείμματα, είμαι εκτός αυτής της
θέσης.Το έλαιο κάνναβης θεραπεύει τον καρκίνο και η νάφθα μπορεί να αφαιρεθεί, το αλκοόλ
των  δημητριακών  τροφίμων  δεν  είναι  τόσο  ισχυρό  από  ένα  λάδι  όσο  οι  πετροχημικοί
διαλύτες.Μόλις  έφτιαξα  παρτίδες  τόσο  πετροχημικού  διαλύτη  (καθαρή  ελαφριά  αλειφατική
νάφθα) όσο και αλκοόλης κόκκων τροφίμων (95%, 190proof) και δοκίμασα και τα δύο έλαια με
ασθενείς καιΤα αποτελέσματα ήταν το ίδιο και ξανά, το λάδι που παρασκευάζεται με καθαρή
ελαφριά νάφθα είναι στην πραγματικότητα ισχυρότερο και πιο ηρεμιστικό από το αλκοολούχο
έλαιο δημητριακών.Βάλτε το έτσι αν θέλετε να χρησιμοποιήσετε πετροχημικό διαλύτη (νάφθα,
βουτάνιο,  εξάνιο,  ακετόνη)  ΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΗΣΤΕ  ΘΑΛΑΜΟ  ΚΕΝΟ  ΣΤΟ  ΤΕΛΟΣ  ΤΗΣ
ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ ΓΙΑ ΝΑ Σιγουρευτείτε ότι ΕΧΕΤΕ ΤΟ ΠΙΟ ΚΑΘΑΡΟ ΔΥΝΑΤΟ ΛΑΔΙ!!!Σκούπα με
ηλεκτρική σκούπα και την κατηγορία τροφίμων, και χρειάστηκε περισσότερος χρόνος από το
λάδι από νάφθα για να καθαρίσει πλήρως (μάφιν και φυσαλίδες στο θάλαμο κενού), οπότε άντε,
πήρες  έναν  πετροχημικό  διαλύτη  και  ανησυχείς  για  τα  υπολείμματα,  κάνε  ό,τι  κάνουν  τη
βιομηχανία και βάλε το σε θάλαμο κενού στα 35 psi, και δες τα υπολείμματα να ρουφούν!!Τέλος
κουβέντας και πραγματική ΕΜΠΕΙΡΙΑ!!!!!” Ράιαν

«Αν χρησιμοποιήσετε τη σωστή νάφθα, τότε δεν θα μείνουν υπολείμματα στο λάδι. Το δοκίμασα
στο εργαστήριο. Εντάξει,  ήταν λίγο υπολείμματα, αλλά πολύ λιγότερο από ό,τι  παίρνεις από
έναν πολυσύχναστο αέρα της πόλης ή σε ένα βενζινάδικο όταν γεμίζεις ή ζωγραφίζεις κάτι στον
κήπο σου...» Καπέλο

«Φτιάχνουμε λάδι εδώ και αρκετά χρόνια και όπως οι περισσότεροι ξεκινήσαμε με οινόπνευμα
δημητριακών,  αλλά,  μετά  από  καιρό,  η  εμπειρία  μας  δίδαξε  να  χρησιμοποιούμε  άνυδρους
διαλύτες.  Όταν υποβληθεί σε σωστή επεξεργασία,  το RSO θα έχει  επίπεδα υπολειμματικών
διαλυτών πολύ κάτω από 100 ppm και το ίδιο μπορεί να επιτευχθεί με την αλκοόλη κόκκων
επειδή  είναι  μόνο  η  αλκοόλη  που μετράται,  αλλά το  κομμάτι  που  παραβλέπεται  είναι  ότι  η
αλκοόλη κόκκων μεταφέρει νερό και το νερό φέρει ζωή. Έχουμε δει το RSO φτιαγμένο με ISO
και όταν το δει κανείς στο μικροσκόπιο δεν υπάρχει ζωή αλλά μερικά λάδια που βγαίνουν από
φαρμακεία, που επιμένουν στα δημητριακά, είναι γεμάτα ζωντανά βακτήρια!

Έχω ξοδέψει άφθονο χρόνο και χρήμα σε εργαστήρια και είμαι πιθανώς το μόνο άτομο που έχει
πάρει  αλκοολούχο  έλαιο  δημητριακών  στο  εργαστήριο  και  το  δοκίμασε  για  υπολειμματικά
επίπεδα διαλύτη και υπολειμματικά επίπεδα νερού.  Στην πραγματικότητα,  είμαι  σίγουρος ότι
είμαι σίγουρος γιατί δεν υπάρχει πραγματικά ένα εργαλείο για να μετρήσει πόσο νερό βρίσκεται
σε  ένα  λάδι.  Έπρεπε να  πάρω έναν γιατρό να  δουλέψει  με  μια  ποικιλία  εργαλείων  για  να
διακρίνει χονδρικά πόσο «χαλαρά δεσμευμένο» και «στεγανά δεσμευμένο» νερό είχε απομείνει
και παρόλο που δεν μπορούσε να βάλει έναν ακριβή αριθμό, είπε ότι θα μετρηθεί σε ποσοστά,
όχι μέρη ανά εκατομμύριο. Ήταν λοιπόν ένα εργαστήριο και ένας επιστήμονας που με έπεισαν
να μην χρησιμοποιήσω ποτέ λάδι που περιέχει νερό. Είναι ειρωνικό ότι ο διαλύτης δεν είναι
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τόσο ανησυχητικός όσο το νερό, αλλά κάνει τα μαθηματικά. στα 100 ppm θα καταναλώσετε 0,06
γραμμάρια  διαλύτη  για  δύο  ή  τρεις  μήνες  μέχρι  να  νικήσετε  την  ασθένεια.  Αυτά  τα  0,06
γραμμάρια, ή περίπου 1,2 σταγόνες,

Έχω επίσης εργαστεί με το GI μου στο σχέδιο θεραπείας μου. Τρέξαμε τους αριθμούς και στις
100 ppm του ISO δεν ανησυχούσε πραγματικά και σε 10 φορές αυτό το επίπεδο οι ανησυχίες
του αυξήθηκαν σε πιθανή χαλαρότητα των εντέρων και κακή αναπνοή. Αυτό είναι το λάδι που
χρησιμοποιούσα για να σώσω τη ζωή μου και χρησιμοποιώ σήμερα για συντήρηση, αλλά τώρα
που τα φαρμακεία θέλουν το λάδι μας, πρέπει να χρησιμοποιήσουμε και αιθυλική αλκοόλη και
τώρα οι αριθμοί δοκιμών επανέρχονται λίγο χαμηλότεροι, ενώ το ποσό της επιστροφής είναι
πολύ αυξήθηκε. Για άλλη μια φορά, όταν ξεκινήσαμε, ένιωσα ότι η ανάκτηση του Ever Clear
ήταν μια καλή ιδέα, όπως ένιωσα ότι ήταν μια καλή επιλογή σε διαλύτη. Η επιστήμη και ο νόμος
απέδειξαν ότι  τα «συναισθήματά» μου ήταν λανθασμένα. Η επιστήμη μου έδειξε ότι  το νερό
μπορεί να είναι επιβλαβές και οι πολιτείες TTB που διεκδικούν το Ever Clear είναι κακούργημα».
Σον

«Νομίζω ότι αυτό που ο Rick και ο JB προσπαθούν να πουν είναι ότι η μέθοδος λαδιού του Rick
έχει  κάνει  πολλούς  ανθρώπους  καλά και  μέχρι  να  έχουμε  αποδείξεις  ότι  μια  άλλη μέθοδος
εξαγωγής είναι εξίσου αποτελεσματική, μείνετε σε αυτό που λειτουργεί». Ρεβέκκα

ΚαρκίνοςΚαι Στοιχεία

«Στις 22/4/13 λάβαμε τα αποτελέσματα των τελευταίων αιματολογικών εξετάσεων του συζύγου
μου και παρόλο που παλεύει με τον ιό του πονόλαιμου τις τελευταίες δύο εβδομάδες τα πάει
πολύ καλά.Αυτό το εκχύλισμα ελαίου κάνναβης Indica κάνει υπέροχη δουλειά για να θεραπεύσει
τη λευχαιμία του!

Ο  αριθμός  των  λεμφοκυττάρων  του  μειώνεται  σταθερά  και  τα  αιμοπετάλια  του  είναι  σε
φυσιολογικά όρια, οπότε μην ανησυχείτεΚαθώς προχωράμε στην επόμενη παρτίδα λαδιού μας,
είναι  ένα  μείγμα  Indica  από  Blackberry  Kush,  Granddaddy  Purple  και  Washington
Red.Ευλογημένος με τις καλές δονήσεις και τις θεραπευτικές σκέψεις που μπαίνουν σε κάθε
σταγόνα αυτού του Φαρμάκου για τη θεραπεία του καρκίνου.Ευχαριστώ Κάνναβη.» Debra

«Δούλεψε για μένα.Η ζωή είναι πάλι καταπληκτική». Zed

«Δεν θα μπορούσα να το πω καλύτερα!» Πέτρος

«Το Rick Simpson Oil έχει πλήρη επιστημονική αξιοπιστία αν μπεις στον κόπο να διαβάσεις την
επιστημονική βιβλιογραφία» Robert Melamede, γνωστός και ως Dr. Bob

«Η αναστολή της οδού επιβίωσης των κυττάρων οδηγεί σε αποφωσφορυλίωση του Bad και
μετατόπιση αυτής της πρωτεΐνης Bcl-2 στα μιτοχόνδρια και στη συνέχεια σε απόπτωση». Μμμμ,
οι όροι Layman παρακαλώ;;;" Ευκαιρία

-- Αυτό μεταφράζεται σε: "Η κάνναβη σκοτώνει τα καρκινικά κύτταρα", Τσανς.JB

«Από τα πολλά σχόλια και τα βίντεο που έχω δει για το έλαιο κάνναβης, θα έπρεπε να πω ότι το
φυτό  κάνναβης  φαίνεται  να  περιέχει  την  «προεπιλεγμένη»  ή  «βέλτιστη»  ρύθμιση  για  το
ανθρώπινο σώμα». Ρέμι

«Οτιδήποτε  έχει  ραχοκοκαλιά  έχει  ένα  ενδοκανναβινοειδές  σύστημα.Τι  κρίμα  που  ο  μισός
πληθυσμός εξακολουθεί να αγνοεί.Το ενδοκανναβινοειδές σύστημα θα πρέπει να υπάρχει σε
κάθε επιστημονικό και ιατρικό βιβλίο.Αυτό πρέπει να διδάσκουν τα σχολεία στους μελλοντικούς
μας γιατρούς.Πώς μπορούν οι άνθρωποι να το αγνοούν σοβαρά, είναι μέρος του πώς λειτουργεί
το  σώμα.Είναι  διεφθαρμένο  να  διαλέγεις  και  να  επιλέγεις  ποια  «πραγματική»  επιστήμη  θα
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δημοσιεύσεις.Είναι ψευδής πρακτική.lol» Chloe

«Λειτουργεί  επειδή  είναι  ένας  ισχυρός  ανοσοτροποποιητής  που  ενισχύει  ή  διορθώνει  ένα
κατεστραμμένο  ανοσοποιητικό  σύστημα.Επίσης,  επιδιορθώνει  τη  βλάβη  του  DNA  ή  των
μιτοχονδριακών βλαβών που προκαλούνται από φάρμακα που καταστρέφουν το DNA όπως οι
αναστολείς  της  αντίστροφης  μεταγραφάσης  και  οι  αναστολείς  πρωτεάσης.Διορθώνοντας  το
σώμα σας από τη βλάβη που προκαλείται από έναν ανθυγιεινό τρόπο ζωής ή άλλους λόγους και
αναστρέφοντας τη ζημιά που προκαλούν τα φάρμακα arv, ναι, μπορείτε να πείτε ότι θεραπεύει
τα «βοηθήματα»." Γιάννης

«Οποιαδήποτε πάθηση έχετε μπορεί  να βοηθηθεί εάν δεν θεραπευτεί  πλήρως από αυτό το
λάδι.Όποια απορία κι αν έχετε για οποιαδήποτε πάθηση, η απάντηση θα είναι πάντα ένα ηχηρό
ΝΑΙ». Κάθι

«Έχει θεραπεύσει εκφυλιστικούς δίσκους στη σπονδυλική στήλη, όγκους και νευρικές βλάβες
για τον φίλο μου και θεράπευσε καρκινικούς όγκους στο σκύλο μου». Σάρα

«Είμαι φοιτήτρια ιατρικής, σπουδάζω στον τομέα της ιατρικής φυσικής που ασχολείται κυρίως με
καρκινοπαθείς από την πλευρά της ιατρικής απεικόνισης και της ακτινοθεραπείας.Το μόνο που
μπορώ να  πω είναι  ένα  πολύ  μεγάλο  ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ που  με  ξύπνησες  από ένα  πολύ  κακό
όνειρο.Έχω ερευνήσει ατελείωτες ποσότητες πληροφοριών από κάθε δυνατή οπτική γωνία και
δεν έχω καμία αμφιβολία στο μυαλό μου για αυτό το φάρμακο.Συμμετείχα στην πορεία μου
επειδή ήθελα ειλικρινά να βοηθήσω άτομα με καρκίνο και οποιαδήποτε άλλη μορφή ασθένειας
που  μπορούσα  να  βοηθήσω,  αλλά  εξακολουθεί  να  επικρατεί  το  διεφθαρμένο  ιατρικό
σύστημα.Φαίνεται ότι το μόνο ενδιαφέρον (ΕΔΩ ΣΤΗΝ ΙΡΛΑΝΔΙΑ) είναι να αιμορραγούν τους
ετοιμοθάνατους  να  στεγνώσουν  από  την  τελευταία  τους  δεκάρα  σε  χημειοθεραπεία  και
ραδιόφωνο πριν τους πετάξουν σε μια τρύπα μόλις βγουν τα χρήματα.Έχω παρακολουθήσει
ανθρώπους να πεθαίνουν.Καθ' όλη τη διάρκεια των ασθενειών τους, εξαφανίζονται σταδιακά,
ενώ τρώω ακόμα κοκτέιλ με χάπια και οτιδήποτε άλλο και νιώθω άρρωστος στο στομάχι μου με
αυτό.Πώς μπορώ να θέλω να γίνω μέρος ενός συστήματος που το κάνει αυτό;Οχι πια.Δεν είσαι
τίποτα λιγότερο από έμπνευση και εσύ (RICK) έχεις αγγίξει τη ζωή μου με έναν τρόπο που ξέρω
ότι  πρέπει  να  ακολουθήσω,  και  πιστέψτε  με  ότι  κάνω τα  πάντα  εδώ στην  Ιρλανδία  για  να
βεβαιωθώ  ότι  οι  άνθρωποι  γνωρίζουν  το  όνομά  σας.Δεν  χρειάζεται  καν  να  σχολιάσω  τις
εκπληκτικές ικανότητες αυτού του φαρμάκου γιατί τα γεγονότα μιλούν από μόνα τους, για όποιον
είναι πρόθυμος να τα ερευνήσει.

Ξέρεις, διάβασα κάτι τις προάλλες και δεν ήξερα αν να ξεφυλλίσω ή να γελάσω.Ένας κορυφαίος
πολιτικός  στην  Ιρλανδία  (Micheal  Martin)  είπε  ότι  η  χρήση  κάνναβης  για  τη  θεραπεία  της
σκλήρυνσης  κατά  πλάκας ή  του  καρκίνου  ή  οποιασδήποτε  ασθένειας  όσον  αφορά  τον  ίδιο
(ψάξτε το) δεν υποστηρίζεται επειδή «ΕΚΕΙΔΕΝ ΥΠΗΡΧΕ ΙΑΤΡΙΚΗ ΑΠΟΔΕΙΞΗ Ή ΕΡΕΥΝΑ ΓΙΑ
ΝΑ ΤΗΝ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΕΙ." Έπρεπε να το διαβάσω μερικές φορές πριν βυθιστεί.ΤΙ ΤΟ **** είναι
λάθος  με  αυτό  το  μέρος;Κανένα  ιατρικό  στοιχείο;;Λυπάμαι,  αλλά  δεν  ξέρω καν  πώς να  το
συνεχίσω χωρίς να θυμώσω...» Μπρένταν

-- Αγαπητέ Μπρένταν, χαίρομαι πολύ που βλέπεις το λάδι όπως είναι και που διαδίδεις.Όσο για
τον Michael Martin, ακούγεται περίπου το ίδιο με τους υπόλοιπους πολιτικούς τύπους που έχω
γνωρίσει.Γιατί επιτρέπουμε σε τέτοιους διεφθαρμένους ανόητους να λειτουργούν το σύστημά
μας;Ελπίζω όταν ο κ.Ο Μάρτιν παθαίνει καρκίνο που θα εξασκήσει αυτό που κηρύττει και θα
πάρει ο ίδιος τη χημειοθεραπεία.Ευχαριστούμε για την υποστήριξή σας Brendan και συνεχίστε
την καλή δουλειά.Αυτή είναι μια μάχη που θα κερδίσουμε.Τις καλύτερες ευχές, Ρικ Σίμπσον

«Τα  κανναβινοειδή  αναστέλλουν  την  ανάπτυξη  όγκου  σε  πειραματόζωα.Το  κάνουν  αυτό
διαμορφώνοντας βασικές οδούς κυτταρικής σηματοδότησης, προκαλώντας έτσι άμεση διακοπή
της  ανάπτυξης  και  θάνατο  των  καρκινικών  κυττάρων,  καθώς  και  αναστέλλοντας  την
αγγειογένεση και τη μετάσταση του όγκου.
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Τα  κανναβινοειδή  είναι  εκλεκτικές  αντικαρκινικές  ενώσεις,  καθώς  μπορούν  να  σκοτώσουν
καρκινικά κύτταρα χωρίς να επηρεάσουν τα μη μετασχηματισμένα αντίστοιχά τους.Είναι πιθανό
ότι  οι  υποδοχείς  κανναβινοειδών ρυθμίζουν διαφορετικά τις  οδούς επιβίωσης και  κυτταρικού
θανάτου σε καρκινικά και μη καρκινικά κύτταρα.

Τα  κανναβινοειδή  έχουν  ευνοϊκά  προφίλ  ασφάλειας  φαρμάκων  και  δεν  παράγουν  τις
γενικευμένες  τοξικές  επιδράσεις  των συμβατικών  χημειοθεραπειών.Η χρήση κανναβινοειδών
στην  ιατρική,  ωστόσο,  περιορίζεται  από  τις  ψυχοδραστικές  τους  επιδράσεις,  και  έτσι
σχεδιάζονται  θεραπείες  με  βάση  τα  κανναβινοειδή  που  στερούνται  ανεπιθύμητων
παρενεργειών». Manuel Guzman -- Με άλλα λόγια, τα εκχυλίσματα κάνναβης θεραπεύουν τον
καρκίνο.Το μόνο που λείπει είναι οι ανθρώπινες μελέτες.Γιατί;Ρωτήστε την κυβέρνησή σας και
αυτούς που τους ελέγχουν.JB

«Με θεράπευσε από τον καρκίνο… Στάδιο 4 του εγκεφάλου… Οπότε ναι». Κρύσταλλο

«Τάνια, δουλεύει και την έχω φάει.Σταματήστε, δείτε και ακούστε.Συνιστώ να παίρνετε το λάδι
ακόμα κι αν έχετε μηδενικές ασθένειες.Θα σας προστατεύσει από το να τα πάρετε μαζί, θα σας
κάνει να νιώσετε πολύ καλύτερα από πριν και το σώμα σας θα σας ευχαριστήσει.Κλειστά μυαλά
όπως  αυτά  της  αμερικανικής  κυβέρνησης  προκαλούν  πολλούς  περιττούς  θανάτους  από
ανεπιθύμητες  θεραπείες  όπως  η  χημειοθεραπεία  και  η  ακτινοβολία.Αν  η  μαμά  μου  ήταν
πρόθυμη να δοκιμάσει το λάδι αντί να ακολουθήσει τη συνταγή των γιατρών της για μια τέτοια
«εξάσκηση», σίγουρα πιστεύω ότι θα ήταν μαζί μας σήμερα.Αν όχι, δεν θα είχε περάσει τόση
ταλαιπωρία, πόνο και τελικά πνίγηκε στο δικό της πληθυντικό υγρό αφού οι ίδιοι γιατροί πέταξαν
στην πετσέτα μετά από θεραπείες αξίας άνω των 100.000 $.Οι κλινικές χημειοθεραπείας και
ακτινοβολίας ανησυχούν μόνο για το χρηματικό τους αποτέλεσμα παρά για την εξοικονόμηση
και  την άνεση ενός ασθενούς.Υπάρχει  μια  νοοτροπία περιστρεφόμενης πόρτας με αίθουσες
αναμονής  μόνο  για  όρθιους  γεμάτες  αποδεκατισμένα  και  κυρίως  φαλακρά  άτομα  που
περιμένουν τη σειρά τους για τη βελόνα.Έχω πρόβλημα τόσο με το μυαλό σου όσο και με το
μυαλό του θεράποντος ιατρού.Η θεραπεία δεν πρέπει να αφορά το χρηματικό κέρδος.Είναι μια
θλιβερή κατάσταση που ΠΡΕΠΕΙ να αλλάξει και να αλλάξει γρήγορα.Προσωπικά, απέχω από το
να είμαι υποκείμενο δοκιμής για οποιαδήποτε «πρακτική» γιατρού. Κάνε όπως νιώθεις, Τάνια,
αλλά σου  εύχομαι  τα  καλύτερα.Σας ευχαριστώ Rick  Simpson  για  όλα  όσα κάνετε  και  έχετε
κάνει.Θα πολεμήσουμε τον καλό αγώνα. νόμοι ή όχι νόμοι». Λουδοβίκος

«Το να λέμε ότι θεραπεύει τον καρκίνο είναι μια αρκετά επικίνδυνη και απατηλή υπερεκτίμηση
ενός κατά τα άλλα έγκυρου σημείου που αξίζει περισσότερη έρευνα.Αλλά όχι, όχι, όχι.Η κάνναβη
δεν θεραπεύει τον καρκίνο.Δεν υπάρχει οριστική και καμία πραγματική θεραπεία για τον καρκίνο
αυτή  τη  στιγμή,  και  μόνο  μια  σειρά  από  αλαζονικές  ιατρικές,  διατροφικές  και  ψυχολογικές
προσπάθειες  μπορούν  να  βοηθήσουν  στη  μείωση  του  κινδύνου  θανάτου  από  καρκίνο.Η
κάνναβη δεν θεραπεύει τον καρκίνο και αυτό πρέπει να το γνωρίζουν οι ασθενείς». Davide

«Το RSO σκοτώνει τον καρκίνο, φίλε…Το κάπνισμα, όχι, αλλά RSO ναι." Ο Κέβιν

«Να με βοηθήσεις εδώ σε παρακαλώ φίλε…» Τζεφ

«Καταρχάς,  ο  «καρκίνος»  είναι  οτιδήποτε,  από  κύστη  έως  νευροβλάστωμα,  επομένως  το
«θεραπεύει τον καρκίνο» είναι γενικό, ψευδαίσθητο, μη ειδικό.Στη συνέχεια, η κάνναβη έχει πολύ
καλή επίδραση στον διπλασιασμό των κυττάρων, η οποίασίγουρα βοηθά, αλλά δεν θεραπεύει
συστηματικά τους όγκους.Και πάλι, κάθε τύπος καρκίνου είναι διαφορετικός και η κάνναβη έχει
δείξει μια κάπως θετική ανταπόκριση στους καρκίνους του μαστού, οι οποίοι είναι καρκίνωμα
τύπου,  που  αντιμετωπίζονται  ευρέως  και  πολύ  αποτελεσματικά  και  από  τη  συμβατική
ιατρική.Τούτου λεχθέντος, είμαι ΑΠΟΛΥΤΑ υπέρ της νομιμοποίησης της κάνναβης, αλλά παρόλο
που  είμαι  πολύ  ανοιχτός  σε  εναλλακτικές  θεραπείες,  πρέπει  να  διαφωνήσω  με  αυτόν  τον
πομπώδη ισχυρισμό». Davide
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“Jindřich Bayer, βοήθεια, παρακαλώ!!!” Ο Κέβιν

«Το να λέω ότι η κάνναβη δείχνει θετική ανταπόκριση στην καταπολέμηση ορισμένων τύπων
όγκων είναι ένας ισχυρισμός που μπορώ να αποδεχτώ». Davide

-- Ντέιβιντ, δέξου ό,τι θέλεις, δεν πειράζει.Ναι, υπάρχουν πολύ λίγα διαθέσιμα δεδομένα σχετικά
με το λάδι Rick Simpson, αλλά αυτό οφείλεται μόνο στη διαφθορά του ιατρικού συστήματος και
των κυρίων χρημάτων τους.Αυτό θα αλλάξει πολύ σύντομα όταν το Κολοράντο και η Ουάσιγκτον
αρχίσουν να παρέχουν τα δεδομένα τους.Επιπλέον,  το Ισραήλ και  η Ολλανδία αρχίζουν να
δοκιμάζουν το πετρέλαιο τώρα, η Τσεχική Δημοκρατία πιθανότατα θα ενταχθεί πολύ σύντομα.

Από όσο γνωρίζουμε, και από την πρακτική εμπειρία μας με χιλιάδες ασθενείς, το λάδι φαίνεται
να λειτουργεί σε όλους τους τύπους καρκίνου πολύ καλύτερα από οτιδήποτε παρέχεται επί του
παρόντος από το ιατρικό σύστημα.Αν θέλεις αποδείξεις, φτιάξε λίγο λάδι και βρες κάποιον με
καρκίνο του δέρματος  και  δες  τι  συμβαίνει  όταν το λάδι  εφαρμόζεται  σε αυτό.Τις  καλύτερες
ευχές, JB

«Αν ξέρεις την αλήθεια για τους πλούσιους πίσω από μερικές από τις μεγάλες φιλανθρωπικές
οργανώσεις, αρχίζεις να συνειδητοποιείς πού πάνε τα χρήματά σου.Πρέπει επίσης να εξετάσετε
ιστορικές  πληροφορίες  όπως  το  πώς  στη  δεκαετία  του  1960,  όταν  το  εμβόλιο  κατά  της
πολιομυελίτιδας διαταράχθηκε σε 230 εκατομμύρια Αμερικανούς,  δεν γνώριζαν ότι  ο ιός των
πιθήκων sv40 βρισκόταν σε αυτά τα εμβόλια.Στη συνέχεια, το 1963, ο πρόεδρος Νίξον κήρυξε
πόλεμο  κατά  του  καρκίνου,  επειδή  είχε  συνειδητοποιήσει  ότι  θα  ερχόταν  μια  επιδημία
καρκίνου.Βλ.Μπορεί να χρειαστούν έως και 30 χρόνια για να παρουσιαστεί ως καρκίνος.Τώρα
την ίδια περίοδο ήταν η ιδιωτικοποίηση της υγειονομικής περίθαλψης της Αμερικής και ο Νίξον
πήρε  πίσω  από  έναν  ιδιωτικό  πάροχο  υγειονομικής  περίθαλψης  για  να  το  κάνει  αυτό  για
κέρδος.Η  αλήθεια  είναι  ότι  δημιούργησαν  μια  βιομηχανία  που  ονομάζεται  καρκίνος  και  δεν
θέλουν ο γενικός πληθυσμός να μάθει για το RSO». Ματθαίος

«Φτιάξε το μόνος σου,  ρωτούσαμε τον Ρικ αν μπορούμε να το πάρουμε και μετά από λίγο
καταλάβαμε, αφού ζούμε μακριά από την Αμερική και δεν μπορούμε να ταξιδέψουμε κάπου για
να  το  πάρουμε  λόγω  οικονομικών  περιορισμών,  μόλις  είδαμε  το  βίντεο  100  φορές  ,  το
απομνημόνευσε πρακτικά, βρήκε κάνναβη από έναν τοπικό πάροχο, αγόρασε τη ρυζομαγειρική,
το αλκοόλ, ακόμη και ένα θερμόμετρο για να βεβαιωθείς για τη θερμοκρασία.Ήταν πιο εύκολο
από  όσο  νομίζαμε.ΤΟ  ΦΤΙΑΞΑΜΕ  ΜΟΝΟΙ  ΜΟΝΟΙ.Ο  κολλητός  μου  το  παίρνει  εδώ  και  4
μέρες...Θα περιμένουμε και θα δούμε.Έχουμε διαβάσει ιατρικά περιοδικά και παρακολουθήσαμε
πολλά ντοκιμαντέρ, όλα τα ευρήματά τους είναι τα ίδια (κλινικές δοκιμές που έγιναν στο UCLA,
το Χάρβαρντ...) -- το λάδι σκοτώνει τα καρκινικά κύτταρα!Αποφασίσαμε λοιπόν να το φτιάξουμε
γιατί τελικά δεν μπορείς ποτέ τώρα μέχρι να το δοκιμάσεις!». Ιωάννα

«Αγάπη μου, ρώτησε τους γείτονές σου… κάποιος κοντά σου μπορεί να έχει ήδη κάτι.Απλώς
ρωτήστε όπως θα ζητούσατε μια ασπιρίνη;Κουνήστε ένα είκοσι». Αμμώδης

«Το γεγονός  ότι  τα  εικονικά  φάρμακα  θεραπεύουν  μερικούς  ανθρώπους  είναι  λόγος  για  να
απορρίψουμε  το  φάρμακο  για  πάντα  και  να  μελετήσουμε  την  τέχνη  του  εικονικού
φαρμάκου.Έχοντας  πει  ότι  δεν  κάνετε  ποτέ  μια  μελέτη  εικονικού  φαρμάκου  όταν  έχετε  μια
αποτελεσματική θεραπεία, έχετε δίκιο, αυτό θα σκότωνε τους μισούς ασθενείς σας, άρρωστους
και σκληρούς». Χριστόφορος

--  Θα  ήταν  πράγματι  άρρωστο  και  σκληρό,  Κρίστοφερ,  και  γι'  αυτό  προσωπικά  δεν  θα  το
κάνω.Άλλοι μπορούν αν θέλουν, αλλά εγώ δεν θα το κάνω.Θέλω το ιατρικό σύστημα να αρχίσει
να χρησιμοποιεί το λάδι ως εικονικό φάρμακο - εάν αποδείξει ότι ό,τι θέλει να χρησιμοποιήσει
είναι ασφαλέστερο και πιο αποτελεσματικό από το λάδι (και πιο διασκεδαστικό/ευχάριστο για τον
ασθενή), τότε μπορεί να προχωρήσει και να το πουλήσει .Αν όχι, τότε όχι.Είναι αρκετά απλό και
πολύ λογικό, νομίζω.Και έτσι θα είναι ούτως ή άλλως στο μέλλον, οπότε γιατί να περιμένουμε;JB
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«Κάποια απόδειξη ακόμα;Πραγματική, επαληθεύσιμη απόδειξη ότι η κάνναβη κάνει οτιδήποτε
για  τον  καρκίνο  για  κανέναν;Οι  ανέκδοτες  ιστορίες  δεν  σημαίνουν  απολύτως  τίποτα
επιστημονικά.Συγνώμη.Διαπίστωσα ότι  δεν  δημοσιεύονται  αποδεικτικά  στοιχεία  και  θέλω  να
είναι  αλήθεια.Υπήρξαν,  όμως,  ΚΑΠΟΙΑ επαληθεύσιμα στοιχεία  οποιουδήποτε  είδους;Κλινικές
μελέτες;Μπορείτε  να  δημοσιεύσετε  κάτι;Απλά περίεργος.Δεν  είμαι  μισητής.Είμαι  στο  πλευρό
σου αλλά...τέλος πάντων...» Ναι

«Υπήρξαν πολλές μαρτυρίες ανθρώπων που έχουν καρκίνο και έχουν χρησιμοποιήσει το λάδι
κάνναβης για να θεραπεύσουν τον εαυτό τους ή ένα αγαπημένο τους πρόσωπο...κάνε λίγη
έρευνα, Σι.Εάν χρειάζεστε «κλινικές» μελέτες, δεν θα τις πάρετε, γιατί οι εταιρείες που κάνουν
έρευνα δεν μπορούν να βγάλουν χρήματα από την αποκάλυψη της αποτελεσματικότητας της
THC, στη φυσική της μορφή.Πρέπει πρώτα να γίνει μια «χημική» φόρμουλα και να διατεθεί στην
αγορά με αυτόν τον τρόπο.Το παν είναι είτε να χρησιμοποιήσετε τη διαίσθηση και την κοινή
λογική  σας  και  να  καταλήξετε  στα  δικά  σας  συμπεράσματα  είτε  να  αγνοήσετε  τις
μαρτυρίες.Επιλέγω να τους πιστέψω!». Cher

«Γεια σου Κιμ, σε προκαλώ να ΑΠΟΔΕΙΞΕΙΣ ότι η κάνναβη ως μη τοξικό σωτήριο φάρμακο είναι
«ρητορική».Καλή τύχη με αυτό.ΚΑΠΟΤΕ ακούγομαι όπως εσύ.Τότε αποφάσισα ότι επρόκειτο να
ανοίξω τρύπες σε αυτή τη «ρητορική» γιατί  αυτό ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΒΛΑΔΙΑ...  αγόρι έκανα
λάθος.Εννοώ ΝΕΚΡΟ ΛΑΘΟΣ.Δεν μπορείτε να αρνηθείτε τα επιστημονικά 100% IRON CLAD
FACTS.Δεν μπορούσα να το κάνω και ούτε εσύ θα το κάνεις.ΤΑ ΓΕΓΟΝΟΤΑ είναι ΓΕΓΟΝΟΤΑ
και  αυτό  είναι  ΓΕΓΟΝΟΣ,  Κιμ.Οι  AMA &  Big  Pharma είναι  ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΕΣ.Εν  γνώσει  τους
επέτρεψαν αυτό το υπέροχο δώρο από τον Θεό να δαιμονοποιηθεί και να πει ψέματα για ΑΓΝΑ
ΚΕΡΔΗ!Επέτρεψαν  στα  μέλη  της  οικογένειάς  σου  να  υποφέρουν  και  να  πεθάνουν,  Κιμ.Αν
νομίζετε  ότι  αυτά  τα  Petro  Chemicals  που  διακινούν  είναι  φάρμακα,  καλύτερα  να  το
ξανασκεφτείτε.Θέλετε να ανακαλύψετε κάποια «ρητορική», πηγαίνετε να μιλήσετε με τον γιατρό
σας, πηγαίνετε να μιλήσετε στην Αμερικανική Αντικαρκινική Εταιρεία, πηγαίνετε να μιλήσετε με
τους κατασκευαστές των δηλητηριωδών χαπιών σας.Παρακαλώ σημειώστε, Kim, ΚΑΘΕ ΧΑΠΙ
ΠΟΥ ΔΗΛΩΣΟΥΝ ΕΙΝΑΙ «ΑΣΦΑΛΟ» ΔΕΝ είναι!Βρείτε μου ένα που δεν είναι ΤΟΞΙΚΟ, μόνο
ΕΝΑ!Ωστόσο, εδώ έχουμε ένα ΜΗ ΤΟΞΙΚΟ ΛΑΧΑΝΙΚΟ που παράγει ΤΟ πιο ισχυρό φάρμακο
στη Γη που έχει ΑΠΟΔΕΙΧΘΕΙ ΝΑ ΘΕΡΑΠΕΥΕΙ ΑΣΘΕΝΕΙΑ και οι "επαγγελματίες υγείας" μας
και  η  κυβέρνηση  θεώρησε  σκόπιμο  να  μας  αρνηθεί  αυτό  το  λαχανικό  που  σώζει  ζωές,
επιτρέποντάς μας να υποφέρουμε και να πεθάνουμε ΚΑΙ να καταδικαζόμαστε στη φυλακή για να
γίνουν  τα  πράγματα  ακόμα  πιο  ασφαλή  στην  κοινωνία...Θέλετε  να  μιλήσουμε  για
"ΡΗΤΟΡΙΚΗ";;;Ελπίζω αυτή η ανάρτηση να σας ανοίξει τα μάτια στην ΑΛΗΘΕΙΑ.Εάν όχι, RIP
Kim, δεν υπάρχει καμία ελπίδα για εσάς και το είδος σας, έχετε "Κλινικές Ενδοκανναβινοειδείς
Ανεπάρκειες". Ψάξτε το, είναι αλήθεια». Dan

«Σας ευχαριστώ πολύ Rick & JB… Εξαιτίας σας παιδιά ξέρω τώρα την αλήθεια.Υγεία, ειρήνη και
ευτυχία." Τίνα

«Rick Simpson, είσαι τόσο γεμάτος σκατά.Ο καρκίνος δεν θεραπεύεται!». Ιάσονας

«Ο Τζέισον πρέπει να δουλέψει για την κυβέρνηση.Το έχω δει να λειτουργεί με τα δικά μου
μάτια».  Ματθαίος
«Κρις,  αν  δεις  το  βίντεο  του  Youtube  στο  RSO,  η  διαδικασία  είναι  εκεί.Ωστόσο,  θα
χρησιμοποιούσα το Everclear αντί  για τη νάφθα, απλώς κάτι  προσωπικό.Μάθιου,  ο Τζέισον
μπορεί να δουλεύει  για την κυβέρνηση Ή είναι πολύ νέος και πιστεύει ότι έχει μάθει όλα τα
δεδομένα που υπάρχουν στο σύμπαν.Μόνο τότε μπορεί να κάνει μια γενική δήλωση κάτι μπορεί
να γίνει.Θα έπρεπε να γνωρίζει κάθε λίγη δεδομένων». Τζούντι

«Είσαι τόσο κακός όσο η προπαγάνδα που ακολουθεί τη μαριχουάνα...αυτό που κάνετε για τους
ανθρώπους είναι υπέροχο, αλλά θεραπεύει τον καρκίνο ΟΧΙ!Ανακουφίζοντας τα συμπτώματα
και βοηθώντας ανθρώπους που πονάνε ναι.Αλλά τα εκχυλίσματά σας είναι ακατέργαστα και
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κάθε άλλο παρά αγνά.Δεν δουλεύω για την κυβέρνηση.Ξέρω απλώς μαλακίες όταν τις βλέπω».
Jason «Έχω μια διαταραχή ύπνου εδώ και 20 χρόνια, το λάδι RSO με βοήθησε να κοιμηθώ για
πρώτη φορά και είμαι απαλλαγμένος από τον πόνο όταν ξυπνάω!Ναι!Jason, γιατί είσαι εδώ;Αν
δεν θέλεις να το μάθεις αυτό, απλά φύγε!». Μπόνι

«@ Jason!!!Αποδείξτε ότι δεν θεραπεύει τον καρκίνο ή το STFU!!!” Jon

«Δείξε μου την απόδειξη;Και ο Jon είναι αστείο πώς πρέπει να επιστρέψεις σε χυδαία γλώσσα
όπως το "STFU".Δείχνει πόση ευφυΐα έχετε πραγματικά!Δεν είναι περίεργο που είσαι από το
Τέξας...» Τζέισον

«Τζέισον,  αν  θέλεις  να  συνεχίσεις  έτσι,  θα  πρέπει  να  σε  αποκλείσω  από  αυτόν  τον
ιστότοπο.Κάντε περισσότερη έρευναπριν κάνεις τις κρίσεις σου». JB

«Απαγορεύστε με, γαμώτο!Είσαι ψεύτης και δεν έχεις καμία απόδειξη για οτιδήποτε άλλο!Κάνεις
μια γαμημένη έρευνα και σταμάτα να λες ψέματα σε αυτούς τους φτωχούς!Το λάδι σας είναι
ακατέργαστο πάνω από μαγειρεμένα βρώμικα σκουπίδια!Είσαι σε αυτό για τα χρήματα κατά
κάποιο τρόπο!Οπότε απαγορεύστε με γιατί  ξέρω την αλήθεια και το THC, το CBD κ.λπ.ΜΗ
ΘΕΡΑΠΕΥΕΙΣ  ΤΟΝ  ΓΑΜΕΝΟ  ΚΑΡΚΙΝΟ,  είσαι  καρκίνος  για  την  κοινότητα  της  ιατρικής
μαριχουάνας!». Ιάσονας

«Αντίο, Τζέισον». JB

«Ο άντρας μου έχει δίκιο.Έχω 4 σαρώσεις PET που το αποδεικνύουν.Όταν ήμουν βαρύς με το
λάδι οι όγκοι μου εξαφανίζονταν σαν τρελοί.Όταν έπρεπε να μειώσω τη δόση μου, είναι πιο
σταθερά παρά συρρικνώνονται.Έχω ορατά στοιχεία ότι τα πράγματα λειτουργούν». ΜΑΡΙΑ

«Ακούγεται σαν φάρσα για να βγάλεις χρήματα.Αλήθεια πιστεύεις ότι ο νόμος θα με αφήσει να
καλλιεργήσω  κάνναβη  για  να  φτιάξω  λίγο  λάδι;Γίνε  αληθινός  φίλε.Έχω  λευχαιμία  και  δεν
πιστεύω  ούτε  λέξη  από  αυτά  που  λες.Θα  πρέπει  να  φυλακιστείς  εσύ  ο  απατεώνας  που
προσεύχεσαι για τον άρρωστο.Εάν είστε τόσο σίγουροι ότι αυτό λειτουργεί, τότε κάντε μερικές
πραγματικές κλινικές δοκιμές.Πολλές χώρες θα σας αφήσουν να τις κάνετε, μην χρησιμοποιείτε
κάποια δικαιολογία για το Lame Ass FDA!». Στίβεν

-- Στίβεν, όσο νωρίτερα πάρετε το λάδι τόσο το καλύτερο για εσάς.Μην με κατηγορείτε για την
έλλειψη  επιστημονικών  μελετών  για  το  λάδι,  πραγματικά.Εάν  το  ιατρικό  σύστημα  έκανε
πραγματικά αυτό που έπρεπε να κάνει, αυτές οι ογδόντα μαρτυρίες και μόνο θα ήταν το μόνο
που  θα  έπρεπε  να  δουν  για  να  πραγματοποιήσουν  όλες  αυτές  τις  δεκάδες  ή  εκατοντάδες
χιλιάδες μελέτες που θα χρειαζόταν να διεξαχθούν.

Ο Ρικ και εγώ πραγματικά δεν έχουμε την πολυτέλεια να διεξάγουμε όλες αυτές τις μελέτες, είναι
πολύ πέρα από τον προϋπολογισμό μας, συν δεν μπορούμε να τις διεξάγουμε νόμιμα και με τον
τρόπο που θέλουμε  να τις  διεξάγουμε,  επομένως εναπόκειται  πραγματικά στους άλλους να
κάνουν  τη  δουλειά  τους  τώρα.Από  όσο  ξέρω,  υπάρχουν  πολιτείες  όπου  επιτρέπεται  η
φαρμακευτική μαριχουάνα, δεν ξέρω γιατί δεν έχουν κάνει ακόμη μελέτη.Για παράδειγμα στον
καρκίνο του δέρματος, αυτό θα γινόταν σε λίγους μήνες, μόνο με τοπική χρήση του λαδιού.Αλλά
δεν φαίνεται να συμβαίνει, ή δεν ξέρω για τέτοιες μελέτες.

Αλλά  υπάρχουν  επιστημονικά  στοιχεία  που  υποστηρίζουν  όλα  όσα  λέμε:  αυτή  η  μελέτη
δημοσιεύτηκε  το  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594και  αυτό  δημοσιεύτηκε
πρόσφαταhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Ελπίζω ότι θα ικανοποιήσει τις επιστημονικές σας ανάγκες και ελπίζω να πάρετε το λάδι προτού
οι γιατροί σας έχουν την ευκαιρία να σας σκοτώσουν με το χημικό τους δηλητήριο, το οποίο δεν
θα είχε επιτραπεί ποτέ εάν ελεγχόταν σε μια σωστή και ηθική ιατρική μελέτη.JB

«Σε ευχαριστώ, Rick Simpson,  που επικύρωσες την πίστη μου για το λάδι κάνναβης…Έχω
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PTSD  και  δεν  παίρνω  πλέον  φάρμακα  λόγω  της  χρήσης  κάνναβης...Το  αληθινό
πράγμα...Δέχομαι  αντιρρήσεις  από  πολλούς  αλλά  ξέρω  τι  λειτουργεί  και  το  προωθώ  σε
άλλους...Είναι ακόμα παράνομο εδώ στο MO...Αλλά ίσως μπορώ να βοηθήσω στην εκπαίδευση
των ανθρώπων μοιράζοντας όλες τις μαρτυρίες σας...και ίσως γίνει νόμιμο σύντομα...» Άλε

«Συμφωνώ, ως 12χρονος βετεράνος που χώρισα πρόσφατα για PTSD, βρήκα τα φαγώσιμα να
λειτουργούν φανταστικά και ανυπομονώ να φτιάξω λίγο λάδι αυτή την περίοδο συγκομιδής».
Jon

«4 μέρες χωρίς να βρω νέα δουλειά.Χωρίς παρενέργειες, αποσύρσεις και μη δαγκώνοντας τα
κεφάλια  των  ανθρώπων!Ορίστε  την  έρευνά  σας,  lol.Διέδωσέ  το!Το  χρειαζόμαστε
αυτό.Οφείλουμε  στην  ανθρωπότητα  να  κάνουμε  τον  κόσμο  καλύτερο.Αυτή  είναι  η  αρχή.:)»
Χριστίνα

«Οι ερευνητές κατέληξαν στο συμπέρασμα: «Τα δεδομένα που αναφέρονται εδώ είναι τα πρώτα
από  τα  οποία  γνωρίζουμε  για  να  καταδείξουν  τον  κρίσιμο  ρόλο  των  υποδοχέων  CB1
(κανναβινοειδών) και των ενδοκανναβινοειδών στην αιτιολογία της PTSD στους ανθρώπους.Ως
εκ  τούτου,  παρέχουν  μια  βάση πάνω στην  οποία  θα  αναπτυχθούν  και  θα  επικυρωθούν  οι
ενημερωτικοί  βιοδείκτες  της  ευπάθειας  της  PTSD,  καθώς  και  για  την  καθοδήγηση  της
ορθολογικήςανάπτυξη  της  επόμενης  γενιάς  θεραπειών  που  βασίζονται  σε  στοιχεία  για  το
PTSD».

Αλλά  μην  περιμένετε  από ομοσπονδιακούς  αξιωματούχους  να  βοηθήσουν  στην  προώθηση
αυτής  της  διαδικασίας.Το  2011,  ομοσπονδιακοί  διαχειριστές  εμπόδισαν  τους  ερευνητές  στο
Πανεπιστήμιο  της  Αριζόνα  στο  Φοίνιξ  από  τη  διεξαγωγή  μιας  εγκεκριμένης  από  το  FDA,
ελεγχόμενης με εικονικό φάρμακο κλινικής δοκιμής για την αξιολόγηση της χρήσης κάνναβης σε
50 ασθενείς με PTSD.

Επιστημονική ακεραιότητα;Όχι όταν πρόκειται για μαριχουάνα.Ούτε κατά διάνοια."

-- Μην μας κατηγορείτε για την έλλειψη ιατρικών μελετών σχετικά με το λάδι κάνναβης.Όσο πιο
γρήγορα  θα  συνειδητοποιήσετε  ότι  ναι,  υπάρχει  μια  ομάδα  ανθρώπων  που  πραγματικά
ελέγχουν  αυτόν  τον  κόσμο  και  ότι  απλά  θα  κάνουν  τα  πάντα  για  να  καθυστερήσουν  την
επιστροφή της κάνναβης τόσο το καλύτερο για εσάς.Δεν σημαίνει ότι δεν θα προωθήσουμε το
φάρμακο  κάνναβης,  σημαίνει  μόνο  ότι  θα  διαρκέσει  περισσότερο  από  όσο  χρειάζεται  ή
αναμενόταν.JB

«Την πρώτη φορά που κάπνισα κάνναβη στα 15 μου ένιωσα σαν ο εγκέφαλός μου να είχε
ξαφνικά αποκτήσει τη χημική ουσία που έλειπε και που χρειαζόμουν μέχρι τότε. Το άγχος και η
κατάθλιψή  μου  ήταν  τόσο  πιο  διαχειρίσιμα  που  μου  έδωσαν  μια  νέα  πνοή  ζωής.  Πάντα
αναρωτιόμουν γιατί κάτι που είναι προφανώς τόσο καλό για εμάς είναι παράνομο, αλλά αυτή
είναι η απάντησή μου με λίγα λόγια. Ευχαριστώ για την εξαιρετική δουλειά, με σεβασμό σε εσάς
Rick και JB” Miles

«Έχω έναν φίλο που είναι πρώην πεζοναύτης και κτηνίατρος πολέμου στο Ιράκ.Πάσχει από
σοβαρή περίπτωση PTSD.Η κάνναβη είναι το μόνο πράγμα που τον βοηθά να ζήσει μια κάπως
φυσιολογική ζωή.Τίποτα που ο VA έχει κάνει ή του έχει δώσει ποτέ δεν βοήθησε πραγματικά.Η
γυναίκα μου και εγώ υποφέρουμε από σοβαρά ιατρικά προβλήματα.Η κάνναβη είναι το μόνο
πράγμα που μας βοηθά.Γι' αυτούς τους λόγους κάνουμε ό,τι μπορούμε για να προσπαθήσουμε
να  νομιμοποιήσουμε  αυτό  το  καταπληκτικό  βότανο  εδώ  στην  Αϊόβα.Πολλοί  από  τους
κτηνίατρούς  μας  θα  ωφεληθούν  πολύ  από  τη  συνεπή  νόμιμη  πρόσβαση  σε  ποιοτική
κάνναβη.Πιστεύω ότι η πλήρης νομιμοποίηση είναι ο μόνος τρόπος». Τζάστιν

«Παίρνω το λάδι κάνναβης για πολλές καταστάσεις και δεν έχω κοιμηθεί ποτέ τόσο καλά ή δεν
ένιωσα τόσο καλά.Σας ευχαριστούμε Rick Simpson & JB που πήραν το μήνυμα ότι αυτό το φυτό
κάνει θαύματα για ό,τι μπορεί να φανταστεί κανείς!!Απλά ΚΑΝΤΕ το άνθρωποι και δείτε μόνοι
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σας!!Είναι ο μόνος τρόπος που θα γίνεις αληθινός πιστός, εμπιστεύσου με!!» Val

-- Ευχαριστώ, Βαλ.Είναι αλήθεια ότι τίποτα δεν ξεπερνά την προσωπική εμπειρία με το τι μπορεί
να  κάνει  το  λάδι.Μόλις  το  δοκιμάσετε,  για  παράδειγμα  σε  ένα  έγκαυμα  ή  ένα  τσίμπημα
κουνουπιού και ο κνησμός και ο πόνος θα υποχωρήσουν σε δευτερόλεπτα, όλοι μπορούν να
σας  πουν  τι  θέλουν  και  θα  ξέρετε  ότι  μπορούν  να  σας  πουν  τι  θέλουν,  αλλά  το  λάδι  θα
εξακολουθεί να είναι το καλύτερο φάρμακο που υπάρχει.Και θα θέλετε να έχετε έναν κουβά από
αυτό στο σπίτι, σε περίπτωση που συμβεί κάτι.

Δεν χρειάζεται να εμπιστευτείτε μια λέξη που λέμε, απλώς φτιάξτε το λάδι, βρείτε κάποιον με
έγκαυμα,  καρκίνο  του  δέρματος,  διαβητικό  έλκος  και  μετά  εφαρμόστε  το  τοπικά  και  δείτε  τι
συμβαίνει.Τότε να θυμάστε ότι το ίδιο θα συμβεί και στο σώμα σας όταν καταναλώνετε το λάδι,
και αυτό είναι το μόνο που χρειάζεται να γνωρίζετε, πραγματικά.JB

«Τον  περασμένο  Απρίλιο,  μετά  από  5  χρόνια  απαλλαγμένη  από  καρκίνο  του  μαστού,
διαγνώστηκα ξανά.Αυτή τη φορά ήταν το στάδιο 4, τερματικό με σπονδυλική στήλη, πλευρά,
λεμφαδένες, στέρνο και μαστό.Βασικά μου προσφέρθηκε ανακουφιστική φροντίδα και μου είπαν
ότι  θα προσπαθήσουν να με κρατήσουν μακριά από τον πολύ πόνο...Να πάω σπίτι  και  να
τακτοποιήσω  τις  υποθέσεις  μου.Πονούσα  πολύ  και  συνέχιζαν  να  συνταγογραφούν  όλο  και
περισσότερα τοξικά παυσίπονα με ΠΟΛΥ δυσάρεστες παρενέργειες, (Percocet, υδρομορφόνη
και δεξυμεθαζόνη).Δεν μπορούσα να λειτουργήσω σε αυτά.

Ο σύζυγός μου άρχισε να διαβάζει αυτά τα πράγματα στο Διαδίκτυο και ήμουν, το λιγότερο,
δύσπιστος, αλλά κατάλαβα ότι κυριολεκτικά δεν είχα τίποτα να χάσω δοκιμάζοντάς το.Μασώντας
μια πολύ μικρή ποσότητα White Widow 3 φορές την ημέρα.Την περασμένη εβδομάδα πήρα την
είδηση ότι τα οστά μου έχουν εξαφανιστεί εντελώς.Σήμερα μου είπανότι η μαγνητική τομογραφία
δείχνει ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ συρρίκνωση των όγκων των μαλακών μορίων.Δεν είμαι τόσο δύσπιστος
τώρα και νιώθω υπέροχα, χωρίς πόνο». Τζούλια

«Πριν  από  3  1/2  χρόνο  διαγνώστηκα  με  καρκίνο  του  μαστού,  σταδίου  3,  επιθετικός.Έκανε
μαστεκτομή,  χημειοθεραπεία  και  ακτινοβολία  και  τα  τεστ  ήταν  αρνητικά  για  περισσότερο
καρκίνο.Δυστυχώς ο καρκίνος μου έκανε μετάσταση και αυτό τον έβαλε στο στάδιο 4 επιθετικό
για τον καρκίνο του μαστού.Τώρα είχα καρκίνο των οστών και είχα ένα φανταστικό κάταγμα
όπου ο καρκίνος είχε φάει μέσα από το οστό στο αριστερό μου ισχίο και το αριστερό μου πόδι
ήταν γεμάτο καρκίνο.Έχοντας υποδείξει τη σωστή κατεύθυνση για το RSO, πήρα καλά νέα από
μια σάρωση του θώρακα, της κοιλιάς και  της πυελικής περιοχής -  δεν υπάρχει  καρκίνος.Οι
προηγούμενες  σαρώσεις  μου  έδειξαν  8  σημεία  καρκίνου,  1  στο  αριστερό  πόδι,  5  στη
σπονδυλική στήλη και 2 στο κάτω μέρος της οσφυϊκής μοίρας, θα κάνω σάρωση/ακτινογραφία
αυτής της περιοχής σύντομα και ελπίζω ότι θα μπορέσω να αναφέρω ξανά καλά νέα.Αυτό μου
έσωσε  τη  ζωή!Σίγουρα  ξεπέρασε  τα  λόγια  του  γιατρού  «Είσαι  τερματικός,  τακτοποίησε  τις
υποθέσεις σου και σου δίνουμε 4 μήνες ζωής» και αυτό έγινε πριν από 16 μήνες.(Να προσθέσω
ότι τώρα περπατάει με τη βοήθεια ενός περιπατητή και κοιμάται σε ένα κρεβάτι, κάτι που δεν
μπορεί να κάνει εδώ και 3 χρόνια.Ένας από τους επόμενους στόχους της είναι να είναι αρκετά
καλά/κινητική ώστε να παρακολουθώ μαζί μου ένα μουσικό τζαμί.)”

«Γεια  σου Jindrich,  χθες τελείωσα την  ανάγνωση του βιβλίου  του Rick.Υπέροχα πράγματα!
Ειλικρινά,  δεν χρειάζομαι  άλλα στοιχεία  για  την πραγματικά μαγική δύναμη του λαδιού!Έχω
κάνει επίσης κάποια πειράματα και κάθε μέρα ανακαλύπτω κάτι νέο που μπορεί να κάνει αυτό
το φάρμακο!Φοβερο!Δυστυχώς, παρόλο που είμαι πεπεισμένη και ακόμα κι αν η κοπέλα μου
είναι  πεπεισμένη,  η  μητέρα  της  κατά  κάποιο  τρόπο  δεν  είναι  σε  θέση  να  «αποχωριστεί»
εντελώς…και  ακόμα  δεν  είναι  σίγουρη  αν  θα  σταματήσει  τη  χημειοθεραπεία…  Προσπαθώ
συνεχώς να βγάζω καλά επιχειρήματα, αλλά δεν μπορώ να αποφασίσω για αυτήν!Είναι η ίδια με
τον καρκίνο και είναι η μόνη που μπορεί να αποφασίσει τι θα κάνει στη ζωή της.Ξέρω ότι θα
γιατρευτεί ούτως ή άλλως στο τέλος γιατί θα της βάλουμε τόσο λάδι που θα είναι αδύνατο να
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πεθάνει.Αλλά και πάλι νιώθω ότι είναι τόσο ανόητο και τόσο επικίνδυνο να παίζεις με αυτές τις
γαμημένες χημικές ουσίες, ειδικά όταν έχεις πρόσβαση σε φυσική ιατρική που έχει αποδειχθεί
ότι  θεραπεύει  τον  καρκίνο!Διάβασα  για  την  εμπειρία  σας  με  τον  καρκίνο  και  το  ιατρικό
σύστημα...Λυπάμαι  πραγματικά  για  την  απώλειά  σου… και  τώρα καταλαβαίνω καλύτερα τη
στάση σου απέναντι στο παραδοσιακό λεγόμενο «φάρμακο»!». Λουίτζι

-- Γεια σου Luigi, σε ευχαριστώ για τα καλά σου λόγια για το βιβλίο και είναι κρίμα που πρέπει να
περάσεις.Είναι  δική  της  επιλογή  ποια  θεραπεία  θα  επιλέξει,  αλλά  δεν  θα  πλησίαζα  τη
χημειοθεραπεία  -  απλώς  διαβάστε  την  ιστορία  της  μαμάς  μου,  ίσως  καταλάβει  ότι  η  λήψη
δηλητηρίου δεν είναι ποτέ καλή ιδέα, ειδικά όταν δεν είναι τεκμηριωμένη ούτε απαραίτητη.Οι
πιθανότητές της να επιβιώσει απλώς από τη χημειοθεραπεία θα βελτιωθούν πολύ αν πάρει το
λάδι, αλλά και πάλι, γιατί να προκαλέσει ακόμη μεγαλύτερη ζημιά στο άρρωστο σώμα της;Δεν
έχει κανένα απολύτως νόημα. Τις καλύτερες ευχές, Jindrich

«Αυτή είναι η μάχη που έχουν να αντιμετωπίσουν πολλοί καλοί άνθρωποι, ένας αδαής γιατρός
που  πιστεύει  ότι  ξέρει  περισσότερα  χωρίς  να  προχωρήσει  ποτέ  σε  νέες  εξελισσόμενες  και
υπάρχουσες πληροφορίες για την κάνναβη, τα κανναβινοειδή της και την ικανότητα να σκοτώνει
τον καρκίνο χωρίς να βλάπτει τον ασθενή.Πόσο τρελό από την οπτική μας που θα απαιτούσαν
δηλητήριο για κάτι τόσο ασφαλές, γιατί;Είναι άγνοια ή τρέχουν φοβισμένοι;

Έχω επισκεφτεί έναν γιατρό μία φορά στα 5 χρόνια από τότε που έμαθα αυτό το λάδι για το IBS
μου  και  ήταν  για  κάτι  που  δεν  μπορούσα  να  κάνω  μόνος  μου.Ένα  εξαρθρωμένο  ροζ  και
χρησιμοποίησα το λάδι για να μην μολυνθώ ποτέ, αφαίρεσα τα ράμματα χωρίς ταλαιπωρία και
κάθε  φορά  που  το  έβαζα,  ο  πόνος  εξαφανιζόταν  αμέσως  λόγω  της  αφαίρεσης  της
φλεγμονής.Θεραπεύτηκε πλήρως σε 2 1/2 έως 3 μήνες αντί για φυσιοθεραπεία και περίπου 9
μήνες έως ένα χρόνο για επούλωση.Έχω δει  με τα μάτια μου ξανά και ξανά και κανείς δεν
μπορεί να μου το πάρει αυτό». Νεοσσιά

«Οι γιατροί ΔΕΝ είναι επιστήμονες ούτε ασκούν την επιστήμη.Εάν το έκαναν, θα απαιτούσαν
από την κυβέρνηση να τους επιτρέψει την πρόσβαση στη μαριχουάνα.Ο λόγος είναι ότι ένα
αποδεδειγμένο  πλέον  μέρος  του  σώματος,  το  ενδοκανναβινοειδές  σύστημα,  έχει  αγνοηθεί
εντελώς από την αμερικανική ιατρική κοινωνία.Ενώ άλλες χώρες κάνουν όλο και περισσότερη
έρευνα για τη μαριχουάνα και συγκεκριμένα τον καρκίνοθεραπεία, αμερικανικό ιατρικό ίδρυμα
διευθύνεται από τη Big Pharma, μεγάλη ασφάλεια και πολλά χρήματα.Οι γιατροί έχουν δώσει
τον έλεγχο της τέχνης τους σε μη γιατρούς και σε πολιτικούς που βασίζονται στον φόβο.Θα
περάσουν χρόνια προσπαθώντας να βρουν εναλλακτικές λύσεις υπό τον έλεγχο των δικηγόρων
για διπλώματα ευρεσιτεχνίας, ενώ θα απειλήσουν πιθανές θεραπείες.

Εάν  η  μαριχουάνα  ήταν  κρυμμένη  σε  κάποια  βαθιά  ζούγκλα,  που  ελέγχεται  από  κάποια
αναλφάβητη φυλή,  η  Big  Pharma θα ήταν η  πρώτη που θα έλεγχε την  παραγωγή της,  θα
κατοχύρωνε με δίπλωμα ευρεσιτεχνίας τις πολλές διαφορετικές ενώσεις κανναβινοειδών της και
στη συνέχεια θα στραφεί στους γιατρούς για να τη «συνταγογραφήσει».Αλλά η μεγαλύτερη φυλή
στις ΗΠΑ έχει ήδη αρχίσει να φωνάζει την αλήθεια.Κρίμα για την Big Pharma αυτή η φυλή δεν
είναι προς πώληση». Μπράιαν

«Αυτά τα στοιχεία είναι μαζί μας.Και το μοιραζόμαστε.Η ιατρική ομάδα [δεν πρέπει πλέον να
αντιμετωπίζεται  με  σεβασμό]  των  ωθητών  ναρκωτικών,  που  εργάζονται  για  κίνητρα
εκτίθενται.Στριφογυρίζουν στα πορτοφόλια τους.Γνωρίζουν τι συμβαίνει και ο συμπαίκτης τους,
το  FDA,  τους  καταρρίπτει.Δεν  διαφέρει  από  οποιαδήποτε  μορφή  τυραννίας  που  έχουμε
συναντήσει  πριν  αποδεχτούμε αυτή τη φορά ότι  είναι  εγχώρια.Αυτό το κάνουμε στον εαυτό
μας.Υπάρχει  θεραπεία για τον καρκίνο,  ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ  ΘΕΡΑΠΕΥΣΗ ΓΙΑ τον τρόπο με τον
οποίο μας επιβάλλουν το ΦΑΡΜΑΚΟ αυτή τη στιγμή, εκτός κι αν ψηφίσουμε με την τσέπη και τα
ψηφοδέλτιά μας!». Ο Θίλμαν

- 66 -



«Έχω  δει  συγγενείς  και  φίλους  να  παρακμάζουν  και  να  πεθαίνουν  τόσο  γρήγορα  αφού
αναγκάστηκαν  να  ξοδέψουν  δεκάδες  χιλιάδες  δολάρια  για  να  σκοτωθούν  σιγά-σιγά  όταν  η
θεραπεία μεγαλώσει αμέσως από τη Μητέρα Γη.Έλα τώρα, ξύπνα και μύρισε τις μαλακίες.Μην
πηδάτε σε στερεότυπα και κάντε μια ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΗ έρευνα.» Έιμι

«Είχα μια ηλικιωμένη κυρία με Αλτσχάιμερ.Χρειαζόταν φροντίδα 24/7.Συνέχιζε να βάλει φωτιά
στην κουζίνα της προσπαθώντας να μαγειρέψει.Θα το κάνουμε, πήρε λάδι και μέσα σε ένα μήνα
θα μπορούσε να αναγνωρίσει ξανά τα εγγόνια της και άρχισε να ανακτά τη μνήμη της». Τζάνετ

"Ξέρω  ότι  προτιμώ  να  πάρω  RSO  παρά  χημειο/ραδιενεργό...  Είναι  αστείο  πώς  μερικοί
άνθρωποι μπορούν να απορρίψουν το RSO όταν οι παρενέργειες όλων των άλλων μπορεί να
σας αφήσουν με πολύ μικρή ποιότητα ζωής." Κέρι

«Πρέπει  να  είναι  εύκολα  προσβάσιμο.ΧΡΕΙΑΖΕΤΑΙ  να  είναι  διαθέσιμο  "Όσο  περισσότερο
διαβάζω, τόσο περισσότερο γοητεύομαι." Shelley

"Την  επόμενη  φορά  που  θα  ακούσετε  κάποιον  να  λέει  "Πού  είναι  οι  μελέτες  που  έχουν
αξιολογηθεί  από  ομοτίμους;":  Μια  αναζήτηση  στο  PubMed,  το  αποθετήριο  για  όλες  τις
επιστημονικές  εργασίες  με  κριτές,  χρησιμοποιώντας  τον  όρο  "μαριχουάνα"  αποδίδει  σχεδόν
20.000 επιστημονικές εργασίες που αναφέρονται στο φυτό ή/και τα συστατικά του, σχεδόν τα
μισά από τα οποία έχουν δημοσιευτεί μόλις την τελευταία δεκαετία.Συγκριτικά, μια αναζήτηση
λέξεων-κλειδιών  που  χρησιμοποιεί  τον  όρο  "Tylenol"  αποδίδει  17.370  δημοσιευμένες
εργασίες.Μια αναζήτηση λέξεων-κλειδιών χρησιμοποιώντας τον όρο «ιβουπροφαίνη» αποδίδει
10.500  δημοσιευμένες  εργασίες.Μια  αναζήτηση  λέξεων-κλειδιών  χρησιμοποιώντας  τον  όρο
"Ritalin"  αποδίδει  7.012  δημοσιευμένες  εργασίες  και  μια  αναζήτηση  λέξεων-κλειδιών
χρησιμοποιώντας τον όρο "υδροκωδόνη" αποδίδει μόνο 630 δημοσιευμένες εργασίες." Λιν

«Νέα  χρηματοδοτούμενη  από  την  κυβέρνηση  μελέτη  κάνναβης/καρκινώματος  ΣΟΚΛΕΙ  την
επιστημονική κοινότητα...Η THC, το κύριο ψυχοδραστικό συστατικό της κάνναβης, μπορεί στην
πραγματικότητα  να  αλλάξει  τον  ανθρώπινο γενετικό  κώδικα,  προκειμένου  να  αποτρέψει  τον
καρκίνο και τις φλεγμονώδεις ασθένειες.Τι?!!!!Τι τι!!!????

Ο Rick Simpson και το Chief Elf του, ο Τσέχος ακτιβιστής Jindřich Bayer, το έλεγαν αυτό εδώ και
πολλούς μήνες, και ήμουν ευγενικός αλλά κρυφά με χλεύασαν την ιδέα, επειδή μου φαινόταν
σαν ένα σωρό ερεθίσματα (και λόγω άλλων δευτερευόντων τεχνικών διαφωνίες που είχα με την
οπτική τους)....Τα φάρμακα δεν μπορούν να αλλάξουν το DNA, σωστά;ΛΑΘΟΣ, προφανώς!ΑΓΙΑ
[BLEEP]!!!!!!” Άλαν

«Εντάξει,  ό,τι  κι  αν σημαίνει  αυτό,  αυτό είναι  πέρα  από τη σφαίρα της εμπειρογνωμοσύνης
μου.Μάλλον λέει ότι κάτι σαν τα κανναβινοειδή μπορεί να θεραπεύσει τον καρκίνο και το κάνουν
μέσω γονιδιακής τροποποίησης, με κάποιο τρόπο.Και ότι χρειάζεται περισσότερη έρευνα, όπως
πάντα.

Το μόνο που λέω είναι ότι η ίδια η σκέψη μιας ύλης είναι το μικρότερο σωματίδιο της ύλης και το
λάδι μπορεί επίσης να διορθώσει τις σκέψεις.Τα γονίδια είναι ακόμα πολύ μεγάλα.Η έρευνα θα
πρέπει να επικεντρωθεί στο τι κάνουν τα κανναβινοειδή με τα μικρότερα σωματίδια του σώματός
μας, άτομα, κουάρκ, χορδές κ.λπ.Από εκεί ξεκινούν τα προβλήματα, στα πιο μικρά σωματίδια,
αυτό πρέπει να διορθώσετε αν θέλετε πραγματικά να διορθώσετε τα προβλήματα.JB

Ενδοκανναβινοειδές σύστημα
«Κάθε οργανισμός με Ενδοκανναβινοειδές Σύστημα (γνωστός και ως ECS) μπορεί/θα ωφεληθεί
από  τα  Κανναβινοειδή,  δημιουργώντας  ομοιόσταση  (αρμονία)  μέσα  σε  αυτόν  τον
οργανισμό.Υπάρχουν τρεις οργανισμοί σε αυτόν τον πλανήτη που δεν έχουν ECS: σφουγγάρια,
μέδουσες και πολιτικοί.Εντάξει, ίσως, ίσως, είναι πιθανό το τελευταίο να είναι υπερβολικό, λίγο».
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Στέφανος

«Πιστεύω ότι η απώλεια ογκοκατασταλτικών γονιδίων παίζει κρίσιμο ρόλο στον καρκίνο και ότι
αυτό προκαλείται από την ενδογενή ανεπάρκεια κανναβινοειδών». Μάτι

-- Τα γονίδια είναι πολύ μεγάλα, πρέπει να πας στα πιο μικρά σωματίδια, από εκεί ξεκινά το
πρόβλημα και εκεί πρέπει να διορθωθεί.Ακόμα και το DNA είναι πολύ μεγάλο. JB

«Θα αφήσω την επιστήμη στους επιστήμονες που δεν είμαι. Συλλέγω τις πληροφορίες μου από
αυτά που βλέπω και αισθάνομαι.Ξέρω ότι είμαι καλύτερα και όσοι μοιράστηκα τις γνώσεις μου
είναι καλύτερα ή αναρρώνουν, και πάνω απ' όλα στην ησυχία τους δεν φοβούνται την αρρώστια
ή την ασθένειά τους που κάνει την ανάρρωση ακόμα καλύτερη χωρίς το άγχος». Kelee

«Κάτωσε τις επιθέσεις μου εδώ και χρόνια.Είναι γνωστό ότι το ιατρικό επάγγελμα ανακουφίζει
τις ημικρανίες από τον 19ο αιώνα και ο Russo υπέθεσε το 2003 ότι φταίει μια υποκείμενη κλινική
ανεπάρκεια ενδοκανναβινοειδών." Tom

«Το PubMed έχει ένα άρθρο που δηλώνει ότι το IB, οι ημικρανίες και οι ίνες θα μπορούσαν να
είναι κλινική ανεπάρκεια ενδοκανναβινοειδών». Έρικ

--  Σίγουρος.Όπως  το  βλέπουμε,  οι  περισσότερες  ασθένειες  είναι  συμπτώματα  ανεπάρκειας
κανναβινοειδών και οι περισσότερες ασθένειες πιθανότατα δεν θα εμφανίζονταν καθόλου εάν οι
άνθρωποι έπαιρναν μικρές ποσότητες λαδιού από την ημέρα που γεννήθηκαν.JB

Q.Γιατί  να  περιμένω  από  τους  γιατρούς  να  υποστηρίξουν  τον  ισχυρισμό  ότι  η  κάνναβη
θεραπεύει  τον  καρκίνο;
ΕΝΑ.Λοιπόν, γιατί θεραπεύει τον καρκίνο και αυτό είναι το μόνο που υπάρχει.Η THC προκαλεί
απόπτωση,  οπότε  παραδόξως  προκαλεί  απόπτωση  σε  όλους  τους  καρκίνους.Γιατί;Λοιπόν,
επειδή το  αποκαρβοξυλιωμένο έλαιο  εισέρχεται  σε  όλα τα κύτταρα του σώματος  με  κάποιο
τρόπο  εάν  καταποθεί  στις  σωστές  ποσότητες.Το  ενδοκανναβινοειδές  σύστημα  ρυθμίζει  το
ανοσοποιητικό σύστημα, οπότε όταν το ανοσοποιητικό σύστημα λειτουργεί σωστά, μπορεί να
καταπολεμήσει και τον καρκίνο.Όχι πολύ σε αυτό, πραγματικά, είναι πραγματικά προσβλητικά
απλό.

Το σωστά παραγόμενο λάδι υψηλής ποιότητας είναι ούτως ή άλλως η καλύτερη ευκαιρία που
έχει  ο  ασθενής  (θα  χρειαστεί  χειρουργική  επέμβαση  σε  μερικές  απειλητικές  για  τη  ζωή
περιπτώσεις,  ίσως).Και  αν  γνωρίζετε  μια  θεραπευτική  επιλογή  που  είναι  πιο  ασφαλής,  πιο
αποτελεσματική  και  πιο  διασκεδαστική  για  τον  ασθενή από το  λάδι,  πείτε  μας.Δεν  υπάρχει
κανένα.

Κοιτάξτε τι  λένε οι  Mechoulam και Pacher: «Η φλεγμονή/τραυματισμός των ιστών πυροδοτεί
γρήγορες  αυξήσεις  στα  τοπικά  επίπεδα  ενδοκανναβινοειδών,  τα  οποία  με  τη  σειρά  τους
ρυθμίζουν τις σηματοδοτικές αποκρίσεις στο ανοσοποιητικό και σε άλλα κύτταρα που ρυθμίζουν
τις κρίσιμες λειτουργίες τους.Αλλαγές στα επίπεδα των ενδοκανναβινοειδών ή/και στις εκφράσεις
του  υποδοχέα  CB2  έχουν  αναφερθεί  σε  όλες  σχεδόν  τις  ασθένειες  που  επηρεάζουν  τον
άνθρωπο,  από  καρδιαγγειακές,  γαστρεντερικές,  ήπαρ,  νεφρούς,  νευροεκφυλιστικές,
ψυχιατρικές,  οστών,  δέρμα,  αυτοάνοσες,  πνευμονικές  διαταραχές έως πόνο και  καρκίνο  και
ρύθμιση της CB2 Η δραστηριότητα των υποδοχέων έχει τεράστιες θεραπευτικές δυνατότητες σε
αυτές τις παθολογίες».

Και  πώς  τα  κάνεις  όλα  αυτά;Λοιπόν,  με  το  λάδι.Ισορροπείτε  τα  επίπεδα  ή  τα  βάζετε  σε
έναυπερβολική κίνηση, όταν είναι απαραίτητο.Μπορείτε να φάτε το λάδι, να το τρίψετε, να το
εξατμίσετε και να το πάρετε σε υπόθετα, και ανάμεσα σε αυτές τις τέσσερις μεθόδους, μπορείτε
να βρείτε έναν τρόπο να βοηθήσετε κάθε ασθενή σε αυτόν τον πλανήτη.Αργότερα, οι γιατροί θα
κάνουν ένεση στους όγκους με το λάδι και θα τους συρρικνώσουν σε χρόνους ρεκόρ με αυτόν
τον τρόπο (δεν συνιστάται στο σπίτι).
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Και γιατί πρότεινα καρκίνους δέρματος (ή διαβητικά έλκη ή εγκαύματα);Λοιπόν, επειδή μπορείτε
να δείτε τι συμβαίνει εκεί και συνήθως δεν χρειάζεται πολύς χρόνος για να τα θεραπεύσετε με το
λάδι, μερικές εβδομάδες το πολύ στις περισσότερες περιπτώσεις.Τότε απλά συνειδητοποιήστε
ότι το ίδιο πράγμα που συμβαίνει μετά την τοπική εφαρμογή στο δέρμα σας συμβαίνει και στο
σώμα σας όταν καταναλώνετε το λάδι.Και πάλι, προσβλητικά απλή, αλλά αυτή είναι μια πολύ
ακριβής εξήγηση στο τέλος.Και μετά επιστρέψτε σε αυτό που έγραψε ο Mechoulam: «Αλλαγές
στα επίπεδα ενδοκανναβινοειδών ή/και στις εκφράσεις του υποδοχέα CB2 έχουν αναφερθεί σε
όλες σχεδόν τις ασθένειες που επηρεάζουν τον άνθρωπο, που κυμαίνονται από καρδιαγγειακές,
γαστρεντερικές, ήπαρ, νεφρούς, νευροεκφυλιστικές, ψυχιατρικές, οστικές, δέρμα, αυτοάνοσες,
διαταραχές των πνευμόνων μέχρι τον πόνο και τον καρκίνο και η ρύθμιση της δραστηριότητας
του υποδοχέα CB2 έχει τεράστιες θεραπευτικές δυνατότητες σε αυτές τις παθολογίες».

– Γνωρίζοντας όλα αυτά, θα πάω να ρυθμίσω τη δραστηριότητα του υποδοχέα CB2 αμέσως.JB

«Όποιος  αμφιβάλλει.Σας  παρακαλώ  να  ψάξετε  στο  google  τις  λέξεις  Ενδοκανναβινοειδές
Σύστημα.Είναι  σε  κάθε  άνθρωπο  ξεχωριστά.Οι  άνθρωποι  κυριολεκτικά  παράγουν
κανναβινοειδείς  ουσίες  στο  μητρικό  τους  γάλα,  αυτό  είναι  αποδεδειγμένο  ιατρικό
γεγονός.Έχουμε κυριολεκτικά ένα τεράστιο σύστημα στο σώμα μας, που ανακαλύφθηκε πριν
από χρόνια, που έχει υποδοχείς για τις ενώσεις κάνναβης.Αυτό είναι επίσης ένα αποδεδειγμένο
γεγονός.Η  επιστήμη  έχει  αποδείξει  ότι  η  THC  κλειδώνει  στον  υποδοχέα  CB1,  ΜΟΝΟ
κατεστραμμένων, ανθυγιεινών ή καρκινικών κυττάρων, και τα αναγκάζει να πεθάνουν μέσω της
Απόπτωσης,  του  προγραμματισμένου  κυτταρικού  θανάτου.Τα  καρκινικά  κύτταρα  παράγουν
κεραμίδιο,  η  THC  το  βρίσκει  και  διορθώνει  το  πρόβλημα.Και  πάλι,  αυτό  είναι  ένα  ιατρικά
αποδεδειγμένο γεγονός που μπορείτε να βρείτε οπουδήποτε στο διαδίκτυο, από διαπιστευμένα
πανεπιστήμια  και  άλλα  ερευνητικά  κέντρα.Αυτή  είναι  πραγματική  επιστήμη.ΔΕΝ  φτιάχνουν
κάποιοι ταύροι για να φτάσουν ψηλά.

Γνωρίζω ότι πολλά παιδιά θεράπευσαν ή θεράπευαν τον καρκίνο χρησιμοποιώντας κάνναβη.Ο
γιος μου είναι ένας από αυτούς.Νομίζεις ότι το δίχρονο παιδί μου θέλει να φτάσει ψηλά;Νομίζεις
ότι θέλω το παιδί μου ψηλά;ΕΜ όχι.ΑΛΛΑ, επίσης δεν θα του δώσω χημειοθεραπεία, οι γιατροί
μας είπαν ότι  δεν θα τον θεραπεύσουμε.Και σίγουρα δεν θέλω να πεθάνει.Ετσι...Ναι,  θα το
χρησιμοποιήσω  σε  αυτόν  και  θα  πω  σε  όλους  ότι  ξέρω  την  αλήθεια.Και  ελπίζουμε  να
περάσουμε σε κάποιους από τους αμφισβητούμενους...Ίσως μια μέρα, αυτή η κουβέντα να τους
σώσει τη ζωή ή κάποιον που γνωρίζουν...» Σουζέτα

«Οι  αλλαγές  στον  μεταβολισμό  των  λιπιδίων  σχετίζονται  στενά  με  τον  καρκίνο.Αρκετές
κατηγορίες βιοδραστικών λιπιδίων παίζουν ρόλο στη ρύθμιση των οδών σηματοδότησης που
εμπλέκονται στον νεοπλασματικό μετασχηματισμό και στην ανάπτυξη και εξέλιξη του όγκου.Το
ενδοκανναβινοειδές  σύστημα,  που  περιλαμβάνει  ενδοκανναβινοειδή  που  προέρχονται  από
λιπίδια,  τους  συζευγμένους  με  πρωτεΐνη  G υποδοχείς  τους  (GPCRs)  και  τα  ένζυμα  για  το
μεταβολισμό  τους,  αναδεικνύεται  ως  ένας  πολλά  υποσχόμενος  θεραπευτικός  στόχος  στον
καρκίνο».

-- Το ενδοκανναβινοειδές σύστημα ρυθμίζει άμεσα το ανοσοποιητικό σύστημα, επομένως ναι,
παίζει σημαντικό ρόλο στη θεραπεία του καρκίνου.Δεν χρειάζεται πανεπιστημιακό πτυχίο για να
το καταλάβετε αυτό.

Και πώς ρυθμίζετε τη λειτουργία του ενδοκανναβινοειδούς συστήματος;Με κανναβινοειδή, ίσως;
Και  ποια  μορφή  κάνναβης  είναι  η  πιο  ισχυρή;Λοιπόν,  το  λάδι.Και  πώς  πρέπει  να  το
χρησιμοποιούν οι ασθενείς;Όπως τα περισσότερα άλλα φάρμακα, μπορούν να φάνε απλά να το
φάνε.Τρεις φορές τη μέρα.Λοταρία.JB"
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Μαρτυρίες για τον καρκίνο
Σύνθημα: Η αυθόρμητη ύφεση του καρκίνου φαίνεται να συμβαίνει εκπληκτικά 
συχνά με την παρουσία ελαίου κάνναβης
«Ο φίλος έχει καρκίνο των οστών.Μόλις ξεκίνησε το λάδι την περασμένη εβδομάδα, ο πόνος
έχει φύγει, αισθάνεται καλύτερα.Ογκολογίαοι γιατροί είναι σοκαρισμένοι». Τζο

«Είδα μια καλή φίλη να πεθαίνει με καρκίνο του μαστού σταδίου 4, στα τελευταία της πόδια μετά
από εντατική  χημειοθεραπεία.Της έδωσα ειδικά μπισκότα και  μετά το phoenix  σκίζει  κάθε 4
ώρες.Θεράπευσε, και ευδοκιμεί!Είπε ότι δεν ένιωσε ποτέ καλύτερα!» Σαρλίν

«Σώσατε τόσες ζωές…Μια από τις φίλες μου θεράπευσε τον καρκίνο των οστών της σε 45
ημέρες θεραπείας με λάδι κάνναβης». Gyan

«Μια ωραία νέα χθες.Ένας άντρας που μόλις είχαμε δώσει λίγο λάδι για να στρώσει το δάπεδο
στον γιατρό του, όταν διαπιστώθηκε λίγες εβδομάδες αργότερα ότι οι όγκοι στους πνεύμονές του
είχαν φύγει καθώς και εκείνος στο συκώτι του που είχε συρρικνωθεί μόνο σε ένα σημείο.Ένας
μικρός σωλήνας!Έχουμε μερικά εν κινήσει  και  όλα πάνε καλά.Ελπίζω τα πράγματα να είναι
καλά.Το Phoenix Tears είναι ζωντανό και καλά». Κρις

«Jose: Update - Ο 81χρονος φίλος μου πέρασε 3 όγκους όλοι μαζί από το ακανθοκυτταρικό
καρκίνωμα  του  προσώπου  (καρκίνος  του  δέρματος).Δεν  είχαν  καμία  ευκαιρία  απέναντι  στο
καλύτερο φάρμακο του κόσμου.5 εβδομάδες στο λάδι και νιώθει καλύτερα από ό,τι έχει τα 15
χρόνια.Η όρεξή του επέστρεψε!Κερδίζει τη μάχη!!!Κερδίζουμε τη μάχη!

Steve: Κατάπινε το λάδι και το χρησιμοποιούσε τοπικά επίσης;

Χοσέ: Και τα δύο

Steve: Φανταστικό.Δεν είναι εκπληκτικό να γνωρίζουμε ότι μπορούμε να κάνουμε τη διαφορά
στη ζωή κάποιου έτσι.

Χοσέ:  Άρχισε  να  τρίβει  έλαιο  THC 68% αναμεμειγμένο με  ελαιόλαδο  και  λάδι  καρύδας στο
μάγουλό του για 2 εβδομάδες πριν βγει στην επιφάνεια.Το καταπίνει και χωρίς ελαιόλαδο αφού
το τρίψει στο εσωτερικό του μάγουλου του.

Χοσέ: Μου τηλεφώνησε χθες ο γιατρός του και μου είπε ότι έχει επίσης καρκίνο του δέρματος
και θα ήθελε λίγο λάδι για να δοκιμάσει τον εαυτό του.

Steve: Τώρα είναι φανταστικά νέα για τον γιατρό που θέλει βοήθεια.Μπράβο φίλε μου!!!!Και
χαίρομαι που ο 81χρονος φίλος σου επέστρεψε για να απολαμβάνει τη ζωή ξανά.

Jose: Ναι, είναι πραγματικά εκπληκτικό!Ο Δρ Π που θα τον πούμε, είναι γνωστός συγγραφέας
μερικών  βιβλίων  και  ένας  σπουδαίος  Φυσικοπαθητικός  Θεραπευτής  και  MD.Μου  έχει
παραπέμψει 5 ασθενείς του τις τελευταίες 2 εβδομάδες.Όλοι οι ασθενείς με καρκίνο σε τελικό
στάδιο».

«Πριν  από  δύο  εβδομάδες  έδωσα  σε  έναν  άλλο  ασθενή/φίλο  μου  με  καρκίνο  του
δέρματος/λαιμού λίγο θεραπευτικό λάδι για να το καταπιεί και να το χρησιμοποιήσει τοπικά, μαζί
με λίγο λάδι καρύδας.Την Τρίτη μου είπε ότι το δέρμα στο μάγουλό του είχε ανοίξει και ο όγκος
ήταν εκτεθειμένος.Του είπα να συνεχίσει να εφαρμόζει το λάδι αλλά, χωρίς το λάδι καρύδας,
μόνο το αγνό θεραπευτικό λάδι.Έβαλε απευθείας το θεραπευτικό λάδι στον εκτεθειμένο όγκο και
είπε «Το εξόγκωμα που προεξείχε εξαφανίστηκε την επόμενη μέρα.Άρχισε να στραγγίζει μέσα
σε  λίγα  λεπτά  μετά  το  τρίψιμο.Έτρεξε  έξω -  το  λάδι  τράβηξε  τον  καρκίνο  σαν  αλοιφή».  Ο
καρκινικός όγκος ήταν εκεί, τώρα έχει φύγει...Δυο εβδομάδες!!!" Χοσέ

«Γεια σας Rick Simpson & Jindrich Bayer,  ήθελα να μοιραστώ μερικά πολύ HAPPY HAPPY
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νέα.Οι σαρώσεις της μαμάς έδειξαν μια «μετρήσιμη» μείωση στο μέγεθος ΟΛΩΝ των όγκων στο
ήπαρ και το πάγκρεας.Επίσης, ο όγκος στον πνεύμονά της έχει φύγει πλέον ΕΝΤΕΛΩΣ, 100%!!!
Υπάρχουν τόσα πολλά ευχαριστώ για να περάσετε, αλλά το νούμερο ένα άτομο που αξίζει τη
μεγαλύτερη αγάπη είναι ο Rick που μοιράστηκε τόσο ανοιχτά αυτές τις πληροφορίες με τον
κόσμο για αρχή.

Σας  ευχαριστώ  Jindrich  για  όλα  όσα  κάνετε,  συμπεριλαμβανομένης  της  υποστηρικτικής
καλοσύνης και των οδηγιών σας.Ξέρω ότι εξακολουθούμε να περπατάμε πάνω στο κέλυφος των
αβγών με τη διάγνωση/πρόγνωσή της, αλλά εάν τα πράγματα συνεχίσουν να βελτιώνονται (οι
όγκοι  συρρικνώνονται  ή  «επιλύονται»  όπως  το  λένε  χωρίς  περαιτέρω  μετάσταση).Θα  σας
στείλω τελικά πριν και μετά τις ιατρικές αναφορές, ώστε να μπορείτε να δείτε ότι βοήθησες να
σωθεί η ζωή μιας απίστευτης, στοργικής, δραστήριας γυναίκας, η οποία φυτεύει σε εξωτερικούς
χώρους τον κήπο με τα βότανα τηςκαθώς πληκτρολογώ.Πολύ αγάπη, Βαρβάρα»

-- Γεια σου Μπάρμπαρα, σε ευχαριστώ, μας έφτιαξες τη μέρα με το e-mail σου.Πείτε γεια στη
μαμά σας για εμάς και βεβαιωθείτε ότι δεν πάει για άλλες σαρώσεις ή ακτινογραφίες ή άλλες
καρκινογόνες  ανοησίες.Δώστε  της  να  δει  πώς  αισθάνεται,  θα  πρέπει  να  φάει  120-180
γραμμάρια λάδι σε διάστημα έξι μηνών ή λιγότερο.Αν ήμουν στη θέση της, θα έτρωγα το λάδι
κάθε  μέρα  για  το  υπόλοιπο  της  ζωής  μου  ούτως  ή  άλλως,  ο  καρκίνος  έχει  πολύ  λίγες
πιθανότητες όταν υπάρχει λάδι στο σώμα.Οι δόσεις συντήρησης είναι ένα εξαιρετικά σημαντικό
μέρος αυτής της μεθόδου.Τις καλύτερες ευχές, Jindrich

«Ο σύζυγος του φίλου μου θεραπεύτηκε από τον καρκίνο, κάτι που κούμπωσε τους ογκολόγους
του που τον ενημέρωσαν ότι είχε 3 μήνες.Αυτή είναι η προειδοποίηση: επειδή έμειναν άναυδοι
από τη θαυματουργή του θεραπεία,  τον έγραψαν για μαγνητική τομογραφία με σκιαγραφική
βαφή κάθε 6 μήνες.Στην τελευταία του μαγνητική τομογραφία το σώμα του αντέδρασε στη βαφή
και η καρδιά του σταμάτησε στην μαγνητική τομογραφία και παραλίγο να πεθάνει.Συμφωνώ με
τον JB.Τα τεστ είναι τόσο τοξικά όσο και οι «θεραπείες» τους.Πρόσεχε."Κολέτ

«Η μαμά μου θεράπευσε τον μικροκυτταρικό καρκίνο  του πνεύμονα σταδίου 3  με  το  λάδι!!
Ανέφερα ότι ήταν απαλλαγμένη από καρκίνο μόνο τέσσερις μήνες μετά τη διάγνωση;Λοιπόν,
αυτό έγινε». Αυγή

«Ο μπαμπάς μου έχει επίσης καρκίνο στο πάγκρεας που εξαπλώθηκε στο συκώτι και στους
πνεύμονες  κατά  τη  διάρκεια  της  χημειοθεραπείας  και  μετά  εξαπλώθηκε  ξανά,  ήταν  πολύ
αδιαθεσία και επιδεινώθηκε γρήγορα.Ξεκίνησε το λάδι πριν 3 μήνες.Η τελευταία σάρωση τη
Δευτέρα δείχνει  ότι  και  οι  7  κηλίδες  έχουν εξαφανιστεί  και  ο  καρκίνος  του παγκρέατος  έχει
συρρικνωθεί.Νιώθει 100% καλύτερα και έχει πίσω την ποιότητα ζωής.Το λάδι είναι πραγματικά
εκπληκτικό.» Λίζα

«Ο μπαμπάς μου είναι επίσης στο λάδι για τον καρκίνο του παγκρέατος που εξαπλώθηκε σε
άλλα επτά σημεία.Είναι στο λάδι εδώ και 5 μήνες.Και οι επτά κηλίδες που εμφανίστηκαν κατά τη
χημειοθεραπεία  έχουν  εξαφανιστεί  από  τότε  που  ξεκίνησε  το  λάδι  και  ο  καρκίνος  του
παγκρέατος έχει συρρικνωθεί.Το λάδι του έσωσε τη ζωή!». Λίζα

«Γεια, ήθελα απλώς να σας ενημερώσω.Ο μπαμπάς έκανε άλλη μια σάρωση από τότε που
ξεκίνησε το λάδι πριν από 5 μήνες για καρκίνο του παγκρέατος.Η τελευταία σάρωση έδειξε ότι ο
καρκίνος στο πάγκρεας είχε συρρικνωθεί και τα άλλα 7 σημεία που είχαν εμφανιστεί ενώ ήταν σε
χημειοθεραπεία είχαν εξαφανιστεί από τότε που ξεκίνησε το λάδι.Νέα αποτελέσματα δείχνουν
ότι ο καρκίνος στο πάγκρεας έχει συρρικνωθεί ξανά και δεν υπάρχουν άλλα σημεία που να είναι
φανταστικά,  δεδομένου ότι  αυτός  είναι  ο λόγος  που ο καρκίνος  του παγκρέατος είναι  τόσο
θανατηφόρος λόγω του ρυθμού εξάπλωσης.Έτσι, 8 μήνες κατά τους 5 από αυτούς τους μήνες
με τη χρήση του μπαμπά λαδιού είναι πολύ καλά.Στην πραγματικότητα, νιώθει καλύτερα τώρα
από ό,τι όταν πρωτοδιαγνώστηκε.Ευχαριστώ λοιπόν και πάλι τον Rick, τον JB και όλους όσους
βοηθούν να λάβουμε αυτές τις πληροφορίες.Αν δεν ήταν το λάδι δεν θα είχα τον μπαμπά μου!!»
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Λίζα

«Τον Οκτώβριο του 2013 ο πατέρας μου διαγνώστηκε με καρκίνο του πνεύμονα, του λεμφικού
και του παγκρέατος.Ο καρκίνος του παγκρέατος είναι ένα ποσοστό θανάτου 95 τοις εκατό.Του
έδωσαν  2-4  μήνες  ζωής.Τον  ξεκινήσαμε  με  το  λάδι  αμέσως,  μόλις  μάθαμε  για  αυτό  το
πράγμα.Στις 26 Μαρτίου 2014 ο πατέρας μου διαγνώστηκε χωρίς καρκίνο.Φοβερο!!Αυτό το λάδι
έσωσε τη ζωή του μπαμπά μου.Κοιμάται καλύτερα και τρώει καλύτερα». Μελίσσα

«Ο πατέρας μου  είχε  επίσης  καρκίνο  στο πάγκρεας  σταδίου  4.Είχε  επίσης  10 κηλίδες  στο
συκώτι… ήταν στα τέλη Νοεμβρίου του 2012.Τώρα έχει 1 κηλίδα στο ήπαρ (0,08) και 1 κηλίδα
στο πάγκρεας (8 mm).Το χτυπάμε αυτό.Οι  γιατροί του είναι σοκαρισμένοι.Παίρνει  βάρος και
γενικά νιώθει υπέροχα.Το έλαιο με έγχυση κάνναβης είναι επίσης καλό». Άντζι

-- Μην παίζεις με αραιωμένο φάρμακο, Άντζυ.Είναι καλό για τοπική χρήση, αλλά δεν θέλετε να
δίνετε έλαια με έγχυση κάνναβης σε καρκινοπαθείς ως μοναδική θεραπεία.Η επίθεση πλήρους
φάσματος με πλήρη ισχύ λειτουργεί καλύτερα.

Ειδικά  για  εκείνους  που  «πρέπει»  να  κάνουν  μια  σάρωση «δείτε»  πώς  θεραπεύεται.Τέτοιοι
άνθρωποι θα πρέπει να προσθέτουν αυτόματα άλλα 60 γραμμάρια λαδιού στο πρωτόκολλο
γιατί  απλώς  πέρασαν  άσκοπα  μια  εξαιρετικά  καρκινογόνο  διαδικασία  «για  να  δουν»  πώς
αισθάνονται.Η περιέργεια κοστίζει, συγνώμη γι' αυτό.Συγχαρητήρια και ευχές.Είναι υπέροχο να
βλέπεις την επιτυχία ανθρώπων που σκέφτονται διαφορετικά.JB

«Είμαι  επιζών  από  καρκίνο  του  παγκρέατος  σταδίου  4  χάρη  σε  αυτό  το  λάδι.Ξεκίνησα  τη
χημειοθεραπεία  τον  Δεκέμβριο  του  2013,  όλοι  (περισσότεροι  από  200)  άλλοι  στη  μελέτη
πέθαναν.Είμαι ο μόνος που πήρε το λάδι και έπρεπε να το κρύψει από τον γιατρό.Τώρα που
ανακάλυψα το λάδι και με κήρυξε απαλλαγμένο από καρκίνο από τις 5 Ιουνίου, εξακολουθεί να
προσπαθεί  να  με  πείσει  να  συνεχίσω τη  χημειοθεραπεία.αρνούμαι!Όλα όσα  έκανε  αυτός  ο
γιατρός αποδείχτηκαν λάθος, ωστόσο όλα όσα είπε ο Rick Simpson αποδείχτηκαν αληθινά.Τα
ιατρικά μου αρχεία δείχνουν τι είπαν οι γιατροί, θα έπρεπε να είχα πεθάνει μέχρι τον Ιανουάριο,
αλλά είμαι εδώ στα τέλη Ιουνίου.Ευχαριστώ Rick!Το λάδι με έσωσε από τον καρκίνο, ελπίζω να
με σώσει από τη χημειοθεραπεία». φίλε

«Είμαι πραγματική απόδειξη ότι το RSO έχει άμεση επίδραση στο MPNST και το NF1.Ιατρικά
αρχεία,  μαγνητικές  τομογραφίες,  PET,  CAT σαρώσεις  αποδεικνύουν  σημαντική  μείωση  του
μεγέθους του όγκου και της απληστίας». Κριστίν

«Είχα έναν όγκο 3,7 εκατοστών στον όρχι μου.Έκανα ένα γραμμάριο RSO την ημέρα χωρίς
άλλα φάρμακα και όταν επέστρεψα ο γιατρός ήταν μπερδεμένος.Είπε ότι ο όγκος έχει φύγει και
δεν μπορούσε να το εξηγήσει.Έτσι του είπα ότι έπαιρνα RSO.Είπε «Δεν είμαι πολύ μορφωμένος
στο θέμα, αλλά θα πω ότι αυτός πρέπει να είναι ο μόνος λόγος για να εξαφανιστεί». Μόλις
πρόσφατα είχα άλλο ένα αναδυόμενο παράθυρο και νομίζω ότι οφείλεται στο ότι δεν έκανα δόση
συντήρησης.Οπότε θα κάνω άλλο ένα γραμμάριο την ημέρα για 30 μέρες και θα δω αν θα
εξαφανιστεί όπως το τελευταίο.Τότε φρόντισε να συντηρήσω μετά». Μπραντ

«Εντάξει Peeps μου.Σήμερα είναι η μέρα που ήλπιζα ότι θα συμβεί ποτέ.Τα αποτελέσματα της
βιοψίας βρίσκονται.Η Corrie Yelland ΜΟΛΙΣ ΛΑΒΕ ΕΠΙΒΕΒΑΙΩΣΗ ΟΤΙ Ο ΚΑΡΚΙΝΟΣ ΤΗΣ ΕΧΕΙ
ΕΦΥΓΕΙ 100% ΤΕΛΕΙΩΣ!!!!ΕΙΜΑΙ ΧΩΡΙΣ ΚΑΡΚΙΝΟ!!!!!Ούτε καν καμία δυσπλασία πόσο μάλλον
το μεγάλο C.

Στους  απίστευτους,  καταπληκτικούς  φίλους  μου  που  συλλογικά  ήταν  υπεύθυνοι  για  το  ότι
μπορούσα  να  πληρώσω  οικονομικά  το  φάρμακο=δεν  υπάρχουν  απολύτως  λόγια  για  να
περιγράψω πόσο ευγνώμων είμαι σε κάθε έναν από εσάς.Είστε όλοι καταπληκτικοί!

Στην Heather που μου έστειλε για πρώτη φορά το RUN FROM THE CURE -- Αυτό το βίντεο
άλλαξε κυριολεκτικά τη ζωή μου.Ποιος θα το σκέφτηκε, ρε;Σε αγαπώ!Στον Rick Simpson, στον
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Jindřich  Bayer  από  τα  βάθη  της  καρδιάς  μου...ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ  για  τις  γνώσεις  και  την
υποστήριξή σας.Είμαι ζωντανός σήμερα εξαιτίας όλων σας!

Είμαι πραγματικά ευλογημένος που έχω τόσο καταπληκτική οικογένεια και φίλους». Κόρι

«Γεια  σου  Jindrich,  μια  γρήγορη  σημείωση  για  να  σε  ενημερώσω ότι  είδα  τον  γιατρό  μου
σήμερα.Η έκθεση αναφέρει ότι ο καρκίνος (καρκίνος του πρωκτικού καναλιού) δεν είναι πλέον
ανιχνεύσιμος.Πέρυσι  το  φθινόπωρο  μου  είπαν  ότι  είχα  2-4  μήνες  αν  δεν  έκανα
ακτινοβολία.Επέλεξα  να  μην  κάνω καμία  ακτινοβολία  και  να  δοκιμάσω το  RSO.Προφανώς,
λειτούργησε!Από τα βάθη της καρδιάς μου, σας ευχαριστώ, σας ευχαριστώ, ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ στον
Rick και στον εαυτό σας!!!!» Corrie

--  Corrie,  btw,  τι  καρκίνος  ήταν;Βάλτε  το  λάδι  στην  ουλή,  μάλλον  θα  φύγει  και  αυτή.Τέλος
πάντων,  μείνε  μακριά  από  γιατρούς,  όχι  άλλες  σαρώσεις  κλπ.  και  φρόντισε  να  τρως  όσο
περισσότερο λάδι όσο δόσεις συντήρησης μπορείς.JB

«Είχα  την  ευκαιρία  να  μιλήσω με  τον  Ρικ  πριν  από  περίπου  2  μήνες  σε  μια  ραδιοφωνική
εκπομπή...Του έλεγα για το πώς με είχε ήδη βοηθήσει τόσο πολύ...Είχα τον ίδιο καρκίνο με τη
Farrah Fawcett...Ο καρκίνος του πρωκτικού πόρου είναι αρκετά σπάνιος...για να μην συγχέομαι
με τον καρκίνο του παχέος εντέρου...και έχω την πρόθεση να σταματήσω ποτέ το λάδι." Κόρι

-- Δεν θα είχα καμία πρόθεση να σταματήσω ποτέ να χρησιμοποιώ το λάδι, αυτό είναι απολύτως
κατανοητό.JB

«Η τελευταία μου ιστορία επιτυχίας.Πρόκειται για μια γυναίκα στα τέλη της δεκαετίας του 50 που
διαγνώστηκε με Στάδιο 3, αλλά πολύ κοντά στο Στάδιο 4 Καρκίνος του Πνεύμονα.Σήμερα έλαβα
αυτό:  «Λοιπόν,  η μαμά μου πήγε  για  αξονική  τομογραφία  πριν  από ένα  μήνα και  πήρε  τα
αποτελέσματά της πριν από μερικές μέρες.Έχει φύγει τελείως!Ο γιατρός της τα διάβασε και είπε
ότι η μεγαλύτερη μάζα είναι καθαρή και δεν έχει μείνει τίποτα...

Έχει ΧΑΠ ακόμα, αλλά θα εργαστούμε για αυτό και το κάπνισμα της lol...Σας ευχαριστώ πολύ
για όλουςτις συμβουλές και τη γνώση για πράγματα που ποτέ δεν γνωρίζαμε.Όλα συνήλθαν για
κάποιο λόγο και είμαστε τόσο χαρούμενοι.Ο Θεός να ευλογεί εσένα και την οικογένειά σου."
Κόρι

-- Η αυθόρμητη ύφεση του καρκίνου του πνεύμονα φαίνεται να συμβαίνει εκπληκτικά συχνά
παρουσία ελαίου κάνναβης.JB

«Μετά από μόλις 4 γραμμάρια είδαμε μια δραστική αλλαγή στις αναφορές αίματος (ESR) και το
τεστ νεφρών του πατέρα μου που έχει καρκίνο της ουροδόχου κύστης, κοιμάται καλά, χαμογελά,
ελπίζω απλώς να επιστρέψει στο φυσιολογικό,  κοιτάζοντας τον Rick Simpson αφοσίωση και
αυτοπεποίθηση,  πήγα  ενάντια  σε  όλους  τους  γιατρούς  και  δεν  άφησα  τον  πατέρα  μου  να
περάσει από χημειοθεραπεία, μέχρι σήμερα δεν μετανιώνω για την απόφασή μου. Ευχαριστώ,
Ρικ Σίμπσον». Arpit

«Μόλις έλαβα μερικά απίστευτα νέα που θα ήθελα να μοιραστώ με όλους σας.Έχω μια γυναίκα
εδώ στο π.Χ., έδειξα τη σωστή κατεύθυνση με τον καρκίνο του μαστού.Είχε κάνει μετάσταση
στους πνεύμονες, το στομάχι και τον εγκέφαλό της.Έκανε τα φάρμακα για ένα μήνα και είδε χθες
τον  ογκολόγο  της.Όλοι  οι  όγκοι  έχουν  συρρικνωθεί  και  το  τεστ  ογκοδείκτη  της  είναι
ΦΥΣΙΟΛΟΓΙΚΟ.Για άλλη μια φορά Peeps – ΚΑΝΝΑΒΕΛΑΙΟ ΣΚΟΤΩΝΕΙ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ!» Κόρι

«Εντάξει,  όλα τα υπέροχα Peeps μου,  αυτό θα διαβαστεί  πολύ,  αλλά νομίζω ότι  μπορεί  να
χτύπησα  το  PAYDIRT  χθες.Δεν  έχω  δει  τον  οδοντίατρό  μου  από  τον  περασμένο
Σεπτέμβριο.Εκείνη την εποχή ήμουν στη μέση του αγώνα για τη ζωή μου.Ο οδοντίατρός μου
είπε σε εκείνο το σημείο ότι είχα καρκίνο.Κάναμε τη συνηθισμένη κουβέντα, όπου του είπα ότι
δεν έκανα ακτινοβολία και έκανα «εναλλακτική θεραπεία».Τότε με είχε ρωτήσει τι έκανα.Δίσταζα
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να  του  το  πω,  καθώς  ήταν  γνωστός  για  την  «ακαμψία»  του,  αλλά  του  είπα  να
παρακολουθήσειRun From the Cure.Πραγματικά με πήρε τηλέφωνο αφού το είχε δει.Είπε ότι ως
επαγγελματίας του ιατρού, έτεινε να είναι στο κουτί, ότι είχε έναν αδερφό, (γιατρό) και έναν άλλο
αδερφό, (φαρμακολόγο) και πώς μερικές φορές «δεν έχουν όλες τις απαντήσεις».

Γρήγορα  μπροστά  στο  χθες.Έμεινε  έκπληκτος  όταν  είδε  πόσο  καλά  έδειχνα,  και  στιγμιαία
άφωνος  όταν  του  είπα  ότι  το  λάδι  κάνναβης  είχε  λειτουργήσει.Άρχισε  να  κάνει  κάθε  λογής
ερωτήσεις.Πολλές  από  αυτές  «επιστημονικές  ερωτήσεις»  που  δεν  μπορούσα  να
απαντήσω.Ρώτησε  για  κλινικές  δοκιμές,  διαφορετικές  ασθένειες  που  αντιμετωπίζονται  με
κάνναβη κ.λπ.Θέλει να μιλήσει στον αδερφό του για τον εαυτό μου, καθώς και για την κάνναβη
ως «θεραπεία» του καρκίνου, και θέλει επίσης ο αδελφός του να ερευνήσει την κάνναβη ως
φάρμακο.Θα ήταν εντάξει αν έπαιρνε τον αριθμό του κινητού μου και τη διεύθυνση email μου;

Εδώ είναι που γίνεται μεγάλο.Ο αδερφός του, ο Δρ. Jake Theissen, ήταν ο κοσμήτορας και
πρωτοστάτησε  στο  πρόγραμμα  Φαρμακολογίας  στο  Πανεπιστήμιο  του  Βατερλό.Τώρα  είναι
σύμβουλος φαρμακευτικών εταιρειών και ειδικεύεται στις «Νέες προσεγγίσεις στη θεραπεία του
καρκίνου». Είναι στενά συνδεδεμένος με την Canadian Cancer Society.(Επίσης, είναι αυτός που
ζήτησε  από  την  κυβέρνηση  να  ηγηθεί  της  έρευνας  για  το  σκάνδαλο  της  αραιωμένης
χημειοθεραπείας.)  Ο  Τζον  έλεγε,  ότι  ο  αδερφός  του  έλεγε  συχνά,  πρέπει  να  υπάρχει  κάτι
καλύτερο εκεί έξω για τη θεραπεία του καρκίνου.Κάτι φυσικό, παρά χημικό.Του είπα να «μην
κοιτάξει άλλο». Η κάνναβη είναι το «κάτι φυσικό». Κόρι

«Ο  σύζυγός  μου  διαγνώστηκε  αρχικά  με  καρκίνο  του  προστάτη  σχεδόν  πριν  από  6
χρόνια.Εμπιστευτήκαμε την ιατρική κοινότητα και ακολουθήσαμε τον παραδοσιακό δρόμο της
θεραπείας μόνο για να μας πουν ότι ήμασταν μια «καταστροφική αποτυχία» στα 4,5 χρόνια όταν
επέστρεψε ο καρκίνος.Έρευνα με συνέπεια για σχεδόν 2 μήνες όλες τις εναλλακτικές θεραπείες,
συμπεριλαμβανομένου του ελαίου κάνναβης σας, και μέσα σε 3 μήνες ο αριθμός του καρκίνου
του συζύγου μου μειώθηκε στο μισό.Δέκα μήνες αργότερα και το PSA του έχει πέσει στο 0,11 -
μη ανιχνεύσιμο.

Είναι  πολύ  λυπηρό να  ακούμε  ότι  η  κυβέρνησή μας  αρνείται  να  αναγνωρίσει  οποιοδήποτε
εναλλακτικό φάρμακο, συμπεριλαμβανομένου του ελαίου κάνναβης, στη θεραπεία ασθενειών,
ωστόσο, όπως εσείς, δεν είχαμε τίποτα παρά μόνο χλευασμό από τους «επαγγελματίες» και
ακόμη  και  κάποια  μέλη  της  οικογένειας.Όλες  οι  «κοινωνίες»  εκεί  έξω είναι  μεγάλες  ομάδες
ελέγχου  φαρμακευτικών  ουσιών,  αλλά  «το  καταλαβαίνω»  σχετικά  με  την  εξάρθρωση  ενός
συστήματος εκατομμυρίων ανθρώπων που απασχολούνται σε έναν κλάδο τόσο διεφθαρμένο
που καταβάλλει 20 δισεκατομμύρια δολάρια το χρόνο που δεν θα υπάρξει ποτέ θεραπεία.Εκ
προθέσεως!!

Όλη  αυτή  η  διαδικασία  με  έχει  εκθέσει  στο  πόσο βαθιά  πηγαίνει  πραγματικά  η  τρύπα του
κουνελιού και αυτή τη στιγμή είμαι στη διαδικασία να γράψω ένα βιβλίο για τα ευρήματά μου με
τον  κατάλληλο  τίτλο  «Σύνδεση των κουκκίδων».Είναι  μια  ιστορική  προοπτική  των ΓΤΟ,  της
βιομηχανικής γεωργίας και των μεγάλων φαρμάκων και των επιπτώσεών τους στην υγεία κάθε
ατόμου.Θα  συνεχίσω  να  σας  παρακολουθώ  σε  αυτόν  τον  ιστότοπο  και  σας  εύχομαι  ό,τι
καλύτερο και καλή υγεία.Σας ευχαριστώ για όλα όσα έχετε κάνει και συνεχίζετε να κάνετε.Με
εκτίμηση, Κ»

«Ένας  φίλος,  στα  τελευταία  στάδια  του  καρκίνου,  που  υπέφερε  από  το  πρόγραμμα
βασανιστηρίων  της  χημειοθεραπείας  και  της  ακτινοβολίας  για  λευχαιμία,  έμαθε  μέσω  της
αμπέλου για το «Run from the Cure» και αποφάσισε να δοκιμάσει το λάδι αφού όλα τα άλλα
είχαν αποτύχει να τον θεραπεύσουν. ασθένεια.Δυστυχώς, είχε φύγει πολύ αργά για να σωθεί,
αλλά  η  γνώση  και  η  φροντίδα  του  με  έσωσαν.Ήταν  το  λάδι  που  δεν  είχε  την  ευκαιρία  να
χρησιμοποιήσει αυτό που με ξεκίνησε στον δρόμο μου προς την ανάκαμψη». Στέφανος

«Ο πεθερός μου είδε τον Ογκολόγο Δρ του σήμερα το πρωί για το τσεκ απ.Ο Δρ. σώπασε.Ο

- 74 -



πεθερός μου έχει λευχαιμία εδώ και 15 χρόνια.Ήταν στο λάδι.Σήμερα, ο αριθμός των λευκών
αιμοσφαιρίων  του  έχει  επανέλθει  στα  φυσιολογικά  όρια.Τι  καρκίνος;;ΚΑΝΝΑΒΕΛΑΙΟ
ΘΕΡΑΠΕΥΕΙ ΤΟΥΣ ΚΑΡΚΙΝΟΥΣ!» Κάρεν

--  «Τίποτα καλύτερο από έναν Δρ που έχει  φιμώσει!χεχε Το λατρεύω!Μου έφτιαξε τη μέρα!"
Τζάκι

«Γεια σου και πάλι Rick!Ελπίζω το μήνυμά μου να σας βρίσκει καλά.Γράφω σήμερα για να σας
ρωτήσω πόσο καιρό πρέπει να μείνει ένας ασθενής στο λάδι;Έχουμε έναν ασθενή με τεράστιο
όγκο.Ξεκίνησε στις 15 Μαρτίου και μέχρι στιγμής έχει περάσει τα 40 γραμμάρια.Έχει πάρει 1,5
γραμμάριο ή περισσότερο/ημέρα από την 2η ημέρα.Σταματάς στη Θεραπευτική δόση των 60
γραμμαρίων;Τα χρήματα είναι ένας παράγοντας για αυτόν τον ασθενή.Μέχρι στιγμής δεν έχει
πληρώσει τίποτα για τα φάρμακά του.Ο Φροντιστής τους έχει δωρίσει τα πρώτα 60 γραμμάρια
λάδι,  αλλά  δεν  μπορεί  να  δώσει  δωρεάν  φάρμακα  για  πάντα.Ευχαριστώ  για  τη  συμβολή
σας.Εκτιμώ τη διορατικότητά σας.Με εκτίμηση, Janet”

«Αγαπητή Τζάνετ, λες ότι έπαιρνε 1,5 γραμμάριο ή περισσότερο την ημέρα από τη δεύτερη
μέρα.Το  λάδι  που  παράγω είναι  τόσο  δυνατό  που  συνήθως χρειάζεται  ο  μέσος  άνθρωπος
περίπου 5 εβδομάδες για να φτάσει στο σημείο να μπορεί να καταναλώσει 1 γραμμάριο την
ημέρα.Μπορεί να υπάρχει πρόβλημα με το στέλεχος που χρησιμοποιήθηκε για την παραγωγή
αυτού του λαδιού,  τα στελέχη κάνναβης μπορεί  να διαφέρουν πολύ στις  θεραπευτικές  τους
ικανότητες, επομένως το πρόβλημα μπορεί να είναι το στέλεχος.Συνήθως, όταν ο ασθενής έχει
καταπιεί 60 γραμμάρια λαδιού, ο καρκίνος έχει φύγει.Αλλά αν δεν είναι, θα συνέχιζα να τους
δίνω το λάδι μέχρι να γίνει.Ο χρόνος που χρειάζεται  και η ποσότητα λαδιού που απαιτείται
μπορεί να διαφέρουν πολύ από άτομο σε άτομο.Είμαστε όλοι διαφορετικοί και μερικοί άνθρωποι
θεραπεύονται  πολύ  πιο  γρήγορα  από  άλλους.Συνήθως  οι  άνθρωποι  που  έχουν  υποστεί
σοβαρές βλάβες από τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία θα χρειαστούν μεγαλύτερη διάρκεια
θεραπείας και περισσότερο λάδι.Το λάδι πρέπει να αναιρέσει όλη τη ζημιά που άφησαν πίσω
τους αυτές οι λεγόμενες θεραπείες.Η συμβουλή μου θα ήταν να δοκιμάσετε να παραγάγετε το
λάδι από ένα άλλο ισχυρό στέλεχος indica, αλλά με κάθε τρόπο κρατήστε τον στο λάδι, είναι το
μόνο πράγμα που ξέρω ότι μπορεί να του σώσει τη ζωή.Τις καλύτερες ευχές, Ρικ Σίμπσον»

«Το λάδι κάνναβης δεν μπορεί να σε σώσει από τη θανατηφόρα χημειοθεραπεία.Το λάδι μπορεί
να βοηθήσει περισσότερο εάν ο ασθενής αρνηθεί τη χημειοθεραπεία». Στέφανος

«Δεν είμαι σίγουρος αν αυτό είναι επιτυχία - αλλά σίγουρα το υπολογίζω ως ένα!Ακριβώς σε
περίπτωση που κάποιος αναρωτηθεί γιατί έχω αντρική φωνή, δεν είναι επειδή ήμουν καπνιστής
τσιγάρων ή οτιδήποτε  άλλο -  δεν κάπνισα ποτέ,  αλλά επειδή είχα αφαιρέσει  τον θυρεοειδή
μου.Είμαι 51 (μισή!) και χρησιμοποιώ λάδι από τα 20 μου.Πάντα μου φαινόταν ευχάριστο να
ατμίζω.Πριν από μερικά χρόνια- άρχισα να έχω πρόβλημα στην κατάποση και οι γιατροί μου
βρήκαν κόμβους  στον  θυρεοειδή μου.Κόμβοι  στον  θυρεοειδή  μου  που  έπρεπε να  πάω για
εξέταση καρκίνου.Όταν το κάνουν αυτό - απλώς βάζουν μια μεγάλη βελόνα στον λαιμό σας και
μπαίνουν στους κόμβους για να δοκιμαστούν.Δεν σου δίνουν τίποτα -  κανένα αναισθητικό -
λόγω τοποθεσίας.Έτσι, κάντε το μερικές φορές και δείτε αν μπορείτε να καθίσετε ακίνητοι.Τέλος
πάντων  -  αφού  με  μαχαίρισαν  6  φορές  -  και  ο  θυρεοειδής  μου  έγινε  τόσο  μεγάλος,  είχα
πρόβλημα να καταπιώ και να αναπνεύσω - αφαίρεσα τον θυρεοειδή μου.Με όλο τον καρκίνο
στην  οικογένειά  μου  -  σκέφτηκα  ότι  θα  ήμουν  μπροστά  από  το  παιχνίδι.Όχι
Καρκίνος.Κανένας.Είμαι  ο  μόνος  στην  οικογένειά  μου  που  γλίτωσε  τον  καρκίνο  μέχρι
στιγμής.Κάνω  λάδι  από  τα  20  μου.Είχα  σχεδόν  τα  πάντατεστ  καρκίνου  εκεί  έξω  λόγω
οικογενειακού ιστορικού- και η Νάντα μέχρι στιγμής Δόξα τω Θεώ!Κάνεις τα μαθηματικά :-)»
Τζάνετ

«Μοιράστηκα  το  Phoenix  Tears  του  Rick  Simpson  στον  τοίχο  μου  στο  Facebook  πολλές
φορές… τότε μια μέρα μια φίλη μου ήταν στο κρεβάτι του θανάτου της με το Lymphoma.Όταν
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είδε τις αναρτήσεις μου για το λάδι, άρχισε αμέσως να παίρνει το λάδι και τώρα είναι ΧΩΡΙΣ
ΚΑΡΚΙΝΟ!Οι  γιατροί  της  είναι  έκπληκτοι.Της  είπαν  ότι  είχε  τρεις  μήνες  ζωής…  ΕΚΑΝΑΝ
ΛΑΘΟΣ». Τζέιμι

"Είμαι θεραπεύοντας μια γυναίκα με ΤΕΡΜΑΤΙΚΟ καρκίνο, με έλαιο κάνναβης RS και επιτέλους
γίνεται καλύτερα.ΔΟΥΛΕΥΕΙ!" βουντο τατουάζ

«Κάνοντας το ίδιο πράγμα τώρα.25% THC SKYWALKER OG, το τελευταίο λάδι OG το PSA μου
ήταν 160.Μετά από 100 γραμμάρια σήμερα είναι 7." Τζίμι

«Γεια  σου  Chris,  Ενημέρωση...ο  καρκίνος  φεύγει...πήρε  τηλέφωνο  από  τον  μπερδεμένο
ογκολόγο  της  χθες  το  πρωί.Συνήθως  έχουμε  ραντεβού  πρόσωπο  με  πρόσωπο,  αλλά  της
τηλεφώνησε αυτή τη φορά για να την ενημερώσει για τα αποτελέσματα όλων των σαρώσεων
που έγιναν πριν από μερικές εβδομάδες.Ήπαρ - ο καρκίνος δεν φαίνεται πλέον.Ο καρκίνος του
πνεύμονα, ο ένας καρκίνος του πνεύμονα εξαφανίστηκε και ο άλλος καρκίνος του πνεύμονα
μειώθηκε σημαντικά.Δεν ανέφερε όμως το στήθος...Έτσι, η μαμά τον καλεί πίσω για μερικές
ερωτήσεις και για να κλείσει  ένα ραντεβού για να πάμε και να του μιλήσουμε και να δούμε
προηγούμενες και πρόσφατες σαρώσεις.Φοβάμαι ότι  σοκαρίστηκε λίγο όταν η Δρ άρχισε να
μιλά για τον καρκίνο του ήπατος και του πνεύμονα που εξαφανίστηκε και ξέχασε να ρωτήσει για
την περιοχή του μαστού της.

Όλες οι σαρώσεις ήταν για προληπτικό έλεγχο για μια νέα δοκιμή ορμονοθεραπείας...αλλά η Δρ
λέει  ότι  δεν  είναι  πλέον  υποψήφια  για  τη  μελέτη  ορμονών  όπως  πρέπει  να  κάνει  ένας
ασθενήςανάπτυξηστις  καρκινικές  περιοχές  και  όλες  οι  περιοχές  της  ΔΕΝ μεγαλώνουν  αλλά
πεθαίνουν.Είμαστε πάνω από το φεγγάρι με τα αποτελέσματα του λαδιού!!!Όταν μίλησα με τον
Rick  πριν  από ένα μήνα περίπου σχετικά με  τη  μητέρα μου,  μου πρότεινε  να πάει  σε  μια
δεύτερη θεραπεία 90 ημερών και έτσι το σχεδιάζουμε στις αρχές Σεπτεμβρίου.Στο μεταξύ θα τη
βάλουμε σε δόση συντήρησης. Ουάου!Ήξερε από την αρχή της θεραπείας ότι το λάδι δούλευε
στους όγκους της, μπορούσε να τους ένιωθε να συρρικνώνονται και να φεύγουν.Είμαστε όλοι
τόσο ευγνώμονες που μου παρουσιάσατε την ιδέα του ντοκιμαντέρ σας και μοιραστήκατε αυτήν
τη θεραπεία.Forever Grateful, Cindy"

«Γεια σου αγαπητή Corrie...Ήθελα απλώς να σας ενημερώσω ότι έδωσα το λάδι που είχα από
τη μαμά μου σε μια  φίλη  φίλης  που έχει  καρκίνο  του μαστού...Πήρε  ένα  μήνα και  είναι  σε
ύφεση...Μερικά καρκινικά κύτταρα είναι νεκρά στον όγκο...Και η γιατρός έμεινε έκπληκτη και
θετική  και  προφανώς  αν  έχει  καλύτερα  αποτελέσματα  την  επόμενη  φορά  θα  αρχίσουν  να
κάνουν κάτι για το λάδι.Είμαι τόσο χαρούμενη και ευχαριστώ τον Θεό που με άφησε να δώσω
αυτές τις πληροφορίες σχετικά με το λάδι κάνναβης σε αυτή τη γυναίκα..:)) Εύχομαι η μαμά μου
να μπορούσε να παίρνει το λάδι κάθε μέρα...”

«Γεια σου Rick, έχω κάποια καλά νέα.Η μητέρα μου δεν άντεξε άλλο ψυχικά τη διαπίστωση ότι
έχει καρκίνο στο στήθος της, οπότε υποβλήθηκε σε χειρουργική επέμβαση.Ωστόσο, έφαγε 30
γραμμάρια από τη δόση και έπινε μερικά αφεψήματα από βότανα από κάποιον που είχε όλα τα
είδη ιατρικών βοτάνων και έβαλε και τους επιδέσμους από αυτά τα βότανα.Ούτως ή άλλως, όταν
οι γιατροί έβγαλαν αυτόν τον καρκίνο, δεν ήταν μεγαλύτερο από 7 χιλιοστά και από ιστό 100%,
μόνο το 1% ήταν ενεργός, κακοήθης και σε φάση θανάτου.3 γιατροί το κοιτούσαν και είπαν ότι
δεν είδαν ποτέ κάτι τέτοιο...Έτσι, αν περνούσε 1 ή δύο εβδομάδες χωρίς την επέμβαση, όλα θα
είχαν φύγει.Τώρα, παίρνει κάθε μέρα το λάδι για 1,5 γραμμάριο και καταλαβαίνει τώρα ότι η
επέμβαση ήταν εντελώς περιττή.

Ωστόσο, τώρα είναι πολύ πιο ήρεμη από ό,τι ήταν, γιατί είχε φρικάρει, οπότε δεν μπορούσαμε
να την αποσύρουμε από την επέμβαση...αλλά τώρα όλα είναι καλά, και τα βότανα και το λάδι
έκαναν επίσης τη δουλειά τους.Τέλος πάντων, οι ηλίθιοι γιατροί της έκαναν 23 ραδιοθεραπείες,
αλλά εκείνη είπε ότι δεν θα το έκανε και ο γιατρός είπε μεταξύ των γραμμών ότι έχει δίκιο.Είναι
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απίστευτο πόσο μακριά φτάνουν αυτοί οι  γιατροί.Όλοι λένε γεια, Ρικ.Ευχαριστώ πολύ για τη
σύσταση και την παροχήένα μεγάλο ευχαριστώ στον Jindrich για άλλη μια φορά.” Σάσα

«Ο Ρικ... ένας φίλος μόλις του αφαιρέθηκε ένας όγκος στον εγκέφαλο από το κεφάλι του... έχει
κηλίδες στους πνεύμονές του... θέλουν να κάνει χημειοθεραπεία και ακτινοβολία...Η λήψη του
λαδιού θα ήταν χαμένη ενώ βρίσκεστε σε χημειοθεραπεία και ακτινοβολία;Βλέποντας πώς είναι
μετά την αφαίρεση του όγκου στον εγκέφαλο είναι αξιοσημείωτο, είναι 80% καλύτερος από ότι
ήταν την περασμένη εβδομάδα με αυτό το πράγμα στο κεφάλι του...Θέλω να του πω να μην
κάνει χημειοθεραπεία και ακτινοβολία και να κάνει το λάδι, αλλά δεν είναι δική μου επιλογή...»
Sharon

-- Σαρόν, θα αύξανε τις πιθανότητές του να επιβιώσει.Αλλά στην πραγματικότητα, εάν πάρει τη
χημειοθεραπεία, θα χρειαστεί να καταναλώσει 120-180 γραμμάρια λαδιού στη συνέχεια μόνο για
να αναιρέσετε τη ζημιά.Φυσικά, αυτό είναι αν επιζήσει από τη δηλητηρίαση.Τις καλύτερες ευχές,
JB

«Για όλους εσάς που γελάτε που πιστεύετε ότι ο Rick Simpson είναι απατεώνας, θα πρέπει να
γνωρίζετε ότι η Michelle Aldrich μόλις θεράπευσε τον καρκίνο του πνεύμονα σταδίου 3 με λάδι
κάνναβης, που παρείχαν η Valerie Corral και η WAMM!Γιατί τα ΜΜΕ και οι γιατροί δεν μπορούν
να αρχίσουν να λένε την αλήθεια για μια φορά;!Η κάνναβη θεραπεύει τον καρκίνο, διάολο!!!Και
οι  ανεύθυνοι  άνθρωποι  είναι  αυτοί  που  προσπαθούν  να  αποσιωπήσουν  αυτήν  την
πραγματικότητα,  όχι  άνθρωποι  σαν εμένα και  τον  Τόμι  που θέλουν ο  κόσμος να μάθει  την
αλήθεια για την κάνναβη και τον καρκίνο». Στίβεν Χάγκερ

«Ήθελα απλώς να πω ένα μεγάλο ευχαριστώ στον Rick Simpson, τον JB και οποιοδήποτε άλλο
άτομο που έχει  συνδεθεί  με  αυτό που έχει  κάνει  ο Rick όλα αυτά τα χρόνια.Η γυναίκα μου
διαγνώστηκε  με  όγκους  στον  εγκέφαλο  πριν  από  σχεδόν  18  μήνες  και  οι  ογκολόγοι  την
εγκατέλειψαν αμέσως επειδή ήταν ήδη στο 3ο έτος στο στάδιο 4.Ξεκινήσαμε το λάδι στις αρχές
του  2014  και  είχαμε  τόσο  μείωση  στα  μεγέθη  όγκων όσο  και  αύξηση  στην  ποιότητα  ζωής
της.Σχεδόν 18 μήνες μετά τη διάγνωση του όγκου στον εγκέφαλο, η γυναίκα μου εξακολουθεί να
οδηγεί καθημερινά και μπορεί να εργάζεται 3 ημέρες την εβδομάδα για να κρατά τον εαυτό της
απασχολημένο.Τα επίπεδα ενέργειάς της επιστρέφουν σιγά σιγά και λατρεύει το γεγονός ότι τα
μαλλιά της μεγαλώνουν ξανά!LOL - τίποτα από όλα αυτά δεν θα ήταν δυνατό αν δεν ήταν η
σκληρή δουλειά και η επιμονή ανθρώπων σαν εσάς.Σας ευχαριστώ πολύ και συνεχίστε την καλή
δουλειά.” Μπάρι

«Διαγνώστηκα πριν από 5 εβδομάδες με όγκο 12 mm σε μέγεθος στον κάτω δεξιό πνεύμονά
μου.Τοποθέτησα 1/3 g RSO που έφτιαξα μόνη μου, το οποίο είχε βαθύ χρυσαφί χρώμα, σε μια
μικρή κάψουλα ζελατίνης και  το έβαλα ως υπόθετο 2 φορές την ημέρα με τη βοήθεια  ενός
σωληνωτού εργαλείου "σαν σύριγγα" που βρέθηκε σε ένα θηλυκό. θεραπεία κρέμας μόλυνσης
από ζύμες που ήταν στο ντουλάπι μου.Αυτός ήταν ένας εξαιρετικά αποτελεσματικός και εύκολος
τρόπος  για  να  τοποθετήσετε  την  κάψουλα  με  υπόθετο...Μετά  από  αρκετές  σαρώσεις  τις
επόμενες 4 εβδομάδες, ο όγκος συρρικνώθηκε κατά 1 mm σε μέγεθος και ήταν ανενεργός...που
σημαίνει  ΝΕΚΡΟΣ!!!Αυτό  διήρκεσε  4  εβδομάδες  και  τώρα  δεν  ανησυχεί  τον  καρκίνο
Dr.Ευχαριστώ  για  τη  συμβουλή  JB...Δεν  ήταν  καθόλου  ευφορία  επίσης.Επιπλέον,  έλαβα  1
γραμμάριο από το ίδιο λάδι 3 φορές την ημέρα.1 ΜΗΝΑ και σκότωσε τον καρκίνο μου!!» Η
Γαβριέλλα

«Σε  ευχαριστώ  Rick  Simpson!!Το  λάδι  κάνναβης  θεράπευσε  τη  μάχη  με  τον  καρκίνο  του
εγκεφάλου της 15χρονης κόρης μου, 8,8 ετών, σε μήνες!!!!Ο Θεός να σε ευλογεί!!!!!!" Κάρεν

«Γεια  σε  όλους,  έχω υπέροχα  νέα.Η  σύζυγος  έλαβε  το  αποτέλεσμα  της  σάρωσης  PET τη
Δευτέρα.Είχε καρκίνο για 5 χρόνια μετά από 6 γύρους χημειοθεραπείας και μία μεταμόσχευση
βλαστοκυττάρων, και μετά επανήλθε.Πριν από 6 μήνες έπρεπε να κάνει άλλη μεταμόσχευση
αλλά ακυρώθηκε γιατί δεν βρήκαν δότη.Έτσι ξεκίνησε με το λάδι.Τη Δευτέρα ο γιατρός μας είπε

- 77 -



ότι ο καρκίνος είχε φύγει.Ευχαριστώ για το λάδι, Ρικ.Είσαι ο άντρας, ευχαριστώ." Luc

-- Ευχαριστώ, Λουκ.Η ιατρική τεκμηρίωση θα ήταν κάτι παραπάνω από ευπρόσδεκτη.Θα πρέπει
να  παραμείνει  σε  δόση  συντήρησης.Θα  έτρωγα  όσο  περισσότερο  λάδι  μπορούσα  όποτε
γινόταν.Αφήστε τη να μείνει μακριά από περισσότερες σαρώσεις, αν είναι δυνατόν.Μια μαρτυρία
βίντεο στο Youtube θα ήταν υπέροχη.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Θα ήθελα πολύ να ευχαριστήσω (xxx) για το λάδι που δωρήθηκε για τον καρκίνο μου!!Προς το
παρόν δεν υπάρχει καρκίνος στο σώμα μου!!Λειτουργεί πραγματικά παιδιά, η απόδειξη είναι όλη
στα ιατρικά μου αρχεία!Σας ευχαριστούμε πολύ και πολλά στηρίγματα στα Δάκρυα!!!” Ρεβέκκα

«Μπράβο στον Jindrich, είχε απόλυτο δίκιο σχετικά με την τοπική εφαρμογή που εφαρμόζεται
απευθείας στο δέρμα και όχι στον επίδεσμο.Η διαφορά ήταν σαν τη νύχτα με τη μέρα». Ρόνι
Σμιθ
-- Φυσικά.Τα βάμματα με λάδι 20-30-50% λειτουργούν επίσης εξαιρετικά, γιατί μπαίνουν εύκολα
κάτω από την επιφάνεια.Σε ορισμένες περιπτώσεις, το λάδι από σπόρους κάνναβης (ή βούτυρο
καριτέ)  και  τα  μείγματα  λαδιού  κάνναβης  είναι  επίσης  πολύ  ευεργετικά.Αλλά  λογικά,  όσο
περισσότερο λάδι παίρνετε ακριβώς στην πληγή, τόσο το καλύτερο.JB

«Έγραψα πριν ότι είχαμε επιτυχία στη θεραπεία του καρκίνου του μαστού.Τώρα οι γιατροί είπαν
στην  ασθενή  ότι  τα  αποτελέσματά της  είναι  τόσο  καλά που  πρέπει  να  πάει  στη  δουλειά.Η
ασθενής είπε ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ ΤΟ ΘΕΟ και ο γιατρός είπε ότι πρέπει να τον ευχαριστήσει όχι προς
θεό  και  ρωτάω  γιατί  δεν  έκανε  τίποτα,  αλλά  συνεχίζει  να  της  λέει  ότι  πρέπει  να  κάνει
χημειοθεραπεία και ακτινοβολία... τρελή γιατρέ...

Αλλά το πήγαμε στο επόμενο επίπεδο, θεραπεύουμε το πρόσωπο κάποιου γιατί καταστράφηκε
με χάπια πριν από 5 χρόνια.Αυτό το άτομο είχε μεγάλα προβλήματα με το έντερο και σκέφτονται
ότι  ήταν καρκίνος στην αρχή και της δίνουν μερικά δυνατά χάπια που μετά κατέστρεψαν το
πρόσωπό της ήταν σαν βάτραχος.Μετά είπαν ότι μπορεί να είναι η νόσος του Crohn και ούτω
καθεξής και ούτω καθεξής.

Το θέμα μου είναι ότι αυτό το άτομο προσπαθούσε να γιατρέψει το πρόσωπό της για 5 χρόνια
χωρίς επιτυχία.Έβαλε λάδι κάνναβης στο πρόσωπό της για 5 φορές και πάλι δεν μπορούμε να
πιστέψουμε πώς είναι τώρα το δέρμα της.OMG είναι τόσο χαρούμενη τώρα που μπορεί να είναι
ξανά ο εαυτός της.

Προσπαθώ να βγάλω μερικές φωτογραφίες αλλά κάθε 3 μέρες αλλά το δέρμα επουλώθηκε τόσο
γρήγορα που δεν μπορώ να σας δείξω πώς ήταν το πρόσωπό της πριν, αλλά με την άδειά της
θα δείξουμε τις παλιές της φωτογραφίες τις επόμενες μέρες (μόνο το δέρμα του προσώπου της)
και νέο για να δείτε τη διαφορά...» Jasmin

«Είμαι μια γυναίκα 39 ετών με ένα 2 ετών και έχω γνωρίσει καρκίνο του μαστού.Αυτό το λάδι
είναι το φάρμακο και η θεραπεία μου.Αυτοί οι άνθρωποι είναι τόσο γεμάτοι απληστία.Δεν έχουν
ιδέα για τον πόνο και την αγωνία που περνάμε εμείς και οι οικογένειές μας.Μόνο εγωιστική
απληστία.Κάρμα." Εξοδος

«Λοιπόν, δύο εβδομάδες…Ο γιατρός είπε ότι είχα όγκο 2-3 cm στην κύστη μου.Ήθελε να με
πάει απευθείας στο OR.Το έκανε να εξαφανιστεί σε λιγότερο από 14 ημέρες.Επιβεβαιώθηκε με
αξονική τομογραφία.Διαγνώστηκε στις 15/2, η αξονική τομογραφία έγινε στις 29/2." Gersh

«Αυτή η αξονική τομογραφία έγινε 14 ημέρες μετά την παρατήρηση όγκου 2-3 εκατοστών, μέσω
σκοπευτηρίου, στην ουροδόχο κύστη μου.Σε μόλις 14 ημέρες, χρησιμοποιώντας μόνο αιθέριο
έλαιο κάνναβης,  δεν παρατηρείται  όγκος στην ουροδόχο κύστη.Κάνναβη μόνο… 14 μέρες…
χαμένος.Παρακαλώ οι νομοθέτες να το καταλάβουν αυτό.Μην μου αφαιρείς το φάρμακο.Αυτός
δεν είναι απλώς ένας άλλος τρόπος να μεθύσεις.Αυτό το φάρμακο σώζει τη ζωή μου». Gersh
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"ΕΝΤΑΞΕΙ  ...Έλαβα  την  έκθεση  παθολογίας.Ο  όγκος  στην  ουροδόχο  κύστη  μου  είχε
συρρικνωθεί πριν τον βγάλουν.Την τελευταία φορά που το είδε ο γιατρός, ήταν περίπου 2,5
εκατοστά.Όταν το αφαίρεσαν, είχε συρρικνωθεί στα 0,5 εκατοστά.Αναρωτιέμαι τι θα πει αυτός ο
γιατρός για αυτό». Gersh

«Πριν από 8 μήνες, βρήκαν όγκους στην ουροδόχο κύστη μου, που έμοιαζαν με μικροσκοπικούς
αχινούς.Η  παθολογική  έκθεση  είπε,  είναι  υψηλού  βαθμού,  πολύ  επιθετικά  κακοήθη,
καρκίνωμα.Θα μπορούσαν να κοπούν.Δοκίμασα μερικές τοπικές θεραπείες, αλλά έπρεπε να
σταματήσω γιατί  με  έκανε  πολύ άρρωστο.Η δεύτερη εγχείρησή μου  τον  Δεκέμβριο,  βρήκαν
περισσότερους όγκους και έναν νέο εξαιρετικά επιθετικό κακοήθη καρκίνο που απλώνεται στον
τοίχο,  οπότε  δεν  μπορούσαν να  τον  κόψουν.Αυτός  ο  τύπος  εξαπλώθηκε  γρήγορα σε  άλλα
όργανα.

Οπότε γιατί όταν το χθεσινό χειρουργείο έδειξε, ΟΧΙ ΚΑΡΚΙΝΟΣ, και ο γιατρός μου είπε ότι η
κύστη μου ήταν παρθένα, σαν αυτή ενός παιδιού, νιώθω ότι ήταν θαύμα!Τώρα, ορίστε τι έκανα
αν σας ενδιαφέρει.Μην φρικάρεις, απλώς χρησιμοποίησε ό,τι μπορείς και απολαμβάνεις ό,τι σου
αρέσει με μέτρο...» Μισέλ

«Ο αδερφός μου είχε κατακλυσμό/έλκος σταδίου 4.Από μόνο 4 στάδια, αυτό το στάδιο είναι
ανίατο.Σύμφωνα με τη δυτική ιατρική, μόλις φτάσετε στο στάδιο 3, δεν μπορείτε να θεραπεύσετε
χωρίς δερματικά μοσχεύματα.Τα οστά και οι ιστοί ήταν ορατά, αλλά το τοπικό RSO για 3 ημέρες
προκάλεσε την εμφάνιση νέας ανάπτυξης δέρματος!Οι  νοσοκόμες του ξενώνα το ονόμασαν
«θαύμα». Ήταν απλώς κάνναβη!

Ανέβαινε από 0,2 σε 1 πλήρες γραμμάριο την ημέρα.Το 5 θα με μπέρδευε πραγματικά, αλλά
χρειαζόταν  περισσότερα  για  αρκετή  ανακούφιση  από  τον  καρκίνο  των  οστών  του  για  να
αποκοιμηθεί.Υποτίθεται ότι φτιάχνετε το λάδι με indica, επομένως οποιαδήποτε υψηλή δόση θα
πρέπει απλώς να κάνει τον χρήστη να αποκοιμηθεί αμέσως μόλις ξεκινήσει 1 ώρα έως 1,5 ώρα
αργότερα.Σε  βάζει  σε  βαθύ  ύπνο και  κάνεις  το  μεγαλύτερο  μέρος  της  θεραπείας  σου όταν
παίρνεις έναν ωραίο βαθύ ύπνο REM.

Όσα περισσότερα παίρνετε δεν είναι ένα άβολο συναίσθημα.Απλώς σε κάνει να κοιμάσαι πιο
γρήγορα και πιο βαθιά.Αν τύχει να ξυπνήσετε από τον ύπνο νωρίς, μπορεί να αισθανθείτε ζάλη
σαν να είστε μεθυσμένοι αλλά όχι με άβολο τρόπο.χαχαχα

Η RSO επέτρεψε στον αδερφό μου να έχει έναν ξεκούραστο ύπνο για πρώτη φορά μετά από
μήνες  μετά  τη  νοσηλεία  στο  νοσοκομείο.Το άτμισμα  του  βοτάνου  του  παρείχε  περισσότερη
ανακούφιση από τα 80+ mg Oxycontin και άλλα κοκτέιλ pk.Ήταν επίσης σε φαιντανύλη IV, αλλά
τίποτα δεν τον χαλάρωσε όσο το RSO.Δεν θα το ξεχάσω ποτέ!» Μισέλ

«Ζω την ιστορία μου με το RSO τώρα.Μάχη με ένα σπάνιο είδος καρκίνου των ωοθηκών.Έκανε
χειρουργική επέμβαση και χημειοθεραπεία και υιοθέτησε έναν πολύ πιο υγιεινό τρόπο ζωής,
βιολογικές τροφές, συμπληρώματα κ.λπ., αλλά ο καρκίνος επέστρεψε.Μετά βρήκα το Run from
the cure!Χρειάστηκε λίγος χρόνος για να οργανωθούν τα πράγματα, καθώς η κάνναβη είναι
παράνομη εδώ στη Νέα Ζηλανδία.Όμως κατάφερα να φτιάξω μια μικρή παρτίδα λαδιού και
άρχισα να το χρησιμοποιώ.2 εβδομάδες αργότερα οι δείκτες όγκου μου πήγαν από 200 σε 140,
η πρώτη πτώση σε ένα χρόνο!!Μου τελείωσε το λάδι μετά από 5 εβδομάδες και μου πήρε 2
μήνες  για  να  βάλω λίγο  ακόμα  στα  χέρια  μου.Οι  δείκτες  όγκου  ανέβηκαν  ξανά  (262  στην
τελευταία εξέταση...) αλλά είμαστε 3 εβδομάδες αργότερα και τα δάχτυλα σταυρωμένα θα είναι
ξανά κάτω με την επόμενη εξέταση αίματος...

Πιστεύω στο RSO και πιστεύω ότι πρέπει να το κάνουμε διαθέσιμο σε όποιον το χρειάζεται!
Ακόμα κι αν ο καρκίνος μου δεν θεραπευθεί από το RSO (αλλά πιστεύω ότι θα γίνει!) μου έχει
κάνει ήδη πολύ καλό.Μου δίνει υπέροχο, ξεκούραστο ύπνο!Και ρύθμιζε τις κινήσεις του εντέρου
μου...Έχω τεράστιο θαυμασμό για όσα έχει  κάνει ο Rick Simpson για την ανθρωπότητα.Του
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αξίζει το βραβείο Νόμπελ για την καλύτερη ιατρική ανακάλυψη!Και για αυτό που κάνετε εσείς και
ο οργανισμός σας!Είμαι απλώς ένας απλός νομοταγής πολίτης και νιώθω απαίσια που πρέπει
να  κάνω  παράνομα  πράγματα  για  να  θεραπεύσω  τον  εαυτό  μου.Συνέχισε  λοιπόν!Όταν
ανακτήσω την ενέργειά μου, θα συμμετάσχω στο κίνημα!». Diny

«Λόγω του Rick, έχω δει κυριολεκτικά τα αποτελέσματα του RSO.Εργάστηκα σε μια κλινική για
λίγο.Όταν  ξεκίνησα  εκεί,  ήρθε  ένας  άντρας  με  καρκίνωμα  του  λαιμού  σταδίου  τέταρτου.Τον
έβαλαν σε RSO.90 μέρες αργότερα θεραπεύτηκε πλήρως». Καρλ

«Μόλις αντιμετώπισα τον μπαμπά μου που διαγνώστηκε με καρκίνο της ουροδόχου κύστης.Οι
όγκοι ήταν νεκροί μετά από 5 εβδομάδες θεραπείας.Ευχαριστώ Rick Simpson για τις γνώσεις,
την έμπνευση, την αποφασιστικότητα και την αγάπη σου για τον κόσμο». Χριστίνα

«Έχω φτιάξει το RSO για δύο άτομα τώρα, και τις δύο φορές με φοβερά αποτελέσματα!Ο ένας
είχε  MRSA,  εφάρμοσε το  λάδι  τοπικά  για  μια  εβδομάδα...ΘΕΡΑΠΕΥΘΗΚΕ!!Ο δεύτερος  είχε
Βασικοκυτταρικό  Καρκίνο  του  δέρματος,  εφαρμόστηκε  τοπικά  για  2
εβδομάδες ...ΘΕΡΑΠΕΥΘΗΚΕ!Α, και είχα μια κηλίδα στο πρόσωπό μου, σκέφτηκα ότι μπορεί να
ήταν καρκίνος του δέρματος, οπότε έκανα τοπική εφαρμογή για 6 ημέρες... ΕΦΥΓΕ!!!” Μαρία

"Φανταστικός!Η μητέρα μου πάλευε με τον καρκίνο του μαστού από τον Φεβρουάριο του 2011
και  ο  καρκίνος  έκανε  αργά  μεταστάσεις  σε  όλο  το  σώμα,  συμπεριλαμβανομένων  των
πνευμόνων της που έπρεπε να παροχετεύονται σχεδόν κάθε εβδομάδα για αρκετούς μήνες - 11
ml  καρκινικού  υγρού  παροχετεύονταν  σχεδόν  κάθε  φορά  που  έμπαινε  μέσα.Μέχρι
πρόσφατα.Μέσα σε μια εβδομάδα από τη λήψη του RSO, το πρήξιμο στο πρόσωπο και το
λαιμό  της  εξαφανίστηκε,  όπως και  η  ροδόχρου  ακμή  της.Σταμάτησε  μάλιστα  να  παίρνει  τα
φάρμακα της για την πίεση που έπαιρνε 20+ χρόνια και το υγρό στους πνεύμονές της έχει πέσει
στα  6ml!!!Πιστεύω ότι  αυτή  είναι  η  θεραπεία!Είναι  υπέροχο  να  βλέπεις  επιτέλους  αυτή  την
ασημένια επένδυση σε μια τόσο φρικτή ασθένεια». Αγγελος

«Έλεγξε λοιπόν αυτό!

- Η σύζυγος διαγνώστηκε με καρκίνο του τραχήλου της μήτρας σταδίου III-b στις 14 Δεκεμβρίου
2012.

- Η σύζυγος ξεκίνησε το λάδι κάνναβης λιγότερο από ένα μήνα μετά από αυτό.

- Η σύζυγος ξεκίνησε χημειοθεραπεία και ακτινοβολία ακριβώς πριν από τον Φεβρουάριο του
2013.(Στο Τέξας, δεν υπάρχουν πολλές επιλογές)

- Η σύζυγος ενημερώθηκε ότι δεν υπάρχει σχεδόν καθόλου σημάδι καρκίνου στις 6 Μαΐου 2013.

Λιγότερο από 5 μήνες και η γυναίκα μου έχει σχεδόν νικήσει τον καρκίνο σταδίου ΙΙΙ, όλα λόγω
του πετρελαίου!». Πουλάρι

«Αγαπητέ Ρικ, ο Θεός να σε έχει καλά!Έχω χάσει τη μητέρα μου, τη γιαγιά μου, αγαπημένες
θείες  και  θείους  και  φίλους  από  καρκίνο  όλα  αυτά  τα  χρόνια.Αλλά  αυτή  που  με  χτύπησε
περισσότερο ήταν η πανέμορφη, έξυπνη, υπέροχη αδερφή μου Κιμ.Διαγνώστηκε με καρκίνο του
πνεύμονα σταδίου 4 τον Ιούλιο του 2010 σε ηλικία 42 ετών και μέχρι τον Φεβρουάριο του 2011
ήταν νεκρή.Δεν ξέρω ποιες θεραπείες χρησιμοποίησε γιατί δεν είπε σε κανέναν στην οικογένεια
ότι  πέθαινε  μέχρι  πολύ  αργά,  και  ο  πρώην  σύζυγός  της  εθισμένος  στη  φροντίδα  της  και
κλείδωσε την οικογένεια έξω.Δεν έμαθα για το λάδι μέχρι τον τελευταίο μήνα και από τότε έχω
κάνει μεγάλη έρευνα.Στην αρχή νόμιζα ότι ήταν λάδι φιδιού, όπως και πολλά άλλα πράγματα,
αλλά μέχρι στιγμής έχω απαριθμήσει 27 άτομα που ισχυρίζονται ότι έχουν θεραπεύσει ή μείωσε
σημαντικά τον καρκίνο τους με αυτό.27 άτομα!!!Και αυτό μόνο στο YouTube και στα διαδικτυακά
ιστολόγια μόνο!Μακάρι να το ήξερα για αυτό το 1997, όταν διαγνώστηκε η μαμά μου, ή το 2000
όταν η γιαγιά μου βγήκε από ύφεση, ή το 2010 όταν είπαν στην αδερφή μου να πάει σπίτι και να
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πεθάνει, ή πέρυσι όταν ο αδελφός μου -Ο νόμος διαγνώστηκε με καρκίνο στο στόμα και στο
λαιμό και χρειάστηκε να αφαιρεθεί και να ανακατασκευαστεί το μισό του πρόσωπο.Αλλά τώρα το
κάνω, χάρη σε σένα.Ο Θεός να ευλογεί εσάς και όλους όσους αγαπάτε και σας ευχαριστώ που
δουλέψατε τόσο σκληρά για να κάνετε αυτό το υπέροχο φάρμακο διαθέσιμο σε όλους». Η Ντενίζ

--  Αγαπητή  Ντενίζ,  τι  να  πω;Σκότωσαν  τη  μαμά  μου  με  χημειοθεραπεία  λόγω  πρώιμου
μικροκυτταρικού  καρκίνου  του  πνεύμονα,  οπότε  ξέρω  ακριβώς  πώς  νιώθεις.Τίποτα
ευχάριστο.Όλη  την  ώρα,  το  φάρμακο  έπρεπε  να  ήταν διαθέσιμο  και  δεν  ήταν  μόνο  επειδή
κάποιος θέλει να βγάλει χρήματα.C'est la vie, αλλά δεν θα το καταπιούν όλοι τόσο ειρηνικά όσο
εγώ.Είναι  μια  πολύ  τραυματική  εμπειρία  όταν  ανακαλύπτεις  τι  μπορεί  να  θεραπεύσει  ή  να
ελέγξει όλο το λάδι και τι έχει χρησιμοποιηθεί αντί γι' αυτό.

Στείλτε μου τη λίστα με αυτές τις διαδικτυακές μαρτυρίες, θα μπορούσε να είναι ενδιαφέρουσα
και χρήσιμη για άλλους που είχαν υποστεί πλύση εγκεφάλου όπως και εγώ πριν γνωρίσω τον
Rick  και  μάθω για  την  πραγματική  κατάσταση στον  τομέα  της  «συμβατικής  ιατρικής».  Σας
ευχαριστούμε για την υποστήριξή σας και μας βοηθάτε να διαδώσουμε τη λέξη για αυτό το
φάρμακο.Μετά από δυόμισι χρόνια συνεργασίας με τον Rick, το μόνο που μπορώ να πω είναι
ότι το λάδι που παράγεται και χρησιμοποιείται σωστά κάνει αυτό ακριβώς που λέει.JB

«Γεια σου Κόρι!ΚΑΤΑΠΛΗΚΤΙΚΑ νέα για άλλη μια φορά.Ο φίλος μου ***** ***** με τον οποίο
μιλήσατε και στείλατε στον *** στο Λος Άντζελες, λοιπόν, έχει πάρει λάδι κάνναβης για περίπου 2
μήνες τώρα και πήγε να κάνει τις ιατρικές του εξετάσεις σήμερα και ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΑΛΛΟ ΚΑΡΚΙΝΟ
στο σώμα του!!!!!!!ΟΛΑ ΕΝΤΑΞΕΙ!!!!!!!Είναι πέρα για πέρα ευγνώμων σε μένα που του είπα για
σένα  και  πέρα  από  ευγνώμων  που  του  είπες  για  ****!!!ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ  για  πάντα
περισσότερο.Είσαι τόσο τόσο καλός που βοηθάς όλους αυτούς τους ανθρώπους που ούτε καν
γνωρίζεις και σώζεις ζωές σε όλο τον κόσμο!Θα πάω με το αυτοκίνητο στο Λος Άντζελες για να
δουλέψω με τον ****και θα προσπαθήσω να σταματήσω όλη μου τη διάρροια και να με βγάλει
από  την  τουαλέτα  και  να  μην  πηγαίνω  60-80  φορές  την  ημέρα.Τι  θα  λέγατε  για  άλλη  μια
καταπληκτική αναφορά;;Μας αρέσει πολύ αυτό!!”

«Θέλω να  μοιραστώ ένα  σχόλιο  από τον  γιατρό μου  σήμερα.Έχω λοίμωξη  της  ουροδόχου
κύστης εδώ και πολύ καιρό! και ο Δρ θεραπεύει τη μόλυνση.Σήμερα έριξε μια πρώτη ματιά με
κάμερα  (όχι  πολύ  διασκεδαστικό)  ΚΑΙ!!Φαίνεται  ότι  έχω  τα  υπολείμματα  μιας  μάζας  της
ουροδόχου κύστης (όγκος) που έχει ΠΕΘΑΝΕΙ στη θέση του (τα λόγια του, όχι τα δικά μου) και
προκαλεί την παραμονή της λοίμωξης.

ΠΑΛΙ!ΤΑ ΛΟΓΙΑ ΤΟΥ, ΟΧΙ ΔΙΚΑ ΜΟΥ. Ο Δρ είπε: «Ασκώ την ιατρική για πάνω από 40 χρόνια και
δεν  έχω  δει  ποτέ  έναν  όγκο  να  πεθαίνει  στη  θέση  του  χωρίς  κάποιο  είδος  εξωτερικής
παρέμβασης».  Εγώβγάζω το λάδι  από τον Μάρτιο,  αλλά από τότε  που ήρθε η σοδειά μου,
έκανα διπλή δόση λαδιού για περίπου 6 εβδομάδες.Θα κάνω μια μικρή χειρουργική επέμβαση
καθαρισμού στις 8 Οκτωβρίου για να βεβαιωθώ ότι η μάζα έχει φύγει (αν δεν την περάσω πριν
από τότε).

ΕΙΧΑ κάποιες  αμφιβολίες  για  το  λάδι,  αλλά  ΔΕΝ ΕΧΩ ΑΜΦΙΒΟΛΙΕΣ.Έχω αρκετό  υλικό  για
μπουμπούκια για να φτιάξω περίπου 5 ή 6 ουγγιές  λάδι.Το υλικό που χρησιμοποιείται  είναι
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.Δεν μπορώ να σας πω πόσο χαρούμενος είμαι με τα
μέχρι στιγμής αποτελέσματα.Δεν έχω πει τίποτα στον γιατρό μου ακόμα γιατί  στη Φλλανδία
κάποιος Δρ θα αρνηθεί να σας θεραπεύσει.Οπότε προς το παρόν δεν ξέρει τίποτα». Γιάννης

-- Αλλά ξέρεις περισσότερα από αρκετά, Τζον.Συγχαρητήρια.Θα συνέχιζα να παίρνω το λάδι και
θα άφηνα το χειρουργείο για αργότερα.Όχι άλλες σαρώσεις, αν είναι δυνατόν.Και θα έπαιρνα
επίσης το λάδι σε μορφή υπόθετου, θέλετε πάντα να φέρετε το λάδι όσο πιο κοντά γίνεται στο
σημείο  που  πονάει.Επίσης,  προσπαθήστε  να  φτιάξετε  το  λάδι  από  περισσότερα  από  ένα
στελέχη για καλύτερα αποτελέσματα, αν μπορείτε.Τις καλύτερες ευχές σε σένα, JB
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«Πλήρης  συμφωνία  εκεί,  JB.Και  υπογραμμίστε  την  καθυστέρηση  της  χειρουργικής
επέμβασης.Οποιαδήποτε  επεμβατική  εργασία  στο  σώμα  επιτρέπει  λοιμώξεις  στο  σύστημά
σας.Χάρη στις  ατημέλητες συνήθειες και την πλήρη ασέβεια των δικών τους θαυματουργών
φαρμάκων, έχουμε πλέον ανθεκτικά στα αντιβιοτικά βακτήρια που τρώνε σάρκα, τα οποία είναι
διαδεδομένα στα περισσότερα νοσοκομεία.Η RSO θα το διορθώσει αυτό, αλλά τι γίνεται με μια
χειρουργική «αποτυχία»;Run From the Cureτα λέει όλα." Ο Τίλμαν

«Πριν  από 3  ημέρες  αντιμετωπίσαμε  το βασικοκυτταρικό καρκίνωμα ενός φίλου με  RSO.Το
ελέγξαμε  σήμερα  και  είχε  σχεδόν  φύγει.Εφαρμόσαμε  ξανά  το  RSO  και  καλύψαμε  με  έναν
επίδεσμο.Θα  το  ελέγξουμε  σε  άλλες  3  ημέρες  και  αναμένουμε  να  φύγει  κρίνοντας  από  το
αποτέλεσμα  των  προηγούμενων  3  ημερών.Αυτός  είναι  στο  δεξί  του  χέρι.Οι  προηγούμενοι
καρκίνοι που του θεραπεύσαμε ήταν στο αριστερό του χέρι.Ωραία, λειτουργεί." Σημάδι

-- Ναι είναι.Δεν θα κάναμε αυτό που κάνουμε αν δεν το έκανε.JB

«Η μαμά μου διαγνώστηκε πρόσφατα με καρκίνο του εγκεφάλου σταδίου 4 μόλις ολοκλήρωσε
τον  κύκλο  της  ακτινοβολίας  της.Οι  γιατροί  είναι  σοκαρισμένοι  με  το  πόσο καλά  τα  πάει!Τα
πήγαινε πολύ άσχημα στην αρχή, έχασε την ικανότητά της να μιλάει.Από τότε που αρχίσαμε να
της δίνουμε το λάδι, γίνεται όλο και καλύτερη, τώρα μπορεί να κάνει πράγματα που δεν έκανε
πριν, όπως να λέει φράσεις αντί για μία ή δύο λέξεις και να περπατά κανονικά.Μπορούμε επίσης
να  πούμε  ότι  η  κατανόησή  της  είναι  πολύ  καλύτερη.Επίσης  δεν  αρρώστησε  ποτέ  από την
επιθετική ακτινοβολία και τη χημειοθεραπεία που έκανε.Ούτε μια μέρα ναυτίας ή εμετού!Άρα το
να πει κάποιος ότι δεν δουλεύει είναι προσβολή!Εξετάστε τα δεδομένα σας!Γίνεται και ΠΟΛΥ
εύκολο!Όλοι γνωρίζουν κάποιον που γνωρίζει κάποιον που μπορεί να πάρει μαριχουάνα για
εσάς!Έχω τις οδηγίες για το πώς να πάρετε τη θεραπεία, οπότε αν κάποιος ενδιαφέρεται θα το
δημοσιεύσω σε ένα σχόλιο!» Αρτεμίδα

-- Νταϊάνα, μείνε μακριά από αυτή τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία.Το λάδι θα έκανε τη
δουλειά  πολύ πιο εύκολα αν οι  γιατροί  και  οι  μέθοδοί  τους δεν στέκονταν εμπόδιο.120-180
γραμμάρια  λαδιού  υψηλής  ποιότητας,  όσο  πιο  γρήγορα  μπορεί  να  το  πάρει,  όχι  άλλες
καρκινογόνες σαρώσεις αν είναι δυνατόν.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Με λένε  Τζορτζ  και  θα  ήθελα να  σας δώσω τη  μαρτυρία  μου.Σε  ηλικία  82  ετών,  στις  22
Δεκεμβρίου 2010, διαγνώστηκα με καρκίνο του οισοφάγου.Μου είπαν ότι θα είχα 6 μήνες έως 2
χρόνια για να ζήσω και πιθανόν να χρειαστώ κάποια στιγμή μετά τη θεραπεία με ακτινοβολία να
μου τοποθετηθεί ένα στόμιο στο λαιμό για να βοηθήσω στην κατάποση.

Πριν από τη διάγνωσή μου, είχα πρόβλημα με την αναπνοή και την κατάποση τροφής, είχα
πρήξιμο  και  στα  δύο  πόδια  μου  και  κουραζόμουν  με  ελαφριά  δραστηριότητα.Είχα  κάνει
ακτινοθεραπεία  στις  αρχές  του  2011.Μέχρι  τον  Σεπτέμβριο  του  2011,  δυσκολευόμουν  να
καταπιώ και  να μασήσω στερεά τροφή.Ένιωσα σαν να πνίγομαι.Το φαγητό μου έπρεπε να
κοπεί  σε  μικρά  κομμάτια.Προτίμησα  να  φάω  χυλώδη  φαγητά  και  αντ  'αυτού  τα  Boost
shakes.Ένιωσα επίσης σοβαρά αέρια στο στομάχι μου.Το αέριο διέρρευσε το στομάχι μου σαν
βροντή και κεραυνός.Είχα αρχίσει να αντιμετωπίζω επεισόδια ζάλης δυσκολία στην αναπνοή,
δύσπνοια και εφίδρωση.Η ισορροπία μου ήταν κακή και δεν μπορούσα να κυκλοφορώ πολύ
καλά.Ήταν  δύσκολο  να  μεταφέρω  τα  παντοπωλεία  στη  σουίτα  μου  χωρίς  δύσπνοια  και
εφίδρωση.

Αργότερα ένα σοβαρό επεισόδιο ζάλης με έστειλε στο νοσοκομείο και ο γιατρός μου έβαλε ένα
δεύτερο  χάπι  για  την  αρτηριακή  πίεση.Λίγο  μετά  την  παραμονή  μου  στο  νοσοκομείο,  ένας
άγνωστος με πλησίασε και μου πρόσφερε λίγο λάδι κάνναβης για τη θεραπεία του καρκίνου μου
και με κατεύθυνε στον ιστότοπο Phoenix Tears για περισσότερες πληροφορίες.Ήμουν ανήσυχος
στην αρχή και  φοβόμουν να πάρω λάδι  κάνναβης,  πάντα  πίστευα ότι  η  κάνναβη ήταν ένα
φάρμακο  πύλης  που  θα  προκαλούσε  εθισμό  και  θα  με  οδηγούσε  σε  άλλα  σκληρά
ναρκωτικά.Μετά από έρευνα για το λάδι κάνναβης του Rick Simpson, αποφάσισα ότι επρόκειτο
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να ακολουθήσω τη θεραπεία.Συνειδητοποίησα κατά τη διάρκεια και μετά τη θεραπεία ότι το λάδι
κάνναβης/κάνναβης είναι «πύλη» για καλύτερη υγεία.

Μετά την πρώτη μου δόση -1/2 κόκκος ρυζιού έλαιο κάνναβης, παρατήρησα ότι λειτουργεί στο
σώμα  μου  αμέσως.
- Το ένιωσα να κυλάει  μέσα από το σώμα μου από τα δάχτυλά μου μέχρι τα δάχτυλα των
ποδιών μου.Έζησα μια αίσθηση χαλάρωσης, ευτυχίας και ενίσχυση του χιούμορ μου.Ένιωσα τα
πόδια μου λάστιχο που μετά από 6 ώρες ξεθώριασαν.Η αναπνοή ήταν πιο ήσυχη κατά την
ανάπαυση αλλά και κατά τον ύπνο.

Μετά  από  μέρες/εβδομάδες:  Οι  σωροί/αιμορροΐδες  μου  εξαφανίστηκαν.Ο  πόνος  στον  ώμο
μειώθηκε.Η δύσπνοια μειώθηκε.Από τη δεύτερη μέρα η συσσώρευση αερίων και η ενόχληση
στο  στομάχι  καταπραΰθηκαν  και  έγιναν  πιο  τακτικά  και  συνέχισαν  τη  θεραπεία.Μείωσα  και
σταμάτησα να παίρνω τα χάπια μου για την αρτηριακή πίεση καθώς η αρτηριακή μου πίεση
ήταν πολύ χαμηλές.Μόλις αφήσω τα χάπια για την αρτηριακή πίεση, η αρτηριακή μου πίεση
ομαλοποιήθηκε.Το  πρήξιμο  και  στα  δύο  πόδια  και  στους  αστραγάλους  μειώθηκε
σημαντικά.Έκοψε την όρεξή μου και ρύθμισα το βάρος μου - έχασα 26 κιλά μέχρι στιγμής.Το
χρώμα  του  δέρματος  βελτιώθηκε.Η  ζάλη  εξαφανίστηκε.Ο  καρδιακός  παλμός  φαίνεται  πιο
τακτικός  και  όχι  τόσο  ενοχλητικός,  δεδομένου  ότι  είχα  ακανόνιστο  καρδιακό  παλμό  από τη
γέννησή  μου.Οι  κινήσεις  του  εντέρου  έγιναν  πιο  τακτικές.Βίωσε  καλύτερο,  πιο  ξεκούραστο
ύπνο.Η  ισορροπία  και  ο  συντονισμός  βελτιώθηκαν.Ικανός  να  κυκλοφορεί  καλύτερα  χωρίς
δύσπνοια.Έγινε πιο ευδιάκριτος στις συζητήσεις.Άλλαξε την οπτική μου για τα πράγματα και
ανέβασε τη διάθεσή μου.Άλλαξα την άποψή μου για τη μαριχουάνα.

Γενικά,  όλα  τα  συμπτώματα  που  αντιμετώπιζα  πριν  πάρω τη  θεραπεία  με  λάδι  κάνναβης,
εξαφανίστηκαν.
Μου  πήρε  3  1/2  μήνες  για  να  ολοκληρώσω  τη  θεραπεία.Αυτή  η  εμπειρία  δεν  ήταν  τόσο
δυσάρεστη.Ήταν μια προσαρμογή όμως, όταν αύξησα τις δόσεις αλλά μετά από μια ή δύο μέρες
όλα προσαρμόστηκαν.Ακολούθησα τις αυξήσεις της δόσης που πρότεινε ο Rick Simpson λίγο
πολύ.

Μετά από 2 μήνες θεραπείας, η επίσκεψή μου στον Ογκολόγο ήταν έκπληξη.Δήλωσε ότι το
χρώμα του δέρματός  μου φαινόταν καλό,  η αρτηριακή πίεση και  ο καρδιακός παλμός ήταν
φυσιολογικά  και  επειδή  δεν  είχα  πρόβλημα  με  την  κατάποση,  δεν  χρειαζόταν  να  κάνω
στάσιμο.Επίσης, δήλωσε ότι η ακτινογραφία από προηγούμενο ραντεβού μου φάνηκε καλή και
ότι δεν χρειάστηκε να επιστρέψω για τουλάχιστον 6 μήνες.Κανονικά, ήταν προγραμματισμένο να
επισκέπτομαι τον Ογκολόγο κάθε 3 μήνες...

Πιστεύω ότι το λάδι κάνναβης σκότωσε τον Καρκίνο μου.Όλες οι άλλες βελτιώσεις στην υγεία
που  βίωσα  από  το  λάδι  κάνναβης  με  κάνουν  να  νιώθω  σαν  νέος  άντρας.Είμαι  εντελώς
έκπληκτος από το θαύμα του ελαίου κάνναβης.Είμαι τόσο ευγνώμων που αποφάσισα να πάρω
το λάδι κάνναβης.

Το  λάδι  κάνναβης  ανανέωσε  την  υγεία  μου  και  παρέτεινε  τη  ζωή  μου.Σε  ευχαριστώ  Rick
Simpson, ο Θεός να σε έχει καλά!Συνεχίστε την καλή δουλειά!Είμαι απόλυτα πεπεισμένος ότι το
λάδι κάνναβης μπορεί να σώσει ζωές.Ευχαριστώ." Γεώργιος

«Μίνι  ενημέρωση για τον Γιώργο....Μέχρι  σήμερα έχει  χάσει +31 κιλά,  τώρα, πριν  από λίγο
χρειάστηκε να επισκεφτεί  τον οδοντίατρό του,  λόγω της απώλειας βάρους του (κάποτε ήταν
περίπου 280 κιλά).Έμαθε ότι  θα μπορούσε να επαναφέρει το βάρος πολύ εύκολα αν ήθελε
τώρα,  ωστόσο  επιλέγει  έναν  πιο  υγιεινό  χαμηλότερο  βάρος  και  τρόπο  ζωής),  έπρεπε  να
επανατοποθετήσει/προσαρμόσει τις οδοντοστοιχίες του.Ο οδοντίατρος του παρατήρησε πόσο
καλά έδειχνε και ότι το χρώμα του ήταν επίσης καλύτερο.

Πρέπει  να  αναφέρω ότι  ο  Γιώργος  είπε  ότι  είχε  ακόμα καλή αναπνοή  και  ότι  δεν  είχε  πια
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προβλήματα  με  πνιγμό  μέχρι  σήμερα,  είχε  μια  μπριζόλα,  πατάτες  και  λαχανικά  για  δείπνο
νωρίτερα αυτή  την  εβδομάδα και  το  φαγητό  του πέφτει  πολύ,  πολύ πιο  εύκολα από ποτέ.
συνήθιζε  πριν  από  τη  «θεραπεία»  του.  Μας  λέει  ότι  επισκέφτηκε  τον  γιατρό  του(κανονικό
έγγραφο) νωρίτερα αυτή την εβδομάδα...Ο γιατρός του αναφώνησε: «WOW!Είναιείσαι σίγουρος
ότι είσαι ο ίδιος Τζορτζ που είχα δει πριν;» Επίσης ο γιατρός του είπε ότι το χρώμα του έχει
βελτιωθεί.Ο Γιώργος μου λέει  ότι  αργότερα έδειξε  στον γιατρό του πόσα περισσότερα υγρά
έχασε και στα δύο του πόδια λέγοντάς του ότι νομίζει ότι έχει σχεδόν φύγει...Τότε ο γιατρός είπε,
«Γιώργο, δεν έχεις πια οίδημα».

Έχει προμηθευτεί μερικά παλιά έγγραφα ιατρικών πληροφοριών και του είπαν (τώρα) ότι θα
έπρεπε/θα μπορούσε να προσπαθήσει να πάρει μια παλιά εικόνα ακτινογραφίας συν αξονική
τομογραφία (σε δίσκο) από τον Ογκολόγο του στο επόμενο ραντεβού του (Ιούνιος).Προσπαθεί
να μπει νωρίτερα στο ραντεβού του στον ογκολόγο...με τη βοήθεια του γιατρού του τώρα.Σε
αυτή την επίσκεψη θα ζητήσει μαγνητική τομογραφία.Έχει διανύσει πολύ δρόμο τώρα...ωστόσο
το μόνο πραγματικό του πρόβλημα προς το παρόν (αλλιώς λέει ότι θα ήταν υπέροχο!!) είναι ότι
είχε  ακανόνιστο  καρδιακό  παλμό  από  τη  γέννησή  του,  και  τον  τελευταίο  καιρό  ήταν  λίγο
περισσότερο  από  το  συνηθισμένο.Δεν  ξέρω  αν  η  απώλεια  βάρους  του  πυροδοτεί  τον
ακανόνιστο καρδιακό του παλμό ή τον ενθουσιασμό από αυτό το γεγονός που του αλλάζει τη
ζωή ή τι κάνει αυτό σίγουρα, ξέρω μόνο ότι θέλω να διορθωθεί κι αυτό για εκείνον.Έχει τώρα μια
παραπομπή  για  να  δει  έναν  καρδιολόγο  σχετικά  με  τον  καρδιακό  παλμό  του  κ.λπ.Επίσης
πρόσφατα το χρώμα του έγινε ακόμα καλύτερο, έχει πιο κόκκινο/ροζ πρόσωπο, η κυκλοφορία
του φαίνεται  ακόμα πιο καλή.Λοιπόν,  αυτό είναι  το μόνο που μπορούσα να πάρω προς το
παρόν... Ειρήνη 1♥”Ελευθερία

«Ευχαριστώ τον Rick/JB για την απάντηση στις ερωτήσεις μου χθες.Ξέρω έναν άντρα που το
έχει  η  μητέρα  του.Ήθελα  να  έχω  κάτι  που  θα  μπορούσα  να  του  στείλω  να  δει.Είστε
υπέροχοι.Μακάρι να μπορούσα να βοηθήσω περισσότερο.Αυτές οι πληροφορίες έρχονται σε
πολλούς τώρα.Έκανες τόσο σπουδαία δουλειά για να το πεις στον κόσμο, Ρικ.Θα μπορούσες να
θεωρηθείς σύγχρονος άγιος.Δεν αστειεύομαι.Θαυμάσιος άνθρωπος.Δεν μπορώ να πω αρκετά
καλά πράγματα σε όλους για σένα Rick & JB που έχει κολλήσει δίπλα σου σε όλο αυτό.Σκεφτείτε
ότι θα αγοράζω 5 βιβλία κάθε μήνα για να βοηθήσω τον Ρικ να βγει έξω.Κρατήστε τις υπέροχες
πληροφορίες, παιδιά.Είσαι ο καλύτερος.Ειρήνη και υγεία σε όλους.RSO.Το φάρμακο του Θεού.»
Πέτρος

«Λοιπόν, Ρικ και Τζίντριχ, η σκληρή δουλειά και η αφοσίωσή μου στο RSO τελικά απέδωσε
καρπούς.Παρακολουθώ τα δάκρυα του Rick and Phoenix από το 2004 και πίστευα αμέσως στις
θεραπευτικές ικανότητες του λαδιού.Διέδωσα τη λέξη και στάθηκα πίσω από αυτό 100% ακόμα
και όταν ο κόσμος γελούσε και με έλεγε τρελό.Τώρα έχω θεραπεύσει 3 άτομα με καρκίνο σε
τελικό  στάδιο  και  στον  πιο  πρόσφατο  ασθενή  μου  οφείλω  πολλά  εύσημα  που  πέρασε
πραγματικά από το ιατρικό σύστημα και αρνήθηκε όλη τη θεραπεία και είχε τεκμηριωθεί ότι
χρησιμοποιούσε  RSO για  να  θεραπεύσει  τον  καρκίνο  του...Και  οι  δύο  του  πνεύμονες  ήταν
γεμάτοι καρκίνο και του έδωσαν 3 μήνες ζωής όταν πρωτοδιαγνώστηκε...Πριν 5 μήνες.

Σήμερα είναι επίσημα απαλλαγμένος από τον καρκίνο και ουσιαστικά πήρε 27 κιλά.Οι γιατροί
του καρκίνου είναι έκπληκτοι από τη θαυματουργή ανάρρωσή του σε μόλις 5 μήνες με ελάχιστη
βοήθεια  από  αυτούς  και  στην  πραγματικότητα  λένε  ότι  είναι  πιο  υγιής  από  ό,τι  είναι
τώρα.Χαχαχα.Έτρωγε το λάδι  μπροστά στους γιατρούς στο νοσοκομείο και κουβαλούσε ένα
περιοδικό Weed world με ένα άρθρο με δάκρυα του Phoenix που το έδειχνε σε όλους τους
άλλους  ασθενείς  και  διέδιδε  τη  λέξη  για  το  RSO.Θα  έχω  σύντομα  αντίγραφα  όλων  των
εγγράφων του νοσοκομείου ότι η RSO θεράπευσε τον καρκίνο του...Λέει ακριβώς στα χαρτιά
του ότι χρησιμοποίησε λάδι κάνναβης για θεραπεία.

Θα φτιάξω μια ιστορία για αυτόν το συντομότερο δυνατό για να τον βοηθήσω να διαδοθεί όσο
περισσότερο μπορώ.Γνωρίζω επίσης περίπου 25 άλλους ανθρώπους που έχουν δει το θαύμα
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του RSO να δρα για πολλές διαφορετικές ασθένειες και τώρα εργάζονται για να θεραπεύσουν
τον εαυτό τους επίσης... η λέξη έχει βγει!!!!:) Εκ μέρους των θεραπευμένων και σύντομα πολλών
άλλων στην περιοχή μου, θα ήθελα να πω ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ παιδιά για τη συνεχή σκληρή δουλειά
και  την  αφοσίωσή  σας  στην  εκ  νέου  ανακάλυψη  της  πανάκειας...Εσείς  είστε
σωτήρες...Κυριολεκτικά!!ΕΙΡΗΝΗ ΚΑΙ ΑΓΑΠΗ από την PA” Steve

«Έβαλα κάποιον να βάλει το λάδι σε ένα μικρό σημείο στον καρκίνο του δέρματος (πρόσωπο)
της και μετά από μια μέρα, φαίνεται ακόμα χειρότερο.Έχει κάποια αντίδραση ή όντως το λάδι
βγάζει πράγματα στην επιφάνεια του δέρματος στην αρχή;Μοιάζει όλο πρασινωπό σαν να είναι
μολυσμένο, κάπως.Είναι φυσιολογικό αυτό;Ωρες ωρες?" Μιγκέλ

«Ναι, αυτό μπορεί να είναι φυσιολογικό!Είναι καλό σημάδι, αν νιώθεις φαγούρα και βλέπεις το
λάδι  να  δουλεύει,  τότε  βάλεακόμα  περισσότερο  λάδι  πάνω  του.Το  πρασινωπό  μπορεί  να
προέρχεται από το λάδι.Φτιάχνεται σωστά το λάδι;» Άννα

«Ω ναι, δεν είναι πράσινο από το λάδι, είναι ένα χρυσαφένιο λάδι που φτιάχνω, είναι ό,τι πιο
καθαρό μπορείς να αποκτήσεις όταν το φτιάχνεις στο σπίτι.Είναι πραγματικά σαν μια μόλυνση
πράσινο υπόλευκο.Ήμουν σχεδόν σίγουρος ότι αυτό ήταν το λάδι που έκανε τη δουλειά του
απλώς ήθελε κάποια επιβεβαίωση από κάποιον άλλο.Ευχαριστώ." Μιγκέλ

«Γεια, πρέπει να σας πω μια ιστορία για ένα θαύμα που συνέβη χθες.Έχω μια φίλη και τη λένε
Shannon O'Brien.Είναι μια 17χρονη επιζών από καρκίνο του εγκεφάλου.Έχει έναν ανεγχείρητο
όγκο που μεγαλώνει εδώ και περίπου ένα χρόνο.Είχε μεγαλώσει σχεδόν σε όλο το μέγεθος του
εγκεφάλου  της.Μοιράστηκα  μαζί  της  το  RSO  και  χθες  τα  αποτελέσματα  της  μαγνητικής
τομογραφίας  έδειξαν  ότι  ο  όγκος  είχε  συρρικνωθεί  σχεδόν  στο  μισό.Το  παίρνει  από  τον
Φεβ.14.Πρέπει να καταλάβετε ότι αυτό ήταν ένα Hail Mary.Είμαι τόσο ευγνώμων που το πνεύμα
μου βρήκε την ιστορία σου και μπόρεσα να τη μεταδώσω». Η Ναντίν

«Η γυναίκα μου χρησιμοποιεί  RSO εδώ και  11 μήνες.Έχει  μεταστατικό καρκίνο  του μαστού
σταδίου IV και της είπαν ογκολόγοι στο MD Anderson Cancer Center ότι είχε προχωρήσει πάρα
πολύ για χημειοθεραπεία, ακτινοβολία ή χειρουργική επέμβαση.Ταξίδεψε από το σπίτι μας σε
παράνομη κατάσταση 26 ώρες κατευθείαν σε μια νόμιμη πολιτεία για να το αποκτήσει.Οι όγκοι
της συρρικνώνονται.Αν είχε την προσβασιμότητα που χρειάζεται (προς το παρόν παίρνει μόνο 2
γραμμάρια την ημέρα) πιστεύουμε ότι θα είχε απαλλαγεί από τον καρκίνο μέχρι τώρα.Η RSO
κρατά τη γυναίκα μου στη ζωή και έχουμε επίσης έναν ανάπηρο γιο.Ο Θεός ξέρει ότι η δουλειά
της εδώ δεν έχει τελειώσει!!» Φρειδερίκος

«Λοιπόν, Ρικ, νιώθω καλύτερα.Είμαι στο RSO για περίπου 30 ημέρες για όγκο στον εγκέφαλο
και  διαβήτη.Το σάκχαρό μου πέφτει.Σταμάτησα την ινσουλίνη  πριν  από 2  ημέρες επειδή το
σάκχαρο στο αίμα έπεφτε πολύ χαμηλά». Τζεφ

«Επίσης καθάρισε  το στάδιο  1  του καρκίνου του μαστού άλλου φίλου.Από όγκος  μεγέθους
μπάλας του γκολφ έγινε μικρότερος από μπιζέλι σε δύο εβδομάδες.0,4 g δύο φορές την ημέρα,
ακατέργαστο λάδι.Ένας άλλος φίλος με καρκίνο του δέρματος το αφαίρεσε με τοπικό διάλυμα
που τρίβεται απευθείας στο δέρμα.

Μόνος μου απαλλάχθηκα από τη μόλυνση και το πρήξιμο σε ένα κακό δόντι, καθάρισα τους
πνεύμονές μου μετά από μια περίοδο με άσθμα και αφαίρεσα δύο funky σημεία από το δέρμα
μου που μπορεί να ήταν ή να μην ήταν καρκίνος... δεν το ελέγξα ποτέ και έχει φύγει...ωπ.Χωρίς
χημειοθεραπεία, χωρίς ακτινοβολία, χωρίς παρενέργειες, κανένα πρόβλημα». Μπρους

«Θα ήθελα να ευχαριστήσω τον JB για όλη τη βοήθειά του!Όπως γνωρίζουν μερικοί άνθρωποι,
η γυναίκα μου έχει καρκίνο του μαστού σταδίου 4 που εξαπλώθηκε στα οστά της.Η Δρ είπε ότι
είχε τόσους πολλούς όγκους που έπρεπε να σταματήσουν να μετρούν και της έδωσαν 6 μήνες
ζωής!Την ξεκίνησαν με χημειοθεραπεία τους τελευταίους 5 μήνες, της έδωσα 5 κόκκους ρυζιού
λάδι RSO για 1μιση μήνα!Μόλις είδα το θαύμα μιας ζωής!Μόλις έκανε μαγνητική τομογραφία και
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σαρώσεις πίσω και δεν μπόρεσαν να βρουν κανένα σημάδι του καρκίνου!

Δεν μπορώ να αποδείξω ότι το λάδι είχε καμία σχέση με αυτό, αλλά είμαι 99% σίγουρος ότι τη
βοήθησε να ξεπεράσει την καμπούρα!Δεν έχει καν τελειώσει το χημειολογικό πρωτόκολλο, της
απομένουν 4 μήνες θεραπείας!Το 2012 ειπώθηκε ότι ο καρκίνος σταδίου 4 δεν είναι ιάσιμος, έτσι
όπως είπα το  λάδι  πρέπει  να έχει  λειτουργήσει!Συνιστώ σε  όλους  όσους έχουν καρκίνο  να
πάρουν αυτό το λάδι RSO το συντομότερο δυνατό.Δεν μπορεί να βλάψει τίποτα!Όπως είπα
ευχαριστώ JB για όλη τη βοήθεια!»

«Πόσες σταγόνες μεγέθους ρυζιού πρέπει να της δώσω στη φάση συντήρησης;;» Τζεφ

-- 1-2 g το μήνα μπορεί να κάνει, Jeff, μια σταγόνα τη νύχτα είναι το μόνο που απαιτούν οι
περισσότεροι ασθενείς ως δόση συντήρησης.Αλλά πήρε τη χημειοθεραπεία, οπότε θα ήθελα να
τη δω να τρώει τουλάχιστον 60 γραμμάρια όσο πιο γρήγορα μπορεί για να αφαιρέσει τη ζημιά
που άφησε πίσω της η χημειοθεραπεία.Ευχαριστώ, JB

«Χρησιμοποίησα λάδι, έφτιαξα τον εαυτό μου χρησιμοποιώντας τις οδηγίες βίντεο του Rick και
θεράπευσα τον εαυτό μου από το διάχυτο λέμφωμα μεγάλων κυττάρων Β σταδίου 4,  έναν
υποτιθέμενο «ανίατο» ωοθυλακικό καρκίνο σε μόλις 58 ημέρες!!

Από τότε  συνέχισα να φτιάχνω το λάδι  για  μένα και  για  άλλους  και  έχω δει  πάνω από 10
επιβεβαιωμένες  περιπτώσεις  πνεύμονα,  μαστού,  προστάτη,  εγκεφάλου,  παχέος  εντέρου,
λευχαιμίας,  παγκρέατος,  ασθενείς  να  αυτοθεραπεύονταιχρησιμοποιώντας  σκούρα  πράσινα
έλαια!!Φτιάχνω λάδι χρησιμοποιώντας ΚΑΙ φύλλα και άνθη λόγω των ειδικών αντιφλεγμονωδών
ενώσεων που βρίσκονται ΜΟΝΟ στα πράσινα φύλλα!

Έχασα ολόκληρο το παχύ έντερο το 1992.Έχω φτιάξει ένα «πουγκάκι» από το λεπτό μου έντερο
που λειτουργεί σαν κανονικές υδραυλικές εγκαταστάσεις εδώ και 20 χρόνια που θα έπρεπε να
είχε σκουληκίσει πριν από 7 χρόνια!Σύμφωνα με τον γαστρεντερολόγο μου στο PAMF? Ο ίδιος
πιστώνει τη βαριά χρήση κανναβινοειδών σε μια υγιή θήκη «σε καλύτερη κατάσταση από ό,τι
πριν  από 20 χρόνια την  ημέρα που τοποθετήθηκε  για  πρώτη φορά».  Έχει  ακούσει  τα  ίδια
αποτελέσματα από πολλούς άλλους ασθενείς που χρησιμοποιούν κανναβινοειδή και τώρα το
συνιστά στους ασθενείς του!». Κρεγκ

«Θέλω απλώς να σας ευχαριστήσω.Μετά από 5 χρόνια «Watchful  Waiting», το Θυλακιώδες
Λέμφωμα του συζύγου μου σηκώνει  το άσχημο κεφάλι  του.Είναι  3 εβδομάδες στο λάδι  και
νιώθει υπέροχα, ακόμη και να κάνει γκολφ 4 ημέρες την εβδομάδα.Θα σας κρατάω ενήμερους
καθώς συνεχίζουμε." Τζόυς

«Πήγα για τις σαρώσεις μου για 2 χρόνια και είναι ΑΠΟΛΥΤΑ ΚΑΘΑΡΕΣ ΑΠΟ ΚΑΡΚΙΝΟ ΚΑΙ ΤΗ
ΒΛΑΒΗ ΑΠΟ ΑΚΤΙΝΟΒΟΛΙΑ ΠΟΥ ΕΙΔΑΝ ΛΙΓΟ ΤΗΣ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑΣ ΦΟΡΑ.ΕΙΜΑΙ  ΕΝΤΕΛΩΣ
ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΑΠΟ ΑΣΘΕΝΕΙΕΣ, RSO OIL.ΤΙ ΘΕΟΣ ΣΤΕΙΛΕ ΤΟ ΛΑΔΙ ΤΟΥ RICK SIMPSON
ΕΧΕΙ  ΠΑΕΙ  ΣΕ  ΤΟΣΟΥΣ  ΠΟΛΛΟΥΣ...ΣΑΣ  ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ  ΠΟΥ  ΜΕΤΑΔΩΣΑΤΕ  όλες  τις
πληροφορίες που κάνετε.” Λίντα

«Η γυναίκα του φίλου μου έχει καρκίνο του παχέος εντέρου στο τελευταίο στάδιο.Οι γιατροί την
έστειλαν σπίτι,  της είπαν ότι  δεν μπορούν να κάνουν τίποτα άλλο για αυτήν.Έχει εξαπλωθεί
στους πνεύμονες  και  τον εγκέφαλό της.Τι  δόση πρέπει  να καταναλώσει;Πόσο καιρό θα της
πάρει για να οικοδομήσει ανεκτικότητα;Πρέπει να αυξηθεί ώστε να παίρνει 3 σταγόνες μεγέθους
κόκκου ρυζιού την ημέρα;Η χημειοθεραπεία που της έκαναν την έχει κάνει πολύ αδύναμη...δεν
θα της κάνουν πια χημειοθεραπεία...Ελπίζω ότι το λάδι μπορεί να επιδιορθώσει τη ζημιά που
έγινε πριν να είναι πολύ αργά.Της έδωσαν 4-6 μήνες...» Σάιμον

-- Σάιμον, ίδιο πρωτόκολλο με οτιδήποτε άλλο.Μόλις συνηθίσει το φάρμακο, όσο περισσότερο
και πιο γρήγορα τρώει, τόσο το καλύτερο.JB
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«Ξεκίνησα πριν από τέσσερις μήνες να φτιάχνω λάδι κάνναβης για έναν ξάδερφό του που είχε
σταματήσει να το φτιάχνει ακόμη και το 2014, αφού ο γιατρός του, 4 φορές σε λιγότερο από ένα
χρόνο,  αφαίρεσε  χειρουργικά  πολλούς  καρκίνους  από  την  ουροδόχο  κύστη  του,  του  έκανε
πολλές χημειοθεραπείες και του είπε Το επόμενο βήμα ήταν να αφαιρέσει την κύστη του.Άρχισε
να  παίρνει  το  λάδι  τον  Ιανουάριο  και  πριν  από  δύο  εβδομάδες  ανακάλυψε  ότι  δεν  έχει
καρκίνο.Τώρα φτιάχνει το δικό του λάδι και παίρνει μια δόση συντήρησης καθημερινά». Κάρολος

«Γεια σας, απλώς σκέφτηκα να μοιραστώ μαζί σας μερικά καλά νέα.Ο καρκινοπαθής για τον
οποίο σας μίλησα προηγουμένως πέρασε πρόσφατα από αξονική τομογραφία.Δεν υπάρχουν
όγκοι!!!Υπήρχε ένας όγκος στο στήθος του που ήταν περίπου στο μέγεθος ενός μπέιζμπολ.Αυτό
και  οι  άλλοι  όγκοι  έχουν  εξαφανιστεί  εντελώς!Το  μόνο  που  απομένει  είναι  λίγος  ουλώδης
ιστός.Αυτός και εγώ δοξάζουμε τον Θεό για αυτό το υπέροχο φάρμακο.Κάνναβη, ένα φοβερό
φυτό, ένα δώρο που δόθηκε σε όλους μας από τον Θεό.Πρέπει όλοι να ευχαριστήσουμε τον
Rick Simpson και τις θυσίες που έκανε για να συνειδητοποιήσει τους ανθρώπους τι μπορεί να
κάνει το φυτό του Θεού.Ο ασθενής έχει πάρει πίσω τα 40 κιλά που έχασε.Φαίνεται πιο υγιής και
καλύτερος από ό,τι  έχω δει  ποτέ.Είμαι  100% βέβαιος και πιστεύω αληθινά ότι  το λάδι  Rick
Simpson,  όταν  παρασκευάζεται  και  χρησιμοποιείται  σωστά,  μπορεί  να  θεραπεύσει  τον
καρκίνο.Τώρα  μετά  από  12  χρόνια  μάχης  με  αυτήν  την  ασθένεια,  αυτός  ο  ασθενής  είναι
απαλλαγμένος από καρκίνο.Μπορούμε μόνο να δώσουμε τη δόξα μας στον Θεό για αυτό.

Ευχαριστώ  και  πάλι,  Rick,  που  ήσουν  ένας  άνθρωπος  που  έκανε  μεγάλες  θυσίες  για  τον
κόσμο.Εδώ και ένα χρόνο, διαδίδω τη λέξη για το τι μπορεί να κάνει η RSO.Τώρα είμαι 100%
σίγουρος  ότι  όλα  όσα  ειπώθηκαν  στα  βίντεό  σας  είναι  αληθινά  μπλε.Παίρνω  έναν  άλλο
καρκινοπαθή σταδίου 4 και είμαι πολύ σίγουρος ότι θα απαλλαγεί από τον καρκίνο σε λιγότερο
από ένα χρόνο.Θα συνεχίσω να διαδίδω τη λέξη όσο καλύτερα μπορώ.Επίσης θα βοηθήσω
όσο περισσότερους ανθρώπους μπορώ.Η αλήθεια θα επικρατήσει.Σας ευχαριστώ για όλα όσα
έχετε κάνει και εξακολουθείτε να κάνετε.Με εκτίμηση, Grow Goddess”

«Ο Δρ. Ο Rondeau μου είπε πριν από τα Χριστούγεννα ότι αυτό το μαύρο σημείο στην πλάτη
μου ήταν μελάνωμα.Πήγα σε αυτόν αφού άρχισε να αιμορραγεί.Γύρισα σπίτι  και  άρχισα να
βάζω μπουμπουκέλαιο στην πλάτη μου και άρχισα επίσης να τρώω λάδι σταθερά.Χρειάστηκαν
λιγότερο από 2 εβδομάδες και το σημείο στην πλάτη μου καθαρίστηκε και συνέχισα να τρώω
περίπου 2 ουγγιές από το λάδι.Μόλις ένα σημάδι στην πλάτη μου και νιώθω φανταστικά.

Ο Φίλιππος έκανε επίσης το τσεκ-απ του ενός έτους και ήταν απαλλαγμένος από τον καρκίνο
για περισσότερο από ένα χρόνο.Έτσι το αποκαλούν ελεύθερο από καρκίνο.Δεν χρειάζεται να δει
γιατρό για τουλάχιστον 3 χρόνια.Δεν πήρε χημειοθεραπεία και ακτινοβολία, πήρε περίπου 4
ουγγιές  λάδι κάνναβης και εξακολουθεί να τρώει λίγο σχεδόν κάθε μέρα.Δεν είναι πολλοί οι
άνθρωποι που νίκησαν τον καρκίνο του εντέρου.Ο Ρικ είναι ο ήρωάς μας». Ξύλο Φλάουτου

«Είναι δύσκολο να το πιστέψουν οι άνθρωποι που δεν είχαν την ευκαιρία να εκπαιδευτούν για τη
θεραπευτική δύναμη του ελαίου κάνναβης… Ζω στην περιοχή από την οποία κατάγεται ο Rick
Simpson και έχουμε δει τη θεραπευτική δύναμη εδώ και 10 χρόνια.Θεραπεύει καρκίνο, διαβήτη,
μυϊκές διαταραχές, πόνους στα δόντια, ειδικά μια θαυματουργή θεραπεία για εγκαύματα (πρέπει
να το δεις για να το πιστέψεις).

Μέχρι  στιγμής,  δεν  έχουμε  δει  τίποτα  που  να  μην  λειτουργεί,  εάν  λαμβάνεται  σωστά  και
τακτικά.Ιδιαίτερα καλό για τον καρκίνο του δέρματος, τη ναυτία, τις κράμπες στο στομάχι και ό,τι
χρειάζεται.Ένας καλός ύπνος.Δεν υπάρχει τίποτα που να ανακουφίζει από το άγχος όπως το
λάδι κάνναβης και τα περισσότερα από τα εσωτερικά μας προβλήματα προκαλούνται από το
άγχος.Οπότε  ορίστε.Καλή  τύχη  σε  όλους.Λειτουργεί  πραγματικά,  απλά  πρέπει  να  το
εμπιστευτείς.Εμπιστευτείτε τον Θεό και τον Ρικ Σίμπσον». Είδος υφάσματος

«Το μόνο που ξέρω είναι ότι ήμουν έτοιμος να φύγω, δεν άντεξα άλλο, έβαλα την ιστορία μου
εδώ και ο άγγελός μου ανέβηκε και μου έβαλε το λάδι RSO.Είχα σταματήσει να τρώω και με
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λίγους κόκκους ρυζιού από το λάδι, μπορούσα να νιώσω την αλλαγή μέσα μου.Πριν από αυτό η
ζωή μου ήταν στον καναπέ με θερμαντικό μαξιλάρι, κρατούσα κάτω τα ποτά.Αλλά τη δεύτερη
μέρα, σηκώθηκα, στην παγοθήκη, έψαχνα να φάω, έκανα ένα ντους.Για κάποιους αυτό δεν είναι
μεγάλο θέμα, μέχρι να έρθει η στιγμή που δεν μπορείτε να σταθείτε αρκετά για ένα ντους.Έμεινα
σε αυτό, πήρα βάρος, άρχισα να ζω ξανά, παίρνοντας πραγματικά τη ζωή μου πίσω.Λυπάμαι
που δεν το ήξερα πριν χειρουργηθώ.56, λευκή γυναίκα θύμα καρκίνου του μαστού Kathleen»

«Ο πατέρας μου είναι τώρα 75 ετών πριν από περίπου 18 χρόνια ο πατέρας μου διαγνώστηκε
με καρκίνο του στομάχου, υποβλήθηκε σε αφαίρεση στομάχου, πέρασε 15 χρόνια μαθαίνοντας
πώς να ζήσει ξανά.Πριν από 3 χρόνια του είπαν ότι έπρεπε να αφαιρέσει το κάτω μέρος του
εντέρου και μέρος του παχέος εντέρου λόγω καρκινικών βλαβών.Πριν από 2 χρόνια του είπαν
ότι ο νέος καρκίνος βρισκόταν σε μέρη που δεν μπορούσαν να χειρουργηθούν...

Όταν το πληροφορήθηκα,  έφτιαξα μια παρτίδα λαδιού 24 ωρών (350 γραμμάρια κορυφαίου
μπουμπουκιού σε 1/2 γαλόνι Everclear).Ένα χρόνο αργότερα, όταν πήγε για έλεγχο, ο Δρ δεν
μπορούσε  να  βρει  τον  καρκίνο  του,  προφανώς  το  λάδι  κάνει  τον  καρκίνο  αόρατο  και
αναποτελεσματικό μέχρι θανάτου...Τώρα θεραπεύει την καλύτερή του φίλη Ellie, τον σκύλο του
Λαμπραντόρ,  που  έχει  όγκους  ...και  ανταποκρίνεται  πολύ  όμορφα  στο  λάδι...Είμαι  ο
μεγαλύτερος θαυμαστής σου στις ΗΠΑ.Η ζωή μου είναι αυτό το λάδι.Ευχαριστώ Rick Simpson."
Ρεβέκκα

«Έχω  μόνο  να  μοιραστώ  αυτά  τα  εξαιρετικά  νέα  με  εσάς  και  τους  ακόλουθούς  σας...Ο
εργασιακός  φίλος  της  συζύγου  μου  της  είπε  πριν  από  μερικούς  μήνες  ότι  ο  καρκίνος  του
παγκρέατος  του  συζύγου  της  είχε  επιστρέψει  για  δεύτερη  φορά,  η  γυναίκα  μου  και  εγώ
γνωρίζαμε  ήδη  το  RSO  σας,  οπότε  τους  βάλαμε  στον  ιστότοπό  σας  για  να  μάθουμε
περισσότερα για αυτό κ.λπ., καλά ξεκίνησε αμέσως και χθες επέστρεψε στο νοσοκομείο για τα
αποτελέσματα των πιο πρόσφατων εξετάσεων του, το νοσοκομείο του έλεγε ότι χρειαζόταν ξανά
χημειοθεραπεία, αλλά αυτό που πραγματικά συνέβη όταν κοίταξαν τα αποτελέσματα είναι ότι ο
καρκίνος είχε γίνει σίγουρα πολύ μικρότερο από ό,τι ήταν όταν παρατήρησαν για πρώτη φορά
ότι είχε επιστρέψει, σχεδόν εξαφανίστηκε στην πραγματικότητα.Ήταν μπερδεμένοι για το πώς
θα μπορούσε να έχει συρρικνωθεί (θα έπρεπε να μάθουν για όλα τα είδη φαρμάκων τότε ε, όχι
μόνο  για  τα  δηλητηριώδη).Είπαν  ότι  θέλουν  να  αφαιρέσουν  ό,τι  έχει  απομείνει,  αλλά  τον
συμβούλεψα να συνεχίσει  με τις  ίδιες δόσεις  που έκανε πριν,  καθώς προφανώς είχε  θετικό
αποτέλεσμα, και να μην μπει στον κόπο να αφήσει αυτούς τους κρεοπώλες οπουδήποτε κοντά
του.Χάρηκα πολύ που άκουσα τα νέα όμως και ανυπομονούσα να σας ενημερώσω. :)» Μαρκ

--  Μπράβο,  Mark,  δες  πώς  νιώθει  ο  ασθενής,  οι  σαρώσεις  δεν  είναι  απαραίτητες  στις
περισσότερες περιπτώσεις.Αν φάει 120-180 γραμμάρια σε διάστημα έξι μηνών, δεν έχει πολλά
να ανησυχεί, φαίνεται.JB

«Υπάρχουν  χιλιάδες  τεκμηριωμένες  αποδείξεις  ότι  πράγματι  θεραπεύει  τον  καρκίνο  σε
ανθρώπους  που  αρνήθηκαν  να  έχουν  οποιαδήποτε  σχέση  με  γιατρούς,  μόνο  το  λάδι.Είχα
καρκίνο σταδίου 4.Είχα μόνο 3 μήνες ζωής και αυτό ήταν πριν από 14 μήνες». Κάποιος

«Απλώς για να σας ενημερώσω, εδώ είναι μια ενημέρωση για τον θείο μου τον Τομ.Το νέο του
επίπεδο  PSA είναι  0,1  και  σταθερό.Σας  ευχαριστούμε  που  μας  δώσατε  τη  γνώση  για  να
σώσουμε τη ζωή του.Ήταν στο στάδιο 4 του καρκίνου του προστάτη.Ψάχνουμε να κάνουμε μια
μαρτυρία.Ο Θεός να σε ευλογεί." Σέρι

«Τομ,  χρησιμοποίησα  αυτό  το  λάδι  πριν  από  3  χρόνια  για  να  σκοτώσω  τον  καρκίνο  του
προστάτη σταδίου 4.Χρησιμοποίησα ορμονοθεραπεία για να ξεκινήσω και μετά έμαθα για το
RSO.Δουλεύει.Προσωπικά γνωρίζω δεκάδες ανθρώπους που το χρησιμοποιούν καθημερινά για
πολλές παθήσεις.Είναι μια τεράστια βοήθεια για τους ασθενείς με καρκίνο, αλλά νομίζω ότι η πιο
εκπληκτική αποκάλυψή μου ήταν η θεραπεία της σοβαρής ψωρίασης κάποιου που είχε πάνω
από το 90% του σώματός του.Λαμβάνοντας 1/4 έως 1/2 γραμμάριο λαδιού την ημέρα για 6
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εβδομάδες, αυτό το άτομο έχει κυριολεκτικά θεραπεύσει τον εαυτό του από μια πάθηση από την
οποία υπέφερε από παιδί.Θα μπορούσα να συνεχίσω για ώρες για τα πράγματα που έχω δει να
κάνει αυτό το λάδι.Θα δείτε, θα έχετε το μυαλό σας ανοιχτό και θα κάνετε όπως σας υποδεικνύει
ο Ρικ, δεν θα μετανιώσετε». Dan

«Από την ανάρρωσή μου από την ελκώδη κολίτιδα και τον καρκίνο, ο Γαστρεντερολόγος μου
έχει  πλέον  ΟΛΟΥΣ  τους  ασθενείς  του  με  προϊόντα  κάνναβης  επειδή  είναι  τα  πιο  ισχυρά
αντιφλεγμονώδη που γνωρίζει...και λειτουργούν ΚΑΛΥΤΕΡΑ ΑΠΟ ΟΠΟΙΟΔΗΠΟΤΕ ΦΑΡΜΑΚΟ
ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΣΥΓΓΡΑΨΕΙ!!!» Κρεγκ

«Ξέρω  ότι  θεραπεύει  τον  καρκίνο…Θεράπευσα  τη  μαμά  μου  3  φορές  και  τώρα  είναι
απαλλαγμένη από καρκίνο». Μακ Τζέι

«Χρησιμοποιώ  το  λάδι  για  5  εβδομάδες  και  η  χθεσινή  σάρωση  κατοικίδιων  ζώων  έδειξε
αξιοσημείωτη μείωση στους όγκους των οστών και καμία ένδειξη πια υπερμεταβολικών όγκων
του ήπατος.Παρουσιάστηκα αρχικά  με  στάδιο  4  στα οστά  και  ζωντανό καρκίνο  πριν  από 3
μήνες...Θα έλεγα ότι λειτουργεί.Και ήταν μόνο τα πρώτα 8cc, ώρα να σβήσουμε τα επόμενα
52!!” Λαούρα

-- Ωραία, Laura, υπέροχο να το ακούς αυτό, αλλά μείνε μακριά από άλλες σαρώσεις ή ακτίνες Χ,
αν  είναι  δυνατόν.Δεν  θέλετε  να  ακτινοβολήσετε  έναν όγκο,  ο  ογκολόγος  σας θα  πρέπει  να
μπορεί να σας εξηγήσει γιατί δεν είναι καλή ιδέα να το κάνετε.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Ακούστε,  το  έψαξα  για  μήνες.Υποστηρίζεται  από  το  Χάρβαρντ.Το  χρησιμοποιούν  στην
Ισπανία.Λόγω  του  ότι  είναι  παράνομο,  δυστυχώς  δεν  μπορώ  να  σας  πω  κάτι
περισσότερο.Μπορώ να πω ότι  ο  σύζυγός  μου  έχει  καρκίνο  σταδίου  4  με  νευρώσεις  στον
εγκέφαλο.Η RS λέει μην εμπιστεύεστε κανέναν για την υγεία σας.Οπότε δεν το έκανα.«Πήδηξα
πάνω από το φεγγάρι» να το πω έτσι.Προσγειώθηκα γερά στα πόδια μου και ο άντρας μου είναι
καλά.:)» Λίζα

«Αγαπητέ CureYourOwnCancer.com, πριν από λίγο καιρό, διάβασα για το Rick Simpson Oil και
αποφάσισα  να  δοκιμάσω  να  φτιάξω  μερικά.Καλλιεργώ  μαριχουάνα  εδώ  και  πολύ
καιρό.Χρησιμοποίησα  μερικά  από  τα  καλύτερα  μπουμπούκια  μου  και  έφτιαξα  λίγο  λάδι
κάνναβης  εξαιρετικής  ποιότητας.Το  δοκίμασα  και  δεν  μπορούσα  να  το  πιστέψω.Ήταν  τόσο
ισχυρό που δεν είχα ποτέ τίποτα.

Αφού το δοκίμασα, γνώριζα έναν ασθενή που πάλευε με τον καρκίνο (Λέμφωμα Hodgkin) για
περίπου  11  χρόνια  σε  εκείνο  το  σημείο.Προσφέρθηκα  να  γίνω  ο  φροντιστής  της  ιατρικής
μαριχουάνας και να του προμηθεύσω το λάδι χωρίς κανένα κόστος για αυτόν, εφόσον έπαιρνε
το λάδι όπως συνιστάται.Εκείνη την εποχή, μου ήταν περισσότερο από λιγότερο ξένος.Τον είχα
γνωρίσει περίπου ένα χρόνο πριν σε μια συνάντηση της λέσχης συμπόνιας και τότε έμαθα ότι
είχε τον καρκίνο.Ήθελα πραγματικά να δω αν το λάδι θα μπορούσε να θεραπεύσει τον καρκίνο,
όπως αναφέρεται στο Rick SimpsonRun From the Cure.

Έτσι,  αφού ήρθαμε σε επαφή με αυτόν  τον ασθενή και  του παρουσιάσαμε  την προσφορά,
καταθέσαμε τα κατάλληλα έγγραφα στο κράτος μας και ξεκινήσαμε τη θεραπεία.Το ρυθμίσαμε
εκεί που θα είχε στην κατοχή του τα φυτά, έτσι τελικά, θα μπορούσε να παρέχει το λάδι στον
εαυτό  του.Ήταν  επίσης  μέρος  της  συμφωνίας,  ότι  μαθαίνει  πώς  να  βοηθά  τον  εαυτό
του.Αρχίσαμε τη θεραπεία.Στην αρχή ήταν δύσκολο για αυτόν επειδή το λάδι ήταν τόσο ισχυρό
και  η  λήψη  του  τρεις  φορές  την  ημέρα  μπορεί  να  είναι  αρκετά  δύσκολη.
Μετά  από  τρεις  μήνες,  ένας  όγκος  στο  πάνω  μέρος  του  στήθους  του  άρχισε  να
συρρικνώνεται.Μετά από πέντε μήνες, ο όγκος είχε εξαφανιστεί εντελώς.Στη συνέχεια πήγε για
αξονική  τομογραφία.Τα  αποτελέσματα  επέστρεψαν  ότι  είναι  απαλλαγμένος  από  καρκίνο!Οι
γιατροί  προσπαθούν  να  θεραπεύσουν  τον  καρκίνο  του  για  τουλάχιστον  11
χρόνια.Χημειοθεραπεία,  μεταμοσχεύσεις  μυελού  των  οστών και  ούτω καθεξής.Το  μόνο  που
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χρειάστηκε  ήταν  περίπου  ένα  κιλό  premium  μπουμπουκιού  που  μετατράπηκε  σελάδι
κάνναβης.Έχει τα αποτελέσματα πριν και μετά τη σάρωση CAT στο δίσκο (θα μας παρασχεθούν
σύντομα).Έχει  εμφανιστεί  και  έχει  μιλήσει  δημόσια  στους  ανθρώπους.Στην  πραγματικότητα,
τώρα  είναι  φροντιστής  που  βοηθά  άλλους  ασθενείς  με  το  θεραπευτικό  έλαιο
κάνναβης!».GrowGoddess”

«Πριν  από  ένα  χρόνο  ο  ογκολόγος  μου  μας  είπε  να  επικοινωνήσουμε  σύντομα  με  το
νοσοκομείο, ο καρκίνος του παχέος εντέρου είχε επιστρέψει στους πνεύμονες και το κόλον μου,
είχε αφαιρεθεί από το κόλον το 09 και το συκώτι το 11.Ο σύζυγός μου επέμενε να δοκιμάσουν
έναν  ακόμη  γύρο  χημειοθεραπείας.Ταυτόχρονα  ανακάλυψα  το  λάδι  κάνναβης,  άρχισα  να
παίρνω το λάδι την ίδια μέρα με τη χημειοθεραπεία.Ο καρκινικός μου δείκτης ήταν 17,6.Μετά
από ΜΙΑ θεραπεία (και 2 εβδομάδες λαδιού) ο καρκινικός μου δείκτης ήταν 10,6.Την περασμένη
Παρασκευή μετά από 2 θεραπείες και 5 εβδομάδες λαδιού, ο καρκινικός μου δείκτης είναι 4,8.Η
νοσοκόμα μου είπε ότι δεν ήξερε τι έκανα, αλλά αυτή η χημειοθεραπεία δεν έπρεπε να παράγει
αυτά τα αποτελέσματα.Νιώθω καλύτερα από ό,τι ένιωθα εδώ και πολύ καιρό». Diane

«Γεια  σου Jindrich,  χθες τελείωσα την  ανάγνωση του βιβλίου  του Rick.Υπέροχα πράγματα!
Ειλικρινά, δεν χρειάζομαι άλλα στοιχεία για την πραγματικά μαγική δύναμη του λαδιού!

Έχω κάνει επίσης κάποια πειράματα και κάθε μέρα ανακαλύπτω κάτι νέο που μπορεί να κάνει
αυτό το φάρμακο!Φοβερο!Δυστυχώς, παρόλο που είμαι πεπεισμένη και ακόμα κι αν η κοπέλα
μου  είναι  πεπεισμένη,  η  μητέρα  της  κατά  κάποιον  τρόπο  δεν  είναι  σε  θέση  να  «αφήσει»
εντελώς…και  ακόμα  δεν  είναι  σίγουρη  αν  σταματά  τη  χημειοθεραπεία…
Προσπαθώ συνεχώς να βγάζω καλά επιχειρήματα αλλά δεν μπορώ να αποφασίσω για αυτήν!
Είναι η ίδια με τον καρκίνο και είναι η μόνη που μπορεί να αποφασίσει τι θα κάνει στη ζωή της.

Ξέρω ότι θα γιατρευτεί ούτως ή άλλως στο τέλος γιατί θα της βάλουμε τόσο λάδι που θα είναι
αδύνατο να πεθάνει.Αλλά και πάλι νιώθω ότι είναι τόσο ανόητο και τόσο επικίνδυνο να παίζεις
με αυτές τις γαμημένες χημικές ουσίες, ειδικά όταν έχεις πρόσβαση σε φυσική ιατρική που έχει
αποδειχθεί  ότι  θεραπεύει  τον  καρκίνο!Διάβασα  για  την  εμπειρία  σας  με  τον  καρκίνο  και  το
ιατρικό σύστημα...Λυπάμαι πραγματικά για την απώλειά σου… και τώρα καταλαβαίνω καλύτερα
τη στάση σου απέναντι στο παραδοσιακό λεγόμενο «φάρμακο»!». Λουίτζι

--  Γεια  σου  Luigi,  σε  ευχαριστώ  για  τα  καλά  σου  λόγια  για  το  βιβλίο  και  είναι  κρίμα  που
χρειάστηκε  να  περάσεις.Είναι  δική  της  επιλογή  ποια  θεραπεία  θα  επιλέξει,  αλλά  δεν  θα
πλησίαζα τη χημειοθεραπεία - απλώς διαβάστε την ιστορία της μαμάς μου, ίσως καταλάβει ότι η
λήψη  δηλητηρίου  δεν  είναι  ποτέ  καλή  ιδέα,  ειδικά  όταν  δεν  είναι  τεκμηριωμένη  ούτε
απαραίτητη.Οι  πιθανότητές  της  να επιβιώσει  απλώς από τη  χημειοθεραπεία θα  βελτιωθούν
πολύ  αν  πάρει  το  λάδι,  αλλά  και  πάλι,  γιατί  να  προκαλέσει  ακόμη  μεγαλύτερη  ζημιά  στο
άρρωστο σώμα της;Δεν έχει κανένα απολύτως νόημα.Τις καλύτερες ευχές, Jindrich

«Ένας  φίλος  με  κάθισε  να  παρακολουθήσωRun  From  the  Cureπριν  από  περίπου  δυόμισι
χρόνια σκεπτόμενος ότι  μπορεί να βοηθήσει στην ψωρίασή μου.Φτιάξαμε το λάδι μαζί  -  την
πρώτη φορά και για τους δυο μας - μέσα σε τρεις εβδομάδες, η ψωρίαση κατά πλάκας είχε
φύγει.Από τότε φτιάχνω το λάδι και το πίνω.Εάν καταναλώνω κάθε μέρα και εφαρμόζω το λάδι
τοπικά  τη  νύχτα  στα  μεμονωμένα  σημεία  που  εμφανίζονται  τυχαία,  η  ψωρίαση  είναι  πολύ
ελεγχόμενη και σχεδόν αόρατη.Εξαιτίας αυτής της εμπειρίας, πήδηξα μέσα με δύο πόδια και
τώρα κατέχω την πρώτη επιχείρηση ιατρικής μαριχουάνας με πλήρη άδεια από το κράτος στο
Κολοράντο.Ένα χρόνο μετά την  επιχείρησή μου,  ο  πατέρας μου διαγνώστηκε με μελάνωμα
σταδίου IV - είχε εξαπλωθεί στους πνεύμονες και το συκώτι του.Ο ογκολόγος του έδωσε 3 έως
12 μήνες και του είπε να προετοιμαστεί για νοσηλεία.Αμέσως τον ξεκίνησα με ένα σχήμα RSO
και πέντε μήνες αργότερα, ο καρκίνος του εξαφανίστηκε.Χαμένος.Το πιο εύκολο πράγμα στον
κόσμο!Ευχαριστώ Rick, που ξανασυστήσατε αυτό το καταπληκτικό φάρμακο στον κόσμο!:-)»
Έρικα
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«Έκανα μια  πορεία  2 εβδομάδων με  λάδι...Μπορούσα να  το  αντέξω οικονομικά  μόνο κάθε
δεύτερη μέρα περίπου, ωστόσο η ψωρίαση στο σώμα μου σχεδόν εξαφανίστηκε.δίνω7Η κάρτα
μου  σε  έναν  υπαίθριο  καλλιεργητή  φέτος,  ώστε  να  μπορώ  να  πάρω  αρκετή  πρώτη  ύλη
ταυτόχρονα για να φτιάξω μια παρτίδα 60 ημερών για να θεραπεύσω αυτή τη χάλια μια για
πάντα!!!" Σοφία

«Το λάδι κάνναβης θεραπεύει τον καρκίνο.Είμαι ασθενής με καρκίνο του μαστού σταδίου 3 και
χρησιμοποιώ το λάδι για να θεραπεύσω τον εαυτό μου». Αντέλ

"Όχι χημειοθεραπεία, χωρίς ακτινοβολία... RSO και αλλαγή διατροφής... Το RSO θεράπευσε τον
καρκίνο του στομάχου μου χωρίς τίποτα από αυτά τα σκατά..." Dale

«Γεια σου Rick, μίλησα μαζί σου πριν από μερικούς μήνες και έκτοτε δοκίμασα το λάδι για την
κατάθλιψή μου.Είναι δύσκολο να πούμε αν ήταν αποτελεσματικό ή όχι, καθώς μια ουγγιά (28
γραμμάρια) έδωσε αρκετό μόνο για περίπου 10 ημέρες.Προς το τέλος των 10 ημερών, υπέφερα
λίγη κατάθλιψη για μερικές ημέρες.Υπήρχε ένας παράγοντας άγχους που εμπλέκεται στη ζωή
μου,  αλλά κατάφερα  να  λειτουργήσω αν και  με  το  συναίσθημα  της  κατάθλιψης.Ποιος  ξέρει
λοιπόν, μπορεί να ήταν χειρότερα χωρίς το λάδι.

Τέλος πάντων, δοκίμασα και λίγο λάδι σε έναν από τους καρκίνους του δέρματος της φίλης μου
(76 ετών).Ήταν ένας πολύ άσχημος καρκίνος, περίπου 8 χιλιοστά πολύ κίτρινου κέντρου που
περιβάλλεται από μια ερυθρότητα που εκτείνεται περίπου 75 χιλιοστά.Το άφησε μόνο για 2,5
ημέρες καθώς η φαγούρα και η μυρωδιά ήταν υπερβολική για αυτόν.Ωστόσο, όταν αφαιρέθηκε
το κάλυμμα (ήταν ένα αδιάβροχο επίδεσμο), ο καρκίνος είχε σχεδόν εξαφανιστεί.Δυστυχώς, έχει
πολλούς  καρκίνους  του  δέρματος  και  δεν  μπορεί  να  αντέξει  οικονομικά  τα  χρήματα  που
απαιτούνται για τη θεραπεία τους.Έτσι τα έχει  καεί με πολύ πόνο.Είναι σκεπτικιστής και για
αυτόν είναι πολύ σημαντικό να επαινεί το λάδι.

ΜΙΑ ΚΑΛΑ ΝΕΑ.Ο γιος μου παρακολουθεί το τελευταίο έτος του πανεπιστημίου με ειδικότητα
στη Χημεία και είπε στον καθηγητή Οργανικής Χημείας του (ένας Αυστραλός γεννημένος Κινέζος
κύριος)  για  τα  αποτελέσματα  και  ενδιαφέρθηκε  πολύ  και  πρόκειται  να  ερευνήσει  και  να
πειραματιστεί με το λάδι σε διάφορους ανθρώπους με καρκίνο του δέρματος.Δεν είμαι σίγουρος
πόσο καιρό θα πάρει αυτό, αλλά θα σας κρατήσω ενήμερους.Με την αξιοπιστία ενός καθηγητή,
μπορεί να μπούμε στην πόρτα της γραφειοκρατίας.Με εκτίμηση, Warwick, Αυστραλία”

«Το έφτιαξα, το χορήγησα στον 18χρονο γιο μου… Κανένα σημάδι καρκίνου τώρα.Σου οφείλω
ένα  τεράστιο  ευχαριστώ  Rick  Simpson.Ο  γιος  μου  διαγνώστηκε  τον  Οκτώβριο  με  αρθρικό
σάρκωμα μετά την αφαίρεση ενός όγκου πριν από τη βιοψία...Του είπαν ότι ο καρκίνος θα ήταν
ακόμα εκεί και θα μπορούσε να είχε εξαπλωθεί στους πνεύμονές του λόγω του επιθετικού τύπου
καρκίνου που είναι...Τα πιο πρόσφατα αποτελέσματα δοκιμών, δεν μπορούν να βρουν κανένα
ίχνος από αυτό στην αμηχανία τους...Το λάδι κάνναβης ήταν ένα από τα πολλά πράγματα που
τον ξεκίνησα σχεδόν αμέσως μετά τις διαγνώσεις». Η Αμάντα

«Σε έναν στενό μου φίλο έπαιρνε μορφίνη για τον πόνο του όγκου στον εγκέφαλο.Η ίδια η
μορφίνη προκαλούσε εθισμό,  αποσύρσεις  και  έκανε τα  πράγματα  χειρότερα κατά  τη  χρήση
της.Η ίδια  η  κάνναβη ήταν το  μόνο φάρμακο που παρείχε  ανακούφιση για  τα  συμπτώματα
στέρησης, την κατάθλιψη, τον πόνο και τον ίδιο τον καρκίνο.Το μήνυμά σου είναι αυτό που
έσωσε τον φίλο μου». Ιασπις

«Είμαι τόσο ενθουσιασμένος με το λάδι.Αυτόν τον τελευταίο μήνα ήταν η πρώτη φορά που είχα
διαβάσει  ή  ακούσει  για  αυτό.Είμαι  ενθουσιασμένος...Κύριε  Simpson,  πολλοί  από  εμάς  σας
ευχαριστούμε  για  το  ανιδιοτελές  και  στοργικό  έργο  που  έχετε  κάνει  για  όλη  την
ανθρωπότητα.Είσαι ο ορισμός μου για τον Ανθρωπιστή!!!Είμαι εθελοντής στο Hospice από το
1998, έχω δει πολλούς να υποφέρουν και να πεθαίνουν, ακόμα και στην αγκαλιά μου.Το να
πιστεύεις  ότι  τόσο μεγάλο μέρος αυτού του πόνου θα μπορούσε να είχε  ανακουφιστεί  είναι
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κυριολεκτικά απίστευτο...» Σίντι

--  Σίγουρα  είναι,  ειδικά  αν  σκεφτεί  κανείς  ότι  όλες  οι  πληροφορίες  για  τις  «θαυματουργές
θεραπευτικές  δυνάμεις»  του ελαίου Rick  Simpson είναι  αληθινές.Το σωστά παραγόμενο και
χρησιμοποιημένο λάδι μπορεί πραγματικά να θεραπεύσει τον καρκίνο, τον διαβήτη και χιλιάδες
άλλες  καταστάσεις.Μπορεί  πραγματικά  να  βοηθήσει  με  τον  πόνο  που  δεν  αγγίζει  η
μορφίνη.Πραγματικά  αναζωογονεί  το  σώμα  και  αναζωογονεί  τους  μύες.Οι  λέξεις  που
μπερδεύονται δεν το περιγράφουν πλήρως, νομίζω.JB

"Ω ΘΕΕ ΜΟΥ.Μόλις έμαθα από κάποιον στον οποίο δίνω δάκρυα στο Phoenix που είχε και
εννοώ ότι είχε καρκίνο στο νεφρό.Μετά τη λήψη του λαδιού για 90 ημέρες, η πιο πρόσφατη
σάρωση PET δείχνει ότι οι όγκοι έχουν εξαφανιστεί..Αυτό είναι καταπληκτικό.Έχω δει το Phoenix
Tears  να  θεραπεύει  πολλούς  από  τότε  που  ασχολούμαι  με  αυτό.Σας  ευχαριστώ  που  με
βοηθήσατε να βοηθήσω άλλους να θεραπεύσουν." Γκρεγκ

-- Συγχαρητήρια και σε ευχαριστώ που βοηθάς τους άλλους, Γκρεγκ.Όχι άλλες σαρώσεις, μόνο
το λάδι.Η σάρωση είναι καρκινογόνος, μπορεί να προκαλέσει την επιστροφή του καρκίνου και
ποιος το θέλει;JB

«Γεια σου αγαπητέ γλυκέ μου Rick Simpson & Jindrich Bayer, ελπίζω να είστε και οι δύο καλά
και ευτυχισμένοι.Λαμβάνοντας υπόψη τα ποσά των μηνυμάτων ηλεκτρονικού ταχυδρομείου που
πρέπει να λάβετε, είμαι βέβαιος ότι δεν με θυμάστε πριν από μήνες, επομένως συμπεριέλαβα
τις  προηγούμενες  αλληλογραφίες  μας.Η  μαμά  είναι  ζωντανή  και  πολύ  υγιής!Το  να  λέμε  ότι
είμαστε τόσο πολύ ευγνώμονες είναι υποτιμητικό.

Κατά  τη  διάγνωση  τον  Φεβρουάριο  του  2012  (στάδιο  4  αδενοκαρκίνωμα  παγκρέατος  με
μετάσταση σε  ήπαρ και  πνεύμονα)  η  πρόγνωσή της  ήταν  3  έως  6  μήνες  με  αναμενόμενη
σοβαρή  μείωση  της  υγείας  κατά  τη  διάρκεια  αυτού  του  χρονικού  πλαισίου.Αντίθετα  είναι
ζωντανή,  ευτυχισμένη  και  καλά  10  μήνες  μετά.Ξέρω  ότι  και  οι  δύο  είστε  αντίθετοι  στη
χημειοθεραπεία,  όπως  και  εμείς…  Αλλά  όταν  είπαν  3  μήνες,  τα  ρίξαμε  ΟΛΑ,
συμπεριλαμβανομένης της χημειοθεραπείας μαζί με την έναρξη του RSO αμέσως.Μας είπαν ότι
κανείς δεν μένει τόσο υγιής όσο η μαμά με τόση χημειοθεραπεία Gemzar όσο έλαβε.Το RSO
έπρεπε να την κρατήσει υγιή κατά τη διάρκεια αυτής της περιόδου.Η χημειοθεραπεία σταμάτησε
πριν  από  6  εβδομάδες  όταν  αποφάσισε  ότι  μπορούσε  να  νιώσει  την  αρχή  της
χημειοθεραπείας.Τώρα έχει σταματήσει τη χημειοθεραπεία για 6 εβδομάδες και νιώθει υπέροχα.

Από τη διάγνωσή της τον Φεβρουάριο του 2012, μετά την αρχική συσσώρευση, λάμβανε ένα
γραμμάριο  RSO  την  ημέρα  (περίπου  300  γραμμάρια  συνολικά  μέχρι  στιγμής).Η  τελευταία
σάρωση  που  έγινε  τη  Δευτέρα  17-12-12  έδειξε  μεγαλύτερη  συρρίκνωση  του  όγκου,
συμπεριλαμβανομένης της τεκμηρίωσης ότι ορισμένοι από τους όγκους ήταν πολύ μικροί για να
οπτικοποιηθούν  μέσω  αξονικής  τομογραφίας.Ήταν  απίστευτα  νέα!Στη  συνέχεια,  την  Τρίτη
πήραμε τα αποτελέσματα από την εργαστηριακή της εργασία.Αφού λάβαμε τόσο καλά νέα για
τη σάρωση, συγκλονιστήκαμε όταν μάθαμε ότι το τεστ με δείκτη όγκου (CA19-9) είχε αυξηθεί
από 285 σε 2100.Έχετε δει ποτέ να συμβαίνει κάτι τέτοιο;Έχετε κάποια εξήγηση σχετικά με το
γιατί  ή πώς αυξήθηκαν οι  δείκτες;Καμιά ιδέα;Οποιεσδήποτε προτάσεις?Αυτή η ερώτηση έχει
απαντηθεί  σε  αρκετούς  κατασκευαστές  RSO,  αλλά  μέχρι  στιγμής  δεν  υπάρχει  οριστική
απάντηση.

Εδώ  είναι  τα  αποτελέσματά  της  στο  CA19-9  μέχρι  σήμερα.Το  φυσιολογικό  επίπεδο  είναι
ΛΙΓΟΤΕΡΟ ΑΠΟ 37. Δεν έγινε κανένα τεστ καρκινικού δείκτη κατά την αρχική διάγνωση τον
Φεβρουάριο. 4-30-12...23,568; 5-30-12...5,240; 6-18-12...4,458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Η
τελευταία χημειοθεραπεία ήταν 10-29-12).  12-17-12...2.100.Οποιαδήποτε συμβολή μπορεί να
έχετε θα εκτιμηθεί από την οικογένειά μου!πολλή αγάπη, Β"

«Αγαπητέ Β, οι αξονικές τομογραφίες δίνουν μια τεράστια δόση ακτινοβολίας και αυτό είναι που
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μπορεί να την προκάλεσε, καθώς και η χημειοθεραπεία ήταν εντελώς περιττή.Θα της έβαζα να
φάει 180 γραμμάρια λάδι καλύτερης ποιότητας όσο το δυνατόν γρηγορότερα.Όχι άλλες αξονικές
τομογραφίες ή άλλες καρκινογόνες ανοησίες,  μόνο το λάδι  και  όσο μπορεί  να πάρει.Πρέπει
πρώτα να αναιρέσετε τη ζημιά από τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία και θα χρειαστεί λίγος
χρόνος, απλώς έκανε τη δουλειά πιο δύσκολη για το λάδι.Σαν να δίνεις ένα αντίδοτο ενώ αντλεί
δηλητήριο στις φλέβες της, δεν έχει κανένα νόημα για μένα.Τις καλύτερες ευχές, Jindrich Bayer”

«Με πλησίασε μια γυναίκα με καρκίνο του μαστού πριν από περίπου 4 εβδομάδες και κατάφερα
να την δείξω προς τη σωστή κατεύθυνση.Έχει έναν αρκετά σημαντικό όγκο, (νομίζω ότι μπορεί
να έχει περισσότερους από έναν) και μπορεί να τον νιώσει.Έχουν περάσει μόνο 3 εβδομάδες
από τότε που ξεκίνησε το λάδι και ήδη ο όγκος έχει σίγουρα μαλακώσει.Καθόλου άσχημα για 3
εβδομάδες!Νιώθω πολύ ενθαρρυντική γι' αυτήν και απλά ΞΕΡΩ ότι αυτή η κυρία θα είναι άλλη
μια ιστορία επιτυχίας.Μια αγάπη." Κόρι

«Ο μπαμπάς μου είναι 89, έχει καρκίνο του δέρματος στο πρόσωπό του.Τρεις φορές τον έχω
πάει στο νοσοκομείο για να του κάνω κάποια διακοπή, κάτι που τον ανοίγει σε μολύνσεις, για να
μην αναφέρω ότι το πάρω από το γηροκομείο και πίσω, είναι δύσκολο για αυτόν.Έχω ξεκινήσει
με λάδι κάνναβης πριν από μερικές εβδομάδες.Μερικά από αυτά έχουν το μέγεθος του μωρού
μου μέχρι τον αντίχειρά μου.Υπήρχαν 11 που έκανα θεραπεία τώρα υπάρχουν 4 στο μέγεθος
του  αντίχειρα  του  δακτύλου  του  μωρού.Απλώς  πεθαίνουν  και  πέφτουν  από  το  δέρμα
επουλωμένοι.Είμαι έκπληκτος όπως και όλες οι νοσοκόμες και ο γιατρός».Στέφανος

«Θα ήθελα απλώς να πω ότι είμαι εξαιρετικά χαρούμενος που ανακοινώνω ότι η τομογραφία του
πεθερού μου για τον καρκίνο του βγήκε εντελώς καθαρή για δεύτερη φορά μετά την πρώτη που
έδειξε  κηλίδες  στους  πνεύμονες.Τον  ξεκινήσαμε  στο  λάδι  αμέσως  αφού  το  πρώτο  έδειξε
κηλίδες.Η  κάνναβη  του  πήρε  τα  πνευμόνια  και  τα  καθάρισε!Του  είπαν  ότι  χρειαζόταν  το
Chemo.Ήμασταν αντίθετοι και τον βάλαμε στο λάδι.Η κάνναβη θεραπεύει τον καρκίνο!!!» Κάρεν

«Θεραπεύει και τον καρκίνο του τραχήλου της μήτρας!Δεν μπορούσα να αντέξω οικονομικά τις
θεραπείες  (ούτε  ΜΙΑ...)  και  πέρασα ένα χρόνο χωρίς  κανενός είδους  ιατρική  βοήθεια...αλλά
κάπνιζα σχεδόν κάθε μέρα...μετά, ένα χρόνο αργότερα, στις ετήσιες εξετάσεις μου, ο γιατρός και
οι νοσοκόμες ξετρελάθηκαν...δεν μπόρεσαν να βρουν κάτι άλλο εκτός από ελαφρές ουλές εκεί
που είχε ο καρκίνος...Είμαι 100% απαλλαγμένος από καρκίνο τώρα...χάρη στη μαριχουάνα...οχι
γιατροι...όχι  "φάρμακο"...όχι  θεραπείες...αλλά  λόγω  ενός  αγνού,  φυτικού,  ΦΥΣΙΚΟΥ
φυτού...Είμαι ζωντανή απόδειξη...Οι γιατροί είπαν ότι θα έπρεπε να είμαι σε επίπεδο καρκίνου 5
για  να  πάω  χωρίς  καμία  θεραπεία...αλλά  παρόλα  αυτά  είχε  φύγει...χωρίς  ΚΑΜΙΑ βοήθειά
τους...ήταν τόσο ενθουσιασμένοι που με έστειλαν στο ΚΡΑΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ στο LITTLE
ROCK (UAMS) για περισσότερες εξετάσεις...και  η  UAMS δεν βρήκε τίποτα άλλο εκτός από
ελαφρές ουλές...είπαν ότι ήταν θαύμα...Νομίζω ότι ήταν απλώς η μαριχουάνα...Νομιμοποιήστε
το ήδη...βοηθάω ανθρώπους...αυτό δεν ήταν το θέμα της ανθρωπότητας;» Μόνικα

«Χρησιμοποίησα  λάδι  κάνναβης  για  τη  θεραπεία  του  βασικοκυτταρικού  καρκινώματος  στο
κεφάλι  μου  στο  λαιμό  και  στο  πρόσωπο.ΕΠΙΤΥΧΩΣ.Αυτός  είναι  ένας  ιδανικός  καρκίνος  για
έρευνα.Είναι  ξεκάθαρα  ορατό  με  γυμνό  μάτι  και  όποιες  αλλαγές  συμβαίνουν  είναι  εύκολα
ορατές.Προσπάθησα  να  προκαλέσω  ενδιαφέρον  για  αυτό  εδώ  στις  ΗΠΑ,  αλλά  οι
ομοσπονδιακοί  έχουν  οποιονδήποτε,  και  φαίνεται  ότι  όλοι  έχουν  πληγεί  μέχρι  θανάτου  στο
άγγιγμα.Δείτε τι μπορείτε να κάνετε." Ιωσήφ

"Έχω ένα εξόγκωμα στον μηρό μου, ήταν σκληρό, σχεδόν 2 cm, τώρα είναι λιγότερο από το
μισό μέγεθος και γίνεται πιο μαλακό (4 εβδομάδες)." Κάτρι

«Και μόλις ανακάλυψα ότι είμαι απαλλαγμένος από τον καρκίνο μετά από 5 συνεχόμενους μήνες
στο λάδι!!» Μιμή

Q.JB,  έχετε  κάτι  για  τη  θεραπεία  ορισμένων  τύπων  όγκων  που  ονομάζονται
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αιμαγγειοβλαστώματα;Παρακολουθώ τις αναρτήσεις σου, όπως και άλλες.Δεν έχω δει  ΠΟΤΕ
θεραπεία αυτού του τύπου όγκου εκτός από την εκτομή.Έχω ένα σωρό από αυτούς». Graeme

ΕΝΑ.Όχι  αυτοπροσώπως,  σίγουρα  δεν  είχαμε  την  ευκαιρία  να  αντιμετωπίσουμε  όλες  τις
διαγνώσεις  που  είναι  γνωστές  στον  άνθρωπο  προσωπικά,  αλλά  κρίνοντας  από  όσα  έχω
διαβάσει  σχετικά  τώρα,  δεν  βλέπω  κανένα  λόγο  για  τον  οποίο  το  λάδι  δεν  πρέπει  να
βοηθήσει.Από  όσο  γνωρίζω,  μπορούν  να  το  διαγνώσουν  μόνο  χρησιμοποιώντας  αξονικές
τομογραφίες,  και  όπως το βλέπω εγώ,  όλοι  όσοι  κάνουν αξονική τομογραφία θα πρέπει  να
τρώνε τουλάχιστον 60 γραμμάρια λάδι μετά.Και αν τρώνε αυτά τα 60 γραμμάρια πριν από την
επέμβαση, στις περισσότερες περιπτώσεις είμαι σίγουρος ότι η χειρουργική επέμβαση δεν θα
είναι απαραίτητη επειδή οι όγκοι δεν θα είναι εκεί.Οπότε σίγουρα θα δοκίμαζα το λάδι μόνος
μου.Καλές ευχές, JB

«Το γεγονός  ότι  τα  εικονικά  φάρμακα  θεραπεύουν  μερικούς  ανθρώπους  είναι  λόγος  για  να
απορρίψουμε  το  φάρμακο  για  πάντα  και  να  μελετήσουμε  την  τέχνη  του  εικονικού
φαρμάκου.Έχοντας  πει  ότι  δεν  κάνετε  ποτέ  μια  μελέτη  εικονικού  φαρμάκου  όταν  έχετε  μια
αποτελεσματική θεραπεία, έχετε δίκιο, αυτό θα σκότωνε τους μισούς ασθενείς σας, άρρωστους
και σκληρούς». Χριστόφορος

--  Πράγματι  θα  ήταν  άρρωστο  και  σκληρό,  και  γι'  αυτό  προσωπικά  δεν  θα  το  κάνω.Άλλοι
μπορούν  αν  θέλουν,  αλλά  εγώ  δεν  θα  το  κάνω.Θέλω  το  ιατρικό  σύστημα  να  αρχίσει  να
χρησιμοποιεί το λάδι ως εικονικό φάρμακο - εάν αποδείξει ότι ό,τι θέλει να χρησιμοποιήσει είναι
ασφαλέστερο και  πιο αποτελεσματικό από το λάδι  (και  πιο διασκεδαστικό/ευχάριστο για τον
ασθενή), τότε μπορεί να προχωρήσει και να το πουλήσει .Αν όχι, τότε γιατί όχι.Είναι αρκετά
απλό και  πολύ λογικό,  νομίζω.Και  έτσι  θα είναι  ούτως ή άλλως στο μέλλον,  οπότε  γιατί  να
περιμένουμε;JB

«Ποτέ  δεν  είναι  αργά  να  αποδεχτούμε  το  γεγονός  ότι  η  κάνναβη  είναι  απλώς
φάρμακο.Ταυτόχρονα, ποτέ δεν είναι αργά να αρχίσετε να χρησιμοποιείτε το λάδι ως φάρμακο,
ανεξάρτητα από την κατάστασή σας ή πόσο σοβαρή είναι.Με τη χρήση του λαδιού, υπάρχει
συνήθως μια καλή πιθανότητα ο ασθενής να αναρρώσει ή το λάδι να του προσφέρει μέγιστη
ποιότητα ζωής μέχρι το τέλος.Και αυτό είναι επίσης σημαντικό.JB"

«Όταν οι  ασθενείς που έχουν πάρει  χημειοθεραπεία αρχίζουν να χρησιμοποιούν το λάδι,  το
πρώτο πράγμα που πρέπει  να κάνει  το λάδι  είναι  να αποτοξινώσει  το σώμα τους.Έτσι,  σε
ορισμένες περιπτώσεις,  ο ασθενής μπορεί να χρειαστεί να καταναλώσει αρκετό λάδι προτού
αρχίσει  να  επιτίθεται  στον  ίδιο  τον  καρκίνο.Δεν  είναι  πραγματικά  καλή  ιδέα  να  παίρνετε
χημειοθεραπεία, ειδικά όταν είναι απολύτως περιττό, δεδομένου ότι το ιατρικό σύστημα γνώριζε
για την κάνναβη ως θεραπεία για τον καρκίνο εδώ και δεκάδες χρόνια.JB"

Q.«Τερματικό» καρκινοπαθείς: Τους ξεκινάτε επιθετικά με 1 γραμμάριο την ημέρα ή εργάζεστετο
κάνουν πάνω από μια εβδομάδα ή έτσι;Συμβουλές από εμπειρίες;

ΕΝΑ.Όχι, ξεκινάμε πάντα με μικρές δόσεις και ακολουθούμε λίγο πολύ τις οδηγίες.Φυσικά, εάν
έχουν  προηγούμενη  εμπειρία  με  την  κάνναβη  και  γνωρίζουν  ότι  δεν  υπάρχει  τίποτα  να
φοβηθούν, μερικές φορές μπορείτε να ξεκινήσετε με μεγαλύτερη δόση.Αλλά ποτέ δεν ξέρετε
πώς θα ανταποκριθεί ο ασθενής στο λάδι, καθώς συνήθως παίρνει ένα μείγμα από διάφορα
φάρμακα, επομένως ίσως θέλετε να είστε προσεκτικοί και να παρακολουθείτε την αρτηριακή
πίεση του ασθενούς  κ.λπ.Η γενική  σύσταση είναι  να  ακολουθείτε  τις  οδηγίες,  όσο λιγότερο
τυπική είναι - ακολουθήστε το ένστικτο και την κρίση σας και όταν ο ασθενής δεν έχει «τίποτα να
χάσει», δεν θα δίσταζα να του χορηγήσω υψηλή δόση όταν είναι απαραίτητο (οξύς πόνος στην
πλάτη κ.λπ.) .Ένα γραμμάριο λαδιού πραγματικά υψηλής ποιότητας μπορεί να φέρει πολύ ψηλά
έναν άπειρο χρήστη, αλλά και πάλι δεν κάνει κακό.Μερικές φορές, ακόμη και ένα κώμα που
προκαλείται  από  κάνναβη  μπορεί  να  αποδειχθεί  ωφέλιμο  και  είμαι  βέβαιος  ότι  θα
χρησιμοποιηθεί με αυτόν τον τρόπο για αναισθησία πριν από τη χειρουργική επέμβαση αργά ή
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γρήγορα ούτως ή άλλως, αλλά αυτή τη στιγμή θέλουμε να δούμε τους ασθενείς να παραμένουν
στη ζώνη άνεσής τους όσο το δυνατόν περισσότερο.Ελπίζω να το εξήγησα καλά.Τις καλύτερες
ευχές, JB”

«Κόρι,  φίλε  μου,  με  βοήθησες  με  το  ***.Του  έδωσα  φάρμακα  για  τους  νευροενδοκρινικούς
όγκους  του.Έχει  κάνει  φαρμακείο  για  1  μήνα  και  έχει  αρχίσει  να  συρρικνώνεται.Ήταν  τόσο
μεγάλο που πίεζε το στομάχι του, αλλά τώρα είναι στο σημείο που μπορεί να φάει ξανά και ο
γιατρός του είπε ότι ποτέ δεν είδε τέτοιο όγκο να συρρικνώνεται τόσο ΓΡΗΓΟΡΑ.Τον τρόμαξε και
όλη η αιμοληψία επανήλθε κανονικά, έτσι ένα άλλο στο δρόμο για να θεραπευτεί και αυτό είναι
ΦΟΒΕΡΟ.Και είσαι ΦΟΒΕΡΟΣ και ο Θεός είναι μεγάλος."

«Έχω έναν φίλο που έχει καρκίνο στον εγκέφαλο και έχω Cml.Το λάδι δουλεύει και στους δυο
μας!!!Ο φίλος μου είναι από πρώτο χέρι απόδειξη στα μάτια μου ότι  αυτό το λάδι είναι  ένα
θαύμα...Είχα τις αμφιβολίες μου πριν αλλά όχι τώρα!Πάρτε το λάδι, ΔΟΥΛΕΥΕΙ!» Τάιλερ

«Το λάδι κάνναβης μετά από χρήση ενός έτους και μόνο με χρήση ελαίου κάνναβης άλλαξε τον
καρκίνο από τύπο ιστού αράχνης σε όγκους,  όταν τώρα μπορούσαν να στοχεύσουν με μια
συγκεκριμένη μορφή χημειοθεραπείας, αύξησε επίσης τη δόση του λαδιού της στα 3 γραμμάρια
την  ημέρα.Πριν  από 18  μήνες  είπαν  στους  γονείς  ότι  ο  καρκίνος  του  εγκεφάλου  της  ήταν
τερματικός και ότι είχε περίπου 18 μήνες ζωής και ότι η χημειοθεραπεία θα της αγόραζε μόνο
μερικούς  μήνες,  οπότε  απαντώντας  στην  ερώτησή  σας  και  οι  δύο  συνέβαλαν  στην  ύφεση,
ελπίζω να απαντήσει στην ερώτησή σας». Έργο για τον καρκίνο του Μίσιγκαν

«Με ρώτησε πέρυσι η φίλη της μητέρας μου αν θα μπορούσα να κάνω ένα μάθημα 6 μηνών με
λάδι  κάνναβης  για  τη  μαμά  της,  από  κάνναβη  υψηλότερης  ποιότητας.Είχε  καρκίνο  στον
λαιμό.Της έφτιαξα το λάδι ακολουθώντας τις συμβουλές του Youtube και μετά το δημοσίευσα στη
Ρωσία.Χρησιμοποίησε τον πρώτο κύκλο 6 μηνών με εκπληκτικά αποτελέσματα και ζήτησε άλλη
δόση 6 μηνών, της έστειλα άλλο ένα φορτίο και τώρα 14 μήνες αργότερα είναι καλά στην υγεία
της.Κάνεις καταπληκτική δουλειά, Ρικ.Ευχαριστώ." Γκάρεθ

«Γεια,  με  λένε Alysa και  είμαι  16 ετών.Το 2011 διαγνώστηκα με  αναπλαστικό  αστροκύτωμα
σταδίου  3.Εμείς  (η  οικογένειά  μου  και  εγώ)  πήραμε  την  απόφαση  να  χρησιμοποιήσουμε
συμπύκνωμα  κάνναβης.Το  Πανεπιστήμιο  του  Μίσιγκαν  μας  είπε  ότι  δεν  ήταν  πιθανό  να
επιβιώσω περισσότερο από μερικά χρόνια και ότι ο ίδιος ο καρκίνος ήταν ανεγχείρητος επειδή
βρισκόταν  σε  σχηματισμό  αράχνης.Τον  περασμένο  Ιανουάριο  πήγα  για  την  κανονική  μου
μαγνητική τομογραφία στο Πανεπιστήμιο του Μίσιγκαν.Όλοι οι όγκοι έχουν φύγει».

«Η μαμά μου έχει καρκίνο του πνεύμονα σταδίου 4 και ταξίδεψε στον εγκέφαλό της, αλλά από
τότε  που  έκανε  λάδι  κάνναβης  RSO  τα  πήγαινε  καλά.Το  έργο  του  αίματος  της  επέστρεψε
εξαιρετικό και νιώθω πολύ ευγνώμων για εσάς γιατί νιώθω ότι η RSO έδωσε στη μαμά μου την
ευκαιρία να πολεμήσει αυτόν τον καρκίνο...» Shannon

«Είμαι  ένας  άνδρας  68  ετών  που  ζούσα  σε  μια  φυσιολογική  υγιεινή  ζωή  χωρίς  σημαντικά
προβλήματα  και  συντηρούσα  τον  εαυτό  μου  με  ετήσιο  εμβόλιο  γρίπης  και  εξετάσεις.Οι
λειτουργίες του σώματός μου ήταν καλές και όλα φαινόταν εντάξει μέχρι που ξύπνησα ένα πρωί
με φοβερό στομαχικό πόνο.Νομίζοντας ότι ήταν σκωληκοειδής σκωληκοειδής απόφυση ή κήλη η
γυναίκα  μου  με  οδήγησε  σε  επείγουσα  ανάγκη.Έκανα  επείγουσα  χειρουργική  επέμβαση
περίπου 2 ώρες αργότερα,  στις  15 Αυγούστου 2012,  και  υπήρχε ένας τεράστιος όγκος στο
κόλον μου που αφαιρέθηκε μαζί  με 14 λέμφουςκόμβους.Μια εβδομάδα αργότερα έσπασε το
εσωτερικό μου και με δηλητηρίασε και αυτό οδήγησε σε μια δεύτερη χειρουργική επέμβαση.

Ξεκινώντας  να  νιώθω καλύτερα  4  μέρες  αργότερα,  στάθηκα  στα  πόδια  μου  και  σιγά  σιγά
επανήλθα η κινητικότητά μου και άρχισα να αιμορραγώ.Επέστρεψε στο χειρουργείο νούμερο 3
και μια μέρα αργότερα έπαθε ένα ήπιο έμφραγμα.Λίγο μετά από αυτό -33 μέρες στη ΜΕΘ- πήρα
εξιτήριο και έβαλα μια τσάντα OSTOMY.Η τσάντα ήταν μαζί μου 8 μήνες και έγινε επέμβαση
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αναστροφής χωρίς επιπλοκές.Ο χειρουργός είπε ότι ο καρκίνος δεν είχε εξαπλωθεί πέρα από
τους κόμβους.

Παρόλα  αυτά  με  πήγαν  στην  Κλινική  για  τον  Καρκίνο  και  άρχισαν  να  συζητούν  για  τη
Χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία ως «παρακολούθηση». Τυπικό πρωτόκολλο είπαν.ΒΛΑΒΕΣ
είπα!Δεν  θα  υπάρξει  περισσότερη  ακτινοβολία  ή  δηλητηρίαση  του  σώματός  μου  με
χημειοθεραπεία  ή  ακτινοβολία.Ο  ογκολόγος  στην  Αντικαρκινική  Κλινική  δεν  μάλωνε  και
περιέγραψε  παρακολούθηση  κάθε  3  μήνες  για  ένα  χρόνο,  που  συνεπαγόταν  αξονική
τομογραφία και εξέταση αίματος.

Πήρα το υλικό όπως περιγράφεται από τον Rick Simpson και παρήγαγα το RSO.Ακολουθώντας
όλες τις οδηγίες για τη διαδικασία εκχύλισης και χρησιμοποιώντας τη νάφθα ως διαλύτη, είχα το
τελικό λάδι σε σύριγγες και άρχισα να το καταπίνω δύο φορές την ημέρα, μια μικρή ποσότητα
κάθε φορά.Ολοκλήρωσα την 4η παρακολούθηση στην Αντικαρκινική Κλινική και μου δήλωσαν
ότι  η αξονική τομογραφία ΔΕΝ δείχνει  κάτι  που να υποδηλώνει την παρουσία ΚΑΡΚΙΝΟΥ.Η
εξέταση  αίματος  έδειξε  το  επίπεδο  CEA στο  1,4,  αλλά  τι  στο  καλό,  όλοι  έχουν  ένα  ή  δύο
καρκινικά κύτταρα μέσα τους.Θεωρούν οτιδήποτε 5+ προκαλεί ανησυχία.Τώρα ετοιμάζω άλλη
μια παρτίδα και  θα καταναλώνω καθημερινά ως προληπτικό μέτρο.Σε οποιονδήποτε πάσχει
τώρα από καρκίνο, προτείνω να κάνετε το ίδιο.Δεν έχουμε τίποτα να χάσουμε και τα πάντα να
κερδίσουμε». Gerry

"Είναι πολύ αργά για να σώσεις κάποιον που έχει το στάδιο 4 και έχει ήδη δέρμα και κόκαλα και
μετά βίας μπορεί να περπατήσει πια από την απώλεια δύναμης;" Κατρακύλισμα

"Ποτέ δεν είναι αργά.Πολλά θαύματα έχουν δει με τη χρήση αυτού του λαδιού.Εάν δεν μπορεί να
τους σώσει, το λιγότερο που θα κάνει είναι να διευκολύνει τον πόνο τους χωρίς τις σκληρές
παρενέργειες των φαρμακευτικών προϊόντων.Σημειώστε ότι εάν ξεκινήσουν με υψηλές δόσεις
θα κοιμούνται πολύ μέχρι να αυξηθεί η ανοχή τους.Είναι πολύ ισχυρό.” Νίκος

«Ένας από τους ηλικιωμένους στην πόλη μας δόθηκε 3 εβδομάδες για να ζήσει στο στάδιο 3
του  καρκίνου  του  ήπατος.Η  οικογένειά  του  που  μαζεύτηκε  γύρω  του  έδωσε  μια  ζωντανή
αφύπνιση.Δοκίμασε  αυτό  το  λάδι.Έχουν  περάσει  δύο  χρόνια  είναι  καλά.Χωρίς  καρκίνο,  οι
γιατροί τον έκαναν εξετάσεις στην πορεία.Δεν θα μιλήσουν καν για αυτό.Δεν υπάρχουν χρήματα
για να βρεθεί μια θεραπεία.Πιστεύω ότι λειτουργεί...» Μπόμπι

«Κι εγώ, χωρίς καρκίνο του θυρεοειδούς!!» Μισέλ

«Πες ό,τι θέλεις για μένα, φίλε με, κρίνε με…Ο ισχυρισμός σου δεν ισχύει!Αυτή είναι η τελευταία
σάρωση που θα κάνει ποτέ η μαμά!!!Η ΚΑΝΝΑΒΗ ΣΚΟΤΩΝΕΙ ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ!» Αυγή

Stacy: Τι στάδιο ήταν η μαμά σου;Ξέρω ότι το είχες δημοσιεύσει μια φορά στο παρελθόν, αλλά
το ξεχνάω.Αυτή είναι μια υπέροχη αναφορά αμέσως!!

Dawn:  Stacy,  ήταν  σταδίου  3  μικροκυτταρικό  καρκίνωμα  του  πνεύμονα.5  όγκοι  με  μικρές
μεμβράνες στο ανώτερο λεμφικό σύστημα.

Debbi: Αυτό είναι τόσο εκπληκτικό!Δεν έχω ακούσει ποτέ κανέναν να θεραπεύει μικροκυτταρικό,
ακόμα και με όλα τα κανονικά πρωτόκολλα.Αυτό είναι αξιοσημείωτο!Όχι μόνο έσωσες τη ζωή της
μαμάς  σου,  αλλά  αυτό  θα  σώσει  και  άλλες  ζωές  γιατί  είναι  απόδειξη  ότι  η  κάνναβη
λειτουργεί.Ευχαριστώ  πολύ  που  το  μοιράζεσαι!
Dawn: Debbie, τα έκανε όλα, λάδι κάνναβης - χημειοθεραπεία - ακτινοβολία ΑΛΛΑ θεραπεύτηκε
πριν  γίνουν  οι  θεραπείες  χημειοθεραπείας  και  ακτινοβολίας,  έτσι  αρνήθηκε  την  υπόλοιπη
θεραπεία και κόλλησε με το λάδι...Που εξακολουθεί να παίρνει και θα το παίρνει ΚΑΘΕ ΜΕΡΑ
για το υπόλοιπο της ζωής της!

Steve:  λέει  «αυτό  είναι  πιο  συμβατό  με  αλλαγές  μετά  την  ακτινοβολία».Είχε
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ακτινοβολίαθεραπεία?

Dawn: Steve, ναι το έκανε, αλλά δεν τελείωσε ποτέ...Ο Δρ είναι πατημένος!

Ασθενής:  Linda V.,  Ημερομηνία  Εξυπηρέτησης:  16/11/2013,  Διαδικασία:  Αξονική  τομογραφία
Θώρακος  ΜΕ  ΑΝΤΙΘΕΣΗ.Έγινε  αξονική  τομογραφία  θώρακος...Γίνεται  σύγκριση  με
προηγούμενη αξονική τομογραφία θώρακος από 7/8/13.ΕΝΔΕΙΞΗ: Πρόκειται  για  γυναίκα 64
ετών με ιστορικό καρκίνου του πνεύμονα...

ΕΥΡΗΜΑΤΑ:  Υπάρχει  αυξημένη  ενδιάμεση  αλλαγή  και  πάχυνση  του  μεσολοβιακού
διαφράγματος ...η οποία είναι βελτιωμένη σε σύγκριση με την προηγούμενη εξέταση....Δεν έχει
αποδειχθεί σαφής όζοι μαλακών ιστών του μεσοθωρακίου ή μεσοθωρακική αδενοπάθεια.Δεν
υπάρχουν σαφείς ενδείξεις μασχαλιαίας λεμφαδενοπάθειας ή λεμφαδενοπάθειας χιτώνων.Εκτός
από τις αλλαγές μετά την ακτινοβολία στην έσω όψη του δεξιού άνω λοβού, δεν καταδεικνύονται
πρόσθετες παρεγχυματικές πνευμονικές θολότητες ή ύποπτοι πνευμονικοί όζοι.Η τραχεία και οι
κύριοι βρόγχοι είναι ευρεσιτεχνίες.Δεν υπάρχει υπεζωκοτική συλλογή.Το μέγεθος της καρδιάς
είναι  φυσιολογικό.Δεν  υπάρχει  περικαρδιακή  συλλογή.Τα  οπτικοποιημένα  τμήματα  της  άνω
κοιλίας δεν είναι αξιοσημείωτα.Δεν υπάρχει εστιακά επιθετική διαφανής ή σκληρωτική οστική
αλλοίωση.

ΕΝΤΥΠΩΣΗ: Βελτίωση αλλαγών μετά την ακτινοβολία στο δεξιό λοφίσκο και στην έσω όψη του
δεξιού άνω λοβού.Δεν υπάρχουν σαφείς ενδείξεις υποτροπιάζουσας ή υπολειπόμενης νόσου».

«Είχα ανεγχείρητο καρκίνο της βρώμης, αυτός είναι ο μικροκυτταρικός καρκίνος του κάτω λοβού
του  αριστερού  μου  πνεύμονα.  Πήρα  τα  πανάκριβα  λάδια  κάνναβης  και  τα  κύτταρα
συρρικνώνονται. Ήμουν στο Terminal και μου είπαν ότι θα είχα πεθάνει μέχρι τα Χριστούγεννα
του 2013. Λοιπόν, είμαι ακόμα εδώ χάρη στην THC». Γιάννης-Μιχαήλ

«Το πετρέλαιο ανέστρεψε όλες τις ζημιές από την ακτινοβολία και θεραπεύτηκε πέρα από την
πεποίθηση…Η ιατρική μαριχουάνα με έσωσε και με κρατάει μακριά από 5 φαρμακεία.Έχασα το
δεξί μου νεφρό από τη χημειοθεραπεία και αρχίζει να πιάνει εκεί που με πονάει να έχω δέρμα
πάνω μου...και μέσα σε λίγα λεπτά από την κατανάλωση των ελαίων σε ένα βάμμα που κάνω
τις κρίσεις να σταματήσουν και να μείνουν μακριά για μήνες...

Καταπληκτικό και αυτό είναι μόνο ένα από τα έλαια που ανέστρεψαν τη νευρική βλάβη στα μάτια
μου που προκλήθηκε από τη χημειοθεραπεία στο σημείο όπου διαγνώστηκα με γλαύκωμα, και
στην  τελευταία  μου  επίσκεψη  μόλις  πριν  από  6  μήνες  δεν  δείχνει  καθόλου  σημάδια
γλαυκώματος και η όρασή μου είναι καλύτερη όταν κάνω φαρμακευτική αγωγή. ..» Τερέζα

«Ξέρω  έναν  άντρα  που  είχε  το  στάδιο  4  που  εξαπλώθηκε  σαν  τρελός.Του  δόθηκε  10%
πιθανότητα να ζήσει όλη τη χρονιά και του είπαν να τακτοποιήσει τις υποθέσεις του.Του είπα να
δειRun From the Cureκαι να δοκιμάσω το φάρμακο.Μέσα σε ένα χρόνο διαγνώστηκε ότι ήταν
100%  απαλλαγμένος  από  καρκίνο  και  τώρα  είναι  φροντιστής  αρκετών  ασθενών  και  όλα
οφείλονται στις υπέροχες θεραπευτικές δυνάμεις της κάνναβης και στη σκηνοθεσία του Rick
Simpson.Ευχαριστώ λοιπόν Ρικ.» Τζέιμς

«Η θεία μου, με γλοιοβλάστωμα σταδίου 4, πήγε από το αναπηρικό καροτσάκι στο περπάτημα
μετά  από  μόλις  τρεις  δόσεις!Η  αριστερή  της  πλευρά  ήταν  παράλυτη  για  πάνω  από  ένα
μήνα.Τώρα όμως πλήρως λειτουργικό!!Τόσο ενθουσιασμένος!" Νικολέτ

«Είχα  ένα  γλοιοβλάστωμα  που  έχει  υψηλό  ποσοστό  θανάτου.Μετά  από  6  μήνες
χημειοθεραπείας και  ακτινοβολίας,  αίσθημα αδιαθεσίας και  εμετό,  πόνους στα νεφρά και  τα
πάντα δηλητηρίαση.Αφού τελικά με έστειλαν στο σπίτι λέγοντας τίποτα άλλο δεν μπορούμε να
κάνουμε, άλλαξα τη διατροφή μου σε καθαρή κατανάλωση τροφών βιολογικής καλλιέργειας έξω
από  τον  κήπο  μου.Πίνοντας  πράσινα  smoothies,  λήψη  εμβόλων  με  βιταμίνη  C.Έπειτα
πρόσθεσα το φρούτο soursop.Ένας φίλος μου πήρε τότε λίγο από το λάδι του Ρικ.Λοιπόν, την
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περασμένη  Παρασκευή  ο  ογκολόγος  μου  τηλεφώνησε  και  μου  είπε  ότι  είμαι  ΧΩΡΙΣ
ΚΑΡΚΙΝΟ.Τόση αγάπη από την καρδιά μου στη δική σας.Ήταν μια ζωή που σώζει». Τάνια

«Η θεία μου έπαιρνε το λάδι εδώ και 6 εβδομάδες.Οι τελικοί όγκοι της έχουν συρρικνωθεί πάνω
από 50% τώρα.Λειτουργεί.” Boosboys

«Έχω μια  φίλη  στην  οποία  το  είπα  αυτό  πριν  από 4  μήνες,  επειδή  ο  πατέρας  της  έκανε
χημειοθεραπεία και χειροτέρευε, τώρα είναι σχεδόν απαλλαγμένος από καρκίνο… και νιώθει
υπέροχα». Ρουθ

«Λειτουργεί - θεράπευσε τον καρκίνο της γυναίκας μου όταν η χημειοθεραπεία / το ραδιόφωνο
τον έκανε να εξαπλωθεί - είπαν να κοιτάξουνγια εναλλακτικές… μάθαμε για το πετρέλαιο - ο
καρκίνος έφυγε σε 3 μήνες / 90 ημέρες - το πληρώνουμε τώρα». Κρις

«Χρησιμοποιώ το λάδι για περίπου ένα χρόνο για να αποτρέψω την εκ νέου ανάπτυξη ενός
όγκου  εγκεφάλου  γλοιώματος.Σας  παρακαλώ,  μεταφέρετε  τις  ευχαριστίες  μου  στον  Rick,  η
θεραπεία φαίνεται να βοηθά τη γενική μου υγεία και δεν έχει υπάρξει εκ νέου ανάπτυξη.Ξέρει
κανείς ποια θα ήταν η καλή δόση για κάποιον που προσπαθεί να αποτρέψει την επανεμφάνιση
ενός όγκου εγκεφάλου βαθμού 2 του ΠΟΥ;Η «Τυπική» συμβουλή είναι ότι ΘΑ μεγαλώσει ξανά
και θα χρειαστεί χημειοθεραπεία.Ο γιατρός μου πρότεινε να αυξηθεί το 50% μέσα σε 3 χρόνια,
το οποίο έχω νικήσει λίγους μήνες.Μέχρι εδώ καλά." Τέσσερα είκοσι

«Μόλις πληροφορήθηκα από έναν φίλο ότι  ένας φίλος του έχει θεραπευτεί από καρκίνο του
πνεύμονα σταδίου IV.9 γιατροί συμφώνησαν ότι είχε εβδομάδες ζωής και ότι είχε εξαπλωθεί στα
οστά και τον εγκέφαλό του.4-5 εβδομάδες στο λάδι, και τώρα οι γιατροί λένε ότι έκαναν λάθος
διάγνωση, ήταν μια μικρή λοίμωξη των πνευμόνων.Κανένα σημάδι από όγκους ή καρκινικούς
δείκτες στο αίμα του.Τον άνοιξα στο Phoenix Tears και του έδειξα πώς να φτιάξει μια παρτίδα
χρησιμοποιώντας  μικρότερες,  πιο  προσιτές  ποσότητες  βοτάνων.Μη  διστάσετε  να  το
χρησιμοποιήσετε, απλώς κρατήστε με ανώνυμο.Σας ευχαριστώ και ο Θεός να ευλογεί."

«Εργάστηκα σε μια κολεκτίβα και για πολλά χρόνια και είχα καρκίνο του δέρματος στο αριστερό
μου χέρι επειδή το κρεμούσα έξω από το παράθυρο ενώ οδηγούσα.Τώρα ξέρω ότι κανείς δεν
χρειάζεται να με πιστέψει, αλλά άρχισα να του βάζω λάδι RSO κάθε μέρα και ορκίζομαι ότι έχει
φύγει.Χρειάστηκαν  μερικοί  μήνες,  αλλά  πραγματικά  έχει  φύγει  από  εκεί  που  ήταν  εδώ  και
χρόνια». Ο Ράντι

«Γνώρισα μια επιζήσασα που επέλεξε να χρησιμοποιήσει λάδι αντ 'αυτού εάν απειλούσε τη ζωή
της  χημειοθεραπείας  και  της  ακτινοβολίας...της  χορηγήθηκε  λιγότερο  από  ένα  χρόνο...είναι
απαλλαγμένη από καρκίνο εδώ και 5+ χρόνια και δεν έχασε ποτέ τρίχα ή ήταν αδύναμη και
άρρωστος από τις θεραπείες...φυσικό μη χημικό φάρμακο!!Όχι απάτη!!” Γκουέντολιν

«Μόλις έστειλα μήνυμα με έναν από τους Peeps μου.Είχε λέμφωμα Non-Hodgkin σταδίου 4 και
τριπλό χτύπημα (που σημαίνει ότι είχε 3 οδηγούς ήταν ο τρόπος που της εξήγησαν και είπαν ότι
ο ένας από τους καρκίνους προστάτευε τον άλλο από τη χημειοθεραπεία), οπότε η μόνη ιατρική
επιλογή της ήταν η μεταμόσχευση μυελού των οστών.Ο ογκολόγος της που είδε σήμερα είχε πει
ότι «ο καρκίνος της θα είχε επιστρέψει μέχρι τώρα», καθώς αρνήθηκε τη μεταμόσχευση.Αυτό
είναι  το  μήνυμά  της:  «Μόλις  είδα  τον  ογκολόγο  μου.Τα  αίματα  μου  είναι  καλά.Κάνω  το
σωστό.Hooragh,  καλά  αποτελέσματα,  καλά νέα,  χωρίς  καρκίνο».  Η  κάνναβη σκοτώνει  τους
καρκινοπαθείς!» Κόρι

«Ο Ρικ μου έδειξε πώς να μείνω ζωντανός τώρα για 3 χρόνια παλεύοντας με 4 διαφορετικούς
τύπους καρκίνου στην περιοχή της ουροδόχου κύστης μου. Έχω φτάσει στα 2 τώρα και παλεύω
καθημερινά  χρησιμοποιώντας  το  RSO Δεν  ξέρω αν  θα  το  κερδίσω,  αλλά ήταν  ένας  καλός
αγώνας και έχω περάσει 3 χρόνια από τον θεριστή τώρα και ακόμα παλεύω... Ευχαριστώ Rick
και πλήρωμα... Ο Θεός να ευλογεί...» Γρηγόρης
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«Φτιάχνουμε  το  RSO για  τον  σύζυγό μου.Πάσχει  από Ρευματοειδή  Αρθρίτιδα.Επίσης  μόλις
κέρδισε το Hodgkins Lymphoma.Χρησιμοποιούμε 99,9% ισοπροπύλιο.Δεν το αφήνουμε άλλο
στο διαλύτη μετά από 3-5 λεπτά.Δεν είναι πράσινο με τη χλωροφύλλη με αυτόν τον τρόπο.Ο
σύζυγός  μου  ΔΕΝ  χρειάστηκε  να  πάρει  κανένα  φαρμακευτικό  προϊόν  για  την  ΡΑ του.Δεν
πρήζεται και δεν πονάει.Ο Θεός να ευλογεί εσένα Rick και τους φίλους σου που μοιράζεσαι αυτό
το καταπληκτικό φάρμακο!». Τζάνις

«Προσωπικά έχω δει ότι θεραπεύει και τα δύο είδη καρκίνου του δέρματος και τον καρκίνο του
προστάτη σταδίου τέταρτου σε έναν θείο μου. Έχω δει επίσης να μάχεται με επιτυχία με το
λέμφωμα. Επίσης, αντιμετωπίζουμε όγκους στο σκύλο μας με μεγάλη επιτυχία. Οι όγκοι έχουν
εξαφανιστεί κατά 85% μετά από δύο μήνες τοπικής κατάποσης με την τροφή της. Δώστε το και
στον 9χρονο γερμανικό ποιμενικό μας για αρθρίτιδα. Το λατρεύει και έχει φέρει πραγματικά την
ποιότητα  της  ζωής  της  πίσω,  ιδιαίτερα  καλύτερα  από το  Rymadil  που  συνταγογραφούσε  ο
κτηνίατρος πριν από αρκετά χρόνια!». Ιάσονας

«Θεράπευσα τον καρκίνο των οστών και του ήπατος σταδίου 4, θεράπευσα ένα δυσάρεστο
έγκαυμα στο χέρι μου, ρύθμισα την αρτηριακή μου πίεση, παρακολούθησα τους κιρσούς μου να
εξαφανίζονται, έχασα 90 κιλά, σταμάτησα να παίρνω παυσίπονα, μείωσα ένα ηλιακό έγκαυμα με
τοπικό  λάδι,  θεραπεύοντας  τον  σκύλο  των  φίλων  μου  του  καρκίνου  των  οστών...χμμ,  τι
άλλο....τοαρθρίτιδα στα δάχτυλά μου, ξέχασα ότι είχα καν. Είναι ΠΑΡΑΝΟ ότι η μαγεία αυτού του
φυτού είναι παράνομη. Πήγαινε φιγούρα." Λαούρα

«Αυτό άλλαξε τη ζωή μου αφού διαγνώστηκα με ΧΜΛ (χρόνια μυελογενή λευχαιμία) πριν από
σχεδόν ένα χρόνο και είδα το βίντεοRun From the Cureγια το πώς το λάδι κάνναβης θεράπευσε
ασθενείς με καρκίνο σε τελικό στάδιο.Λοιπόν, είμαι ζωντανή απόδειξη ότι λειτουργεί.Έχει αλλάξει
τα επίπεδα καρκίνου μου.Δεν έχω θεραπευτεί ακόμα, αλλά ελπίζω ότι μια μέρα σύντομα μπορώ
να πω ότι είμαι επιζών, οπότε αν δεν έχετε περπατήσει ένα μίλι στα παπούτσια οποιουδήποτε
καρκινοπαθούς, μην αρχίσετε να τσακώνετε κάτι για το οποίο δεν ξέρετε τίποτα». Η Ντενίζ

"Πιστεύω.Ο φίλος μου διαγνώστηκε με 3 είδη καρκίνου.Του έδωσαν 3 εβδομάδες ζωής.Τώρα, 2
χρόνια αργότερα, έχει φτάσει στο 1 είδος και τα πάει καλά.” Σάντρα

«Όλοι βοηθήσατε να σωθεί η ζωή της μαμάς μου.Ένα χρόνο χωρίς καρκίνο!» Ευγενικός

«Η ιστορία της μαμάς μου: «Τον Σεπτέμβριο του 2010, η μητέρα μου διαγνώστηκε με καρκίνο
των ωοθηκών σταδίου 4 και της δόθηκε 6 μήνες για να ζήσει χωρίς θεραπεία και ενάμιση χρόνο
για  να  ζήσει  με  θεραπεία.  Αμέσως πήγε  σε  χημειοθεραπεία  και  ο  καρκίνος  ανταποκρίθηκε
αρκετά καλά, αν και κατέστρεψε το 70χρονο σώμα της που μόλις το 85% είχε αναρρώσει από το
σύνδρομο Guillain Barre.

Συνέχισε  με  περισσότερη  χημειοθεραπεία  και  χρειάστηκε  να  υποβληθεί  σε  επείγουσα
χειρουργική επέμβαση τον Δεκέμβριο του 2011, καθώς το γαστρεντερικό και το γυναικολογικό
της σύστημα ήταν συνυφασμένα με αποτέλεσμα σοβαρή μόλυνση.Αφαιρέθηκε όσος καρκίνος
μπορούσε να αφαιρεθεί. ήταν πολύ κοντά στην πόρτα του θανάτου και κατά κάποιο τρόπο τα
κατάφερε  να  περάσει  από  τη  χειρουργική  επέμβαση  και  την  ανάρρωση  και  μπόρεσε  να
επιστρέψει στο σπίτι, αν και δεν ήταν ακόμη χωρίς καρκίνο.

Εν τω μεταξύ, ένας φίλος άρχισε να μου στέλνει πληροφορίες σχετικά με τη μαριχουάνα/έλαιο
κάνναβης και τη χρήση του κατά του καρκίνου.Σιγά σιγά, άρχισα να ακούω και να κάνω τη δική
μου έρευνα. Έμεινα έκπληκτος με αυτό που άρχισα να βρίσκω και συνέχισα την έρευνα…

Κατά τη διάρκεια του επόμενου έτους, η μαμά υποβλήθηκε σε περισσότερη χημειοθεραπεία.
έπαιρνε μορφίνη και οξυκωδόνη για τον πόνο.Η ποιότητα της ζωής της χειροτέρευε, όπως και η
στάση της «μην τα παρατάς ποτέ, τίμια στον Θεό, Okie από το Muscogee».

Τον Ιανουάριο του 2013 είχε περάσει τον πέμπτο γύρο της χημειοθεραπείας.Το προηγούμενο
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έτος  της  είχε  περάσει  πολεμώντας.  ήταν  εξαντλημένη,  χτυπημένη,  πονούσε  και  η
χημειοθεραπεία δεν είχε πλέον θεραπευτικό αποτέλεσμα.

Μας είπαν ότι ο καρκίνος είχε εξαπλωθεί στην ουροδόχο κύστη της και στο συκώτι της, και ότι ο
καρκίνος του ήπατος θα ήταν αυτό που την έκανε. δεν μπορούσαν να το σταματήσουν, αλλά
ήλπιζαν  ότι  θα  μπορούσαν  να  το  επιβραδύνουν  και  να  της  αγοράσουν  λίγο  χρόνο.Είχαμε
ξεπεράσει  το  χρονοδιάγραμμα  που  μας  δόθηκε  αρχικά  κατά  την  αρχική  διάγνωση,  αλλά
αισθανθήκαμε ακόμα ότι έπρεπε να γίνουν περισσότερα.

Είχε τελειώσει και έτοιμη να τα παρατήσει. τελείωσε με χημειοθεραπεία. "ΟΧΙ πια!" είπε.Πήγα να
τη δω και άρχισα να συζητώ τι είχα μάθει τον τελευταίο χρόνο, καθώς και για το λάδι κάνναβης
και τη χρήση του κατά του καρκίνου.Παρά την αυστηρή ανατροφή της στη δεκαετία του 1950, με
φτωχές,  θρησκευτικές,  αγροτικές  εκτάσεις  και  αγροικίες  του  Τέξας,  ήταν  ανοιχτή  στο  να
παρακολουθήσει  ένα  ή  δύο  ντοκιμαντέρ  στο  διαδίκτυο  για  το  πετρέλαιο  και  να  ακούσει
περισσότερα για αναφερόμενες ιστορίες επιτυχίας κ.λπ.Μετά από πολλή συζήτηση, και δίνοντας
ένα βήμα πωλήσεων που θα μπορούσε να δώσει μόνο ένας γιος μιας ετοιμοθάνατης μητέρας,
την έβαλα να συμφωνήσει να δοκιμάσει το λάδι.

Όταν ξεκίνησε μια δόση μικρότερη από το μισό μέγεθος ενός κόκκου ρυζιού, που καταπιούνταν
σε άδειες κάψουλες βιταμινών, είδε τη χρήση ναρκωτικών να μειώνεται κατά 50% μέσα σε δύο
ημέρες και αυτή η μείωση παρέμεινε καθ' όλη τη διάρκεια της λήψης αυτού του φαρμάκου.

Η μαμά δεν είχε ποτέ ένα προϊόν THC στη ζωή της και αυτό ήταν μια σημαντική προσαρμογή
για  εκείνη.Κατά  καιρούς  τα  αποτελέσματα  ήταν  πολύ  θετικά,  αλλά  κυρίως  πολύ
ηρεμιστικά.Περιστασιακά το thc ήταν λίγο πολύ δυνατό, αλλά δεν μπορείς να σε βλάψει από
υπερβολική δόση, οπότε ξαπλώνει και προσευχόταν μέχρι να περάσει.Ο ύπνος είναι μέρος της
διαδικασίας επούλωσης, επομένως η ηρεμιστική φύση είναι εξ ορισμού.

Σύντομα, ο αριθμός όγκων CT της μαμάς άρχισε να αυξάνεται σε 455 και άρχισε να αυξάνει τη
δόση του λαδιού της όσο πιο γρήγορα μπορούσε.Μετά από σύσταση του γιατρού της, είδε έναν
καρκινοχειρουργό γυναικολόγο και συμφώνησε να πάει και να προσπαθήσει να αφαιρέσει όσο
περισσότερο καρκίνο μπορούσε.Η χειρουργική επέμβαση ήταν προγραμματισμένη για τα τέλη
Ιουνίου και όταν έφτασε, ο αριθμός των όγκων μειώθηκε στο 405 και η μαμά είχε καταπιεί πάνω
από 100 γραμμάρια ελαίου.

Όταν ο χειρουργός βγήκε από το χειρουργείο για να μιλήσει στον πατέρα μου, τα ακριβή του
λόγια ήταν: «Δεν θα μπορούσε να πάει καλύτερα!» Αφαίρεσαν τον μεγάλο καρκίνο που ήξεραν
ότι  υπήρχε,  αλλά δεν υπήρχαν μικρότεροι  καρκινικοί  όγκοι  που περίμεναν να  δουν.Η μαμά
ανάρρωσε από τη χειρουργική επέμβαση και ο αριθμός των όγκων της παρέμεινε κάτω από 20
(το  φυσιολογικό  είναι  34)  από  τον  Ιούλιο  του  2013.  Η  τελευταία  τομογραφία  της  από  τον
Δεκέμβριο επιβεβαιώνει ότι είναι ακόμη απαλλαγμένη από καρκίνο από τον Ιούλιο του 2014.
Ευγενικός

«Ο αδερφός μου είχε λέμφωμα, στομάχι, μετάσταση στη σπονδυλική στήλη.Τα ναρκωτικά που
του έδιναν τον κρατούσαν ξύπνιο όλη τη νύχτα κάθε νύχτα και μέρα και ποτέ δεν κοιμόταν ή
έτρωγε για εβδομάδες.Ένα γραμμάριο χάπι  λάδι  και  κοιμάται  για 18 ώρες και  τρώει  με  την
καρδιά  του.Μια  εβδομάδα  αργότερα,  είναι  κατά  78% απαλλαγμένος  από καρκίνο.Ο γιατρός
έμεινε μπερδεμένος.Δεν του το είπαμε γιατί  ήταν σε μη ιατρική κατάσταση, αλλά η κάνναβη
έσωσε τη ζωή του και τη δική μας.Τώρα ένα χρόνο μετά Ο ΑΔΕΡΦΟΣ ΜΟΥ ΝΤΥΠΗΣΕ ΤΟ
ΛΕΜΦΩΜΑ!Κανείς δεν το κάνει αυτό...χωρίς κάνναβη». Ερλ

«Είχα ένα μεγάλο άθλιο, πριν από λίγο καιρό.Θα έπαιρνα μια σταγόνα την ημέρα.Αυτός που
μου το έδωσε το ζήτησε πίσω.Κατέληξε να το δώσει σε μια γυναίκα που εξαφανιζόταν από τον
καρκίνο.Δεν μπορούσε να φάει, να πιει, πόσο μάλλον να ζήσει.Ζύγιζε λιγότερο από 70 κιλά.Ο
φίλος μου της έδωσε το λάδι...voila!Άρχισε να τρώει, να πίνει και συνέχισε τον αγώνα της... με
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επιτυχία.Ακράδαντα πιστός στις θεραπευτικές ιδιότητες της κάνναβης». Τάρα

«Είμαι  πολύ  πιστός  διαβάζοντας  όλα  όσα  δημοσιεύετε.Ο  πατέρας  μου  πέθανε  επειδή  είχε
καρκίνο.Θα έκαναν μόνο ακτινοβολία.Είχε μια θεραπεία και έχασαν το σημείο, οπότε βασικά τον
τηγάνισαν.Πέθανε μέσα σε 2 μέρες». Ανίτα

«Σήμερα έλαβα είδηση από έναν άνθρωπο στον οποίο πρόσφερα ένα μεγάλο ποσό.Είχε έναν
καρκινικό όγκο στον λαιμό του.Τρέφεται με σωλήνα από τις αρχές Απριλίου 2013.Η σύζυγος του
αρρώστου καλεί όλους δακρυσμένη.Μετά από 4 εβδομάδες λήψης λαδιού 2 φορές την ημέρα,
έχει φύγει.Έφυγε τελείως...Έχει φάει στερεά τροφή...Χωρίς νέες θεραπείες ή νέα φάρμακα, μόνο
RSO.Μοιραστείτε τη γνώση, σώστε μια ζωή». Ο Τζάρεντ

«Είμαι επιζών από καρκίνο σταδίου 4 και ενώ έκανα τη χημειοθεραπεία (ΠΟΤΕ ξανά), μπορώ να
σας πω όλα τα  φάρμακα που συνταγογραφήθηκαν για  την  καταπολέμηση της  ναυτίας,  την
ενίσχυση  στον  ύπνο  κ.λπ.  με  έκαναν  πιο  άρρωστο!!Μόνο  όταν  πέρασα  στην  ιατρική  THC
μπόρεσα  να  φάω,  να  κοιμηθώ,  να  χαλαρώσω  και  να  αντέξω!!Δόξα  τω  Θεώ,  ζω  στην
Καλιφόρνια, όπου είναι νόμιμο, η καρδιά μου είναι στραμμένη σε όσους δεν έχουν πρόσβαση!».
Heinz

«Παρακαλώ κοινοποιήστε ώστε οι άλλοι να μην κάνουν λάθη όπως εμείς.Η δίαιτα είναι πολύ
σημαντική!!!!Και μετά, για κάποιους, όπως η κυρία εδώ στον Άγιο Ιωάννη, που διαγνώστηκε
πριν από 4 χρόνια με μικροκυτταρικό καρκίνωμα Σταδίου 4, και της έδωσαν 2-3 μήνες ζωής,
μόλις την πήρα τηλέφωνο, είναι μια χαρά!! !!!!!Και είναι 73!!!Έχασε 2 αδερφές από καρκίνο του
πνεύμονα.Και...ήταν ο γιος της που μας το είπε, ΓΙΑΤΙ, κάποιος του το είπε!!!!» Bronwen

«Έχω θεραπεύσει τον καρκίνο με RSO περίπου 6 φορές, συμπεριλαμβανομένου του καρκίνου
του εγκεφάλου, η ταχύτερη που έχω θεραπεύσει τον καρκίνο κάποιου ήταν 13 ημέρες!!!Λολ, με
γαργαλάει.Θεράπευσε επίσης τον διαβήτη, τον καταρράκτη, το IBS, την αρθρίτιδα, τις γκρίζες
τρίχες  και  την  υψηλή  αρτηριακή  πίεση.Τρελό  να  σκέφτομαι  πόσο  αμφέβαλα  για  αυτό  το
πράγμα!!!Τώρα θα πιστεύω σχεδόν τα πάντα." Νεφρίτης

«Ναι, μπορεί να θεραπεύσει τα γκρίζα μαλλιά.Το έχω ξανακάνει βάλσαμο και το έχω εφαρμόσει
στα μαλλιά και στο πρόσωπό μου.Ουάου, τα πράγματα κάνουν θαύματα.» Brittney

«Έχω δει τρεις ανθρώπους να θεραπεύονται με το λάδι.Μία από διαβητικό έλκος στο πόδι της,
αφού ο γιατρός της είπε ότι το πόδι έπρεπε να ακρωτηριαστεί.Ένας από τον «τελικό» καρκίνο
του  ήπατος.Και  ένα  απόπνευμονίτιδα  υπερευαισθησίας,  που  αναπτύχθηκε  μετά  από
περιπάτηση με Agent Orange στο Βιετνάμ.Ο γιατρός του VA του είπε ότι  η κατάσταση ήταν
«διαχειρίσιμη»,  αλλά  τελικά  θα  τον  σκότωνε.Λίγους  μήνες  αργότερα,  αυτός  ο  άνδρας
νοσηλεύτηκε  με  γρίπη  και  ο  γιατρός  του  διέταξε  αξονική  τομογραφία.Διέταξε  μια  δεύτερη
σάρωση αφού σκέφτηκε ότι η πρώτη είχε μπερδευτεί με άλλον ασθενή.Μετά ρώτησε τον φίλο
μου «τι στο διάολο συμβαίνει» -- ο ουλώδης ιστός στους πνεύμονές του είχε επουλωθεί και είχε
«ουσιαστικά  τους  πνεύμονες  ενός  φυσιολογικού  ανθρώπου»  --  από  μια  κατάσταση  που
υποτίθεται ότι ήταν μη αναστρέψιμη». Παράγκα

«Ο σύζυγός μου λέει ότι δεν αισθάνεται κάτι διαφορετικό να παίρνει το λάδι για τον καρκίνο του
που έχει φύγει τώρα.Είναι σε αυτό 3 μήνες τώρα μόλις έφτασε στο επίπεδο συντήρησης και όλα
είναι υπέροχα!Τι θαυματουργό βότανο!». Ντέμπορα

«Στάδιο  IV  νευροενδοκρινικό  στην  κεφαλή  του  παγκρέατος.Ημερομηνία  διάγνωσης  Μάιος
2012.Ξεκίνησε  το  λάδι  Δεκέμβριος  2013.Ο όγκος  συρρικνώθηκε  κατά  20%.Οι  δείκτες  όγκου
μειώνονται από 73 σε 23 (φυσιολογικό εύρος 0-30). Ιωάννα

«Είμαι ΤΕΡΜΑΤΙΚΟΣ επιζών από καρκίνο λόγω του ελαίου κάνναβης.Το 2008 διαγνώστηκα με
σάρκωμα  μαλακών  μορίων.Είχα  5  εβδομάδες  ακτινοβολίας,  8,5  ώρες  op.και  8  εβδομάδες
αργότερα μου είπαν ότι ήμουν σε τελικό στάδιο επειδή ο καρκίνος είχε εξαπλωθεί τόσο γρήγορα
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στους  πνεύμονές  μου.Δεν  ήταν  λειτουργικό  λόγω  του  ότι  υπήρχαν  μεταξύ  25-40  μέτρα.Η
χημειοθεραπεία δεν ήταν επιλογή.Μου έδωσαν από 3 μήνες έως ένα χρόνο.1 μήνα αργότερα
ξεκίνησα το λάδι και 1 χρόνο αργότερα μια αξονική τομογραφία δεν έδειξε σημάδια καρκίνου
στους  πνεύμονές  μου.Αυτό  το  υλικό  λειτουργεί!Ο  Ρικ  Σίμπσον  μου  έσωσε  τη  ζωή!».
Σαλομπρένα

«Λαμβάνω RSO από τις 23 Δεκεμβρίου 2013 επειδή διαγνώστηκα με καρκίνο παχέος εντέρου
σταδίου  4  τον  Νοέμβριο  του  2012.Οι  όγκοι  μου  δεν  έχουν  μεγαλώσει  τους  τελευταίους  3
μήνες.Αισθάνομαι σίγουρος ότι το λάδι λειτουργεί». Σούζαν

«Είμαι σε ύφεση μετά από ένα μήνα χρήσης του λαδιού.Ευχαριστώ!Οι λέξεις δεν μπορούν να
εξηγήσουν πώς νιώθω.Μπορώ να ταξιδέψω ξανά.Και τρώτε πολύ καλύτερα.Lifesaver είναι αυτό
που είσαι....Σας ευχαριστώ και πάλι.Ο μπαμπάς μου πέρασε από τον Καρκίνο, θα ήθελα να το
ήξερα τότε.

Επίσης,  μόνο  για  να  αναφέρω.Είμαι  δύο  φορές  επιζών  από  τον  καρκίνο.Σχεδόν  δεν  τα
κατάφερε.Μακάρι να το ήξερα κι εγώ τότε.Δεν θα πήγαινα ποτέ με τον συμβατικό τρόπο, που
παραλίγο να με  σκοτώσει.Χημειοθεραπεία,  Ακτινοβολία,  3 χειρουργεία  και  μια  λειοστομία με
επέμβαση αναστροφής.Δεν μπορώ να φάω ή να φύγω από το σπίτι μου για μεγάλο χρονικό
διάστημα.Ευχαριστώ!Ευχαριστώ!Και.Σας ευχαριστώ και πάλι.Είμαι ξανά ζωντανός.” Karin

«Προσωπικά έχω θεραπεύσει ανθρώπους από λευχαιμίες, από καρκίνους, από τη νόσο του
Lymes, τον καρκίνο του λαιμού, τον καρκίνο του δέρματος, όλα τα είδη, χρησιμοποιώντας ρητίνη
κάνναβης.Χρησιμοποιώ  συνέχεια  ρητίνη  κάνναβης  και  δεν  με  νοιάζει  ποιος  το  ξέρει.Ναι,
αστυνομία, αν ακούτε, χρησιμοποιώ συνεχώς ρητίνη κάνναβης και δεν σας πειράζω τι πιστεύετε
για αυτό.» Μαξ Ίγκαν

«Προσωπικά έχω δει λύκο σταδίου 4 και καρκίνο με αρκετούς ανεγχείρητους όγκους. δόθηκε
λιγότερο  από  δύο  μήνες,  θεραπεύτηκε,  ακόμα  εδώ  μετά  από  3  χρόνια.Οι  επιληπτικές
διαταραχές  εξαφανίστηκαν.Ο  διαβήτης  θεραπεύτηκε,  η  νόσος  του  Crohn  και  πολλές  άλλες
εντερικές  ασθένειες  θεραπεύτηκαν.Hep  C.Ηπατική  ανεπάρκεια,  νεφρική  ανεπάρκεια.Όλες  οι
διαταραχές του πόνου, συμπεριλαμβανομένων των ινών και της νευροπάθειας.Όχι στο YouTube
χιλιάδες μαρτυρίες.Αλλά άνθρωποι που γνωρίζω έσωσαν.Θεραπευμένο και πίσω στο να έχουμε
μια ποιότητα ζωής.

Είμαι μέλος ενός οργανισμού που θεραπεύει ασθενείς που χρησιμοποιούν ιατρική μαριχουάνα
για  διάφορες  ασθένειες.Όλοι  βρήκαμε  και  χρησιμοποιήσαμε  λάδι  κάνναβης  Rick
Simpson.Εξαγωγή  μαριχουάνας.Υπάρχουν  αμέτρητες  καταστάσεις  που  θεραπεύει  και
θεραπεύει.Είναι κάτι που μπορείτε να το αποκτήσετε σε όλες τις νόμιμες πολιτείες από το trim
and bud σας.Και διαδικασίες.Προσωπικά δεν χρησιμοποιώ ούτε νοιάζομαι για ιατρεία αλλά για
το καθένα το δικό του.Μου αρέσει απλώς να μπορώ να φροντίζω τον εαυτό μου και τους άλλους
που αγαπώ μέσω αυτού του φαρμάκου που αποκαθιστά τη ζωή.

Αυτό το φυτό υπάρχει στη Βίβλο.Κάτι στο οποίο η χώρα μας ισχυρίζεται ότι βασίζεται.Ωστόσο,
το αφαιρεί και καταστρέφει τους πόρους των πλανητών μας για να αντικαταστήσει ό,τι ήταν και
είναι καλό στην πρώτη θέση.Εύρημαη φωνή σου.Μιλήστε και μην σταματήσετε μέχρι να είναι
απολύτως νόμιμο.Τα χωράφια κάνναβης αποκαταστάθηκαν για όλες τις μη ιατρικές χρήσεις και
οι άνθρωποι αντιμετωπίζονται ξανά σαν άνθρωποι.Ευλογήστε όλους.Μακάρι αυτό να ήταν το
πρώτο  πρωτόκολλο.Όχι  χημειοθεραπεία  ή  μεγάλο  φαρμακείο  που  προκάλεσε  περισσότερα
προβλήματα υγείας από αυτά για τα οποία έπαιρνα αρχικά θεραπεία.Καλή θεραπεία.Γιατί να
μην προσπαθήσεις;» Μπρίστι

«Ένας φίλος μου σταμάτησε να παίρνει χημειοθεραπεία και άρχισε να παίρνει το λάδι και είναι
καλύτερα.Οι γιατροί είπαν ότι ήταν ανίατο αλλά τώρα λένε ότι είναι καθαρός!!!!” Καίτη

«Έκανα  18  μήνες  χημειοθεραπεία  πριν  κάποιος  μου  δώσει  έλαιο  Rick  Simpson.Η  ανίατη
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θανατηφόρα  ασθένεια  έχει  φύγει.Εξακολουθώ  να  θεραπεύω  τις  βλάβες  που  προκάλεσε  η
χημειοθεραπεία  με  το  λάδι.Σταμάτησε  τη  χημειοθεραπεία  πριν  από  σχεδόν  τρία  χρόνια.Η
χημειοθεραπεία ήταν σπατάλη της υγείας μου». Ενώχ

"Ευχαριστώ, ευχαριστώ Rick, το πήρα στην ώρα μου και είμαι απαλλαγμένος από τον καρκίνο
σήμερα και δείχνω καλύτερα από ποτέ." Ράντα

“Whoot  Whoot,  το  Rick  Simpson  Oil  είναι  ΚΑΤΑΠΛΗΚΤΙΚΟ!!Σας  ευχαριστούμε  που
μοιραστήκατε με τον κόσμο πώς να φτιάξετε αυτή την υπέροχη θεραπεία σε όλους.Έκανα τη
φίλη  μου  την  Carmen  να  πάρει  το  λάδι  όταν  διαγνώστηκε  με  καρκίνο  του  λεμφώματος
Hodgkin.Είναι ΧΩΡΙΣ ΚΑΡΚΙΝΟ εδώ και ένα χρόνο!!!Και η νόσος του Addison ΕΦΥΓΕ χωρίς
ίχνος της και οι γιατροί δεν μπορούν να εξηγήσουν πώς ή γιατί, καθώς αυτό δεν συνέβη ΠΟΤΕ
πριν.ΑΛΛΑ ΜΠΟΡΩ ΚΑΙ ΤΟ ΚΑΝΩ!!!Η κάνναβη ΘΕΡΑΠΕΥΕΙ!!!” Έιμι

«Πριν από 1 χρόνο σήμερα κάποιος πολύ κοντινός μου άνθρωπος μου είπε ότι είχε καρκίνο σε
τελικό στάδιο.Του είπαν ότι έχει 8 μήνες ζωής.Μέσα σε 5 ημέρες του έδωσα λίγο λάδι κάνναβης
να καταναλώσει τρώγοντας μισό κομμάτι  από το λάδι σε μέγεθος κόκκου ρυζιού.Μέσα σε 6
εβδομάδες  υπήρξε  μείωση  στο  μέγεθος  του  όγκου  του  και  δεν  υπήρχε  κανένα  σημάδι
εξάπλωσής του όπως έλεγαν.

Είμαι στην ευχάριστη θέση να πω ότι ο όγκος είχε το μέγεθος ενός μεγάλου γκρέιπφρουτ και
σήμερα έχει το μέγεθος ενός βελανιδιού.Το λάδι κάνναβης του έσωσε τη ζωή.Θα συνεχίσει να
τρώει  το λάδι  μέχρι  να φύγει.Όχι  μόνο θεραπεύει  τον τελικό καρκίνο  του,  αλλά είχε  επίσης
εκπληκτική επίδραση στην υγεία του.Ήταν προδιαβητικός και παχύσαρκος και τώρα έχει φτάσει
στο  τέλειο  βάρος  και  είναι  πιο  χαρούμενος  από  ποτέ!Ενθαρρύνω  όλους  να  εξετάσουν  τη
θεραπεία με λάδι κάνναβης.Παρακαλούμε δείτε  το βίντεο του RICK SIMPSON "RUN FROM
THE CURE" στο Youtube...Απλώς μπορεί να σώσει τη ζωή σας ή κάποιον που γνωρίζετε.Κάντε
τους το δώρο της ζωής!». Χοσέ

"Ναι....Ευχαριστώ  κύριε  Simpson,  η  σπουδαία  εφεύρεση  σας  με  βοήθησε  να  νικήσω  τον
καρκίνο.Διαγνώστηκε τον 7/2007 με 20% ή λιγότερες πιθανότητες επιβίωσης, μετά ξεκίνησα τις
θεραπείες αφού γνώρισα τον Rick σε μια εκδήλωση.Η χρήση του λαδιού μου έσωσε τη ζωή.Η
λευχαιμία μου είναι σε ύφεση και ακόμα βελτιώνομαι κάθε μέρα και χάρη στο λάδι μπορώ να
μοιραστώ την αλήθεια μαζί σας.....Ειρήνη και αγάπη." Μιχαήλ

«Χθες ήταν μια όμορφη μέρα για να φτιάξω σωτήριο φάρμακο για τη Janice (Γιαγιά).Παίρνει
RSO εδώ και περίπου 6 μήνες.Ο όγκος της έχει φύγει, το πρήξιμο πίσω από τα μάτια της έχει
φύγει, έχει χάσει 106 κιλά, οι πέτρες στα νεφρά έχουν φύγει, η αρτηριακή πίεση κανονική.Αλλά η
ανατροπή στη γενική υγεία της δεν ήταν τίποτα λιγότερο από ένα θαύμα.Όταν έφτασε στο σπίτι
μου πριν από 6 μήνες, μόλις και μετά βίας ανέβαινε τις σκάλες, τώρα τρέχει πάνω κάτω τις
σκάλες και κάνει κύκλους γύρω μου!Εάν θέλετε να μάθετε περισσότερα σχετικά με τον τρόπο
αντιμετώπισης του Pseudo Tumor Cerebri με λάδι κάνναβης, η Janice ή εγώ θα χαρούμε πολύ
να σας μιλήσουμε για αυτό!Μια αγάπη.peaceloveCURE.Σε αγαπώ γιαγιά!!» Debra

«Οι γιατροί μού είπαν ότι είχα 6 μήνες ζωής αν δεν έκανα τη χημειοθεραπεία τους… πριν από 11
χρόνια τώρα…Αν δεν ήταν το λάδι μάλλον θα είχα δαγκώσει τη σκόνη.Είμαι υγιής σαν βόδι
τώρα και δεν έπρεπε να χάσω τα μαλλιά μου!!Ευχαριστούμε που το φέρατε στον κόσμο.” Κρεγκ

«Ο καλύτερός μου φίλος που υποτίθεται ότι είχε μόνο 6 μήνες ακόμα για το φθινόπωρο, είναι
σχεδόν απαλλαγμένος από τον καρκίνο τώρα!!!Είχε 40 μεταστάσεις στο συκώτι του από καρκίνο
του  παχέος  εντέρου.Ευχαριστώ  Rick  για  όλη  την  έρευνα  και  την  εμπειρία  σου  και  που  τη
μοιράζεσαι!Βοηθήσατε να σώσετε μια ζωή και στην Ολλανδία!Αγάπη από έναν φυσιοπαθή που
εμπνεύστηκε από εσάς." Μάρλοες

«Ο φίλος μου διαγνώστηκε με καρκίνο του πνεύμονα σταδίου 4 πριν από 3 χρόνια και τα πάει
περίφημα.Ορκίζεται σε αυτά τα πράγματα». Ρίτσαρντ
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«Το RSO λειτουργεί.Δεν είμαι ανέκδοτο». Ο Τίλμαν

«Rick Simpson,  σε ευχαριστώ πολύ.  Είμαι  ζωντανός λόγω γνώσης.  Νίκησε τον καρκίνο του
ήπατος, των οστών και του προστάτη.Μέσα σε μήνες από την έναρξη του ελαίου, ο καρκίνος
του  ήπατος  και  των  οστών  ήταν  σε  ύφεση,  δεν  μπορούσα  να  δω  περισσότερα  στη
σάρωση».Louis

«Όταν  ήρθε  η  έρευνα  για  τον  καρκίνο  στην  πόρτα  μου  και  τους  είπα  ότι  θα  τους  έδινα
περισσότερα από χρήματα, έγραψα το όνομα του Rick Simpson και τους είπα να το Google. Ο
Θεός να σε ευλογεί." Ιωάννα

«Μόνο οι άνθρωποι μπορούν να είναι αρκετά ανόητοι για να επιτρέψουν σε άλλους να τους
σταματήσουν  να  θεραπεύονται  φυσικά...Δηλαδή  πόσο  γελοίο  είναι  αυτό;Η  άγνοια  είναι  ο
χειρότερος εχθρός του ανθρώπου». Σολ

Πρόσθετες συμβουλές για ασθενείς με καρκίνο του 
πνεύμονα
Q.Αυτό  ήταν  στο  λάδι  για  κάποιο  χρονικό  διάστημα  και  έπρεπε  να  χρησιμοποιήσει  ακόμα
παυσίπονα, οπότε αναζητούσαμε περισσότερους τρόπους για να βοηθήσουμε τον ασθενή.

ΕΝΑ.1) Φτιάξτε άλλη μια παρτίδα λαδιού και προσπαθήστε να το αναμίξετε με αυτό που έχετε,
αναζητήστε το πιο ηρεμιστικό λάδι, δεν θέλετε να δώσετε ενέργεια στον ασθενή.

2) Προσπαθήστε να παράγετε το λάδι από περισσότερα από ένα στελέχη τη φορά, συνήθως
έχει καλύτερο αποτέλεσμα με αυτό τον τρόπο και μπορεί να αντιμετωπίσει πολλές καταστάσεις
πιο αποτελεσματικά. Και πάλι, αναζητήστε το πιο ισχυρό ηρεμιστικό υλικό Indica Bud με 20%
THC  ή  περισσότερο  από  τα  διάφορα  διαθέσιμα  στελέχη  indica,  για  να  παράγετε  το  πιο
αποτελεσματικό φάρμακο.

3) Θα ήταν καλύτερα να σταματήσει να χρησιμοποιεί το λάδι σε κάψουλες.Θέλετε λίγο από αυτό
στο  στόμα  της  για  επιπλέον  υπογλώσσια  απορρόφηση  (μπορεί  να  διαπιστώσετε  ότι  έχει
καλύτερη αναλγητική δράση με αυτόν τον τρόπο)

4) Φτιάξτε υπόθετα 0,3-0,5 γρ. με βούτυρο κακάο και δώστε της να τα χρησιμοποιεί τουλάχιστον
δύο φορές την ημέρα, μπορεί να τα χρησιμοποιεί πρωκτά αλλά και από το στόμα.

5) Βάλτε τη να ατμίζει το λάδι πολλές φορές την ημέρα - ο βήχας είναι επιθυμητός, πρέπει να
βήξει ό,τι δεν ανήκει στους πνεύμονές της, συμπεριλαμβανομένων αυτών των όγκων (θα πρέπει
απλώς να συρρικνωθούν και μετά να διαλύονται και θα τους βήξει).

6) Φτιάξτε ένα βάμμα λαδιού με οινόπνευμα (20-30-50%, ανάλογα με το πόσο λάδι έχετε, 1-2 ml
από το λάδι σε 4 ml οινόπνευμα 96-99%) και απλώστε το στο σημείο που χειρουργήθηκε. με
ένα σταγονόμετρο, μια ή δύο σταγόνες συνήθως κάνουν, και μπορείτε να εξοικονομήσετε πολύ
λάδι με αυτόν τον τρόπο.Φυσικά, μπορείτε επίσης να απλώσετε λίγο λάδι απευθείας στο σημείο
και να το καλύψετε με έναν επίδεσμο και να το επαναλάβετε κάθε τρεις μέρες ή όταν πέσει ο
επίδεσμος.

7) Φτιάξτε μια κρέμα με βούτυρο καριτέ ή διαλύστε λίγο λάδι σε ζεστό έλαιο σπόρων κάνναβης ή
υψηλής ποιότητας εξαιρετικό παρθένο ελαιόλαδο και τρίψτε το στην περιοχή πολλές φορές την
ημέρα.Αυτό θα βοηθήσει στην εξάλειψη του πόνου στα πλευρά της και μπορείτε επίσης να το
χρησιμοποιήσετε για πληγές στο κρεβάτι και οτιδήποτε στο δέρμα της.

8)  Συμπεριλάβετε  σπόρους  κάνναβης,  καρδιές  κάνναβης  και  έλαιο  σπόρων  κάνναβης  στη
διατροφή της - τουλάχιστον μια χούφτα σπόρους/καρδιές ή 1-3 κουταλιές της σούπας λάδι από
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σπόρους κάνναβης.

9)  Προσπαθήστε  να  αντικαταστήσετε  τα  παυσίπονα  και  τα  έμπλαστρα  με  το  λάδι  το
συντομότερο δυνατό.Εάν αρχίσετε να εφαρμόζετε  το λάδι  τοπικά,  θα σας βοηθήσει πολύ.Τα
υπόθετα  κάνουν  επίσης  θαύματα  για  παθήσεις  των  πνευμόνων.Όσο  περισσότερο  λάδι
καταναλώνει  και  όσο πιο  γρήγορα το  κάνει,  τόσο  το  καλύτερο.Θα  πρέπει  να  μείνει  σε  ένα
γραμμάριο  ή  περισσότερο  την  ημέρα  μέχρι  να  νικήσει  την  ασθένεια  και  στη  συνέχεια  να
παραμείνει σε μια δόση συντήρησης 1-2 g το μήνα». JB

Αρθρίτιδα, Πόνος, Μύες

«Ο φίλος μου έκοψε αρκετούς από τους τένοντες στα χέρια του που οδηγούν στα δάχτυλά του
σε ένα ατύχημα.Χρησιμοποίησε το λάδι σε αυτό αμέσως μετά την επέμβαση για να βοηθήσει
στην επούλωση του και επουλώθηκε τόσο γρήγορα που έπρεπε να αφαιρέσουν τα ράμματα
νωρίς, αυτό ήταν πραγματικά οδυνηρό γι 'αυτόν επειδή είχαν ήδη προσκολληθεί στο δέρμα του,
δεν  ήταν  διαλυόμενα  ράμματα.Ο  χειρουργός  και  ο  φυσιοθεραπευτής  του  ενθουσιάστηκαν
εντελώς από αυτό, αλλά δεν του είπε τι έκανε μέχρι το τελευταίο του ραντεβού.Δεν ξέρω αν τον
πίστεψαν ή όχι, αλλά ξέρω τι είδα με τα μάτια μου και ξέρει τι βίωσε». Τίνα

«Χρειάζεσαι  κάποια  απόδειξη;Την  αδερφή  μου  την  έστειλαν  στο  σπίτι  με  μερικούς  μήνες
ζωής.Δεν μπορούσε να σηκωθεί από το κρεβάτι της με το στους πνεύμονές της.Πριν από 5
εβδομάδες  ξεκίνησε  το  λάδι.Πριν  από  3  εβδομάδες  και  όλη  αυτή  την  εβδομάδα  και  την
περασμένη εβδομάδα τώρα βγαίνει πίσω οδηγώντας το αυτοκίνητό της, κάνει τον κήπο της και
lol είναι πιο χοντρή από οποιονδήποτε από εμάς τα άλλα 4 αδέρφια της.Αυτό είναι πραγματικό
χάρη στον Ρικ.Αγαπώ φίλε." Άντι

«Ενημέρωση: Την περασμένη εβδομάδα ανέφερα έναν αδελφό που βοήθησε τον αδελφό του
παίρνοντας το απαραίτητο υλικό για να φτιάξει το λάδι Rick Simpson για να θεραπεύσει την
εξουθενωτική Ρευματοειδή Αρθρίτιδα του.Τηλεφώνησε απόψε για να μου πει ότι ο αδερφός του
ήταν ξύπνιος για να φάει, να γελάσει, να μιλήσει στο τηλέφωνο με τους φίλους και την οικογένειά
του μετά από σχεδόν έναν ύπνο μέσα από μια χιονοθύελλα 2 ημερών και το Super Bowl.Ήθελε
να  μάθει  αν  του  έδωσε  πάρα  πολλά  γιατί  ποτέ  δεν  συμπεριφέρεται  έτσι.ΦΙΛΕ!(γέλια)  Μου
ακούγεται ότι τα καταφέρνει υπέροχα εκτός από το θέμα του Super Bowl, αφήνει μια μεγάλη
ανάσα και λέει, "Ευχαριστώ φίλε, είναι ωραίο που έχω τον αδελφό μου πίσω, γελάει ξανά." (Αυτό
τα κάνει όλα αξιόλογα παιδιά)

Μετά  από  μόλις  τρεις  ημέρες,  αισθάνομαι  τόσο  καλά  γνωρίζοντας  ότι  ΜΠΟΡΕΣΑΜΕ  ΝΑ
ΒΟΗΘΗΣΟΥΜΕ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ ΚΑΠΟΙΟΝ ΠΟΥ ΕΙΧΕ ΑΠΟΛΥΤΗμιΔΕΝ ΕΛΠΙΖΩ.Αυτό είναι το
δεύτερο άτομο με Ρευματοειδή Αρθρίτιδα που γνωρίζω για ένα γεγονός 1 προς 1 πρόσωπο με
πρόσωπο ότι το Rick Simpson Oil βοήθησε.Δεν είμαστε εκπαιδευμένοι γιατροί - είμαστε απλώς
τύποι  που  άκουσαν  για  το  λάδι,  έκαναν  μερικούς  να  το  δοκιμάσουν  και  ανακάλυψαν  ότι
λειτουργεί,  είμαστε  απλά άνθρωποι  σαν εσάς που  ανέλαβαν δράση για  να  βοηθήσουν ένα
αγαπημένο πρόσωπο - τίποτα περισσότερο. Μιχαήλ

«78 μέρες στο λάδι τώρα και βλέπουμε κάποια θετικά αποτελέσματα!!!Έχω ΡΑ και δεν είχα
εξάρσεις από τότε που ξεκίνησα αυτή τη θεραπεία με λάδι κάνναβης.Ούτε κρίσεις άσθματος,
ούτε κνίδωση, ούτε παράπονο!!!” Μπέβερλι

«Έχω ΡΑ για χρόνια.Από τότε που το θεραπεύω με λάδι κάνναβης, δεν είχα έξαρση και κάποια
από τις βλάβες στις αρθρώσεις πράγματι εξαφανίστηκε.Έχω πόνους, αλλά τίποτα όπως είχα
πριν ανακαλύψω τα medibles.Ήμουν ούτως ή άλλως για πολύ καιρό αλλά το κάπνισμα δεν
αρκεί για χρόνιες ασθένειες και έντονους πόνους». Σημάδι

«Δώσε σε έναν άνθρωπο ένα ψάρι, θα φάει για μια μέρα (εκτός κι αν δεν είναι πραγματικά ψάρι,
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απλά ένα μπιφτέκι σόγιας με ιχθυέλαιο).Διδάξτε σε έναν άντρα πώς να ψαρεύει και έχει γεμάτη
κοιλιά  για  μια  ζωή.Σας  ευχαριστούμε  που  μας  δώσατε  αυτό  για  το  οποίο  θα  χρεώσουν  οι
περισσότεροι.Προς το παρόν δεν χρησιμοποιώ το RSO για οικονομικούς λόγους, αλλά όταν
μπόρεσα έλεγξε πλήρως τη νευρική μου διαταραχή (RSD).Δεν μπορούσα να θεραπεύσω, αλλά
ήμουν ευχαριστημένος με τον έλεγχο των συμπτωμάτων.Αντικατέστησε τη λήψη 9 χαπιών την
ημέρα.Ευχαριστώ." Ασφαλής

«Γεια σας Rick & JB, ήθελα να αναφέρω ένα άλλο καλό αποτέλεσμα της προσωπικής λήψης του
λαδιού: Αυτή είναι περίπου η ημέρα 8 περίπου για το λάδι.Το παίρνω τουλάχιστον δύο φορές
την  ημέρα,  περίπου  1/4cc  έως  1/2cc  την  ημέρα.Είχα  εξαιρετική  επιτυχία  στον  πόνο  στη
φτέρνα/πόδι/αστραγάλο – με κάθε μέρα, γίνεται όλο και καλύτερος!Η ευελιξία επιστρέφει στον
τραυματισμένο ώμο μου και χθες το βράδυ – παρατήρησα, κατά τη διάρκεια ενός μασάζ, ότι ο
ΤΕΡΑΣΤΙΟΣ κόμπος στον αριστερό μου ώμο/λαιμό που προκαλούσε τόσο πόνο σε αυτόν τον
ώμο είχε στην πραγματικότητα ΜΕΙΩΘΕΙ σε μέγεθος σε περίπου το μέγεθος ενός φιστικιού σε
μέγεθος καρυδιού.Αυτός μπορεί να είναι ο λόγος που ο πόνος στον ώμο μου υποχωρεί τόσο
γρήγορα.Δεν  είμαι  σίγουρος  ποιος  είναι/ήταν  ο  κόμπος,  αλλά  σίγουρα  χαίρομαι  που
φεύγει.Έχουν  καταλήξει  ποτέ  οι  δοκιμές  στο  συμπέρασμα  ότι  τα  κανναβινοειδή  πράγματι
συρρικνώνουν τη φλεγμονή των ιστών και αυξάνουν την κινητικότητα των αρθρώσεων και την
ελαστικότητα των μυών;Δεν με νοιάζει καν τι λένε οι δοκιμές-- Είμαι πουλημένος και δεν ένιωσα
τόσο καλάχρόνια!!!

Ανησυχούσα εντελώς ότι ΔΕΝ θα είχα ενέργεια και ήθελα απλώς να κοιμηθώ, να κοιμηθώ, να
κοιμηθώ ενώ το έπαιρνα.Αλλά --- είναι ακριβώς το αντίθετο για μένα -- Έχω αυξημένη ενέργεια
και  δεν  έχω  λήθαργο  κατά  τις  ώρες  της  ημέρας.Μακάρι  να  μπορούσα  να  σε  πάρω  μια
ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΑΓΚΑΛΙΑ!!!” Ερείκη

«Κατάφερα να σταματήσω τη χημειοθεραπεία που έπαιρνα για τη ρευματοειδή αρθρίτιδα.Το
πώς έφτασα εδώ όμως ήταν ένα μακρύ ταξίδι.Το 1997 ήμουν σε ένα σοβαρό MVA αφήνοντάς με
ανάπηρο και εξαρτώμενο από τα φαρμακευτικά προϊόντα.Πάνω από 14 χρόνια έκανα πάνω από
10 χειρουργικές επεμβάσεις και στα δύο πόδια, πέρασα κατάθλιψη, θυμό, ινομυαλγία (την οποία
θεράπευσα  χωρίς  τα  παραδοσιακά  φάρμακα  από  γιατρούς),  χρόνια  φυσικοθεραπείας,
εναλλακτικές μεθόδους διαλογισμού, βελονισμού, Ρέικι κ.λπ.Έφτασα στο σημείο της σωματικής
μου κατάστασης που μπόρεσα να κάνω πάλι μικρές πεζοπορίες, να κολυμπήσω γύρους στην
πισίνα  και  να  επιστρέψω  σε  ένα  κανονικό  πρόγραμμα  άσκησης  που  μπορούσα  να
πραγματοποιήσω σωματικά.Κατά τη διάρκεια της δεκαετίας και του χρόνου έπαιρνα στεροειδή,
παυσίπονα κάθε είδους, αντιφλεγμονώδη φάρμακα και συνέχεια.Πριν από δύο χρόνια ο πόνος
αυξήθηκε και ήταν διαφορετικός από αυτόν που είχα με την οστεοαρθρίτιδα από τα τραύματά
μου σε πολλά σημεία στο σώμα μου, στον αυχένα μου, στο θωρακικό μου στην πλάτη και στη
μέση μου καθώς και  στα  πόδια  και  στα  γόνατά  μου.Τα χέρια  και  τα  πόδια  μου  ήταν τόσο
επώδυνα  και  πρήξιμο  καθώς  και  τα  χέρια  μου  παραμορφώθηκαν  από  τη  βλάβη  από  τη
ρευματοειδή  αρθρίτιδα  και  μετά  από  πολλές  εξετάσεις  και  ταξίδια  σε  έναν  ρευματολόγο
διαγνώστηκα και έβαλα ένα μπαράζ δοκιμών φαρμάκων και πρωτοκόλλων που περιελάμβαναν
την άμεση έναρξη σχετικά με τη μεθοτρεξάτη ένα χημειο φάρμακο για τη θεραπεία της ΡΑ, 6
μήνες  μετά  με  έβαλαν  σε  άλλο  φάρμακο  μαζί  με  το  χημειο  φάρμακο  που  είχε  τρομερές
παρενέργειες, αλλά έπρεπε να υποφέρω από το πρωτόκολλο για να μπορέσω να προχωρήσω
σε άλλο καλύτερο και ακριβότερο φάρμακο (στο μυαλό της Big Pharma) όλο αυτό το διάστημα
στη χημειοθεραπεία, έτσι μετά από ενάμιση χρόνο χημειοθεραπείας και πρόσθετων φαρμάκων
για ΡΑ, είχα έναν φίλο που με σύστησε στο βίντεο "Run from the Cure",  μια ιστορία για το
RSO .Λοιπόν, για μένα από την πρώτη φορά που παρακολούθησα αυτό το βίντεο και πολλά,
πολλά άλλα από τότε, άλλαξε εντελώς τη ζωή.Ξεκίνησα την τελευταία εβδομάδα τον Νοέμβριο
του 2012 και πριν από πολύ καιρό άρχισα να παρατηρώ κάποιες σαφείς αλλαγές στην ευεξία
μου, κοιμόμουν πολύ από το λάδι αλλά αυτό σημαίνει απλώς ότι θεραπεύω, χρειάστηκε λίγος
χρόνος για να επιστρέψει η όρεξή μου αλλά τελικά έγινε, τα μαλλιά μου βελτιώθηκαν σημαντικά,
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ήταν ξανά γυαλιστερά και δεν αραίωσαν και έπεφταν». Γουέντυ

«Το  λάδι  μου  θεράπευσε  την  ουρική  αρθρίτιδα  σε  5  ώρες.Περί  αυτού  πρόκειται!ΟΧΙ  ΠΙΑ
ΠΟΝΟΣ!" Μιχαήλ

«Το χρησιμοποιώ για τη θεραπεία των αρνητικών επιπτώσεων ενός εγκεφαλικού τραυματισμού
και επίσης του χρόνιου πόνου σε όλο μου το σώμα.Το άγχος χειροτερεύει τα συμπτώματά μου,
αλλά  η  μαριχουάνα  με  βοηθά  να  αντιμετωπίσω  το  άγχος  πολύ  αποτελεσματικά.Βοηθά  να
ηρεμήσω τόσο το μυαλό όσο και το σώμα μου δίνοντάς μου τη δυνατότητα να επικεντρωθώ
καλύτερα στις εργασίες και να μην είμαι ταραγμένος, ευερέθιστος, εκρήξεις θυμού, κατάθλιψη
κ.λπ.Θεωρώ ότι βελτιώνει τη διάθεσή μου και οι απαντήσεις μου σε εξωτερικά ερεθίσματα είναι
πιο μετρημένες και περιορισμένες παρά μια παρορμητική πράξη.Ελπίζω αυτή η πληροφορία να
σας  βοηθήσει.Δεν  έχω  άδεια  και  με  έχουν  συκοφαντήσει  επειδή  με  καλούν  και  με
αντιμετωπίζουν σαν ναρκομανή.Αυτό από μόνο του τροφοδοτεί την κατάθλιψή μου και καθιστά
αδύνατο να γίνω καλά και να επιστρέψω στη δουλειά». Φρειδερίκος

«Να τι έχει κάνει γενικά το hash oil για μένα.Σε τέσσερα χρόνια, δεν έπαιρνα τόσο μεγάλο μέρος
από κάθε χάπι άγχους και παυσίπονο (συμπεριλαμβανομένης της ηρωίνης) θα μπορούσα να
πάρω μόνο το 1/8ουένα χάπι για τον πόνο δύο φορές την ημέρα.Έχω μυϊκούς σπασμούς που
νιώθω σαν να με μαχαιρώνουν και πρόσφατα άρχισα να έχω επιληπτικές κρίσεις  όταν μου
τελειώσει το λάδι.Έχω επίσης πονοκεφάλους ημικρανίας και έχω διαγνωστεί με μια σειρά από
ψυχιατρικές διαταραχές.Δεν έχω ιδέα πόσα συνθετικά φάρμακα θα μου συνταγογραφούσε ένας
γιατρός.Αλλά το λάδι τα φροντίζει  όλα.Επίσης πρέπει να αναφέρω ότι  έκανα τεστ IQ με και
χωρίς την επίδραση του λαδιού hash.Σκόραρε 148 με, 122 χωρίς.Αυτό σημαίνει ότι έγινε πιο
έξυπνο… σχεδόν σε ιδιοφυές επίπεδο;Ίσως είμαι σχεδόν ιδιοφυΐα με τη ΔΕΠΥ και το hash oil
αντιμετωπίζει  την πάθηση;Σίγουρα τα πήγαινα καλύτερα στο κολέγιο όταν παρακολουθούσα
διαδικτυακά μαθήματα, ώστε να μπορώ να κάνω φαρμακευτική αγωγή κατά τη διάρκεια του
μαθήματος.Τέλος πάντων, το χασιέλαιο είναι η απάντηση στα περισσότερα από τα προβλήματα
του κόσμου». Τζίμι

«Μια άλλη ενημέρωση σχετικά με τη λήψη του λαδιού για πόνο στη φτέρνα/πόδι/αστραγάλο.4
ημέρες λήψης λαδιού από το στόμα 3xdayαπάλλαξε τον πόνο μου και μου έδωσε πάλι πλήρες
εύρος κίνησης με το δεξί μου πόδι/φτέρνα/ αστράγαλο.Χθες, ξέχασα να πάρω την πρωινή και
απογευματινή  μου δόση και  στο  τέλος  της  ημέρας μετά βίας  μπορούσα να  περπατήσω,  οι
αρθρώσεις μου σκληρύνονταν ξανά και ήμουν άθλια.Γύρισα σπίτι, έφαγα λίγο λάδι και μέσα σε
15  λεπτά  άρχισα  να  ανακτώ  αυτή  την  ευελιξία  και  ο  πόνος  υποχώρησε,  το  κουτσό
σταμάτησε.Παραδόξως αφαιρεί όλη μου την ακαμψία στον ώμο από έναν παλιό τραυματισμό
από  τροχαίο  ατύχημα  πριν  από  20  χρόνια  και  ανακουφίζει  από  τον  πόνο  στον  ώμο,  στη
συνέχεια αφαιρεί όλο τον πόνο στον αυχένα από τους μύες στον ώμο που σφίγγω και βγάζω τη
σπονδυλική μου στήλη από την ευθυγράμμιση .Όχι άλλοι πονοκέφαλοι από τη δυσκαμψία στον
ώμο μου.Αυτή ήταν η πλήρης επιβεβαίωση για μένα ότι το λάδι λειτουργεί για τη διαχείριση του
πόνου μαζί με πολλά άλλα μαγικά."

«Δεν είναι θεραπεία για τον καρκίνο ή οτιδήποτε άλλο, αλλά ήθελα να ενημερώσω τον Ρικ ότι
κουτσαίνω στη δεξιά μου φτέρνα εδώ και σχεδόν ένα χρόνο, δεν είμαι σίγουρος τι συμβαίνει με
αυτό και ξέρω ότι ο γιατρός θα μου δώσει φάρμακα που δεν κάνω». Δεν νιώθω άνετα να το
παίρνω, έτσι απλά αντιμετώπισα τον πόνο.

Πρόσφατα γνωρίσαμε το RSO μέσω ενός φίλου, του Charles, και αρχίσαμε να το φτιάχνουμε.Τις
τελευταίες δύο ημέρες, έχω καταπιεί το λάδι μερικές φορές/ημέρα και σήμερα το πρωί, ξύπνησα
και δεν κούτσαινα.Ο άντρας μου το παρατήρησε αμέσως.Σημείωσε ότι το λάδι πρέπει να κάνει
τα μαγικά του!Ευχαριστώ Rick Simpson![:)] Αισθάνομαι υπέροχα!" H

-- Αγαπητέ Χ, ευχαριστώ για τα καλά νέα, πάντα μας αρέσει να ακούμε γι' αυτά.Θα ανακάτευα το
λάδι με σπόρους κάνναβης ή ελαιόλαδο και θα έφτιαχνα ένα βάμμα και θα χρησιμοποιούσα το
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λάδι και τοπικά.Φυσικά, η κατανάλωση του λαδιού είναι το κλειδί για την πραγματική θεραπεία
και όλες οι οδηγίες για το πώς να χρησιμοποιήσετε το λάδι βρίσκονται στον ιστότοπό μας.Τις
καλύτερες ευχές, JB (από μήνυμα στο FB)

«Έσπασα το πόδι μου πριν από δύο εβδομάδες και ανακουφίζομαι περισσότερο από το λάδι και
την κάνναβη σε σχέση με τα οπιούχα, απλά λέγοντας ότι η Big Pharma κάνει nada για μένα».
Μιχαήλ

«Έσπασα την πλάτη μου σε δύο μέρη το 1987.Έπινε αλκοολικά και  έβγαζε χάπια μέχρι  το
1994.Παράτησε  την  παρτίδα  και  έκανε  το  NA και  το  AA,  έγινε  σύμβουλος  ναρκωτικών  και
αλκοόλ.Ο  χρόνιος  πόνος  στην  πλάτη  με  έκανε  να  επανεκτιμήσω  το  φάρμακο  για  τον
πόνο.Εθίστηκα στο LA, το morph και την ηρωίνη.Άρχισα να καπνίζω για κακό εμφύσημα και
σταμάτησα όλα τα οπιούχα.Μελέτες τώρα δείχνουν ότι η κάνναβη μειώνει την απόσυρση του
εθισμού στα οπιούχα και μειώνει τα χιλιοστόγραμμα που απαιτούνται κατά περισσότερο από το
μισό εάν χρησιμοποιείται με κάνναβη.Είναι μια θαυμαστή θεραπεία για όλα.:)" Γιάννης

«Τραυμάτισα την πλάτη μου στις αρχές των 20 μου.Μαστιζόμουν από ισχιαλγία για σχεδόν 2
δεκαετίες.Η τελευταία φορά που το επιδείνω ήταν πριν  από 5 χρόνια και  ήταν η χειρότερη
ποτέ.Σε μια περίοδο 4 μηνών με διπλασίασε τόσο πολύ που ήμουν σχεδόν στο σημείο που δεν
μπορούσα να πάω πέρα δώθε στο μπάνιο.Ήμουν στο επίπεδο πόνου 10 για πάνω από 2 μήνες
και έπρεπε να μείνω στον καναπέ στηριζόμενος σε μαξιλάρια.Δεν μπορούσα να ισιώσω αρκετά
ώστε να ξαπλώσω στο κρεβάτι.

Μια νεαρή κοπέλα που ήταν φίλη με τα αγόρια μου, μου είπε ότι πρέπει να δοκιμάσω ιατρική
μαριχουάνα γιατί βοήθησε τη μαμά της με την ΠΣ.Το άλογο τη γέλασε και της είπα ότι ήταν για
καρκινοπαθείς και για ανθρώπους χειρότερους από εμένα και ότι δεν μπορούσα να πληρώ τις
προϋποθέσεις.Δεν το ήξερα, αλλά αυτή η νεαρή κοπέλα ήξερε αρκετά για το θέμα και μετά από
μερικές εβδομάδες επιδείνωσης, υποθέτω ότι είχε βαρεθεί να με βλέπει να υποφέρω άσκοπα,
οπότε έφερε τη μαμά της να μου μιλήσει.Η μητέρα της μου είπε ότι θα προκριθώ εύκολα, κάτι
που έκανα αργότερα και ότι θα βοηθούσε.Μου είπε να φάω λίγο μπουμπούκι μαγειρεμένο σε
λίγο λάδι σε χαμηλή θερμοκρασία στο τοστ.Ήμουν απελπισμένος και το έκανα.Η οικογένειά μου
είπε ότι περίπου 15 λεπτά αφότου έφαγα την κάνναβη ότι κοιμόμουν και έβγαζα τα σάλια... λολ.

Ξύπνησα το επόμενο πρωί, κάτι που ήταν λίγο περίεργο γιατί δεν είχα έναν αξέχαστο ύπνο για
περισσότερους  από  2  μήνες,  και  το  πρώτο  πράγμα  που  παρατήρησα  ήταν  μια  σημαντική
μείωση  στον  πόνο,  περίπου  20%  θα  έλεγα,  και  περίπου  το  ίδιο  βελτίωση  του  εύρους
κίνησης.Ήμουν  ενθουσιασμένος  και  πολύ  έκπληκτος.Συνέχισα  να  τρώω  κάνναβη  και  τον
επόμενο μήνα στάθηκα ξανά όρθιος.Έτσι βρήκα τον Rick Simpson.Απλώς έψαξα στο Google
για αντιφλεγμονώδη κάνναβη και το Run from the cure ήταν σε μερικές από τις πρώτες έρευνες
που έκανα ποτέ για το θέμα.5 χρόνια μετά και μου αρέσει η πλάτη μουπρέπει.Τρώω κάνναβη
τακτικά και κρατά τη φλεγμονή στο μηδέν.Ο τραυματισμός είναι ακόμα εκεί.Αν μπω σε μια τρύπα
ή κάτι, πονάει, αλλά δεν χρειάζεται πολύς χρόνος για να συνέλθω και δεν πονάει ποτέ η πλάτη
μου, εκτός αν κάνω κάτι ανόητο.» Τζόντι

«Διορθώθηκε  η  αρθρίτιδα  και  το  σάκχαρό μου,  το  άγχος,  η  κατάθλιψη  και  η  αϋπνία.  Λέω
αρθρίτιδα,  αλλά  η  σοβαρή  εκφυλιστική  δισκοπάθειά  της.  Κυριολεκτικά  δεν  μπορώ  να
περπατήσω χωρίς το λάδι (το παίρνω εδώ και 2 χρόνια). Περνάω 120 narcos κάθε 14 μέρες.
Δεν έχω πάρει ούτε ένα παυσίπονο εδώ και ένα χρόνο. Το πήρα αρχικά μόνο για την αρθρίτιδα
και τις παρενέργειες ροκ (καλός ύπνος και χωρίς ρυτίδες). Είμαι στην καλύτερη φόρμα της ζωής
μου. 45χρονη γιαγιά. Μητέρα 3 παιδιών.” Everglade

«Αφού πήρα τα  πάντα,  από την  οξυκωδόνη μέχρι  τη  χρήση επιθεμάτων φεντανύλης  για  3
χρόνια, ακολουθούμενη από 160 mg μορφίνης ημερησίως για άλλα δύο χρόνια και μετά μου
είπαν ότι έπρεπε να εμφυτευτώ μια αντλία πόνου, αποφάσισα ότι ήταν αρκετά.Σταμάτησα την
κρύα γαλοπούλα (δεν θα συνιστούσα να το κάνετε ποτέ) και ξεκίνησα με κάνναβη.Ακόμα και τις
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μέρες που ο πόνος είναι ακόμα ανεξέλεγκτος, που είναι λίγες, το μυαλό μου δεν τον προσέχει
καν». Μιχαήλ

«Το  1981  ήμουν  σε  ένα  MVA.Έκανα  εξάρθρημα  τον  δεξιό  μου  ώμο.Το  δεξί  μου  χέρι  είχε
παραλύσει από το νεύρο μέχρι τη σπονδυλική στήλη που ήταν τεντωμένα.Δεν μπορούσα να
ανακουφιστώ από τον τρομερό πόνο που υπέφερα.Ξυπνούσα μέσα στη νύχτα κλαίγοντας από
αγωνία.Ένιωθα σαν να χώνονταν βελόνες κάτω από τα νύχια μου και έτρεχαν κατευθείαν στο
χέρι μου.Πήρα τα 400,00 $ που μου έδωσε ο ρυθμιστής ασφάλισης και έβαλα τον ξάδερφό μου
να φέρει έναν φίλο στο νοσοκομείο με λίγο MJ.Μετά το κάπνισμα του MJ, ο πόνος είχε φύγει
εντελώς  και  μπορούσα  να  ξανακοιμήσω.Αυτό  λέγεται.Νομίζω  ότι  ο  τρόπος  του  Rick  να
καταναλώνει  το λάδι  θα λειτουργούσε καλύτερα από το κάπνισμα ή το άτμισμα,  αν και μου
αρέσει να κάνω και τα δύο.Στην υγειά σας." Ρον

«Ξέρω ότι μετά από μια θεραπεία 3 ημερών με RSO, θα μπορούσα να τρέξω… χωρίς πόνο!
Πρώτη φορά μετά από 15 χρόνια λόγω σπονδυλοδεσίας που άφησε μόνιμη βλάβη στα νεύρα
και συνεχή πόνο.Οι κάψουλες με έγχυση λαδιού καρύδας λειτουργούν εξαιρετικά επίσης.Δεν
είχα την  επιθυμία ούτε  έχω πάρει  το Percocet  μου από τότε  που ξεκίνησα τη  θεραπεία με
κάψουλες λαδιού.Έκοψε ακόμη και την επιθυμία να καπνίσεις τη μαριχουάνα παίρνοντας τις
κάψουλες». Είδος υφάσματος

«Ενημέρωση, ομγκός!Πάλεψα με τον γιο μου!Συνήθιζα να παλεύω με τα αγόρια μου όλη την
ώρα, ειδικά με τον μικρότερο γιο μου.Δεν έχω καταφέρει να παλέψω μαζί του εδώ και χρόνια
κυριολεκτικά!Αυτός είναι 22 τώρα, εγώ είμαι 52.Λόγω του πόνου σε όλο το σώμα λόγω της
αρθρίτιδας,  ήταν εξαιρετικά δύσκολο να κινηθείς,  πολύ λιγότερο να παλέψεις!Αλλά το έκανα
σήμερα!Και  παραλίγο  να  τον  είχα  κι  εγώ,  αλλά  άρχισα  να  γελάω,  lol.Δεν  μπορώ  να  σας
εκφράσω πόσο συναρπαστικό είναι αυτό!!Ακόμα και μετά δεν πονάω, νιώθω υπέροχα!!!” Κέισι

«Έχω μια κήλη δίσκου που πιέζει το ισχιακό νεύρο προκαλώντας έντονο πόνο που εκτοξεύεται
από τη μέση μου κάτω από το αριστερό μου πόδι μέχρι τα δάχτυλα των ποδιών μου.Έπαιρνα 3
ιβουπροφαίνη κάθε τέσσερις ώρες για να μπορώ να σηκωθώ από το κρεβάτι και να μπορώ να
περπατήσω.Ξεκίνησα να παίρνω το λάδι πριν από σχεδόν δύο εβδομάδες για τον πόνο και τη
φλεγμονή.Τώρα δεν χρειάζομαι ιβουπροφαίνη, κοιμάμαι καλύτερα από ποτέ, οι συνάδελφοί μου
σχολίασαν την καλύτερη διάθεσή μου και τη συνολική μου ευτυχία.ΝΙΩΘΩ ΚΑΛΑ!" Τζένιφερ

«Ακόμα κι αν δεν έχετε καρκίνο, σκεφτείτε την προληπτική συντήρηση στο σώμα σας.RSO σε
μικρές  ποσότητες  χρησιμοποιείται  σε  καθημερινή  βάση.Επιτρέπετε  στο  σώμα  σας  να
καταπολεμήσει κάθε είδους άσχημους ιούς και σφάλματα.Δεν έχω δει τον «ιατρό πρωτοβάθμιας
φροντίδας»  μου  εδώ  και  15  χρόνια  λόγω  της  κάνναβης  και  όλων  των  θεραπευτικών  της
ιδιοτήτων.Ανεξάρτητα  από  το  τι  πάει  στραβά  με  μένα,  το  RSO  είναι  ένα  από  τα  πρώτα
αντικείμενα που επιδιώκω.

Παρεμπιπτόντως, έχω σπάσει την πλάτη μου 3 φορές.Αντικαταστάθηκαν σπόνδυλοι και δίσκοι
από L-4 σε S-2.Έπρεπε να επανασυνδεθεί η σπονδυλική μου στήλη στην περιοχή της λεκάνης
μου...  έπρεπε  να  αφαιρεθεί  η  AC  άρθρωση.Αντιμετώπισε  τον  καρκίνο  του  ήπατος  και  την
ηπατική C.Περιποιούμαι τον εαυτό μου 100% με κάνναβη.Το RSO είναι απλώς ένα εργαλείο στο
οπλοστάσιό μου." Θημωνιά

«Σας ευχαριστώ πολύ για τη δουλειά σας.Είμαι ένας τραυματισμός νωτιαίου μυελού 25 ετών
που έχωπρόβλημα με πληγές και πρήξιμο στα πόδια και τα πόδια μου.Δοκίμασα μια μικρή
ποσότητα σε μια κακή πληγή στο πάνω μέρος του ποδιού μου και μέσα σε λίγες μέρες είχε
σημαντική βελτίωση.Το πρήξιμο δεν φαίνεται επίσης να είναι τόσο κακό.Η ερώτησή μου αφορά
το αρχικό υλικό από το οποίο κατασκευάστηκε η παρτίδα.Είχε υψηλή περιεκτικότητα σε ρητίνη
και αρκετά ώριμο, αλλά δεν είχε ωριμάσει σωστά και είχε μια λίγη μυρωδιά μούχλας (παρόλο
που  ήταν  ισχυρά  στελέχη)  Πιστεύετε  ότι  αυτό  θα  επηρεάσει  τη  συνολική  ποιότητα  του
λαδιού;Επίσης,  άφησα  το  υπόλοιπο  λάδι  σε  ένα  θερμαντήρα  για  κούπα  καφέ  για  πολύ
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περισσότερο από «λίγες ώρες» που το άφησα εκεί για περίπου 7 ώρες.Πιστεύετε ότι αυτό θα
επηρεάσει και την ποιότητα;Το τελικό προϊόν φαίνεται όπως είπατε ότι θα έπρεπε.Ακριβώς όπως
το γράσο άξονα με ένα σκούρο χρυσό κεχριμπαρένιο υπόλειμμα.BTW, άρχισα να το δίνω στον
παλιό μου σκύλο που πονούσε τρομερά και δυσκολεύεται  να μετακινηθεί.Έχει  δείξει  επίσης
σημαντική  βελτίωση.Ευχαριστώ  και  πάλι  για  όλα  όσα  μοιραστήκατε  και  κάνατε.Ήμουν  λίγο
δύσπιστος στην αρχή, αλλά τώρα είμαι έκπληκτος!». XXX

-- Δουλέψτε με αυτό που έχετε και αναζητήστε καλύτερο υλικό.JB

«Έχει περάσει σχεδόν ένας χρόνος τώρα από τότε που άρχισα να χρησιμοποιώ λάδι κάνναβης
για τη θεραπεία της ΡΑ μου και συνεχίζω να βλέπω θετικά αποτελέσματα και μπορώ να πω
ειλικρινά ότι κατά τη γνώμη μου η ΡΑ μου βρίσκεται σε ύφεση.Επίσης, είδαμε αρκετές άλλες
θετικές  παρενέργειες  όπως  απώλεια  βάρους,  φυσιολογικά  επίπεδα  αρτηριακής  πίεσης  (η
αρτηριακή  πίεση  μειώθηκε  κατά  30  πόντους),  παλμούς  μεταξύ  50  και  60  BPM,  όχι  άλλη
κατάθλιψη και το καλύτερο από όλα όχι άλλα τοξικά συνταγογραφούμενα φάρμακα.» Κάποιος

«Μπορώ τώρα να σηκωθώ από το κρεβάτι αμέσως μετά το ξύπνημα αντί να νιώθω σαν να είμαι
90.Οι αρθρώσεις κινούνται πολύ πιο εύκολα, δεν υποφέρουν πλέον από πόνο.Απενεργοποιήστε
οριστικά ορισμένα φάρμακα!Ένα πραγματικά εκπληκτικό φυτό που πρέπει να σταματήσει να
κατηγορείται ότι είναι ΚΑΚΟ». Carol-Ann

«Πιστεύω ότι  είναι  αναγεννητικό  ότι  το  σώμα  μας  το  χρειάζεται  για  να  αναδομηθεί  και  να
θεραπεύσει, υπέφερα καλά από αρθρίτιδα, ανακούφισε τον πόνο και ανανέωσε την ευλυγισία
των χεριών μου πριν από ένα χρόνο, δεν μπορούσα καν να πληκτρολογήσω χωρίς σοβαρό
πόνο.Αυτό έχει φύγει τώρα τα χέρια μου είναι κανονικά και ευέλικτα και πάλι μπορώ να γράφω
και να ράβω.Και ο οφθαλμίατρος μου εκπλήσσεται που τα μάτια μου είναι πραγματικά καλύτερα
κάθε φορά που πηγαίνω». Kelee

«Έχω κάνει χειρουργικές επεμβάσεις και αμέτρητα χτυπήματα στη σπονδυλική στήλη σε ένα
σημείο στο κάτω μέρος της πλάτης μου.Όλα αυτά έχουν προκαλέσει μια παχιά ουλή που γίνεται
αισθητή και ο σπόνδυλος φλεγμονώνεται και  είναι  πραγματικά επώδυνο.Έχω πονέσει  πολύ,
απελπισμένος για ανακούφιση.Έτσι, ο Gayle έτριψε λίγη (1 σταγόνα) RSO (έλαιο κάνναβης) επί
τόπου  και  με  έβαλε  να  ξαπλώσω  εκεί  για  να  μουλιάσει.Λοιπόν,  το  λάδι  ένιωθε  λίγο
μυρμήγκιασμα, αλλά πέρα από αυτό, δεν πίστευα ότι έκανε πολλά.Λοιπόν, 20 λεπτά αργότερα,
ο πόνος είχε φύγει και είχα λιποθυμήσει μέχρι το πρωί!Κοιμήθηκα φανταστικά και όταν ξύπνησα,
ένιωσα καλύτερα την πλάτη μου και ο ουλώδης ιστός δεν ήταν τόσο παχύς.Μου είναι άγριο,
αλλά το λάδι φαίνεται να καταστρέφει τον παλιό ουλώδη ιστό.Το λάδι κάνναβης είναι εκπληκτικό
και αν δεν είχα διαβάσει άλλες ιστορίες όπως ακριβώς αυτή, θα πίστευα ότι ήμουν τρελός!».
Γελοιοποίηση

«Η  γιαγιά  της  κοπέλας  μου  έχει  σοβαρή  αρθρίτιδα  και  δεν  μπορεί  να  ανοίξει  τα  χέρια
της.Δοκιμάσαμε ένα μικρό πείραμα με λίγο λάδι Rick Simpson και της είπαμε να το τρίψει στα
χέρια της.Μέσα σε λίγα λεπτά από την εφαρμογή τα χέρια της άρχισαν να χαλαρώνουν και με
λίγα ακόμη, άρχισε να κουνάει ξανά τα δάχτυλά της χωρίς πόνο.Ήταν πραγματικά εκπληκτικό να
βλέπω κάτι τέτοιο να συμβαίνει». Duane

«Δεν  υπάρχει  καμία  αμφιβολία  στο  μυαλό  μου  ότι  λειτουργεί.Παρατήρησα  άμεσα
αποτελέσματα.Είχα ήδη κάνει το Σχέδιο Α.Η επεξεργασία λαδιού ήταν το Σχέδιο Β.Μακάρι να
είχα δοκιμάσει πρώτα λάδι.Πέρασα χρόνια πόνου που δεν χρειάστηκε.Έπαιρνα ένα χάπι για τον
πόνο κάθε 4 ώρες.Έχουν περάσει μόνο δύο εβδομάδες θεραπειών με λάδι, αλλά νιώθω πολύ
καλύτερα.Χρησιμοποιώντας και αλκαλικό νερό.Φοβερο!!!" Τζέιμς

«Το  Rick  Simpson  Oil  είναι  ιδιαίτερο.Έχω  χρησιμοποιήσει  κάνναβη  για  να  διαχειριστώ  τα
συμπτώματα του πόνου για χρόνια, αλλά μόλις που κάλυπτα τα συμπτώματά μου.Ήξερα ότι ο
τραυματισμός μου δεν επουλωνόταν πλήρως.Όταν άρχισα να παίρνω το έλαιο Rick Simpson,
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είχα  ήδη  δοκιμάσει  να  φάω  διαφορετικά  εκχυλίσματα  από  κάνναβη  και  όλα  είχαν  κάποια
βραχυπρόθεσμα αποτελέσματα, αλλά στη συνέχεια θα με έκαναν να νιώθω είτε κουρασμένος
είτε  εξαντλημένος  ήαπλά  δεν  θα  διαρκούσε  αρκετά.Ποτέ  δεν  ένιωσα  τέλεια.Είχα  δοκιμάσει
ακόμη  και  ένα  προϊόν  που  μου  είχε  πουληθεί  ως Rick  Simpson  Oil  που  ήταν άσχημο και
αναποτελεσματικό - προσέξτε τα χαμηλής ποιότητας εκχυλίσματα που δεν κάνουν τίποτα και
μην αποθαρρυνθείτε από αυτό γιατί η πραγματική συμφωνία είναι απλά ένα θαύμα.Έπαιρνα
γρήγορα αυξανόμενες ποσότητες οπιούχων.Το έλαιο Rick Simpson βοηθά στην απορρόφηση
των οπιούχων, αλλά είναι επίσης ένα πολύ ισχυρό παυσίπονο από μόνο του.Διαρκεί όλη την
ημέρα και δεν παρατηρώ πλέον καμία υψηλή ή παρενέργεια από τη δόση που παίρνω.Είμαι σε
θέση να κάνω πολλά περισσότερα ως άτομο χωρίς πόνο και νιώθω το εύρος των κινήσεών μου
να αυξάνεται και ξέρω ότι θεραπεύομαι.Στην πραγματικότητα, η γενική μου υγεία ήταν απίστευτη
– είχα πάντα πολλές ασθένειες ή μολύνσεις και είχα μια εξαιρετικά καθαρή κατάσταση υγείας
από  τότε  που  ξεκίνησα  αυτό  το  λάδι.Τώρα  παίρνω  ξανά  τα  οπιούχα  παυσίπονά  μου  ενώ
αισθάνομαι ακόμα καλύτερα.Στο ενδιάμεσο έχω δοκιμάσει περιστασιακά άλλους διαφορετικούς
τύπους εκχυλισμάτων όπως χασιέλαιο ή βρώσιμα.Θεωρώ ότι η ανακούφιση από τον πόνο από
το Rick Simpson Oil είναι μια τάξη μεγέθους ισχυρότερη από οποιαδήποτε άλλη κάνναβη είτε
καταναλώνεται είτε καπνίζεται.Είναι στο δικό του πρωτάθλημα ανακούφισης των συμπτωμάτων
ακόμη και σε σύγκριση με τα ισχυρότερα εκχυλίσματα κεριού κάνναβης.Σκοπεύω μια μέρα να
σταματήσω εντελώς τα οπιούχα τώρα». Μικρόφωνο

«Χρησιμοποιώ αυτό το λάδι.Έχω μυϊκή δυστροφία και έχω συνεχή προβλήματα υγείας από το
σύνδρομο Stevens Johnson/  TEN.Αυτό λειτουργεί.Λειτουργεί  καλύτερα από ΟΠΟΙΟΔΗΠΟΤΕ
φαρμακευτικό  προϊόν  στην  αγορά.Είναι  ασφαλές  και  αποτελεσματικό.Δεν  θα  μπορούσα  να
λειτουργήσω  χωρίς  αυτό.Μου  επιτρέπει  να  είμαι  παραγωγικός.Δουλεύω  με  πλήρη
απασχόληση.Πριν πάρω το λάδι, έπαιρνα φάρμακα βαρέως τύπου που δεν έκαναν τίποτα άλλο
παρά με μετέτρεψαν σε ζόμπι με πολλές παρενέργειες.

Για  να  ολοκληρώσω  την  «αγανάκτησή»  μου,  επιτρέψτε  μου  να  πω  το  εξής:  Για  όσους
πιστεύουν,  δεν χρειάζεται  καμία εξήγηση.Για όσους δεν το κάνουν,  καμία εξήγηση δεν είναι
αρκετά καλή.Είμαι ζωντανή απόδειξη της αποτελεσματικότητας αυτού.Και πρέπει να γίνει νόμιμο
και διαθέσιμο σε όλους». Laurie

Διαβήτης
«Το λάδι αναζωογονεί  το πάγκρεας και,  είτε το πιστεύετε είτε όχι,  αρχίζει συχνά να παράγει
ινσουλίνη ακόμα και μετά από χρόνια αδράνειας.Πολλοί ασθενείς μπορούν να σταματήσουν τη
λήψη ινσουλίνης μετά από αρκετές εβδομάδες στο λάδι.Το λάδι βοηθά επίσης στη θεραπεία ή
στον έλεγχο όλων των άλλων προβλημάτων που σχετίζονται με τον διαβήτη στο σώμα.

Θα έτρωγα το λάδι και/ή θα το χρησιμοποιούσα σε υπόθετο.Το κάπνισμα ή το άτμισμα μπορούν
επίσης να βοηθήσουν στη μείωση των επιπέδων σακχάρου στο αίμα, αλλά τα αποτελέσματα
είναι πολύ περιορισμένα σε σύγκριση με την κατάποση του λαδιού.Θα χρησιμοποιούσα το λάδι
τοπικά  για  διαβητικά  έλκη,  απλώς  απλώνω το  λάδι,  το  σκεπάζω με  έναν  επίδεσμο  και  το
επαναλαμβάνω κάθε  τρεις  μέρες μέχρι  να επουλωθεί  το έλκος.Θα ανακάτευα το έλαιο  από
σπόρους  κάνναβης  με  το  εκχύλισμα  και  θα  το  χρησιμοποιούσα  για  μασάζ,  το  οποίο  θα
προωθήσει  την  κυκλοφορία  του αίματος  και  θα βοηθήσει  στην  πρόληψη του οιδήματος  και
άλλων  ενοχλήσεων.Θα  συμπεριλάμβανα  επίσης  σπόρους  κάνναβης  και  έλαιο  σπόρων
κάνναβης στη διατροφή μου.JB"

«Ο  τύπος  δύο  έχει  σχεδόν  εξαφανιστεί,  σχεδόν  όλα  τα  φάρμακα,  παλεύοντας  με  τη
σαρκοείδωση, λειτουργεί». Τζεφ

«Το λάδι καρύδας βοηθά επίσης στη σταθεροποίηση των επιπέδων σακχάρου στο αίμα στον
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Διαβήτη!!Ο καταστηματάρχης της  περιοχής  μου το δοκίμασε  και  λειτουργεί  σαν γούρι  είπε!!
Επίσης, αισθάνεται ψυχικά πολύ καλύτερα [περισσότερη ενέργεια] και έχει χάσει βάρος επίσης!!
Ολα καλά!!" Κοκκινολαίμης

«Τα  σάκχαρα  στο  αίμα  μου  ήταν  τρελά  (έως  και  400+-  για  μήνες  -  πολύ  επικίνδυνα)  και
κυριολεκτικά  με  έχει  χτυπήσει  έξω.Έδινα  νεύμα πίσω από το  τιμόνι  -  οπότε  σταμάτησα να
οδηγώ - πολύ άσχημα πράγματα!Τα έγγραφα μου απαγόρευσαν ακόμη και να πετάξω στη Νέα
Υόρκηνα δω τη μαμά μου για τα Χριστούγεννα.

Λοιπόν - οι γιατροί δοκίμασαν μια ινσουλίνη και μετά δύο - δεν έκαναν απολύτως τίποτα.Λοιπόν
- τελικά τους είπα - αρκετά!!Πάω με το λάδι (δεν είπα ποτέ στον γιατρό ότι το έκανα πριν) και
ανέβαζα τη δόση μου σε κάθε 2 ώρες.Λοιπόν- το μαντέψατε - τα σάκχαρά μου επανήλθαν στο
κανονικό εύρος.Ο γιατρός μου είναι ένας από αυτούς τους χαρισματικούς τύπους του Χάρβαρντ
-και έχει μείνει έκπληκτος.Σκορ ένα για τους βάρβαρους!!!!Λοιπόν - τώρα έχουμε μια πλήρως
τεκμηριωμένη περίπτωση Διαβήτη όπου σώθηκε μια ζωή - Εγώ!!!!!!-- :)» Τζάνετ

«Δραματική  αλλαγή,  έχω  κόψει  σχεδόν  όλη  την  ινσουλίνη.Περιστασιακά  θα  πρέπει  να
χρησιμοποιήσω  το  Lantus,  μακροπρόθεσμαινσουλίνη  δράσης,  αλλά  όχι  συχνά.Άρχισα  να
χρησιμοποιώ το RSO για πολλούς λόγους, αλλά ένας ήταν με την ελπίδα ότι θα μπορούσα να
αφαιρέσω  την  ινσουλίνη  και  τελικά  να  δω  ένα  πιο  σταθερό  επίπεδο  σακχάρου  στο
αίμα.Χρησιμοποιούσα 300 μονάδες Novolog την ημέρα,  βραχυπρόθεσμη ινσουλίνη και 200  
μονάδες Lantus και 4 χάπια μετφορμίνης την ημέρα.Είμαι ακόμα παίρνω χάπια, αλλά μπορώ να
ζήσω με αυτό, καθώς δεν χρειάζεται πλέον να χρησιμοποιώ την ινσουλίνη.Τέρμα να κολλάω το
στομάχι μου με βελόνα 6 με 8 φορές την ημέρα!Τα επίπεδα σακχάρου μου είναι πιο εύκολο να
ελεγχθούν και δεν βλέπω πλέον τις μετρήσεις στις 2 έως 5 εκατοντάδες.Επίσης, δεν βλέπω
πλέον τα δραματικά χαμηλά επίπεδα σακχάρου της δεκαετίας του '30.Ήταν μια αποστολή από
τον Θεό και το πρώτο πράγμα που κράτησε πραγματικά τα σάκχαρά μου σε επίπεδο.” Ντένα

«Τα επίπεδα σακχάρου στο αίμα μου πριν από τον διαβήτη ήταν πάνω από 140 και τώρα είμαι
στα 100.Ελέγξτε το αίμα σας πριν κάνετε λίγο λάδι, δώστε του περίπου 10 λεπτά και ελέγξτε το
ξανά και θα έχει πέσει πολύ.Ο δικός μου έκανε τόσα πολλά όταν έπρεπε να πιω λίγο Gatorade
για να ισοπεδώσω». Μισέλ

«Είμαι ινσουλινοεξαρτώμενος διαβητικός και με ένα γύρο 60 γραμμαρίων λαδιού, έχω φτάσει
από 100 μονάδες ημερησίως σε 50 μονάδες ινσουλίνης». Λέσλι

«Έχει εξισορροπήσει πλήρως τα επίπεδά μου.Μου δόθηκε το "METFORM" για να το πάρω από
το στόμα και δεν έχω πάρει ποτέ χάπι από το πρώτο και ξύπνησα ξανά και σκέφτηκα, "Όχι,
αυξήστε το λάδι τώρα που διαγνώστηκα με διαβήτη τύπου II." Τα επίπεδά μου πηδούν περίπου
μεταξύ 3,4 και 7,2.Το απόλυτο υψηλότερο που μπόρεσα να ωθήσω το επίπεδο σακχάρου μου
ήταν 8,1 αφού έφαγα κυριολεκτικά μια σακούλα καραμέλα συμπεριλαμβανομένης μιας πλάκας
σοκολάτας ως πείραμα.Έκανα μια εξαιρετικά μικρή ποσότητα λαδιού όταν το έσπρωξα στο 8.1
και άρχισα να ελέγχω τα επίπεδά μου κάθε 10 λεπτά για να δω αν μπορούσα να τα κάνω να
πέσουν.Στα 10 λεπτά μετά το λάδι έπεσα στο 7,3 και όταν δοκίμασα στα 20 λεπτά μετά το λάδι
έπεσα στο 4,8. Μισέλ

«Μπορώ να χρησιμοποιήσω μόνο μικρές δόσεις λαδιού.Μου προκαλεί υπογλυκαιμία σε πλήρη
ισχύ.Αλλά αυτό είναι  καλό  γιατί  ξεκίνησα με  45/10  λήψεις  ινσουλίνης  μακράς και  σύντομης
δράσης πριν από οκτώ χρόνια.Έκανα κάποια έρευνα για τη νέα μου πάθηση και η μαριχουάνα
εμφανιζόταν συνεχώς ως φυσική θεραπεία μαζί με άλλα μπαχαρικά όπως η κανέλα, έτσι άρχισα
να  χρησιμοποιώ  καπάκια  χασίς  μέχρι  να  είναι  διαθέσιμο  το  «πραγματικό»  λάδι.Ήταν  τόσο
δυνατοί που νόμιζα ότι θα πεθάνω την πρώτη φορά που έφαγα ένα καπάκι κατακερματισμού.Για
να μην αναφέρουμε μια δόση φόρτωσης RSO.(Αλλά το RSO δεν ήταν καν μια επιλογή για μένα
τότε)  Αλλά  όταν  ήταν  η  χρήση  λαδιού  (σιτηρά  την  ημέρα)  έκανε  το  σώμα  μου  να  έχει
υπερευαισθησία στις δύο φορές την ημέρα ενέσεις ινσουλίνης και έμεινα κολλημένος στο δρόμο
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για να διαλέξω RSO ή βολές.Σταμάτησα τις βολές και συνέχισα το λάδι.

Μαζί με την αλλαγή διατροφής και την αυξημένη καθημερινή δραστηριότητα (άσκηση) τώρα έχω
5,7  A1C,  έχασα  60  κιλά  και  δεν  έχω  πια  πόνους  φανταστικού  καψίματος  (διαβητική
νευροπάθεια).Μετά από μερικούς μήνες θεραπεία έπρεπε να στραφώ σε βάμματα γλυκερίνης
και αλκοόλ και να κάνω μόνο ετήσιες  θεραπείες με λάδι.Επειδή το σάκχαρό μου άρχισε να
πέφτει πολύ χαμηλά.

Έχει θαυματουργές θεραπευτικές ιδιότητες για τον διαβήτη.Το πώς λειτουργεί η κάνναβη στο
ενδοκρινικό σύστημα του σώματος πρέπει να σημειωθεί και να εξεταστεί εκτενώς.Προτιμώ να με
βάζουν σε zonk για ένα μήνα το χρόνο σε θεραπεία με λάδι παρά να κάνω 730 βολές γενετικά
τροποποιημένου DNA χοίρου.Χρησιμοποιώ φυτικές ποικιλίες sativa για να εξάγω τα έλαιά μου
και να φτιάξω τα βάμματά μου.Λειτουργεί καλύτερα για τα συμπτώματά μου.Δοκίμασα το indica
και παρατήρησα ότι απλά δεν μπορούσα να λειτουργήσω και ήθελα να φάω περισσότερο και
ένιωθα κρύος όλη την ώρα.Η sativa επιτάχυνε τον μεταβολισμό και τον καρδιακό μου ρυθμό,
μου  έκοψε  την  όρεξη  και  με  έκανε  να  έχω  υστερικές  κρίσεις  γέλιου  (η  αγαπημένη  μου
παρενέργεια).

Εάν το  σάκχαρό σας είναι  υψηλό,  ξεκινήστε  με  χαμηλές  σταθερές  δόσεις.Εξακολουθείτε  να
θέλετε να αισθάνεστε τι συμβαίνει με το σώμα σας.(Ένα πρόβλημα που είχα ήταν ότι δεν ήξερα
αν ζαλίζομαι από το λάδι ή το χαμηλό σάκχαρο, οπότε θα περάσετε από μερικές δοκιμαστικές
ταινίες  τον  πρώτο  μήνα  μέχρι  να  καταλάβετε  τι  νιώθετε).Και  θα  είσαι  πολύ  διψασμένος
άνθρωπος.Το νερό είναι ο φίλος σας με αυτές τις θεραπείες.Το υψηλό σάκχαρο σας κάνει να
διψάτε συνεχώς, όπως και το λάδι, οπότε λάβετε το υπόψη σας επίσης.

Και  μην  ανησυχείτε  πολύ  για  την  πτώση  του  σακχάρου  σας  στην  αρχή.Δεν  είναι  σαν  μια
αναγκαστική  σταγόνα ινσουλίνης.Το  λάδι  απλώς μπαίνει  και  κάνει  αυτό που μου  αρέσει  να
πιστεύω, καθώς όλα τα όργανά σας ξεκινούν και αυτό με τη σειρά του τα βοηθά να καθαρίσουν
το αίμα και έχει επίσης μια εξαιρετική σχέση με το νευρικό σύστημα και πιστεύω ότι ο εγκέφαλός
σας έχει καλύτερη αίσθηση για το σώμα σας μέσω αυτών των καναλιών και ξέρει να στέλνει
όλες τις  φυσικές θεραπευτικές του ικανότητες σε στρεσογόνα μέρη.(Στην περίπτωσή μου το
πάγκρεας, τα νεφρά και το αίμα μου.) Τώρα έχετε κατά νου ότι είναι απλώς η θεωρία μου και δεν
είμαι επιστήμονας, απλώς σκέφτομαι πώς λειτουργεί για μένα και τον καλύτερο τρόπο με τον
οποίο εκλογικεύω τα αποτελέσματά του.Είναι καλό να κρατάτε ημερολόγιο και να κάνετε τακτικές
εξετάσεις υγείας και αιματολογικές εξετάσεις για να σημειώσετε την πρόοδό σας.Μόλις το A1C
σας τεθεί  υπό έλεγχο και  η  λειτουργία  των νεφρών σας είναι  καλύτερη,  τότε  θα  ξέρετε  ότι
βρίσκεστε στο σωστό δρόμο και, στη συνέχεια, απλώς διατηρείτε σε αυτό το επίπεδο στο οποίο
θα  εργαστείτε  και  δεν  είναι  σε  καμία  περίπτωση  τόσο  δυναμικό  όσο  το  να  φτάσετε
εκεί.Πιθανότατα θα απαιτήσει μόνο χαμηλές σταθερές δόσεις και μια αλλαγή στον τρόπο ζωής
της διατροφής που δεν είναι άγνωστη για τους διαβητικούς.(Μου πήρε περίπου έξι μήνες για να
φτάσω από το A1C του 11 στο 7 και μερικές ακόμη αλλαγές στη διατροφή και την άσκηση για να
το ανεβώ στο εύρος 5.(Η άσκηση στο νερό έχει χαμηλό αντίκτυπο και λειτούργησε καταπληκτικά
για μένα). Αντώνιος

«Χρησιμοποιώ 1 γραμμάριο λάδι την ημέρα για σοβαρή εκφυλιστική περιφερική νευροπάθεια
και η ανακούφιση είναι εκπληκτική!» Laurie

«Ο σύζυγός μου καταπίνει κάνναβη εδώ και χρόνια και λάδι RSO πρόσφατα, για τον διαβήτη
του.Όχι μόνο έχει σταθεροποιήσει το σάκχαρο του αίματός του, αλλά επίσης ΑΝΤΙΣΤΡΕΦΕΙ τη
Χρόνια Νεφρική του νόσο.Διαγνώστηκε με ΧΝΝ σταδίου 3 και τον έβαλαν να συμπεριληφθεί στη
λίστα δωρητών νεφρών.Άρχισε να καταναλώνει βάμματα και έλαιο RSO και τώρα βρίσκεται σε
στάδιο  1  ΧΝΝ.Οι  γιατροί  του  είπαν  ότι  αυτό  δεν  είναι  δυνατό.Ξεφορτωθήκαμε  αυτούς  τους
γιατρούς  και  πήραμε  καινούργιο!Το  έλαιο  RSO  μείωσε  επίσης  την  αρτηριακή  του  πίεση,
σταθεροποίησε  την  αναιμία  και  τη  Διαβητική  Αμφιβληστροειδοπάθεια  (υποτίθεται  ότι  ήταν
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εντελώς τυφλός μέχρι τώρα, λέει η Western Medicine).Ευχαριστώ το Great Spirit για το όμορφο
φυτό  Κάνναβης  και  όλα  αυτά  που  προσφέρει!!Σας  ευχαριστούμε  Rick  Simpson  για  τις
πληροφορίες σχετικά με τον τρόπο παρασκευής αιθέριου ελαίου κάνναβης και τις  μαρτυρίες
όσων το κάνουν!» Τζούλι

«Η σύντροφός  μου  έχει  τύπο 1  και  το  να  τρώει  λίγο  λάδι  βοηθά  στη  σταθεροποίηση  των
επιπέδων σακχάρου της.Είναι πραγματικά ένα δώρο…» Spaceleaf

«Έπαιρνα 4 μετφορμίνη και 4 διαμικρά την ημέρα, το σάκχαρό μου ήταν 12% μετά από ένα
γρήγορο τεστ σακχάρου 12 ωρών.Ο γιατρός μου, που φαινόταν κάπως απογοητευμένος, είπε:
«Λοιπόν,  υποθέτω  ότι  δεν  χρειάζεστε  άλλα  χάπια  για  τον  διαβήτη  σας».  9  μήνες  μετά  τη
θεραπεία.Όλα τα συμπτώματά μου, τα νεφρά, η αρθρίτιδα, η χοληστερόλη, η αρτηριακή πίεση,
όλα πολύ καλύτερα με το λάδι παρά με τα χάπια.Είναι θαύμα.

Το  σάκχαρό  μου  έπεσε  σαν  βράχος  ακριβώς  την  6η  εβδομάδα  της  θεραπείας.Ένα  βράδυ
ξύπνησα νιώθοντας αστεία, το σάκχαρό μου ήταν κάτω από το όριο του 4%, 3,2%.Σταμάτησα
να  παίρνω  τα  8  χάπια  την  ημέρα  που  έπαιρνα  για  διαβήτη  τύπου  2.Ήταν  πριν  από  17
μήνες.Συνολικά έπαιρνα 15 χάπια την ημέρα, τώρα κανένα.Λοιπόν, Μάικλ, κάνε τη θεραπεία
επιπέδου  θεραπείας.3  μήνες,  60 γραμμάρια  [ακολουθήστε  τις  οδηγίες  στο site  του  Rick],  ο
διαβήτης σας θα εξαφανιστεί.» Πέτρος

«Το λάδι  κάνναβης είναι  το  μόνο  πράγμα που  θα σταματούσε  τον  πόνο  της  νευροπάθειας
μου.Ακόμη και το Oxycontin δεν μπορούσε να ανακουφίσει όλο τον πόνο όπως το CBD στο λάδι
κάνναβης αναμεμειγμένο σε μια κρέμα.Είναι ένα υπέροχο φυτό για κάθε είδους ιατρικές χρήσεις
και τελικά οι άνθρωποι το αναγνωρίζουν». Δεσμεύω

«Ο Ρικ με έσωσε έμμεσα από μια μοίρα χειρότερη από τον θάνατο μετά από όσα πέρασα με
τους ειδικούς της καρδιάς.14 μήνες, πάνω από 22 διαφορετικές εξετάσεις σε 4 νοσοκομεία και
ένα ιατρικό κέντρο."Είσαι το χειρότερο σενάριο, 1 πλευρά της καρδιάς σου είναι νεκρή, μπορεί
να χρειαστείς μεταμόσχευση καρδιάς." Μετά από 14 μήνες δεν μπορούσαν να κάνουν άλλες
εξετάσεις, έκαναν παράκαμψη.

2 χρόνια αργότερα πήγα για παρακολούθηση από έναν νέο καρδιολόγο που είπε, «Δεν υπάρχει
καμία  απολύτως  βλάβη  στην  καρδιά  σου,  ποιος  σου  είπε  ότι  υπήρχε  βλάβη  και  ότι  είχες
καρδιακή προσβολή;Αυτό δεν είναι αλήθεια." Με έπαιξαν για κορόιδο.Έτσι, όταν ο γιατρός με
έστειλε σε έναν ειδικό διαβήτη που με έστειλε σε έναν ειδικό νεφρών, θα προτιμούσα να πάρω
έναν υπνάκο σε μια τράπεζα χιονιού και μετά να το κάνωοτιδήποτε σαν ειδικοί υγείας πάλι.Μετά
έρχεται το λάδι.Τώρα είμαι πιο υγιής από ό,τι ήμουν εδώ και 20 χρόνια». Πέτρος

«Είμαι μια κυρία 79 ετών και ζω στη Γαλλία.Θέλω να μοιραστώ μαζί σας την προσωπική μου
εμπειρία με το λάδι κάνναβης.Ο σύζυγός μου Τζερόμ είχε σπάσει πριν από λίγους μήνες την
ουρά και το ισχίο λόγω πτώσης.Από εκείνη τη στιγμή όλα πήγαν στραβά, υπέφερε μεγάλο πόνο
και η αγωνία αιωρούνταν έντονα από πάνω του.Ο εγγονός μου μου είπε ότι ήξερε ένα πολύ
αποτελεσματικό  φυσικό φάρμακο που θα μπορούσε να σε βοηθήσει  σε αυτή την  επώδυνη
κατάσταση.Χρησιμοποιούμε λάδι κάνναβης στις πληγές του και επουλώθηκαν αλλά πρησμένα,
και δίναμε από το στόμα μια μικρή ποσότητα καθημερινά.

Πρέπει να πω ότι  η ανάρρωση ήταν καταπληκτική,  αλλά υπάρχει κάτι  άλλο που πρέπει να
ξέρετε, ο σύζυγός μου έπασχε εδώ και πολύ καιρό από στυτική ανικανότητα και έτσι αποφάσισα
να δώσω εκτός από λάδι, να το εφαρμόσω στο πέος του, το αποτέλεσμα ήταν το πιο εκπληκτικό
που έχω δει σε όλη μου τη ζωή, τώρα ο σύζυγός μου είναι απόλυτα ικανός να κάνει έντονο σεξ
πολλές φορές την ημέρα, καθώς και το μέγεθος του πέους του να αυξάνει πολύ στο μέγεθος
που είχα τον άντρα μου όταν ήμουν νέος.Μπορεί να φαίνεται ασυνήθιστο για ένα άτομο στην
ηλικία μου να δώσει αυτή τη μαρτυρία, αλλά νομίζω ότι η υγεία είναι εξίσου σημαντική με μια
καλή σεξουαλική ζωή.Ευχαριστώ Rick." Ροσέλ
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-- Ευχαριστώ, Ροσέλ.Ναι, η υγεία είναι εξίσου σημαντική με μια καλή σεξουαλική ζωή, και ναι, το
λάδι κάνει ακριβώς αυτό που περιγράψατε.JB

«Ποια στελέχη βοηθούν την ανδρική ανικανότητα, JB;Οι άντρες πρέπει να το ξέρουν αυτό...»
Τόμας

--  Αυτή  είναι  μια  καλή  ερώτηση,  Τόμας.Απλώς  μεταβείτε  σε  μια  τοποθεσία  ανασκόπησης
στελεχών  και  αναζητήστε  στελέχη  με  αναφερόμενες  αφροδισιακές  επιδράσεις.Στη  συνέχεια,
αποκτήστε λίγο, δοκιμάστε το με το κάπνισμα και αν σας αρέσει το αποτέλεσμα, φτιάξτε το λάδι
και χρησιμοποιήστε το.Αυτό είναι το μόνο που υπάρχει σε αυτό.Ορισμένα στελέχη σας κάνουν
πιο καυλιάρη από άλλα και ορισμένοι συνδυασμοί στελεχών θα είναι πιο αποτελεσματικοί από
άλλους  συνδυασμούς  στελεχών  ή  ελαίων.Αυτό  είναι  το  μόνο  που  μπορώ  να  πω  αυτή  τη
στιγμή.Δοκιμάστε  το  λάδι,  αν  δεν  έχει  το  αποτέλεσμα  που  ψάχνετε,  φτιάξτε  ή  πάρτε  άλλη
παρτίδα μέχρι να βρείτε τη σωστή.Έτσι πρέπει να είναι.JB

«Τα πόδια μου αισθάνονται καλύτερα από κάθε άλλη φορά τα τελευταία δέκα χρόνια λόγω της
νευροπάθειας». Λέοντος

«Θα  έλεγα  ότι  το  πιθανότερο  είναι  ότι  υπήρχαν  προβλήματα  ψυχικής  υγείας  πριν  από
οποιαδήποτε  χρήση  κάνναβης.  ότι  η  ενόχληση  της  ψυχικής  ασθένειας  τους  ώθησε  να
προσπαθήσουν  να  αυτοθεραπευτούν.Έχω  C-PTSD  και  ήμουν  σε  ενεργό  εθισμό  από
(τουλάχιστον) 12 μέχρι να καθαρίσω στα 33 μου.Δηλαδή πριν από 5,5 χρόνια.Δοκίμασα σχεδόν
κάθε φάρμακο που μπορούσα γιατί δεν ένιωθα «σωστά». Το να καθαριστώ για μένα σήμαινε
ψυχιατρικά φάρμακα και αποτοξίνωση και μερικά χρόνια θεραπείας.

Αφού  βρήκα  (ξανά)  κάνναβη  πριν  από  ένα  χρόνο  και  λίγο,  και  τη  χρησιμοποίησα  για
προβλήματα  με  δίσκους,  ανακάλυψα ότι  δεν  χρειαζόμουν  πλέον  πολλά  από  τα  ψυχιατρικά
φάρμακα που έπαιρνα για τουλάχιστον 3 χρόνια.Επίσης, διαγνώστηκα με διαβήτη τύπου 2 λίγο
πριν  ανακαλύψω  την  ιατρική  κάνναβη.Ήταν  άμεσο  αποτέλεσμα  μερικών  από  τα  ψυχικά
φάρμακα!Τώρα έχω κανονικό σάκχαρο στο αίμα και προσπαθώ να σταματήσω τα 2 τελευταία
φάρμακα (αντικαταθλιπτικά που πρέπει  να απογαλακτίζονται  σιγά σιγά)  μέσα σε 2 χρόνια».
Jenn

«Είχα  επίσης  διαβήτη  τύπου  2.Η  χρήση  κάνναβης  σε  καθημερινή  βάση  μου  επέτρεψε  να
σταματήσω  να  χρησιμοποιώ  πολλά  συνταγογραφούμενα  φάρμακα  που  κυριολεκτικά  με
σκότωναν από μέσα προς τα έξω.Αυτή η αλλαγή μου έδωσε ενέργεια και μια αίσθηση διαύγειας
που δεν είχα εδώ και πολύ καιρό.Η αυξημένη ενέργεια σήμαινε ότι ήθελα πραγματικά να πάω
βόλτες.Άρχισα να πηγαίνω σε μαθήματα aquafit.

Έκανα  μερικές  εύκολες  αλλαγές  στη  διατροφή  μου.Μια  αλλαγή  είναι  ότι  άρχισα  να  τρώω
περισσότερη κάνναβη.Τυπικά με τη μορφή σοκολάτας που παρασκευάζεται με έλαιο καρύδας με
έγχυση κάνναβης (σούπερ υγιεινό λάδι, πολύ ευεργετικό για την αποτοξίνωση του ήπατος και
βοηθά στην απώλεια βάρους).

Τον πρώτο χρόνο χρήσης κάνναβης καθημερινά, έχασα λίγο πάνω από 40 κιλά.Έχω κερδίσει
λίγο, αλλά εγώΔεν με απασχολεί καθόλου γιατί ξέρω ότι είμαι υπό λίγο περισσότερο άγχος τον
τελευταίο καιρό και ότι χρησιμοποιώντας (ειδικά τρώγοντας!) κάνναβη καθημερινά το σώμα μου
θα φροντίζει ευχαρίστως τον εαυτό του, όπως έχει σχεδιαστεί.» Jenn

«Δεν ξέρω αν το ήξερες αυτό, αλλά το 2011 ο διαβήτης μου ήταν κακός, τα νεφρά μου διέρρεαν
12 γραμμάρια πρωτεΐνης την ημέρα τα γόνατά μου πονούσαν τόσο πολύ που δεν μπορούσα να
περπατήσω.Οι  τένοντες  που  έσκισα  στο  ισχίο  μου  το  85  επέστρεψαν  με  πόνο  σχεδόν
αφόρητο.Ήμουν 220 λίβρες.Ο γιατρός με έστειλε σε έναν ειδικό διαβήτη ο οποίος με έστειλε σε
έναν νεφρολόγο.Ούτε κιθάρα δεν μπορούσα να παίξω πια.Σταμάτησα να νοιάζομαι.

Έκανα κάποια  έρευνα αφότου ο  Mike σε  αυτήν  την  ανάρτηση μου είπε  ότι  κάποιος  τύπος
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ονόματι  Rick  Simpson  θεράπευσε  ένα  σωρό  ανθρώπους  από  καρκίνο  με  το  λάδι  της
κατσαρόλας.σκέφτηκα bsαλλά το έψαξα.Και ανακάλυψα ότι λειτούργησε και στον διαβήτη τύπου
2 - αυτό που είχα.

Ακολούθησα τις οδηγίες του Rick Simpson που έχει στον ιστότοπό του για το πώς να το φτιάξω
και πόσο να πάρω κ.λπ.με έκανε να αρρωστήσω, νόμιζα ότι είχα γρίπη, συνέχισα να το κάνω
και  περίπου  την  6η  εβδομάδα τα  επίπεδα  σακχάρου στο  αίμα  μου  έπεσαν,  σταμάτησα  να
παίρνω τα 8 χάπια την ημέρα που έπαιρνα και το σάκχαρό μου παρέμεινε στο στόχο.

Έχασα 30 κιλά, η πλάτη μου δεν πονούσε τόσο άσχημα.Πήγα για τσεκαπ 3 μηνών και ο γιατρός
μου στεκόταν εκεί με το σαγόνι ανοιχτό.Όλα τα ζωτικά μου ήταν φυσιολογικά.Αυτό ήταν πριν
από 2 χρόνια, είμαι 173 λίβρες το σάκχαρό μου είναι ακόμα φυσιολογικό χωρίς χάπια Έκανα
άλλη μια 24ωρη εξέταση ούρων για να δω πώς ήταν τα νεφρά μου το καλύτερο που μπορούσα
να βγάλω από το γιατρό μου ήταν "Δεν ξέρω γιατί σας τα νεφρά έχουν γίνει πολύ καλύτερα».
Δεν έχω πόνο στο γόνατο ή στην πλάτη, εκτός και αν το παρακάνω, αλλά επανέρχεται στο
φυσιολογικό μετά από λίγες μέρες.Δεν καπνίζω σχεδόν χόρτο πια, δεν μου αρέσει πολύ να το
καπνίζω.Αυτό έκανε για μένα το λάδι». Πέτρος

«Δεν  είμαι  σίγουρος  ότι  με  θυμάστε,  παίρνω  1  g/ημέρα  για  σοβαρή  ιδιοπαθή
νευροπάθεια.Κάλεσαν το High Noon μια μέρα, ο Rick και η Janet μου είπαν να φροντίσω να σε
κρατάω  ενήμερους...3  μήνες  μετά  και  έμεινα  έκπληκτος  απόψε...Καθισμένος  στον  καναπέ,
ξαφνικά συνειδητοποίησα ότι ο σκύλος μου ήταν κάτω από μένα, την χαϊδεύω, δεν έχω ιδέα
πόσο καιρό, με το πίσω μέρος των γάμπων μου.ΚΑΙ ΑΙΣΘΑΝΕ ΜΑΛΑΚΗ!!!Έχω κάνει ΤΡΕΙΣ
χειρουργικές επεμβάσεις κάτω από το γόνατο τα τελευταία 10 χρόνια χωρίς αναισθητικό, γιατί
δεν  μπορούσα να  το  αισθανθώ.Μία  από αυτές  τις  χειρουργικές  επεμβάσεις  ήταν  η  ΒΙΟΨΗ
ΣΟΥΡΙΚΟΥ ΝΕΥΡΟΥ!Αυτό είναι σοκ και δέος άνθρωποι!!» Laurie

«Το λάδι RSO ήταν ένα θαύμα για μένα, μπόρεσα να φάω ξανά, ο πόνος μου ήταν διαχειρίσιμος
προς  το  παρόν,  και  όχι  ναρκωτικά,  έχω  πολλά  προβλήματα  πάρα  πολλά  ονομάστε,  τα
ναρκωτικά εξαντλούν τις συμφύσεις μου που έχουν τα σπλάχνα μου κολλημένα μεταξύ τους, οι
γιατροί δεν θα κάνουν τίποτα αν δεν έχω απόφραξη, δεν μπορούσα να φάω τίποτα εκτός από
υγρά μέχρι πριν από δύο ημέρες, 4 ημέρες στο RSO, είχα ένα σάντουιτς με τυρί στη σχάρα και
χθες μισό τόνο σάντουιτς, οι γιατροί δεν μπορούν να κάνουν τίποτα για μένα, οπότε είμαι μόνος
μου, ζυγίζω 110 κιλά και αυτό δεν είναι το φυσιολογικό μου ούτε ένα υγιές βάρος για μένα, έχω
πέσει έως και 98, με τα φάρμακά τους, το έκαναν μεγαλώστε με με τροφή με κουταλάκι του
γλυκού, 24 ώρες το 24ωρο, 7 ώρες το 24ωρο, υπέροχο, θα προτιμούσα να τρώω φαγητά όπως
είχαμε σκοπό να...Ελευθερώστε το φυτό που μας έδωσε ο Θεός...» Τζόις

"Αλήθεια.Τα  επίπεδα  σακχάρου  στο  αίμα  μου  είναι  πλέον  στο  φυσιολογικό  εύρος  και  έχω
μειώσει  τα  2000 mg μετφορμίνης  την  ημέρα και  τώρα τρώω σχεδόν μηδενική γλουτένη και
προσέχω  τη  διατροφή  μου.Ούτε  χάλια  χωρίς  λίπος,  ούτε  χάλια  δίαιτας,  ούτε  κατεψυγμένα
γεύματα  παρακολούθησης  βάρους.Έχετε  δει  την  περιεκτικότητα  σε  νάτριο  σε  αυτά  τα
κατεψυγμένα γεύματα;Αποτρόπαιος!" Cheshire

-- Σας άρεσε η γεύση αυτών των φαγητών όταν τα δοκιμάσατε με το λάδι;JB

«Δεν  μου  άρεσαν  πριν,  αλλά  από  το  λάδι  ή  την  ηλικία  μου,  έχω  γίνει  ευαίσθητη  στη
γλουτένη.Έχω  περισσότερες  ημικρανίες,  περισσότερες  εξάρσεις  ινών,  ακμή,  κράμπες  στο
στομάχι, για να αναφέρω μερικές.Επιπλέον το νάτριο με κάνει να πρήζομαι σαν μπαλόνι.Από
τότε που έγινα κυρίως χρήστης κάνναβης και με το λάδι, τώρα τρώω περισσότερη κάνναβη,
φρούτα και λαχανικά, λιγότερα λιπαρά, λιγότερα βότανα στο φαγητό.ΤΟ ΑΓΑΠΩ!Ωστόσο, τοΤα
τρόφιμα που σχετίζονται με τη γλουτένη, όπως τα ζυμαρικά και το ψωμί, ΜΟΥ ΛΑΤΡΕΥΟΥΝ
άσχετα αν περιέχουν λάδι ή όχι.Το αποτέλεσμα είναι ότι δεν αρέσει στο σώμα μου και είμαι καλά
με αυτό». Cheshire

- 116 -



«Γεια σου Γκρεγκ, έχω μια καθαρή κατάσταση στην ουροδόχο κύστη μου.Έτσι λέει ο γιατρός
χάρη στο Chemo.Λέει ότι  είμαι σε πλήρη ύφεση τώρα.Αλλά η αλήθεια του θέματος ήταν ότι
πήρα συνολικά  περίπου  19  γραμμάρια  RSO από τις  13  Οκτωβρίου 2012  και  μετά  και  την
Πέμπτη 19 Δεκεμβρίου 2012.Πήγα για πέους μέσω του προστάτη μου και στην ουροδόχο κύστη
μου και τώρα έχω πλήρη ύφεση του καρκίνου της ουροδόχου κύστης μου.Όλα υγιή ροζ και
κανένα  σημάδι  καρκίνου.Ο  γιατρός  μου  λέει  ότι  μοιάζω  σαν  να  μην  είχα  ποτέ  ξανά
καρκίνο.Έμεινε έκπληκτος πόσο καλός έδειχνα.Εξακολουθώ να παλεύω με αυτά τα ναρκωτικά
και  ξέρω  ότι  το  RSO  μπορεί  να  με  βοηθήσει  να  απαλλαγώ  από  αυτά  τα  χάπια  πριν  με
βάλουν.Ακόμα ελπίζω να μειώσω τις κύστεις μου σε κάθε νεφρό μου, δεξιά και αριστερά.

Η φαρμακευτική αγωγή για τον ύπνο μου έχει μειωθεί πάρα πολύ τους τελευταίους μήνες και
επίσης έχω κόψει το Cymbalta ΤΕΛΕΙΩΣ τώρα και έχω περιορίσει επίσης το Baclifin, το Lyrica
και  το  OXYCOTIN  και  ακόμα  προσπαθώ να  τα  βγάλω εντελώς,  κάτι  που  εκπλήσσει  τους
γιατρούς μου πόσο γρήγορα είμαι περικόπτω και πώς αυτό θα μου δώσει μια ευκαιρία να έχω
μια κάπως ΚΑΝΟΝΙΚΗ ΖΩΗ.

Θεωρώ  το  κάπνισμα  φαρμακευτικής  μαριχουάνας  που  με  κράτησε  ζωντανό  σε  αυτό  το
ναρκωτικό κομμάτι της ζωής μου.Οι γιατροί με διέγραψαν πριν από πολύ καιρό.Αυτό το RSO
μου επέτρεψε να αρχίσω να παίρνω βάρος αφού πέτυχα το ιστορικό χαμηλό των 135 με ύψος 6
πόδια  τον  περασμένο  Οκτώβριο  και  τώρα  ζυγίζω 149  --  αυτό  είναι  ένα  κέρδος  14  λίβρες,
ακριβώς ενώ έπαιρνα το RSO.Η δύσκαμπτη πλάτη μου έχει υποχωρήσει από τον πόνο και είχα
επίσης περισσότερες κινήσεις  τους τελευταίους μήνες Η ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΑ στον αυχένα μου έχει
επίσης τεθεί σε αναμονή αυτό το φθινόπωρο από τότε που έλαβα RSO.

Η ψωριασική μου αρθρίτιδα στα πόδια μου έχει υποχωρήσει επίσης και προσεύχομαι να μην
κάνω άλλα εμβόλια στεροειδών στα πόδια μου και το ίδιο προσεύχομαι και για την πλάτη μου,
καθώς  και  οι  τελευταίες  μου  επισκληρίδια  εμβόλια  στεροειδών  με  σπονδυλική  στήλη  στη
σπονδυλική  στήλη  ήταν  το  περασμένο  φθινόπωρο  και  ελπίζω  ο  πόνος  μου  τα  επίπεδα
παραμένουν χαμηλά για να αποφευχθεί να συμβεί κάτι άλλο.

Ο γιατρός μου λέει ότι το σώμα μου δεν αντέχει άλλα (ΑΝ ΘΕΛΩ ΝΑ ΖΗΣΩ) να ανταλλάσσει
εμβόλια και χάπια για ποιότητα ζωής.ΒΛΑΚΙΑ ΛΕΩ.Πάρτε το RSO για να σας βοηθήσει με όλες
τις παθήσεις σας και να μειώσετε τα παυσίπονα και να σκοτώσετε τον καρκίνο για πάντα.Δεν
έχω πάρει πάρα πολλά και όχι για πολύ, αν μπορεί να το κάνει αυτό σε τόσο σύντομο χρονικό
διάστημα για  μένα,  απλά σκεφτείτε  αν ολόκληρος ο κόσμος θα μπορούσε να το μάθει.Θεία
γιατρειά!!!” Αντωνάκης

«Ο πατέρας μου διαγνώστηκε με καρκίνο στο πάγκρεας πριν από 6 μήνες.Κατά τη διάρκεια της
χημειοθεραπείας  εξαπλώθηκε  στους  νεφρούς  και  τους  πνεύμονες.Είχε  κηλίδες  παντού  και
χειροτέρευε  πολύ  γρήγορα.Διάβασα  για  το  λάδι  και  αποφάσισα  ότι  δεν  είχε  τίποτα  να
χάσει.Φτιάξαμε μερικά και το κάνει κάθε μέρα εδώ και τρεις μήνες.Τα αποτελέσματα από τη
σάρωση ήρθαν χθες.Ο γιατρός έμεινε έκπληκτος.Ο καρκίνος του παγκρέατος έχει συρρικνωθεί
και  άλλα  σημεία  έχουν  εξαφανιστεί  εντελώς.Ο μπαμπάς  μου  είναι  πολύ  καλύτερος.Δεν  έχει
ναυτία,  έχει  πάρει  κιλά,  δεν  κοιμάται  πια  όλη  μέρα  και  κυκλοφορεί  ξανά.Πραγματικά
καταπληκτικό.Είμαστε πάνω από το φεγγάρι». Λίζα

--  Τέλεια,  Λίζα,  αλλά  όχι  άλλες  σαρώσεις  παρακαλώ,  μόνο  λάδι.Πραγματικά  δεν  χρειάζεται
σάρωση  καρκινογόνου  για  να  δεις  ότι  πάει  καλά.Όπως  λέτε,  δεν  είχατε  τίποτα  να  χάσετε,
επομένως μην χάσετε αυτό το παιχνίδι κάνοντας περιττές σαρώσεις που μπορούν εύκολα να το
κάνουν χειρότερο.

Οι  επιπτώσεις  της  ακτινοβολίας  συσσωρεύονται  στο  σώμα.Όσο λιγότερες  σαρώσεις  παίρνει
ένας ασθενής με καρκίνο τόσο το καλύτερο.Αυτό είναι μόνο η κοινή λογική, τίποτα άλλο.Γενικά,
είναι πραγματικά καλύτερο να τρώτε άλλα 60 γραμμάρια λάδι όταν δεν είστε σίγουροι αν είστε
100% υγιείς.
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Επίσης, όλες αυτές οι εξετάσεις και οι επισκέψεις σε γιατρούς συνήθως κάνουν τους ασθενείς
πολύ  νευρικούς  και  τους  βάζουν  σε  πολύ  άγχος.Το  άγχος  και  το  άγχος  είναι  δύσκολο  να
αποφευχθούν όταν κάποιος αντιμετωπίζει μια ασθένεια, επομένως αποφύγετε το στρες και το
άγχος όσο μπορείτε -- και το λάδι μπορεί να βοηθήσει με το στρες και το άγχος καλύτερα από
οποιαδήποτε άλλη ουσία που γνωρίζω.JB

«Έχω χρησιμοποιήσει κάνναβη για χρόνια για τον διαβήτη μου.Πάντα ένιωθα σαν χάλια.Στην
οικογένειά μου από την πλευρά της μητέρας μου ο διαβήτης ήταν κακός, η απώλεια ποδιών,
ποδιών, όρασης και μετά θάνατος.Οι θείες, οι θείοι, η γιαγιά μου.Και οι μητέρες έχουν περάσει
από διαβήτη.Η μητέρα μου ήταν 55.Η ηλικία μου σήμερα.Η μικρή μου αδερφή εδώ οι πόντοι
είναι πάνω από 570 την ημέρα, 3 βολές την ημέρα, αλλά για μένα, χωρίς διαβήτη, εδώ και
πολλά χρόνια.Είμαι αρκετά υγιής.

Καλός φίλος, στα 70 του.Πριν από περίπου επτά μήνες ήρθε σε μένα.Οι πόντοι του ήταν στα
μέσα της δεκαετίας του 500, ήταν πραγματικά άρρωστος.Λοιπόν, αφού χρησιμοποίησε το RSO,
μόλις  από το  κόψιμο,  έπεσε  στα  180.Σε  λίγους  μόνο  μήνες.Έγχυσε  με  λάδι  κάνναβης  δύο
κάψουλες την ημέρα.Τώρα επέστρεψε για να κυνηγήσει, να ψαρέψει και να κόψει ξύλα.76 ετών
και  φαίνεται  15  χρόνια  νεότερος.Ξέρω  ότι  η  κάνναβη  είναι  ο  λόγος  που  δεν  κάνω
πυροβολισμούς σήμερα.Είμαι ακόμα χωρίς διαβήτη.Είμαι ο μόνος στην οικογένειά μου.Μακάρι η
αδερφή μου να μορφωθεί, θα ένιωθε πολύ καλύτερα.Σαν να παίρνετε ένα Grizzly κάθε πρωί».
Ρον

«Μπορώ να σας πω ειλικρινά, ότι στην περίπτωσή μου ένας συνδυασμός ελαίου κάνναβης και η
στροφή στο μέλι ως γλυκαντικό έχει  ρίξει  τα επίπεδα σακχάρου μου σε αποδεκτά (διαβάστε
κανονικά) επίπεδα.Πρέπει να χρησιμοποιήσω μόνο την ποσότητα που ισοδυναμεί με το μέγεθος
του μακρόσπερμου ρυζιού.Υποφέρω από περιφερική νευροπάθεια, αϋπνία, χρόνιο πόνο στον
αυχένα και  τις  αρθρώσεις,  ένα  άθλιο  συκώτι  (αυτό  είναι  ιατρικός  όρος  προφανώς),  χαμηλό
αριθμό αιμοπεταλίων, χρόνιο EBV και σπλήνα μεγαλύτερο από ένα κουτί ψωμιού.Δεν μπορώ
(όχι ότι θα κάνω) να χειρουργηθώ χωρίς μεγάλη πιθανότητα να κάνω αφαίμαξη.

Τώρα ΔΕΝ θα πρότεινα σε κανέναν άλλο να το κάνει αυτό, αλλά είμαι άρρωστος εδώ και δέκα
χρόνια.Τα πράγματα χειροτέρευαν όσο περισσότερα φάρμακα και διαδικασίες με έβαζαν.Τελικά
είπα «ΦΤΑΝΕΙ».Χωρίς OTC, κανένα εμπορικό φάρμακο, αποκλειστικά με βάση τα βότανα ή τα
τρόφιμα.Χρησιμοποιώ το ND μου για να ζητήσω εξετάσεις για μένα, μετά το συζητώ μαζί της και
μπορεί  να  ζητήσω  προτεινόμενες  μεθόδους.Αλλά!Εγώ  έχω  τον  τελευταίο  λόγο.Και  τα  πάω
καλύτερα». Hoody

«Σακχαρώδης διαβήτης τύπου 1 ή όχι, τα σάκχαρά μου πάντα αυξάνονταν γρήγορα.Εφόσον
χρησιμοποιώ λάδια τα σάκχαρά μου παραμένουν φυσιολογικά.Για πρώτη φορά από τότε που το
πήρα στα 20 μου το τεστ a1c είναι τώρα 6,8.” Ευγένιος

«Έχω έναν φίλο, πολύ περισσότερο από έναν, αλλά τα σάκχαρά του ήταν 20+.Καπνίζαμε για
πολύ  καιρό  35+  χρόνια,  οπότε  πήραμε  λίγο  λάδι.Τίποτα  που  έκανε  ο  γιατρός  δεν
λειτουργούσε.Τα σάκχαρά του είναι τώρα 10.Ακόμα ψηλά, αλλά του αρέσει η Pepsi». Ντόναλντ

«Το λάδι έχει σκοτώσει τελείως τον πόνο μου από τα οστικά σπιρούνια και τους αδύναμους
πνεύμονες που φαίνονται να δυναμώνουν κάθε μέρα!Και μόλις άρχισα το λάδι πρόσφατα!Είμαι
και οι δύο έκπληκτοι και ευγνώμονες!» Αειθαλής

"Απίστευτος.Είναι ένα θαυματουργό φυτό.Φαίνεται ότι προσπαθεί να ομαλοποιήσει το σύστημά
σας ανεξάρτητα από το τι είναι λάθος." Zed

«Η γυναίκα μου δεν έχει πλέον νευροπάθεια στα πόδια της.Ήμασταν χωρίς λάδι περίπου δύο
μήνες πριν και κατά τη διάρκεια αυτών των 20 ημερών η νευροπάθεια άρχισε να επιστρέφει τις
τελευταίες ημέρες.Τέσσερις μέρες πίσω στο λάδι και όχι άλλες καρφίτσες και βελόνες.Δεν έχει
πλέον  υψηλή  αρτηριακή  πίεση  και  έχει  χάσει  σχεδόν  30  κιλά,  απλώς  προσθέτοντας  λάδι
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κάνναβης στη ρουτίνα της.Έχει επίσης κολπική μαρμαρυγή.Χωρίς αρρυθμία από την έναρξη του
λαδιού.» φίλε

«Τα σάκχαρά μου βγήκαν εκτός ελέγχου.Έπαιρνα μέγιστες ποσότητες ινσουλίνης και από του
στόματος φάρμακα χωρίς αποτέλεσμα.Είχα πάρει έναν τόνο βάρους από αυτά τα φάρμακα και
ήμουν  άθλια.Άρχισα να  χρησιμοποιώ λάδι,  ανεβαίνοντας  σταγόνα-σταγόνα,  δοκιμάζοντας  το
αίμα μου 8 φορές την ημέρα, για να βεβαιωθώ ότι ήμουν καλά.Δούλεψε!Σε μια ελαφριά δόση, τα
σάκχαρά μου έπεσαν στο φυσιολογικό.Δύο χρόνια αργότερα, είμαι ζωντανός, έχασα 67 κιλά,
χωρίς αλλαγή διατροφής και βοηθώ τον Ρικ.Αν τα νούμερά μου ανεβαίνουν (κάποιες φορές είμαι
κακός) ανεβάζω το λάδι μου». Τζάνετ

«Γεια σας κύριε Simpson, είμαι ο Aaron, είμαι 17 ετών.Χρησιμοποιώ το λάδι της συνταγής σας
για να βοηθήσω τον διαβήτη τύπου 1 μου.Θα έπρεπε να παίρνω τέσσερις ενέσεις ινσουλίνης
την ημέρα σε υψηλή δόση, αλλά επειδή χρησιμοποιώ τη συνταγή λαδιού σας, χρειάζεται να
πάρω μόνο μία το βράδυ και θα ήθελα προσωπικά να σας ευχαριστήσω.Δεν υπάρχουν πολλά
ανθρώπινα  όντα  σαν  εσάς  σε  αυτόν  τον  πλανήτη,  και  τώρα  έχετε  ένανπερισσότερος
υποστηρικτής πίσω σου.Με εκτίμηση, Aaron”

«Για  τους  σκοπούς  αυτής  της  αφήγησης,  με  λένε  Αλέξη.Είμαι  διαβητικός  από  το  1994.Το
φθινόπωρο  του  2010  το  αριστερό  μου  πόδι  υπέστη  κάτι  που  φαινόταν  απλός  σχισμένος
σύνδεσμος, και η ιατρική περίθαλψη δεν ήταν επικείμενη και η λίγη θεραπεία που έλαβα ήταν
αμελητέα.Ενημερώθηκα  ότι  μπορεί  να  έχω  το  πόδι  του  Charcot,  το  οποίο  συνήθως  δεν
αναγνωρίζεται,  ειδικά στην οξεία φάση, μέχρι  να εμφανιστούν σοβαρές επιπλοκές.Η έγκαιρη
αναγνώριση και διάγνωση, η άμεση ακινητοποίηση και ένα πρόγραμμα προληπτικής φροντίδας
μπορούν  να  ελαχιστοποιήσουν  τη  νοσηρότητα  που  σχετίζεται  με  αυτήν  την  καταστροφική
επιπλοκή της διαβητικής νευροπάθειας.Εάν δεν αντιμετωπιστεί σωστά, το πόδι Charcot μπορεί
να έχει καταστροφικές συνέπειες, συμπεριλαμβανομένου του ακρωτηριασμού.

Μέχρι τον Δεκέμβριο,  είχα μια ελκώδη πληγή στο κάτω μέρος του πολύ πρησμένου ποδιού
μου.Όταν  ζήτησε  επείγουσα  ορθοπεδική  φροντίδα,  ο  γιατρός  διέγνωσε  γρήγορα  ότι  ήταν
«χρόνιο Charcot με οστεομυελίτιδα». Το πόδι μου είχε θύλακες αέρα και μια σοβαρή μόλυνση
στο  κόκκαλο.Μου  είπε  ότι  η  μόνη  βιώσιμη  θεραπεία  ήταν  ο  άμεσος  ακρωτηριασμός  του
ποδιού.Είχα έντονο πόνο σωματικά, συναισθηματικά και πνευματικά.Ο γιατρός μου έδωσε μια
εβδομάδα να το αντιμετωπίσω ψυχολογικά.Μου έδωσαν ένα αναπηρικό καροτσάκι με οδηγίες
πλήρους χωρίς βάρος στο πόδι μου.

Όλοι γνωρίζουμε ότι ο Θεός εργάζεται με μυστηριώδεις και θαυμαστούς τρόπους.Μου έφερε δύο
από τους ανθρώπινους «θεραπευτικούς αγγέλους» του με φάρμακα που έδωσε εδώ και πολύ
καιρό.Χωρίς να χάσω τίποτα, εκτός από το πόδι μου, πήρα το φάρμακο, μου έφεραν με αγάπη,
και  υπογλώσσια  και  το  εφάρμοσαν  απευθείας  στην  ανοιχτή  πληγή.Μέχρι  το  τέλος  της
εβδομάδας,  εγώ  και  όσοι  με  φροντίζουν,  θα  μπορούσαμε  να  δούμε  βελτίωση  μόνο  με  το
εξωτερικό της πληγής.Όταν είδα ξανά τον γιατρό, μου έδωσε άλλη μια εβδομάδα με μια μεγάλη
σειρά  συστάσεων  σχετικά  με  το  τι  πρέπει  να  προσέξω,  που  ονόμασε  ως  «Ωραία...»
στιγμή.Συνέχισα πιστά  να  χορηγώ την  προτεινόμενη δόση του φαρμάκου.Άρχισα να  νιώθω
καλύτερα,  και  το  πιο  σημαντικό,  η  ελκώδης  πληγή  είχε  αρχίσει  να  επουλώνεται.Μέχρι  τον
Απρίλιο μου επέτρεπαν να περπατάω με τα πόδια μου για 10 λεπτά την ημέρα.Χρειάστηκε μια
μικρή  χειρουργική  επέμβαση  για  την  αφαίρεση  κάποιας  φθαρμένης  οστικής  μάζας  που
σχηματιζόταν.

Συνεχίζω τη φαρμακευτική αγωγή και ο γιατρός μου είναι επιφυλακτικά αισιόδοξος ότι μπορεί να
κρατήσω το πόδι μου.Η λοίμωξη στο κόκκαλό μου ήταν πολύ σοβαρή και θα χρειαστεί λίγος
χρόνος για να ξεκαθαριστεί,  αλλά επουλώνεται.Επί του παρόντος, ο γιατρός εξετάζει  πιθανή
εποικοδομητική επέμβαση στο πόδι μου εντός του έτους, εάν συνεχίσει να βελτιώνεται». Αλέξης

«Είμαι ένας από τους φίλους που αναφέρει ο «Αλέξης».Της έστειλα έναν σύνδεσμο για αυτήν
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την ανάρτηση και μπορεί να θέλει να αποκαλυφθεί όταν το δει, θα το αφήσω σε αυτήν.Είμαι εδώ
και  καιρό  υπέρμαχος  της  νομιμοποίησης  της  μαριχουάνας  για  ψυχαγωγικούς  σκοπούς  και
γνώριζα ότι θα μπορούσε να ανακουφίσει αποτελεσματικά τον πόνο και το άγχος.Ωστόσο, μόνο
τους  τελευταίους  8  ή  9  μήνες  συνειδητοποίησα  πραγματικά  τη  θεραπευτική  δύναμη  της
κάνναβης.Όταν  μίλησα  με  την  Alexis  τον  Φεβρουάριο  και  μου  είπε  για  τον  προτεινόμενο
ακρωτηριασμό, είχα παρακολουθήσει το Rick.Run From the Cure” βίντεο αλλά ήταν πραγματικά
σκεπτικιστικό.Ο σύντροφός μου και  εγώ είχαμε  συζητήσει  το ενδεχόμενο να  φτιάξουμε  λάδι
κάνναβης  και  να  το  δοκιμάσουμε  ως  θεραπεία,  και  ο  κοινός  μας  φίλος  Αλέξης  φαινόταν
πρωταρχικός υποψήφιος.Εκείνη συμφώνησε και φτιάξαμε μια παρτίδα λάδι εκείνο το βράδυ και
αρχίσαμε  να  το  χορηγούμε  την  επόμενη  μέρα.Τα  αρχικά  αποτελέσματα  ήταν  πολλά
υποσχόμενα, αλλά εξακολουθούσα να είμαι πολύ δύσπιστος.Αλλά όπως είπα στον Αλέξη, «Τι
έχεις να χάσεις;το πόδι σου;ο γιατρός θέλει ήδη να το πάρει!». Ποτέ δεν ήμουν πιο περήφανη
από τη μέρα που μπήκε στο σαλόνι μου.Και παρόλο που λόγω της εγχείρησής της είναι και πάλι
σε αναπηρικό καροτσάκι για λίγο.Ο γιατρός της της είπε ότι είναι «ύψιστη προτεραιότητα» για
τον Αλέξη να χορέψει στον γάμο της τον επόμενο Μάιο.Αυτό από τον άντρα που ήθελε να της
κόψει το πόδι τέσσερις μήνες πριν». Παράγκα

«Ευχαριστώ Rick,  έφτιαξα το λάδι  για  να βοηθήσω ανθρώπους που δεν είχαν ιδέα για  την
ικανότητά  του να  θεραπεύει.Περίπτωση πρώτη -  διαβητικός  σε  αιμοκάθαρση,  5  ημέρες  την
εβδομάδα, 6 ώρες τη φορά.13% νεφρική λειτουργία και  μεγάλος πόνος.Ο πόνος έφυγε την
πρώτη μέρα.Τρεις μήνες μετά τη θεραπεία έως και 2 φορές την εβδομάδα σε αιμοκάθαρση, 3
ώρες.Και  54% νεφρική λειτουργία πίσω.Πέντε  μήνες μετά τη θεραπεία δεν χρειάζεται  πλέον
αιμοκάθαρση  και  98%  νεφρική  λειτουργία  πίσω,  και  καθόλου  άλλα  συνταγογραφούμενα
παυσίπονα και έχει επιστρέψει η ζωή της μετά τα 25χρόνια κόλασης.Ω ναι, χωρίς χρέωση για το
λάδι και μου αρέσει κάθε λεπτό που μπορώ να τη βοηθήσω.Και οι άλλοι που αντιμετωπίζουμε
έχουν παρόμοια επιτυχία, οπότε σας ευχαριστώ που με αφήσατε να γίνω μέρος αυτού». Dan

«Ο σύζυγός μου έχει διαβήτη τύπου 2 και έπαιρνε κάνναβη και του έχουν μειωθεί από 3 δόσεις
την ημέρα, εκτός από 5 μονάδες τη νύχτα σε 5 μονάδες τη νύχτα, οπότε βοηθάει.Το παίρνει
μόνο ενάμιση μήνα». Γκλάντις

«Έχω  γιατρέψει  επίσης  5  άτομα.Οι  φίλοι  μου.Διαβήτης  τύπου  2.Καρκίνος
ωοθηκών.Ευσαρκία.ΚΑΡΚΙΝΟΣ ΤΟΥ ΔΕΡΜΑΤΟΣ.Και θεραπεύει την σοβαρή πρωινή αδιαθεσία
μου HGG.Το φτιάχνω μόνος μου.Στην αυλή μου.Διδάσκω στο 4χρονο μου.Καταλαβαίνω πόσο
σημαντικό είναι». HempGirl

Πέψη και Νόσος του Crohn
«Το λάδι βοηθά τη νόσο του Crohn.Σταματά τη φλεγμονή στα έντερα σας.Είχα έναν όγκο και το
1/3 του ήπατος και της χοληδόχου κύστης μου αφαιρέθηκε πριν μάθω για το λάδι.Τώρα το λάδι
έχει θεραπεύσει όλες τις δυσάρεστες συνέπειες της χημειοθεραπείας για τον ιό C μου και τις
χειρουργικές επεμβάσεις.Έχω χάσει 18 κιλά και νιώθω υπέροχα». Μισέλ

«Μου δόθηκε ένα μικρό ποσό για να δοκιμάσω.Ουάου.Έφαγα όπως δεν έφαγα εδώ και χρόνια!
Μου  επανήλθε  η  όρεξη!Τώρα  ξέρω  ότι  δεν  είναι  φθηνό,  αλλά  λειτουργεί  για  κάθε  είδους
προβλήματα.Ευχαριστώ!" Ντάνι

«Έχω βρει  το  ίδιο  πράγμα!60  λίρες  λίγο  περισσότερες  από ό,τι  πριν  από ένα  χρόνο  από
205.Τώρα  είμαι  πίσω  στα  180  και  σταθερή.Γίνομαι  απολύτως  ρατσιστικός,  και  όχι  μόνο  οι
μαγικοί.Στην πραγματικότητα τρώω ένα πλήρες γεύμα την ημέρα τώρα.Πριν?2 μπουκιές  και
ήθελα να...Λοιπόν, ας μην γίνουμε πολύ γραφικοί». Hoody

«Και φυσικά η αλλαγή διατροφής προκλήθηκε επίσης από το RSO...Λαχταρώ πολύ πιο υγιεινό
φαγητό τώρα από ποτέ...Είχα πρόβλημα με τη σοκολάτα...τώρα 1 κομμάτι είναι αρκετό και δεν
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το χρειάζομαι καν τις περισσότερες φορές!!!Θέλω να τρώω υγιεινά, να ΖΩ υγιεινά!!!” Laurie

«Σε ένα φόρουμ για τη νόσο του Crohn, πρακτικά ένιωσα «εκφοβισμένος» για να μάθω τι ήταν
αυτό το «RSO».Και μόλις δύο λίγες εβδομάδες μετά από αυτό, μου έσωσε τη ζωή, και το κάνει
κάθε μέρα.Ανακαλύφθηκε στις 29/12/12.Ζωή που σώθηκε 1/11/13." Σάρα

«Ελπίζω να μην κλείσεις, μόλις σε βρήκα!Ξάπλωσα στο κρεβάτι τον περασμένο μήνα με ένα
σίγουρο αίσθημα θανάτου πάνω από το σώμα μου, όπως έχω νιώσει στο παρελθόν.Μόλις 2
εβδομάδες πριν από αυτό είχα βρει το όνομά σας και δούλευα σε ένα φόρουμ του Crohn.Αυτός
ο τύπος επανέλαβε το όνομά σου τόσες φορές που κόντεψα να ένιωσα «εκφοβισμός» για να
αφαιρέσω  το  όνομά  σου.Λίγη  ώρα  αργότερα  έψαξα  το  όνομά  σου  και  το  λάδι.Προέκυψαν
πολλές  πληροφορίες  και  έτσι  ξεκίνησα  με  μια  διαδικτυακή  ραδιοφωνική  εκπομπή  που
ονομάζεται "Red Ice Radio" και μια ηχογράφηση μιας συνέντευξης με τον Rick για το θέμα του
πετρελαίου.Όταν τελείωσε, έκλαψα.Πήγα σπίτι και τα είπα όλα στον άντρα μου.

FF έως Ιαν.11 την ημέρα που έπρεπε να είχα πεθάνει.Ο σύζυγός μου είχε μόλις αγοράσει ό,τι
χρειαζόμασταν  για  να  φτιάξουμε  λάδι  στις  10  και  είχε  σχέδια  να  φτιάξει  λάδι  σε  μια  μέρα
περίπου.Στις 11 ένιωσα άρρωστος το πρωί...όπως κάνω τα περισσότερα πρωινά.Η αρρώστια
με κυρίευσε γρήγορα και δυνατά.Ξάπλωσα στο κρεβάτι για να πεθάνω... Ήξερα ότι ήταν άσχημο
όταν δεν μπορούσα να καλέσω τον άντρα μου στη δουλειά.Όταν έφτασε στο σπίτι,  ξεκίνησε
αμέσως το λάδι.Έφαγα μια μπάλα σε μέγεθος πλιγούρι βρώμης και ένιωθα το σώμα μου να
γυρίζει  πίσω μέσα σε μια ώρα, έτσι  έφαγα άλλη μια μπάλα και 2 ώρες μετά μπορούσα να
περπατήσω μόνη μου στο μπάνιο.Το επόμενο πρωί μετά βίας ένιωσα τα συμπτώματα από την
προηγούμενη μέρα και πήγα στη δουλειά!(δουλειά για το Σαββατοκύριακο-αργή και εύκολη) στις
15 κάλυψα και  ζητήθηκε επιπλέον ημέρα και  τελευταία στιγμή να καλύψουμε  την υπόλοιπη
εβδομάδα.ΘΑ ΠΩ ΣΤΟΝ ΚΟΣΜΟ ΓΙΑ ΤΟ RSO!

Ξέχασα  να  αναφέρω ότι  έχω  νόσο  του  Crohn,  κολίτιδα  και  βιοχημικά  εγκαύματα  (διαρροή
σκωληκοειδούς απόφυσης) από τους πνεύμονές μου και κάτω.Η σκωληκοειδής απόφυση μου
διέρρευσε για 5 1/2 μήνες αργά τον Δεκέμβριο.2008 έως 19 Μαΐου 2009.Αφαίρεση 1 γαλονιού
μολυσματικών αποβλήτων.

Παίρνω αυτό το λάδι κάθε μέρα τώρα για 39 ημέρες σε μια μπάλα σε μέγεθος κόκκου βρώμης 3
φορές την ημέρα.Δεν χρειάζομαι πλέον φάρμακα και σχεδόν δεν το καπνίζω.Επίσης πίνω χυμό
Aloe Vera 95%.Κάνει το λάδι να λειτουργεί ακόμα καλύτερα.Καταγράφω τα πάντα.Ποτέ δεν θα
ξαναπάρω άλλη ανθρωποποιημένη ουσία». Σάρα

«Το ποτ είναι το μόνο φάρμακο που ανάγκασε τη σοβαρή μου νόσο του Crohn σε ύφεση.Η
κάνναβη θεραπεύει." Αλίσια

«Όταν  λέω  ότι  η  κάνναβη  θεραπεύει  το  Crohn,  το  εννοώ.Έζησα  30  χρόνια  με  αυτήν  την
ασθένεια,  άγνωστη  σε  εμένα,  και  το  έμαθα  μόνο  αφού  έκοψα  κάθε  ψυχαγωγική  χρήση
μαριχουάνας.Ήταν μια μεγάλη παύση και το Crohn μου δεν επανήλθε σε ελεγχόμενα επίπεδα
μέχρι να ξαναρχίσω τη χρήση κάνναβης.Αρχικά σκότωνα τη ναυτία μου,  αλλά στη συνέχεια
βρήκα ότι με βοήθησε το Crohn.Δεν κοιτάζω πίσω!» Σον

"Καλή δουλειά!Όταν δούλευα στο ιατρείο, είχα την τύχη να γνωρίσω έναν νεαρό άνδρα (18) που
είχε  αρκετά  προχωρημένο  Crohn.Δεν  χρησιμοποιούσε  RSO  εκείνη  τη  στιγμή,  μόνο  μερικά
medibles  που  κουβαλούσαμε.Μπήκε  για  διερευνητική  επέμβαση  και  δεν  μπόρεσε  να
χρησιμοποιήσει την κάνναβη του.Έπεσε αρκετά άρρωστος στο νοσοκομείο, πυρετός, μόλυνση,
έχασε γρήγορα βάρος σε ένα πλαίσιο που ήταν ήδη πολύ λεπτό.Ο γιατρός του συμφώνησε
τελικά να του δώσει ένα ημερήσιο πάσο για να έρθει να μας δει και να πάρει φάρμακα.

Ο γιατρός του έμεινε πέρα για πέρα έκπληκτος όταν μπήκε να τον ελέγξει το επόμενο πρωί, και
καθόταν στο κρεβάτι με λαμπερά μάτια και θαμνώδη ουρά, έχοντας φάει ένα ωραίο γεύμα το
προηγούμενο βράδυ και μόλις έτρωγε το πρωινό του.Τελευταία μίλησα με τον ασθενή, μόλις είχε
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ακούσει για το RSO.Δεν έχω καμία αμφιβολία ότι θα θεραπευθεί πλήρως από όλα τα ζητήματα
από το Crohn σε ελάχιστο χρόνο». Jenn

«Έχω Crohn.Χάρη στον Rick Simpson, έχω τη ζωή μου πίσω!». Η Κάθλιν

«Θεραπεύει το Crohn, το ξέρω από πρώτο χέρι.Πρέπει να το καταπιείτε.Κάπνιζα για χρόνια
επίσης  για  να  ξαναζήσω  τον  πόνο…  Η  θεραπεία  δεν  ήρθε  παρά  μόνο  που  κατάπια  το
λάδι.Δοκιμάστε το, δεν έχετε τίποτα να χάσετε παρά μια αφόρητη ασθένεια». Σάρα

«Το έλαιο κάνναβης βοήθησε στη θεραπεία του Crohn μου, ώστε να μπορώ να το διαχειριστώ!
Τώρα έχω ξανά ποιότητα ζωής χάρη στο λάδι Rick Simpson και το λάδι Shona Banda.Δεν θα
μπορούσα ΠΟΤΕ να κάνω κάτι παρόμοιο αυτήν την εποχή πέρυσι...Μόλις κατάφερα να πάω για
ψώνια  χωρίς  να  φοβάμαι  ότι  πρέπει  να  είμαι  κοντά  σε  ένα  μπάνιο.Έπρεπε  να  αποχωρώ
συνεχώς από τα καλλιτεχνικά σόου και τις ζωντανές συναυλίες ζωγραφικής λόγω του πόσο κακό
μου ήταν το Crohn.Ευτυχώς μυήθηκα στο λάδι κάνναβης και τελικά βρήκα το κατάλληλο λάδι για
μένα.Ζω και αγαπώ ξανά τη ζωή...σοβαρά πέρυσι αυτή την εποχή δεν μπορούσα να πάω ούτε
σε μια αγορά αγροτών...η ζωή χάλια!Η ΚΑΝΝΑΒΗ ΘΕΡΑΠΕΥΕΙ!!!!

Διαβάζοντας το ~ Live Free or Die της Shona Banda μου έδωσε τη δύναμη να σηκωθώ και να
έχω το θάρρος να ΖΗΣΩ ΔΩΡΕΑΝ και να θεραπεύσω.Διαβάστε το βιβλίο του Rick Simpsons!
Είναι μια υπέροχη αυτοβιογραφία γεμάτη πληροφορίες που είναι πολύτιμο να γνωρίζεις.Και τα
δύο βιβλία βοηθούν να ξυπνήσετε το μυαλό σας, ώστε να μην χρειάζεται πλέον να είστε μέρος
του sheeple.Μάθετε την αλήθεια.Γκούγκλαρε το." Λίνζι

«Ένα από τα μεγαλύτερα συναισθήματα που δεν έχω νιώσει εδώ και πολύ καιρό είναι να νιώσω
αυτή την ΤΕΛΕΙΑ ζεστασιά τρώγοντας jalapenos με sriracha στο pho…..Χωρίς πόνο στο έντερο!
Δόξα τω Θεώ για το ΚΑΝΝΑΒΕΛΑΙΟ!Παλιά άντεχα τον πόνο μόνο και μόνο για να μπορέσω να
περιποιηθώ τον εαυτό μου με το pho….το αγαπημένο μου πιάτο…..Σήμερα μπορώ να το φάω
και ΔΕΝ ΝΑ ΠΟΝΩ γιατί το λάδι κάνναβης βοηθά στη διαχείριση της νόσου του Crohn!!!Αχ πόσο
μου έλειψε η γεύση του pho και το ζεστό κάψιμο από τα καυτερά μπαχαρικά!Δεν θα σταματήσω
ποτέ να παίρνω το λάδι μου.Μμμμμμ σε καμία περίπτωση!» Λίνζι

«Έχω Crohn και κάνει θαύματα!!!Λειτουργεί καλύτερα από οποιοδήποτε χάπι που μου έδωσαν
ποτέ». Ανδρέας

«Θεραπεύω τον  συγκάτοικό  μου  για  κολίτιδα  με  RSO  αυτή  τη  στιγμή.Όταν  κατέστρεψε  τη
μοτοσικλέτα του διαλύθηκε άσχημα και στο νοσοκομείο για ένα μήνα.Ενώ στο νοσοκομείο μας
είπαν ότι είχε μάζα στο παχύ έντερο και ότι πιθανότατα ήταν καρκίνος.Από τότε έπασχε από
κολίτιδα17 ετών, τώρα είναι 29.

Αφού φοβήθηκα μέχρι θανάτου και δεν ήξερα τι συνέβαινε, μίλησα με τον φίλο μου να δοκιμάσω
το RSO.Έφτιαξε το Rick Simpson Oil για τον φίλο μου και το έπαιρνε από τον Οκτώβριο.Οι
γιατροί λένε ότι η μάζα έχει ρυθμιστεί από μόνη της, το κανονικό χρώμα έχει επιστρέψει και δεν
πιστεύουν πλέον ότι είναι καρκίνος.Έχουμε σταματήσει ουσιαστικά την αιμορραγία στα σπλάχνα
του  τώρα  από  τον  Οκτώβριο,  χωρίς  ούτε  μια  έξαρση!Η  φλεγμονή  είναι  ελάχιστη.Δεν  θα
σταματήσουμε ΠΟΤΕ να χρησιμοποιούμε το RSO στην οικογένειά μου!!!” Κρις

«Χρησιμοποιώ  λάδι  για  την  κολίτιδα.Δουλεύει.Το  μόνο  πρόβλημα  είναι  ότι  δεν  έχω  την
κατάλληλη καταπόνηση, οπότε ζαλίζομαι λίγο από αυτό.Αλλά ποιος νοιάζεται, νιώθω καλά με
αυτό». Ιγκόρ

«Έχω έναν  φίλο  με  κολίτιδα  και  βοηθάει  με  εκπληκτικό  ρυθμό.Τον  είχαν  σε  κάθε  γενετικό
φάρμακο εκεί έξω νομίζω, ήταν πολύ κοντά σε μια τσάντα ρήτρας.Έχει δει πολλούς γιατρούς,
είναι  πολύ  ανοιχτός  στο θέμα,  λεπτομέρειες  κ.λπ.Θα μπορούσα να  προσπαθήσω να μάθω
περισσότερες λεπτομέρειες». Τζάστιν
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«Έχω κολίτιδα από τις ακτινοβολίες...τα ναρκωτικά είναι άχρηστα.Η κάνναβη είναι το ΜΟΝΟ
πράγμα που με ανακουφίζει από τον πόνο». Υπήνεμος

"Για άτομα που εξετάζουν στελέχη που λειτουργούν με την κολίτιδα, πολλά τυριά και Chemdogg
κεκλιμένοι σταυροί είναι αυτό που φαίνεται να λειτουργεί καλύτερα για όσους γνωρίζω ότι το
χρησιμοποιούν." Κρις

«Έχω χρησιμοποιήσει το RSO από τις αρχές των 20 μου για να αποτρέψω την εξέλιξη της
ελκώδους κολίτιδας.Έχω απόλυτα φυσιολογικό πεπτικό στα 41 μου.Ο πατέρας μου υπέφερε
πολλά από τη νόσο του Crohn και κατά την ταπεινή μου γνώμη ήταν το λάδι που με εμπόδισε να
πάθω και εγώ την ίδια μοίρα». Τοντ

«Χρησιμοποιώ κάνναβη όταν έχω έξαρση εκκολπωματίτιδας,  είναι  το  μόνο  πράγμα που  με
ανακουφίζει  πραγματικά, με βοηθάει πολύ στον πόνο στο στομάχι και βοηθά τους μυς στην
κοιλιά να χαλαρώσουν, καλύτερα από τα συνταγογραφούμενα παυσίπονα που καλύπτουν μόνο
τον πόνο λιγο ακομα!" Δαβίδ

«Χρησιμοποιώ το RSO και για τα Crohn μου.Ήταν ένα θαύμα για μένα». Αγγλος αστυφύλακας

Καρδιά, αρτηριακή πίεση
«Η καρδιά είναι ένα ζωτικό όργανο και το λάδι αναζωογονεί ζωτικά όργανα.Όταν οι ασθενείς
αρχίζουν  να  χρησιμοποιούν  το  λάδι,  συνήθως  μειώνουν  τις  δόσεις  των  φαρμάκων  για  την
καρδιά τους και οι περισσότεροι σταματούν να χρησιμοποιούν τα φάρμακα μόλις νιώσουν ότι
μπορούν να σταματήσουν να τα χρησιμοποιούν.Το λάδι  είναι  πολύ ωφέλιμο για την καρδιά,
αλλά πιστεύω ότι ο ασθενής πρέπει πραγματικά να συμβουλευτεί έναν γιατρό όταν βγάζει αυτά
τα φάρμακα που του έχουν συνταγογραφηθεί.

Το λάδι μπορεί να ρυθμίσει την αρτηριακή πίεση και σε ορισμένες περιπτώσεις την αρρυθμία
πολύ αποτελεσματικά.Συνήθως μειώνει  την αρτηριακή πίεση,  επομένως όσοι  χρησιμοποιούν
φάρμακα για την αρτηριακή πίεση θα πρέπει να είναι προσεκτικοί με τη χρήση του λαδιού μέχρι
να το συνηθίσουν.Ένας συνδυασμός φαρμάκων για την αρτηριακή πίεση και το λάδι μπορεί να
μειώσει την πίεση πολύ χαμηλά, και γι' αυτό είναι καλή ιδέα να παρακολουθείτε την αρτηριακή
πίεση χρησιμοποιώντας έναν μετρητή αρτηριακής πίεσης.Σε πολλές περιπτώσεις οι ασθενείς θα
διαπιστώσουν επίσης ότι το λάδι αυξάνει ελαφρώς τον καρδιακό ρυθμό.

Αυτός  ο  τομέας  απαιτεί  πολύ  περισσότερη  έρευνα,  επομένως  οι  ασθενείς  θα  πρέπει  να
ακολουθούν  την  κοινή  λογική  τους  όταν  ξεκινούν  με  το  λάδι,  αλλά  θα  πρέπει  επίσης  να
παραμείνουν  σε  επαφή  με  τον  γιατρό  τους  επειδή  μπορεί  να  αντιμετωπίσουν  κάποια
προβλήματα με την απόσυρση αυτών των φαρμάκων.Οι καρδιοπαθείς θα πρέπει να ελέγχουν
την  ηλεκτρική  καλωδίωση  στο  σπίτι  ή  στην  εργασία  τους.Η  καρδιά  λειτουργεί  με
ηλεκτρομαγνητικά  ερεθίσματα  και  γι'  αυτό  θα  πρέπει  να  αποφεύγουν  να  μένουν  σε
ηλεκτρομαγνητικά πεδία όσο το δυνατόν περισσότερο.

Θα έτρωγα το λάδι και θα το χρησιμοποιούσα και σε υπόθετα.Όσο για την τοπική εφαρμογή,
ποτέ δεν πονάει, αλλά δεν μπορώ να πω πόσο ωφέλιμο είναι πραγματικά αυτή τη στιγμή.Όπως
πάντα,  θα  χρησιμοποιούσα  κάνναβημε  όλους  τους  δυνατούς  τρόπους.Θα  συμπεριλάμβανα
επίσης σπόρους κάνναβης και έλαιο σπόρων κάνναβης στη διατροφή μου, τόσο οι σπόροι όσο
και  το  λάδι  είναι  γνωστό  ότι  έχουν  πολύ  ευεργετικά  αποτελέσματα  σε  πολλές  καρδιακές
παθήσεις.

Αν ήμουν γιατρός και έκανα εγχείρηση ή μεταμόσχευση καρδιάς κ.λπ., θα προσπαθούσα να
αναζωογονήσω το όργανο με τουλάχιστον 60 γραμμάρια λάδι πρώτα.Εάν τα 60 γραμμάρια δεν
έφερναν τον ασθενή σε επαρκή κατάσταση υγείας, θα συνέχιζα να του δίνω το λάδι.JB"
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«Μείωσα και σταμάτησα να παίρνω τα χάπια για την αρτηριακή πίεση καθώς η αρτηριακή μου
πίεση ήταν πολύ χαμηλές.Μόλις αφήσω τα χάπια για την αρτηριακή πίεση, η αρτηριακή μου
πίεση  ομαλοποιήθηκε.Ο  καρδιακός  παλμός  φαίνεται  πιο  τακτικός  και  όχι  τόσο  ενοχλητικός,
δεδομένου ότι έχω ακανόνιστο καρδιακό παλμό από τη γέννησή μου.» Γεώργιος

«Είχα  καρδιακή  προσβολή  την  επομένη  των  γενεθλίων  μου,  2  Απριλίου  2012.Ο  γιατρός
προσπάθησε να μου πει ότι ήταν όλα αρθρίτιδα, και ήταν μόνο καρδιακή προσβολή.Δεν τους
αρέσει που χρησιμοποιώ κάνναβη, είχα ένα μεγάλο χτύπημα εδώ κάτω μεταξύ ενός γιατρού
που  είναι  μόνο  φαρμακοποιός  και  σπρώχνει  χάπια,  και  ενός  φυσιοδίφη  φαρμακοποιού,  ο
γιατρός μου με σκότωσε επίσης, ήμουν 100% αποκλεισμένος από τη μία πλευρά και 80% από
την  άλλη  πλευρά,  νόμιζα  ότι  θα  πάω  ανάπηρος,  ζητάω  τη  βοήθειά  σας  την  περασμένη
εβδομάδα και η μόνη άνεση που είχα ήταν η κάνναβη, ακόμα ψάχνω για λάδι, έχω αρθρίτιδα,
αυτή μου είπαν ότι είναι χήρα δημιουργός, ήμουν τυχερός, πήγα στο ER, μου είπαν ότι έβαλα
ένα stent και περίμενε να δω τι να κάνω για το άλλο, σε ευχαριστώ Rick που κάνεις πολύ καλά
και σε εκτιμούν πολύ.Γεια, είμαι ακόμα εδώ, και μια άλλη σημείωση: ο άντρας μου μην πηγαίνεις
στο  γιατρό,  μην  πίνεις  ή  καπνίζεις,  απλά  χρησιμοποιείς  κάνναβη  όλα  αυτά  τα  χρόνια.Έχει
αρτηριακή πίεση ακριβώς όπως ένας έφηβος, υγιής, ο Θεός να ευλογεί εσάς και όλους εμάς, η
Barbie εξακολουθεί να ζητάει (@ O@ ) τον πόνο." Μπάρμπι

«Ο σκύλος μου που έχει συμφορητική καρδιακή ανεπάρκεια συνεχίζει να συνεχίζει και είναι στο
λάδι από τον Μάρτιο επίσης.Ειρήνη αγάπη και RSO!!” Τζένα

«Η αρτηριακή μου πίεση πήγε από 139/99 σε 114/80 και ποτέ δεν ήταν τόσο χαμηλή.Ευχαριστώ
Rick." Τζέισον

Q.Γεια, έχω μια ερώτηση.Ήμουν περίεργος αν υπήρχαν μαρτυρίες για το λάδι που βοηθά στην
ΑΡΤΗΡΙΑΚΗ μαρμαρυγή;Ένας ακανόνιστος τύπος καρδιακού παλμού.Ευχαριστώ!!!!" Μαρία

ΕΝΑ.Αγαπητή  Μαίρη,  ναι,  φυσικά.Βεβαιωθείτε  ότι  το  λάδι  παράγεται  και  χρησιμοποιείται
σύμφωνα με τις οδηγίες μας και προσέξτε να το συνδυάσετε με φάρμακα για την καρδιά.JB

«Τώρα θα μοιραστώ με όλους την ιστορία μου και τη μακρά μάχη με την Υψηλή Αρτηριακή
Πίεση (Υπέρταση).Από τα 25 μου, είχα πάντα μια πρόκληση με την υψηλή αρτηριακή πίεση,
αλλά το 2008 περίπου δεν πλήρωσα εγκαίρως το ασφάλιστρο της ασφάλισης ζωής μου.Μου
είπαν ότι χρειαζόμουν φυσική κατάσταση για να αποκατασταθώ.Η εταιρεία με έστειλε σε μια
τοπική νοσοκόμα που μου μέτρησε την αρτηριακή πίεση.Ήταν 180/120.Μου είπε  ότι  έπαθα
«εγκεφαλικό» και μου συνέστησε να πάω κατευθείαν στα επείγοντα.Λοιπόν, δεν μου αρέσουν
ιδιαίτερα τα νοσοκομεία, γι' αυτό πήγα σπίτι και πήγα σε μια πειθαρχία με φυσικές θεραπείες -
όλα  αυτά  δεν  έκαναν  τίποτα.Έλεγχα  την  ΑΠ  μου  συχνά  για  να  δω  τι  λειτούργησε
συμπεριλαμβανομένης της άσκησης.Ήταν ακόμα αρκετά ψηλά και έμεινε εκεί.

Μετά από ένα χρόνο και αρτηριακή πίεση πάνω από 180, ένας φίλος είπε ότι καλύτερα να πάω
σε έναν γιατρό, το οποίο έκανα.Πήρα κάποια φάρμακα που έκαναν ελάχιστα, αλλά με έκαναν
επίσης πολύ ζαλισμένο και ομιχλώδη.Σταμάτησα τα ναρκωτικά και βρήκα ένα προϊόν MLM που
ήταν «εγγυημένο» για να καθαρίσει τις αρτηρίες σε ένα μήνα.Λοιπόν, έκανα τέσσερις δόσεις και
εξακολουθούσα να  είχα  σοβαρή υψηλή αρτηριακή πίεση  μετά  από 9  μήνες.Τον περασμένο
Οκτώβριο  η  αρτηριακή  μου  πίεση  ανέβηκε  στα  235/135  (επικίνδυνα  υψηλή)και  ένιωσα  ότι
ετοιμαζόμουν  να  σβήσω,  έτσι  τελικά  ενέδωσα  και  πήγα  στα  επείγοντα  στο  νοσοκομείο.Με
συνέδεσαν  και  δοκίμασαν  δύο  φάρμακα  -  το  Lisinopril  και  το  Diltazem,  που  μείωσαν  την
αρτηριακή  πίεση  στο  150/110.Πήρα  τα  ναρκωτικά  μέχρι  που  τελείωσα  σε  ένα  μήνα.Όταν
επέστρεψα στον γιατρό μου για έλεγχο σε ένα μήνα και η ΑΠ μου ήταν ακόμα ανεβασμένη γύρω
στο 160/110.Ήμουν πολύ απογοητευμένος γιατί ήμουν ακόμα σε «περπάτημα».

Τον Ιανουάριο, μου γνώρισαν τον Aamann, από το Κολοράντο, ο οποίος δούλευε ειδικά με το
Cannabis  Oil.Μου  είπε  ότι  το  λάδι  έχει  κάνει  θαύματα  στους  ασθενείς  με  σκλήρυνση  κατά
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πλάκας και στον πόνο, που έχει η γυναίκα μου.Μου είπε επίσης να δω την ταινία -Run From the
Cureπου χρησιμοποίησε ειδικά το λάδι της κάνναβης, για τη θεραπεία πολλών καρκίνων.

Η γυναίκα μου αφού πουλήθηκε και ήταν λίγο πιο ανοιχτόμυαλη, εξακολουθούσε να απρόθυμη
να το  πάρει,  οπότε  πήρα τη  δόση μου για  να δω τι  έκανε για  την αρτηριακή μου πίεση.Ο
Aamann  είπε  να  ξεκινήσω  με  μια  πολύ  μικρή  δόση  και  να  συνεχίσω  μέχρι  την  ανοχή
μου.Ξεκίνησα με το μέγεθος ενός κόκκου ρυζιού και η αρτηριακή μου πίεση το πρωί χωρίς άλλο
φάρμακο ήταν στο 138/90 – μια μεγάλη βελτίωση.Είχα ξεμείνει και από τα παλιά φάρμακα όταν
ξεκίνησα.Συνέχισα  στη  χαμηλή  δόση,  αλλά  τα  δραματικά  αποτελέσματα  σταμάτησαν  να
συμβαίνουν,  μέχρι  που  αύξησα  τη  δόση  σε  δύο  κόκκους.Παραδόξως,  η  BP  κατέβηκε
αμέσως.Εξακολουθώ να είμαι σε πειραματική λειτουργία στο σώμα μου και τις τελευταίες μέρες
η ΑΠ μου είναι φυσιολογική και την έχω διατηρήσει παίρνοντας περίπου 3 κόκκους πριν τον
ύπνο  και  χωρίς  συνταγογραφούμενα  φάρμακα.Ούτε  έχω  παρατηρήσει  παρενέργειες  και
σκοπεύω να το κρατήσω κάτω από το κατώφλι του «φτάνω ψηλά».

Όταν  έκανα  αίτηση  για  ιατρική  κάρτα,  ο  γιατρός  είπε  ότι  δεν  υπήρχε  προηγούμενο  ιατρικό
ιστορικό θεραπείας με λάδι κάνναβης για την αρτηριακή πίεση.Κατάφερα ακόμα να πάρω την
έγκριση λόγω του πόνου στις αρθρώσεις που είχα εδώ και χρόνια.Μάντεψε?Υπήρχε μια άλλη
μεγάλη παρενέργεια/όφελος - όχι άλλος πόνος στις αρθρώσεις.

Σε πολλούς ανθρώπους, συμπεριλαμβανομένου και εμένα, δεν αρέσει ο καπνός.Οι "Potheads"
που δεν  μπορούν να λειτουργήσουν και  που κάνουν κατάχρηση αυτής  της  διανομής έχουν
δώσει στη βιομηχανία μαύρα μάτια.Ελπίζω το κράτος να μην πετάξει το μωρό με το νερό του
μπάνιου σε αυτό το υπέροχο φάρμακο».

Q.Πόσο παίρνετε για τον καθημερινό έλεγχο της αρτηριακής πίεσης;Τζο

ΕΝΑ.Είναι πάντα καλύτερο να λαμβάνετε τουλάχιστον τη θεραπεία των 60 g σύμφωνα με τις
οδηγίες και στη συνέχεια να πέφτετε σε μια δόση συντήρησης.JB

«Κατά τη διάρκεια που το έπαιρνα για καρκίνο, έκανα μια εξέταση αίματος πλήρους κλίμακας...
οι  γιατροί  έμειναν  έκπληκτοι  με  τη  χοληστερόλη,  τα  επίπεδα  σακχάρου  στο  αίμα  και  την
αρτηριακή μου πίεση!Είπαν ότι ήταν σαν έφηβος.Και είμαι 49!» Λίντσεϊ

«Ήμουν  240  κιλά  και  είχα  προδιαβήτη.Χάθηκε  η  αίσθηση  της  όσφρησης  και  της  γεύσης,
φλεγμονή και πρήξιμο στα πόδια και τα πόδια, μυρμήγκιασμα στα άκρα των δακτύλων.Επίσης
έχουν  σοβαρή  ΟΑ.Μετά  από  περίπου  6  μήνες  σε  πυρήνα  ρυζιού  RSO  2/ημέρα,  όλα  τα
συμπτώματα του διαβήτη έχουν εξαφανιστεί και δεν υπάρχει χρόνιος πόνος από την ΟΑ.Έχασε
πάνω από 40 κιλά.Έφτιαξα το λάδι μόνος μου». Ρον

«Δεν ξέρω για τη χοληστερόλη μου, αλλά ξέρω ότι μετά από μια εβδομάδα που έτρωγα λιγότερο
από έναν κόκκο ρύζι που αξίζει κάθε μέρα, άρχισα να χάνω βάρος.Μέχρι τη δεύτερη εβδομάδα
το λίπος στην κοιλιά μου έχει φύγει και έχω χάσει το δέρμα μου.Τρίτη εβδομάδα το χαλαρό
δέρμα σφίγγει ξανά...» Ντάνιελ

«Η  χοληστερόλη  μου  έπεσε  σε  φυσιολογικές  τιμές  και  σταμάτησα  τα  φάρμακα  από  τους
γιατρούς.Πολύ πριν, είπαν ότι θα έπαιρνα φάρμακα για το υπόλοιπο της ζωής μου.Το σάκχαρό
μου είναι επίσης φυσιολογικό, ήμουν 126, τώρα 80's 90's». Χοσέ

«Έκανα μια εξέταση αίματος πριν από μερικούς μήνες και ο γιατρός φώναζε ότι δεν έπαιρνα τα
φάρμακα μου για τη χοληστερίνη και τα σταμάτησα πριν από περίπου 10 μήνες.Τον ρώτησα
πώς ήταν τα επίπεδα χοληστερόλης μου και μου απάντησε χαμηλόφωνα ότι ήταν εντάξει, αλλά
με ακολούθησε ότι η κακή μου χοληστερόλη ήταν υψηλότερη από την καλή μου, αλλά έτσι ήταν
πάντα, έτσι νομίζω ότι έτσι είναι το σώμα μου .Είμαι σε RSO εδώ και ένα χρόνο και έχω χάσει 30
κιλά και τα επίπεδα σακχάρου έχουν πέσει, δεν ανησυχώ πολύ και έχω σταματήσει πολλά άλλα
φάρμακα, οπότε σίγουρα μου αρέσει το λάδι». Ο Αλ
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«Ήμουν  πολύ  δύσπιστος  όταν  διάβαζα  μαρτυρίες  στο  διαδίκτυο.Αλλά  αφού  δύο  από  τους
φίλους μου το χρησιμοποιούσαν σε τακτική βάση και γνώριζα τα προβλήματα υγείας τους πριν
και το βλέπω αυτόαπίστευτη βελτίωση στη ζωή και την υγεία τους, μακάρι η μαριχουάνα να βγει
από τη λίστα των απαγορευμένων ουσιών.Πρέπει να επιτρέπεται στον καθένα να μεγαλώσει το
δικό του.

Υπήρχε μια εποχή στο παρελθόν που ήμουν πολύ ενάντια στη μαριχουάνα, αλλά κάποιοι φίλοι
μου άλλαξαν την άποψη.Η μία υπέφερε για αρκετό καιρό από υψηλή αρτηριακή πίεση - έπαιρνε
δισκία (ήταν αντίθετη για πολύ καιρό επίσης) μέχρι που κάποιος την έπεισε να το κάνει για μια
εβδομάδα.Το έκανε και το αποτέλεσμα την ξάφνιασε, καθώς από τις κανονικές περίπου 200
μονάδες έπεσε στις 140 μονάδες.

Κάποιος  άλλος  φίλος  πάλευε  με  πόνο στο  λαιμό  και  στο  στομάχι  και  με  προβλήματα  που
σχετίζονται με το έλκος για περισσότερα από 4 χρόνια.Μετά από μερικές εβδομάδες τακτικών
δόσεων  μαριχουάνας  ως  τσάι,  καπνός  και  σταγόνες,  φαίνεται  πολύ  καλύτερος.Κοιμάται
καλύτερα, δεν χρειάζεται πλέον κανένα χάπι». Άλεξ

Άσθμα, Αναπνοή, Πνεύμονες
«Είμαι σχεδόν σε τέλεια υγεία, δεν έχω άλλο άσθμα, έχασα το περιττό βάρος χωρίς άσκηση και
αισθάνομαι υπέροχα κάθε μέρα.Ονομάστε ένα χάπι που μπορεί να το κάνει αυτό;» Εδουάρδος

«Σας ευχαριστώ για το λάδι, με βοήθησε να νικήσω μια σοβαρή πνευμονία.Το λάδι έκανε αυτό
που δεν μπορούσαν να κάνουν το NyQuil και τα αντιβιοτικά από τον γιατρό.Και γιατρεύτηκα από
τη μια μέρα στην άλλη!!!Ο Rick Simpson πρόσθεσε ανακούφιση και θεραπεία στη ζωή μου και
γι' αυτό θα είμαι πάντα ευγνώμων για το έργο του Rick Simpson και το λάδι του.Συνέχισε να
θεραπεύεσαι!» Τζο

«Θα περίμενε  κανείς  ότι  η  εξάτμιση  του  λαδιού  θα  είναι  αποτελεσματική  στη  θεραπεία  του
άσθματος  και  άλλων  αναπνευστικών  προβλημάτων.Αλλά  παραδόξως,  ανακαλύψαμε  ότι  τα
υπόθετα  ελαίου  κάνναβης  είναι  εξαιρετικά  αποτελεσματικά  στο  άνοιγμα  των
αεραγωγών.Συνήθως,  μέσα  σε  30  λεπτά  μετά  τη  λήψη  ενός  υπόθετου  από  έναν  ασθενή,
αναφέρουν ότι  αισθάνονται σαν να άνοιξαν οι  πνεύμονές του και μπορούν να αναπνεύσουν
πολύ πιο εύκολα.Φυσικά, όπως και με κάθε άλλη ασθένεια, θα λάμβανα μια τυπική δόση 60
γραμμαρίων  για  τρεις  μήνες  και  θα  έμενα  ένα  γραμμάριο  την  ημέρα  μέχρι  να  αισθανθώ
απολύτως υγιής.Μετά,  φυσικά,  θα έπαιρνα μια δόση συντήρησης για το υπόλοιπο της ζωής
μου.Θα χρησιμοποιούσα το λάδι από το στόμα, τοπικά στο λαιμό και στο στήθος μου και σε
μορφή υπόθετου.JB"

«Διαγνώστηκα με χρόνιο εμφύσημα το 2002.Μου είπαν ότι είχα τους πνεύμονες ενός άρρωστου
90χρονου.Σταμάτησα  το  κάπνισμα  και  κάπνισα  πολύ  καλή  κάνναβη.Η  λειτουργία  των
πνευμόνων είναι καλή σήμερα.Μόλις άρχισα να χρησιμοποιώ λάδι καθημερινά και για τον πόνο
της σπονδυλικής στήλης." Γιάννης

«Έχω άσθμα  για  21  χρόνια,  κάπνιζα  τσιγάρα  και  mmj  από  τα  14  μου.Δεν  χρειάστηκε  να
χρησιμοποιήσω τη συσκευή εισπνοής μου από τότε  που πειραματίστηκα με  μαριχουάνα το
93.Έχω  ακόμα  μια  συσκευή  εισπνοής  διάσωσης  αλλά  ΔΕΝ  την  χρειάζομαι.Επίσης  ΜΗΝ
λαμβάνετε  μυοχαλαρωτικά,  800mg  ιβουπροφαίνης,  αντικαταθλιπτικά  ή  δύο  άλλα  για
ημικρανίες.Λατρεύω το MMJ.Μου έσωσε τη ζωή». Κάρι

«Την  πρώτη  μου  φορά  με  το  RSO  πήρα  1,7  γραμμάρια  σε  ένα  χάπι.Δεν  μπορούσα  να
περπατήσω ευθεία ένιωθα ότι ήμουν διανοητικά καθυστερημένος αλλά το αποτέλεσμα ήταν ότι
θεραπεύτηκα από μια σοβαρή πνευμονία την επόμενη μέρα!!Θα το έκανα ξανά, lol.» Τζο

«Άρχισα να χρησιμοποιώ λάδι κάνναβης για το έκζεμα και το άσθμα μου και όλα έχουν φύγει!
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Δεν  χρησιμοποιώ  πλέον  τη  συσκευή  εισπνοής  στεροειδών  ή  κρέμες  στεροειδών.Ποτέ  δεν
φανταζόμουν  ότι  σε  ένα  εκατομμύριο  χρόνια  θα  εξαφανιζόταν ποτέ.ΚΑΝΑΒΗ ΓΙΑ ΤΗ ΝΙΚΗ!
Ειλικρινά  δεν  πίστευα  ποτέ  ότι  θα  έβρισκα ανακούφιση  για  τα  προβλήματά  μου  μέχρι  που
ανακάλυψα ότι το φυτό που μου έλεγαν πάντα να μην χρησιμοποιώ επειδή ήταν κακό για μένα,
ήταν πραγματικά καλό για μένα!». Matt

«Το λάδι λειτουργεί για τους πνεύμονες!Το άτμισμα βοηθά επίσης.Εντός των πρώτων 5 ημερών
από τη λήψη του λαδιού, οι πνεύμονές σας θα αρχίσουν να αποβάλλουν τα φλέγματα και εάν
παλεύετε με τον καρκίνο του πνεύμονα, οι όγκοι θα πρέπει να αρχίσουν να συρρικνώνονται ενώ
το  λάδι  σκοτώνει  τα  καρκινικά  κύτταρα.Το  60-80%  των  όγκων  είναι  γεμάτοι  με  Candida,
επομένως  οι  αντιμυκητιακές  ιδιότητες  της  THC  βοηθούν  αυτή  τη  διαδικασία  μαζί  με  τα
κανναβινοειδή  που  ενεργοποιούν  τη  χημική  διαδικασία  στο  ανοσοποιητικό  σας  σύστημα!Η
κάνναβη σε αντίθεση με το τσιγάρο ανοίγει τους πνεύμονές σας και σας διαστέλλειβρογχικούς
σωλήνες  ενώ  επαναφέρετε  το  σώμα  σας  σε  κατάσταση  ομοιόστασης.Πολλοί  άνθρωποι  με
πνευμονικά  προβλήματα,  καθώς  και  πολλές  άλλες  παθήσεις,  θα  πρέπει  να  αφαιρέσουν  το
σιτάρι και τη ζάχαρη από τη διατροφή τους, επειδή το σιτάρι σήμερα είναι 95% ΓΤΟ και το
ανθρώπινο σώμα δεν ξέρει πώς να το επεξεργαστεί,  επομένως αποθηκεύεται και μπορεί να
προκαλέσει  ανοσοαπόκριση  φλεγμονής  ή  ισταμίνης  σε  οποιοδήποτε  σημείο  του  σώματος!
Τροφή για σκέψη!" Ματθαίος

Q.Γεια σας JB, είχατε την ευκαιρία να θεραπεύσετε κάποιον, χρησιμοποιώντας το λάδι,  που
έπασχε από ΧΑΠ;Εμφύσημα;Ασθμα?Shawn

ΕΝΑ.Ναι, όλα αυτά.Ένας από τους πρώτους ασθενείς μου με ΧΑΠ και στηθάγχη δεν μπορούσε
να  ανέβει  έξι  σκαλοπάτια  (όχι  έξι  σκάλες,  μετά  βίας  μπορούσε  να  περπατήσει  γιατί  δεν
μπορούσε να αναπνεύσει).Σε δύο μήνες, έπαιζε ξανά μπάντμιντον.Το λάδι βοηθά σε όλες αυτές
τις  καταστάσεις  πολύ  αποτελεσματικά  και  με  ασφάλεια.Θα  έτρωγα  το  λάδι,  θα  το
χρησιμοποιούσα σε υπόθετα (δουλεύουν εξαιρετικά και για πνευμονικές παθήσεις), θα εξατμιζα
το λάδι πολλές φορές την ημέρα (θα προάγει τον βήχα και αυτό είναι που θέλεις, πρέπει να
απομακρύνεις  κάθε  μόλυνση  από  τους  πνεύμονες,  και  το  κάνεις  βήχοντάς  το),  και  θα
χρησιμοποιούσα επίσης το λάδι τοπικά στο λαιμό, το στήθος και την πλάτη μου.Τις καλύτερες
ευχές, JB

«Έχω ΧΑΠ, ήμουν στο τελικό στάδιο και σκεφτόμουν απλώς να τραβήξω την πρίζα.Παίρνω λάδι
κάνναβης εδώ και ένα μήνα και τώρα βρίσκομαι στον δρόμο της ανάρρωσης!». Γκόρντον

«Φαίνεται ότι ο My Gramps δεν είναι ο μόνος Gramps που μπόρεσε να επωφεληθεί από τη
συμπόνια!
Αυτός ο ηλικιωμένος άνδρας θεράπευσε το εμφύσημα του χρησιμοποιώντας λάδι κάνναβης.Το
My  Gramps  μπόρεσε  επίσης  να  αφαιρέσει  τις  συσκευές  εισπνοής  οξυγόνου  και  άσθματος
(παρόλο που πέθαινε από καρκίνο του πνεύμονα τελικού σταδίου) χρησιμοποιώντας το αιθέριο
έλαιο από το φυτό κάνναβης.Αυτό είναι το μόνο φάρμακο που χρησιμοποίησε ο Gramps τις
τελευταίες  8  εβδομάδες  της  ζωής  του...Κατά  κάποιο  τρόπο  μπόρεσε  να  ξεπεράσει  την
πνευμονία χωρίς αντιβιοτικό, παρόλο που είχε ΧΑΠ και εμφύσημα και καρκίνο του πνεύμονα.Τα
Gramps  μου  πέρασαν  με  100%  επίπεδα  οξυγόνου,  χωρίς  να  χρειάζομαι  ΒΟΗΘΕΙΑ από
αναπνευστικά μηχανήματα ή πρόσθετα φάρμακα." Λίντσεϊ

«Εγώ ο ίδιος έχω δει  αποτελέσματα με:  Λευχαιμία  Παιδικής & Ενηλίκων ~ Ηπατική νόσο ~
Χρόνιο Πόνο ~ Διαβήτη ~ Παχυσαρκία ~ Άσθμα ~ Χρόνια Βρογχίτιδα ~ IBS ~ Φλεγμονή ~
Εφαρμόζεται  τοπικά  σε  αρθριτικά  χέρια  -  ο  πόνος  εξαφανίστηκε  σε  περίπου  ένα
λεπτό.Εφαρμόζεται  σε  καμένα  δάχτυλα  και  ο  πόνος  εξαφανίστηκε  σε  λίγα  λεπτά...ΕΦΥΓΕ
Πίστευα σίγουρα ότι όλο αυτό το δέρμα ξεκολλούσε και μόνο ένα σημείο στο μεσαίο δάχτυλο
έχασε το δέρμα.Τώρα, όταν αυτά τα δάχτυλα βγήκαν από αυτό το βραστό λάδι canola, η πέτσα
ήταν άσπρη σαν μαγειρεμένο κοτόπουλο!Τίποτα καλύτερο για εγκαύματα.Θα κρατάω ένα βάζο
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στην κουζίνα από εδώ και πέρα!Ευχαριστώ Κάνναβη!» Debra

-- Ευχαριστώ, Ντέμπρα.Μια εμπειρία με το τι μπορεί να κάνει το λάδι για εγκαύματα είναι το
μόνο που χρειάζεται για ένα λογικό άτομο να θέλει ένα βάζο με αυτό στην κουζίνα, συμφωνώ.Θα
πρέπει να υπάρχει ένα βάζο με το λάδι κοντά σε κάθε σόμπα, ανοιχτή φωτιά, φούρνο κ.λπ.Για
παν ενδεχόμενο.JB

«Πίσω στα τέλη της δεκαετίας του '70 και σε όλη τη δεκαετία του '80, έπρεπε να πηγαίνω στον
γιατρό μου (Hashmi) και να παίρνω χάπια για κρίσεις βρογχίτιδας τουλάχιστον δύο φορές το
χρόνο  (το  φθινόπωρο  και  την  άνοιξη,  όταν  ο  αέρας  ήταν  πάντα  υγρασία).Σταμάτησα  το
κάπνισμα το 1990 και άρχισα να καπνίζω πολύ περισσότερο (τότε άρχισα να μεγαλώνω πολύ
περισσότερο  και  θα  κρατούσα  περίπου  5  κιλά  μπουμπούκι  για  τον  εαυτό  μου,  τώρα
χρησιμοποιώ πολύ περισσότερο επειδή φτιάχνω λάδι και μαγειρεύω με αυτό.) ΑΛΛΑ από το
1990 δεν  έχω ξαναπάει  στο  γιατρό για  χάπια βρογχίτιδας.ΔΗΛΑΔΗ 22 ΧΡΟΝΙΑ ΧΩΡΙΣ ΝΑ
ΧΡΕΙΑΖΟΜΑΙ  ΧΑΠΙΑ  ΒΡΟΓΧΙΤΙΔΑΣ...ΜΗΝ  ΠΡΟΣΠΑΘΕΙΤΕ  ΝΑ  ΜΟΥ  ΠΕΙΤΕ  ΟΤΙ  ΤΟ
ΚΑΠΝΙΣΜΑ ΚΑΝΝΑΒΗΣ  ΔΕΝ  ΚΑΝΕΙ  ΚΑΛΟ  ΓΙΑ ΤΟΥΣ  ΠΝΕΥΜΟΝΕΣ  ΣΑΣ...ΡΩΤΗΣΤΕ  ΤΗ
ΜΗΤΕΡΑ ΜΟΥ, ΕΓΓΥΑΜΑΙ ΔΕΝ ΘΑ ΠΕΙ ΨΕΜΑ ΣΕ ΚΑΝΕΝΑΝ...» Φλάουτο

«Ένα γραμμάριο RSO την ημέρα είναι αυτό που παίρνω για τη ΧΑΠ και λειτουργεί σαν καυτή
κατάρα.Το  φτιάχνω σε  κάψουλες  και  παίρνω 250  mg κάθε  έξι  ώρες.Κάπνιζα  καπνό για  60
χρόνια.Οι συσκευές εισπνοής φαρμακείου είναι απλώς σκουπίδια που στην πραγματικότητα το
έκαναν χειρότερο.Ο γιατρός μου είναι ανόητος γιατί μου είπε ότι δεν υπάρχει θεραπεία και ότι θα
έπαιρνα οξυγόνο όταν τα ρουφηξιά δεν θα λειτουργούσαν πια.Σηκώστε τον κώλο του με ένα
ραβδί με καρφιά, αν καταλαβαίνετε τι εννοώ.Ξεκίνησα το λάδι τον Δεκέμβριο.Είναι απίστευτο το
πώς κυκλοφορώ ξανά σαν κανονικός άνθρωπος αντί για τον εξαθλιωμένο και αξιολύπητογέρικο
πλάσμα  που  γινόμουν  γρήγορα.Είχα  κάπως  σκοντάψει  σε  αυτή  τη  θεραπεία  αφού
χρησιμοποίησα  το  RSO  για  τον  μη  ακτινοβολημένο  και  μη  χημειοποιημένο  καρκίνο  του
στομάχου μου, με τον οποίο είχα διαγνωστεί τον Νοέμβριο του 2011.Επιβίωσα από όλη αυτή τη
σκηνή μόνο με αυτό που αποτελεί απόδειξη της «Τύχης των Ιρλανδών» στη δράση.Ο δικηγόρος
μου είχε ακούσει για την κατάστασή μου.Σκεφτόταν πολύ σωστά ότι, αφημένος στην τύχη μου,
ήταν πιθανό να φύγω από αυτόν τον κόσμο.Είχε αντιληφθεί το RSO κ.λπ.Με ενημέρωσε και
εδώ είμαι.Ο δικηγόρος μου είναι πολύ πιο μορφωμένος σε αυτά τα πράγματα από τον κραυγαλέ
μου.Τέλος πάντων, ευχαριστώ και πάλι τον Rick και όλους τους ανθρώπους που μας βοηθούν».
Κοιλάδα

«Χρησιμοποιώ το RSO για τη ΧΑΠ...Ανέπτυξα ένα έρπη που το αλκοόλ και το H202 δεν είχαν
βοηθήσει εδώ και 2 ημέρες.Του έβαλα μια κουκκίδα λάδι το πρωί & αργότερα μέσα στην ημέρα
και σήμερα το πρωί' έφυγε;Ένιωσα παντού στα αδύνατα γέρικα χείλη μου και δεν υπήρχε τίποτα
εκεί...Τρελαίνομαι;;;Μπαίνω  στο  μπάνιο  και  πλημμυρίζω  το  μέρος  με  φως  και  τελικά  αφού
τεντώσω και τραβήξω το σπάω ΑΝΟΙΓΜΑ όπου είχε επουλωθεί ακριβώς... Του βάζω άλλη μια
κουκκίδα  και  δεν  νομίζω  ότι  το  έχω  δει  ποτέ  συνειδητά  πάλι...Ένα  καταπληκτικό  φάρμακο
RSO...» Ντέιλ

«Η  μαμά  έχει  καρκίνο  του  πνεύμονα.Είπε  ότι  δεν  κάνω  χημειοθεραπεία.Είπα  τι  θα
χρησιμοποιήσετε τότε;RSO.Είπε ε;Μου έδωσε το σύνδεσμο και ήταν από εκεί.Έχει χάσει 60 κιλά
σε 4 μήνες.Δεν παίρνει φάρμακα από το φαρμακείο και είναι μια χαρά και βουίζει στην πόλη
τώρα!Ανέφερα  ότι  είχε  εμφύσημα;Δεν  χρειάζεται  πια  ούτε  τις  δεξαμενές  οξυγόνου
της.Ευχαριστώ όλους όσους μοιράζονται.Rick --  ο ήρωάς μου Fkn δεν αστειεύομαι!JB --  μη
σταματάς αδερφέ.Αυτό θα συμβεί.” Νομοσχέδιο

«JB, έχω δείξει βίντεο PT στον σύζυγό μου και μοιράζομαι τις χιλιάδες μαρτυρίες μαζί του τα
τελευταία 2 χρόνια.Βασικά συμφωνεί με όλα όσα κάνει το λάδι.Είχαμε μια έντονη συζήτηση το
περασμένο Σαββατοκύριακο, ωστόσο.Δεν ξέρω καν πώς προέκυψε το θέμα του καπνίσματος
κάνναβης...Δεν το καπνίζω ούτε θέλω να το καπνίσω.Ισχυρίζεται (και δεν έχω ιδέα από πού
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άκουσε αυτό το b/c, δεν διαβάζει τίποτα που να τον εκπαιδεύει!) ότι απελευθερώνεται αμμωνία
όταν καπνίζεται και εισπνέεται στους πνεύμονες, επομένως ισχυριζόμενος ότι είναι τοξική σε
εκείνο το σημείο... Έχω δεν το είχα ακούσει ποτέ και δεν είχα μια επιστροφή γι 'αυτόν.Σκέψεις;»
Παμ

-- Το να καπνίζετε οτιδήποτε δεν είναι ό,τι  καλύτερο μπορείτε να κάνετε για τους πνεύμονές
σας.Το  κάπνισμα  κάνναβης  έχει  σίγουρα  οφέλη  για  την  υγεία  που  ξεπερνούν  εύκολα  τις
αρνητικές  επιπτώσεις  που  μπορεί  να  έχει,  αλλά  είναι  ακόμα  καλύτερο  να  καταναλώνετε  το
λάδι.Εάν κάποιος θέλει να εξατμίσει το λάδι για αναψυχή ή άλλους ιατρικούς σκοπούς, αυτό θα
πρέπει να εξαρτάται από τον ίδιο.Η εξάτμιση του λαδιού είναι μέρος του πρωτοκόλλου για τη
θεραπεία παθήσεων των πνευμόνων, συμπεριλαμβανομένου του καρκίνου, θέλετε οι ασθενείς
να  βήξουν  όλα  όσα  δεν  πρέπει  να  έχουν  στους  πνεύμονές  τους.Όπως  το  βλέπω,  αν  το
κάπνισμα κάνναβης προκαλεί ζημιά, η κατανάλωση του λαδιού μπορεί να το διορθώσει, οπότε
πού ακριβώς είναι το πρόβλημα; JB

«Η μαμά μου έχει πνευμονική ίνωση του πνεύμονα...Μπορεί να κάνει μεταμόσχευση αν χάσει
70 κιλά, αλλά είναι σχεδόν αδύνατο αν δεν μπορείς να αναπνεύσεις για να ασκηθείς...Ειλικρινά
πιστεύω από την έρευνα που έχω κάνει ότι μπορεί να θεραπευτεί αλλά όχι από γιατρούς και μας
τελειώνει ο χρόνος...Είμαι απελπισμένος για κάποιον να μιλήσει για αυτό...Έχω δει βίντεο με
άτομα με την ίδια πάθηση που έχουν χρησιμοποιήσει RSO για να το νικήσουν...Θα κάνω τα
πάντα για να σώσω τη μαμά μου...Οι γιατροί της έχουν κάνει την ομιλία «πέρασε χρόνο με την
οικογένειά σου», αλλά ξέρω ότι έχει πάρα πολλά να δώσει στον κόσμο, είναι μόλις 55 ετών και
μια υπέροχη κυρία γεμάτη καρδιά». Άντζελα

-- Άντζελα, βάλ' την στο λάδι, θα χάσει βάρος και το λάδι πιθανότατα θα φτιάξει και αυτή την
κατάσταση των πνευμόνων.Βάλτε την να το φάει, να το χρησιμοποιήσει σε υπόθετα, και επίσης
βάλτε την να ατμίζει  το λάδι πολλές φορές την ημέρα, θέλετε να βήξει ότι δεν ανήκει  στους
πνεύμονές της.JB

«Διαγνώστηκα με ιδιοπαθή περιτοναϊκή ίνωση το 2009. Μπήκα στην εντατική στα τελικά στάδια.
Αρτηριακή πίεση 223 πάνω από 130, νεφρική ανεπάρκεια 90%, διαρροή αορτής, ακανόνιστη
καρδιά 140-40. Οι ίνες ήταν συσσωρευμένες πίσω από το στομάχι μου πιέζοντας όλα τα όργανα
του  κορμού  μου,  προκαλώντας  υπερβολικό  πόνο.  Επέζησα.  Τους  επόμενους  12  μήνες  μια
αποτυχημένη ποικιλία χημειοφαρμακευτικών φαρμάκων. Μετά ξεκίνησα το Rick Simpson Oil.
Μου  έγινε  δώρο  γιατί  δεν  μπορούσα  να  το  αντέξω  οικονομικά.  6  μήνες  ακόμα  σιγά
σιγάαπόσυρση από τη χημειοθεραπεία κατά τη λήψη του ελαίου. Το να σταματήσω ξαφνικά θα
κατέστρεφε  το  ανοσοποιητικό  μου  σύστημα.  Ακόμα  και  με  το  λάδι.  Γρήγορα  μπροστά  και
αφήνοντας πολλά έξω. Πριν από δύο μήνες οι γιατροί μου είπαν: δεν μπορούν να βρουν κανένα
ίχνος από τις ιδιοπαθείς ίνες στο σώμα μου. Εξακολουθώ να έχω προβλήματα με το τι έκανε η
χημειοθεραπεία στο στομάχι και τα έντερα μου, αλλά και αυτό επιλύεται σταθερά. Οι γιατροί το
αποκαλούν ιατρικό θαύμα. Παρόλο που γνωρίζουν και κρατούν εξαιρετικές σημειώσεις,  όταν
μιλάω για  τη  χρήση του  Rick  Simpson  Oil.  Ι.  Φτιάξτε  και  πάρτε  επίσης  ένα  φυτικό  βάμμα
γλυκερίνης.  Ο  γιατρός  της  πρωτοβάθμιας  περίθαλψης  μου  συνέστησε  κάνναβη  εντός  του
πρώτου μήνα από την οριστική μου διάγνωση. Είπε πραγματικά ότι ήταν η μόνη ελπίδα που
γνώριζε. Υπάρχουν πάρα πολλές λεπτομέρειες, για να βάλουμε σε αυτήν την απάντηση. Ελπίζω
αυτό να βοηθήσει." Ενώχ

«Ο Weed έσωσε τη ζωή μου από μια κρίση άσθματος.Με γελούσαν για χρόνια γιατί το έλεγα -
πώς  μπορεί  το  κάπνισμα  να  βοηθήσει  στο  άσθμα,  θα  έλεγαν;Δεν  ξέρω  πώς,  δεν  είμαι
επιστήμονας, αλλά λειτούργησε και ζω εξαιτίας αυτού». Δαβίδ

«Πολλοί άνθρωποι στέκονται εμπόδιο σε αυτό το φάρμακο.Μακάρι να ήξεραν ότι το χρειάζονται
οι ίδιοι και οι οικογένειές τους για να καταπολεμήσουν ή να προλάβουν τόσες πολλές ασθένειες
τόσο εύκολα.Μακάρι να ήξεραν τι πρόκειται να τους πουν τα μέλη της οικογένειάς τους όταν
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μάθουν  την  πραγματική  αλήθεια  για  τις  πολλές  υπέροχες  επιδράσεις  αυτού  του
φαρμάκου.Μακάρι  να  ήξεραν  πόσο  πόνο  και  βάσανα  πέρασαν  οι  ίδιοι  απουσία  του
λαδιού.Νομίζω ότι θα ενεργούσαν πολύ πιο γρήγορα και νομίζω ότι τελικά θα έκαναν κάτι για
αυτό,  όχι  εναντίον  του.Μόνο  ένας  ανόητος  ή  ένας  ανενημέρωτος  θα  μπορούσε  να  σταθεί
απέναντι σε ένα φάρμακο με τόσες πολλές χρήσεις.JB"

«Από το τέλος του 2011, όταν διαγνώστηκα με καρκίνο του στομάχου, ήμουν ως επί το πλείστον
σταθερά στο RSO και για τη ΧΑΠ...Τα άλλα πράγματα που έχει φροντίσει είναι εκπληκτικά... Η
όραση, η ακοή και το δέρμα είναι όχι όπως τα περισσότερα 75... Οι κιρσοί έχουν υποχωρήσει
περίπου κατά 50% τουλάχιστον...Τα κορίτσια θα το ήθελαν...Απλώς με κάνει να νιώθω υγιής...»
Dale

«Όταν  περισσότερες  γυναίκες  συνειδητοποιήσουν  ότι  έχει  αντιγηραντικές  ιδιότητες,  θα
εισβάλουν  στο  κοινοβούλιο.Χαχαχα."  Λύκος
-- Σίγουρα θα το κάνουν, Λούπους, για αυτό δεν έχω καμία αμφιβολία.JB

«Το έχω χρησιμοποιήσει και έχω βγάλει όλα τα φαρμακευτικά προϊόντα, καθώς και τη ΧΑΠ.Η
αρθρίτιδα μου με είχε πάρει τόσα πολλά φάρμακα που η αναπνοή μου ήταν άσχημη.Έπαιρνα
οξυγόνο για πάνω από 5 χρόνια και μετά την απομάκρυνση όλων των παυσίπονων η αναπνοή
μου είναι υπέροχη.Έχω ακόμα αρθρίτιδα, αλλά αξίζει να ζεις τώρα». Δάφνη

«Σκότωσε έναν αργά αναπτυσσόμενο καρκίνο του δέρματος στην πλάτη της μαμάς μου μέσα σε
δύο εβδομάδες που είχε το μεγαλύτερο μέρος της ζωής της...Χρειάζεται να πω περισσοτερα!
Έχει βοηθήσει πολλούς ανθρώπους που γνωρίζουμε με πολλές διαφορετικές παθήσεις και τώρα
το  παρακολουθούμε  να  βοηθάει  απίστευτα  με  τη  ΧΑΠ!Δοξάστε  τον  Θεό  για  αυτό  το
θαυματουργό φυτό!». Εύμορφος

-- Ο καρκίνος του δέρματος έχει εξαφανιστεί,  η χρόνια απόφραξη της πνευμονοπάθειας έχει
εξαφανιστεί.Λοιπόν, το μόνο που ξέρω είναι ότι οι γιατροί συνήθως έχουν μεγάλο πρόβλημα να
αντιμετωπίσουν και τα δύο.Δεν είναι περίεργο, δεν έχουν τα κατάλληλα εργαλεία για τη δουλειά
τους όταν δεν μπορούν να χρησιμοποιήσουν κάνναβη, ένα από τα παλαιότερα παραδοσιακά
φάρμακα στην καταγεγραμμένη ιστορία.Πρέπει να είναι οι πρώτοι που θα το ζητήσουν.JB

Ηπατίτιδα
«Η αιματική C, έφυγε, η υψηλή αρτηριακή πίεση και τα εντερικά προβλήματα, έφυγε». Τζάνετ

«Διαγνωσμένο Hep C - 2006.Κλινική δοκιμή.1 στα 1000 παγκοσμίως.Albuferon + Ribavirin -
Ιούλιος  2007-  Δεκέμβριος  2007.Μέσα σε μια  εβδομάδα από την  έναρξη αυτού του χημικού
κοκτέιλ,  πονούσα  έντονους  και  έπαιρνα  μορφίνη,  άρχισα  να  χάνω  βάρος,  εξανθήματα
κ.λπ.Μέχρι το τέλος της δοκιμής, είχα χάσει 47 κιλά και είχα έντονους πόνους 24-7.Αναγκάστηκα
να συνταξιοδοτηθώ στα 47 μου και πάλεψα την εταιρεία μου για αναπηρία για δύο χρόνια και
την  καναδική  κυβέρνηση για  τέσσερα  χρόνια.Πέρυσι  ενημερώθηκα  ότι  το  φάρμακο  κλινικής
δοκιμής διακόπηκε λόγω θανάτων και παρενεργειών.

Το περασμένο καλοκαίρι του 2012, τον Ιούνιο, άρχισαν να έχουν επιληπτικές κρίσεις, αδυναμία
κατάποσης, απώλεια ισορροπίας επίσης.Με λίγα λόγια, κατέληξα σε αναπηρικό καροτσάκι.Σε
αυτό το σημείο με έστειλαν για όλες τις σαρώσεις, ακτινογραφίες και εξετάσεις και ο νευρολόγος
υπολόγισε την ΠΣ;;;Απαρατήρητη μαγνητική τομογραφία...

Ο οικογενειακός γιατρός είπε ότι ίσως έπαθα μικρά εγκεφαλικά.Και οι δύο με έστειλαν σπίτι για
να ζήσω με αυτό, καθώς δεν θα έκαναν άλλες εξετάσεις!Τους απέλυσα και τους δύο.Τότε ένας
φίλος με γύρισε στον κ.Ο Rick Simpson τον Αύγουστο του περασμένου έτους και αρχίσαμε να
κυνηγάμε για μπουμπούκι indica.Η 29η Δεκεμβρίου ήταν η μέρα που έκανα τα 60 γραμμάρια
μου και επίσης εκείνο το βράδυ είχα την τελευταία μου κρίση και το επόμενο πρωί ξεκίνησα στο
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πρόγραμμα Heavy Oil.

Δεν έχω κοιμηθεί  ποτέ τόσο καλά από τη χημειοθεραπεία μου,  είχα την τύχη να πάρω 1-2
ώρες...Τώρα  7-8.Εξωπραγματικό  από  μόνο  του.Δεν  παίρνω  κανένα  συνταγογραφούμενο
φάρμακο  και  έπαιρνα  κάθε  οπιούχο,  υπνωτικό  χάπι  και  αντικαταθλιπτικά,  όλα  με  κακές
παρενέργειες.Έχει επίσης διαχειριστεί τον πόνο μου καλύτερα από οτιδήποτε άλλο.

Τώρα τελείωσα  και  ψάχνω για  το  επόμενο  στέλεχος  για  τη  δόση συντήρησης  καθ'  όλη τη
διάρκεια της ζωής μου.Οι διαγνώσεις μου από τα Western docs που έκανα είναι οι εξής...Hep C,
Ινομυαλγία,  Raynauds,  IBS, CFS, κατάθλιψη,  ακραίο άγχος,  σκλήρυνση κατά πλάκας;;;Είμαι
χωρίς ιατρική συνταγή, χωρίς επιληπτικές κρίσεις και διαχειρίζομαι τον πόνο μου...Δοκιμάστε το
με χάπια!Μείνε Δυνατός - Πάλεψε». Ρόι

«Ήμουν επιτυχημένος στην καριέρα μου και είχα μια υπέροχη ζωή… ωραίο σπίτι, αυτοκίνητα,
βάρκες κ.λπ.Έχω πτυχίο Ψυχικής Υγείας και  ακόμα χρωστάω 28.000,00 γι'  αυτό.Έχω κάνει
τεράστια  λάθη… ΤΕΡΑΣΤΙΑ!Και  υπέστη  τις  συνέπειες.Δεν  διακηρύσσω ότι  είμαι  πάνω από
κανέναν, ούτε πιο κάτω.Όλοι έχουμε μια ιστορία, ένα ταξίδι που είναι μοναδικό για εμάς.

Δεν επέλεξα να αρρωστήσω.Αλλά το έκανα.Δεν επέλεξα να είμαι σε SSD, αλλά ήταν μια επιλογή
που έπρεπε να χρησιμοποιήσω.Δεν ντρέπομαι, ούτε περήφανος.Ζω με μόλις 980,00 το μήνα,
λιγότερο από πολλούς, περισσότερο από κάποιους.Προσπαθώ να μην παραπονιέμαι, αλλά το
κάνω.Παίρνω κουπόνια τροφίμων και Medicare.Μένω μόνος με το κουτάβι μου.Μερικές φορές
νιώθω απελπισμένη,  άχρηστη και απελπισμένη.Χάνω το ενδιαφέρον μου για πράγματα που
αγαπώ, οι μέρες αναμειγνύονται μεταξύ τους και συχνά δεν θέλω να σηκωθώ από το κρεβάτι.

Τούτου λεχθέντος, είμαι επίσης τρυφερός, ευγενικός, συμπονετικός και νοιάζομαι πραγματικά για
τους ανθρώπους.Έχω πολύ λίγα να προσφέρω εκτός από αγάπη και υποστήριξη στους φίλους
μου, αλλά παρόλα αυτά, έχω πέσει θύμα πολλών που με έχουν κλέψει και με χρησιμοποίησαν
προς  όφελός  τους.Δεν  γκρινιάζω,  απλά  δηλώνεται.
Κάθε μέρα υποφέρω από χρόνιους πόνους και κούραση.Κάθε μέρα, πρέπει να πιέζω τον εαυτό
μου να βρει έναν λόγο για να σηκωθεί και να σηκωθεί από το κρεβάτι.Συνήθως είναι το κουτάβι
μου που το κάνει αυτό.Αλλά οι φίλοι μου είναι καταπληκτικοί!Και μάλλον δεν ξέρουν καν ότι
ξυπνάω εξαιτίας τους.Ναι, έχω κατάθλιψη.Ο πόνος, ο χρόνιος πόνος θα σας το κάνει αυτό.

Είμαι υπερ, λίγο τρελός…αλλά είμαι εγώ, ο ΘΕΟΣ δεν έκανε σκουπίδια.Σας το λέω αυτό, για να
σας το πω…..  Έχω δοκιμάσει  αλκοόλ,  χάπια,  φάρμακα…..  Μου έχουν συνταγογραφηθεί  τα
εξής: Oxycotin, Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, πολλά αντιφλεγμονώδη, Celebrex,
Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin, και ένας Θεός ξέρει μόνο πόσα άλλα έχω ξεχάσει.

ΕΙΜΑΙ  ΑΣΘΕΝΗΣ ΙΑΤΡΙΚΗΣ ΜΑΡΙΧΟΥΑΝΑΣ.Γιατί;Λοιπόν,  όχι  επειδή θέλω να φτάσω ψηλά.
Συνεργάζομαι  με  τον  φροντιστή  μου  για  φάρμακα  που  λειτουργούν  για  μένα.Είναι  μια
διαδικασία.Δεν θέλω να με λιθοβολούν.Θέλω να σκέφτομαι καθαρά και να είμαι απαλλαγμένος
από τον πόνο.Δεν θέλω να προκαλέσω περαιτέρω βλάβη στο συκώτι μου.Έχω ηπατίτιδα C και
έχω πολλά χρόνια.Έτσι, όλες αυτές οι συνταγές…καλά, κάνουν μόνο περαιτέρω ζημιά.Παίρνω
Rick  Simpson  Oil  και  χρησιμοποιώ φαγώσιμα φάρμακα που  με  βοήθησαν  στη  μείωση της
φλεγμονής μου και με βοήθησαν να χαλαρώσω.Σπάνια κοιμάμαι από πόνο.Όμως, η συνεργασία
με τον φροντιστή μου επιτρέπει καλύτερο ύπνο!Ανακαλύπτω τα οφέλη της κάνναβης και βρίσκω
έναν τρόπο να ξεπεράσω τον πόνο με τη βοήθεια ανθρώπων που είναι συμπονετικοί, στοργικοί
και ευγενικοί!Δεν χρειάζεται να είμαι θύμα συνταγογραφούμενων φαρμάκων.

Έτσι, όσοι από εσάς έχετε κλειστά μυαλά στην αντισυμβατική ιατρική πρέπει να εκπαιδεύσετε
τον  εαυτό  σας  πριν  κρίνετε.Ξέρω  ότι  πολλοί  από  εσάς  μπορείτε  να  δείτε  μόνο  τα
αρνητικά.καταλαβαίνωότι.Και  ίσως,  η ιατρική μαριχουάνα δεν είναι  για εσάς… και αυτό είναι
εντάξει.Αλλά για όσους από εμάς δεν θέλουμε να βλάψουμε περαιτέρω τη συμβατική ιατρική…
καλά, παρακαλώ…υποστηρίξτε την απόφασή μας και εκπαιδευτείτε πριν την κρίση.Δεν είμαι
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πετροβολητής,  είμαι  άνθρωπος  που  πονάει…και  επωφελούμαι  από τις  πολλές  χρήσεις  της
κάνναβης.

Έχω έμπειρους ανθρώπους στην κοινότητα ΜΜ που είναι στοργικοί, ευγενικοί και πραγματικά
νοιάζονται και ήμουν τόσο πολύ ευλογημένος.Έχω δει επίσης τη ζημιά που γίνεται από τα μέλη
της κοινότητας που είναι σε αυτήν για τα χρήματα… και δεν παρέχουν τίποτα περισσότερο από
αυτή  τη  συμπεριφορά  στο  δρόμο.Δεν  είναι  τέλειος  κόσμος.
Υ.Γ., φοβάμαι να το δημοσιεύσω.Αλλά για χάρη της κοινότητάς μας…το βγάζω εκεί έξω.Ειρήνη."
Κάθι

«Το λάδι βοηθά τη νόσο του Crohn.Σταματά τη φλεγμονή στα έντερα σας.Είχα έναν όγκο και το
1/3 του ήπατος και της χοληδόχου κύστης μου αφαιρέθηκε πριν μάθω για το λάδι.Τώρα το λάδι
έχει θεραπεύσει όλες τις δυσάρεστες συνέπειες της χημειοθεραπείας για τον ιό C μου και τις
χειρουργικές επεμβάσεις.Έχω χάσει 18 κιλά και νιώθω υπέροχα». Μισέλ

«Είχα Hep C για 35 χρόνια.Πέρασα από ενέσεις ιντερφερόνης και άλλες φρικτές θεραπείες.Τον
επόμενο χρόνο αφαίρεσαν ένα αιμαγγείωμα και  το 1/3 του ήπατος μου επίσης.Και  είχα μια
άρρωστη χοληδόχο κύστη που μου αφαίρεσαν.Το λάδι το χρησιμοποιώ 3 χρόνια.Ακόμα χωρίς
ιούς, το συκώτι αναγεννάται και το λάδι διατηρεί το σάκχαρό μου φυσιολογικό.Έχω χάσει επίσης
περίπου 45 κιλά από τον Μάιο.Έβαλα επίσης το λάδι στις πληγές μου από τον διαβήτη και
επουλώθηκαν όλες.Χωρίς σημάδια.» Μισέλ

«Φτιάχνω τη δική μου εκδοχή,  το καλύτερο μπουμπούκι,  περισσότερη ανακούφιση από τον
πόνο και λίγο πιο ψυχοδραστικό THC μαζί με μερικούς καλούς αριθμούς CBD.Η ανακούφιση
από τον πόνο 90 mg μορφίνης δεν μπορούσε να σταματήσει.Το λάδι μου σταματάει τον πόνο σε
3  λεπτά.Όχι  20  όπως  η  μορφίνη.Και  κρατάει  4  ώρες  και  όχι  2  όπως  η  μορφίνη.Αλλά
συμφωνήστε ότι η έκδοση σας προσθέτει άλλες δυνατότητες.Αλλά λειτουργεί καλύτερα για μένα,
έχω δοκιμάσει και το RSO.Μπορώ να βάλω λίγη από τη δική μου σε μια οδοντογλυφίδα κάτω
από τη γλώσσα και να κάνω πάνω από 5 ώρες χορού χωρίς πόνο.Καλό φάρμακο για όλους
όσους το χρειάζονται είναι η σκέψη μου». Τζιμ

«Έσωσε τη ζωή του συζύγου μου.Η θεραπεία με hep C τον σκότωνε.Δεν μπορούσα να φάω,
έχασα 70 κιλά, 5 σενάρια για ναυτία, κανένα από αυτά δεν λειτούργησε.Δόξα τω Θεώ που ζούμε
στην Αριζόνα και είχα υπέροχους ανθρώπους που φροντίζουν στο co-op που μας βοήθησαν
μέσα σε 24 ώρες.Κράτησε το φαγητό κάτω και μπόρεσε να ολοκληρώσει τη θεραπεία.Χωρίς
Hep  C  και  χρησιμοποιεί  σταγόνες  ακόμα  για  την  όρεξη.Τα  ναρκωτικά  σκότωσαν  τα  καλά
πράγματα.Το  φαγητό  είναι  σημαντικό  όταν  λαμβάνετε  θεραπεία.Λειτουργεί  και  είμαστε
ευγνώμονες που είχαμε τόσους πολλούς εξυπηρετικούς υπέροχους ανθρώπους.Δόξα τω Θεώ
για την κάνναβη και την Αριζόνα και τους καλούς ανθρώπους.» Τζούλι

«G'day Rick,  απλά θέλω να πω ευχαριστώ.Έχω κίρρωση του ήπατος από hep c,  και μόλις
έφτιαξα  λίγο  λάδι  από  6  ozs  chemdog,  αλλά  χρησιμοποίησα  4  λίτρα  ισοπροπυλική
αλκοόλη.Είναι  τόσο δυνατό!Είχα  ένα  κομμάτι  στο  μέγεθος  ενός  κόκκου  ρυζιού  και  Θεέ  μου
επέπλεα σε ένα σύννεφο...χαχαχα.Απλώς πρέπει να προσαρμόσω τα ποσά μου.Τέλος πάντων,
για πρώτη φορά μετά από 18 μήνες φρικτού ηπατικού πόνου, δεν έχω πόνο.Αυτό έγινε μετά την
1η ημέρα λήψης του λαδιού.Είναι πραγματικά ένα δώρο από τον Θεό στον άνθρωπο...Ευλογίες
από την Αυστραλία...:-))» Νάιτζελ

"Καλα ΝΕΑ.Τα ηπατικά ένζυμα του μπαμπά είναι φυσιολογικά και έχει HEP C για περισσότερα
από 10 χρόνια.Παίρνει το RSO εδώ και 2,5 μήνες, ο γιατρός δεν είπε ότι το HEP C έχει φύγει
αλλά τα ηπατικά του ένζυμα είναι φυσιολογικά, κάτι που είναι βελτίωση!Και ο μπαμπάς ήταν
σκληρός πότης με Hep C τις τελευταίες 1-2 δεκαετίες, το συκώτι του χτυπήθηκε και τώρα έχει
θεραπευτεί!». ελήφθη ασύρματου

«Ακόμα κι αν δεν έχετε καρκίνο, σκεφτείτε την προληπτική συντήρηση στο σώμα σας.Με την
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πρόσληψη RSO σε μικρές ποσότητες που χρησιμοποιούνται σε καθημερινή βάση.Επιτρέπετε
στο σώμα σας να καταπολεμήσει κάθε είδους άσχημους ιούς και σφάλματα.Δεν έχω δει τον
«ιατρό πρωτοβάθμιας φροντίδας» μου εδώ και 15 χρόνια λόγω της κάνναβης και όλων των
θεραπευτικών της ιδιοτήτων.Δεν έχει σημασία τι πάει στραβά με μένα.Το RSO είναι ένα από τα
πρώτα  αντικείμενα  που  επιδιώκω.Παρεμπιπτόντως,  έχω  σπάσει  την  πλάτη  μου  3
φορές.Αντικαταστάθηκαν σπόνδυλοι και δίσκοι από L-4 σε S-2.Έπρεπε να επανασυνδεθεί  η
σπονδυλική μου στήλη στη σπονδυλική μου στήληπεριοχή της πυέλου… έπρεπε να αφαιρεθεί η
άρθρωση AC.Αντιμετώπισε τον καρκίνο του ήπατος και την ηπατική C.Περιποιούμαι τον εαυτό
μου 100% με κάνναβη.Το RSO είναι απλώς ένα εργαλείο στο οπλοστάσιό μου." Θημωνιά

«Ξέρω ότι λειτουργεί όχι μόνο για τον καρκίνο, είχα hep c και ήμουν στο λάδι τέσσερις μήνες.Όχι
άλλο hep C, το συκώτι είναι σαν καινούργιο, οι γιατροί είναι έκπληκτοι.Ευχαριστώ για αυτό το
δώρο, Ρικ, είσαι πραγματικά ένας σωτήριος ζωών». Ιάσονας

«Hep C και λάδι κάνναβης: Ο συγγενής μου έχει Hep C, μόλις το ανακάλυψα τον Μάιο του
'13.Συμβεβλημένος  από  ένα  βρώμικο  νοσοκομείο  κατά  τη  διάρκεια/μετά  την  επέμβαση.Τον
τρόμαξε χωρίς τέλος.Πραγματικά μπερδεμένος με το μυαλό του.Πήγε αμέσως το λάδι και το
έκανε από τότε με ένα χρονικό διάστημα κατά το οποίο σταμάτησε να παίρνει το λάδι!Και ήταν
μια  πραγματική  ώθηση  για  αυτό.Νομίζοντας  ότι  θα  έκανε  ιντερφερόνη  (αναζητήστε  τις
παρενέργειες σε αυτό!Φρικιαστικός!Και δεν το θεραπεύει!!!), μιλώντας για το θάνατο και το 'να
μην είμαι εδώ του χρόνου'.Το μυαλό είναι τόσο δυνατό.

Έκανε 5 εξετάσεις αίματος για να δει πού βρίσκονται οι αριθμοί του ήπατός του.Από τον Μάιο
του '13 οι αριθμοί του έχουν πέσει από το υψηλό 108 στο 63 (το κανονικό εύρος είναι 0 - 41)!
Αυτά είναι απίστευτα νέα!Είναι πάνω από το φεγγάρι και σιγά-σιγά στα τέλη του φθινοπώρου και
στον παρόντα χρόνο, το πνεύμα του έχει ανυψωθεί.

Θα σας δείξω τι άρχισε να κάνει το να είσαι πάνω στο λάδι, μετά το έφυγε και μετά ξανά σε αυτό
με αληθινή όρεξη και ακολουθώντας την κατεύθυνση.Αυτοί οι αριθμοί είναι ALT (φυσιολογικό
εύρος 0-63) /  και  AST (φυσιολογικό εύρος 0-41).Αυτές οι  εξετάσεις  του ήπατος για αυτά τα
ένζυμα:  Μάιος  '13:  99/93,  Ιούλιος  '13:  84/79  (πτώσεις  γρήγορα!Καλα  ΝΕΑ).Αύγουστος  '13:
108/99!(ΟΧΙ καλα.Μπορείτε να δείτε τις 4 εβδομάδες που σταμάτησε εντελώς το λάδι και ήταν
πολύ καταθλιπτικός).Νοέμβριος '13:  87/78!(Το 108 τον τρόμαξε!χαχαχαα!πίσω στο λάδι).Φεβ
'14: 72/63!!!(Σχεδόν σπίτι!).

Αυτοί οι αριθμοί είναι εκπληκτικοί!Φωνάξτε το στον κόσμο, εάν εσείς ή κάποιος που αγαπάτε
έχει Hep C, προμηθευτείτε το λάδι κάνναβης το συντομότερο δυνατό.Απλώς πείτε ΟΧΙ στην
ιντερφερόνη!Αναμένω οπωσδήποτε  να  είναι  σε  φυσιολογικά  όρια  μέχρι  τον  Μάιο  του  2014
(μόλις 1 έτος από την ημερομηνία διάγνωσης)!Στη συνέχεια δόση συντήρησης εφ' όρου ζωής.»
Κάθι

Παιδιά
«Ο Τζέιντεν τα πάει περίφημα, τον έχουμε μειώσει στα 8 χάπια από 22.Και τον έχουμε μειώσει
σε 1 topamax την ημέρα από 10.Αυτό είναι εκπληκτικό πριν από το CBD θα του αφαιρούσαμε 1
topamax και θα είχε επιληπτικές κρίσεις για μια ώρα για μια εβδομάδα.Είναι πολύ χαρούμενος
και  κατανοεί  πολύ  καλύτερα  κάνοντας  διαφορετικούς  ήχους  και  πολύ  καλύτερη  οπτική
επαφή.Είχε 1 επιληπτική κρίση αυτή την εβδομάδα και ήταν μόνο 1 λεπτό και δεν χρειάστηκε να
χρησιμοποιήσω το valium.Δόξα τω θεώ.Τις επόμενες μέρες θα βγάλουμε τον Jayden από το
τελευταίο του χάπι topamax, θα είναι η πρώτη φορά εδώ και 4 χρόνια χωρίς αυτό.Βάλτε τον
Jayden  στις  προσευχές  σας  να  κάνει  καλό  αφού  τον  βγάλετε  από  αυτά  τα
σκουπίδια.Ευχαριστώ."

«Έμαθα για το λάδι πριν από 3 μήνες ψάχνοντας στο διαδίκτυο για μια θεραπεία για την ακμή
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και  τη  ροδόχρου  ακμή.Το  ξεκαθάρισε  αμέσως!Προσθέτω  ισοέλαιο  στο  λάδι  καρύδας  και
συνεχίζω να το χρησιμοποιώ σε πρόσωπο και λαιμό μία φορά την ημέρα.Ο άντρας μου λέει ότι
δείχνω 15 χρόνια νεότερος!Ευχαριστώ πολύ που μοιράζεστε αυτές τις πληροφορίες.Ο Θεός να
σας ευλογει όλους.Συνέχισε την καλή δουλειά." Τόνι

«Έχω δίδυμα που γεννήθηκαν στις 23,6 εβδομάδες κύησης και ζυγίζουν λίγο περισσότερο από
ένα κιλό.Είναι  θαύματα και τυχεροί  που είναι  ζωντανοί!Είναι  πλέον 2 ετών και  καθυστερούν
αναπτυξιακά  κατά  περίπου  1  χρόνο  παρά  την  όλη  θεραπεία  τους  (επαγγελματική,  ομιλία,
σωματική,  αναπτυξιακή εβδομαδιαία).Έχω διαβάσει  ότι  το  λάδι  κάνναβης  θεραπεύει  πολλές
ασθένειες, συμπεριλαμβανομένου του καρκίνου και των εγκεφαλικών βλαβών...Η ερώτησή μου
είναι - θα μπορούσε το λάδι κάνναβης να βοηθήσει την ανάπτυξη των θαυματουργών μωρών
μου;!Και αν ναι, πόσα χορηγώ καθημερινά;Ευχαριστώ πολύ για τη βοήθειά σου!" Τζένα

-- Αγαπητή Jenna, ξεκινήστε με μικρές δόσεις (0,005 - 0,01 g), τρεις φορές την ημέρα.Τα παιδιά
θα έπρεπε να ήταν στο λάδι από την πρώτη μέρα, αν οι γιατροί ήξεραν τι έκαναν.Είμαι σίγουρος
ότι θα δείτετεράστιες βελτιώσεις πολύ σύντομα.Θα συμπεριλάμβανα επίσης σπόρους κάνναβης
και λάδι από σπόρους κάνναβης στη διατροφή τους και θα πρόσθετα επίσης ένα κουταλάκι του
γλυκού  λάδι  από σπόρους  κάνναβης  και  μείγμα  ελαίου  κάνναβης  στα  μπάνια  τους  -  κάνει
εξαιρετική δουλειά για το δέρμα τους και κρατά μακριά τα εκζέματα και τα εξανθήματα.JB

«Γεια, αναρωτιόμουν πόσα γραμμάρια λάδι έχει η σύριγγα που πήρα για την κόρη μου;» Marie
-- Ένα γραμμάριο είναι περίπου 0,9 ml.JB

«Στο τέλος επικοινώνησα με τη μαμά της Κάσι και μου πρότεινε να πάω για ακτινοβολία και το
έκανα  γιατί  το  λάδι  δεν  έμπαινε  ακόμα  και  εκείνη  λαχανιαζόταν  για  αέρα.Έκανε  λοιπόν  4
θεραπείες  ακτινοβολίας  και  έχει  συρρικνωθεί  και  επιτέλους  μπορεί  να  αναπνεύσει  ξανά.Δεν
σταματάω το λάδι, της δίνω ακόμα ένα γραμμάριο την ημέρα.Οπότε τώρα ελπίζω να αρχίσει να
λειτουργεί...Ξέρω ότι δεν λέτε ακτινοβολία, αλλά τι έπρεπε να κάνω;Αν δεν ήταν η ακτινοβολία
θα ήταν νεκρή αυτή τη στιγμή...Επειδή ο όγκος μεγάλωσε όλος στο λαιμό της…» Μαρί

--  Γεια  σου  Μαρία,  έκανες  αυτό  που  έπρεπε  να  κάνεις.120-180  γραμμάρια  λαδιού  υψηλής
ποιότητας τους επόμενους έξι μήνες θα πρέπει να αποκαταστήσουν τη ζημιά.Θα προτιμούσα να
ταΐσω  τον  ασθενή  πέντε  ή  δέκα  γραμμάρια  λάδι  την  ημέρα,  αλλά  δεν  μπορούμε  να  το
αναιρέσουμε έτσι κι αλλιώς.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Λοιπόν, είναι μόλις 7 μηνών.10 γραμμάρια την ημέρα φαίνονται πάρα πολλά για ένα μωρό
γιατί δυσκολεύεται να χειριστεί 1 γραμμάριο την ημέρα».Μαρία

-- Το ξέρω, Μαρί.Είναι πραγματικά δύσκολο να παρέχετε αυτή τη συμβουλή μέσω Διαδικτύου,
χωρίς να δείτε τον ασθενή, να γνωρίζετε την ποιότητα του λαδιού κ.λπ.Έκανες αυτό που έπρεπε
να κάνεις, είμαι εντάξει με αυτό.Το μόνο που λέω είναι να βεβαιωθείτε ότι τρώει πολύ λάδι τώρα
για να διορθώσει τη ζημιά που έχει γίνει.JB

«Γεια, απλά αναρωτιέμαι αν θα μπορούσα να κάνω ένεση με λίγο λάδι στον όγκο της κόρης
μου;Επειδή μεγαλώνει ξανά, ο όγκος της βρίσκεται στο κάτω χείλος της και στο εσωτερικό και
στα δύο μάγουλά της...Τα καλά νέα είναι ότι τελικά έχει σταματήσει την υδρομορφίνη και ακόμα
κι αν αρχίσει να μεγαλώνει ξανά, δεν πονάει...Είδα λοιπόν ότι έκαναν ένεση με λίγο λάδι για
ασθενείς με καρκίνο του μαστού και με έκανε να αναρωτιέμαι αν έπρεπε να κάνω το ίδιο για την
Kaylie;Αν ναι, πόσο πρέπει να της κάνω ένεση και να της δίνω ακόμα λίγη με το σωληνάριο
ng;»Μαρία

-- Γεια σου Marie, θα το χρησιμοποιούσα τοπικά, θα πρέπει να είναι αρκετό.Ένα βάμμα θα κάνει
καλή δουλειά, ή κατ 'ευθείαν πάνω του.Δεν θα έκανα υπερβολική ένεση στην περιοχή του όγκου
εκτός και αν ήταν πραγματικά απαραίτητο.Φυσικά, όσο περισσότερο λάδι παίρνετε και όσο πιο
κοντά στον όγκο, τόσο το καλύτερο, αλλά σε αυτή την περίπτωση πιστεύω ότι η τοπική χρήση
θα κάνει.Παρακαλώ τραβήξτε φωτογραφίες ή βίντεο και τις καλύτερες ευχές.Τζίντριχ
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«Δεν νομίζω ότι το λάδι θα λειτουργήσει για την Kaylie.Γίνεται πολύ μεγάλο και πάλι...Σύντομα
θα γίνει όπως την προηγούμενη φορά, ο όγκος θα της εμποδίσει την αναπνοή...Τώρα παίρνει
πάνω από 2 γραμμάρια την ημέρα και ακόμα δεν αλλάζει...Δεν μπορούσε να ανεχθεί 5 με 10
γραμμάρια την ημέρα γιατί δεν μπορεί να ανεχθεί ούτε 2 γραμμάρια την ημέρα...και συν ότι μας
κοστίζει 200$ κάθε 2 μέρες, δεν υπάρχει περίπτωση να αντέξουμε οικονομικά 5 γραμμάρια την
ημέρα,  έχουμε  ακόμα  άλλες  2  κόρες  που  πρέπει  να  φροντίσουμε  επίσης...Ζούμε  έναν
εφιάλτη…»

--  Λοιπόν,  δεν  έχετε  τίποτα  να  χάσετε,  επιστρέψτε  τη  δόση  και  ξεκινήστε  την  ένεση.Θα
συρρικνωθεί γρήγορα, οπότε μην χάνετε χρόνο αν ξέρετε τι κάνετε και ελπίζω να το κάνετε.Τις
καλύτερες ευχές, JB

«Θα χρειαζόμουν περισσότερες οδηγίες για το πώς να κάνω την ένεση, με τι ανακατεύω το λάδι
για να το κάνω κ.λπ.;...Θα μου άρεσε αν μπορούσατε να μου γράψετε όλες τις οδηγίες».

-- Λοιπόν, δεν το έχω κάνει ποτέ μόνος μου για να είμαι ειλικρινής - θέλετε ακόμα τις οδηγίες
μου;JB

"Ναί ...Πρέπει να γνωρίζετε κάποιον που το δοκίμασε;»

-- Δεν θα διέλυα το λάδι, θα το έκανα ένεση ακριβώς δίπλα στον όγκο.Θα χρειαστεί να ζεστάνετε
τη σύριγγα έτσι ώστε το λάδι να είναι ρευστό.Μετά, κάνε ένεση όσο μπορείς, ίσως πες μισό
γραμμάριο, ποιος ξέρει.Ή ξεκινήστε με λιγότερα.Αλλά και πάλι - ένας γιατρός πρέπει να το κάνει
αυτό σε μια ιδανική κατάσταση,το ξέρουμε και οι δύο.JB

"Εντάξει...Οι γιατροί της Kaylie δεν γνωρίζουν για το ότι είναι στο λάδι...Έχω βελόνες εδώ που
μου έδωσαν οι νοσοκόμες για να αφαιρέσω τα φάρμακα...Αν της έκανα ένεση δίπλα στον όγκο
της, πρέπει ακόμα να της δώσω λίγη στον σωλήνα της;»

-- Δοκιμάστε το, δείτε πώς ανταποκρίνεται και συνδυάστε τα δύο.Νομίζω ότι μια ένεση μία φορά
την  ημέρα  θα  κάνει,  αλλά  είναι  πραγματικά  δύσκολο  να  δώσουμε  αυτήν  τη  συμβουλή  στο
διαδίκτυο.Όσο  περισσότερο  λάδι  έχει  μέσα  της,  τόσο  καλύτερη  είναι  η  πιθανότητα,  μερικοί
ασθενείς πήραν ένα ολόκληρο σωληνάριο και κοιμήθηκαν για τρεις τέσσερις ημέρες, αλλά οι
όγκοι τους ενθυλακώθηκαν στο μεταξύ, πραγματικά δεν ξέρω πολλά περισσότερα τι να πω.JB

«Μπορεί να χορηγηθεί Robunol ενώ βρίσκεται σε θεραπεία με λάδι;Επειδή η βλέννα της είναι
πολύ κακή και αν δεν έδινα Robunol νομίζω ότι θα έπνιγε τη βλέννα της.Αλλά φοβάμαι ότι το
λάδι δεν συρρικνώνει τον όγκο της αλλά τον προκαλεί…»

-- Το λάδι θα φροντίσει τη βλέννα της, οπότε δεν θα της έδινα Robunol.JB

«Δεν  έχει  γίνει  ακόμα,  δεν  πρέπει  να  παίρνω  λάδι  καλής  ποιότητας  τότε  γιατί  τίποτα  δεν
λειτουργεί...»
-- Είναι επίσης δυνατό.JB

«Η κόρη μου πέθανε την Παρασκευή στις 4 το πρωί».

-- Μαρία, έκανες ό,τι καλύτερο μπορούσες.Τζίντριχ

«4 ΕΤΩΝ ΜΕ ΟΓΚΟ ΕΓΚΕΦΑΛΟΥ.Α, ναι, για άλλη μια φορά γι'  αυτό δεν σιωπώ ότι το λάδι
κάνναβης σκοτώνει τον καρκίνο.Το παρακάτω είναι μια ενημέρωση από τη μητέρα ενός 4χρονου
αγοριού με όγκο στον εγκέφαλο τελικού σταδίου που είναι τυλιγμένος γύρω από το νωτιαίο
μυελό του.Πριν από περίπου 6 εβδομάδες ο R.του δόθηκε 2 μήνες ζωής.Είναι παράλυτος από
τη μέση και κάτω από τον όγκο.Σε προηγούμενη αναφορά, η μαμά είχε πει ότι κουνούσε λίγο το
αριστερό του πόδι.Το παρακάτω είναι μια ενημέρωση που μόλις έλαβα.==

Γεια σου Κόρι, πώς είσαι;Όλα είναι καλά εδώ!!R.φαίνεται να τα πάει καλά!Διατηρώντας το βάρος
του να τρώει καλά και λίγο πόνο που ο S.και εγω και ο φυσικοθεραπευτης νομιζουμε οτι ειναι

- 135 -



αδυναμοι  μυες  στον  κορμο  του!!Κοιμάται  άνετα  και  μπορεί  να  κάθεται  στο  αναπηρικό  του
καροτσάκι για λίγες ώρες τη φορά.Νιώθω πολύ θετικός ότι όλα πάνε στη σωστή κατεύθυνση!!

Κάθεται 3 ώρες τη φορά και ο πόνος είναι πολύ λίγος!!Μπορεί να ξυπνήσει το βράδυ για να μας
ζητήσει να του κάνουμε μασάζ ή να του κάνουμε μασάζ στα πόδια, αλλά αυτό είναι όλο.Δεν
παραπονιέται για πόνο εκεί που ήταν ο όγκος και δεν βλέπουμε τίποτα να φουσκώνει!!!Κοιμάται
αμέσως  περίπου  3  ώρες  αφού  του  έδωσα  τη  δόση  του  και  κοιμάται  για  περίπου  4
ώρες.Εξακολουθούμε  να  εργαζόμαστε  για  να  φτάσουμε  στο  1  γραμμάριο  την  ημέρα,  αλλά
έχουμε ξεπεράσει τα μισά του δρόμου!!!Είμαστε πολύ ευλογημένοι που σας γνωρίσαμε εκείνη τη
στιγμή!!Πραγματικά  πιστεύω  ότι  ήταν  γραφτό!!R.έχει  προγραμματιστεί  η  μαγνητική  του
τομογραφία στις 22 Απριλίου!!!Κρατήστε την πίστη άνθρωποι.Η ΚΑΝΝΑΒΗ ΣΚΟΤΩΝΕΙ ΤΟΝ
ΚΑΡΚΙΝΟ». Κόρι Γέλαντ

«Οι μαμάδες θα πρέπει να τρώνε το λάδι, αυτό θα ήταν καλύτερο για αυτές καθώς και για τα
παιδιά τους.Το κάπνισμα αυτού του φαρμάκου δεν είναι σχεδόν εξίσου αποτελεσματικό, το 90%
των φαρμακευτικών αποτελεσμάτων προκαλείται  από τον  καπνό.Και  αν  με  ρωτήσετε  αν  τα
παιδιά  πρέπει  να  χρησιμοποιούν  το  λάδι  ως  φάρμακο,  θα  σας  πω  ναι,  απολύτως,  κατά
προτίμηση κάθε μέρα.Τι άλλο θα θέλατε να δώσετε σε ένα παιδί ως φάρμακο;JB"

«Μόλις έκανα στον γιο μου ένα μασάζ στην πλάτη με λάδι δέντρου τσαγιού με ανακατεμένο λάδι
κάννας.Παραπονιόταν για πόνους στο κάτω μέρος.Έτσι βγήκε το φάρμακο.Λειτούργησε μέσα σε
δύο λεπτά.Είπε ότι ο πόνος έχει φύγει τελείως.Γύρισε έξω και κάνει ένα κατασκευαστικό έργο με
τα τρακτέρ του». Χοσέ

«Η κόρη μου έχει επιληψία, είχε την πρώτη της κρίση στα 13 της.Τώρα είναι 31 ετών και παίρνει
5  τύπους φαρμάκων που παίρνει  3  φορές  την  ημέρα σε  τεράστιες  δόσεις.Έχει  επίσης  ένα
εμφύτευμα VNS (διεγέρτης πνευμονογαστρικού νεύρου) που πήρε τον Απρίλιο του 2000.Εκείνη
την εποχή οι κρίσεις της ήταν τόσο κακές που ήταν ένα άτομο που δεν λειτουργούσε και έπρεπε
να είναι δεμένο σε αναπηρικό καροτσάκι.Πρέπει να παραδεχτώ το VNSβοήθησε πάρα πολύ σε
αυτό!Αλλά εξακολουθεί να έχει επιληπτικές κρίσεις και μεταξύ αυτών και όλων των φαρμάκων
δεν μπορεί να έχει μια ζωή.Είχε περισσότερους συνδετήρες, ράμματα και σπασμένα κόκαλα
από όσα θα έπρεπε να αντιμετωπίσει κανείς.

Τέλος  πάντων,  ελπίζω  να  έχετε  την  εικόνα.Ο  γιος  μου  και  ο  αδερφός  μου  χρησιμοποιούν
μαριχουάνα για διπολικό και πόνο.Με ρώτησαν μερικές φορές αν έχω εξετάσει ποτέ μελέτες που
αφορούν τη χρήση του για επιληπτικές κρίσεις.Τελικά άρχισα να το ψάχνω και τότε ήταν που
βρήκα τα δάκρυα του Φοίνικα.Δεν  είμαι  καθόλου σίγουρος ότι  το λάδι  θα  λειτουργούσε για
αυτήν, ωστόσο άρχισα να το παίρνω μόνος μου την περασμένη Κυριακή για πόνο σε όλο το
σώμα και τεράστια αϋπνία.Με βοήθησε περισσότερο από όσο μπορώ να πω!

Αλλά στην έρευνά μου συνάντησα επίσης την ιστορία του Jason and Jayden.Υποθέτω ότι είστε
εξοικειωμένοι με αυτό,  αλλά για κάθε περίπτωση, ένας άντρας αντιμετωπίζει  τις  επιληπτικές
κρίσεις των γιων του με ένα βάμμα υψηλής CBD.Άρχισα επίσης να το ερευνώ και αποφάσισα να
το δοκιμάσω για την κόρη μου.Πήρε την πρώτη της δόση την Κυριακή 30 Δεκεμβρίου 2012.Από
σήμερα της δίνω 1/2 σταγονόμετρο 5 φορές την ημέρα.Σε λιγότερο από μια εβδομάδα έχει
περάσει από αρκετές κρίσεις σχεδόν καθημερινά σε καμία τις τελευταίες δύο ημέρες!Γράφω τα
πάντα και στόχος μου είναι να τη βγάλω από τα φάρμακα και αυστηρά από το βάμμα.Εάν η
τεκμηρίωσή  μου  βοηθήσει  με  οποιονδήποτε  τρόπο,  θα  σας  τη  στείλω  ευχαρίστως.Είμαι
εξαιρετικά ευγνώμων για τη δουλειά που κάνετε εσείς και ο Rick Simpson!Ευχαριστώ." Κέισι

-- Γεια σου Κέισι, σε ευχαριστώ για τα νέα.Αυτό είναι αρκετά χαρακτηριστικό, οι άνθρωποι δεν
έχουν  πολύ  κρίσεις  όταν  είναι  στο  λάδι.Θα  ήταν  καλύτερο  να  έκανε  τη  θεραπεία  σωστά
ακολουθώντας τις οδηγίες στον ιστότοπό μας.Φυσικά, η τεκμηρίωση θα είναι εξαιρετική, καθώς
και τα κλιπ του Youtube ή οτιδήποτε άλλο τέτοιο.Τις καλύτερες ευχές, Jindrich”
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Q.Υπάρχει κάποια ηλικία που μπορούν να ξεκινήσουν αυτό;Ο γιος μου είναι 3 ετών και έχει
κακό έκζεμα και κάνει κρύο ένα καλό μέρος του χρόνου εδώ». Ρωξάνη

-- Roxanne, είναι απολύτως ασφαλές να χορηγείται το λάδι σε παιδιά, ακόμη και σε νεογέννητα,
ειδικά  όταν  χρησιμοποιείται  τοπικά  σε  μείγμα  με  λάδι  από  σπόρους  κάνναβης  ή  βούτυρο
καριτέ.Είναι μια καλή στρατηγική να αναμειγνύετε λάδι από σπόρους κάνναβης με το λάδι (το
1% του λαδιού θα κάνει,  αλλά το 20-30% θα ήταν ιδανικό) και στη συνέχεια να προσθέτετε
μερικές σταγόνες από αυτό στο μπάνιο κάθε μέρα.Θα αφήσει ένα λεπτό φιλμ σε όλο το σώμα
και  αυτό  είναι  συνήθως  το  μόνο  που  χρειάζεται  (ή  τουλάχιστον  για  συντήρηση).Τραβήξτε
φωτογραφίες και βίντεο, η βελτίωση πρέπει να αρχίσει να γίνεται πολύ γρήγορα.Ο κνησμός και
ο ερεθισμός θα υποχωρήσουν σε δευτερόλεπτα ή λεπτά και το έκζεμα θα πρέπει απλώς να
εξαφανιστεί μέσα σε μια εβδομάδα ή περισσότερο.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Το RSO ήταν η καλύτερη θεραπεία με διαφορά για τον αυτιστικό γιο μου που ήταν ομαδικός
στο σπίτι επειδή με χτυπούσαν και το σπίτι μου καταστράφηκε.Έχω δοκιμάσει δίαιτες, θεραπεία
χηλίωσης,  υπερβαρικό  οξυγόνο,  εμβόλια  μεθυλίου  b  12  και  πολλά  φαρμακευτικά  φονικά
φάρμακα και τίποτα δεν λειτούργησε καλύτερα από το λάδι κάνναβης.

Είναι δύσκολο να βγάλεις ιατρική κάρτα για ανήλικο αν απλά τηλεφωνήσεις και ρωτήσεις αν θα
δώσει  κάρτα σε έναν αυτιστικό ανήλικο.Για  γονείς  που δυσκολεύονται,  τηλεφωνήστε ενώ το
παιδί  σας  είναι  θυμωμένο,  ώστε  να  το  ακούσουν  από  πρώτο  χέρι  πόσο  σοβαρή  είναι  η
κατάσταση.Με  απέρριψαν  3  φορές  πριν  αποφασίσω  να  τηλεφωνήσω  ενώ  τρύπωνε  στους
τοίχους του και ούρλιαζε...μετά είπαν ότι θα του δώσουν κάρτα». Κοκκινολαίμης

«Ευχαριστώ  Rick  Simpson  oil...Δεν  μπορούσα  να  σας  ευχαριστήσω  αρκετά!Δίνεις  στο
επτάχρονο  κοριτσάκι  μου  που  πάσχει  από  Οξεία  Λεμφοβλαστική  Λευχαιμία  τη  δύναμη  να
συνεχίσει!Μαντέψτε  τι  άλλο;!Πήρε  σε  ύφεση  μια  εβδομάδα  αφού  πήρε  το  λάδι  σε  μορφή
κάψουλας!!!(Έχει μια κάρτα OMMP για τη νόμιμη χρήση κάνναβης για τη λευχαιμία που της
συνέστησε ο γιατρός της)

Σας ευχαριστούμε που μας δώσατε την ευκαιρία να μην γεμίσουμε το σώμα του κοριτσιού μας
γεμάτο  ζωή  με  ναρκωτικά  φάρμακα  που  αλλάζουν  σώμα.Ευχαριστώ  που  της  δώσατε  τα
φαγητά...όταν τα κανονικά παιδιά αισθάνονται άρρωστα στο στομάχι τους!Ευχαριστούμε που
κάνατε ένα χαμόγελο στο πρόσωπό της και της επιτρέψατε να μην έχει ούτε μια κατάρρευση
στον μακροχρόνιο μήνα της θεραπείας με υψηλή δόση στεροειδών.

Το  μόνο  μειονέκτημα  στη  χρήση  του  λαδιού  Rick  Simpson  για  εμάς...είναι  ένας  μοχθηρός
βιολογικός πατέρας που δεν έχει ξαναβρεθεί στη ζωή της δεν συμφωνεί και θέλει να αναλάβει
την επιμέλειά της.Αλλά πιστεύω στις θεραπευτικές δυνάμεις που έχετε και θα σταθώ υπέρ μας
και της ιατρικής μαριχουάνας και θα παλέψω για το γεγονός ότι αυτό είναι το πιο σημαντικό
μέρος της θεραπείας των κοριτσιών μου». Έριν

«Τη Δευτέρα η Brave Mykayla έκανε έλεγχο στα εργαστήριά της για να δει αν ήταν αρκετά ψηλά
ώστε να συνεχίσει τη χημειοθεραπεία της (καθυστέρησε λόγω χαμηλού αριθμού ουδετερόφιλων
από τις 4 Ιουνίου)...προς λύπη μου ήταν ακόμα πολύ χαμηλά.

Ανησυχώ για αυτήν...το σώμα της...την υγεία της...το μέλλον της...την ευημερία της.Θέλω το
καλύτερο για εκείνη και βλέποντας το σώμα της σε τόσο κακή κατάσταση ραγίζει την καρδιά
μου.Όλοι βλέπετε χαμόγελα και μια γεμάτη ενέργεια ημι-υγιή, χαρούμενη 8χρονη (κάτι που είναι
υπέροχο και δεν θα μπορούσα να είμαι πιο χαρούμενη γι' αυτό), αλλά στην πραγματικότητα αν
είδατε τα εργαστήριά της...και αυτό που κάνει η χημειοθεραπεία στο σώμα της θα ένιωθες το
συναίσθημα που νιώθω εγώ.Τα μικρά μικροσκοπικά κομμάτια της θρυμματισμένης καρδιάς μου
θρυμματίζονται καθώς το χρώμα γλιστράει από το πρόσωπό μου...σχηματίζεται ένα εξόγκωμα
στο λαιμό μου...και τα μάτια μου φουσκώνουν από δάκρυα.Αυτή είναι τόσο όμορφη...είναι τόσο
χαρούμενη και υγιής...ΔΕΝ έχει καρκίνο...και έχει το καλύτερο φυσικό φάρμακο που υπάρχει για
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την καταπολέμηση του καρκίνου...Δεν το αντέχω αυτό και τι της κάνει αυτό.Θέλω να γίνει αυτό
σύντομα...αλλά την ημέρα πριν από την αναχώρηση για τη Χαβάη πήραμε την ημερομηνία
λήξης της θεραπείας της στις 13 Νοεμβρίου 2014.Ήμουν πολύ ευγνώμων που τελειώνει 8 μήνες
νωρίτερα  από  όσο  νόμιζα,  αλλά  στην  πραγματικότητα...θα  μπορούσατε  να  φανταστείτε  να
κάνετε  χημειοθεραπεία  καθημερινά  για  πάνω  από  1,5  χρόνο;!Και  εντατική  εβδομαδιαία
χημειοθεραπεία για 10 μήνες πριν από αυτό;!

Η χημειοθεραπεία συντήρησης μας εξηγήθηκε ως πιο εύκολη περίοδος χημειοθεραπείας...και
δεν ήταν καθόλου εύκολο.Λένε ότι ο αριθμός των ουδετερόφιλων τους μπορεί να παραμείνει
χαμηλός για μεγάλα χρονικά διαστήματα ενώ καταπολεμά έναν ιό...όμως υποτίθεται ότι θα τη
στείλω στο δημόσιο σχολείο χωρίς να κολλήσει ιό;!Αυτό θα είναι αδύνατο...μας είπαν ότι μάλλον
έχει ιό *αν και δεν εμφάνισε συμπτώματα...η αδερφή της ήταν πολύ άρρωστη* και εδώ είμαστε
20 μέρες μετά ακόμα με πολύ χαμηλό αριθμό.

Παρακαλώ  φίλοι  προσευχηθείτε  για  το  Brave  Mykayla  να  βρει  τη  δύναμη  να  ξεπεράσει
οτιδήποτε προκαλεί αυτή την παρατεταμένη περίοδο χαμηλών μετρήσεων.Παρακαλώ τον Θεό
να θεραπεύσει το σώμα της και να του δώσει την ενέργεια να αντέξει τη χημειοθεραπεία χωρίς
παρενέργειες  ή  μακροχρόνιες  παρενέργειες.Σε  παρακαλώ  ο  Θεός  να  την  προστατεύει  για
μένα...Δεν θα μπορούσα ποτέ να φανταστώ μια μέρα χωρίς το όμορφο χαμόγελό της και τη
ζεστή  παρηγορητική  αγκαλιά  της.Θα ελέγξουμε  ξανά τα  εργαστήρια  την  Τρίτη  την  επόμενη
εβδομάδα... και θα σας κρατάω όλους ενήμερους.peaceloveCURE." Γενναία μαμά

-- Είναι δύσκολο να περιγράψω τι μου κάνει αυτό το διάβασμα.Και είναι δύσκολο να φανταστεί
κανείς τι κάνει όλο αυτό το δηλητήριο στη Mykayla.Για κανέναν άλλο λόγο από την απληστία και
τη διαφθορά στα υψηλότερα επίπεδα της κοινωνίας μας.

Η Mykayla χρειάζεται ένα φάρμακο που θα τονώσει το ανοσοποιητικό της σύστημα, όχι ένα
δηλητήριο που θα προκαλέσει ανεπανόρθωτη μακροπρόθεσμη βλάβη.Αλήθεια οι  γιατροί της
δεν  το  γνωρίζουν  αυτό;Τι  προσόν  έχουν  για  να  χορηγούν  δηλητήριο  χωρίς  λόγο;Αυτοί  οι
γκάνγκστερ που επωφελούνται από το να δίνουν δηλητήριο σε παιδιά έχουν επίσης άδεια να
σκοτώνουν;Ποιος τους το έδωσε;

Χθες μιλήσαμε για να βάλουμε τις γυναίκες στη δράση.Εδώ είναι η αιτία σας.Έτσι φαίνεται στην
πράξη όταν οι γιατροί δεν κάνουν τη δουλειά τους όπως θα έπρεπε.Και είναι στο χέρι σας οι
γυναίκες να το αλλάξετε.Προστατεύετε τα παιδιά σας όλη σας τη ζωή, οπότε κάντε ό,τι πρέπει να
γίνει.Λάβετε μέτρα τώρα, μην περιμένετε, κάθε μέρα έχει σημασία.JB

"Ξέρεις...Την  άλλη  μέρα  φέραμε  τη  Mykayla  στους  γιατρούς  και  έτρεξαν  τα  συνηθισμένα
εργαστήρια...Η αιμοσφαιρίνη της ήταν σε πολύ κρίσιμο χαμηλό 5,2 (το οποίο τεχνικά είναι μόλις
αρκετό αίμα για να λειτουργήσει το σώμα σας...ο γιατρός μας είπε ότι το μέσο παιδί είναι σχεδόν
ΜΗ ανταποκρινόμενο σε αυτό το χαμηλό επίπεδο) Mykayla αναπηδούσε από τους τοίχους,
υπερ,  μπήκε  στο  πρόβλημα  που  πήδηξε  στο  κρεβάτι  της,  φλύαρη,  χαμογελαστή  και
χαρούμενη!!!Οι  γιατροί  αναρωτιούνται  γιατί...καλά  γιατρέ  τι  είναι  διαφορετικόανάμεσα  στη
Mykayla και τα άλλα παιδιά σου...έχει κάνναβη!!!

Φυσικά οι γιατροί ΠΟΤΕ δεν πιστώνουν τέτοια πράγματα στην κάνναβη...αλλά θα έπρεπε.Οι
γιατροί και οι ιατροί ερευνητές και οι φαρμακοποιοί προκαλούν τη φυλή μας να υποφέρει περιττό
πόνο και είναι καταστροφικό.Ακόμα κι αν κάποιος δεν μπορεί να θεραπευτεί για κάποιο λόγο…Η
ποιότητα της ζωής τους μπορεί να βελτιωθεί σημαντικά με την κάνναβη.Ο παππούς σου είναι η
απόδειξη  ότι  ο  καρκίνος  του  ήταν  πολύ  προχωρημένος  και  εξαπλώθηκε  σε  όλο  του  το
σώμα...αλλά δείτε τι του έκανε η κάνναβη!

Όταν  η  Mykayla  ήταν  μωρό  η  γιαγιά  της  πέθανε  από  καρκίνο...ένας  πολύ  γρήγορος  και
επιθετικός  καρκίνος.Δεν  έκανε  χρήση  κάνναβης.Την  έβαλαν  σε  ένα  ξενώνα  και  την  έβαλαν
γεμάτη μορφίνη...στην πραγματικότητα μας είπε ότι ήταν για να την κρατήσει απαλλαγμένη από
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τον πόνο και να επιταχύνει τη διαδικασία θανάτου.Αυτό είναι σκληρό...ασυνήθιστο και κακό...και
τυχαίνει να είναι ΠΡΟΤΥΠΗ ΙΑΤΡΙΚΗ ΘΕΡΑΠΕΙΑ.Δεν θα ήθελα ποτέ να μείνω κολλημένος σε
μια σταγόνα μορφίνης για να υποφέρω μέχρι να πεθάνω.Αυτό είναι σκληρό...και προσεύχομαι
κάθε μέρα να τελειώσει αυτή η διαφθορά». Γενναίος Mykayla

«Οι δύο τελευταίες αναρτήσεις μου προκάλεσαν πολλές ερωτήσεις και μερικές απαιτήσεις για
«απόδειξη»...Θα ήθελα να μοιραστώ μαζί σας όλη την επιστήμη μεταξύ της κάνναβης και των
καρκίνων  του  ανοσοποιητικού  συστήματος  (λευχαιμία/λέμφωμα).Αυτές  οι  πληροφορίες  είναι
συγκεκριμένες για τις κυτταρικές σειρές λευχαιμίας Jurkat...που είναι μια οξεία λεμφοβλαστική
λευχαιμία των CD4+ T-κυττάρων...ΑΚΡΙΒΩΣ η ίδια καταγωγή με τη λευχαιμία της Mykayla.

Ο  συγκεκριμένος  τύπος  καρκίνου  του  Brave  Mykayla  έχει  μια  εξαιρετική  ποσότητα
αποδεδειγμένης επιστήμης πίσω από την αποτελεσματική θεραπεία της κάνναβης, επειδή οι
επιστήμονες  ανακάλυψαν  ότι  τα  κύτταρα  του  ανοσοποιητικού  συστήματος  έχουν  έναν
ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΟ υποδοχέα cb2 που προκαλεί απόπτωση (κυτταρικό θάνατο).

Η THC επάγει απόπτωση στα κύτταρα Jurkat (οξεία λεμφοβλαστική λευχαιμία των κυττάρων t)
μέσω τριών διαφορετικών μηχανισμών.(1)  Η THC συνδέεται με CB1 και CB2 και  οδηγεί  σε
σύνθεση  κεραμιδίου  από  παλμιτοϋλοτρανσφεράση  σερίνης.(2)  Το  κεραμίδιο  εισέρχεται  στα
μιτοχόνδρια  και  έχει  ως αποτέλεσμα  τη  διαρροή του  κυτοχρώματος  c  στο  κυτοσόλιο.(3)  Το
κυτόχρωμα c συνδυάζεται με την Apaf-1, την κασπάση 9, και σχηματίζει το απόπτοσωμα.(4) Το
αποπτόσωμα  μετατρέπει  την  προκασπάση  3  σε  ενεργή  κασπάση  3,  με  αποτέλεσμα  την
απόπτωση.Η THC ενεργοποιεί επίσης την εξωτερική οδό (κασπάσεις 8 και 10) και αναστέλλει
την  οδό  Raf/Mek/Erk.Η  αναστολή  της  οδού  επιβίωσης  των  κυττάρων  οδηγεί  σε
αποφωσφορυλίωση του Bad και μετατόπιση αυτής της πρωτεΐνης Bcl-2 στα μιτοχόνδρια και στη
συνέχεια σε απόπτωση. Γενναίος Mykayla

--  Όσο περισσότερο λάδι παίρνει  μέσα της τόσο το καλύτερο,  ειδικά αν λάβουμε υπόψη τις
περιττές ιατρικές θεραπείες που έχει  ακόμη και έπρεπε να περάσει.Τις καλύτερες ευχές στη
Χαβάη,  το  Bravest  Mykayla,  είναι  υπέροχο  να  βλέπεις  ότι  το  όνειρό  σου  έγινε
πραγματικότητα.Με λίγη βοήθεια από το λάδι.JB

«Αυτός ο καπνός ΔΕΝ είναι υγιεινός για τα παιδιά ή τις μαμάδες... ηλίθιες μαμάδες και τι λέτε
στα παιδιά σας;Λάδι ή Νάντα!Ειδικά για τα παιδιά!» Νάγια

--  Δεν  θα  ήμουν  τόσο  ριζοσπαστική,  το  κάπνισμα  ή  το  άτμισμα  έχει  επίσης  ευεργετικά
αποτελέσματα,  για παράδειγμα κατά της ναυτίας σε έγκυες γυναίκες.Δεν θα κάνει  κακό στο
παιδί.JB

«Ο  καπνός  δεν  είναι  τόσο  καλός...ειδικά  αν  έχεις  τάσεις  προς  τις  αλλεργίες...απλώς
λέγοντας.Δεν μπορώ να διαχειριστώ τον καπνό!Επίσης, τα παιδιά δεν είναι σε θέση να ξέρουν
πότε  να  σταματήσουν...  είτε  είναι  ζάχαρη,  καφεΐνη,  φαγητό  κ.λπ.Πρέπει  να  είσαι  ο  οδηγός
τους.Δεν  νομίζω  ότι  η  υποστήριξη  του  καπνίσματος  κάνναβης  είναι  καλή  ιδέα  για  τους
εφήβους.Απλά λέω.Απλά η γνώμη μου απ' ό,τι έχω δει.Θα μπορούσε επίσης να αποσπάσει την
προσοχή από τη σχολική εργασία και σημαντικά θέματα.» Νάγια

-- Παλιά αποσπούσα την προσοχή μου από τις σχολικές εργασίες και από σημαντικά θέματα,
και δεν είχαμε καθόλου κάνναβη στη διάθεσή μας.Το μόνο που χρειαζόταν για μένα ήταν να δω
ένα όμορφο κορίτσι κάπου τριγύρω και αυτό ήταν για τη σχολική δουλειά και τα θέματα που ήταν
σημαντικά για τους άλλους αλλά όχι για μένα.

Εάν  ελέγχετε  πόσο  τσάι  πίνουν  τα  παιδιά  σας,  φυσικά  προχωρήστε  και  ελέγξτε  πόση
κάνναβηπρόκειται να πάρουν ή να καταπιούν.Καλή τύχη με αυτό.Είναι μια μάταιη προσπάθεια,
αλλά είμαι βέβαιος ότι θα απασχολήσει πολλούς ανθρώπους για τα επόμενα χρόνια μέχρι να
συνειδητοποιήσουν πόσο ασφαλής είναι η κάνναβη και ότι είναι πραγματικά πρακτικά αδύνατο
να γίνει μοιραία υπερβολική δόση από αυτήν.
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Ποιος νοιάζεται λοιπόν πόσο από αυτό καταναλώνει κάποιος;Δεν το κάνω.Δεν με νοιάζει καν
πόσα φλιτζάνια τσάι ή καφέ πίνουν οι άνθρωποι την ημέρα, φανταστείτε το.Γιατί θα έπρεπε?Δεν
είναι  δική  μου  δουλειά.Και  δεν  είναι  δουλειά  κανενός  το  πόσο  από  αυτό  το  σωτήριο  και
προληπτικό φάρμακο καταναλώνει κανείς.

Όσο περισσότερο λάδι έχετε μέσα σας και τόσο πιο συχνά τόσο το καλύτερο για την υγεία
σας.Αυτός  είναι  ο  μόνος  κανόνας  που  ισχύει  πραγματικά.Σε  άτομα  όλων  των  ηλικιών,
συμπεριλαμβανομένων των παιδιών και των εγκύων μητέρων.Αν δεν σου αρέσει αυτή η ιδέα,
ξεπέρασέ την, μάθε να ζεις με αυτήν, αυτό είναι το καλύτερο που μπορείς να κάνεις.Κανένας
κανονισμός  για  την  κάνναβη  δεν  θα  λειτουργήσει,  απλά  δεν  μπορεί  να  ρυθμιστεί  ούτως  ή
άλλως.Επιπλέον, δεν υπάρχει πραγματικός λόγος να το ρυθμίσετε.JB

«Κάπνιζα όλη μου την εγκυμοσύνη μέχρι τις  4 εβδομάδες του τοκετού.Ο γιατρός μου έκανε
εξετάσεις φαρμάκων σε κάθε επίσκεψη των γιατρών.Άρα γνώριζε ότι κάπνιζα μπουμπούκι.Όταν
το μωρό γεννήθηκε γεννήθηκε υγιές, 10,6 κιλά και ήταν αρνητικό για THC.Θηλάζω επίσης και
συνεχίζω να χρησιμοποιώ το μπουμπούκι.Και μαντέψτε, διαπρέπει σε κάθε μίλι.Είναι εντελώς
αντίθετο  από  την  εγκεφαλική  βλάβη.Ο  εγκέφαλος  χρειάζεται  τα  κανναβινοειδή  για  την
ακαθάριστη κινητική ανάπτυξη της υγείας, οπότε σταματήστε το μίσος». Νέσσα

«Ο γιος μου γεννήθηκε 8 λίβρες 1 ουγκιά.5 ημέρες ΠΑΝΩ ΑΠΟ την ημερομηνία λήξης του.Αυτές
είναι οι δύο κορυφαίες «ανησυχίες» που έχω βρει ποτέ με το κάπνισμα κατά τη διάρκεια της
εγκυμοσύνης, το χαμηλό βάρος γέννησης και τον πρόωρο τοκετό.Ο γιος μου είναι σχεδόν 9
μηνών, μόλις έκανε μια αξιολόγηση Bayley για να αξιολογήσει τη γνωστική του ανάπτυξη καθώς
και την κινητική του λειτουργία και τη γλώσσα.Σημείωσε υψηλό μέσο όρο και πολύ ανώτερος σε
όλες τις κατηγορίες.Πάρε, λοιπόν, τις ανοησίες σου και ξεσκίσσε τις.» Άσλεϊ

«Είναι η κυβέρνηση που είναι οι εγκληματίες εδώ…Έχω σκλήρυνση κατά πλάκας και το ίδιο και
ο γιος μου...πρέπει να κάνει 26 ενέσεις στον εγκέφαλό του, κάθε εβδομάδα, για να σκοτώσει τον
πόνο στα νεύρα του στον εγκέφαλό του...

Έχω 3 εγγόνια και δεν είμαι «ΝΑΡΚΩΤΙΚΟΣ» ΟΥΤΕ ΕΙΝΑΙ Ο ΓΙΟΣ ΜΟΥ, ΠΟΥ αποφοίτησε από
την κορυφή της τάξης του και πληρώθηκε για να είναι ο δάσκαλος της τάξης λόγω της ευφυΐας
του.Τα  νεφρά  του  έκλεισαν,  το  παχύ  έντερο  του  δεν  λειτουργούσε  και  ο  πόνος  ήταν  τόσο
έντονος που ήταν ακίνητος.Ποτέ δεν έπινε ναρκωτικά και δεν έπινε ποτό, μόνο περιστασιακά,
στη ζωή του, πριν εμφανίσει σκλήρυνση κατά πλάκας.

Ο ξάδερφός του γλίστρησε μια κατσαρόλα στα μπράουνις του όταν τον είχε για δείπνο, άγνωστο
σε αυτόν...και μάντεψε;Τα νεφρά του άρχισαν να λειτουργούν ξανά, οι τρόμοι υποχώρησαν και
μπορούσε να κοιμηθεί πραγματικά το βράδυ, όταν έπαιρνε το βάμμα.Ηρεμεί το τρέμουλο και
μπορεί  να  κοιμηθεί  το  βράδυ...Πρέπει  ακόμα να  βάζει  26  βελόνες  στον  εγκέφαλό του κάθε
εβδομάδα λόγω του πόνου στο νεύρο του εγκεφάλου του...

Ποιος είσαι εσύ που κρίνεις αυτό το απίστευτο φάρμακο...?????και παρεμπιπτόντως, είχα ένα
παιδί πριν κάνω το εμβόλιο ηπατίτιδας Β και είναι απαλλαγμένο από σκλήρυνση κατά πλάκας,
αλλά μέσα σε  μια  εβδομάδα από το  εμβόλιο  έπρεπε να πάρω γυαλιά  και  μετά μέσα σε 2
εβδομάδες,  ήμουν  τελείως  τυφλή  στο  αριστερό  μου  μάτι  ...Ήμουν  17  χρονών  και
τυφλώνω.Φοβισμένος?Ναί...Αν  δεν  ήταν  αυτό  το  φάρμακο,  θα  ήμουν  ακόμα  σε  αναπηρικό
καροτσάκι...

Δεν θα ευχόμουν ποτέ αυτή την ασθένεια σε κανέναν...αλλά πρέπει να πάρεις την κρίση σου
αλλού...γιατί πιστεύεις ότι ο ΘΕΟΣ έβαλε αυτό το φάρμακο στον πλανήτη;Ή νομίζετε ότι ο Θεός
έκανε λάθος;

Ελπίζω τα παιδιά σας να μην περάσουν ποτέ αυτό που έχει η οικογένειά μου...βλέποντας το
παιδί  σου να πεθαίνει  μπροστά στα μάτια σου...πάρτε την εικόνα,  κύριε...  Η Χάρπερ έκανε
ποινικό αδίκημα να καλλιεργείτε ένα φυτό στην αυλή σας...Υποθέτω ότι η οικογένειά του δεν έχει
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περάσει ποτέ από σκλήρυνση κατά πλάκας ή καρκίνο...είτε το RCMP.Είναι καιρός να αλλάξουν
οι νόμοι προς όφελος του λαού αντί των φαρμακευτικών εταιρειών». Δάφνη

«Έτσι η κόρη μου είχε την πιο βαθιά συναισθηματική εμπειρία θεραπείας με την κάνναβη αυτή
την εβδομάδα.Το να πει  κανείς  ότι  έχει  συναισθηματικό ταμπεραμέντο θα ήταν χονδροειδής
υποτίμηση.Γεννήθηκε  με  ένα  γενετικό  ελάττωμα  που  έχει  ακραίες  προκλήσεις  μαζί  του.Από
σεβασμό στην ιδιωτικότητά της, δεν θα μιλήσω για τις ιδιαιτερότητές της, αλλά ας πούμε ότι είναι
ακραίο.Και  το  να  ζήσω  μαζί  της  είναι  μια  πρόκληση  που  συγκλονίζει  τον  κόσμο  μου  τις
περισσότερες φορές.Μια σωματική πρόκληση που αντιμετωπίζει  είναι  οι  ημικρανίες.Το μόνο
που  μπορεί  πραγματικά  να  κάνει  όταν  έρχονται  είναι  να  ξαπλώσει,  να  κουκουλώσει  στα
σκεπάσματα και να πάει για ύπνο.Αυτό είναι το μόνο πράγμα που βοηθά πραγματικά.

Έτσι, πριν από λίγους μήνες, την έβαλα να δοκιμάσει επιτέλους μια γκοφρέτα με λάδι κάνναβης
και μέσα σε 15 λεπτά, οι ημικρανίες της έχουν φύγει.Αυτή την εβδομάδα λοιπόν, πήγαινα για
ύπνο νωρίς ένα βράδυ, και σκέφτηκε ότι μπορεί να πάθει ημικρανία αργότερα, καθώς τις νιώθει
να έρχονται...Έτσι, της έδωσα ένα μικρό δοχείο με μερικές γκοφρέτες μέσα για να το κρατήσει
δίπλα στο κρεβάτι της, ώστε αν ένιωθε να έρχεται μια όταν κοιμόμουν, θα μπορούσε να πάρει
μια.Λοιπόν, πήρε τέσσερα εκείνο το βράδυ.Ήταν κολλημένοι μεταξύ τους και εκείνη τα πήρε
όλα.Και είχε μια εμπειρία.Και μισό.

Κοιμήθηκε το μεγαλύτερο μέρος της επόμενης μέρας και νύχτας και το επόμενο πρωί.Ήξερα ότι
είχε κάποιο είδος εμπειρίας...Έβλεπα τις  σκέψεις  της να επιπλέουν και  ήξερα ότι  περνούσε
κάτι.Αυτό  για  το  οποίο  δεν  ήμουν  προετοιμασμένος  ήταν  τα  180  που  έχει  βιώσει  η  κόρη
μου.Είναι χαρούμενη, γλυκιά, προσεκτική και χαίρεται να είναι κοντά.Ομολογουμένως, έχω κάνει
κάποιες μεγάλες αλλαγές γύρω από την κατάσταση επίσης.Αλλά αυτό ήταν την επόμενη μέρα,
οπότε δεν υπάρχει αμφιβολία πόσο εκπληκτική ήταν η αλλαγή από την κάνναβη.Δεν υπάρχει
περίπτωση να την είχα κάνει να πάρει τόσα πολλά.Θα το είχε απωθήσει.Και δεν θα το είχα καν
σκεφτεί για να είμαι ειλικρινής μαζί σου.Θέλω απλώς να υποκλιθώ σε εκτίμηση.Όταν σας λέω ότι
περπατούσα  σε  τεντωμένο  σκοινί  μαζί  της,  δεν  αστειεύομαι  καθόλου.Η  μετατόπιση  και  το
άνοιγμα που συνέβη για εμάς λόγω ενός «ατύχημα» δεν είναι τυχαίο.Δεν της έχω δώσει ποτέ
ένα  μπουκάλι  με  τίποτα  για  να  πάρει  φάρμακο.Αυτό  που  έκανα  εκείνο  το  βράδυ  είναι  ένα
θαύμα».

«Είμαι  τόσο  χαρούμενη  που  μπορώ  επιτέλους  να  ανακοινώσω  ότι  το  γλυκό  αγοράκι  μου
χρησιμοποιεί  κάνναβη  για  να  καταπολεμήσει  τις  παρενέργειες  της  χημειοθεραπείας  και  της
ακτινοβολίας ΚΑΙ για να διασφαλίσει ότι δεν θα αναπτύξει νέους όγκους!Αυτό το φάρμακο τον
έχει βοηθήσει πάρα πολύ.Πριν πάρει αυτό το φάρμακο, έκανε συνεχώς εμετό, δεν έτρωγε, ήταν
πολύ ληθαργικός και εκκεντρικός...τώρα τρώει, κρατάει το φαγητό του χαμηλά, παίρνει βάρος και
όποιος ήταν κοντά του ξέρει πόσο ευτυχισμένος είναι».

-- Λοιπόν, χωρίς το δηλητήριο στο σώμα του, το παιδί θα τα πήγαινε πολύ καλύτερα.Πραγματικά
δεν έχει νόημα να χρησιμοποιείτε χημειοθεραπεία και ακτινοβολία μαζί με το λάδι, είναι σαν να
δίνετε στον ασθενή ένα αντίδοτο ενώ αντλεί δηλητήριο στις φλέβες του.Λάδι μόνο για καλύτερα
αποτελέσματα.Οι γιατροί πρέπει να το γνωρίζουν αυτό, δεν είναι τόσο δύσκολο να καταλάβουμε
ότι δεν είναι καλή ιδέα να δίνουμε στα παιδιά δηλητήριο όταν δεν είναι απαραίτητο.JB

Q.Είμαι ανύπαντρη μητέρα 29 ετών.Ο γιος μου είναι τώρα 8 ετών και ζει με μέτριο αυτισμό.Δεν
θα άλλαζα το μίνι μου με τίποτα σε αυτόν τον κόσμο, παρά μόνο για να κάνω τη ζωή του λίγο
πιο  εύκολη.Αναρωτιόμουν  αν  είχατε  άλλους  γονείς  να  σας  ρωτήσουν  για  το  λάδι;Ή
οποιεσδήποτε ιστορίες επιτυχίας με αυτισμό/Άσπεργκερ;Αν όντως αποφάσιζα να ακολουθήσω
αυτή τη διαδρομή, τι είδους δόση θα κοιτούσα;Εκτιμώ όλες τις πληροφορίες!Ευχαριστώ.Από μια
απογοητευμένη μαμά και αγοράκι.

ΕΝΑ.«Το λάδι  είναι  το  μόνο πράγμα που μπορεί  να λειτουργήσει»,  είπε  ο Ρικ  όταν του το
διάβασα αυτό.Οδηγίες δοσολογίας και άλλες πληροφορίες σχετικά με τον τρόπο παραγωγής και
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χρήσης του λαδιού βρίσκονται στον ιστότοπό μας και στα βιβλία που είναι διαθέσιμα εκεί.Έχω
βοηθήσει  αρκετά παιδιά  με αυτισμό στο παρελθόν και  αυτό το φάρμακο κάνει  θαύματα για
αυτά.Τα παιδιά λατρεύουν να παίρνουν αυτό το φάρμακο, δεν έχουν προκατάληψη, δεν ξέρουν
ότι «κάνουν κάτι λάθος» και οι γονείς το απολαμβάνουν πολύ όταν έχουν λίγο χρόνο για τον
εαυτό τους.Για καλύτερα αποτελέσματα, όπως πάντα, θα ξεκινούσα με μια τυπική θεραπεία 60
γραμμαρίων, χωρίς χάπια, και μετά θα κρατούσα το παιδί σε μια δόση συντήρησης σε ποσότητα
της επιλογής του για το υπόλοιπο της μακράς και ειρηνικής ζωής του.Και το παιδί από το βίντεο
θα πρέπει να κάνει ακριβώς το ίδιο, αν όχι καθόλουδυνατόν.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Η Mary Jane με βοήθησε πολύ όταν ήμουν έγκυος και δεν επηρέασε ποτέ τα δύο μωρά μου».
Σαμάνθα

«Γεια σου Rick, πρόσφατα ανακαλύψαμε ότι είχα ένα εξόγκωμα μεσαίου έως υψηλού κινδύνου
στο  αριστερό  μου  στήθος.Είμαι  34  χρονών  και  η  κόρη  μου  είναι  μόλις  1  1/2  ετών  -
τρομοκρατήθηκα!Υπέφερα επίσης από μεταγεννητική κατάθλιψη μετά τη γέννηση της κόρης μου
- έτσι όλα αυτά φάνηκαν υπερβολικά.Ωστόσο, ευτυχώς ζω στη Νότια Αφρική, όπου αν και ακόμα
παράνομη, η κάνναβη (ή ντάγκα, όπως τη λέμε εδώ) φυτρώνει εδώ σε αφθονία και είναι πολύ
εύκολο να αποκτήσεις αξιοπρεπές ζιζάνιο σε λογική τιμή.

Αμέσως ξεκίνησα να  φτιάξω το  λάδι  -  η  κριτική  επιτροπή είναι  ακόμα έξω όσον αφορά το
εξόγκωμα στο στήθος μου,  καθώς επιστρέφω για τον επόμενο έλεγχο σε 2 μήνες - αλλά η
μεταγεννητική κατάθλιψη έχει  εξαφανιστεί  μετά από ένα μήνα μετά τη λήψη του λάδι.Νιώθω
δυνατός, με κίνητρο και ικανός να πετυχαίνω καθημερινά πράγματα - κάτι που ήταν απλώς ένα
όνειρο πριν από λίγο καιρό!Στη Νότια Αφρική, λαμβάνουμε κυρίως μόνο στελέχη Sativa ή μικτά
στελέχη sativa.Ήθελα απλώς να σας ενημερώσω για την ιστορία μου, καθώς υπάρχουν τόσοι
πολλοί  άνθρωποι  εκεί  έξω  που  υποφέρουν  άσκοπα  από  κατάθλιψη,  παίρνοντας  άσχημα
φαρμακευτικά  φάρμακα  που  τους  επηρεάζουν  αρνητικά,  ενώ στην  πραγματικότητα,  το  λάδι
φαίνεται να διορθώνει ό,τι χρειάζεται για να διορθωθεί χωρίς κόπο χωρίς δυσάρεστη πλευρά
υπάρχοντα!Νιώθω  πάλι  σαν  τον  παλιό  μου  εαυτό  και  νιώθω  ΤΕΛΕΙΑ!Συνεχίστε  την  καλή
δουλειά και θα συνεχίσω να διαδίδω τη λέξη από αυτήν την πλευρά!Πολύ αγάπη, Κέλλυ»

-- Ευχαριστώ για αυτήν την υπέροχη μαρτυρία, Kelly.Είμαι σίγουρος ότι μπορεί να βοηθήσει
πολλές άλλες μητέρες.Όπως το βλέπω εγώ, οι μητέρες πρέπει να καταναλώνουν μικροσκοπικές
δόσεις λαδιού κατά τη διάρκεια της εγκυμοσύνης και να συνεχίσουν να το χρησιμοποιούν μετά
τη γέννηση, εάν θέλουν πραγματικά να δώσουν στο παιδί τους το καλύτερο.Μπορεί να φαίνεται
αμφιλεγόμενο, αλλά τι άλλο φάρμακο εκτός από κάτι τόσο φυσικό όπως το λάδι θα θέλατε να
δώσετε σε μια μητέρα και το παιδί της;JB

«Κάπνιζα και έτρωγα σε όλη μου την εγκυμοσύνη και ο γιος μου είναι ένα από τα πιο έξυπνα και
υγιή αγοράκια που έχω γνωρίσει ποτέ.Δοκίμασα να πάρω πρωινά χάπια αδιαθεσίας και αυτά
για τον πονοκέφαλο και τίποτα δεν βοήθησε.Το ισχιακό μου τσιμπούσε συνεχώς και το σώμα
μου πονούσε (πιθανότατα επειδή ήταν 10 λίβρες και 23 ίντσες όταν γέννησα, οπότε για όσους
σκεπτικιστές λένε ότι εμποδίζει την ανάπτυξη, κάνατε πολύ λάθος.) Έφαγα καλούδια ή είχα μια
μικρή  ρουφηξιά  θα  είχα  σχεδόν  άμεση  ανακούφιση.Θα  πρέπει  να  συμφωνήσω ότι  είναι  το
ασφαλέστερο διαθέσιμο φάρμακο». Σάρα

«Η εγκυμοσύνη με τη 2η μου ήταν βασανιστήριο!Είχα χάσει 20 κιλά στο τέλος του 1ου τριμήνου,
έκανα  εμετούς  καθ'  όλη  τη  διάρκεια  της  ημέρας,  χωρίς  καθόλου  όρεξη.Την  έχανα  χωρίς
αμφιβολία.Δοκίμασα  το  κάπνισμα  και  είχα  ενοχές!Ωστόσο,  της  έσωσε  τη  ζωή…Έφαγα  και
ξεκουραζόμουν  καλύτερα  από  ποτέ!Είναι  υγιής  ευτυχισμένη  και  απολύτως  όμορφη!Τώρα  9
χρονών, κανένα απολύτως πρόβλημα υγείας». Τζένιφερ

«Η μητέρα δεν μπορεί να κρατήσει το φαγητό κάτω.Τι επίδραση έχει αυτό στο αναπτυσσόμενο
έμβρυο;Είναι  πολύ επιβλαβές για το έμβρυο.Λοιπόν,  πώς μπορείτε  να κάνετε τη μητέρα να
μπορεί  να κρατά το φαγητό κάτω;Χρησιμοποιείτε  το φάρμακο που είναι  λιγότερο πιθανό να
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προκαλέσει  βλάβη.Κάνναβης.Οποιαδήποτε  άλλα  φάρμακα  κατά  της  ναυτίας  μπορούν  να
χρησιμοποιήσουν  οι  γιατροί  έχουν  παρενέργειες.Η  μόνη  παρενέργεια  της  κάνναβης  είναι  η
αίσθηση ευεξίας και ύπνου». Gersh

Q.Η  σύζυγός  μου  έχει  έντονο  πόνο  στη  μέση  λόγω  της  εγκυμοσύνης  του  7  μηνών,  το
περιγράφει ως μια νευρική σύσπαση που είναι εξαιρετικά επώδυνη.Προσπάθησα να ψάξω στον
ιστότοπό  σας  και  εδώ.Το  RSO  θα  βοηθήσει  δραματικά  τον  πόνο;Έχετε  σύνδεσμο  σε
προηγούμενο θέμα σχετικά με αυτό το θέμα;Ανησυχώ αν της βάλουν κωδεΐνη θα βλάψει το
μωρό

ΕΝΑ.Δώστε της να καταπιεί  μικρές δόσεις λαδιού και εφαρμόστε το λάδι τοπικά στην πλάτη
της.Κάντε της ένα μασάζ με ένα μείγμα από λάδι  και έλαιο σπόρων κάνναβης.Ναι,  υπάρχει
μεγάλη πιθανότητα η κωδεΐνη να βλάψει το μωρό.Το λάδι δεν μπορεί και δεν θα βλάψει το μωρό
με κανέναν τρόπο.JB

«Ο γιος μου διαγνώστηκε τον Οκτώβριο με αρθρικό σάρκωμα μετά την αφαίρεση ενός όγκου
πριν από τη βιοψία.Του είπαν ότι  ο  καρκίνος θα ήταν ακόμα εκεί  και  θα μπορούσε να είχε
εξαπλωθεί  στον  δικό  τουπνεύμονες  λόγω  του  επιθετικού  τύπου  καρκίνου  που  είναι.Τα  πιο
πρόσφατα  αποτελέσματα  δοκιμών,  δεν  μπορούν  να  βρουν  κανένα  ίχνος  από  αυτό  στην
αμηχανία τους.Το λάδι κάνναβης ήταν ένα από τα πολλά πράγματα που τον ξεκίνησα σχεδόν
αμέσως μετά τις διαγνώσεις». Η Αμάντα

«Ποιο  είναι  το  νεότερο  άτομο  που  γνωρίζετε  ότι  έχει  λάβει  θεραπεία  με  RSO;Υπάρχει
πρωτόκολλο  παιδιατρικής  θεραπείας;Ενώ  ήμασταν  ανεπιτυχείς  μέχρι  στιγμής  στο  να
επηρεάσουμε τη γνώμη της γιαγιάς και να μπορέσουμε να θεραπεύσουμε τον παππού.Έχω μια
2χρονη με άγνωστα γαστρικά προβλήματα (ναι, βρίσκεται σε «ιατρική» θεραπεία για πάνω από
ένα  χρόνο  και  όλα  τα  χάπια,  οι  κρέμες,  οι  λοσιόν  και  τα  φίλτρα  της  Big  Pharma  ήταν
ανεπιτυχή.Τώρα κλίνουν προς ένα πρωτεϊνικό σύνδρομο.Προφανώς ένα παιδί 25 lb δεν μπορεί
να αντέξει την ίδια δόση με έναν άνδρα 175 lb, οπότε το προτείνετε καθόλου για παιδιατρικές
εφαρμογές;» Σάρα

-- Οι έγκυες μητέρες πρέπει να χρησιμοποιούν το λάδι και στη συνέχεια να αυξάνουν τη δόση
όταν γεννούν.Μετά τη γέννηση, οι μητέρες θα πρέπει να τρώνε μικρές δόσεις λαδιού για να
βεβαιωθούν ότι το παιδί θα αναπτυχθεί με τον βέλτιστο τρόπο.

Έτσι, αν με ρωτάτε, ο μικρότερος ασθενής μου ήταν μείον οκτώ μηνών και εξακολουθεί να τα
πάει  περίφημα,  είναι  το  πιο  ανεπτυγμένο  παιδί  στο  νηπιαγωγείο  του  και  άρχισε  να  μιλάει
νωρίτερα  από  τους  περισσότερους  άλλους.Η  μητέρα  του  χρησιμοποίησε  το  λάδι  πριν  τον
γεννήσει  και  στο  παιδί  δόθηκε  επίσης  το  λάδι  μετά  τον  εμβολιασμό  με  εξαεμβόλιο  για  να
βεβαιωθεί ότι οι επικίνδυνες χημικές ουσίες θα ξεπλυθούν από το σώμα του όσο το δυνατόν
γρηγορότερα.

Το  έλαιο  κάνναβης  είναι  ένα  ασφαλές  φάρμακο  για  άτομα  όλων  των  ηλικιών.Εάν  έχετε
προβλήματα να το καταλάβετε, δείτε τι κάνει το λάδι για το έκζεμα ή το εξάνθημα της πάνας και
μετά επιστρέψτε και πείτε μου ότι δεν θα δίνατε ποτέ κάνναβη στο παιδί σας.Το μόνο που θα
ακούσατε από εμένα είναι ότι ένας γονέας που δεν θα έδινε κάνναβη ως φάρμακο στο παιδί του
είτε είναι κακώς ενημερωμένος είτε είναι ψυχοπαθείς σαδιστές που απολαμβάνουν να βλέπουν
τους άλλους να υποφέρουν.

Ξέρετε πόσο αποτελεσματικό είναι το λάδι κατά των πονόδοντου;Θα δίνατε στο παιδί το λάδι για
να καταπολεμήσει  τον πόνο που σχετίζεται  με  την ανάπτυξη των δοντιών;Θα.Χωρίς κανένα
δισταγμό.

Η δοσολογία για τα παιδιά είναι βασικά η ίδια όπως για τους ενήλικες, όταν θεραπεύετε κάτι
σοβαρό.Ξεκινήστε με μια μικρή δόση τρεις φορές την ημέρα, συνηθίστε τον ασθενή, αυξήστε τη
δόση κάθε τέσσερις ημέρες ή όσο βολεύει και προσπαθείτε πάντα να λαμβάνετε όσο το δυνατόν
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περισσότερο φάρμακο στον ασθενή όσο το δυνατόν γρηγορότερα, φροντίζοντας παράλληλα να
παραμείνουν στη ζώνη άνεσής τους.JB

«Εάν  έχετε  παιδί  και  αρνηθείτε  να  κάνετε  τους  «συνιστώμενους»  εμβολιασμούς,  να  είστε
προετοιμασμένοι να σας το πάρει με τη βία η πολιτεία στην οποία ζείτε.Συμβαίνει συχνότερα, με
ανησυχητικό ρυθμό.Google το και εξετάστε τις "απαιτήσεις"  της πολιτείας σας. Οι κοινωνικοί
λειτουργοί δείχνουν περισσότερο «κόμπλεξ του Θεού» κάθε μέρα και πιστεύουν ότι γνωρίζουν
καλύτερα από κάθε γονέα τι είναι καλύτερο για κάθε παιδί.Να είστε προσεκτικοί ακόμα και όταν
μιλάτε με τον οικογενειακό σας γιατρό για το θέμα». Πλατύπους

«Ξέρω δύο ανθρώπους των οποίων τα παιδιά δεν έχουν κάνει ποτέ κανένα εμβόλιο.Και οι δύο
είναι χειροπράκτες.Ένα από τα παιδιά πηγαίνει σε ιδιωτικό σχολείο.Νομίζω ότι αν πηγαίνεις στο
σπίτι δεν έχει σημασία.Δεν είμαι σίγουρος.” Λορίντα

«Βλέπω μικρά παιδιά και μωρά με καρκίνο, πριν από τη θεραπεία φαίνονται καλά, μετά από
χειρουργική  επέμβαση  και  χημειοθεραπεία  φαίνονται  σαν  να  πεθαίνουν  και  συχνά
κάνουν.Ραγίζει η καρδιά μου πώς οι άνθρωποι γίνονται να υποφέρουν και να πεθαίνουν νωρίς,
όταν αυτό το λάδι θεραπεύει τόσα πολλά.Είμαι μια εβδομάδα με το λάδι και νιώθω υπέροχα,
πιστεύω ότι συρρικνώνει τον όγκο μου στο νεφρό, δεν έχω ακόμη στοιχεία, αλλά σύντομα θα το
κάνω." Lannah

"Μια φίλη νοσοκόμα το χρησιμοποίησε στο στάδιο 3 εξάνθημα πάνας, που έφυγε από τη μια
μέρα στην άλλη!" Αλίκη

-- Για όσους πιστεύουν ότι τα παιδιά δεν πρέπει να κάνουν χρήση κάνναβης.Τι άλλο φάρμακο
θα θέλατεΘέλετε να τους δώσετε αν όχι αυτό το παλαιότερο, ασφαλέστερο φυσικό φάρμακο που
χρησιμοποιείται εδώ και χιλιάδες χρόνια;Ή θα παρακολουθήσετε τα παιδιά σας να υποφέρετε
από  όλα  αυτά  τα  εκζέματα  και  τα  εξανθήματα  χωρίς  λόγο;Δεν  είναι  ωραίο  πράγμα,  θα
έλεγα.Ειδικά όταν υπάρχει μια τόσο απλή λύση σε όλα αυτά τα δερματικά προβλήματα.

Είναι  εντάξει  να βλέπετε  τα παιδιά  σας να ουρλιάζουν από τον πόνο,  ενώ θα μπορούσατε
απλώς να τους δώσετε μια σταγόνα από το λάδι και θα ήταν χωρίς πόνο;Χμ;JB

«Μπορεί ο διαχειριστής, παρακαλώ, να συμβουλεύσει τι είδους δόση να δώσει σε ένα παιδί 8
ετών που έχει σταλεί σπίτι του για να πεθάνει;» Ρικάρντο

-- Ξεκινήστε με μια μικρή δόση, δείτε πώς ανταποκρίνεται το παιδί και στη συνέχεια αυξήστε τη
δόση όσο πιο γρήγορα μπορεί να τη πάρει το παιδί.Τρεις φορές τη μέρα.Συνήθως είναι γεμάτα
χάπια όταν τα στέλνουν στο σπίτι  για να πεθάνουν,  επομένως θέλετε  να τα αποτοξινώσετε
πρώτα επειδή δεν ξέρετε τι θα κάνει η αλληλεπίδραση, συνήθως δεν είναι πολύ ωραίο αυτό που
κάνει  η  αλληλεπίδραση με  αυτές  τις  θανατηφόρες  χημικές  ουσίες.Αλλά είναι  επειδή το  λάδι
προσπαθεί να καθαρίσει το τραπέζι ώστε να αρχίσει να λειτουργεί.

Ή,  αν δεν  έχετε  τίποτα να χάσετε,  μπορείτε  επίσης να ξεκινήσετε  με μια  μεγάλη ποσότητα
λαδιού και να βάλετε τον ασθενή σε κατάσταση ελεγχόμενου κώματος με αυτόν τον τρόπο.Αυτό
μάλλον θα έκανα, αλλά εξαρτάται από τους γονείς ποια κατεύθυνση θεραπείας θα επιλέξουν.

Το μόνο που ξέρω είναι ότι οι επιθετικές ασθένειες πρέπει να αντιμετωπίζονται επιθετικά.Και
ξέρω επίσης ότι, γενικά, όσο περισσότερο λάδι καταφέρετε να μπείτε στον ασθενή και όσο πιο
γρήγορα το κάνετε, τόσο περισσότερες πιθανότητες επιτυχίας και επιβίωσης.Ξέρω όμως και ότι
οι οδηγίες δοσολογίας αναφέρονται για κάποιο λόγο.

Αν ήταν το παιδί μου, θα τον γέμιζα με λάδι, το ξέρω ότι σίγουρα το παιδί θα κολυμπούσε μέσα
και πιθανότατα δεν θα άφηνα κανέναν γιατρό να τον πλησιάσει.Αλλά είμαι εγώ και ξέρω τι να
κάνω.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Εντάξει, ξεφεύγω αυτή τη στιγμή.Ο Dr. του Dave τον έβαλε στο Lyrica, για να θεραπεύσει τον
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πόνο  του  έρπητα  ζωστήρα.Τις  τελευταίες  δύο  ημέρες  (και  έχει  επιδεινωθεί),  ο  Ντέιβ  είχε
παραισθήσεις.Όπως και στο, είπε απλώς, «Ο τύπος με τα κόκκινα μαλλιά δεν πρέπει να κάνει
παράδοση εδώ». Όταν είπα, «Τι;», η απάντηση του Ντέιβ ήταν, «Ω, δεν πειράζει, είμαι σίγουρος
ότι δεν είναι εδώ». Μόλις είχα μια συνομιλία μαζί του και είπε ότι συνειδητοποίησε ότι κάτι δεν
πήγαινε καλά γιατί, όταν κοιτάζει με την άκρη των ματιών του, μπορεί να δει μια ζούγκλα έξω
από το παράθυρό μας.WTF!!!Έχει πάρει το λάδι κάνναβης εδώ και λίγο καιρό και δεν είχε ποτέ
κάτι τέτοιο.Λιγότερο από μια εβδομάδα στο Lyrica και έχει χάσει σχεδόν όλο τον έλεγχο του
κινητήρα του και τώρα έχει  παραισθήσεις.Απλώς έβαλα λίγο λάδι κάνναβης στις βλάβες του
έρπητα ζωστήρα (με DMSO) και ο πόνος σταμάτησε.Κάλεσα τον Δρ και φέρνω τον Ντέιβ στο
ΠΡΩΤΟ ΤΗ ΔΕΥΤΕΡΑ.BTW, μόλις  τσέκαρα τον ιστότοπο Lyrica,  η "ανώμαλη σκέψη" και  οι
"παραισθήσεις" είναι μία από τις παρενέργειες." Κιμ

«Ο Σπένσερ είχε μια καταπληκτική εβδομάδα σε όλους!!Γνώρισε έναν ξάδερφό του για πρώτη
φορά και γνώρισε τον θείο του και τη θεία του από τη Γεωργία!!Ερωτεύτηκε ολοκληρωτικά τη
θεία του τη Σάρα, την επέλεξε κιόλας πάνω μου ή μπαμπά!!Τα καλύτερα σημεία ήταν να τον
βλέπεις να κρατάει ένα κραγιόνι ΣΤΟ ΧΕΡΙ ΤΟΥ ΚΑΙ ΧΡΩΜΑ, ενώ βρισκόταν στην αγκαλιά της
θείας  του!Έκανε  μάλιστα  μεταγραφή,  από  το  δεξί  στο  αριστερό!!Ζωγράφισε  ένα  ξύλινο
αυτοκίνητο  με  απόλυτη  ακρίβεια  χρησιμοποιώντας  τα  ΔΑΧΤΥΛΑ του!Θα  προσπαθήσω  να
ανεβάσω το βίντεό του σύντομα!Συνεχίζει να λέει νέα λόγια και είναι απλά εντελώς γοητευτικός!
Καταφέραμε να τον κάνουμε να αντέχει το βάρος στα πόδια του με πολλή υποστήριξη!Πέρασε
τα  καλύτερα  όταν  τον  τραβούσαν  με  τον  περιπατητή  του...Δεν  μπορώ  να  περιγράψω  τη
χαρούμενη στενοχώρια που ένιωσα βλέποντας το μωρό μου να το κάνει αυτό.Η καθαρή χαρά
στο  πρόσωπό του  ενώ  μπορεί  να  παίξει  με  τα  μεγάλα  αγόρια...όλοι  έκαναν  ποδήλατα  και
σκούτερ, και το μόνο που μπορούσε να κάνει ήταν να παρακολουθεί με λαχτάρα...Έβλεπα την
επιθυμία να συμμετάσχω στο πρόσωπό του και δεν καταλάβαινα γιατί δεν μπορούσε να τρέξει
και να παίξει  μαζί  τους...Και τότε ο ξάδερφός του Τζέισον,  με χρυσή καρδιά,  άρχισε να τον
τραβάει αμέσως, λέγοντας στα άλλα αγόρια ότι καλύτερα να οδηγήσουν γρηγορότερα, αλλιώς οι
μπάτσοι θα τους έπιαναν, τραβώντας τον Σπένσερ πίσω τους με τον περιπατητή του, κάνοντας
σειρήναακούγεται ενώ οι άλλοι τριγυρνούσαν και τριγυρνούσαν.Αν μπορούσες να δεις μόνο το
πρόσωπό  του...επιτέλους,  τελικά,  ήταν  ένα  από  τα  αγόρια!Έσπασε  την  καρδιά  μου  σε
δισεκατομμύρια κομμάτια, και μετά την έσφιξε ξανά με μια λάμψη των ματιών του και το γέλιο
στη φωνή του.Η καλύτερη εβδομάδα εδώ και πολύ καιρό.Ο Σπένσερ πρέπει να γίνει μεγάλο
αγόρι,  και το λατρεύω!Με κάνει να θέλω να πιέζω περισσότερο, να παλεύω πιο σκληρά, να
προσεύχομαι περισσότερο, για αυτό το μικρό θαύμα που ονομάζουμε Σπένσερ».

«Και οι όγκοι του συρρικνώνονται χρησιμοποιώντας λάδι κάνναβης υψηλής THC!!Ο Spencer
έχει  κριθεί  τερματικό  από  την  ογκολογία  Loma  Linda.Όμως,  μια  πρόσφατη  μαγνητική
τομογραφία  έδειξε  μείωση  στα  μεγέθη  του  όγκου!!Το  λάδι  υψηλής  THC  είναι  το  μόνο  του
φάρμακο!Το βάμμα υψηλής CBD είναι αυτό που έχει αποδειχθεί ότι βελτιώνει τη λειτουργία του
χεριού  του,  θεραπεύοντας  ουσιαστικά  τα  νεύρα  που  καταστράφηκαν  κατά  τη  διάρκεια  της
χειρουργικής επέμβασης στον εγκέφαλο και στη σπονδυλική στήλη του». Σουζέτα

«Ακόμα δεν μπορώ να πιστέψω τι μου έκανε το λάδι.Ο διαβήτης, η νεφρική βλάβη, η αρθρίτιδα,
η ισχιαλγία, οι σχισμένοι τένοντες, η παχυσαρκία όλα εξαφανίστηκαν και σίγουρα συνέβη κάποια
νευρογένεση.Επιπλέον, θα μου έλεγαν ότι έχω ΔΕΠΥ αν ήμουν παιδί τώρα.Ήμουν ένα μανιακό
αυτοκαταστροφικό  τέρας.Πέρασα  περισσότερο  χρόνο  βανδαλίζοντας  το  σχολείο  μετά
πηγαίνοντας στην  τάξη.Έβαλα τους  γονείς  μου στην  κόλαση.Μέχρι  που άρχισα να  καπνίζω
κατσαρόλα.Πήγα από το μέσο όρο των 30 στο σχολείο σε πάνω από τα 80, ακόμα και τα 90 σε
μερικά μαθήματα.Και όχι άλλος βανδαλισμός.Είναι αστείο που πιστεύουν ότι το ποτ είναι κακό
για τα παιδιά.Θα έπρεπε να διαφωνήσω." Πέτρος

«Θεραπεύουμε  τον  6χρονο  γιο  μας  με  όγκο  στον  εγκέφαλο  AA3  και  μια  σπάνια  γενετική
διαταραχή.Οι  γιατροί  δεν  μπορούν  να  προσφέρουν  τίποτα  και  είπαν  ότι  έχει  μόνο  μήνες
ζωής.Μέχρι στιγμής δεν υπάρχουν επιληπτικές κρίσεις και η επόμενη μαγνητική τομογραφία θα
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μας πει περισσότερα.Τελευταίο τσεκ απ, εκτός από τον όγκο στον εγκέφαλο, είναι σε ΤΕΛΕΙΑ
υγεία.Δεν έκανε χημειοθεραπεία, ακτινοβολία και χειρουργική επέμβαση.ΜΟΝΟ λάδι!!!” Πέννες

«ΟΜΓ, κάθομαι εδώ με τα μάτια μου να διαρρέουν, προσπαθώντας να απορροφήσω τα νέα από
ένα τηλεφώνημα που μόλις έλαβα.Μόλις πριν από 2 εβδομάδες, μίλησα με έναν πατέρα στα
ανατολικά,  του  οποίου  η  5χρονη  κόρη  μόλις  είχε  υποτροπιάσει.Ο  ****  διαγνώστηκε  με
Νευροβλάστωμα υψηλού κινδύνου Σταδίου 4 (Παιδικός Καρκίνος)  -  κακή πρόγνωση (MYCN
Amplified).Τους είπαν ότι δεν υπήρχε ελπίδα και βασικά να την πάρουν σπίτι και να απολαύσουν
τις  τελευταίες  τους  μέρες  μαζί  της,  ότι  είχε  λίγο  χρόνο.Ο  μπαμπάς  ήταν  κατανοητό  πολύ
στενοχωρημένος όταν με πήρε τηλέφωνο.Του δείξαμε τη σωστή κατεύθυνση και ξεκίνησαν ****
στο med.Μόλις τελείωσαν ένα ραντεβού με τους ογκολόγους στο νοσοκομείο.η ανάλυση ούρων
με δείκτη όγκου του ****  είναι  ΕΝΤΕΛΩΣ ΦΥΣΙΟΛΟΓΗ!!!Έχει  πάει  από τα 80,  στη συνέχεια
ανέβηκε  στα  90  την  επόμενη εβδομάδα και  τώρα έχει  πέσει  στο  8,7.(Μεταξύ 2  και  9  είναι
φυσιολογικό).Σωστά  παιδιά,  ΟΧΙ  ΣΗΜΕΙΟ  ΚΑΡΚΙΝΟΥ.Σε  2  εβδομάδες  αυτό  το  παιδί  έχει
μετατραπεί από ανίατο/κρίσιμο άρρωστο σε ξεκάθαρο λογαριασμό υγείας.Ο ογκολόγος είπε ότι
δεν έχουν ξαναδεί κάτι τέτοιο». Κόρι

«Ο 11χρονος γιος μου έκανε χημειοθεραπεία τους τελευταίους 10 μήνες (και είχε ακτινοβολία
επίσης για  6 εβδομάδες κατά τη διάρκεια αυτής της περιόδου)  και  του δίναμε το λάδι  τους
τελευταίους 4 μήνες και πραγματικά βοήθησε με πάρα πολλούς τρόπους .» Άντζελα

«Το λάδι μου έσωσε τη ζωή.Κυριολεκτικά.Έχω σοβαρή καρδιακή ανεπάρκεια, οστεοπόρωση,
οστεοαρθρίτιδα,  σύνδρομο  χαλαρών  συνδέσμων  και  σύνδρομο  περιφερειακού  πόνου.Δεν
παίρνω άλλα φάρμακα και η υγεία μου βελτιώνεται σταθερά.Ο 11χρονος αυτιστικός/επιληπτικός
γιος μου δεν έχει πάρει φάρμακα εδώ και μήνες και λειτουργεί καλά λόγω της εκπαίδευσης του
Rick σχετικά με το λάδι.Σας ευχαριστούμε που σώσατε τις ζωές μας.” ΜΑΡΙΑ

«Έχω παρατηρήσει ότι κάνει μερικά πράγματα, για το μικρό μου όταν χτυπά το κεφάλι του λόγω
ρίψης βράχου ή οτιδήποτε άλλο και παθαίνει ένα κομμάτι, το λάδι το διαλύει μέσα σε μια μέρα!
Φαίνεται επίσης να λειτουργεί για το κλείσιμο των οπών στο δέρμα που αφήνουν η ακμή ή οι
βράσεις  ή  ακόμα  και  οι  κύστεις.Μερικές  φορές  με  πιάνει  βράσεις  στο  πρόσωπό  μου  και
στραγγίζουν με λίγη ιχθαμόλη, αλλά μερικές φορές μένει μια τρύπα.Πρόσφατα άρχισα να βάζω
το λάδι  κάνναβης στην τρύπα και δεν θα ξέρατε ότι  σφράγισε μια μεγάλη τρύπα διαμέτρου
περίπου ενός χιλιοστού!Και τώρα η περιοχή είναι ομοιόμορφη με το δέρμα μου!Το μόνο πράγμα
που δεν έχει κάνει είναι να ξεθωριάσει η περιοχή του δέρματός μου που είναι λίγο πιο σκούρα,
αλλά  υπάρχουν  και  άλλα  πράγματα  που  μπορώ  να  χρησιμοποιήσω  για  αυτό.Είμαι  απλά
χαρούμενος που σφραγίζει το δέρμα!» Μαχντίσα

«Η καλύτερή μου φίλη το έδωσε στον γιο της και σταμάτησε να έχει επιληπτικές κρίσεις.Λυπάμαι
φίλε μου που σε αμφισβήτησα.Ήξερες ποιο ήταν το καλύτερο πράγμα για το παιδί σου και είχες
δίκιο». Μαρία

«Ξέρεις τι μπαίνει κάτω από το δέρμα μου;Αυτοί οι γονείς είναι εντάξει με παρενέργειες όπως
νεφρική  ανεπάρκεια,  κώμα,  αναπτυξιακές  καθυστερήσεις  και  πιθανώς  θάνατο.Αλλά  όταν  η
πιθανή  παρενέργεια  είναι  «υψηλή»,  όλοι  τρομάζουν  αμέσως.Έτσι  έχουν  υποστεί  πλύση
εγκεφάλου.Ο  θάνατος  είναι  κατά  κάποιο  τρόπο  μια  πιο  αποδεκτή  παρενέργεια  από  την
υψηλή.Συχνά, αυτοί είναι και μορφωμένοι, έξυπνοι άνθρωποι.Είναι απίστευτο." Δεσποινίς

«Και πάλι, τα παιδιά χρειάζονται THC και στα φάρμακά τους.Ρυθμίστε την κάνναβη ακριβώς με
τον ίδιο τρόπο που ρυθμίζετε το καλαμπόκι ή το τσάι.Αυτό είναι το μόνο που χρειάζεται.Ούτε
επιπλέον φόροι, ούτε ειδικές άδειες, ούτε τίποτα.Αυτός είναι ο μόνος ορθολογικός δρόμος.Το
30%  των  καλλυντικών  THC  λειτουργούν  καλύτερα,  απλά  θυμηθείτε  ότι  όταν  αρχίσετε  να
σκέφτεστε πώς να «ρυθμίσετε την κάνναβη». Είναι χάσιμο χρόνου και προσπάθειας ακόμη και
να προσπαθείς να το «ρυθμίσεις». Είμαστε ήδη αρκετά υπερρυθμισμένοι, θα έλεγα».JB
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Υπόθετα
«Τα  υπόθετα  με  το  έλαιο  Rick  Simpson  (RSO)  είναι  μια  ευλογία  για  όλες  τις  γυναίκες  με
προβλήματα που σχετίζονται με το προεμμηνορροϊκό σύνδρομο καθώς και για οποιεσδήποτε με
αιμορροΐδες,  νόσο  του  Crohn,  προβλήματα  με  το  έντερο  και  το  έντερο  κ.λπ.Είναι  επίσης
εξαιρετικά για την αναπνοή και τις πνευμονικές παθήσεις, για να μην αναφέρουμε τον έλεγχο της
γρίπης.Παράγουν μια πολύ ευχάριστη αίσθηση που διαρκεί στο σώμα.Δεν έχω δει κανέναν που
να μην του άρεσε να τα παίρνει αφού ξεπέρασαν τους αρχικούς του δισταγμούς.»JB

«Γεια  σου  JB,  δεν  ξέρω  ότι  αυτό  είναι  χρήσιμο  σε  κανέναν,  οπότε  θα  σε  αφήσω  να  το
κρίνεις.Πρόσφατα υπέστη κάποιο πρόβλημα απόφραξης του εντέρου, δεν διαγνώστηκε ποτέ
πλήρως.Ένα  εσωτερικό,  πολύ  επώδυνο  πρήξιμο  που  έφραξε  το  έντερο.Στη  χειρότερη
περίπτωση δεν μπορούσα να καθίσω ή ακόμα και να σταθώ λόγω του πόνου και μπορούσα να
ξαπλώσω μόνο στο πλάι για ανακούφιση.Ο γενικός ιατρός απέκλεισε προφανώς το ενδεχόμενο
καρκίνου από εξετάσεις αίματος εξπρές, αλλά δεν είχε τίποτα να με βοηθήσει εκτός από το
ραντεβού  με  έναν  σύμβουλο  σε  λίγες  εβδομάδες.Δοκίμασα  ανόητα  θεραπείες  με  σωρούς
φαρμακείου που μετά από μια σύντομη ηρεμία χειροτέρευσαν τα πράγματα.

Ένα μήνα περίπου πριν από αυτό είχα αγοράσει ένα καλούπι για υπόθετα στο eBay, οπότε
αποφάσισα να  το  δοκιμάσω.Αναμείξτε  λάδι  καρύδας (στερεό σε θερμοκρασία  δωματίου)  με
RSO και πρόσθεσα μερικές σταγόνες έλαιο τεϊόδεντρου.Η καταπραϋντική ήταν άμεση και μέσα
σε 24 ώρες μπορούσα να νιώσω τη βελτίωση, μια σίγουρη αίσθηση επούλωσης και το πρήξιμο
είχε μειωθεί.Μέσα σε 7 ημέρες επέστρεψα στο φυσιολογικό και ένιωσα πλήρως επουλωμένη,
σταμάτησα να χρησιμοποιώ τα υπόθετα.Αυτό ήταν λίγο πρόωρο και μετά από άλλες 7 ημέρες το
πρήξιμο επανήλθε.Επέστρεψα κατευθείαν στη χρήση των υπόθετων και αυτή τη φορά συνέχισα
για 14 ημέρες (όσο ήταν δυνατόν) αφού είχε φύγει το πρήξιμο.Έχω σταυρωμένα τα δάχτυλά μου
όταν το λέω αυτό, αλλά αυτό φαίνεται ότι λειτούργησε και το λάδι με έσωσε από μια τρομακτική,
οδυνηρή εμπειρία στον χρόνο αναμονής για να δω έναν ειδικό.Τώρα νιώθω πολύ ευάλωτη όταν
δεν έχω σωληνάριο λαδιού στο ψυγείο.

Για την ανακούφιση του πόνου μου και τη γρήγορη θεραπεία του εαυτού μου, εξοικονομώντας
τον πολύτιμο χρόνο ενός ειδικού γιατρού,  είμαι  προφανώς εγκληματίας που παραβιάζει  τον
νόμο!Τι παράξενος κόσμος!» Μ

Πώς να φτιάξετε υπόθετα;
Λιώστε το βούτυρο κακάο, προσθέστε λάδι, περίπου 1-2 g λάδι ανά 100 g λιωμένο βούτυρο
κακάο για  αρχή.Στη συνέχεια,  αυξήστε  τη  δόση κάθε τέσσερις  ημέρες  έως ότου ο  ασθενής
χρησιμοποιήσει περίπου 0,33 g του ελαίου σε κάθε υπόθετο.1g (συνολικού βάρους) υπόθετα
για  παιδιά,  2g  για  ενήλικες,  3g  (μπάλες)  για  κολπικά  προβλήματα.0,01-0,02  g  λαδιού  θα
λειτουργήσει καλά για αρχάριους.Αν ξεκινήσετε κάποιον με 0,05 g σε μια suppo, πιθανότατα δεν
θα το νιώσει πολύ, αλλά είναι καλύτερα να ξεκινήσετε με μια μικρή δόση (για όσους δεν έχουν
δοκιμάσει  ποτέ  κάνναβη  στο  παρελθόν  κ.λπ.).Το  πραγματικό  RSO  είναι  πολύ  ισχυρό  και
ποτέξέρετε  ακριβώς  πώς  θα  ανταποκριθεί  ένας  ασθενής  (αρτηριακή  πίεση  κ.λπ.),  αλλά  τα
υπόθετα θα ήταν ένας καλός τρόπος για να συνηθίσετε τους ανθρώπους στο λάδι.

Το ενδιαφέρον με τα υπόθετα είναι πώς φαίνεται να ανοίγουν τους πνεύμονες και να κάνουν την
αναπνοή πολύ πιο εύκολη, ας πούμε, σε 20 λεπτά - ένα όνειρο που έγινε πραγματικότητα για
πολλούς με ΧΑΠ ή άσθμα κ.λπ.Οι ασθενείς τα έχουν χρησιμοποιήσει επίσης για τη θεραπεία της
ψωρίασης, της υψηλής αρτηριακής πίεσης, του Crohn, των κράμπες PMS κ.λπ.

Μπορείτε να προσθέσετε και άλλα φυσικά έλαια στα υπόθετα, εξαρτάται από τι τα θέλετε και
ποιος είναι ο σκοπός.Απλώς μεταβείτε σε μερικές τοποθεσίες φυσικής ιατρικής και διαβάστε τι

- 147 -



κάνουν τα διαφορετικά αιθέρια έλαια και μπορείτε να πειραματιστείτε όσο κρίνετε απαραίτητο.

Επίσης, τα υπόθετα είναι ένας πολύ καλός τρόπος για τη θεραπεία ασθενών που δεν μπορούν
να φάνε το λάδι ή δεν μπορούν να το κρατήσουν στο στομάχι τους για κάποιο λόγο.Σε ό,τι με
αφορά, αν κρίνω από τα αποτελέσματα, η λήψη του λαδιού σε υπόθετα είναι ο καλύτερος και
πιο  ευχάριστος  τρόπος  χρήσης  κάνναβης.Ακούγεται  και  φαίνεται  αστείο  στην  αρχή,  το
παραδέχομαι,  αλλά όσοι  το  έχουν δοκιμάσει  συμφωνούν.Ίσως ανοίγει  τα  τσάκρα από κάτω
προς τα πάνω, ποιος ξέρει, αλλά σίγουρα αισθάνεται υπέροχα.

Οι γυναίκες θα ήθελαν να παίρνουν τα υπόθετα - βοηθούν επίσης σε κάθε είδους βακτηριακές
και ιογενείς λοιμώξεις, «ανταλλαγές μικροβιολογικών πληροφοριών από συνεργάτες», αλλεργίες
στα  προφυλακτικά  και  στα  λιπαντικά  που  χρησιμοποιούνται  σε  αυτά  κ.λπ.Ανέφερα  πόσο
αποτελεσματικά το λάδι φροντίζει (επίπεδα) τις ορμονικές ανισορροπίες;Τις καλύτερες ευχές, JB

«Τα  υπόθετα  με  το  RSO  μπορούν  επίσης  να  χρησιμοποιηθούν  για  όλα  τα  είδη  κολπικών
προβλημάτων, συμπεριλαμβανομένων, ενδεικτικά, των λοιμώξεων από ζυμομύκητες, του HPV,
των κονδυλωμάτων, του έρπητα και πολλών άλλων ασθενειών ή λοιμώξεων από τις οποίες δεν
χρειάζεται απαραίτητα να υποφέρουμε.Ειδικά όταν μπορούν να φροντιστούν τόσο εύκολα αν
χρησιμοποιηθεί το λάδι.JB"

«Τα υπόθετα ελαίου κάνναβης RSO λειτουργούν εξαιρετικά για όλους τους τύπους πρωκτικών ή
κολπικών  προβλημάτων,  αιμορροΐδες,  Crohn,  εντερικά  ή  εντερικά  προβλήματα,  λευχαιμία,
παθήσεις των πνευμόνων, όπως άσθμα, όγκους εγκεφάλου, αρτηριακή πίεση, έλεγχο ορμονικής
ισορροπίας κ.λπ.JB"

«Μπορείτε να μου δώσετε συμβουλές σχετικά με το εάν το λάδι κάνναβης είναι ασφαλές για
χρήση κατά τη  διάρκεια  της εγκυμοσύνης;Δεν υπάρχουν πολλές πληροφορίες εκεί  έξω που
μπορώ να βρω.Η φίλη μου μόλις ενημερώθηκε ότι  έχει  μια ομφαλική κύστη που μπορεί να
προκαλέσει  θρόμβους  αίματος  που  οδηγούν  στον  θάνατο  του  μωρού  της.Έχω  δει  τα
αποτελέσματα του ελαίου κάνναβης και τα καλά που μπορεί να κάνει, απλά δεν είμαι σίγουρη αν
είναι ασφαλές κατά τη διάρκεια της εγκυμοσύνης». Χριστίνα

-- Αγαπητή Christine, φυσικά είναι ασφαλές να το χρησιμοποιήσετε, η κάνναβη χρησιμοποιείται
κατά τη διάρκεια της εγκυμοσύνης και για τους πόνους του τοκετού, επίσης, εδώ και αιώνες.Της
συνιστώ να φτιάξει υπόθετα με 0,01-0,06g λάδι στο καθένα (ξεκινήστε με 1-2g λάδι ανά 100g
βούτυρο  κακάο).Η  κύστη  συνήθως  εξαφανίζεται  μέσα  σε  λίγες  εβδομάδες.Τρεις  φορές  την
ημέρα, και μην ανησυχείτε, το λάδι δεν θα βλάψει το μωρό.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Υποφέρετε  ημικρανίες;Πάρτε  έναν  κόκκο  ρυζιού  ποσότητα  ελαίου  κάνναβης,  γνωστός  και
ωςRSO, και κλείστε μερικά μάτια.Τίποτα καλύτερο, να σου πω!» Σάρα

--  Υπέροχη  συμβουλή,  Σάρα.Λειτουργεί  πραγματικά.Σας  προτείνω  να  το  δοκιμάσετε  σε
υπόθετα, πολύ κοντά σε άμεση ανακούφιση και λειτουργεί και προληπτικά εάν το λαμβάνετε
θρησκευτικά  κάθε  μέρα.Οι  ημικρανίες  μπορεί  να  είναι  τόσο  εξουθενωτικές.(Ο  Τζίντριχ  με
εκπαίδευσε στα υπόθετα και είχε δίκιο από κάθε άποψη.)» Τρέισι

«Πήρα  αυτό  που  ήθελα,  ευχαριστώ.Ήθελα  να  παραδεχτείς  ότι  το  λάδι  είναι  φαρμακευτικό
ανεξάρτητα από τη δύναμη.Το λάδι δεν χρειάζεται να είναι 95-98% για να έχει φαρμακευτική
αξία.Δεν είναι απλώς «χαζό» αν όχι το υψηλότερο δυνατό ποσοστό.Για μένα φαίνεται επιβλαβές
να έρχονται τόσοι πολλοί άνθρωποι εδώ για πληροφορίες για να λάβουν παραπληροφόρηση ότι
η κάνναβη μπορεί να είναι χάλια.Είναι ιερό βότανο και σίγουρα έχει αξία σε οποιαδήποτε μορφή.

Θα πίστευα ότι μια λιπαντική σύριγγα (χωρίς βελόνα φυσικά) με ελαφρώς ζεσταμένο λάδι θα
μπορούσε να μπει και να εφαρμοστεί απευθείας μέσα στα έντερα.Πυροβολήστε το κατευθείαν
εκεί μέσα.Φαίνεται ότι η αραίωση είναι πιο λογική για τοπικές εφαρμογές σε μεγάλες περιοχές.»
Μπλέικ
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--  Αν  αυτό  ήθελες,  τότε  ακόμα  χάνεις  την  ουσία,  Μπλέικ.Το  λάδι  THC 45% είναι  χάλια  σε
σύγκριση με το καλύτερο εξαιρετικά ισχυρό και ηρεμιστικό 95-98% THC RSO και δεν θα έχει
ποτέ τα ίδια ή συγκρίσιμα αποτελέσματα.Αυτό ήθελες να ακούσεις;

Τώρα, μη διστάσετε να αλείψετε λίγο λάδι στο ορθό σας, εάν θέλετε να αποδείξετε την άποψή
σας  ακόμα  καλύτερα,  με  αυτόν  τον  τρόπο  θα  αποκτήσετε  περισσότερη  πρακτική  εμπειρία
σχετικά με το πώς να το χρησιμοποιήσετε  σωστά.Το λάδι  θα σας δείξει  γρήγορα γιατί  είναι
καλύτερο να το χρησιμοποιείτε σε μορφή υπόθετου και αυτό είναι καλύτερο να το ακούσετε
παρά καλοπροαίρετες συμβουλές.Το λάδι μπορεί να λειτουργήσει σαν κόλλα αν δεν καταλάβατε
ακόμα την υπόδειξη.Απολαύστε το πείραμα, κάντε ένα βίντεο σχετικά με αυτό, ώστε οι άλλοι να
μην χρειαστεί να επαναλάβουν αυτό το λάθος των αρχαρίων.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Το συκώτι λαμβάνει το μεγαλύτερο μέρος της παροχής αίματος από το πεπτικό σύστημα, ώστε
να  μπορεί  να  επεξεργάζεται  περαιτέρω  πρωτεΐνες,  άλλα  θρεπτικά  συστατικά  και  τοξικές
ουσίες.Ως εκ τούτου, η κατάποση του Simpson Oil προσφέρει σίγουρη και γρήγορη παράδοση
στο συκώτι, και στη συνέχεια στην παροχή αίματος και στο υπόλοιπο σώμα.Επιπλέον, μέρος
του  ελαίου  θα  φτάσει  απευθείας  στο  παχύ  έντερο  για  να  συμπληρώσει  το  φάρμακο  στην
κυκλοφορία του αίματός σας.Καλή τύχη!" Στέφανος

«Φίλε,  ένα  υπόθετο  ελαίου  κάνναβης  επιτέλους  με  ανακούφισε  από  τον  έντονο  πόνο  στο
στομάχι!Ούτε  εγώ  ένιωσα  καθόλου  πέτρα!(Προτιμώ  να  έχω  μια  επιλογή  με  αυτό)  Τελικά
μπόρεσα  να  κοιμηθώ χωρίς  πόνο  και  ξύπνησα  νιώθοντας  πολύ  καλύτερα.Ένας  φίλος  μου
έδωσε  ένα  άρθρο  που  εξηγεί  τη  βιοδιαθεσιμότητα  του  ελαίου  κάνναβης  για  διαφορετικές
μεθόδους χορήγησης.Είναι μεγάλο και επιστημονικό αλλά το διάβασα όλο.

Όταν λαμβάνονται από το στόμα, τα οξέα του στομάχου μειώνουν τον ρυθμό απορρόφησης.Οι
άνθρωποι νιώθουν αυτό το πραγματικά «υψηλό» ή «πέτρινο» συναίσθημα όταν καταπίνουν το
λάδι και με τη σειρά τους πιστεύουν ότι το λάδι πρέπει να «δουλεύει πραγματικά».Αλλά με την
στοματική οδό, στην πραγματικότητα δεν απορροφάται με υψηλότερο ρυθμό, απλώς βιώνεται
με ψυχοδραστικό τρόπο.

Παίρνω έλαιο κάνναβης από το στόμα για σχεδόν 2 χρόνια και είχα μεγάλη επούλωση.Butt
(λογοπαίγνιο), αφού δοκίμασα 2 μέρες με υπόθετα, είμαι πεπεισμένος!Νιώθω πολύ καλύτερα!
Λιγότερη φλεγμονή στις  αρθρώσεις  μου,  όχι  τόσο δύσκαμπτες,  ο πόνος των νεύρων και  οι
μυϊκοί σπασμοί είναι πολύ καλύτεροι και δεν υπάρχει πόνος στο στομάχι!Τελικά!Η ασθένεια και ο
χρόνιος  πόνος  είναι  απαίσια.Νιώθω  ακόμα  πιο  θετικά  για  αυτό  το  λάδι  τώρα.Χρειαζόμουν
πραγματικά λίγη ελπίδα με αυτό.Είχα αρχίσει να πιστεύω ότι είχε κάνει ό,τι μπορούσε, τώρα
νιώθω αισιόδοξος γι' αυτό».

«Η βιοδιαθεσιμότητα της ορθικής οδού ήταν περίπου διπλάσια από εκείνη της στοματικής οδού
λόγω  υψηλότερης  απορρόφησης  και  χαμηλότερου  μεταβολισμού  πρώτης  διόδου».
Γελοιοποίηση

-- Οι υποθέσεις είναι εξαιρετικές για τόσες πολλές συνθήκες.Τα έκανα δημοφιλή στο CR, και
χιλιάδες άνθρωποι τα χρησιμοποιούν με μεγάλη επιτυχία.Συγχαρητήρια λοιπόν, Μίκυ.;) JB

«Φαίνεται ότι κάποιος θα μπορούσε να πάρει πολύ μεγαλύτερες δόσεις με υπόθετα και να μην
έχει αρνητική ψυχοδραστική απόκριση.Υπάρχει ποσοστό κορεσμού για απορρόφηση μέσω του
ορθού;Δηλαδή,  θα  μπορούσα  να  επιταχύνω  την  επούλωση  μου  φτιάχνοντας  υπόθετα
μεγαλύτερης δόσης;» Γελοιοποίηση

-- Να είστε εξίσου προσεκτικοί με τη δοσολογία όπως και με την από του στόματος χρήση.Έως
5mg ανά suppo για άπειρους, περίπου 10mg είναι συνήθως πολύ καλά ανεκτά.Με υψηλότερες
δόσεις ποτέ δεν ξέρετε πώς θα ανταποκριθεί ο ασθενής, επομένως είναι καλύτερο να αυξήσετε
τη  δόση σταδιακά επίσης.Αλλά μόλις  δημιουργήσετε  την  ανοχή  σας,  μπορείτε  ελεύθερα να
πειραματιστείτε.Προσωπικά μου αρέσουν οι  υποθέσεις με 0,3-0,5 γραμμάρια λαδιού -- αλλά
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αυτό θα ήταν υπερβολικό για τους περισσότερους άλλους, οπότε μην το δοκιμάσετε αν δεν
ξέρετε τι κάνετε και δεν σας πειράζει ένας ύπνος δύο ημερών ή κάτι τέτοιο.;) JB

«Καταλαβαίνω γιατί νιώθει λίγο φοβισμένη εξαιτίας του τρόπου με τον οποίο το λάδι μπορεί να
σε  κάνει  να  νιώσεις,ειδικά  αν  δεν  το  έχετε  ξαναζήσει.Η  μαμά  μου  ήταν  62  ετών  όταν  την
ξεκινήσαμε με το λάδι που δεν είχε καν καπνίσει ποτέ μαριχουάνα πριν.Ήταν πολύ αδύναμη και
ζαλισμένη και δεν μπορούσε να φάει για λίγο ΑΛΛΑ είναι  οι  παρενέργειες  του λαδιού.Τώρα
κάνουμε υπόθετα και η διαφορά είναι εκπληκτική.Τώρα μπορεί να πάρει ολόκληρο το γραμμάριο
χωρισμένο σε 3 κάψουλες την ημέρα.Εξακολουθεί να αισθάνεται όταν χτυπάει, αλλά δεν είναι
τόσο βαρύ όσο όταν το έπαιρνε από το στόμα.Ανακατεύουμε επίσης στην ίδια αναλογία λάδι
από σπόρους κάνναβης και μέχρι στιγμής λειτουργεί καλά.Ελπίζω να έβγαλα κάποιο νόημα.»
Nikkita

«Γεια σου JB, η μαμά μου έχει καρκίνο του πνεύμονα (στάδιο 3) και της πιέζω το λάδι, είναι η
10η μέρα της τώρα και είμαστε σχεδόν στο 1 γραμμάριο την ημέρα.Είχες δίκιο, το συνήθισε και
τα  εφέ  Zombie  την  ημέρα  είναι  καλύτερα,  κοιμάται  10-12  ώρες  το  βράδυ.Λοιπόν  να  κάνω
υπόθετα και με τη μαμά;Ευχαριστώ." Ρίο Ε

-- Ναι, Ρίο, γιατί όχι.Θα απολαύσει τη λήψη τους, παράγουν πραγματικά μια πολύ ευχάριστη
αίσθηση στο σώμα.Ίδια δόση με αυτή που έχει συνηθίσει να παίρνει από το στόμα, ανακατέψτε
το με βούτυρο κακάο.Μπορεί να το παίρνει μεταξύ των δόσεων ως προσθήκη, αν μπορεί, ή αντί
της από του στόματος δόσης, σύμφωνα με αυτήν.Πρωκτικά ή κολπικά, οι γυναίκες έχουν ένα
μικρό πλεονέκτημα έναντι των ανδρών από αυτή την άποψη.

Και  αν  οι  γυναίκες  ήξεραν  πόσο  τα  υπόθετα  με  το  λάδι  μπορούν  να  βοηθήσουν  σε
προεμμηνορροϊκά και ορμονικά προβλήματα, θα τα έπαιρναν όλες, δεν έχω καμία αμφιβολία.

Επίσης,  τα  υπόθετα  με  0,005-0,01  γραμμάρια  λαδιού  είναι  ένας  εξαιρετικός  τρόπος  για  να
ξεκινήσετε μια θεραπεία για αρχάριους, οι ασθενείς συνήθως δεν παίρνουν ψηλά τα υπόθετα με
μικρές  δόσεις  λαδιού  μέσα  και  φαίνεται  να  απολαμβάνουν  πολύ  την  εμπειρία.Αλλά,  όπως
ανακαλύψαμε, η λήψη των υπόθετων είναι συχνά ένα πιο αμφιλεγόμενο θέμα από τη χρήση του
λαδιού γενικά.

Ωστόσο, η πραγματικότητα είναι ότι οι αιμορροΐδες θα σας πιάσουν αργά ή γρήγορα, και όταν το
κάνουν,  θα  χαρείτε  να  πάρετε  ένα  ή  δύο  υπόθετα  ελαίου  κάνναβης,  μπορώ  να  σας  το
εγγυηθώ.Γιατί η ανακούφιση είναι άμεση και πιστέψτε με ότι μόνο λίγοι άνθρωποι είναι αρκετά
σκληροί για να μην πάρουν το υπόθετο σε τέτοιες καταστάσεις.Όσο για τις προκαταλήψεις κατά
της κάνναβης, οι αιμορροΐδες μπορούν να τις ταξινομήσουν πολύ γρήγορα.JB

«Είπες ορμονικά προβλήματα...Παίρνω Estrogel γιατί δεν έχω ορμονική αιτία της μεγάλης μου
επέμβασης.Βοηθάει σε αυτό;» Ελισάβετ

«Σίγουρα...Είμαι 55 και το χρησιμοποιώ καθημερινά». Κρίστι

Σωλήνες τροφοδοσίας
«Θεραπεύω τη μητέρα μου.Έχει καρκίνο στο λαιμό και τον έχει χορηγήσει διαδοχικά μέσω του
σωλήνα τροφοδοσίας της.Το ζεσταίνουμε λίγο και το ανακατεύουμε με λάδι καρύδας!Ποτέ δεν
έχει φράξει το σωλήνα!» Στέφανος

«Το δίνω στον γιο μου μέσω του σωλήνα τροφοδοσίας του όταν δεν θα το καταπιεί - ρίχνω πολύ
ζεστό νερό στο λάδι σε ένα φλιτζάνι, μετά διαλύεται και μετά προσθέτω λίγο πιο δροσερό νερό
(όχι πολύ) ώστε το νερό όχι πολύ ζεστό, στη συνέχεια ρίξτε το στο σωλήνα.Λειτουργεί αρκετά
καλά, αν και μερικές φορές το λάδι καλύπτει λίγο το σωλήνα, αλλά ποτέ δεν έχει μπλοκαριστεί.Το
μυστικό είναι να το αδειάζεις όσο είναι ακόμα πολύ ζεστό». Άντζελα

- 150 -



«Θα είχε  κανείς  καμία  ιδέα  για  το  πώς να  δώσει  το  λάδι  κάνναβης σε κάποιον  μέσω ενός
σωλήνα τροφοδοσίας;Το έχω ανακατέψει με ελαιόλαδο για να μην είναι τόσο πηχτό, αλλά και
πάλι φοβάμαι μήπως βουλώσει το σωληνάκι.Καμιά ιδέα?" Στίβεν

-- Steven, είναι πάντα καλύτερο να βρίσκεις έναν τρόπο να χορηγείς αδιάλυτο λάδι, αυτός είναι ο
καλύτερος τρόπος.Όταν δεν μπορείτε να βρείτε τρόπο, μπορείτε να το αναμίξετε με το φαγητό
του ασθενούς  και  να  τον  βάλετε  να  το  φάει  με  αυτόν  τον  τρόπο.Ναι,  μπορεί  να  φράξει  το
σωλήνα, δηλαδή εάν το λάδι έχει πυκνή σύσταση.Μερικά λάδια είναι παχύρρευστα, άλλα πιο
ρευστά.Αλλά όταν  τα  ζεστάνετε  στη  θερμοκρασία  του  σώματος,  θα  πρέπει  να  είναι  αρκετά
ρευστά για να μην φράξουν το σωλήνα.

Ένας άλλος τρόπος είναι να το δίνετε σε ασθενείς σε υπόθετα με βούτυρο κακάο.Ωστόσο, η
κατανάλωση του λαδιού είναι ο προτιμώμενος τρόπος λήψης αυτού του φαρμάκου, όποτε είναι
δυνατόν.Υπάρχουν πολλοί τρόποι χορήγησης του λαδιού και συχνά είναι πολύ ατομικός, οπότε
προσπαθήστε  να  βρείτε  έναν  τρόπο που  θα  ταιριάζει  καλύτερα  στον  ασθενή.Τις  καλύτερες
ευχές, JB

«Ξέρω ότι ακούγεται τρομερό, αλλά λίγη κόκα κόλα μέσα από το σωληνάριο για να το ξεπλύνετε
μετά  τη  χορήγηση  παχύρρευστων  ουσιών  ή  απλώς  για  να  καθαρίσετε  τα  τσόκαρα  γενικά
λειτουργεί καλά.Ένα παλιό RN αναμονής.» Έλεν

Χειρουργική, χημειοθεραπεία ή λάδι;
«Δεν θα έπαιρνες ποτέ τα βυζιά μου, όταν μπορώ να καταπιώ το RSO!!» Χλόη

«Η  ίδια  η  ιδέα  ότι  ο  καρκίνος  του  μαστού  αποτελεί  «ποσοστό  κίνδυνο»  είναι  ένα  πλήρες
ψέμα.Στην  πραγματικότητα,  όλοι  έχουν  μικροόγκους  καρκίνου  στο  σώμα  τους,
συμπεριλαμβανομένου και εμένα.Ο καρκίνος δεν είναι μια ασθένεια που απλώς «παθαίνεις»
σαν  να  σε  χτυπάει  τυχαία  κεραυνός.Είναι  κάτι  που  πρέπει  να  «διαχειρίζεστε»  ή  να
«προλαμβάνετε» μέρα με τη μέρα,  γεύμα με γεύμα, μέσω μιας επιλογής τρόπου ζωής που
περιλαμβάνει  συμπληρώματα  βιταμίνης  D,  διατροφή,  υπερτροφές,  χυμούς  λαχανικών  και
αποφυγή χημικών ουσιών που προκαλούν καρκίνο και ακτινοβολίας. Έτσι, όταν ένας γιατρός
λέει ότι έχετε «πιθανότητες» να πάθετε καρκίνο, αυτό που υπονοεί είναι ότι δεν έχετε κανέναν
έλεγχο στον καρκίνο, και αυτό είναι ένα καθαρό ψέμα.Καρκίνος με άλλα λόγια».

-- Όταν έχετε "πιθανότητα" να κολλήσετε καρκίνο, απλά βάλτε το λάδι.Είναι μια πολύ πιο υγιεινή
και ασφαλής επιλογή.JB

«Κοιτάξτε  τον  καρκίνο  ή  οποιαδήποτε  άλλη  σοβαρή  ασθένεια  σαν  να  ήταν  φωτιά.Όσο
μεγαλύτερη είναι η φωτιά, τόσο περισσότερη δύναμη χρειάζεστε για να την σβήσετε.Λοιπόν, θα
προτιμούσατε να χρησιμοποιήσετε εκατό κουβάδες νερό (RSO) ή ένα ποτήρι νερό (άλλα είδη
λαδιού)  εάν  το  σπίτι  σας  φλεγόταν;Ή  θα  θέλατε  να  δείτε  επαγγελματίες  πυροσβέστες  να
έρχονται και να σας βοηθήσουν με αυτό;Αυτό θα προτιμούσα, αλλά οι σημερινοί πυροσβέστες,
δηλαδή οι γιατροί, δεν επιτρέπεται καν να χρησιμοποιούν νερό για να σβήσουν όλες αυτές τις
πυρκαγιές και δεν ξέρουν καν πώς να το χρησιμοποιήσουν μετά από όλες αυτές τις δεκαετίες
κατήχησης, πλύσης εγκεφάλου και μη χρήσης κάνναβης. φάρμακο.

Έχει νόημα για εσάς κάποιος να έστελνε ειδικούς πυροσβέστες σε μια μεγάλη φωτιά στην πόλη
και να μην τους άφηνε να χρησιμοποιήσουν νερό, δηλαδή την πιο βασική και παραδοσιακή
μορφή καταπολέμησης της φωτιάς;Οχι σε εμένα.Ωστόσο, αυτό ακριβώς έκαναν οι κυβερνώντες
στο ιατρικό σύστημα που έχουμε σήμερα.

Πολλές φωτιές, χωρίς νερό, δηλαδή πολλή επιπλέον δουλειά για πυροσβέστες/γιατρούς που δεν
μπορούν να κάνουν τη δουλειά τους με τον καλύτερο τρόπο.Δεν πρέπει να είναι έτσι, νομίζω.Θα
έπρεπε να έχουν τον καλύτερο εξοπλισμό και τα καλύτερα εργαλεία για τη δουλειά τους, έτσι δεν
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είναι;Αυτό θα έκανα αν ήμουν διευθυντής/κυβέρνησή τους.Υπάρχει κάτι  κακό να το κοιτάξεις
έτσι;Δεν το νομίζω.” JB

«Για κάθε γυναίκα που διαβάζει αυτό, ελπίζω να σε βοηθήσει να καταλάβεις ότι έχεις επιλογές»,
είπε  η  κ.  Jolie.
-- Εάν η κα Τζολί πιστεύει ότι η διπλή μαστεκτομή είναι ο καλύτερος τρόπος για την πρόληψη
του καρκίνου, τότε επιτρέψτε μου να πω ότι διαφωνώ κάθετα με αυτό.Και εγώ στη θέση της θα
έτρωγα το λάδι και θα το έτριβα σε ύποπτα σημεία κάθε μέρα, είναι πολύ πιο ασφαλής επιλογή
από αυτό που πέρασε.Και το αστείο είναι ότι θα φάει το λάδι έτσι κι αλλιώς, γιατί θα πρέπει.

Για παράδειγμα, πόσες αξονικές τομογραφίες έπρεπε να κάνει πριν και μετά την επέμβαση;Μία
αξονική τομογραφία ισούται ή μπορεί να ισούται με 200-500 ακτινογραφίες πνευμόνων και τα
αποτελέσματα  της  ακτινοβολίας  είναι  αθροιστικά.Στην  πραγματικότητα,  λοιπόν,  αυτή  η
«προληπτική χειρουργική επέμβαση» πιθανότατα θα της δώσει καρκίνο αντί να τον αποτρέψει.Ω
καλά.

Αυτό παίρνετε όταν έχετε πάρα πολλά να ξοδέψετε και όταν κάνετε μια γονιδιακή εξέταση για να
προβλέψετε το μέλλον σας.Αυτοί οι καλλιτέχνες της απάτης της είπαν ότι θα πάθαινε καρκίνο
του μαστού, έτσι «έδρασε» και τώρα θα ζήσει χωρίς στήθος, θα έχει κατάθλιψη γι' αυτό, θα το
σκέφτεται συνέχεια, θα πάθει πολλές άλλες ασθένειες ως συνέπεια αυτό, και είναι περισσότερο
από πιθανό να το πάρεικαρκίνος κάπου αλλού ούτως ή άλλως, και πιθανότατα θα το κάνει μετά
από αυτά που της έκαναν οι γιατροί και μετά από όλα τα BS που της είπαν.

Είναι  πραγματικά καλύτερο να κάθεσαι  σπίτι  και  να τρως το λάδι και να μην ανησυχείς για
τίποτα.Ή τουλάχιστον έτσι νομίζω.Αν έρθει, θα έρθει, γιατί να ανησυχείς για κάτι που μπορεί να
συμβεί σε είκοσι χρόνια από τώρα και να σου κόψουν το στήθος χωρίς κανέναν άλλο λόγο παρά
μόνο για απλή διαφθορά και κλοπή στα υψηλότερα επίπεδα.JB

«Πιστεύω ότι έχεις δίκιο στο JB!Το 2005 αφαίρεσα το δεξί μου στήθος, αν ήξερα για το RSO δεν
θα είχα κάνει ποτέ αυτή την επέμβαση.Όπως γνωρίζετε, τώρα έχω καρκίνο του πνεύμονα και
πιστεύω ότι το RSO είναι ο μόνος τρόπος να πάω». Μπόνι

«Τόσο αλήθεια JB, έκανα προληπτική υστερεκτομή μετά από καρκίνο του μαστού σταδίου 1, για
το οποίο  μετανιώνω τώρα.Αν ήξερα για  το RSO τότε  δεν  θα είχα κάνει  καμία  επέμβαση ή
ακτινοβολία!Συν  ότι  η  ακτινοβολία  ήταν  πρωτόκολλο!!!!!Έχω  τόση  ΠΙΣΤΗ  στο  RSO  που
ακύρωσα την επόμενη μαστογραφία μου.Θα δω τον σύμβουλό μου για τελευταία φορά για να
του πω ότι τελείωσα με τη βιομηχανία του καρκίνου, καθώς πιστεύω ότι ξέρω τη θεραπεία, θα
γράψω το RICK SIMPSON PHOENIX TEARS στις  σημειώσεις  του νοσοκομείου  μου.:)  Δεν
μπορώ να σας ευχαριστήσω αρκετά για τη βοήθεια και την αφοσίωσή σας.Οι δωρεές μου για
τον καρκίνο πηγαίνουν τώρα στα δάκρυα του Φοίνικα.Είμαι ευλογημένος!!!ΕΙΡΗΝΗ φίλε μου.:)»
Τίνα

«Είναι τόσο ανόητο να ρισκάρεις τη ζωή σου με τη μαστεκτομή ώστε να μην χρειάζεται ΠΙΘΑΝΟ
να ρισκάρεις τη ζωή σου με τον καρκίνο.Και μετά κινδυνεύεις να πάθεις καρκίνο με όλες αυτές
τις σαρώσεις!Πόσο χαζός θα ένιωθα αν έπαθα καρκίνο στους πνεύμονες μετά από όλα αυτά
από  τις  σαρώσεις;Ή  πέθανε  κατά  τη  διάρκεια  μιας  επιπλοκής  από  το  χειρουργείο;Μια
μαστεκτομή αφού διαγνώστηκε με καρκίνο, ΜΑΖΙ με λάδι κάνναβης και δεν θα έκρινα, αλλά το
να την κάνεις χωρίς καρκίνο είναι εξίσου μεγάλος κίνδυνος με τον καρκίνο.Απλή λογική." Κάρλα

«Δυστυχώς  βλέπω  τις  γυναίκες  να  το  κάνουν  αυτό  όλη  την  ώρα  ως  «προληπτικό».  Και
φοβούνται αυτό γιατί νιώθουν ότι είναι η μόνη τους επιλογή.Εμείς ξέρουμε καλύτερα αλλά προς
θεού  πόσοι  άλλοι  πρέπει  να  υποφέρουν  από  αυτή  τη  σκατά;;!!Οι  κυβερνήσεις  μας  είναι
άχρηστες.Αν είχαμε κάνναβη εδώ για να χρησιμοποιούμε ελεύθερα, πολλοί δεν θα ήταν στη
θέση που βρίσκεται η παραπάνω κυρία.Πολύ λυπημένος και πραγματικά με θυμώνει». Γεωργία

«Λοιπόν αυτοσφαγιάστηκε και το αποκάλεσε προληπτικό μέτρο;Αυτό είναι τρελό...Εξάλλου, η

- 152 -



γενετική δεν λειτουργεί έτσι.Όλοι έχουμε όλα τα γονίδια για όλα βασικά...Είναι το ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ
μας που πυροδοτεί την ενεργοποίηση ορισμένων γονιδίων.Όταν λένε "τρέχει στην οικογένεια"
είναι  πραγματικά  ένα  σημάδι  ότι  οι  συνήθειες  μεταβιβάζονται  από  τη  μια  γενιά  στην  άλλη
προκαλώντας τα ίδια γενετικά ερεθίσματα.Δεν είναι μόνο μια περίπτωση γενετικής.Αυτό είναι
εντελώς ανίδεο να το λες...» Άλιστερ

«Τι μπορεί ένας γιατρός να πείσει κάποιον να κάνει…Ακούστε άνθρωποι, ο γενετικός έλεγχος
είναι πολύ πιο περίπλοκος από το "Ω, έχετε αυτό το γονίδιο, επομένως έχετε 87% πιθανότητα
να πάθετε  καρκίνο".  Εδώ είναι  ένα άλλο γεγονός που οι  περισσότεροι  αγνοούν:  όλοι  έχουν
καρκινικά κύτταρα. Η διατήρηση μιας ζωτικής σωματικής διάπλασης και η ελαχιστοποίηση των
περιβαλλοντικών  τοξινών  είναι  το  καλύτερο  στοίχημα  για  να  παραμείνουμε  υγιείς...Αυτό,
φαίνεται τόσο υπερβολικό.Σοβαρή κατάχρηση της σχέσης γιατρού/ασθενούς.» Γρύλος

«Αναρωτιέμαι αν ο Μπραντ Πιτ κόβει τις μπάλες του για να αποτρέψει τον καρκίνο των όρχεων
τώρα». Μικρόφωνο

«Η JB, ήθελε να το μοιραστώ μαζί σου και τον Ρικ.Το χάπι λαδιού για το οποίο μιλάει είναι το
RSO.Σκέφτηκα ότι αυτό μπορεί να σας ενδιαφέρει.Έχω και φωτογραφίες για σένα.Αυτό εστάλη
από έναν υπάλληλο και έναν φυσικό χρήστη φαρμάκων." Θημωνιά

«Εντάξει,  αυτή είναι η πρώτη φορά που το λέω αυτό στον κόσμο, οπότε συγχωρέστε με αν
χαζέψω  λίγο.
Υποφέρω  από  σοβαρή  περίπτωση  ενδομητρίωσης.Είναι  μια  ασθένεια  όταν  ο  ιστός  που
συνήθως  καλύπτει  το  εσωτερικό  της  μήτρας,  που  ονομάζεται  ενδομήτριο,  αρχίζει  να
αναπτύσσεται έξω από τη μήτρα.Καλύπτει συνήθως τις ωοθήκες, το έντερο και άλλα όργανα και
ιστούς στην επένδυση της λεκάνης.Ακριβώς όπως τοΤο ενδομήτριο αντιδρά κατά τη διάρκεια της
εμμήνου  ρύσεως,  το  ίδιο  και  το  μετατοπισμένο  ενδομήτριο  έξω  από  τη  μήτρα.Πυκνώνει,
διασπάται και αιμορραγεί με κάθε έμμηνο κύκλο.Ο μετατοπισμένος ιστός δεν έχει τρόπο να βγει
από το σώμα, παγιδευμένος.Το οποίο με τη σειρά του προκαλεί ερεθισμό και φλεγμονή του
περιβάλλοντος ιστού, εξελίσσοντας τελικά σε ουλώδη ιστό και συμφύσεις (μη φυσιολογικός ιστός
που συνδέει τα όργανα μεταξύ τους).

Αυτό προκαλεί φρικτές παρενέργειες.Πόνος Kb μια συνεχής καθημερινή ναυτία.Δυσμηνόρροια,
επώδυνες  εμμηνόρροιες,  που  μπορεί  να  διαρκέσουν  έναν  ολόκληρο  κύκλο
συνήθως.Υπερβολική  αιμορραγία,  στειρότητα,  κόπωση,  ναυτία,  δυσκοιλιότητα  κ.λπ.Πλέον  η
σύγχρονη  ιατρική  φροντίδα  για  την  ενδομητρίωση  είναι  κυρίως  ορμόνες  και  βαριά
παυσίπονα.Ανάλογα με τη σοβαρότητα και τα σχέδια θεραπείας σας, η πιο συνιστώμενη και
αποτελεσματική θεραπεία είναι η υστερεκτομή.

Είμαι μόλις 21.Ασχολούμαι συνεχώς με μια μάχη καθημερινού πόνου και ελπίδας για μελλοντική
οικογένεια και καλή υγεία.Αυτό επηρεάζει την καθημερινή ζωή με τόσο αρνητικό τρόπο που μετά
βίας  μπορώ να  σηκωθώ από το  κρεβάτι  μερικές  φορές.Έχω δοκιμάσει  ορμόνες  και  πολλά
φάρμακα που με αρρωσταίνουν πολύ.Μέχρι στιγμής δεν έχει δουλέψει τίποτα...μέχρι πριν από
ένα μήνα περίπου.Ο ιδιοκτήτης και ο δημιουργός ή MOTH (φάρμακο του βοτάνου) μου μύησε
αυτό το υπέροχο φάρμακο που ονομάζεται «χάπι λαδιού». Μαζί με την αλλαγή της διατροφής
μου, είδα τεράστιες βελτιώσεις αυτόν τον τελευταίο μήνα.Κοιμάμαι πλήρεις 8 ώρες, κάτι που
είναι ταμπού για μένα!Έχω δει μια τεράστια σημαντική μείωση στον πόνο, ελάχιστη ή καθόλου
στην  πραγματικότητα.Η  ναυτία  μου  έχει  φύγει  εντελώς  τώρα  και  σε  αντίθεση  με  τα
αποτελέσματα των παυσίπονων που έλαβα από τους γιατρούς μου, τώρα μπορώ να χωνέψω
και να τρώω χωρίς πρόβλημα. Μπορώ ειλικρινά να πω ότι δεν ένιωθα τόσο ωραία από τότε που
ήμουν 15 ετών!».

«Προτιμώ να πεθάνω από φυσικά αίτια παρά να με σκαλίσει κάποιος σε ένα ατσάλινο τραπέζι
σε ένα νοσοκομείο.Οι  χειρουργοί  δεν έχουν πάντα ποσοστό επιτυχίας 100%, η  φίλη μου η
Margie πέθανε από υστερεκτομή, αιμορραγούσε στο χειρουργικό τραπέζι». DeYoung
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«Φρόντισα τις πέτρες της αδερφής μου στη χολή.Μόλις άρχισε να παίρνει το λάδι, σταμάτησε να
έχει τις φρικτές επιθέσεις.Δεν έχει κάνει ποτέ άλλη και ακύρωσε την επέμβαση!!!!Η υγεία μου
έχει κάνει επίσης 180». Κέλλυ

«Πριν από 19 μήνες, μετά την αφαίρεση ενός καρκινικού όγκου στο παχύ έντερο, η Κλινική
Καρκίνου με τηλεφώνησε την ημέρα του εξιτηρίου.Η χημειοθεραπεία και η ακτινοβολία έχουν
προγραμματιστεί να ξεκινήσουν την επόμενη εβδομάδα - τυπικό πρωτόκολλο είπαν.μαλακίες
είπα!!!Το λάδι κάνναβης θα είναι η δική μου έκδοση του τυπικού πρωτοκόλλου.Έλεγχος ενός
έτους  τον  περασμένο  μήνα.ΤΟ  ΑΙΜΑ  ΕΙΝΑΙ  ΚΑΘΑΡΟ  -  Τα  αποτελέσματα  της  αξονικής
τομογραφίας  μου  υπαγορεύτηκαν  από  τον  χειρουργό  μου,  Τζέρι  -  το  παχύ  έντερο  είναι
πεντακάθαρο. Gerry

«Γεια σου JB, έχω μια επείγουσα ιατρική ερώτηση.Ο μπαμπάς μου έπεσε, χτύπησε το κεφάλι
του  και  έχει  θρόμβο  αίματος  στην  εξωτερική  μεμβράνη  του  εγκεφάλου  του,  όχι  στην
πραγματικότητα στον εγκέφαλο.Έχει πάρει εξιτήριο από το νοσοκομείο και έχει σταματήσει τα
παυσίπονα καθώς δεν εργάζονται για τους πονοκεφάλους.Οι γιατροί ελπίζουν ότι ο θρόμβος
αίματος  θα  μειωθεί  σε  εύθετο  χρόνο,  διαφορετικά  θα  προσπαθήσουν  να
χειρουργήσουν...Παίρνει  Coversyl  2,5  mg  για  την  αρτηριακή  πίεση,  Flomackstra  για  τη
διεύρυνση  του  προστάτη,  και  έχει  επίσης  μια  κατάσταση  αίματος  χωρίς  αιμοπετάλια  που
προκαλεί  γαμοφαγία  ορισμένης  σημασίας.Είναι  80  ετών  και  δεν  έχει  δοκιμάσει  ποτέ  το
RSO.Έχω μερικά αν  και  έχει  καθίσει  σε  ένα  δοχείο  στο ψυγείο  εδώ και  ένα  χρόνο...Είχατε
κάποια εμπειρία με τη μείωση αυτού του τύπου θρόμβου αίματος;Θα υπήρχε κάποιο όφελος
από  μια  τοπική  εφαρμογή  στο  κεφάλι  στην  περιοχή  του  πόνου  ή  η  κατάποση  θα  ήταν  η
καλύτερη;Θα  αγοράσω  το  ηλεκτρονικό  σας  βιβλίο  σήμερα  σίγουρα,  αλλά  οποιαδήποτε
συγκεκριμένη ΙΔΙΩΤΙΚΗ συμβουλή θα εκτιμούσα πολύ...Μάλλον θα αναμίξω το RSO με λάδι
καρύδας ή ελαιόλαδο που μπορεί να προτιμήσει καθώς είναι Ιταλός, για κατάποση ή/και τοπική
εφαρμογή.Υποθέτω ότι το κύριο πράγμα που θέλω να μάθω είναι -- υπάρχει κάποια πιθανότητα
για  αρνητικές  επιπτώσεις  στον  θρόμβο  αίματος  από  την  κατάποση  RSO;Υπάρχουν  πολλά
πράγματα για τη μείωση των όγκων παντού, αλλά δεν μπορώ να βρω τίποτα για τους θρόμβους
αίματος στην εξωτερική μεμβράνη του εγκεφάλου;;!!!Παρακαλώ βοηθήστε." Ρος

-- Γεια σου Ross, εδώ είναι το ηλεκτρονικό βιβλίο για σένα.Το λάδι θα βοηθήσει και στον θρόμβο
του αίματος,  εύκολα.Θα έπρεπε να  είχε  βάλει  κάνναβη  στο  σύστημά του  αμέσως μετά  την
πτώση.Και  τώρα  όσο  πιο  γρήγορα  μπορείτε  να  τον  πάρετε  σε  αυτότόσο  περισσότερες
πιθανότητες επιτυχίας.Θα έκοψα τα φάρμακα στη μέση όταν τον ξεκινήσετε με το λάδι για να
αποφύγετε ανεπιθύμητες παρενέργειες και μετά, όπως λέτε, εσωτερικά και τοπικά.Ένα υπόθετο
με  το  λάδι  θα  λειτουργούσε  εξαιρετικά  -  τα  υπόθετα  είναι  εξαιρετικά  για  παθήσεις  των
πνευμόνων και του εγκεφάλου. JB

«Ανέμειξα περίπου μισή ουγγιά με 60 ml ελαιόλαδο (δεν ξέρω πόσο καλής ποιότητας ήταν αυτό
που έφτιαξα).Πήγε εκεί, έμοιαζε με τον θάνατο (θα με άφηνε να το εφαρμόσω τοπικά στο κεφάλι
του).Δοκίμασα 0,5 ml σε πιπέτα και εξακολουθώ να λειτουργώ, αλλά είμαι ελαφρύς.Του άλειψα
τουλάχιστον το διπλάσιο στο κεφάλι  του.Μετά από μισή ώρα κατέληξε στο συμπέρασμα ότι
είχαν μπει όλα μέσα και σκούπισε το κεφάλι του με μια πετσέτα....Φάγαμε καπνιστό σολομό που
είχα φέρει, μετά βγήκα για ψωμί και γάλα και επέστρεψα για να τον ακούσω να κελαηδάει στο
τηλέφωνο με τα άλλα παιδιά του, τα οποία προφανώς ήταν χαρούμενα που τον άκουσαν επίσης
να  επιστρέφει  στον  συνηθισμένο  του  εαυτό.Yadayada,  ευχαριστώ  για  τη  δουλειά  σας
παιδιά!...Ρος

«Είμαι  4x Cancer  Survivor  Η τελευταία μου διάγνωση ήταν Επιθετικός  Διηθητικός  Καρκίνος
Μαστού Σταδίου 4, οπότε έκανα διπλή μαστεκτομή τον Φεβρουάριο του 2014. Έχω παραιτηθεί
από τη χημειοθεραπεία και την ακτινοβολία αυτή τη φορά και χρησιμοποίησα έλαια THC και
CBS για να θεραπεύσω τον εαυτό μου. Είμαι σε ύφεση τώρα εδώ και 2 χρόνια. Ναι γλυκιά μου
δουλεύει. Αν έχετε απορίες στείλτε μου PM εντάξει. Νομίζω ότι μπορώ να σε βοηθήσω. Έχω
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περάσει από ακτινοθεραπεία και χημειοθεραπείες 3 φορές στο παρελθόν και αυτή τη φορά το
αρνήθηκα και χρησιμοποίησα τις εναλλακτικές μου μεθόδους. Αυτή τη φορά είχα την καλύτερη
ποιότητα ζωής. Όχι άρρωστος και ναυτικός όλη την ώρα. Το επίπεδο του πόνου μου ελέγχεται
με έλαια και συμπυκνώματα THC και CBD. Όχι φαρμακευτικά αυτή τη φορά. Χωρίς οπιοειδή.
Δόξα τω θεώ." Τίνα

«Συνάντησα έναν κύριο πριν από λίγο, μου είπε ότι ήταν διευθυντής ειδικών έργων, εργαζόταν
για την κυβέρνηση στις αρχές της δεκαετίας του εβδομήντα.Μου είπε ότι μελέτησαν το έλαιο
ιατρικής κάνναβης τότε και το έριξαν.ΓΙΑΤΙ?Γιατί λειτούργησε!!Ναι, είπε «οι δυνάμεις γνωρίζουν
ότι δεν υπάρχουν χρήματα για να ζεις, μόνο να πεθαίνεις». Όπως όλοι γνωρίζουμε, στη χώρα
μας  και  στις  ΗΠΑ  οι  πολιτικοί  έχουν  επενδύσεις  σε  χημειοεργαστήρια  και  εταιρείες
φαρμάκων.Λοιπόν, μετά από μια μακρά συζήτηση, μου είπε επίσης ότι αυτός και όλη η ομάδα
του παίρνουν ιατρικό λάδι κάνναβης από τότε και αυτός ο καλός κύριος φαίνεται σαν να είναι
στα 60 του, στην πραγματικότητα είναι στα εβδομήντα του και φαίνεται υπέροχος !!Τα άλλα μέλη
της ομάδας του ζουν ακόμα, τώρα αυτό είναι κάτι που πρέπει να σκεφτούμε!!Και γεια, ξέρατε
επίσης ότι ο γηραιότερος ζωντανός άνθρωπος στον πλανήτη μας είναι 131 ετών, έπαιρνε ιατρικό
λάδι  κάνναβης όλη του τη  ζωή και  εξακολουθεί  να  πηγαίνει  και  να  δουλεύει  τη  φάρμα του
καθημερινά… Μας προδίδουν οι άνθρωποι που υποτίθεται ότι εμπιστευόμαστε! !» Μπράιαν

PMS, Εμμηνόπαυση
«Αυτό είναι ένα πράγμα για το οποίο η κάνναβη και το έλαιο κάνναβης είναι το καλύτερο που
υπάρχει, χωρίς κανένα.Απλώς δεν θα βρείτε τίποτα που θα μπορούσε ή θα βοηθούσε καλύτερα
από  την  κάνναβη.Θα  βοηθήσει  στην  αποκατάσταση  της  ορμονικής  ισορροπίας  και  θα
απομακρύνει  την  επιθετικότητα,  τις  εναλλαγές  της  διάθεσης  κ.λπ.Θα  βοηθήσει  επίσης  να
ανακουφίσει τον προεμμηνορροϊκό πόνο και τις κράμπες, τα άβολα συναισθήματα, το άγχος
κ.λπ.

Αν  έβλεπα  μια  γυναίκα  να  αρχίζει  να  συμπεριφέρεται  παράξενα  λόγω  των  ορμονικών
ανισορροπιών που σχετίζονται με το προεμμηνορροϊκό σύνδρομο στο σώμα της, θα της έδινα
αμέσως  κάνναβη  με  όλους  τους  διαθέσιμους  τρόπους  ή  σχήματα.Δεν  βλέπω  τον  λόγο  να
υποφέρει κάποιος άσκοπα.Για να μην αναφέρουμε ότι όταν κάποιος υποφέρει, όλοι γύρω του
υποφέρουν κατά συνέπεια,  όπως μπορεί  να επιβεβαιώσει  όποιος  είχε  να αντιμετωπίσει  μια
προεμμηνορροϊκή γυναίκα.Θα την έβαζα να φάει το λάδι, να το χρησιμοποιήσει σε υπόθετο και
δεν θα παραμελούσα την τοπική χρήση στην κοιλιά και την πλάτη της.Θα της αρέσει γιατί θα
απομακρύνει τον πόνο και θα βελτιώσει το δέρμα της σε αυτά τα μέρη.Θα κάπνιζα και λίγο λάδι
μαζί της για να ξέρει ότι «δεν είναι μόνη» και ότι κάποιος νοιάζεται.Με την κάνναβη, η έμμηνος
ρύση  δεν  χρειάζεται  να  είναι  μια  απογοητευτική  και  δυσάρεστη  εμπειρία  για  όλους  τους
εμπλεκόμενους.JB"

«Το έλαιο κάνναβης είναι το φάρμακο για την εμμηνόπαυση και το προληπτικό μου φάρμακο για
τον καρκίνο των ωοθηκών που πήρε η μητέρα μου το 1985.Αν ήξερα μόνο για το λάδι θα με είχε
δει  η  μαμά  μουμεγαλώσου  και  κάνε  παιδιά!Θεράπευσε  τα  συμπτώματα  της
εμμηνόπαυσης.Δούλεψε  μέσα  σε  48  ώρες!Μπορώ  να  ζήσω  ξανά!Μοιράζομαι  αυτές  τις
πληροφορίες όπου μπορώ.Η θεραπεία πρέπει να είναι διαθέσιμη για χρήση από όλους!Σας
ευχαριστώ Rick που διαδίδετε τα νέα και κάνετε τους ανθρώπους υγιείς!» Shelagh

«Έχω χάσει  50  κιλά  λόγω της  εξάντλησης  των  ορμονών  μου  --  το  νιώθω αμέσως  --  δεν
υπάρχουν άλλες εξάψεις που γενικά συνεχίζονται όλη μέρα και νύχτα.Όταν αρρώστησα στα 37
μου, με έριξαν αμέσως σε εμμηνόπαυση και η ασθένεια μπλέκει με κάθε ορμόνη.Είμαι πιστός
καθώς πήρα 100 κιλά από τότε που αρρώστησα και με λίγη χρήση έχασα 50». Joann

«Ακολουθώ τη σελίδα του Rick εδώ και αρκετό καιρό και λόγω των πληροφοριών που απέκτησα
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εκεί, το άσθμα και οι ΠΟΛΥ ΣΟΒΕΡΕΣ νυχτερινές εφιδρώσεις και εξάψεις λόγω πολύ δύσκολης
εμμηνόπαυσης, είναι πλέον ανύπαρκτα.Συνέχισε την καλή δουλειά." Lize

«Έχω καρκίνο  και  υπνική  άπνοια.Όχι  μόνο  κοιμάμαι  καταπληκτικά,  αλλά  δεν  ξυπνάω από
εξάψεις.Είναι ευλογία.” Στέφανι

«Έχει  αναφέρει  κάποιος  άλλος  ότι  το  λάδι  είναι  πραγματικά  καλό  για  την  ανακούφιση  των
συμπτωμάτων της εμμηνόπαυσης;Οι εξάψεις και οι νυχτερινές μου εφιδρώσεις εξαφανίστηκαν
σχεδόν εντελώς όταν έπαιρνα το λάδι». Βραγχίο υχθύος

Q.Ανάθεμα,  JB...  τα  πήγαινε  υπέροχα,  ΜΕΧΡΙ  τις  βολές  κατά  των  οιστρογόνων.Την
αρρωσταίνουν  θανάσιμα.
ΕΝΑ.Έκπληξη, έκπληξη, Valerie."Μείνετε μακριά από γιατρούς" είναι ο κανόνας του παιχνιδιού
αυτή  τη  στιγμή,  δυστυχώς.Δεν  το  λέμε  από ευχαρίστηση,  είναι  πραγματικότητα.Οι  ασθενείς
συνήθως  τα  καταφέρνουν  καλά  με  το  λάδι  μέχρι  να  επέμβουν  ειδικοί  γιατρών  και  να  το
χαλάσουν με κάποια περιττά εξαιρετικά εναλλακτικά και πειραματικά χημικά φάρμακα.Έτσι, έως
ότου  οι  γιατροί  μάθουν  πώς να  χρησιμοποιούν  αυτό  το  φάρμακο  σωστά,  είναι  πραγματικά
ασφαλέστερο να μείνετε μακριά τους (αν οι συνθήκες το επιτρέπουν, φυσικά).Δεν χρειάζεται τα
εμβόλια, χρειάζεται να καταπιεί όσο περισσότερο λάδι μπορεί όσο πιο γρήγορα μπορεί για να
επανορθώσει  τη  ζημιά από προηγούμενες  ιατρικές  θεραπείες  και  να ελέγξει  την  κατάστασή
της.Εάν το λάδι δεν βοηθήσει, είναι πολύ απίθανο να βοηθήσει κάτι άλλο.JB

Ρύθμιση σωματικού βάρους
«Το έλαιο κάνναβης ρυθμίζει το σωματικό βάρος και σίγουρα θα σας φέρει σε υγιές βάρος!Σε
κάνει επίσης να μην λαχταράς τόσο πολύ πρόχειρο φαγητό.Είναι πραγματικά ένα καταπληκτικό
φάρμακο.Αυτό  είναι  το  μόνο  ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΟ  φάρμακο  για  την  απώλεια  βάρους  εκεί  έξω».
Θημωνιά

«Και εγώ χάνω κιλά --- πρέπει να πάω να αγοράσω μια ζώνη.:) Πάτησα στη ζυγαριά και τώρα
είμαι 139# -- Δεν έχω δει αυτό το βάρος από το γυμνάσιο.Είμαι έκπληκτος και συνεχίζω να έχω
τους  ανθρώπους  να  μου  λένε  πόσο  αισθητή  είναι  η  απώλεια  βάρους  που  αισθάνομαι
υπέροχα.Επίσης, δεν έχω σχεδόν καθόλου όρεξη και είναι κάπως περίεργο όταν νιώθω την
επιθυμία  να  δώσω  μερικά  λιπαρά  γλυκά  που  κανονικά  δεν  θα  τα  έχανα  ποτέ
πριν.Παράξενος.Ανησυχούσα για ένα νανο δευτερόλεπτο ότι έπαιρνα πολύ λάδι ή κάτι τέτοιο,
αλλά γρήγορα συνειδητοποίησα ότι  το σώμα μου θεραπεύει...  ρίχνοντας ό,τι  δεν έπρεπε να
φτάσει  εκεί  και  όσο  περισσότερο  αλλάζω  τη  διατροφή  μου  σε  βιολογική,  τόσο  πιο  υγιής
γίνεται.Χωρίς  δίαιτες,  χωρίς  υπερβολική  άσκηση,  μόνο  ιππασία,  κηπουρική  και  να  είσαι
μαμά.Νομίζω ότι είναι μια φυσική παρενέργεια του RSO.:)» Χέδερ

«Είμαι  στο  λάδι  εδώ  και  2  μήνες  και  παρατηρώ  και  την  απώλεια  βάρους...εντελώς  εκτός
συνταγογραφούμενων φαρμάκων...Διέκοψε τα χάπια για την αρτηριακή πίεση...μόλις πήρα την
αρτηριακή μου πίεση (κανένα χάπι σε 2 μήνες από τότε που πήρα λάδι)...Αποτελέσματα 124/80
Σφυγμός  σε  καθιστή  θέση  79...Ω  ΘΕΕ  ΜΟΥ...αυτό  είναι  απλά  υπέροχο!!!Σύντομα  θα  γίνει
αιμοληψία και μετά θα αναφέρω τους ΤΕΛΕΙΟΥΣ αριθμούς για να τους δουν ΟΛΟΙ… Ευχαριστώ
RS, ΠΡΑΣΙΝΟ Άγγελε μου.» Σούζαν

«Καλή δουλειά Suzanne!!Τρώω καθημερινά κάνναβη για περισσότερο από ένα χρόνο τώρα και
η διατήρηση του βάρους μου στο γυμνάσιο δεν ήταν ποτέ τόσο εύκολη κατά τη διάρκεια της
στρατιωτικής μου σταδιοδρομίας, όταν έλαβα φάρμακα με ιατρική συνταγή!Λατρεύω πόσο πιο
εύκολο είναι και με την κάνναβη!!!” Tammy

«Παρατηρώ αφού καπνίζω λίγο λάδι το σάκχαρό μου πέφτει πραγματικά γρήγορα.Και καπνίζω
περισσότερο λάδι παρά μπουμπούκια και έχω χάσει λίγο βάρος και το πεπτικό μου σύστημα
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έχει ηρεμήσει πραγματικά». Μισέλ

«Είμαι  στο λάδι  εδώ και λίγο καιρό.Λειτουργεί  πραγματικά στο να διατηρεί  το σάκχαρό μου
φυσιολογικό, αλλά έχω ένα πρόβλημα.Ο νέος μου γιατρός διαχείρισης πόνου έκανε ούρα και
βγήκε θετικός.Της είπα ότι το χρησιμοποιώ για να μην χρειαστεί να πάρω ινσουλίνη.Είπε ότι αν
συνεχίσω να είμαι θετικός θα μου κόψει τα άλλα παυσίπονα.Έχω χάσει 40 κιλά τώρα και το
σάκχαρό μου  είναι  φυσιολογικό  τώρα  και  νιώθω υπέροχα.Αν  μου  κόψουν  τα  φάρμακα,  θα
ξαναπάρω το βάρος γιατί η πλάτη και τα γόνατά μου εκφυλίζονται και δεν μπορώ να ασκηθώ.Ζω
στο Όρεγκον τώρα όπου το πετρέλαιο είναι πιο εύκολο να προμηθευτείτε λόγω των ιατρείων.Δεν
ξέρω τι να πω στον γιατρό μου.Ήμουν μπροστά μαζί τους.Η VA αρνείται τα φάρμακά μου και
δεν θέλει να ασχοληθεί με εμάς που νιώθουμε πραγματικό εκφυλιστικό πόνο όλη την ώρα.Τι
χάλι." Μισέλ

«Ο Χειροπράκτης μου, με ακούει για το RSO τώρα.Τώρα που έχασα 65 λίβρες σε 5 μήνες χωρίς
άσκηση, σταματήστε να παίρνω τον εαυτό μου με ινσουλίνη, τώρα έχετε τα χάπια μου στο 1/2
της ποσότητας.Σύντομα να πέσουν και αυτά.Η καρδιά του άνοιξε όταν του μίλησα για τον Ρικ και
την ιστορία του.Ζήτησε τους άλλους ασθενείς του, τον αγαπητό που είναι, του υπενθύμισα ότι
του είχα αναφέρει το RSO, για εκείνον!lol Του άρεσε αυτό, γι' αυτό, συνεχίστε έτσι, όλοι μας!»
Ντέιβ

«Έφαγα λάδι κάνναβης με στόχο την απώλεια βάρους, καθώς και προσέχοντας τη διατροφή μου
και  την  τακτική  άσκηση.Μέχρι  στιγμής  σε 8  εβδομάδες  έχω χάσει  8 κιλά.είναι  εντυπωσιακό
αυτό;Δεν είμαι σίγουρος ακόμα, αλλά θα σας ενημερώσω.Έχω δεσμευτεί να το κάνω κάθε μέρα
για 6 μήνες.Έχω παρατηρήσει ότι δεν πεινάω σχεδόν ποτέ και δεν έχω καμία επιθυμία (εκτός
από  καλή  σοκολάτα)  για  γλυκά  και  όταν  φάω κάτι  γλυκό  μπορώ να  φάω μόνο  μια  μικρή
ποσότητα.Ευχαριστώ για τη δημοσίευση αυτού.Θα ήθελα πολύ να δω αν άλλοι επωφελούνται
από το λάδι με αυτόν τον τρόπο;» Κοκκινολαίμης

«Χαιρετίσματα JB.Ελπίζω αυτό το μήνυμα να σας βρει να πάτε καλά.Απλώς σκέφτηκα ότι θα
μοιραστώ την εμπειρία μου με το λάδι κάνναβης ως καθημερινό συμπλήρωμα.Πριν μάθω τα
οφέλη του ελαίου κάνναβης και  τι  μπορεί  να κάνει  για  το ανθρώπινο σώμα μέσω του Rick
Simpson  και  του  εαυτού  σας,  αντιμετώπιζα  κάποια  επερχόμενα  ιατρικά  προβλήματα  που
συμβαδίζουν με αυτά που ήδη έχω.

Υποφέρω  από  χρόνιο  πόνο  από  σοβαρή  ΟΑ από  ένα  ατύχημα  με  την  υλοτόμηση  που
κατέστρεψε  το  δεξί  μου  γόνατο.Εξαιτίας  αυτού  του  τραυματισμού  δεν  μπορούσα  πλέον  να
δουλεύω με πλήρη απασχόληση.Υποφέρω επίσης πόνο από ΟΑ στον δεξιό ώμο, το χέρι και το
χέρι από ένα βραχιόνιο πλέγμα στον δεξιό μου ώμο που προκάλεσε παράλυση στο δεξί μου
χέρι για ένα χρόνο.Ένιωσα μυρμήγκιασμα στα άκρα των δακτύλων μου καθώς και φλεγμονή και
πρήξιμο και στα δύο κάτω πόδια.Ο γιατρός μου με είχε προειδοποιήσει 6 μήνες πριν από το
μυρμήγκιασμα στα δάχτυλά μου ότι αν δεν αλλάξω τον τρόπο ζωής μου, βρισκόμουν στο δρόμο
για να γίνω διαβητικός.

Τότε ζύγιζα 260 κιλά.Έχασα επίσης την αίσθηση της όσφρησης και της γεύσης.Όλα αυτά ήταν
σημάδια ότι έγινε διαβητικός.Ο γιατρός μετά από εξέταση του σακχάρου μου είπε ότι από 1-10
ήμουν σε καλό δρόμο @ 6,5.Ξεκίνησα να παίρνω το λάδι πριν από περίπου 6 μήνες.Ένας
πυρήνας ρυζιού το πρωί και ξανά πριν τον ύπνο.Τώρα ζυγίζω 203 λίβρες, χωρίς μυρμήγκιασμα
στα δάχτυλά μου,  η όσφρησή μου έχει  επιστρέψει  και  μπορώ να γευτώ ξανά πράγματα.Το
πρήξιμο και η φλεγμονή στις κνήμες και τα πόδια μου έχουν φύγει, καθώς και ο πόνος από την
ΟΑ.Σας ευχαριστούμε πολύ που διαδώσατε την αλήθεια για αυτό το θεραπευτικό φυτό με την
υπόλοιπη ανθρωπότητα.Εσείς και ο Ρικ είστε ένας αληθινός Θεός δώρο για όσους από εμάς
έχουν ανάγκη.

Ω!Η κόρη  μου  φτιάχνει  αυτό  που  είναι  γνωστό  στο  νοικοκυριό  μας  ως  λαδόμπαλες  (δόση
τυλιγμένη σε μικρό κομμάτι ψωμί) μας τελείωσαν οι μπάλες λαδιού.Ήμουν πολύ τεμπέλης για να
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φτιάξω  το  δικό  μου  και  ανόητα  σταμάτησα  να  παίρνω  τη  δόση  μου  για  περίπου  μια
εβδομάδα.Επέστρεψα μέχρι τα 217 λίβρες.Όταν συνέχισα να παίρνω το λάδι,  το βάρος μου
μειώθηκε στα 203 κιλά και συνεχίζει να πέφτει.Το ύψος μου είναι 5'8" οπότε θα μάθω σύντομα
αν  με  επαναφέρει  στο  προγαμιαϊκό  βάρος  μου,  που  ήταν  175  λίβρες.Είμαι  τόσο
ενθουσιασμένος.Πήρα το μάθημα μου.Μην σταματήσετε ποτέ να παίρνετε το λάδι.Η ζωη ΕΙΝΑΙ
ΩΡΑΙΑ!Πολλά ευχαριστώ." Ρον

«Ο γιος μου χρησιμοποιεί λάδι Simpson για το Crohn του, αλλά ακούω ότι μπορεί να βοηθήσει
στην  απώλεια  βάρους.Αν  ναι  πώς;»  Κρύσταλ
-- Ναι, μπορεί, φάε το λάδι και θα χάσεις βάρος αν είσαι υπέρβαρος και παχύνεις όταν είσαι
λιποβαρής.Μη με ρωτάτε γιατί, μη με ρωτάτε πώς είναι δυνατόν, δεν ξέρω την απάντηση.Απλώς
συμβαίνει.Έχασα 50 κιλά μόνος μου στο λάδι και πιστέψτε με προσπάθησα να διαψεύσω τον
Ρικ.Αλλά απέτυχα και το λάδι ανανέωσε τους μυς μου επίσης.Ήταν περίεργο και δύσκολο να το
πιστέψεις, το παραδέχομαι.Αλλά δεν με πειράζει που έχασα όλα αυτά τα κιλά χωρίς μια σταγόνα
ιδρώτα και χωρίς άσκηση.Στην πραγματικότητα ήταν πολύ ευχάριστο και δεν με πείραξε ο καλός
ύπνος που ήταν η μόνη αξιοσημείωτη παρενέργεια της χρήσης του λαδιού.JB

«Γεια σου Ρικ, ήθελα πραγματικά να σε ευχαριστήσω που μου έσωσες τη ζωή.Είμαι 17 από το
Δελχί της Ινδίας.Ήμουν πραγματικά υπέρβαρος.Και από τον περασμένο Μάιο που άρχισα να
καταναλώνω RSO, έχω χάσει 40 κιλά (88 λίβρες) σε 10 μήνες.Ο αδερφός μου έχασε επίσης 23
κιλά  και  η  μητέρα  μου  έχασε  15  κιλά  από  τότε  και  αυτό  οφείλεται  στο  ότι  τρώω  πολύ
περισσότερο λάδι από εκείνους μιας και δεν παίρνω καθόλου υπερβολική ποσότητα από αυτό
ακόμα κι αν καταναλώνω ένα γραμμάριο.

Έτσι,  όσο περισσότερο και  πιο γρήγορα τρώτε το λάδι,  τόσο πιο γρήγορα και καλύτερα τα
αποτελέσματα.Θέλω πολύ να ξέρουν όλοι ότι μπορεί να θεραπεύσει μια από τις μεγαλύτερες
ασθένειες σε ολόκληρο τον κόσμο, την παχυσαρκία.

Ευχαριστούμε τον JB που μας παρείχε τις πληροφορίες κάθε φορά που απαιτήθηκαν.Είστε και
οι δύο ήρωές μου και δεν μπορώ να σας ευχαριστήσω αρκετά». Shobhit και Shashank

Άγχος, Παράνοια

«Ένα  παράδειγμα  του  πόσο  ειλικρινείς  αλλά  λανθασμένες  συμβουλές  μπορεί  να  βλάψουν:
Κάποιος παραπονέθηκε για το υψηλό και του είπαν να πάρει CITICOLINE. Αυτό είναι εντάξει
εκτός από το ότι η CITICOLINE είναι ΑΡΑΙΩΤΙΚΟ ΑΙΜΑΤΟΣ και το άτομο στο οποίο δόθηκε η
συμβουλή ήταν ένα άτομο που δεν μπορούσε να ανεχθεί ένα αραιωτικό αίματος. Το άτομο που
έδωσε  τη  συμβουλή  εννοούσε  καλά,  αλλά  δεν  κατάφερε  να  αποκαλύψει  αυτή  τη  ζωτική
πληροφορία. Ξέρω ότι υπάρχουν πολλοί καλοπροαίρετοι άνθρωποι που θέλουν να βοηθήσουν,
αλλά ΠΑΡΑΚΑΛΩ ΠΡΟΣΕΧΤΕ δίνοντας πληροφορίες που μπορούν να επηρεάσουν τόσο τη
ζωή όσο και τον θάνατο. Παρεμπιπτόντως, ο εύκολος τρόπος για να μειώσετε το υψηλό είναι να
σκάσετε λίγους κόκκους πιπεριού στο στόμα σας... ασφαλές, φθηνό και αποτελεσματικό.» Γκάρι

«Είναι υπέροχο να γνωρίζεις για τη κιτικολίνη, καθώς παίρνω επίσης βαρφαρίνη. Ακριβώς όπως
ο κουρκουμάς, που επίσης αραιώνει το αίμα σας». Ο Ράντι

«Η κιτοχολίνη προκαλεί/βοηθά τα μεταστατικά κύτταρα να αναπτύξουν τη δική τους παροχή
αίματος. Δεν είναι τόσο καλό για τον καρκίνο». Τζιμ

«Χθες έβαλα μια γυναίκα να ξεκινάει το φάρμακο.Αυτή είναι η αναφορά της από την πρώτη
μέρα.Απλά καταπληκτικό!Εδώ είναι η πρώτη μου αναφορά:

Ξύπνησα με έκζεμα στα χείλη μου χθες το πρωί και έβαλα λίγο λάδι.Το τσούξιμο σταμάτησε σε
περίπου 10 λεπτά.Ο πόνος εξαφανίστηκε σε 30 λεπτά.Το πρήξιμο μειώθηκε σε λίγες ώρες.Οι
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φουσκάλες στα χείλη  μου έχουν φύγει  περίπου στο μισό σήμερα –  συνήθως χρειάζονται  2
εβδομάδες για να επουλωθούν.Αναπνέω τους ατμούς από το λάδι στο χείλος μου.Παρατήρησα
ότι ο πόνος που υπήρχε στο δεξιό μου κόλπο για αρκετές εβδομάδες έχει σταματήσει.Και η μύτη
μου σταμάτησε να τρέχει.Έχω φτερνιστεί μόνο μία φορά από χθες.Παρατήρησα ότι η κούρασή
μου δεν ήταν τόσο βαθιά όσο συνήθως.Παρατήρησα ότι ένιωθα χαλαρός και ότι αυτό το άγχος
είχε φύγει.

Παρατήρησα μειωμένο σωματικό πόνο το βράδυ - κανονικά έχω τόσο πολύ πόνο στο σώμα
μέχρι  το βράδυ που δεν  μπορώ να καθίσω ακίνητος  (πόνος στα νεύρα και  στους  μυς  του
αστραγάλου, ο πόνος στο γόνατο/ώμο/αγκώνα/καρπούς/αντίχειρα μειώθηκε σημαντικά).Επίσης,
παίρνω μια πολύ ελαφριά λάμψη με  κάθε  δόση.Δεν  έχω καμία δυσκολία  να εργαστώ ή να
συγκεντρωθώ και δεν θα δίσταζα να οδηγήσω.Είμαι πολύ ξεκάθαρος παρόλο που ξέχασα να
πάρω το Citicoline σήμερα το πρωί.Βάζω το ισοδύναμο περίπου μισού κόκκου λαδιού σε ένα
Craisen και το παίρνω έτσι».

«Ξεκίνησα το λάδι κάνναβης τον Δεκέμβριο του 2012 ως γενικό τονωτικό.Υπέφερα με τον τύπο
2διαβήτη  εκείνη  την  εποχή.Τα  σάκχαρά  μου  ήταν  στη  δεκαετία  του 300  όπου το  100  είναι
φυσιολογικό.Μου έβαλαν μετφορμίνη που με αρρώστησε κάθε φορά που το έπαιρνα.Ζήτησα να
με αλλάξουν σε άλλο φάρμακο για τον διαβήτη και μου αφαιρέθηκε η μετφορμίνη και μου δόθηκε
Januvia.Τα σάκχαρά μου μόνο με φάρμακα μειώθηκαν λογικά.Οι αριθμοί μου ήταν στα υψηλά
100 τις περισσότερες ώρες της ημέρας.Όταν πρόσθεσα το λάδι στο σχήμα μου, οι αριθμοί μου
επανήλθαν λίγο πάνω από το κανονικό.Στη συνέχεια ανακαλύφθηκε ότι η Januvia προκάλεσε
καρκίνο στο πάγκρεας.Ήθελα να σταματήσω αυτό το φάρμακο και ζήτησα από το γιατρό μου να
ξαναπάρει μετφορμίνη.Συμφώνησε.Φυσικά στο Metformin, ήμουν άρρωστος κάθε φορά που το
έπαιρνα.

Η εξοικείωση με το λάδι ήταν μια μεγάλη δοκιμασία για μένα.Μισούσα το υψηλό που μου έδινε η
μαριχουάνα.Δεν  είχα  χρησιμοποιήσει  μαριχουάνα  για  περισσότερα  από  35  χρόνια  πριν
χρησιμοποιήσω λάδι.Ξεκίνησα το λάδι με μια σταγόνα στο μέγεθος μιας κεφαλής καρφίτσας και
ακόμη και αυτό ήταν πάρα πολύ.Άρχισα να παίρνω Citicoline για να ανακουφίσω το υψηλό από
το λάδι μετά από πρόταση της Corrie Yelland.Αυτό λειτούργησε καλά και ήμουν σε αυτό το
μονοπάτι για πάνω από ένα χρόνο.Τον Μάιο του 2013 εισήχθηκα εσπευσμένα σε επείγουσα
χειρουργική επέμβαση για τη χοληδόχο κύστη μου.Ήμουν στο νοσοκομείο για 5 μέρες χωρίς
λάδι.Εκείνη  την  εποχή  ανακαλύφθηκε  ότι  το  μαγνήσιό  μου  ήταν  χαμηλό.Με  ξεκίνησαν  με
συμπληρωματικό  μαγνήσιο  στο  νοσοκομείο.Όταν  γύρισα  σπίτι  άρχισα  ξανά  στο  λάδι.Προς
έκπληξή μου αφού ήμουν στα συμπληρώματα μαγνησίου για μια εβδομάδα, βίωσα ένα πολύ
ευχάριστο υψηλό από το λάδι.Αυτή συνέχισε να είναι η εμπειρία μου.Κατάφερα να σταματήσω
να χρησιμοποιώ Citicoline για να ανακουφίσω το υψηλό.Τότε μπόρεσα να αυξήσω τη δόση του
λαδιού μου σε 1 κόκκο την ημέρα.Άρχισα να έχω πολλά χαμηλά σάκχαρα στο αίμα.Αφαίρεσα τη
μετφορμίνη από το καθημερινό μου σχήμα.

Δεδομένου ότι  αύξησα τη δόση του λαδιού μου σε μέγεθος 1 κόκκου ρυζιού την ημέρα,  τα
σάκχαρά μου είναι απολύτως φυσιολογικά.Το a1c μου έχει πέσει στο 6,1 από 7,2 ένα χρόνο και
1/2 πριν.Ο MD μουείναι έκπληκτος όπως και ο φαρμακοποιός μου.Δεν μπορώ να μοιραστώ
μαζί  τους  τον  λόγο  της  επιτυχίας  μου  καθώς  ζω  σε  μια  πολιτεία  όπου  το  πετρέλαιο  είναι
παράνομο.Μια ενδιαφέρουσα παράπλευρη σημείωση αυτής της ιστορίας είναι ότι όταν μπήκα
βιαστικά στο χειρουργείο, ζήτησα να μιλήσω με τον αναισθησιολόγο ιδιωτικά.Φοβόμουν ότι το
λάδι  θα  με  εμπόδιζε  να  κάνω μια  ασφαλή  διαδικασία.Ο  αναισθησιολόγος  δεν  ανησυχούσε
καθόλου που ήμουν με το λάδι και είπε, αν κάτι τέτοιο, θα διευκόλυνε την εγχείρησή μου επειδή
τα  αιμοφόρα  αγγεία  μου  θα  διαστέλλονταν  και  η  αναπνοή  θα  ήταν  ευκολότερη  όσο  ήμουν
κάτω.Μέσα  από  όλα  αυτά  ο  Aamann  ήταν  δίπλα  μου.Δεν  έχει  πάντα  τις  απαντήσεις  που
χρειάζομαι,  αλλά με έχει  δώσει οδηγίες να ρωτήσω και να εμπιστευτώ το σώμα μου και τη
διαίσθησή μου.Δεν είναι εύκολο για μένα,  αλλά επιτέλους φτάσαμε σε ένα μέρος με μεγάλη
επιτυχία όπου ο διαβήτης τύπου 2 αντιμετωπίζεται με επιτυχία μόνο με λάδι.Τώρα είναι Μάιος
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του 2014.Με εκτίμηση, Αλίκη»

«Γιατί,  κάνω  μπάνιο  ακόμη  και  με  λάδι  κάνναβης  εμποτισμένο  με  άλλα  έλαια.Ποιος  θα
φανταζόταν ένα μπάνιο για να βοηθήσει με τον πόνο και το άγχος.Χαχαχα." Τόνια

«Το παίρνω εδώ και 13 ημέρες και η κατάθλιψή μου δεν έχει  εξαφανιστεί  άλλος πόνος στα
νεύρα,  έχω  αναπτύξει  έναν  φυσιολογικό  κύκλο  ύπνου  και  δεν  έχω  συναισθήματα  θυμού,
κατάθλιψης,  άγχους  ή  αισθάνομαι  τις  επιπτώσεις  του  PTSD  μου  από  το  Ιράκ.Ο  σκοπός
οφείλεται στις τρύπες στους πνεύμονές μου από αναθυμιάσεις φωσφόρου από έκρηξη στο Ιράκ
και  εισπνοή τοξικών σωματιδίων και  επίσης  καρκίνο  από το  απεμπλουτισμένο ουράνιο  στο
οποίο εκτίθηκα.Τρία χρόνια μετά το Ιράκ άρχισα να αναπτύσσω βασικοκυτταρικό καρκίνωμα».
Ιερεμίας

"Ευχαριστώ!Έχω φτιάξει  πολλές  παρτίδες  λαδιού  με  φίλους  και  σύριγγες  χειρός  σε  άλλους
φίλους.Νιώθω  τη  διαφορά  απέραντη!Το  PTSD  μου  μειώνεται,  ο  πόνος  μειώνεται  και  οι
αρθρώσεις μου αισθάνονται σαν να έλαβαν ένα squirt WD-40.Όταν το άγχος χτυπάει άσχημα,
καπνίζω λίγο  από το  λάδι  και  έχει  φύγει.Διαφορετικά,  έχω λάβει  τρεις  φορές την ημέρα για
περίπου τρεις εβδομάδες.Έχω κάνει πεζοπορία περισσότερο αυτές τις τρεις εβδομάδες από ό,τι
τα τελευταία τρία χρόνια!Την αγάπη και τον θαυμασμό μου σε όλους σας στο Phoenix Tears!Σε
εσάς, κύριε Simpson, σας ευχαριστώ για το υπόλοιπο της ζωής μου.Ξέρω ότι τώρα μπορώ να το
απολαύσω αντί να είμαι στο κρεβάτι του νοσοκομείου». Φρειδερίκος

«Ο πόνος μειώνεται και οι αρθρώσεις μου αισθάνονται σαν να έλαβαν ένα squirt  WD-40;Το
παρθένο λάδι καρύδας είναι πιο ασφαλές» Hunter

«Χρησιμοποιώ βιολογικό παρθένο λάδι καρύδας για να κόψω το RSO.Επιτρέπει τον καλύτερο
ρυθμό  απορρόφησης  καθώς  και  την  προστασία  του  λαδιού  από  το  να  κολλάει  σε  όλα,
συμπεριλαμβανομένων  των  δοντιών.Το  χρησιμοποιώ  επίσης  για  να  τραβήξω  τις  τοξίνες
περνώντας μια κουταλιά της σούπας γύρω από το στόμα μου για 20 λεπτά και φτύνω στα
σκουπίδια». Φρειδερίκος

«Ήμουν  σε  σημείο  της  ζωής  μου  όπου  η  υγεία  μου  ήταν  απαίσια  και  πονούσα  πολύ.Είχα
αυτοκτονήσει γιατί η ζωή ήταν τόσο καταθλιπτική.Μετά έπεσα πάνω στο "Run From the Cure.»
Από τότε η ζωή μου βελτιώθηκε πολύ από την εφαρμογή των πληροφοριών που έμαθα.Η υγεία
μου  είναι  εξαιρετική  τώρα  και  είμαι  πολύ  πιο  αισιόδοξος  γιατί  ξέρω  ότι  η  κάνναβη  θα
προστατεύσει τον οργανισμό μου από βλάβες.Έκτοτε δεν έχω κάνει σκέψεις αυτοκτονίας και η
ζωή γίνεται  όλο  και  καλύτερη καθώς μαθαίνω περισσότερα για  τις  διάφορες  φαρμακευτικές
ιδιότητες του ελαίου κάνναβης». Πέτρος

«Δεν είναι πραγματικό πώς ελέγχεται το άγχος μου…Ήμουν χρόνιος… Νιώσε φυσιολογικός, αν
το φυσιολογικό είναι ευτυχισμένο και ζεις πολύ περισσότερο… Ευχαριστώ, Ρικ». φίλε

Κατάθλιψη

«Έχω διαταραχή μετατραυματικού στρες και η κάνναβη με βοηθά να χαλαρώνω, να τρώω, να
κοιμάμαι, να συγκεντρώνομαι, να συγκεντρώνομαι.ΔΕΝ είμαι πλέον σε κλινική κατάθλιψη...και
τα  λοιπά...Παλιά  έπαιρνα  αντικαταθλιπτικά,  σταθεροποιητές  διάθεσης,  ενισχυτικά  διάθεσης,
φάρμακα ύπνου...που δεν τους χτυπάω...Απλώς δεν μου αρέσουν οι παρενέργειες...και δεν τα
χρειάζομαι πια λόγω κάνναβης...Πραγματικά προσεύχομαι οι άνθρωποι να εκπαιδεύονται στο
ΦΥΤΟ που έδωσε ο ΘΕΟΣ, την κάνναβη… από τις πολλές χρήσεις και τα ιατρικά θαύματα που
έχει...απλά λέγοντας...» Άλε

«Αυτό είναι πραγματικά ένα καταπληκτικό φάρμακο.Έβαλα τη δόση μου σε μια κάψουλα για να
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την καταπιώ.Βοηθά με τον πόνο μου και τα συμπτώματα PTSD.Ξέρω αρκετούς ασθενείς που
επωφελούνται  επίσης  από  αυτό,  για  επιληπτικές  κρίσεις,  Crohn,  συμπτώματα  στέρησης
κ.λπ.Κάποια ιατρεία το μεταφέρουν». Ελπίδα

«Δεν μπορώ να μιλήσω για άλλους, αλλά για μένα είναι η διαχείριση των συμπτωμάτων της
διπολικής διαταραχής, της όψιμης δυσκινησίας, της όψιμης δυστονίας, της μείζονος κατάθλιψης,
του  χρόνιου  πόνου,  του  PTSD,  της  θλίψης  και  του  άγχους.Είμαι  χωρίς  δηλητήριο
(φαρμακευτικά)  από  τον  Σεπτέμβριο  και  θεραπεύομαι  και  νιώθω  υπέροχα.Αυτή  είναι  η
θαυματουργή  θεραπεία.Ο  σκύλος  μου  είναι  σχεδόν  καρκίνος  απαλλαγμένος  από  λάδια  και
τοπικά επίσης.Αυτό το φυτό δημιουργήθηκε από τον Θεό για να σώσει το περιβάλλον, τις ζωές
και την οικονομία.Η κοινωνία πρέπει να ενημερωθεί». Κάθι

«Θέλω απλώς να πω ευχαριστώ, Ρικ. Υπέφερα όλα τα 50 χρόνια με κατάθλιψη, είμαι στο λάδι
εδώ και 8 μέρες και νιώθω σαν να ξαναγεννήθηκα. Σε ευχαριστώ πάρα πολύ!" κανω μηνυση

Σκλήρυνση κατά πλάκας (ΣΚΠ)
«Απλά μια γρήγορη ενημέρωση, Jindrich...Η Wife [59] χρησιμοποιεί μία δόση ελαιούχου ρυζιού
σε μέγεθος κόκκου την ημέρα για να βοηθήσει τον ύπνο και τη γενική υγεία και έχει χάσει βάρος
μέχρι  να  σταθεροποιηθεί  στα  30  λίβρες  χαμηλότερα.Έχει  μια  υπέροχη  εμπειρία
χρησιμοποιώντας το λάδι, όπως και εγώ.Οι απώλειες τόσο των μαθηματικών δεξιοτήτων όσο και
του θεωρητικού στοχασμού με την ΠΣ έχουν αντιστραφεί σε πολλές περιπτώσεις, και κάνω πάλι
μεγάλα μαθηματικά στο μυαλό μου σαν μικρότερος.Και οι δύο προσπαθήσαμε και πετύχαμε
σημαντικούς στόχους στη ζωή αυτόν τον πρώτο χρόνο χρήσης.Χάρη στον Ρικ και σε σένα, φίλε
μου.Ω, και η Μπέτυ, το Γκόλντεν Ριτρίβερ εξακολουθεί να τα πάει καλύτερα από ποτέ, υγιές και
οι κτηνίατροι εξακολουθούν να αρνούνται πλήρως». Σημάδι

«Μια καλή μου φίλη, μια ηλικιωμένη με σκλήρυνση κατά πλάκας χρησιμοποιεί μαριχουάνα για
να ανακουφίσει τη σκλήρυνση κατά πλάκας.Το ορκίζεται». Ρον

«Ένας μεγαλύτερος φίλος μου στη δουλειά μου είπε για τη γυναίκα του που είχε σκλήρυνση
κατά πλάκας και πόσο άσχημα ήταν.Μετά βίας την αγγίζει και πάντα πονούσε.Του είπα για το
λάδι γιατί δεν δούλευε τίποτα άλλο από αυτό που είχαν δοκιμάσει.Το δοκίμασαν και δουλεύει!
Νιώθει πολύ καλύτερα και μπορείπραγματικά νιώθει τα πόδια της (πριν δεν μπορούσε) μπορεί
τώρα  να  καταλάβει  αν  το  πάτωμα  είναι  ζεστό  ή  όχι  και  είναι  εξαιρετικά  φουσκωμένα.Θα
συνεχίσει να αγοράζει λάδι παράνομα μέχρι να νομιμοποιηθεί γιατί λειτουργεί.Τίποτα άλλο δεν
θεραπεύει τη σκλήρυνση κατά πλάκας, σχεδόν είχαν εγκαταλείψει...Το λάδι κάνναβης τους έχει
δώσει μια νέα προοπτική για τη ζωή και πολλές ελπίδες για το μέλλον τους μαζί.Θα συνεχίσω να
διαδίδω τη λέξη για αυτό το ιατρικό θαύμα!Ευχαριστώ Rick, δεν θα έδινα σε κανέναν αυτές τις
πληροφορίες αν δεν υπήρχαν οι Phoenix Tears.» (από Οντάριο)

«Καλημέρα Ρικ, σε ακολουθώ στο Facebook.Έχω μάθει τόσα πολλά από εσάς και εκτιμώ τη
σκληρή  δουλειά  και  την  αφοσίωσή σας.Ο λόγος  που  σκέφτηκα  τη  μαριχουάνα  για  ιατρικές
χρήσεις ήταν μόνο για την πάθησή μου, τη Σκλήρυνση κατά πλάκας.Αλλά με την έρευνα που
έχω βρει για τα οφέλη για άλλες ασθένειες, συμπεριλαμβανομένης της ΣΚΠ και του Καρκίνου,
αποφάσισα ότι αν δεν κάνω τον ρόλο μου στην ενημέρωση των άλλων, τότε δεν κάνω πλήρως
το ρόλο μου.Ελπίζω να είμαι  ένας χρήσιμος συνήγορος για  να πείσω τους ανθρώπους του
Αρκάνσας να ψηφίσουν ναι για την ιατρική μαριχουάνα στις επόμενες εκλογές του 2014.Φέτος
ήρθαμε πολύ κοντά.Σας ευχαριστώ και πάλι.Με εκτίμηση, Νάνσυ”

«Είδαμε την εκδοχή μας για το έλαιο Simpson και τα τοπικά ιερά έλαια να θεραπεύουν τα πάντα
από τον ασθενή με σκλήρυνση κατά πλάκας,  την ψωρίαση του δέρματος,  τους ασθενείς  με
καρκίνο και ακόμη και να βοηθούν έναν ασθενή με εγκεφαλικό να αρχίσει να λέει πολλές λέξεις
και  προτάσεις  που  δεν  είχε  από  τότε  Εγκεφαλικό!Σας  ευχαριστώ  για  όλα  όσα  κάνατε!»  --
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Ευχαριστώ, Michael, αλλά ποτέ δεν μου αρέσει να βλέπω κανέναν να κάνει την "έκδοση του"
του RSO.Παρακαλούμε ακολουθήστε τις οδηγίες όσο το δυνατόν περισσότερο.Όπως πάντα, η
ζωή κάποιου μπορεί να διακυβεύεται και πάντα θέλετε να παρέχετε στους ασθενείς την πιο
ισχυρή μορφή αυτού του φαρμάκου, όποτε είναι δυνατόν.JB

«Υπάρχουν όλα τα είδη αποδείξεων και αποδεικτικών στοιχείων εκεί έξω, ερευνήστε τα.Ξέρω
ένα  άτομο  με  σκλήρυνση  κατά  πλάκας,  το  έχει  χρόνια.Το  περιποιείται  με  λάδι,  μπορεί  να
περπατήσει και να λειτουργήσει όσο καλύτερα μπορώ.Τότε γνωρίζω έναν άλλον με σκλήρυνση
κατά  πλάκας,  κάνει  ό,τι  του  λέει  ο  γιατρός  και  η  σύγχρονη  ιατρική.Και  είναι  σε  αναπηρικό
καροτσάκι και το σώμα του κλείνει». Τζεφ

«Έχω επίσης σκλήρυνση κατά πλάκας και σταμάτησα να παίρνω τα 13 σενάρια μου.108 χάπια
την εβδομάδα και 3 ενέσιμα...Και χρησιμοποιώ μόνο κάνναβη τώρα». Γιάννης

«Πριν από πέντε εβδομάδες, έλαβα μια κλήση από μια γυναίκα στα ανατολικά που πάσχει από
σκλήρυνση κατά πλάκαςΕίναι σε αναπηρικό καροτσάκι για 15 χρόνια.Έχει δοκιμάσει ό,τι μπορεί
να σκεφτεί, συμπεριλαμβανομένης της αμφιλεγόμενης θεραπείας CCSVI για να μην δει καμία
βελτίωση.Της  δείξαμε  τη  σωστή κατεύθυνση και  άρχισε να παίρνει  το λάδι.Το τελευταίο  της
τηλεφώνημα  σε  εμένα  ήταν  έτσι:  «Γεια  σου  Κόρι.Θέλω  απλώς  να  σας  ενημερώσω  ότι  η
αναπηρική καρέκλα μου είναι στο γκαράζ». (Λοιπόν νομίζω ότι έχει χαλάσει, γιατί έχουν περάσει
μόνο 5 εβδομάδες).«Σήκω και περπατάω!Είμαι μαγεμένος.Έχω ξεφορτωθεί τα Depends μου και
μόλις γύρισα σπίτι από μια μέρα ψώνια.Κόρι, δεν μπορώ να πάω για ψώνια εδώ και 3 χρόνια».
Τότε άρχισε να κλαίει και είπε, «Κόρι, μου έδωσες τη ζωή πίσω σε μένα». Κόρι

Χάπια, τσιγάρα και αποτοξίνωση
«Χρησιμοποιήστε το λάδι Rick Simpson εάν θέλετε να κόψετε το κάπνισμα.Απλώς κοιμηθείτε
μέχρι την απόσυρση.Ίδιο πρωτόκολλο και ίδια δοσολογία όπως για οποιαδήποτε άλλη ασθένεια,
απλώς ακολουθήστε τις οδηγίες στον ιστότοπό μας.Το σωστά παραγόμενο και χρησιμοποιημένο
RSO λειτουργεί επίσης για όλους τους άλλους τύπους προσθηκών ουσιών, για παράδειγμα σε
ηρωίνη,  κοκαΐνη,  αλκοόλ,  μορφίνη,  εξαιρετικά  εθιστικά  και  ισχυρά  φαρμακευτικά  προϊόντα
κ.λπ.JB"

«Θέλω να ευχαριστήσω προσωπικά εσάς και κάθε καλλιεργητή, διανομέα και κάτοχο πολιτικών
αξιωμάτων που φέρατε αυτό το θαυματουργό λάδι στο κοινό.Θα το συντομεύσω, υποφέρω από
φρικτούς σπασμούς, ναυτία και είμαι εθισμένος στα οπιούχα για πολύ καιρό λόγω αυτών και
άλλων υπέροχων συμπτωμάτων.Αποφάσισα, μετά από μια άγρια  μάχη με την υγεία μου, να
αντεπιτεθώ.Τα χάπια δεν βοηθούσαν καθόλου τον πόνο, ήταν για να με κρατήσουν από τις
αποσύρσεις.Το κάπνισμα φαρμάκων ήταν εντάξει, αλλά τίποτα δεν πλησιάζει αυτό που κάνει το
λάδι  για  μένα.Είναι  πολύ  δύσκολο  για  μένα  να  το  γράψω  αυτό  χωρίς  να  γεμίσω  με  τόση
ευγνωμοσύνηπου δεν μπορώ να δω μέσα από τα δάκρυα.

Αντέδρασα με την πλήρη αποτοξίνωση με το λάδι!Χρειάστηκε να το κάνω αρκετές φορές στο
παρελθόν  και  κάθε  φορά  χειροτερεύει,  αλλά  αυτή  τη  φορά  δεν  είχα  σχεδόν  κανένα
πρόβλημα.Χωρίς σπασμούς στο σώμα, χωρίς  φαγούρα στο δέρμα, χωρίς  ιδρώτες...κανένας
από τους συνήθεις  εφιάλτες  της απομάκρυνσης των οπιούχων.Νομίζω ότι  το λάδι  είναι  ένα
θαύμα!Μου έχει σώσει τη ζωή!

Από τότε που απέκλεισα τα οπιούχα, άλλαξα επίσης τη διατροφή μου σε όλα χωρίς γλουτένη.Το
σιτάρι  είναι  πρόβλημα,  αλλά μερικά  άλλα δημητριακά δεν  είναι.Αλλά ένα  μεγάλο μέρος  της
διατροφής  μου  είναι  οι  παστίλιες  λαδιού  μου.Μπορώ  να  ασχοληθώ  μαζί  τους,  μπορώ  να
λειτουργήσω,  να  σκέφτομαι,  να  κάνω  όλα  τα  πράγματα  που  θέλω  να  κάνω,  με  πολύ
περισσότερη ενέργεια και εγρήγορση από ό,τι θα είχα αν καπνίσω το φάρμακο.
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Είπα ότι θα το κρατήσω σύντομο, η αλήθεια είναι ότι σκέφτομαι να γράψω ένα βιβλίο για να
επαινέσω αυτό  το  θαυματουργό  λάδι  και  όλα  όσα  έχουν  γίνει  για  μένα.Και  έτσι,  με  βαθιά
εκτίμηση και αγάπη σας ευχαριστώ Rick Simpson.Mahalo, Lois”

«Βλέποντας  ότι  είμαι  αλλεργικός  στα  οπιούχα… (Λιγότερο τοξικό;;)  Θα πάρω την  κάνναβη,
παρακαλώ». Ερείκη

«Εάν παίρνετε οπιούχα ειδικά, πρέπει να συνειδητοποιήσετε ότι θα υπάρξει «συνέργεια», που
ουσιαστικά σημαίνει 1+1=3, στο ότι το λάδι που λαμβάνεται με ένα οπιούχο θα έχει μεγαλύτερη
επίδραση σε εσάς από ό,τι αν μόλις πάρετε ένα ή το άλλο, ενισχύουν το ένα τα αποτελέσματα
του άλλου, επομένως δεν θα χρειαστείτε τόσα παυσίπονα όσο συνήθως.Μιλήστε με τον γιατρό
σας  για  τη  μείωση  της  ποσότητας  των  φαρμάκων  που  παίρνετε,  δεν  μπορείτε  απλώς  να
παίρνετε κρύα γαλοπούλα με τα περισσότερα χάπια χωρίς να βλάψετε τον εαυτό σας.» Τζιμ

«Ο σύζυγός μου και εγώ ξεκινήσαμε το λάδι στις αρχές της χρονιάς.Έχει πνευμονική εμβολή και
έχει διαγνωστεί με διαβήτη τύπου 2.Καταναλώνουμε μόνο μια σταγόνα καρφίτσας δύο φορές
την  ημέρα,  μόνο  και  μόνο  επειδή  αυτό  είναι  το  μόνο  που  έχουμε  προς  το
παρόν.Παρεμπιπτόντως,  οι  οδηγίες  ήταν  εύκολο  να  ακολουθηθούν  και  λειτούργησαν
εξαιρετικά.Αν μπορώ να το κάνω, ο καθένας μπορεί.Η νάφθα μπορεί να αγοραστεί στο Home
Hdw εδώ στον Καναδά και χαρακτηρίζεται ως άοσμο διαλυτικό χρωμάτων.Ζητήστε το MSDS σε
αυτό.

Εξακολουθώ να μην είμαι σίγουρος αν βοηθάει τον σύζυγό μου ή όχι,  ίσως εξακολουθεί να
θεραπεύει  τα  αποτελέσματα  των  δύο  αξονικών  τομογράφων;Με  μένα  έχει  κάνει  μια
αξιοσημείωτη  διαφορά  σε  πολύ  σύντομο  χρονικό  διάστημα.Η  δυσανεξία  στη  λακτόζη  μου
θεραπεύτηκε (αν σβήσω το λάδι θα επανέλθει), αλλά σίγουρα έχει φύγει αυτή τη στιγμή.Υπήρξε
επίσης μια αξιοσημείωτη αλλαγή στις αλλεργίες μου στο άρωμα.Είχα μια χρόνια λοίμωξη του
κόλπου από όσο θυμάμαι τον εαυτό μου, τα αντιβιοτικά δεν έκαναν τίποτα και τα παράτησα πριν
από χρόνια.Είμαι στην ευχάριστη θέση να πω ότι τα ιγμόρειά μου έχουν καθαρίσει και μπορώ να
αναπνεύσω!Εξακολουθώ να με επηρεάζει η μυρωδιά αλλά ούτε καν από αυτό που ήταν.

Ευχαριστούμε τον Rick και τον JB που κοινοποίησαν αυτές τις πληροφορίες στο κοινό και σας
ευχαριστούμε όλους που συνεχίζουν να γράφουν και να μοιράζονται τις ιστορίες τους.Μακάρι να
μπορούσα να το φωνάξω από τις ταράτσες, αλλά μάλλον θα με συλλάβουν ;-)) Υπάρχει τέτοιο
στίγμα  γύρω  από  την  κάνναβη  και  οι  άνθρωποι  (εδώ  γύρω)  απλά  δεν  θέλουν  να
ακούσουν.Κρίμα, ξέρω τόσα πολλά που θα μπορούσε να βοηθήσει». Κλέμι

«Λίζα, θα πρέπει επίσης να σε ενημερώσω ότι σε πολλές από τις μαρτυρίες και τα ντοκιμαντέρ
που έχω παρακολουθήσει, μερικοί από αυτούς τους ανθρώπους άρχισαν να παίρνουν το λάδι
για μια συγκεκριμένη ασθένεια και κατέληξαν να αποκομίσουν οφέλη και να ξεκαθαρίσουν άλλες
ασθένειες που δεν ήταν καν. γνωρίζουν πριν από τη χρήση του λαδιού.

Για  παράδειγμα,  ας  υποθέσουμε  ότι  παίρνετε  το  λάδι  για  διαβήτη  και,  στη  συνέχεια,
ανακαλύπτετε  μετά  τη  χρήση του λαδιού  ότι  τα  επίπεδα χοληστερόλης  σας επανήλθαν στο
φυσιολογικό,  τα  δερματικά  εξανθήματα  ή  το  έκζεμα  καθαρίζουν  και  οι  αιμορροΐδες  σας
εξαφανίζονται  ξαφνικά μαζί  με  ένα περίεργο εξόγκωμα που είχατε  ή  η λοίμωξη του κόλπου
ξεκαθαρίζει ξαφνικά.Βλέπω πολλά από αυτά στην έρευνά μου.

Επίσης,  πολλοί  άνθρωποι  αναφέρουν  ότι  συχνά  χάνουν  βάρος  εάν  είναι  υπέρβαροι,  ή
επιστρέφουν σε ένα φυσιολογικό βάρος, συχνά χωρίς να προσπαθήσουν να κάνουν δίαιτα.Και
αν κάνετε χυμό ωμής κάνναβης, τα αποτελέσματα σε βάρος και υγεία είναι ακόμη πιο έντονα.

Γνωρίζω ότι ο Rick Simpson προωθεί επίσης μια φυτική διατροφή.Βλέπω ότι σε πολλές άλλες
μελέτες, εκτός από τη χρήση ιατρικής κάνναβης, ότι η μετάβαση σε μια φυτική διατροφή έχει
τόσα πολλά οφέλη για την υγεία, που πολύ συχνά αυτοί οι άνθρωποι έχουν αφοσιωθεί στη ζωή
τους και επαινούν και προωθούν ότι η αλλαγή σε φυτική διατροφή έχει κυριολεκτικά τους έσωσε
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τις ζωές». Ντόνα

«Γεια σου Τζίντριχ, συγγνώμη για την ενόχληση, αλλά ο Μπραντ με διόρθωσε σήμερα για ένα
πράγμα, το οποίο ίσως θελήσεις να ξεκαθαρίσεις.Οι μετρήσεις του σακχάρου στο αίμα του για
τον  διαβήτη  χρειάστηκαν  7-10  ημέρες  για  να  ομαλοποιηθούν,  όχι  μόνο  την  επόμενη
μέρα...ακόμα είναι αξιοσημείωτο.Αυτό μου δίνει επίσης την ευκαιρία να προωθήσω το υπόλοιπο
email του, το οποίο νομίζω ότι θα θέλετε να δημοσιεύσετε επίσης στο PT:

«Είχα  5  καρκίνους  του  δέρματος  στο  αριστερό  μου  χέρι,  ξέρω  ότι  σχηματίστηκαν  ως
αποτέλεσμα της στήριξης του χεριού μου στην προεξοχή του παραθύρου κατά την κατάδυση με
τα χρόνια.Τα έχω κρατήσει καλυμμένα με λάδι 24/7 και όλα εκτός από το μεγάλο έχουν φύγει
τελείως.Το  μεγάλο  είναι  ελάχιστα  ανιχνεύσιμο,  αλλά  εξακολουθώ  να  νιώθω  μια  ελαφρώς
ανυψωμένη περιοχή,  οπότε κρατάω το λάδι  πάνω του καθημερινά.Νομίζω ότι  θα έχει  φύγει
μέχρι  το  τέλος  της  εβδομάδας  καθώς  είναι  τόσο  κοντά.Λάβετε  υπόψη ότι  τα  είχα  παγώσει
αρκετές φορές στο παρελθόν και επέστρεφαν πάντα, αυτή τη φορά είμαι σίγουρος ότι δεν θα το
κάνουν, αν ναι, ξέρω ακριβώς τι να κάνω.Το καλύτερο για σένα και τον Ρικ, Ντέιλ».

-- Ευχαριστώ, Ντέιλ, χαίρομαι που ξέρετε ότι ξέρετε ακριβώς τι να κάνετε.JB

«Πήρα το λάδι για να κόψω τα παυσίπονα και τα τσιγάρα...Και είμαι επιτυχημένος!Έχει περάσει
πάνω από ένας μήνας χωρίς κανένα από τα δύο!». Ο Ράντι

-- Συγχαρητήρια, Ράντυ.Με τη χρήση του λαδιού δεν ήταν και τόσο δύσκολο τελικά, έτσι;JB

«Μερικοί άνθρωποι είναι απλώς ανίδεοι και φοβισμένοι.Λόγω του Rick Simpson, μπόρεσα να
μειώσω σημαντικά τα παυσίπονα μου, εννοώ ότι έπαιρνα 60 mg OxyContin 3 το πρωί και 3 πριν
τον ύπνο και τα έπαιρνα για πάνω από 8 χρόνια...Ήταν χάλια!

Τώρα από την έναρξη του λαδιού παίρνω μόνο 1 το πρωί και 1 το μεσημέρι!Μιλήστε για ένα
θαύμα τουλάχιστον έτσι το βλέπω εγώ!Οι γιατροί μου είπαν ότι δεν θα μπορούσα ποτέ να πάω
κάτω ή να σταματήσω να τα παίρνω.Το αγόρι έκανε το "Rick Simpson" και αποδεικνύω ότι οι
γιατροί μου κάνουν λάθος,

Το κάνω και νιώθω καλύτερα από ότι έπαιρνα αυτά τα καταραμένα δηλητηριώδη χάπια!Παρόλο
που έπαιρνα τόσο υψηλή δόση OxyContin, εξακολουθούσα να πονούσα, μέρα με τη μέρα, δεν
κοιμόμουν και δεν έτρωγα...Σήμερα είμαι χωρίς πόνο, κοιμάμαι κανονικά και τρώω περισσότερο!
Και δεν σταματάω την προσπάθειά μου να ξεφορτωθώ αυτά τα χάπια, ελπίζω μέχρι να πάρω το
λάδι για ένα μήνα, θα έχω φύγει τελείως!Ευχήσου μου καλή τύχη!" Ομοφυλόφιλος

«Βοηθούσα τους ανθρώπους να ξεφύγουν από τα οπιούχα, όλων των ειδών και γρήγορα...με
RSO...συν υπνωτικά  χάπια  και  άλλα.Χωρίς  αναλήψεις,  χωρίς  κράμπες.Εξοχος.Ένας μάγκας
είπε ότι  είναι  σαν να πηγαίνεις για ύπνο και να σηκώνεσαι καθαρός,  χωρίς  παρόρμηση για
τίποτα.Νιώθουν  υπέροχα,  σαν  να  αντιμετωπίζουν  μια  αρκούδα  γκρίζλι  κάθε  πρωί  που  έχω
ακούσει.Νιώθουν πάλι νέοι και υγιείς.Χρειαζόμαστε ένα "RSO Detox Center" για να χειριστούμε
όλα αυτά τα προβλήματα αποτοξίνωσης.Ειρήνη σε όλους.” Ρον

«Γεια σου Jindrich, το λάδι σίγουρα έσωσε τον σπασμένο όρχι του γείτονά μου.Είχε αιματηρά
ούρα  για  μιάμιση  εβδομάδα  και  αφόρητους  πόνους.Ο  γιατρός  είπε  ότι  δεν  μπορούσε  να
συνταγογραφήσει κάτι που θα βοηθούσε σε αυτόν τον τύπο πόνου και του έδωσε τρεις ημέρες
πριν αφαιρέσουν τον όρχι εάν δεν σταματούσε να αιμορραγεί.Το RSO δούλεψε μέσα σε ώρες
για τον πόνο και μέσα σε 3-4 ημέρες σταμάτησε να ουρεί τελείως αίμα.Έχουν περάσει δύο
εβδομάδες τώρα και είναι καλά.Εξακολουθώ να τον δουλεύω για να κάνω μια μαρτυρία, αλλά
φοβάται λίγο να το κάνει (τα λόγια του… «Θα έρθουν να με πάρουν αν κάνω βίντεο») και δεν
ξέρει πολλά για την αλήθεια δύναμη του RSO, οπότε είναι λίγο δύσπιστος ότι το λάδι του έσωσε
τον  ανδρισμό,  lol.Από  ό,τι  είδα  το  λάδι  σίγουρα  έκανε  το  κόλπο,  αλλά  δεν  είναι  100%
τεκμηριωμένο, το μόνο που ξέρω είναι ότι επρόκειτο να το αφαιρέσουν όταν τον είδα πρώτα και
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μέσα σε λίγες μέρες ήταν καλύτερα αφού έτρωγε το λάδι, χρησιμοποιώντας το τοπικά. και ως
αυπόθετονυχτερινό καπέλο, lol, αλλά δεν θα το παραδεχτεί.Εξακολουθώ να του λέω κάθε μέρα:
«Φίλε, σου έσωσα τα καρύδια!» lol Τέλος πάντων, ήθελα απλώς να σας ενημερώσω πώς πήγε
και αν μπορέσω να τον κάνω να κάνει μια μαρτυρία, θα σας ενημερώσω." Στέφανος

«Καταφέραμε να απογαλακτίσουμε τον Cahy από τη μεθαδόνη, τη φαιντανύλη, το Clonapin, το
Versed,  το  Ativan  και  την  Oxycodone  σε  λιγότερο  από  δύο  εβδομάδες  με  το  λάδι!Χωρίς
σημεία/συμπτώματα στέρησης.Λειτουργεί υπέροχα!» Κάλλη

«Τον Αύγουστο του 2012, ο γιος μου «Pnut» άρχισε να βιώνει επιληπτικές κρίσεις, καταπληξία,
υπερβολική σιελόρροια, αναρρόφηση καθημερινών υγρών και γενική κόπωση.Οι νοητικές του
ικανότητες μειώθηκαν γρήγορα μπροστά στα μάτια  μας.Μόλις  τον προηγούμενο χρόνο,  είχε
παίξει ποδόσφαιρο, ποδόσφαιρο και ήταν σκάουτερ.Συνολικά, ήταν ένα κανονικό αγοράκι μέχρι
τον Αύγουστο του 2012.

Μετάβαση στον Μάρτιο του 2013 και τελικά διαγνώστηκε με Niemann Pick τύπου C.Το NPC
είναι μια τελική ασθένεια που με τους πιο βασικούς όρους είναι ένα πρόβλημα λυσοσωμικής
αποθήκευσης.Το βλέπω ως μια  συνεχιζόμενη εγκεφαλική βλάβη.Οι  γιατροί  μας  έδωσαν ό,τι
φάρμακο για  τις  κρίσεις  μπορείτε  να  σκεφτείτε,  κλοναζεπάμη,  τεγκρετόλη,  Dilantin,  lamictal,
keppra, Diastat gel για ομάδες έκτακτης ανάγκης, κλπ. και ΤΙΠΟΤΑ δεν λειτούργησε.(Το μόνο
που  φαινόταν  να  κάνει  ήταν  να  κάνει  τα  πράγματα  χειρότερα  δίνοντάς  μας  μια  ψεύτικη
ελπίδα.Κάθε φορά που δεν λειτούργησε, ο γιατρός ανέβαζε τη δόση.Δεν τους κατηγορώ γιατί
μόνο αυτό ξέρουν.) Ξάπλωσε στον καναπέ, ίσως του έβγαζες ένα χαμόγελο, ίσως όχι.Απλώς
ξάπλωσε εκεί και έπεφτε τα σάλια.Δεν μπορούσε να κουνηθεί.Από πολύ δραστήριος μικρός είχε
γίνει ζόμπι.Έπρεπε να του φέρουμε ένα αναπηρικό καροτσάκι, έναν σκύλο υπηρεσίας επιληψίας
και τέθηκε σε ξενώνα.

Τον  Ιανουάριο  του  2014,  ένας  αληθινός  άγνωστος  που  έγινε  αληθινός  φίλος  «Uncle  S»
παρενέβη  και  μας  πρόσφερε  βοήθεια  με  τη  μορφή  του  Rick  Simpson  Oil.Μιλήσαμε  στο
τηλέφωνο για μιάμιση ώρα και ήταν τόσο παθιασμένος με τη φυτοθεραπεία και πίστευε αληθινά
σε αυτό που έκανε το λάδι του Rick μέσω των δικών του πράξεων βοηθώντας τους άλλους, που
ένιωθε υποχρεωμένος να μας βοηθήσει.Μέσα από την ευγένεια που είναι η καρδιά του, βρήκε
έναν τρόπο για να πάρουμε το φάρμακο που χρειαζόμασταν απεγνωσμένα.

Στις 31 Ιανουαρίου, ο γιος μας είχε τουλάχιστον 15 επιληπτικές κρίσεις ενώ ήταν ξύπνιος, όλες
ακόμη και με Clonazepam και Diastat.Είχε περάσει κάποιες μέρες καλύτερα από άλλες, κάποιες
μέρες ήταν γεμάτες κρίσεις και φόβο.Αν δεν είστε γονιός/αγαπημένος που το έχει περάσει αυτό,
δεν θα καταλάβετε το σκοτεινό μέρος στο οποίο νιώθετε ότι βρίσκεστε.

Έλαβε την πρώτη του δόση του ελαίου Rick την 1η Φεβρουαρίου.Εκείνη την ημέρα είχε μόνο 3
επιληπτικές κρίσεις.Κάθισε στο κρεβάτι για πρώτη φορά μετά από μήνες και είπε μια πλήρη
πρόταση.Μια  ατυχία  σκέφτηκα  μέσα  μου.Όμως  ήμουν  πανευτυχής  πάντως.Την  4η  ημέρα,
κάλεσε τη γυναίκα μου «Μαμά» για πρώτη φορά μετά από μήνες.Μιλήστε για χαρά και δάκρυα
εκείνη την ημέρα.Την επόμενη κιόλας μέρα, ημέρα 5, δεν είχε καθόλου επιληπτικές κρίσεις.Από
αυτήν  την  ανάρτηση,  έχουμε  περάσει  58  ημέρες  με  μόνο  2  επιληπτικές  κρίσεις  και  αυτές
μπορούν να αποδοθούν σε εξωτερικούς παράγοντες.

Σήμερα ο γιος μας μιλάει  περισσότερο, είναι δραστήριος, μπορεί να ονομάσει μερικούς από
τους προέδρους με τα πρόσωπά τους, μπορεί να οδηγήσει μόνος του το δικό του εξειδικευμένο
ποδήλατο.Αυτό που συνέβη μπροστά στα μάτια μας δεν είναι τίποτα λιγότερο από θαύμα.Δεν
είμαι ο πιο θρησκευόμενος άνθρωπος, αλλά πιστεύω στον Θεό.Πραγματικά πιστεύω ότι μας
έστειλε  αυτό  το  «Θείο  Σ».Πιστεύω ότι  έδειξε  στον  Rick  πώς  να  το  κάνει  αυτό  και  σε  έχει
καθοδηγήσει JB στο να βγάζεις τη λέξη.

Για όλα αυτά, που βοήθησα να φέρουμε τον γιο μας κοντά μου, κοντά μας.Για την επιστροφή της

- 165 -



γυναίκας μου από τη βαθύτερη κατάθλιψη και για τη βοήθεια της οικογένειάς μου.Rick Simpson,
JB και "Uncle S", είμαι για πάντα στο χρέος σας.Ευχαριστώ!!!" Ο Κέβιν

Εξαρτήσεις
«Πρόσφατα παρατήρησα έναν ασθενή με καρκίνο, εξαρτώμενο από τη μορφίνη, που έπασχε
από τη μορφίνη «ΚΡΥΑ ΤΟΥΡΚΙΑ».Μόλις έφυγε από τη μορφίνη, λιμοκτονούσε. δεν ήταν πλέον
δυσκοίλιος.  κοιμόταν  πολύ  καλά  και  ο  πόνος  της  ελεγχόταν  πολύ  καλύτερα.Έγινε  επίσης
συνεκτική για άλλη μια φορά.ΦΟΒΕΡΟ.Αν δεν είχα δει αυτή την αλλαγή 180 μοιρών, δεν θα το
πίστευα  ΠΟΤΕ.Ποτέ  πριν  δεν  ήμουν  υπέρ  της  μαριχουάνας,  αλλά  αυτή  η  προσωπική
παρατήρηση με έκανε να πιστέψω». Τζάνις

«Ένα πράγμα που έχω παρατηρήσει τώρα που παίρνω το RSO για 3 μήνες, είναι ότι σχεδόν
απαλλάχθηκε από την επιθυμία μου για αλκοόλ.Παλιότερα έπινα ένα ποτό ή 2 κάθε βράδυ, αλλά
τώρα θέλω σπάνια ένα ποτό και όταν το θέλω, δεν πίνω τόσο πολύ, παρατήρησα επίσης ότι το
παντελόνι μου ήταν πολύ πιο χαλαρό.Έχω χάσει 10 κιλά.Το μόνο πράγμα που κάνω λιγότερο
είναι να πίνω αλκοόλ.

Εξακολουθώ να τρώω το ίδιο και να τσιμπάω ακόμα ανάμεικτους ξηρούς καρπούς, μπισκότα
κ.λπ. το βράδυ όταν έχω τα φαγητά και μπορεί ακόμη και να τρώω περισσότερο από πριν το
λάδι.Ναι, το λάδι μπορεί να σας κάνει να πεινάτε.

Έτσι είτε η έλλειψη αλκοόλ είτε το λάδι με έχει κάνει να χάσω 10 κιλά σε 3 μήνες.Και δεν ήμουν
πραγματικά υπέρβαρος,  5'  10”  και  περίπου 198 λίβρες.Όταν ήμουν νεότερος,  ήμουν πάντα
περίπου 186 κιλά και σε φόρμα.Τώρα είμαι κάτω στα 187 λίβρες τελευταία που έλεγξα.Είτε έτσι
είτε  αλλιώς,  το  λάδι  ή  η  έλλειψη  αλκοόλ  με  έκαναν  να  χάσω βάρος.Απλά  μια  χαρούμενη
παρενέργεια.» Σκοτ

«Τα οπιούχα με κάνουν να έχω δυσκοιλιότητα, ναυτία, είναι δύσκολο να λάβω τη σωστή δόση
για  αποτελεσματική  ανακούφιση.Με  κάνουν  «χαζό»,  καθιστούν  επικίνδυνη  την  οδήγηση  και
συνέχεια.Η μαριχουάνα όχι.Αρκετά ειπώθηκαν." Φρειδερίκος

«15 χρόνια εθισμός στα οπιούχα θεραπεύεται από το λάδι.Δεν θα το δοκίμαζα αν δεν ήταν ο
Ρικ.Οπότε πρέπει να πω ότι του χρωστάω πραγματικά τη ζωή μου, επομένως είμαι τώρα ένας
από τους μεγαλύτερους υποστηρικτές του.Πάντα κάπνιζα, αλλά αυτό δεν με βοήθησε ποτέ με
τον πόνο που είχα από τα χάπια.Ήθελα απλώς να πεθάνω τόσες φορές γιατί δεν ήμουν πλέον
υπεύθυνος για τη ζωή μου.Μπορώ να πω λόγω του RSO.ΔΕΝ παίρνω μορφίνη, oxy, perc, vic ή
suboxone...με ξεπέρασε όλα!!!!!Και είμαι 40 και νιώθω 20 ξανά.Η αρθρίτιδα μου που ένιωθα
κάθε πρωί έχει φύγει.Έχω πάρει το λάδι εσωτερικά 10 φορές και η ζωή μου έχει ξαναρχίσει.Δεν
υπάρχουν  λόγια  για  να  εκφράσω  πόσο  ευγνώμων  είμαι.Εάν  παίρνετε  χάπια,  ξεκινήστε
παίρνοντας το λάδι  σας το βράδυ,  εκτός αν έχετε  μια  εβδομάδα για  να κοιμηθείτε,  τότε  θα
ακολουθούσα αυτόν τον τρόπο.» Ρεβέκκα

«Η κάνναβη  με  έβγαλε  από τον  Benzo  μετά  από 30  και  πλέον  χρόνια  εθισμού  πριν  από
περισσότερα από 15 χρόνια, χωρίς αυτήν, όπως ήμουν, θα είχα πεθάνει τώρα…» Phil

«Ξέρω  κάποιον  που  χρησιμοποιεί  κάνναβη  για  να  τον  βοηθήσει  να  ξεκολλήσει  από  το
suboxone. Η κάνναβη τη βοηθάει πολύ.Βοηθάει στον πόνο που λέει.Αλλά νομίζω ότι το μέρος
του τμήματος των χαπιών που είναι εθιστικό για πολλούς είναι το «πάνω» μέρος… στο οποίο η
κάνναβη δεν είναι πολύ «πάνω»… αλλά κατά τη γνώμη μου αν το αφήσεις μετά την αρχή και
χτίσεις  μια  ανοχή  το  αίσθημα  της  υπερβολικής  κούρασης  θα  φύγει.Η  ανεκτικότητα  είναι  το
κλειδί." Έριν

«Έχω κόψει  κάθε  αναλγητικό  φάρμακο  και  είμαι  πλέον  σε  θέση  να  λειτουργήσω -  Μακάρι
περισσότεροι άνθρωποι να εμπιστεύονται τη δύναμη της φύσης!» κανω μηνυση

- 166 -



«Έχω ένα νωτιαίο νεύρο που έσπασε το 2000 και για χρόνια αποδεχόμουν την ιδέα ότι τελικά θα
είχα  σακατευτεί  από  αυτό  και  κόλλησα  στο  Oxycontin  για  σχεδόν  μια  δεκαετία,  μέχρι  που
αποφάσισα να δοκιμάσω κάνναβη.Τώρα, όταν συγκρίνουν τις μαγνητικές μου τομογραφίες, οι
γιατροί αναρωτιούνται πώς η μυελίνη στο νεύρο έχει αρχίσει να επουλώνεται και να αποβάλλει
ουλώδη ιστό.Τα τελευταία δύο χρόνια, η στάση μου έχει αρχίσει να βελτιώνεται και το εύρος της
κίνησής μου, καθώς και να μειώνονται οι κρίσεις». Άννα

Q.Τι γίνεται με τη μεθαδόνη;Βοηθά το RSO να απαλλαγούμε από τη μεθαδόνη;Είναι απολύτως
το πιο  δύσκολο ναρκωτικό  που μπορεί  να  αφαιρεθεί  ποτέ.Έχω δοκιμάσει  πολλές  φορές με
διάφορα πράγματα!Οι αναλήψεις διαρκούν τόσο πολύ που είναι πολύ τρομερό να το χειριστείς
τόσο πολύ!Ακόμα και  το Bradford  Rehab στην  Αλαμπάμα είπε ότι  είναι  το  πιο  δύσκολο να
αποτοξινωθείς!Ο Άαρον

-- Aaron, ο εθισμός στη μεθαδόνη είναι ένα κομμάτι κέικ για το λάδι, ειδικά όταν παράγεται και
χρησιμοποιείται σύμφωνα με τις οδηγίες μας.Φανταστείτε τους ασθενείς μας με καρκίνο σταδίου
4 – συνήθως παίρνουν ένα κοκτέιλ από τα χειρότερα πράγματα που μπορείτε να φανταστείτε,
και ωστόσο, συνήθως μπορούν να σταματήσουν να παίρνουν οτιδήποτεέπαιρναν σε μια ή δύο
εβδομάδες.Έτσι και πάλι, σε σύγκριση με αυτά τα καλούδια, η μεθαδόνη είναι ένα κομμάτι κέικ
για το λάδι.Το λέω σε ειδικούς εθισμού εδώ και χρόνια, δεν θέλουν να το πιστέψουν και δεν
εμφανίστηκαν ποτέ για να μπορώ απλά να τους το δείξω.JB

«Χρησιμοποιούσα  κάνναβη  για  τον  εθισμό  του  αδελφού  μου  στην  ηρωίνη.Σκοτώθηκε  στη
δουλειά, αλλά είδαμε εξαιρετικά αποτελέσματα με την κάνναβη μέχρι τον θάνατό του.» Λαούρα

--  Το  σωστά  χρησιμοποιημένο  RSO  μπορεί  να  χρησιμοποιηθεί  για  να  νικήσει  όλους  τους
εθισμούς ουσιών που είναι γνωστός στον άνθρωπο.Συνήθως χρειάζονται μία ή δύο εβδομάδες
για να σταματήσει ο ασθενής να παίρνει εθιστικά φάρμακα/χάπια και συνήθως δεν υπάρχουν
σημαντικά συμπτώματα στέρησης.Αυτό είναι ωραίο, δηλαδή για τους ασθενείς και αυτούς που
τους φροντίζουν.JB

«Όπως  το  βλέπω εγώ,  όλοι  οι  πιλότοι  πρέπει  να  τρώνε  το  λάδι  μόλις  προσγειωθούν  την
ημέρα.Έτσι θα ξεκουραστούν καλά και θα κοιμηθούν καλά και θα μπορέσουν να δουλέψουν
ξανά καλά την επόμενη μέρα.Επίσης, πώς αλλιώς θα προλάβουν τους εαυτούς τους από την
ακτινοβολία και όλα τα δεκάδες προβλήματα υγείας που έχουν οι πιλότοι;

Συμφωνώ με τη δοκιμή THC, είναι ένας καλός τρόπος για να διαπιστώσετε εάν το άτομο είναι
υπεύθυνο ή ανεύθυνο για την υγεία του.Υγεία πρώτα.Για μένα όσοι δεν έχουν THC στο σύστημά
τους απλά παίζουν παιχνίδια με τη ζωή τους.Ή υποφέρουν από τη μόλυνση του περιβάλλοντος,
τη Φουκουσίμα και το σύνδρομο άρνησης των chemtrails.Το καλό που γνωρίζουμε είναι ότι το
λάδι μπορεί να βοηθήσει και σε αυτό.JB"

«Είμαι ηρωινομανής που αναρρώνει.Βλέπω ανθρώπους τη μια μέρα και νεκρούς την άλλη, κάθε
εβδομάδα στο συμβουλευτικό μου κέντρο όχι από κάνναβη ή BHO ή μαριχουάνα, αλλά από
xanax  και  βενζοδιαζιπένες  όπως  το  valium  και  άλλα  συνταγογραφούμενα  φάρμακα.Τα
περισσότερα αγοράστηκαν παράνομα!Η κάνναβη σε όλη την ιστορία δεν έβλαψε ούτε σκότωσε
κανέναν.Όταν  τα  πολιτικά  κόμματα  διαλαλούν  τη  θεωρία  της  πύλης  και  τη  θεωρία  της
σχιζοφρένειας.Αυτό  που  δεν  καταλαβαίνεις  είναι  ότι  λένε  κατάφωρα  ψέματα!Οι  καπνιστές
κάνναβης που πάσχουν από σχιζοφρένεια είχαν σχιζοφρένεια πριν πιάσουν μια άρθρωση.Και
πιθανότατα το χρησιμοποιούσαν για τη θεραπεία ενός αδιάγνωστου προβλήματος.Και η πύλη
είναι ανοησία.ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΤΙΠΟΤΑ ΣΤΗ ΜΑΡΙΧΟΥΑΝΑ, ΠΟΥ ΣΕ ΚΑΝΕΙ να λαχταράς ΠΙΟ
ΔΥΣΚΟΛΑ ΝΑΡΚΩΤΙΚΑ!Η πραγματική «πύλη» είναι οι παράνομοι έμποροι που προσφέρουν
κάποιο άλλο φάρμακο ισχυριζόμενοι, «Αν σου αρέσει το ζιζάνιο, θα το λατρέψεις» γιατί ξέρουν
ότι  το  ζιζάνιο  δεν  θα  αγκιστρώσει  κάποιον  να  ξοδέψει  εκατοντάδες  δολάρια  κάθε  μέρα  ή
ώρα.Αλλά  η  ηρωίνη  ή  η  κοκαΐνη  θα  σας  κάνουν  να  του  χτυπάτε  την  πόρτα  7  φορές  την
ημέρα.Είναι καιρός να μεγαλώσουμε.Ανοίξτε τα μάτια μας και συνειδητοποιήστε ότι η κυβέρνηση
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μας χρειάζεται πολύ περισσότερο από εμάς και τα ψέματά τους». Τσε

«Έμαθα πριν από περισσότερα από 30 χρόνια ότι αν έβγαινα έξω για να πίνω και φοβόμουν ότι
το κρεβάτι γυρίζει (θυμηθείτε το) από το πολύ ποτό, θα έπαιρνα μια κατσαρόλα αμέσως πριν
πάω για ύπνο και πραγματικά πιστεύω ότι με βοήθησε από το να αρρωστήσω και ή να μου
έκανε το hangover να μην είναι τόσο άσχημο όσο θα ήταν αν δεν είχα αυτό το χτύπημα». Σκοτ

«Η THC περνά τον αιματοεγκεφαλικό φραγμό και διορθώνει την αμυγδαλή του εθισμού στο
αλκοόλ και άλλα ναρκωτικά...Αυτό συνήθως έχει ως αποτέλεσμα το άτομο να βλάπτεται από τις
καταχρήσεις  αλκοόλ  και  τα  οπιούχα  να  ανακτούν  τη  δική  τους  γνωστική  ικανότητα  και  να
σταματούν από μόνα τους τις καταχρήσεις τους». Ροβέρτος

«Το παρατήρησα αυτό.Δεν πίνω καθόλου πια.Ή να έχετε οποιαδήποτε επιθυμία να το κάνετε."
Brittney

"Μεγάλη αλήθεια.Το έζησα αυτό.Δεν θέλω καθόλου να πιω αυτό το τοξικό δηλητήριο που έχει
καταστρέψει το συκώτι μου.Όλη η κουλτούρα γίνεται όλο και πιο περίεργη όσο περισσότερο
απέχω  από  αυτήν.Άνθρωποι  που  στέκονται  τριγύρω  ρίχνουν  τοξικό  τσουράκι  στο  λαιμό
τους.Μου είναι παράξενο.:) Είναι μεγάλη ευλογία όμως να χρησιμοποιείς τα βότανα.Αισθάνεται
καταπληκτικά, ΟΧΙ ΧΑΝΓΚΟΒΕΡ!!!” Καμούς

«Πώς  ξέρετε  ποια  ή  ποια  ζώα  έχουν  ενδοκανναβινοειδές  σύστημα;Και  τι  σημαίνει
ενδοκανναβινοειδές;» Τρίσα

«Όλα  τα  ζώα  έχουν  ενδοκανναβινοειδές  σύστημα,  με  εξαίρεση  τα  έντομα.ΚανναβινοειδέςΟι
υποδοχείς  βρίσκονται  στο  δέρμα,  τον  εγκέφαλο,  το  ανοσοποιητικό  σύστημα,  τα  έντερα,  το
συκώτι,  τη  σπονδυλική  στήλη,  τα  πλευρά,  τα  λευκά  αιμοσφαίρια  και  τον  μυελό  των οστών
(βλαστικά κύτταρα) κ.λπ.Χωρίς το ενδοκανναβινοειδές σύστημα ηλικίας 600 εκατομμυρίων ετών
και  άνω,  «τα  βλαστοκύτταρα  θα  λειτουργούσαν  σαν  ένα  αυτοκίνητο  χωρίς  οδηγό».  Guy,
Εκτελεστικός Πρόεδρος της GW Pharmaceuticals, Λονδίνο, Η.Β.Ρυθμίζει κάθε λειτουργία στο
σώμα μας.Τα ωμέγα λιπαρά οξέα (3, 6, 9) δημιουργούν ενδοκανναβινοειδή και γι'  αυτό είναι
σημαντικά  για  εμάς.Το  έλαιο  κάνναβης  (RSO)  βασικά  υπερφορτίζει  το  σύστημα  των
ενδοκανναβινοειδών και γι' αυτό μπορεί να θεραπεύσει ή να θεραπεύσει σχεδόν οποιοδήποτε
πρόβλημα υγείας». Θημωνιά

Ποιότητα ζωής
«Μόλις μάθετε ότι το λάδι κάνναβης έχει εκατοντάδες φαρμακευτικές ιδιότητες, θα ερωτευτείτε το
λουλούδι.Στην πραγματικότητα, δεν έχω συναντήσει ποτέ κανέναν που να πίστευε ότι το λάδι
κάνναβης ήταν τόσο ισχυρό και δεν είχε ερωτευτεί ακόμα». Πέτρος

«Πριν από το λάδι, δύσκολα κατέβαινα τα μπροστινά 3 σκαλοπάτια, τώρα μπορώ να κάνω 4
ώρες ποδήλατο.Απλώς θα βελτιωθεί.” Πέτρος

"Σας  ευχαριστώ για  την  πληροφορία  αυτή!Αντιμετώπισα  τις  δικές  μου  κρίσεις  πανικού  από
PTSD με  RSO και  βρήκα  τα  ίδια  αποτελέσματα.Η  νόσος  του  Lyme  είναι  επίσης  μια  άλλη
ασθένεια που μιμείται την ελονοσία με πολλούς τρόπους, τους οποίους πολλοί άνθρωποι δεν
συνειδητοποιούν ότι έχουν τσιμπηθεί ποτέ από μολυσμένο τσιμπούρι.Ας προβληθούν αυτές οι
αναρτήσεις από ΕΚΑΤΟΜΜΥΡΙΑ!!!Ας αξιοποιήσουμε αυτό το Facebook για μια φορά!!!!” Linnea

«Ο αδερφός μου είχε ένα δόντι που ήταν κακό και πονούσε.Είπα λοιπόν να του τρίψω λίγο λάδι
και το είπε δύο εβδομάδες αργότερα και ακόμα δεν πονάει και δεν φαίνεται να έχει μολυνθεί
τώρα.Πήγαινε τώρα, RSO στη διάσωση ξανά!!!!!» Στέφανος

«Γεια, δεν ξέρω αν το έχετε ακούσει ποτέ αυτό, αλλά ανακάλυψα ότι το λάδι ΘΕΡΑΠΕΥΘΗΚΕ
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ΕΠΙΣΗΣ ή μάλλον άρχισε να επουλώνει μια τεράστια κοιλότητα που έχω στα δύο μπροστινά μου
δόντια. Πήρα λίγο λάδι εκεί κατά λάθος και η τρύπα της κοιλότητας ήταν ΓΕΜΑΤΗ με λάδι και
παρατήρησα λίγες μέρες αργότερα ότι η κοιλότητα είχε συρρικνωθεί και τώρα ήταν σαν το μισό
μέγεθος!Το είχε πει κανείς αυτό πριν;Η οδοντόκρεμα RSO ακούγεται ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ καλή ιδέα!Οι
τερηδόνες είναι δύσκολο να θεραπευθούν και είμαι σίγουρος ότι όλοι θα προτιμούσαν να τις
θεραπεύσουν και μετά να τραβήξουν τα δόντια τους!Ευτυχισμένο ατύχημα με το λάδι με χαρά να
πω.» Κιμ

«Τι ΔΕΝ κάνει  το λάδι κάνναβης;Αυτά είναι υπέροχα νέα για τα δόντια.Η Shona Banda είχε
νέκρωση στο στόμα της από μολυσμένο απόστημα όπου τραβήχτηκε ένα νεκρό δόντι.Δεν είχε
τα χρήματα να πάει σε γιατρό ή οδοντίατρο για να θεραπεύσει τη νέκρωση.Αντίθετα, του έβαζε
πάντα RSO και δεν χρειάστηκε ποτέ να πάει στον οδοντίατρο, δεν χρειάστηκε ποτέ αντιβιοτικά ή
αντιφλεγμονώδη φάρμακα και  δεν  χρειάστηκε  να  χρησιμοποιήσει  ειδικά  προϊόντα  για  να  το
διατηρήσει καθαρό.Όλα χάρη στο Rick Simpson Oil σταμάτησαν η νέκρωση και τώρα έχει ξανά
ροζ ούλα!

Έχω επίσης παρατηρήσει ότι ΔΕΝ είχα ΚΟΙΛΗΛΙΑ από τότε που ξεκίνησα το λάδι κάνναβης.Το
στόμα μου ήταν τόσο όξινο και γεμάτο με κοιλότητες που μου φαινόταν περίεργο αν δεν είχα
τερηδόνα / τερηδόνα.Ο Σον μιλούσε γι' αυτό και τις προάλλες.

Λατρεύω να ακούω μαρτυρίες  για  το  λάδι!ΤΙ  ΔΕΝ ΜΠΟΡΕΙ  ΝΑ ΔΙΟΡΘΩΣΕΙ;Σας  ευχαριστώ
Jindřich Bayer που μοιράζεστε τη μαρτυρία αυτού του ατόμου για το δόντι του, μου αρέσει όταν
οι άνθρωποι μοιράζονται τις εμπειρίες τους στη θεραπεία κοινών παθήσεων ή στη διατήρηση
της ομοιόστασης.» LinZy

«Απαλλαγώ από τους προκαρκινικούς πολύποδες παίρνοντας μια δόση καθημερινά». Ντόνα

«Τι  ρόλο  μπορεί  να  παίξει  η  κάνναβη  στον  κύκλο  ζωής  μιας  γυναίκας;Όταν  η  μαμά  είναι
χαρούμενη, όλοι είναι χαρούμενοι», αυτό είναι το μόνο που ξέρω.Και το λάδι μπορεί να κάνει μια
γυναίκα ευτυχισμένη σε όποιο στάδιο του κύκλου κι αν βρίσκεται.JB"

«Σε ποιες περιπτώσεις δεν μπόρεσε να βοηθήσει το λάδι;Υπάρχει κάποιο μοτίβο σε αυτά ή
δοκιμάζεται περισσότεροαπαιτείται να κατανοήσουμε τους λόγους;» Ντάνι

-- Το λάδι έχει προβλήματα να διορθώσει αυτό που οι γιατροί έσφιξαν πρώτα, αυτό είναι το μόνο
σχέδιο που μπορώ να σκεφτώ.JB

«Η κοπέλα μου είναι πολύ αλλεργική στα τσιμπήματα κουνουπιών και χθες το βράδυ είχε ένα
στον κρόταφο της... ήταν τεράστιο, πάντως πρότεινα να πάρω ένα βοήθημα και να βάλω το
RSO που είχαμε φτιάξει από φύλλα κάνναβης στο τσίμπημα.Σήμερα το πρωί, όταν ξυπνήσαμε,
το χτύπημα είχε εξαφανιστεί εντελώς».

-- Ευχαριστώ, Τζίμι.Είμαι βέβαιος ότι αυτή η πληροφορία θα βοηθήσει πολλούς ανθρώπους.Η
εποχή των κουνουπιών είναι εδώ.Και το λάδι λειτουργεί και ως απωθητικό, δοκιμάστε το.Είναι
πάντα καλύτερο να αποτρέψετε την εμφάνιση προβλημάτων, παρόλο που είναι τόσο εύκολο να
τα  διορθώσετε  με  το λάδι.Το λάδι  μπορεί  να χρησιμοποιηθεί  τοπικά  σε  οτιδήποτε  προκαλεί
φαγούρα,  εγκαύματα  ή  πονάει.Όσο  πιο  γρήγορα  εφαρμόσετε  το  λάδι  τόσο  πιο  γρήγορα
μπορούν να φύγουν τα προβλήματα.Θυμήσου το.JB

«Το RSO έχει σταματήσει εντελώς τις επιληπτικές κρίσεις μου.Δεν θα χρησιμοποιήσω ποτέ άλλο
ανθρωπογενές φάρμακο που θα ήθελα να το ήξερα πριν πεθάνει ο σύζυγός μου.Πέρασε από το
λέμφωμα Hodgkin.Ίσως θα ήταν ακόμα εδώ.Τότε μας είπαν ότι είχε ποσοστό ίασης 70%.Είχε
φύγει σε λιγότερο από δύο χρόνια.» Kelly

«Ένας φαρμακοποιός μου είπε ότι αυτό ήταν ένα σωρό μαλακίες!!Έχασα τον μπαμπά μου από
καρκίνο αυτόν τον Μάιο, είχε δύο από τους καλύτερους γιατρούς στην κλινική του Κλίβελαντ και
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στο νοσοκομείο Geauga!!Ο μπαμπάς μου ήταν μόλις 62 ετών ήταν ακόμα μωρό στο βιβλίο μου!!
Αποδείξτε μου ότι έχω τον ξάδερφό μου πατέρα που αντιμετωπίζει τώρα τον καρκίνο.Μόλις το
έμαθα αφού έχασα τον μπαμπά μου και αυτά τα πεθερικά μου». Tammy

«Προφανώς ένας φαρμακοποιός θα σας πει ότι είναι μαλακίες γιατί είναι χωρίς δουλειά, αν ο
κόσμος ανακάλυπτε ότι το λάδι κάνναβης θεράπευε τον καρκίνο». Moni

«Καταπληκτικός  με  την  αποφασιστικότητά  σου  JB.Αν  κάποιος  «απαιτούσε»  από  εμένα
αποδείξεις  θα  του  έλεγα  πού  να  πάει  αλλά δεν  θα  ήταν  το  Youtube!Ταυτόχρονα  όμως,  αν
κάποιος δεν το έχει ερευνήσει μόνος του και είναι γαντζωμένος στα κυρίαρχα μέσα ενημέρωσης,
δεν θα γνώριζε τα γεγονότα και μπορεί να θεωρήσει αυτή την ανοησία, υποθέτω.Στρατιώτης
στον JB και τον Rick!ΥΣΤΕΡΟΓΡΑΦΟΠες στον φαρμακοποιό σου ότι η «βιομηχανία» του είναι
ένα σωρό μαλακίες!!» Γκορντ

«Το  έχω  χρησιμοποιήσει  για  πόνο,  ύπνο,  χρόνιο  πεπτικό  πρόβλημα,  ναυτία,
άγχος/κατάθλιψη.Έχω ξεφορτωθεί με επιτυχία τα παυσίπονα, τα μυοχαλαρωτικά, τα αντιεμετικά,
τα υπνωτικά χάπια και τα ηρεμιστικά.Το MMJ μου έσωσε τη ζωή.Πήρα πίσω τη ζωή μου λόγω
του MMJ, προς φρίκη του γιατρού μου». Ελεος

«Όταν έπαιρνα το λάδι με συνέπεια, ο bf μου δεν είχε ημικρανίες για 4 μήνες, επέστρεψαν όταν
πέσαμε και δεν μπορεί να πάρει τόσο πολύ λάδι καθημερινά, αλλά πήγε από 2-4 το μήνα στο
ΜΗΔΕΝ.  το  RSO,  εκείνη  την  περίοδο  έφυγε  και  από  Norco,  Baclofen,  prozac  για  χρόνια
κόπωση, έκοψε ακόμη και τη φαρμακευτική αγωγή για τον θυρεοειδή αν και τα επίπεδα δεν
έχουν διορθωθεί ακόμα μετά από μερικούς μήνες, δεν τα παρατάει και αφού νιώθει αρκετά καλά.
χωρίς να ενθαρρύνω τη λεβοθυροξίνη, είμαι πολύ περίεργος αν τελικά ο θυρεοειδής του θα
ομαλοποιηθεί με συνεπή χρήση RSO, απλά χρειαζόμαστε μια σταθερή πηγή υλικού!Προσωπικά
δεν έχω παυσίπονα και μυοχαλαρωτικά χρησιμοποιώντας το RSO.» Whitney

«Μισώ να ακούγομαι σκληρός, αν ήταν οι 2 καλύτεροι γιατροί στο Κλίβελαντ, τι πήγε στραβά
τότε;Η  παραδοσιακή  θεραπεία  του  καρκίνου  ΔΕΝ  λειτουργεί!Χημείο,  ΔΕΝ  λειτουργεί,  η
ακτινοβολία, ΔΕΝ λειτουργεί...και ο Φαρμακοποιός σου, τι άλλο θα έλεγε;Ρωτήστε τον ξανά όταν
διανέμει νόμιμα το RSO.Είθε ο πατέρας σας να αναπαυθεί εν ειρήνη, συλλυπητήρια σε εσάς και
την  οικογένειά  σας.Μην  περιμένετε  άλλον  έναν  θάνατο  για  να  κάνετε  κάποια  κριτική
έρευνα...ευλογίες." Laurie

«Δεν θα το κάπνιζα, αλλά αν μπορούσα να απαλλαγώ από τις φρικτές ημικρανίες που έχω από
το 1990, θα δοκίμαζα λάδι ή κάτι άλλο». Ρεβέκκα

--  Όσο πιο  γρήγορα  πάρεις  το  λάδι  τόσο  πιο  γρήγορα θα  απαλλαγείς  από τις  ημικρανίες,
Ρεβέκκα.Είναι τόσο απλό.JB

«Λοιπόν,  έδωσα  λίγο  λάδι  σε  έναν  άνδρα  63  ετών  με  προβλήματα  προστάτη.Το  λάδι  τον
βοήθησε μέσα σε λίγες μέρες, μπορούσε να κατουρήσει χωρίς κανένα πρόβλημα...Πριν από το
λάδι  ήταν  απαραίτητο  να  τοποθετείται  ένας  καθετήρας  κάθε  μέρα,  επώδυνη  και  φρικτή
διαδικασία.Ειρήνη." Juergen

«Είμαι από τη φύση μου σκεπτικιστής, αλλά είμαι εντελώς ΠΩΛΗΜΕΝΟΣ αφού παρακολουθώ τι
έχει κάνει για τη ζωή της Jennifer σε τόσο σύντομο χρονικό διάστημα.Είναι 30 ετών.ηλικιωμένος
αλλά  συμπεριφερόταν  σαν  καταθλιπτικός  70χρονος.Η  μόνη  συμβουλή  του  γιατρού  ήταν  η
χειρουργική επέμβαση που ευχαρίστως θα έκανε για κάθε είδους ανακούφιση, αλλά δεν έχει
ασφάλεια υγείας.Είχε αποδεχτεί το γεγονός ότι θα έπρεπε απλώς να ζήσει έτσι.

Ως μητέρα της,  η καρδιά μου έσπασε βλέποντάς την  να υποφέρει.Τα παιδιά  της  υπέφεραν
επίσης επειδή η μαμά τους δεν είχε καμία ανοχή, πόσο μάλλον την ενέργεια να συμβαδίσει μαζί
τους.Η άλλη κόρη μου είναι εξουσιοδοτημένη θεραπεύτρια μασάζ και εργάστηκε επιμελώς για να
ανακουφίσει λίγο από τον πόνο της.Τα μασάζ βοήθησαν αλλά μόνο για πολύ μικρό χρονικό
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διάστημα.

Αυτό το λάδι ήταν θεϊκό δώρο!!Η Τζένη χαμογελάει τώρα (δεν το έχουμε δει για πολύ καιρό). Τη
ρωτάω πώς νιώθει και μου λέει, «Μαμά, δεν θυμάμαι να ένιωθα τόσο καλά».

Σκοπεύω  να  παίρνω  περισσότερο  υλικό  όσο  πιο  συχνά  μπορώ  και  να  αποθηκεύω  όσο
περισσότερο αυτό το λάδι μπορώ (λένε ότι θα διαρκέσει για πάντα).Ο σύζυγός μου και εγώ θα
αρχίσουμε να το χρησιμοποιούμε τα βράδια αφού τελειώσουν οι δουλειές μας για την ημέρα,
ώστε  να  μπορέσουμε  πιθανώς  να  προλάβουμε  πολλές  παθήσεις  της  ηλικίας  μας.ΕΙΜΑΙ
ΠΩΛΗΜΕΝΟΣ...ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

«Ένας  πρόσφατα  διαγνωσμένος  προστάτης,  γύρω στα  60,  τύπος  κυνηγού.Του  έδωσα ένα
γραμμάριο λάδι, το παραδέχομαι ανοιχτά.Τηλεφώνησε σήμερα λέγοντας ότι θέλει περισσότερο
λάδι.Ότι  νιώθει υπέροχα, δεν έχει  κανένα πρόβλημα να πάρει το λάδι,  ότι  τα πάει καλύτερα
κ.λπ.Είπε επίσης ότι ένιωθε «απτά αποτελέσματα» από την πρώτη μέρα.Ξέσπασα σε γέλια και
ευτυχία  όταν  το είπε  αυτό.Και  θα χαρώ να του δώσω κι  άλλα -  απολαμβάνω πολύ τέτοιες
ιστορίες.JB"

«Έμαθα ότι τα προβλήματα του προστάτη μου απλά ΕΞΑΦΑΝΙΣΤΗΚΑΝ μετά από 2 εβδομάδες
κατανάλωσης  λαδιού...Φτιάχνω το  δικό  μου  λάδι.Είμαι  σίγουρος  τώρα  ότι  το  επίπεδο  THC
πρέπει  να ανέβει...Έχω πολλά στελέχη.Λειτουργούν όλα και  τα συνδυάζω.Ο ουρολόγος μου
ήταν σε διάθεση σοκ και δέους, κοιτάζοντας τα αποτελέσματα των εξετάσεων ακτινογραφίας και
υπερήχων...Προτρέπω όλους να αγοράσουν μια σκηνή καλλιέργειας, να φτιάξετε το δικό σας
φυτό, θα έχει ένα μέρος της προσωπικότητάς σας μέσα...Θα έχετε την ευκαιρία να γνωρίσετε
τον  εαυτό  σας  τελικά...Και  θεραπεύεται  άψογα.Και  όχι  από  κούνημα  και  τέτοια.Απλά
μπουμπούκια.Φροντίστε να συγκομίζονται σωστά και την κατάλληλη στιγμή...Αυτό το λάδι είναι
απλώς μια ουράνια θεραπεία.Πράγματι...Το ξέρω τώρα.» Γκάγκι

«Υποφέρω από ημικρανίες από την ηλικία των 16 ετών.Τώρα είμαι 56 χρονών.Η μόνη θεραπεία
που λειτουργεί για μένα και τις αθροιστικές ημικρανίες μου είναι το φάρμακο.Παίρνω 1/4 κόκκου
μεγέθους  ρυζιού  ανά  βράδυ  πριν  τον  ύπνο.Το  φάρμακο  κυριολεκτικά  εξαλείφει  όλες  τις
αθροιστικές και μη ημικρανίες.Όταν τελειώνω, οι ημικρανίες επανέρχονται.Έχω δοκιμάσει όλα τα
φάρμακα για την ημικρανία εκεί  έξω και κανένα από αυτά δεν λειτουργεί  τόσο καλά όσο το
φάρμακο.Δεν χρειάζεται να υποφέρω από εγκέφαλο κωδεΐνης ή οποιαδήποτε παρενέργεια.Αυτό
μου έστειλε ο Θεός».

«Από την έναρξη των ημικρανιών μου, θεραπεύτηκαν 30-45 λεπτά αφού πάρω λίγο λάδι.Χωρίς
πόνο.Χωρίς  ναυτία/έμετο.Χωρίς  ευαισθησία  φωτός/ήχου.Χαμένος!Το  RSO  είναι  ο  καλύτερος
τρόπος.Μια αγάπη." Άλεν

«Βοηθά τον λύκο μου,  την ινομυλαγία,  τις  ημικρανίες,  το άγχος.Δεν θα μπορούσα να ζήσω
χωρίς  αυτό.Ένιωθα  χειρότερα  με  όλα  τα  χάπια.Αυτό  το  φάρμακο  με  σώζει  καθημερινά».
Τζέσυκα

«Καθαρίζει επίσης τον λύκο μου στο δέρμα μου!Οι γιατροί μου δεν μου είπαν ποτέ, πρόσφεραν
μόνο μια  συνταγή για  στεροειδή.Αλλά ηρεμούσε τα χτυπήματα και  έφυγαν χωρίς  δυσμενείς
επιπτώσειςυπάρχοντα." Πρίνος

«Χρησιμοποιώ το λάδι σε βάση λαδιού καρύδας στη βάση του κρανίου, στους κροτάφους και
στο μέτωπό μου για τις ημικρανίες...λειτουργεί μέσα σε δευτερόλεπτα." Σίρλεϋ

«Πραγματικά πάσχω από σχιζοφρένεια και χρησιμοποιώ ιατρική κάνναβη για παρενέργειες που
σχετίζονται με την κατάστασή μου, όπως άγχος και αϋπνία.Το φάρμακο λειτουργεί, από τότε που
άρχισα  να  παίρνω  φάρμακα  πιο  συχνά,  μπορώ  να  κοιμηθώ,  κάτι  που  δεν  μπορούσα
πριν.Πολλά από τα συμπτώματά μου εμφανίζονται όταν μου λείπει ο ύπνος.Ποτέ δεν έχω βιώσει
φωνές ενώ παίρνω κάνναβη, νιώθω ότι  στην πραγματικότητα με προστατεύει  από αυτές...»
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Χοσέ

-- Συμφωνώ, Χοσέ, η στέρηση ύπνου είναι η αιτία πολλών ψυχικών καταστάσεων.Πολύ λογικά,
όταν κάποιος δεν έχει  κοιμηθεί  αρκετά,  δεν αισθάνεται τόσο καλά όσο μετά από δέκα ώρες
αναζωογονητικού ύπνου αφού έχει φάει το λάδι.JB

«Θεραπεύω το Lyme με λάδι κάνναβης.Κυρίως Bartonella αυτή τη στιγμή.Δεν μπορούσα να
κοιμηθώ χωρίς αυτό, δεν μπορούσα να φάω χωρίς αυτό και ιδρώνω συνεχώς χωρίς αυτό.Είμαι
σίγουρη ότι πολλά άλλα δυσάρεστα πράγματα αλλά δεν θέλω να φύγω για να μάθω!Και για να
προσθέσω, ξεκίνησα την πρώτη εβδομάδα περίπου, αλλά μετά ήταν ομαλά από εκεί!!!» Μάγκι

«RSO ΚΑΙ ΑΛΛΕΡΓΙΑ ΣΤΟ ΜΕΛΙ.Πήγα να δω έναν φίλο μου.Έχει κρυώσει στον λαιμό της και
μόλις επέστρεψε από τον γιατρό της με ένα σωρό αντιβιοτικά.Της έδωσα λοιπόν μια σταγόνα
λάδι χθες, έτριψε λίγο στο λαιμό και στο λαιμό της και πήγε για ύπνο.Συνήθως μιλάει πολύ,
μερικές φορές αναρωτιέμαι αν αναπνέει καθόλου όταν αρχίζει να μιλάει, αυτή τη φορά ήταν η
πιο ήσυχη που την έχω δει ποτέ.

Το πρωί της έφτιαξα ένα τσάι και της είπα να πάρει το άσπρο φλιτζάνι γιατί στο άλλο έβαλα
μέλι.Είναι  αλλεργική  στο  μέλι,  μια  σταγόνα  του  μπορεί  να  προκαλέσει  μαζική  αλλεργική
αντίδραση που θα απαιτούσε άμεση ιατρική φροντίδα.Μισή ώρα αργότερα, έλεγξα για να δω
πώς ήταν στο δωμάτιό της και σίγουρα είδα το λευκό φλιτζάνι στον νεροχύτη της κουζίνας και το
άλλο με τρεις  κουταλιές μέλι  δίπλα στο κρεβάτι  της.Ευτυχώς, δεν ένιωσε τίποτα κακό με το
σώμα της,  ούτε  γρατσουνιά  στο λαιμό της  (που συνήθως είναι  το  σημάδι  της  έναρξης  της
αλλεργικής  αντίδρασης).Της  έδωσα λοιπόν  άλλη  μια  μεγάλη  σταγόνα  λάδι.Είναι  ακόμα  στο
κρεβάτι, βλέπει μια ταινία, χαμογελάει χαρούμενη και λέει ότι αυτή είναι η καλύτερη «άρρωστη
στιγμή» της ζωής της.

Για  μένα,  είναι  απλώς  μια  ακόμη  επιβεβαίωση  του  πόσο  αποτελεσματικό  είναι  το  σωστά
παραγόμενο RSO σε κάθε είδους αλλεργίες.Και είμαι επίσης χαρούμενος που μπορώ να κάτσω
εδώ και να δημοσιεύσω αυτό αντί να κάτσω κάπου σε ένα νοσοκομείο και να αναρωτιέμαι αν
πρόκειται να επιβιώσει από το φλιτζάνι του τσαγιού με μέλι ή όχι.JB"

«Διορθώσα το απόστημά μου στο δόντι μου σε 2 μέρες, έφυγε!!» Σουζάνα

«Θυμώνω διαβάζοντας αυτές τις αλήθειες γιατί ξέρω ότι είναι αλήθειες.Υποφέρω από διπολικό
σε συνδυασμό με άγχος και σοβαρή ναυτία, και παρόλο που διατηρώ ιατρική κάρτα μέσω του
κράτους.Δεν  μπορώ  να  καπνίσω  γιατί  οι  περισσότερες  δουλειές  δοκιμάζουν  ναρκωτικά  και
κάνουν τυχαία σήμερα.Η κάνναβη χαλαρώνει  το μυαλό μου και μου επιτρέπει  να νιώθω ότι
μπορώ πραγματικά να αναπνεύσω ξανά.

Περιφρονώ απολύτως την κυβέρνηση για όλα όσα έχουν ή προσπαθούν να μας αφαιρέσουν και
χωρίς να θεραπεύσω σωστά τον εαυτό μου λόγω αυτού του θυμού και του άγχους.Φοβάμαι για
την ψυχική μου κατάσταση.Είμαι σε πλήρη δέσμευση και μόνο εγώ θα υποφέρω από αυτό, όχι
η κυβέρνηση».

--  Καταλαβαίνω  πολύ  καλά  αυτό  το  συναίσθημα,  Αμάντα.Η  κάνναβη  πρέπει  να  ρυθμίζεται
περίπου όσο το τσάι.JB

«Με έκανε να νιώθω καλύτερα και να κοιμάμαι καλύτερα από ποτέ στη ζωή μου.Έχω μια σπάνια
μορφή επιληψίας, ινομυαλγία, εκφυλιστική δισκοπάθεια φάσης 2 στο κάτω μέρος της πλάτης
μου και ένα σωρό πεπτικά προβλήματα.Μόλις μπορέσω να αντέξω οικονομικά να είμαι μόνιμα
σε  αυτό,  ελπίζω  να  σταματήσω  όλα  τα  φάρμακά  μου  που  μειώνουν  μόνο  τα  τρέχοντα
συμπτώματά μου». Αγγελος

«Ο μπαμπάς μου πέθανε, όταν θα μπορούσε να είχε θεραπευτεί, η καρδιά μου έχει ραγίσει για
σχεδόν 2 χρόνια, μακάρι να το ήξερα αυτό». Άννα
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«Το ίδιο, αλλά ήταν και η μαμά μου.Μάθε πώς νιώθεις." Ροβέρτος

«Από ένα άτομο που σώθηκε από αυτό το λάδι ενώ πέρασα από τον καρκίνο, οι άνθρωποι
πρέπει  να  ξυπνήσουν!!Έπαιρνα  52  χάπια  την  ημέρα!Κάνω θεραπείες  που  παραλίγο  να  με
σκοτώσουν!Ένας φίλος μου πήρε λίγο λάδι και μου το έφερε!Ήμουν 100% κατά!!Νόμιζα ότι δεν
υπάρχει τρόπος και θα με ρίξουν φυλακή!!Το άφησε με οδηγίες στο Google Rick Simpson.

Πέρασαν μερικές μέρες, πονούσα εντελώς και προσπαθούσα να μην σκεφτώ τις παρενέργειες
που προκαλούσαν αυτές οι θεραπείες, έπεσα στο lap top μου!!Το επόμενο πράγμα που ξέρω
ότι  ήταν  11  ώρες  αργότερα!!!Ουάου!!Σταμάτησα  τις  θεραπείες  αργά  αργά,  έπαιρνα  όλο  και
λιγότερα φάρμακα για να αφαιρέσω σχεδόν όλα αυτά τα φάρμακα και ξεκίνησα το λάδι!!Διάβολε,
δεν είχα νιώσει  τόσο καλά εδώ και  ένα χρόνο!Κάλεσα τον φίλο μου και δυσκολεύτηκε αλλά
κατάφερε  να  μου  πάρει  περισσότερο  λάδι!Είμαι  ζωντανή  απόδειξη  ότι  αυτό  λειτουργεί!!Θα
εξακολουθούσα να είμαι σε αυτό αν μπορούσα, αλλά είναι ένα οικονομικό πράγμα!Α, και έχω
ακόμα καρκίνο, αλλά όχι τόσο κακό και δεν έχω κάνει σαρώσεις, τίποτα μόνο ζωντανά!Έχω το
γονίδιο  BRCA,  έτσι  θα  έχω  πάντα  καρκίνο,  αλλά  λόγω  αυτού  του  ελαίου  είμαι  ζωντανός!
Ευχαριστώ." Celiia

«Η διατριβή του Ray Peat στην οποία έφτασε πλήρως μετά από πολλά χρόνια έρευνας είναι ότι
η πρόσληψη ζάχαρης, αμύλου, αλατιού πρέπει να είναι σχετικά υψηλή για τους σκοπούς του
στομαχικού οξέος, η πρωτεΐνη πρέπει να είναι υψηλή αλλά σε αναλογία περίπου 4:1 σε σχέση
με  Οι  υδατάνθρακες,  τα  ακόρεστα  λίπη  δεν  είναι  απαραίτητα  και  επιπλέον  βλάπτουν  τα
μιτοχόνδρια,  η  καφεΐνη  σταματά  τον  κυτταρικό  κύκλο  στρες  που  προκαλεί  κανιβαλισμό
πρωτεϊνών ή λιπών και τη χρήση αρωματάσης για να μετατρέψει αυτά τα ακόρεστα λίπη σε
οιστρογόνα.Η  προγεστερόνη  είναι  η  κύρια  προστατευτική  ορμόνη  του  σωστού  κυτταρικού
μεταβολισμού και η βιταμίνη Ε μπορεί να αποτρέψει την οξείδωση των ακόρεστων λιπαρών που
υπάρχουν  ήδη  στο  σώμα.Η  συνεργασία  του  Ρέι  Πιτ  και  του  Ρικ  Σίμπσον  θα  κατέστρεφε
οπωσδήποτε το μεγαλύτερο σχέδιο μιζέριας που επινοήθηκε στη γνωστή ιστορία». Ανδρέας

«Βοηθά το IBS μου και δρα σαν φυσικό αντισπασμωδικό για τον πόνο του παχέος εντέρου που
έχω.Καλύτερα από τα χάπια που ήθελε να μου δώσει ο γιατρός, στην ετικέτα της συνταγής λέει
ότι αυτό το φάρμακο, με τη χρήση, με την πάροδο του χρόνου, μπορεί να αποτρέψει τη φυσική
πέψη και να εξαρτηθώ από αυτό για την πέψη;Εξαρτάται από αυτό;Αλλά ο Δρ έχει καθορίσει ότι
τα οφέλη υπερτερούν των κινδύνων;smh!?Οχι ευχαριστώ!" Μαρία

«Ακολουθούν  οι  χρήσεις  και  οι  επιτυχίες  που  είχα  προσωπικά  χρησιμοποιώντας  μόνο  1,5
μέγεθος  κόκκου ρυζιού  την  ημέρα -  τίποτα κοντά στο ένα γραμμάριο όσο χρειάζεται  για  τη
θεραπεία του καρκίνου.

1 - μείωσε την αρτηριακή μου πίεση από 189/99 σε 145/84 που είναι φοβερό.

2  -  θεραπεύεται  λοίμωξη  σε  έγκαυμα  3ου  βαθμού  που  χρησιμοποιείται  τοπικά  σε  μόλις  2
χρήσεις!

3 - χρειάστηκαν 3 ημέρες για να επιστρέψει ο διογκωμένος λεμφαδένας στο φυσιολογικό αφού
ήταν πρησμένος για περισσότερο από ένα μήνα

4 - Βοηθά πάρα πολύ το σκυλί μου που είναι 14 ετών και έχει καρκίνο της μύτης, ψεκάζω ένα
micro mist rso και ελαιόλαδο στη μύτη του - τον βοηθά επίσης με την ενέργεια, τον έλεγχο των
ψύλλων και την αρθρίτιδα

5 - Δεν έχω αρχίσει να χάνω πολύ βάρος, αλλά ίσως 4-5 κιλά σε ένα μήνα χωρίς αλλαγές, αλλά
ελπίζω ότι θα αυξηθεί

6 - Μην χρησιμοποιείτε πια ένα βοήθημα ύπνου, κοιμηθείτε βαθιά με ευκολία

7 - βοήθησε να θεραπεύσει ένα πιεσμένο νεύρο με ανάπαυση, αλλά άγγιξε τον πόνο εκεί όπου
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δεν  μπορούσαν  να  ληφθούν  άλλα  φάρμακα.
Λατρεύω αυτό το λάδι...πραγματικά σώζει ζωές». Επιβίωση

«Ο Ρικ Σίμπσον άλλαξε τη ζωή μου για πάντα.Όλα όσα νόμιζα ότι ήξερα για την κάνναβη ήταν
ψέματα.Είμαι στο RSO από τον Οκτώβριο του 2012 και δεν έχω νιώσει καλύτερα στη ζωή μου.Ο
μεταβολισμός  μου  έχεικανονικοποιημένη.Έχω ξεπλύνει  χάπια  για  υπέρταση.Το  στομάχι  μου
λειτουργεί κανονικά για πρώτη φορά από το γυμνάσιο.Όλα χάρη στον Rick Simpson.Έχω πέσει
30  κιλά  χωρίς  να  προσπαθήσω  και  δεν  θα  μπορούσα  να  το  ξαναβάλω  αν
προσπαθούσα.Καταναλώνω 1-2 γραμμάρια/ημέρα από το στόμα.Αγοράζω λάδι και το μοιράζω
δωρεάν στους άρρωστους με τον τρόπο του Rick Simpson και θα συνεχίσω να το κάνω προς
τιμήν του αείμνηστου πατέρα μου Solomon Marsden.Το RSO είναι πραγματικό φάρμακο και
οποιοσδήποτε Δρ δεν το αναγνωρίζει θα πρέπει να επιστρέψει στο σχολείο». Wilhelm

«Με αφαίρεσε από όλα τα φάρμακα για διπολικό άγχος και προβλήματα ύπνου!!! Η δόση είναι
σημαντική και χρειάζεται λίγη προσπάθεια για να γίνει σωστή!!” Κάρα

«Αναγκάστηκα να πάρω φάρμακα που προκαλούν τη νόσο του Πάρκινσον -- αλλά το φάρμακο
που μου δόθηκε από τον πραγματικό θεό με βοήθησε να ξεπεράσω τις θανατηφόρες συνέπειες
του διαβήτη.Το RSO είναι σίγουρα μια θεραπεία.Ευχαριστώ Ρικ!» Δαβίδ

«Έχω  Πάρκινσον…  Και  έχω  περάσει  από  καρκίνο  του  παχέος  εντέρου  σταδίου  4.ΤΟ
ΘΕΡΑΠΕΥΣΕ  με  το  λάδι  Rick  Simpson.Συνολικό  κόστος  κάτω  από  2000,00.Ένας  τυπικός
καρκινοπαθής θα δώσει στο ιατρικό ίδρυμα κοντά στις 200.000,00.Υπάρχει ένας λόγος που δεν
θέλουν να βγει αυτό και γι' αυτό το νοσοκομείο ανήκει και διευθύνεται από τις φαρμακευτικές
εταιρείες.ΤΟ ΚΑΝΝΑΒΕΛΑΙΟ ΔΟΥΛΕΥΕΙ!!!Οι γιατροί μου αρνήθηκαν καν να μιλήσουν για αυτό
γιατί φοβούνται τις φαρμακευτικές εταιρείες!». Υπήνεμος

"Ναί.Βοηθά με τη νόσο του Πάρκινσον.Υπάρχει ένα βίντεο από έναν άνδρα που το χρησιμοποιεί
και μπορείτε να δείτε την αλλαγή προς το καλύτερο.Η μεγάλη μου θεία έχει Πάρκινσον και μόλις
διαγνώστηκε με όγκο στον εγκέφαλο.Μετακομίζει από το Οχάιο στην Πενσυλβάνια για να ζήσει
με τον παππού και τη γιαγιά μου και θα την ξεκινήσουμε με το λάδι το συντομότερο δυνατό.»
Ντάρλιν

Ύπνος, Αϋπνία
«Ω ναι, αϋπνία. Πέρασα άσχημα, κοιμάμαι σαν βράχος τώρα». Λαούρα

«Έχω τον πιο εκπληκτικό ύπνο.Χρησιμοποιώ το RSO για περίπου δύο εβδομάδες τώρα και οι
μετρήσεις μου είναι καλές, νιώθω υγιής και ο ύπνος είναι καταπληκτικός.Σάρωση κατοικίδιων
ζώων σε 3 εβδομάδες για έλεγχο του μεγέθους των πολλαπλών όγκων...Έχω εμπιστοσύνη.”
Λαούρα

"Aaryn: Νομίζω ότι έφαγα λίγο πολύ μεγάλο κομμάτι...αλλά δεν είναι κακό!Απλά ίσως είναι ώρα
να πάτε για ύπνο.

-- Πώς ήταν ο ύπνος, Aaryn;JB

Aaryn: Τέλεια!Ακόμα ξεκουράζομαι!Διαπιστώνω ότι με βοηθά ήδη με την κατάθλιψη και το άγχος
μου.Το λάδι με κάνει να γελάω, lol.

Είχα έναν άλλο ασθενή εδώ που του έδειχνα πώς φτιάχνεται το λάδι και έχει και άγχος.Γελούσε
κι αυτός.Ήταν τέλεια.

Τρώω  μια  ποσότητα  μεγέθους  ρυζιού  4  φορές  την  ημέρα  τις  τελευταίες  2  ημέρες  και
αναγκάστηκα να εισπνέω το φάρμακο λιγότερο συχνά και πονάω ελάχιστο».
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--  Έτσι  πρέπει  να  μοιάζει  η  θεραπεία  μιας  σοβαρής  ασθένειας,  έτσι  δεν  είναι;Ο  ασθενής
κοιμάται,  ξυπνά ανανεωμένος,  γελάει  πολύ για τον εαυτό του και  για  την ανοησία της όλης
κατάστασης, δεν βιώνει άγχος, άγχος ή παρενέργειες χημικών φαρμάκων κ.λπ.Προσωπικά θα
το ήθελα σίγουρα πολύ.JB

«Παίρνω το λάδι κάνναβης για πολλές καταστάσεις και δεν έχω κοιμηθεί ποτέ τόσο καλά ή δεν
ένιωσα τόσο καλά....Σας ευχαριστούμε Rick Simpson & JB που πήραν το μήνυμα ότι αυτό το
φυτό κάνει θαύματα για ό,τι μπορεί να φανταστεί κανείς!!Απλά ΚΑΝΤΕ το άνθρωποι και δείτε
μόνοι σας!!Είναι ο μόνος τρόπος που θα το κάνετεγίνε αληθινός πιστός, εμπιστεύσου με!!»Val

-- Ευχαριστώ, Βαλ.Είναι αλήθεια ότι τίποτα δεν ξεπερνά την προσωπική εμπειρία με το τι μπορεί
να  κάνει  το  λάδι.Μόλις  το  δοκιμάσετε,  για  παράδειγμα  σε  ένα  έγκαυμα  ή  ένα  τσίμπημα
κουνουπιού και ο κνησμός και ο πόνος θα υποχωρήσουν σε δευτερόλεπτα, ο καθένας μπορεί
να σας πει τι θέλει, αλλά το λάδι θα εξακολουθεί να είναι το καλύτερο φάρμακο που υπάρχει.Και
θα θέλετε να έχετε έναν κουβά από αυτό στο σπίτι, σε περίπτωση που συμβεί κάτι.

Δεν χρειάζεται να εμπιστευτείτε μια λέξη που λέμε, απλώς φτιάξτε το λάδι, βρείτε κάποιον με
έγκαυμα,  καρκίνο  του  δέρματος,  διαβητικό  έλκος  και  μετά  εφαρμόστε  το  τοπικά  και  δείτε  τι
συμβαίνει.Τότε να θυμάστε ότι το ίδιο θα συμβεί και στο σώμα σας όταν καταναλώνετε το λάδι,
και αυτό είναι το μόνο που χρειάζεται να γνωρίζετε, πραγματικά.JB

Για  όσους  πιστεύουν  ότι  δεν  έχει  γίνει  καμία  έρευνα  για  την  ιατρική  κάνναβη.Υπάρχουν
περισσότερες από αρκετές πληροφορίες εκεί έξω για να γίνει νόμιμη η κάνναβη σήμερα, είναι
απλώς  ψέμα  ότι  δεν  έχει  ιατρική  αξία  και  ότι  τα  αποτελέσματά  της  δεν  έχουν  αποδειχθεί
επιστημονικά.Η  κάνναβη  δεν  χρησιμοποιείται  στην  ιατρική  γιατί  είναι  αναποτελεσματική,  το
βασικό της πρόβλημα είναι ότι είναι τόσο αποτελεσματική (και φθηνή).JB

«Βρίσκομαι  σε  μια  συζήτηση  αυτή  τη  στιγμή  για  το  εάν  η  κάνναβη  μπορεί  ή  προκαλεί
ψύχωση/σχιζοφρένεια.Επειδή,  αναφέρουν,  «γνωρίζουν  πάρα  πολλούς  ενήλικες  που  έχουν
καπνίσει πολύ ποτό και τώρα έχουν διάφορα προβλήματα ψυχικής υγείας». Τι θα έλεγες και εσύ
κάποιος που σου το είπε αυτό;Η συζήτηση ξεκίνησε όταν έκανα κλικ στο κουμπί "μου αρέσει" σε
μια φωτογραφία κινουμένων σχεδίων με γονείς να λένε στο παιδί τους τα οφέλη της κάνναβης!!"

--  Κάθι,  θα  τους  έλεγα  να  διαβάσουν  το  βιβλίο  του  Ρικ.Το  λάδι  θεραπεύει  την
ψύχωση/σχιζοφρένεια όταν τρώγεται, και όταν τη θεραπεύει, λογικά δεν την προκαλεί.Το μόνο
που πρέπει να κάνει κανείς είναι να βρει το σωστό στέλεχος ή στελέχη και λάδι ή λάδια ή τους
συνδυασμούς  τους  για  αυτή  την  πάθηση.Αυτό  είναι  το  μόνο  που  υπάρχει  σε  αυτό,
πραγματικά.JB

«Όσο πιο  ηρεμιστικό  τόσο  το  καλύτερο.Το  χρησιμοποιώ  το  βράδυ  πριν  πάω για  ύπνο  και
λειτουργεί.Τώρα κοιμάμαι 8 ώρες κατευθείαν.Η ξεκούραση ήταν το καλύτερο πράγμα για μένα.Η
ισχύς 80% και άνω χρειάζεται λίγο χρόνο για να τη συνηθίσετε, αλλά θα φτάσετε εκεί.Ξεκινήστε
με  0,01  ml  σύμφωνα  με  τις  οδηγίες  και  συνεχίστε  από  εκεί.Δοκίμασα  ένα  0,025  για  να
ξεκινήσω...την επόμενη φορά πήρα μόνο τα 0,01 ml.Τα 0,025 ml με έβαλαν στον καναπέ για 10
ώρες.Να είστε προσεκτικοί αλλά θυμηθείτε να το πάρετε.Όπως είπα η νύχτα είναι η κατάλληλη
ώρα για μένα.Μπορεί να λειτουργήσει κατά τη διάρκεια της ημέρας και να ξεκουραστεί τη νύχτα."
Γιάννης

«Έχω  σκλήρυνση  κατά  πλάκας  και  υποφέρω  από  πόνους  συνεχώς,  παντού,
συμπεριλαμβανομένων  εξαιρετικά  κακών  πονοκεφάλων.Παίρνω  το  τρέμουλο  που  δίνουν  τα
πόδια ούτω καθεξής και ούτω καθεξής.Ακόμα δεν φαίνεται να έχω κάτι που θα βοηθήσει στον
πόνο.Δεν  θα  τους  αφήσω  να  με  βάλουν  σε  κάτι  δυνατό  γιατί  δεν  θέλω  να  εθιστώ  στα
ναρκωτικά.Οπότε  υποφέρω!!Ίσως  θα  το  δοκιμάσω,  ξέχασα  πώς  είναι  ο  ύπνος,  συνεχώς
ξύπνιος». Ντόνα

-- Ντόνα, δοκίμασε το λάδι, σίγουρα θα σε αφήσει να κοιμηθείς.JB
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«Παίρνω το λάδι κάνναβης για πολλές καταστάσεις και δεν έχω κοιμηθεί ποτέ τόσο καλά ή δεν
ένιωσα τόσο καλά....ευχαριστώ Rick Simpson & JB που πήραν το μήνυμα ότι αυτό το φυτό κάνει
θαύματα για ό,τι μπορεί να φανταστεί κανείς!!Απλά ΚΑΝΤΕ το άνθρωποι και δείτε μόνοι σας!!
Είναι ο μόνος τρόπος που θα γίνεις αληθινός πιστός, πιστέψτε με!!» Val

«Δίνω  το  λάδι  στον  αρραβωνιαστικό  μου  και  δεν  έχει  πάρει  πολλά  και  τον  κουράζει  τόσο
πολύ.Κοιμάται τις περισσότερες ώρες της ημέρας.Θα τον βγάλω από αυτό για μια-δυο μέρες για
να δω τι αλλαγές κάνει...τότε ίσως του δώσουμε λίγο σαν το 1/2 του κόκκου ρυζιού (τουλάχιστον
αυτό διαβάσαμε) ίσως του το πετύχουμε γρήγορα». Γλοιοβλάστωμα Fighter

--  Jason,  η  υπνηλία  είναι  εντάξει  και  θέλεις  ο  ασθενής  να  κοιμάται  όσο  το  δυνατόν
περισσότερο.Το  ηρεμιστικό  αποτέλεσμα  θα  φθαρεί  σε  λίγες  εβδομάδες  αλλά  δεν  είναι  κάτι
ανεπιθύμητο, αντίθετα.Τις καλύτερες ευχές, JB

Ε:  Φτιάχνοντας  μερικά  σήμερα  για  έναν  άντρα που  οι  λευκές  μπλούζες  είπαν  ότι  έχει  δύο
εβδομάδες ζωής και δεν μπορούν να κάνουν τίποτα περισσότερο για αυτόν.Ελπίζω να έχω καλά
νέα για όλους σύντομα.Προσπαθώντας επίσης να τον κάνει να σταματήσει το κάπνισμα και να
αλλάξει  τη διατροφή του και πολλά άλλα για να δώσει στο ανοσοποιητικό του σύστημα μια
ευκαιρία μάχης.Σας ευχαριστούμε Rick και JB για τις γνώσεις σας και μας δίνετε μια πραγματική
θεραπεία.

Α:  Ντέιβ,  αφήστε  τον  να  καπνίσει,  δεν  έχει  διαφορά  αν  φάει  το  λάδι.Επίσης,  πρόκειται  να
κοιμηθεί πολύ, οπότε έτσι κι αλλιώς δεν θα καπνίσει τόσο πολύ.Όσο για την αλλαγή της δίαιτας
τώρα, καλά, να την αλλάξει λογικά αλλά όχι δραστικά, ας τρώει όπως νιώθει.Όχι απαραίτητα
λουκάνικο, αλλά κάτι λογικό.Αυξήστε το pH του σώματός του, δώστε του να τρώει σπόρους από
δύο μήλα κάθε μέρα.Το πιο σημαντικό πράγμα είναι να πάρει όσο το δυνατόν περισσότερο λάδι
μέσα του όσο το δυνατόν γρηγορότερα.Υπάρχει ακόμη μια ευκαιρία.Συνδυάστε την κατανάλωση
του λαδιού, τα υπόθετα, το άτμισμα και την τοπική χρήση για καλύτερα αποτελέσματα.Ακόμα κι
αν δεν τα καταφέρει, θα ζήσει μια μέγιστη ποιότητα ζωής μέχρι το τέλος, και αυτό είναι επίσης
πολύ σημαντικό.Είμαι σίγουρος ότι θα είναι πάνω από δύο εβδομάδες, αλλά θα δούμε.Οι γιατροί
δεν έχουν πάντα δίκιο με τις προβλέψεις τους όταν το λάδι μπαίνει στο παιχνίδι.Τις καλύτερες
ευχές, JB

«Κοιμάμαι  πολύ  ήσυχα  και  περισσότερο  από  το  συνηθισμένο.Μόλις  σηκωθώ,  νιώθω  πολύ
ξεκούραστος, όχι νευρικός όπως όταν καπνίζω». Είδος υφάσματος

«Κοιμάμαι καλά και ονειρεύομαι, αλλά ξυπνάω νυσταγμένος.Χρειάζονται ώρες για να εμφανιστεί
και  μετά  διαρκεί  πολύ,  πολύ  καιρό.Το  χρησιμοποιώ  κάθε  βράδυ.Μειώνει  τον  πόνο  της
αρθρίτιδας και με αφήνει να κοιμηθώ». Αικατερίνη

«Έχω καρκίνο  και  υπνική  άπνοια.Όχι  μόνο  κοιμάμαι  καταπληκτικά,  αλλά  δεν  ξυπνάω από
εξάψεις.Είναι ευλογία.” Στέφανι

«Νιώθω σαν να είσαι ευτυχώς νεκρός!» Mal

«Το μυαλό μου χωρίς αυτό είναι σαν μποτιλιάρισμα στη Νέα Υόρκη.Με αυτό - το διευκολύνει σε
κατάσταση κήπου Ζεν ενώ εξακολουθεί να λειτουργεί σε κανονικό επίπεδο.» Άντρης

«Έχω μια διαταραχή ύπνου εδώ και 20 χρόνια, το λάδι RSO με βοήθησε να κοιμηθώ για πρώτη
φορά και είμαι απαλλαγμένος από τον πόνο όταν ξυπνάω!Ναι!» Μπόνι

«Έχω μια κήλη δίσκου που πιέζει το ισχιακό νεύρο προκαλώντας έντονο πόνο που εκτοξεύεται
από τη μέση μου κάτω από το αριστερό μου πόδι μέχρι τα δάχτυλα των ποδιών μου.Έπαιρνα 3
ιβουπροφαίνη κάθε τέσσερις ώρες για να μπορώ να σηκωθώ από το κρεβάτι και να μπορώ να
περπατήσω.Ξεκίνησα να παίρνω το λάδι πριν από σχεδόν δύο εβδομάδες για τον πόνο και τη
φλεγμονή.Τώρα δεν χρειάζομαι ιβουπροφαίνη, κοιμάμαι καλύτερα από ποτέ, οι συνάδελφοί μου
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σχολίασαν την καλύτερη διάθεσή μου και τη συνολική μου ευτυχία.ΝΙΩΘΩ ΚΑΛΑ!" Τζένιφερ

«Δίνω στο 14χρονο Pit μου λάδι εδώ και 4 εβδομάδες για καρκίνο.Μερικές φορές γίνεται λίγο
«τσιμπημένη»  και  μεθυσμένη  όταν  της  δίνω  πάρα  πολλά,  αλλά  όταν  η  ταραχή  φθείρεται,
κοιμάται σαν κουτάβι.Αρνήθηκε να πάρει κτηνιατρικά φάρμακα, οπότε πήραμε λίγο λάδι.Ακόμα
νωρίς, αλλά καταγράφω την πρόοδό της.Χρειάστηκε περίπου μια εβδομάδα για να συνηθίσει το
λάδι  και  να  ανοίξει  ξανά  όρεξη.Ζηλεύω,  καθώς  σε  αυτή  τη  φάση  μπορούμε  να  αντέξουμε
οικονομικά μόνο το λάδι για την Αγάπη τις όμορφες ιστορίες όλων!».

«Έχω κοινωνική φοβία  (καλύτερα ονομάζεται  κοινωνική αγχώδης διαταραχή),  κατάθλιψη και
αϋπνία.Δεν  πήρα  ποτέ  το  λάδι,  γιατί  δεν  μπορώ  να  το  βρω  εδώ  που  μένω,  ούτε  να  το
καλλιεργήσω και να το εξάγω μόνος μου...αλλά κάπνιζα περίπου δέκα φορές, αυτό που ένιωσα
ήταν ότι μετά την πρώτη φορά, μπορούσα τώρα να κοιμηθώ όποτε ένιωθα κουρασμένος, είχα
τον "όλον μου-όχι-καταθλιπτικό-μήνα", δεν ένιωσα ποτέ τόσο χαρούμενος (χωρίς κατάθλιψη) και
με όλη αυτή τη ζωτικότητα ακόμα και να παίρνω τα πιο ισχυρά φάρμακα (που με οδηγούν σε
άλλα προβλήματα υγείας)  γι'  αυτό,  το  κοινωνικό μου άγχος  (φοβία)  μειώθηκε  πολύ και  δεν
χρειαζόταν να είμαι "υψηλή" για να το νιώσω, αν Είχα καπνίσει 1 ή και 2 ημέρες πριν και έπρεπε
να βγω έξω και να μιλήσω με άλλους ανθρώπους, να μείνω σε δημόσιο χώρο (αυτό που αυτή η
διαταραχή καθιστά αδύνατο), ΤΩΡΑ ΜΠΟΡΟΥΣΑ ΝΑ ΤΟ ΚΑΝΩ ΑΥΤΟ, ένιωσα ξανά ζωντανός
ως «κανονικός άνθρωπος», κανένα φάρμακο δεν το έκανε αυτό.Το πρόβλημα είναι, λόγω των
νόμων,  η  υπεροχή  του  βοτάνου,  καθώς  και  η  κοινωνική  προκατάληψη  και  άγνοια  για  το
φυτό.Δεν μπορώ καν να το καπνίσω πια, δεν θέλω να ανεβάσω, απλώς θέλω να ζήσω ξανά
χωρίς αυτά τα προβλήματα που περιορίζουν τη ζωή.Υπάρχουν πολλοί ανώνυμοι άνθρωποι που
ζουν όπως εγώ με κάποιο είδος φοβίας και άλλες διαταραχές και νομίζω ότι το λάδι μπορεί να
είναι η λύση». Πάμπλο

«Μπορείτε να ρωτήσετε τον Rick και ή τον JB, έχουμε ανακαλύψει ότι η χρήση ενός προϊόντος
που  είναι  20-30%  sativa  είναι  ένας  από  τους  καλύτερους  συνδυασμούς  για  θέματα  που
σχετίζονται με το άγχος». Μπρούστερ

--  Μας  αρέσει  να  δουλεύουμε  με  κυρίαρχους  σταυρούς  sativa  indica  με  20%  THC  ή
περισσότερο, ακριβώς για αυτούς τους λόγους.Τα αποτελέσματα των καλύτερων ελαίων είναι
εξαιρετικά ισχυρά και ηρεμιστικά, αλλά ευφορικά και ακόμη καλύτερα αφροδισιακά.Όταν δίνετε
σε έναν ασθενή ένα φάρμακο με τέτοια αποτελέσματα, μπορείτε να είστε σχεδόν βέβαιοι ότι θα
απολαύσει τη λήψη του.Ποιος δεν θα το έκανε;Κοιμάσαι καλά, ξυπνάς ξεκούραστος, ευφορικός
και γεμάτος επιθυμία να κάνεις κάποιον χαρούμενο.Σε ποιον δεν θα άρεσε αυτό;JB

«Συγχαρητήρια είναι τόσο καλά νέα!Είναι πολύ αποτελεσματικό για πολλά...Ο θείος μου είχε
έναν όγκο στον πνεύμονά του σε μέγεθος γκρέιπφρουτ.Του έδωσαν 6 μήνες ζωής...Κυρίως το
έτριβε στο στήθος και την πλάτη γιατί όταν το έτρωγε τον έκανε να κοιμηθεί πολύ...χαχαχα.Αυτή
η  θεραπεία  το  συρρίκνωσε  στο  μέγεθος  ενός  καρυδιού...είχε  σχεδόν  εξαφανιστεί...και  είχε
περάσει  ενάμιση  χρόνο...ο  γιατρός  ήταν  έκπληκτος,  αλλά  παρόλα  αυτά  διέταξε
χημειοθεραπεία...Το  ίδιο  βράδυ  ο  θείος  μου  έπαθε  έμφραγμα...κατέληξε  να  έχει  πολλά
εμφράγματα  και  πέθανε  από  αυτά  όχι  από  τον  καρκίνο...  η  χημειοθεραπεία  είναι  πολύ
σκληρή...Μείνετε με τα φυσικά φάρμακα και θα τα πάτε καλά!». Νταγκ

«Το INDICA είναι ηρεμιστικό με την καλή έννοια!Εάν πίνετε πολύ καθαρό νερό χωρίς φθόριο
(προσθέτω στύψιμο λεμονιού) λόγω ξηρότητας των ματιών και του λαιμού κατά τη διάρκεια του
ύπνου.Μου πήρε δύο μήνες μέγιστης δόσης για να το πετύχω τελικά, ώστε να κοιμάμαι όλη τη
νύχτα  και  να  ξυπνάω ανανεωμένος!Όχι  άλλη  αρρώστια!Είμαι  ένας  χαρούμενος  πιστός  που
φτιάχνω το δικό μου!». Linnea

«Ηρεμιστικό όπως στο βάλε τον κώλο σου για ύπνο ηρεμιστικό.Χωρίς πόνους, χωρίς πόνους,
απλά μια ευχάριστη βόλτα στην υγεία.” Γιάννης
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«Εκτιμώ να μαθαίνω για το RSO κάθε μέρα και τι έχει κάνει για ανθρώπους/ζώα.Εάν αυτό το
λάδι κάνει ό,τι λένε, πρέπει να το φωνάξετε από το ψηλότερο βουνό - όχι να το ηρεμήσετε.Δεν
είχα  προσωπική  εμπειρία  με  αυτό,  αλλά  σίγουρα  θα  το  έβρισκα,  αν  εγώ  ή  οποιοσδήποτε
ενδιαφερόμουν,  το  χρειαζόμασταν.
Στο  μεταξύ  διάβασα  όσες  περισσότερες  αναρτήσεις  μπορώ.Δεν  έχω  διαβάσει  ακόμη  μια
ανάρτηση που λέει,  "Ευχαριστώ Rick Simpson -  με  πέθαναν εντελώς,  ήταν υπέροχο,  φίλε."
Ντέμπι

-- Σας ευχαριστώ για την υποστήριξή σας, Ντέμπι, είμαι βέβαιος ότι θα γράψετε μια ανάρτηση
που θα λέει ακριβώς αυτό πολύ σύντομα.Το συναίσθημα στο σώμα όταν κάποιος καταναλώνει
τη σωστή δόση του σωστού RSO για αυτόν μπορεί να περιγραφεί μόνο ως «πολύ δροσερό». Ή
εξαιρετικά δροσερό.Ή ίσως εκπληκτικά κουλ.Είναι ένα από τα πιο ευχάριστα συναισθήματα που
μπορεί να βιώσει κανείς, είναι πολύ φυσικό, ηρεμιστικό και καταπραϋντικό.

Όπως  λέμε,  τα  καλύτερα  έλαια  έχουν  πολύ  ηρεμιστικό,  αλλά  ευφορικό  αποτέλεσμα  όταν
καταπίνονται.Έτσι κοιμάσαι καλά και μετά ξυπνάς γελώντας σαν παιδί.Και όταν κοιμάστε καλά
και ξυπνάτε γελώντας, είναι πιο πιθανό να αισθάνεστε καλά και ξεκούραστοι παρά όταν δεν
κοιμάστε καλά και δεν ξυπνάτε γελώντας.Και όταν αισθάνεστε καλά και ξεκουραστείτε, το σώμα
σας λογικά θα επουλωθεί και θα αποδώσει καλύτερα.Καμία επιστήμη πυραύλων, όπως πάντα
με την ιατρική για την κάνναβη.JB

"Κοιμάμαι??Πέρασα  μια  εβδομάδα  στο  λάδι  και  κοιμήθηκα  το  μεγαλύτερο  μέρος  του.Έχω
διαβάσει ότι ο Rick λέει ότι έτσι θεραπεύεται το σώμα, άρα είναι φυσιολογικό;Αποδεικνύει ότι το
λάδι που χρησιμοποιώ είναι καλό;» Σαρόν

«Κανένα πρόβλημα… :) Πραγματικά κοιμάμαι πολύ καλά από αυτό.Το έβαζα σε ένα κομμάτι
λεπτό χαρτί υγείας και κυλούσα σε μια μπάλα σκώντας το σαν χάπι ή το κυλούσα σε ψωμί.Τότε
κάποιος  είπε  ότι  το  tp  ήταν  επικίνδυνο  και  έτσι  ήθελα  να  μάθω τι  έκαναν  όλοι  οι  άλλοι.;)
Ευχαριστώ παιδιά.@jb Είμαι μέχρι το γραμμάριο χωρίς κανένα πρόβλημα, εκτός από καλό ύπνο
και λίγο αργό χρόνο όταν ξυπνάω.» Χριστίνα

«Ως στρατιωτικός βετεράνος με PTSD, διαταραχή ύπνου, πόνο στη μέση (λόγω ατυχήματος με
αλεξίπτωτο), άγχος και νεφρική νόσο, το RSO είναι μία από τις μοναδικές μεθόδους/μορφές που
μπορώ να πάρω κάνναβη.Επιτέλους κοιμάμαι το βράδυ, έχω χάσει 20+ κιλά, λόγω ποιοτικού
ύπνου, και από χθες τα διετή εργαστήρια νεφρών μου έχουν βελτιωθεί.Τα εργαστήριά μου έχουν
βελτιωθεί τόσο πολύ, τώρα πρέπει να μειώσω τη δόση του φαρμάκου μου επειδή η αρτηριακή
μου πίεση είναι πολύ χαμηλή.Όλα τα θετικά σημάδια δείχνουν πόσο καλά η λήψη RSO τη νύχτα
βελτιώνει την ποιότητα της ζωής μου.» Corwin

«Ο  αδελφός  μου  πάσχει  από  σοβαρά  προβλήματα  θυμού  και  έχει  διαγνωστεί  με  οριακή
διαταραχή  προσωπικότητας.Μπορεί  να  τραβάει  μια  δεκάρα,  όπως  λέγεται  μέσω  μιας
καθημερινής αγωγής με άνθη κάνναβης καθώς και εκχυλίσματα, με αυτόν τον τρόπο είναι σε
θέση  να  ισορροπήσει  τη  διάθεσή  του  και  να  ζήσει  μια  κανονική  ευτυχισμένη  ζωή  και
απαλλαγμένος  από όλα εκτός  από ένα περιστασιακό επεισόδιο.  τέλειο  αλλά μπορώ να πω
προσωπικά χωρίς κάνναβη ο αδερφός μου θα ήταν πιθανότατα σε εντελώς διαφορετικό μέρος.

...Πιστεύω  ότι  τα  άτομα  που  πάσχουν  από  παράνοια  λόγω  της  κατανάλωσης  κάνναβης
υποφέρουν από αυτήν λόγω της αδυναμίας τους να αντιμετωπίσουν τις  φυσικές  ικανότητες
διάνοιξης του μυαλού και την αίσθηση της επίγνωσης του υποσυνείδητός σας.Νιώθω ότι μεγάλο
μέρος της παράνοιας που σχετίζεται με τη χρήση κάνναβης είναι αυστηρά εικονικό φάρμακο και
πηγάζει από την πρώιμη εποχή της απαγόρευσης της κάνναβης, την προπαγάνδα της τρέλας
Reefer». Κόρεϊ

"Μικτός...Βοηθά κάποιους,  αλλά  άλλους  φαινόταν  να  χειροτερεύει.Βοηθάει  με  το  άγχος  μου
σίγουρα!Είχα μια πολύ αγχωτική δουλειά που μου προκαλούσε συσπάσεις, οι μύες μου...Όλα
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εξαφανίστηκαν μετά  τη  λήψη λαδιού.Με χαλάρωσε  αρκετά  για  να  συνειδητοποιήσω ότι  δεν
χρειαζόμουν πια αυτή τη σκοτεινή δουλειά και τα παράτησα». Ερείκη

"Είμαι Διπολικός και όποτε παίρνω λίγο λάδι RSO, για να το θέσω απλά, νιώθω ότι δεν είμαι πια
Διπολικός, είναι καλό συναίσθημα." Ιωσήφ

«Είμαι βετεράνος με PTSD και άγχος.Δεν χρειάζεται πλέον να παίρνω Xanax για να ελέγξω τις
επιθέσεις.Εξακολουθώ να παίρνω ένα ssri που το καταπνίγει, αλλά αν νιώσω κάτι να έρχεται με
λίγο λάδι, τραβήξτε ένα σωλήνα ή ατμίστε και είμαι καλά.» JR

«Ναι, κάνει πολλά ως σταθεροποιητής διάθεσης για PTSD και ελαφρά μανιακή συμπεριφορά και
διαταραχή πανικού, εάν ληφθεί σωστά». Τζένιφερ

«Ναι, πάρα πολύ.Τόσο με τη νόσο του Fabry όσο και με τη νευροϊνωμάτωση, υπάρχει μεγάλη
νευρική βλάβη που προκαλεί επίσης άγχος.Έχω μια εντελώς διαφορετική άποψη για τη ζωή.Η
μαριχουάνα έχει αλλάξει τη ζωή μου και μου έχει δείξει πόσο όμορφο είναι να είσαι ζωντανός».
Τζέιμς

«Ποτέ δεν ήμουν καλύτερος ψυχικά στη ζωή μου.Χρησιμοποιώ το RSO εδώ και δύο χρόνια και
έχω σταματήσει όλα τα φάρμακα μου και χρειάζομαι μόνο λάδι κάθε τόσο.Θα τραβήξω μερικές
τελείες  και  νιώθω  ότι  δεν  είμαι  καθόλου  διπολική  ...και  έχω  υποφέρει  με  αυτό  τόσο
καιρό...Πιστεύω ότι  μου έσωσε τη ζωή και βοήθησε και σε πολλές άλλες ασθένειες...Νιώθω
ευλογημένος που έχω τη γνώση και την ικανότητα να μεγαλώσω και να φτιάξω το δικό μου
ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΟ φάρμακο.

Ξεκίνησα  πριν  από  δύο  χρόνια  αυτόν  τον  Ιούνιο  και  έπαιρνα  μόνο  65  mg  την
ημέρα.Χρησιμοποίησα ένα στέλεχος Blue Cheese το οποίο κυριαρχείται  από indica και είναι
υψηλό σε  CBD και  χαμηλότερο σε  THC.Δοκίμασα επίσης  έναν λεκέ  sativa  που  ήταν πολύ
δυνατός  και  με  έκανε  να  αγχώσω  λίγο,  οπότε  επέστρεψα  στον  λεκέ  indica  και  έκανε
θαύματα...Το έπαιρνα κάθε μέρα για 30 ημέρες και τώρα πρέπει να το πάρω μόνο όταν αρχίσω
να αισθάνομαι λίγο απογοητευμένος...Έχει επίσης λειτουργήσει εξαιρετικά για τον διαβήτη του
συζύγου μου και οι επιληπτικές κρίσεις του πατέρα μου και οι καρκίνοι του φίλου μου βρίσκονται
σε ύφεση ...Έχει κάνει πραγματικά σπουδαία πράγματα στη ζωή μου.Καλή τύχη και ελπίζω να
βρείτε ένα στέλεχος που λειτουργεί καλά για εσάς." Σάρα

"Απολύτως.Είναι  το  μόνο  πράγμα  που  με  έχει  βοηθήσει  με  το  Άγχος  και  το
PTSD.Απογαλακτίσθηκα από 4 αντικαταθλιπτικά συνταγογραφούμενα φάρμακα (μετά από δέκα
χρόνια πειραματισμού με κάθε διαθέσιμο αντικαταθλιπτικό και δεν μπορούσα να βρω ένα χωρίς
εξουθενωτικές παρενέργειες) και δεν κάνω πλέον αυτοθεραπεία με αλκοόλ.Έχω υποφέρει από
άγχος  για  χρόνια  και  PTSD  μετά  από  ένα  άσχημο  αυτοκινητιστικό  ατύχημα  το  2007.Δεν
οδήγησα  ποτέ  για  4  χρόνια.Τώρα  επιστρέψτε  στη  δουλειά  οδηγώντας  για  το  Homecare
Agencyξανά και χρωστάω τη ζωή μου σε αυτό το φυτό». Ντόνα

«Βοηθά πάρα πολύ στην κατάθλιψη που συνοδεύει  τις  χρόνιες  ασθένειες.Δεν μπορούσα να
συγκεντρωθώ για να παραμείνω στο γυμνάσιο, αλλά χρησιμοποιώντας κάνναβη κατάφερα να
«αναβαθμίσω» στο κολέγιο από το Gr.9-12 σε 6 μήνες.Δεν έχω ιδέα γιατί δεν έχω PTSD από
χρόνια βίαιης σωματικής κακοποίησης, εκτός από το ότι έχω κάνει τακτικά χρήση κάνναβης,
οπότε ίσως αυτό να έχει κάποια σχέση με αυτό.Αυτά μετράνε;» Laurie

"Ναί.Έχω  υποφέρει  από  ΔΕΠΥ,  PTSD,  κατάθλιψη.Δεν  παίρνω  φάρμακα  τώρα  λόγω  του
λαδιού». Ιερίσσα

«Άγχος, κρίσεις πανικού και κατάθλιψη.Άνθη περισσότερο από λάδι.Τα λουλούδια Indica που
καπνίζουν έχουν την τάση να κάνουν το άγχος χειρότερο εάν βρίσκομαι στη μέση μιας καλής
επίθεσης.Ωστόσο,  τα  medibles  με  έλαιο  δεν  το  έχουν  κάνει  ποτέ  αυτό.Ανεξάρτητα  από  το
στέλεχος από το οποίο προήλθε το λάδι». Σάρα
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«Ο πατέρας μου είναι κτηνίατρος και πάσχει από PTSD.Το λάδι και το μπουμπούκι τον βοηθάει
έναν τόνο!». Κλωστική μηχανή

«Βοηθά τις κρίσεις άγχους της κόρης μου.Μειώνει τη συχνότητα και την ένταση». Σούζαν

«Έχω διπολική διαταραχή,  PTSD (μάχη το 1991 στο Κουβέιτ)  και  υποφέρω από άγχος και
αϋπνία.Η κάνναβη βοήθησε με όλα αυτά τα συμπτώματα και παρόλο που οι γιατροί μου λένε ότι
χειροτερεύει τα συμπτώματα (χόκεϊ ταύρου) ξέρω ότι με βοήθησε να διατηρήσω τον έλεγχο του
εαυτού μου και να αποτρέψω πολλούς τραυματισμούς σε άλλους σε πολύ δύσκολες στιγμές .Το
ορκίζομαι.” Αδριάνος

«Σίγουρα βοηθά στη σταθεροποίηση της διπολικής, τα φάρμακα που παίρνετε από τον γιατρό
είτε θα σας σκοτώσουν είτε θα βλάψουν τη σεξουαλική σας ζωή. Ανδρέας

«Χρησιμοποιώ το indica για τον πόνο και το sativa για το PTSD και τα προβλήματα άγχους
μου.Βρίσκω ότι  ένας  συνδυασμός  των  δύο  στελεχών  εξισορροπεί  τα  προβλήματά  μου  και
επιβραδύνει την υπερκινητικότητά μου σε ένα επίπεδο που με σταματά να είμαι επικίνδυνος για
τον εαυτό μου». Στιούαρτ

«Αυτή  τη  στιγμή,  εργαζόμαστε  σιγά  σιγά  για  να  μειώσουμε  τα  ψυχοφάρμακά  του  για  τη
διπολική.Οι  γιατροί  του  είναι  νεκροί  εναντίον  του.Βλέπω  τα  φάρμακα  που  του  έχουν
συνταγογραφηθεί  να «χυλώνουν» το  μυαλό του.Είχαμε  ήδη απίστευτη επιτυχία  με  το RSO,
επομένως το εξετάζουμε τώρα.

Ο  άντρας  μου  είναι  διπολικός  με  μεγάλη  έμφαση  στη  μανία.Για  πολλά  χρόνια  αυτο-
φαρμακευόταν με αλκοόλ, αλλά όταν έγινε νηφάλιος πριν από 4 χρόνια, μάχεται με τη μανία από
τότε.Μόνο η ανησυχητική ποικιλία φαρμάκων κρατά τη μανία μακριά.Αλλά τον κάνει επίσης να
φαίνεται ότι έχει Αλτσχάιμερ.Η αυτοθεραπεία με το αλκοόλ βοήθησε για πολλά χρόνια, αλλά ο
αλκοολισμός είναι  ένα θέμα που έπρεπε επίσης να αντιμετωπιστεί.Τώρα έχουμε βαρεθεί  τα
φάρμακα.Για άλλη μια φορά λοιπόν θα πάρω την κατάσταση στα χέρια μας.

Στα φάρμακα η ποιότητα της ζωής του είναι κάπως χάλια.Απλώς η μείωση ενός από τα πολλά
χάπια του την ημέρα κάνει τη διαφορά (μόλις άρχισε να μειώνει, οπότε πρέπει να είναι σταδιακή
από φόβο μανιακής προσβολής).Είναι στο RSO περίπου 2,5 μήνες για άλλα θέματα με τα πιο
απίστευτα αποτελέσματα.Έτσι τώρα νιώθω ασφαλής να μειώνω τα φάρμακά του σιγά σιγά.Αυτό
βοήθησε να καταστεί δυνατή τώρα η επίθεση σε αυτό το άλλο ζήτημα υγείας!». Ντέμπορα

«Το χρησιμοποίησα για 12 μήνες λόγω εθισμού σε χημικές ουσίες.Όχι μόνο με βοήθησε να
κοιμηθώ και με βοήθησε με τα συμπτώματα στέρησης «εγχειριδίου» που αντιμετώπιζα, όπως το
PTSD, η κατάθλιψη, το άγχος και πολλά άλλα προβλήματα ψυχικής υγείας.Περιττό να πω ότι
προσπάθησα να μοιραστώ το γεγονός ότι η THC και τα medibles διατήρησαν σε μεγάλο βαθμό
τη λογική και την ψυχική μου υγεία μαζί κατά τη διάρκεια της θεραπείας." Chantelle

«Τα  ζητήματα  αλκοολισμού  /  κατάχρησης  ουσιών  πρέπει  να  θεωρούνται  «κατάλληλες
προϋποθέσεις» σε πολιτείες με τέτοιους ιατρικούς νόμους.Η ιατρική μαριχουάνα έχει σώσει τις
ζωές πολλών αλκοολικών». Τζιμ

«Ένας κόκκος ρυζιού που αξίζει  μια μέρα για  περίπου πέντε  μήνες θεράπευσε απόλυτα το
άγχος και την κατάθλιψή μου... Έχουν περάσει σχεδόν 2 χρόνια από τη λήψη του λαδιού και δεν
επανήλθαν τα συμπτώματα». Δανιήλ

«Έφυγα  από  τα  αντικαταθλιπτικά  φάρμακα  κατά  του  άγχους  και  τα  οπιούχα  μέσα  σε  μια
εβδομάδα από τη λήψη του λαδιού.Κινδύνεψα σοβαρά να χάσω τα μάρμαρα μου νομίζω.Δόξα
τω Θεώ για τα δάκρυα του Φοίνικα». Έντι

«Βοηθά την κατάθλιψή μου, και επειδή είμαι βαριά αναπηρία, υποφέρω με αρκετή κατάθλιψη
από έλλειψη δραστηριότητας και πόνο». Θημωνιά
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«Είχα μια άσχημη περίοδο μετά τη γέννηση του γιου μου,  κατάθλιψη μετά τον χωρισμό και
έχασα και τους δύο γονείς μου.Η κάνναβη ήταν δώρο από τον Θεό!!» Λόρεν

«Βοήθησε  το  άγχος  και  το  άγχος  μου  να  μην  τελειώσει  τα  τελευταία  χρόνια,  στην
πραγματικότητα κυριολεκτικά φεύγει για ένα καλό χρονικό διάστημα.Κανένα φάρμακο δεν έχει
λειτουργήσει με τον ίδιο τρόπο...» Στιούαρτ

«Βοηθά στην απώλεια ύπνου λόγω άγχους και κρίσεων πανικού τη νύχτα, εάν λαμβάνεται 1
ώρα πριν πάτε για ύπνο.Είναι μια ανακούφιση, όποιος βιώνει έλλειψη ύπνου για μήνες ξέρει
πόσο  στραγγιστικό  είναι.Σε  κρατά  επίσης  σε  καλή  ήρεμη  διάθεση  ένα  μεγάλο  μέρος  της
ημέρας.» Κατ

«Με  βοήθησε  με  πονοκεφάλους  ημικρανίας,  ιδεοψυχαναγκαστική  διαταραχή,  άγχος,
ανασφάλεια, σύμπλεγμα κατωτερότητας, συνοψίζοντας όλα, και θεράπευσε ένα καταθλιπτικό ον
σε 3 εβδομάδες». Riddhi

«Προβλήματα χρόνιου στρες που δημιουργούν υψηλούς μ.β.Τα επίπεδα άγχους μου ηρεμούν
αμέσως  με  την  κάνναβη.Το  άτμισμα  βοηθάει  στις  κακές  στιγμές.Προχωρώ  μόνο  προς  τα
βρώσιμα και το μειονέκτημα αυτής της μεθόδου είναι να περιμένω να απορροφηθεί το σύστημά
μου.Έκανα αρκετή εξάσκηση ώστε να μπορώ να περιμένω υπομονετικά τη μισή ώρα και αν
είναι μια ιδιαίτερα πιεσμένη στιγμή, επιστρέφω στον ατμοποιητή μου». Άντι

«Έχω σπασμένη πλάτη και νευρική βλάβη και η κάνναβη είναι το μόνο φάρμακο που με βοηθά
να κοιμάμαι και να αντιμετωπίζω τη μέρα μου!» Λέσλι

«Με βοηθάει να λιποθυμώ τη νύχτα, ώστε να μπορώ να ξυπνήσω πολύ νωρίς για τη δουλειά».
Matt

Σπάνιες ή όχι και τόσο συχνές ασθένειες και ασθένειες
«Το  λάδι  Rick  Simpson  σε  κάνει  να  ενθουσιάζεσαι  να  ξυπνάς  και  να  δεις  τι  άλλο  έχει
θεραπεύσει.Είμαι κάπως εμμονή με αυτό.” Ναταλία

Q.Γεια σου Rick/JB, έχεις ακούσει ποτέ για μια σπάνια ασθένεια Πορφυρία;Εάν ναι, έχετε κάνει
θεραπεία σε κανέναν με RSO και ποια ήταν τα αποτελέσματα;

ΕΝΑ.Οχι δεν έχω.Όμως, αν κρίνω από όσα έχω διαβάσει για αυτό, δεν βλέπω τον λόγο για τον
οποίο το λάδι δεν θα πρέπει να βοηθήσει στη θεραπεία του ή να το φέρει υπό έλεγχο.Σίγουρα
θα βοηθήσει με συμπτώματα αυτής της σπάνιας και σίγουρα πολύ δυσάρεστης κατάστασης.

Θα ακολουθούσα το πρωτόκολλο στο site μας, θα έτρωγα το λάδι και θα το χρησιμοποιούσα σε
υπόθετα (έτσι θα πάει κατευθείαν στην κυκλοφορία του αίματος).Θα χρησιμοποιούσα το λάδι
τοπικά σε βάμμα ή αλοιφή για δερματικές παθήσεις (θα απομακρύνει κάθε φαγούρα και άλλες
ενοχλήσεις).

Θα έτρωγα τουλάχιστον 60 γραμμάρια σε δύο ή τρεις μήνες, δεν θα χρησιμοποιούσα χημικά, θα
ακολουθούσα απλώς τις οδηγίες του Rick Simpson.Αν τα 60 γρ δεν το θεραπεύσουν ή δεν το
θέσουν  υπό  έλεγχο,  θα  έτρωγα  άλλα  120  γρ.Και  αν  αυτό  δεν  έφερνε  ικανοποιητικά
αποτελέσματα, τότε απλά θα άρχιζα να χτυπάω το λάδι μέσα μου, ένα δύο τρία γραμμάρια την
ημέρα ή ακόμα περισσότερο αν μπορούσα να το πάρω, και απλά θα έτρωγα όσο περισσότερο
μπορούσα  όσο  πιο  γρήγορα  γινόταν  .Γιατί;Γιατί  όταν  το  λάδι  δεν  σε  βοηθάει,  είναι  μάλλον
απίθανο να βρεις  κάτι  άλλο που θα σε βοηθήσει.Επίσης,  οι  επιθετικές ασθένειες  πρέπει να
αντιμετωπίζονται επιθετικά.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Αυτό μπορεί να είναι χονδροειδές, αλλά πρέπει απλώς να το πω ούτως ή άλλως και καλά δεν
είμαι πολύ για διακριτικότητα.Οπότε δεν έχω ό,τι χρειάζομαι ακόμα για το λάδι, αλλά τα baby
step θα φτάσουν εκεί.Ωστόσο, είχα αυτή την αιμορροΐδα που πάντα επιστρέφει.Έχω κάνει τρία
παιδιά ηλικίας 5,3,1 ετών και το πρώτο μου μωρό δεν έχει αιμορροΐδες, το δεύτερο μωρό μου
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μόνο μία  αιμορροΐδα,  το τρίτο μου πηγαδάκι  ήταν μία αιμορροΐδα και φεύγει  και  επιστρέφει
φεύγει και επιστρέφει.Έχω αγοράσει τα πάντα κάτω από τον ήλιο τίποτα δεν λειτούργησε.Είπα
λοιπόν τι διάολο.Πήρα περίπου 1/8 κουταλάκι του γλυκού kief 1/4 κουταλάκι του γλυκού λάδι
καρύδας μια πρέζα αποξηραμένη λεβάντα και μια πρέζα αποξηραμένο χαμομήλι και δύο φύλλα
μέντας.Τα  γείωσα  όλα  μαζί.Το  εφάρμοσα  μια  φορά  χθες  μέσα  σε  λίγα  δευτερόλεπτα  δεν
πονούσα πια από σήμερα το πρωί ένιωσα σαν ξεφουσκωμένο μπαλόνι.Το εφάρμοσα ξανά είμαι
σίγουρος ότι τις επόμενες δύο μέρες θα έχει φύγει τελείως.Τέλος πάντων, το θέμα μου είναι ότι
εξοικονόμησα χρήματα αντιμετωπίζοντάς το στο σπίτι με αυτό που είχα πιο γρήγορα και πιο
υγιεινά από την κυβερνητική έκδοση και η απόδειξη ότι η κάνναβη έχει τρελές θεραπευτικές
δυνάμεις και φανταστείτε αν χρησιμοποιούσα λάδι θα είχε ήδη φύγει.Άλλο ένα τρίχρονο παιδί
μου έπεσε έξω από το φορτηγό. Δεν είχα καμία αλοιφή, ούτε υπεροξείδιο, τίποτα πάνω μου
καθώς ταξιδεύαμε.Έτσι, έβγαλα το παρασκεύασμά μου, της χτύπησε λίγο στο γόνατο και μέχρι
το πρωί φαινόταν σαν να ήταν η ψώρα πριν από ένα μήνα.Πες αντίο Neosporin άρρωστος
σώσε τις πένες μου!Ειρήνη αγάπη και κάνναβη." Moni

"Αγαπητέ κ.Rick Simpson, επιτρέψτε μου πρώτα να πω ότι η οικογένειά μου πιστεύει ότι είστε
καταπληκτικοί και θα θέλαμε να ήμασταν πιο κοντά σας για να μπορέσουμε να σας βοηθήσουμε
με την καταπληκτική δουλειά σας.Χρησιμοποιώ ιατρική κάνναβη εδώ και 14 χρόνια για χρόνιο
πόνο που οφείλεται στο Σύνδρομο Πολυθεϊστικών Ωοθηκών και στην αρθρίτιδα.Λόγω των 10
χρόνων δηλητηρίων του φαρμακείου, ήμουν πιο άρρωστος, είχα πάρει 90 κιλά και ήμουν φρικτά
εθισμένος στη φεντινόλη που είχε συνταγογραφηθεί από τον Δρ.Ξεκίνησα το λάδι πριν από 7
εβδομάδες,  και το μόνο που μπορώ να πω είναι  ότι  γίνονται  θαύματα!Σε έξι  εβδομάδες,  το
σάκχαρό μου  ελέγχεται  πλέον  σε  σημείο  που  δεν  χρειάζονται  χάπια,  έχασα  28  κιλά  χωρίς
προσπάθεια.Άρχισα να  πανικοβάλλομαι  που  αρρώστησα περισσότερο,  παρόλο  που  ένιωθα
καλύτερα  από  ποτέ!Μετά  από  πολλές  εξετάσεις  που  άφησαν  τους  Γιατρούς  να  ξύνουν  τα
κεφάλια τους και να λένε ότι αυτό είναι θαύμα!Τώρα όχι μόνο δεν υπάρχουν νέα ινομυώματα,
όγκοι  ή μάζες,  αλλά τα παλαιότερα ινομυώματα κ.λπ.Κανένα σημάδι  ότι  η ασθένεια  υπήρξε
ποτέ!Έχω ακόμα εξετάσεις για να δω αν έχει φύγει και από τα νεφρά, αλλά ξέρω στην καρδιά
μου ότι και αυτοί θα φύγουν.Σε ευχαριστώ Rick Simpson, κάνεις το έργο του Κυρίου, ο Θεός να
σε ευλογεί όπως με έχει, βρίσκοντας τη σελίδα σου.» η Άννυ

«Τόσο καλά νέα JB & RICK!!!Πήγα σε γιατρούς σήμερα για τα αποτελέσματα των εξετάσεών
μου!Ο θυρεοειδής  μου  που ήταν υπολειτουργικός  και  λάμβανε  φαρμακευτική  αγωγή για  22
χρόνια τώρα είναι υπερβολικά ενεργός!Καταπίνω μόνο RSO με πλήρη απασχόληση εδώ και ένα
μήνα, τρίβω επίσης ένα βάμμα ακριβώς στο λαιμό μου και ατμίζω επίσης το RSO!Είμαι τόσο
εκστατικά χαρούμενος για αυτό!Είναι ένας πολύ καλός γιατρός που ήταν εκεί και με στήριξε σε
όλο αυτό και ξέρει πολύ καλά, ΜΑΛΙΣΤΑ ΧΡΗΣΙΜΟΠΟΙΩ RSO OIL!Όντας ο γιατρός που είναι,
θέλει  ακόμα να  κάνει  έναν υπέρηχο στον  θυρεοειδή  μου  για  να  ελέγξει  για  τυχόν  οζίδια!Τι
πιστεύετε για τον υπέρ ήχο;Πάντα θα παίρνω αυτό το λάδι με περηφάνια για τις υπόλοιπες
μέρες μου, αυτό είναι σωστό αυτό είναι το σωστό!Τα συνταγογραφούμενα φάρμακα είναι ΚΑΚΟ!
Έχω και πολλά άλλα προβλήματα υγείας που αντιμετωπίζω αυτή τη στιγμή με αυτό το υπέροχο
λάδι!

Chiari Δυσπλασία τύπου 1 του εγκεφαλικού στελέχους επίσης έχω σοβαρό καρπιαίο σωλήνα και
πολλά άλλα!Είμαι 45 χρονών νέος σήμερα δεν αισθάνομαι όλο χτυπημένος και πληγωμένος
όπως ένιωθα παλιά!Είπα ότι έκανα και εγχείρηση εγκεφάλου πριν από 7 μήνες και δεν έχω
κάνει χρήση ναρκωτικών από την επέμβαση μου λόγω ηπατικής ανεπάρκειας από τα φάρμακα!
Είμαι πραγματικά απόδειξη ότι αυτό το λάδι είναι από τον ΘΕΟ!Αυτό είναι το μόνο που πρέπει
να καταναλώνουμε ως φάρμακο!Σας ευχαριστώ JB και Rick για όλα όσα κάνετε μέσα από την
καρδιά μου!Όχι άλλα φάρμακα για τον θυρεοειδή, ΝΑΙ!!!!!!!!» Margene

-- Συγχαρητήρια, Margene.Όσο για τον υπέρηχο, νομίζω ότι ξέρεις την απάντηση.Όσο λιγότερες
σαρώσεις τόσο το καλύτερο, μόνο αυτό μπορώ να πω.Προσωπικά δεν θα πήγαινα κοντά σε
κανέναν που δεν θα μου έλεγε για το λάδι για 22 χρόνια, αλλά αν νομίζεις ότι αυτοί οι άνθρωποι
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έχουν  ακόμα  κάτι  να  σου  πουν,  μη  διστάσεις  να  τους  μιλήσεις,  δηλαδή  αν  ενδιαφέρεσαι
πραγματικά για το τι έχουν να πουν περί ιατρικής.Αλλά αυτό είναι το μόνο που θα τους άφηνα
να κάνουν, μιλώντας μόνο, έτσι δεν μπορούν να σε βλάψουν όσο θα έκαναν, αν κατάφερναν να
σε πείσουν να καταπιείς κάποια χάπια της επιλογής τους.Καλύτεροςευχές και μείνε μακριά από
αυτούς  που  πέρασαν  22  χρόνια  δίνοντάς  σου  λάθος  συμβουλές.Να  είστε  χαρούμενοι  που
επιζήσατε από τις «θεραπείες» τους, άλλοι δεν ήταν τόσο τυχεροί.JB

«Έχω επίσης  υποθυρεοειδισμό  (Νόσος  Graves).Το ανακαλύψαμε πριν  από 17 χρόνια  όταν
έγκυος και γέννησε την κόρη μου πρεμιέρα 15 εβδομάδων εξαιτίας του (λάμβανα συνολικά 14
φαρμακευτικά  φάρμακα,  συμπεριλαμβανομένων  3  ναρκωτικών  παυσίπονων  για  σοβαρά
προχωρημένη εκφυλιστική νόσο του δίσκου στο κάτω μέρος της πλάτης μου και σκολίωση στην
άνω σπονδυλική  στήλη  /  υπερθυρεοειδισμό  (Νόσος  Graves)  /  Διαβήτης  (Τύπος  ΙΙ)  /  Μπλε
σκληρός  χιτώνας  /  Ψωρίαση  και  έκζεμα  /  Υπέρταση  /  Νεφρικά  προβλήματα  /  Σύνδρομο
ανήσυχων ποδιών (το κέρδισα ωραία ως παρενέργεια ενός άλλου φαρμάκου) / Υψηλά επίπεδα
χοληστερόλης / υπέρβαρο (έχασα 100 λίβρες από τότε που ξεκίνησα το κοκτέιλ των φαρμάκων
~  το  περασμένο  καλοκαίρι)  **ΔΕΝ  ΚΑΝΩ  ΔΙΑΙΤΑ**  &  τρώω  πάντα  υγιεινά,
συμπεριλαμβανομένων  χωρίς  κόκκινο  κρέας  ~  βιολογικά  λαχανικά  κ.λπ.καθημερινός  χυμός
κλπ...16 χρόνια ασταμάτητων φαρμακευτικών προϊόντων που πλέον ανέρχονται σε ΜΗΔΕΝ τα
χάπια καθημερινά!!!!

Παίρνω περίπου ένα τέταρτο έως λίγο λιγότερο από μισό γραμμάριο την ημέρα από το δικό μου
σπιτικό λάδι Rick Simpson σύμφωνα με τις συγκεκριμένες οδηγίες του Rick ~ ** ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ
ΣΧΟΛΙΑΣΩ...ΜΗΝ, ΕΠΑΝΑΛΑΜΒΑΝΩ ΜΗΝ, ΦΤΑΝΕΤΕ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΟΙΟΤΗΤΑ ΤΩΝ ΕΝΑΡΞΗΣ
ΥΛΙΚΩΝ  ΣΑΣ  >  ΤΟ  ΛΑΔΙ  ΠΟΥ  ΠΑΡΕΤΕ  ΠΡΕΠΕΙ  ΝΑ  ΕΙΝΑΙ  ΔΙΑΦΑΝΟ  &  ΣΕ  ΧΡΩΜΑ
ΠΟΡΤΟΚΑΡΙ >> ΑΛΛΙΩΣ ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗΣ ΒΡΩΣΙΜΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ**”

«Μπορεί το λάδι κάνναβης να χρησιμοποιηθεί για τη θεραπεία της λύσσας;» Άαμι

-- Aami, ναι, αλλά πιθανότατα θα χρειαστεί να τεθεί ο ασθενής σε κώμα για κάποιο χρονικό
διάστημα, με πολύ υψηλές δόσεις λαδιού, ειδικά σε προχωρημένες περιπτώσεις.JB

«Χθες  έδωσα  λίγο  λάδι  σε  έναν  φίλο  μου  που  έπαθε  ανεμοβλογιά  πηγαίνοντας  στο
νοσοκομείο.Πρότεινα σε αυτό το άτομο να ζεστάνει λίγο ελαιόλαδο, να το αναμίξει στο RSO και
μετά στην κρέμα που χρησιμοποιούσε αυτό το άτομο.Αυτό το άτομο μόλις μου έστειλε μήνυμα
για να μου πει: «Πέτρο, δεν μπορώ να σου πω πόσο ευγνώμων είμαι για αυτό το καταπληκτικό
λάδι!ΓΑΜΩΤΟ.Καμία λέξη για ένα ψέμα: η πιο σατανική "τσούπα" που έχω, η πρώτη "γείωση
μηδέν" που εμφανίστηκε η οποία παρέμεινε η μεγαλύτερη και πιο άσχημη όλο το διάστημα που
ήμουν άρρωστος - μόλις στέγνωσε και η ψώρα βγήκε ΚΑΘΑΡΗ μέσα σε περίπου δύο ώρες από
την εφαρμογή του λαδιού.Είμαι προσήλυτη!Τι στο διάολο!Το χρησιμοποίησα σε όλο το τριχωτό
της κεφαλής μου και τα χειρότερα σημεία στο σώμα μου - τα μαλλιά μου φαίνονται λίγο λιπαρά,
αλλά  νιώθω  τόσο  πολύ  καλύτερα  ήδη.Είναι  πραγματικά  εκπληκτικό.ΟΥΑΟΥ!Δεν  χρειάζονται
πολλά για να πείσεις κάποιον για την αλήθεια». Πέτρος

--  Ευχαριστώ,  Πέτρο,  μπράβο.Το  έλαιο  σπόρων  κάνναβης  και  το  RSO  λειτουργούν
εξαιρετικά.Πολύ ελαιόλαδο στην αγορά δεν παράγεται από ελιές, δεν υπάρχουν αρκετές ελιές
στον κόσμο για  όλο το «ελαιόλαδο» που παράγεται  και  πωλείται  παγκοσμίως,  επομένως οι
πιθανότητες απάτης είναι μικρότερες όταν αγοράζετε λάδι από σπόρους κάνναβης .Επιπλέον,
διεισδύει στο δέρμα και πηγαίνει περίπου μισή ίντσα βαθιά στον ιστό, κάτι που είναι επίσης
εξαιρετικό για επούλωση.Και δεν είναι τόσο λιπαρό όσο το ελαιόλαδο.JB

«Αν η δυσλεξία δεν είναι στη λίστα, ίσως θα έπρεπε να είναι.Έχω παρατηρήσει μια ικανότητα να
συλλαβίζω 100 φορές καλύτερα από ό,τι έκανα ποτέ πριν θεραπεύσω τον εαυτό μου από άλλα
πράγματα.Η  τρομερή  παρενέργεια  της  θεραπείας  του  διαβήτη  τύπου  2:  όχι  πια  αρθρίτιδα,
ισχιαλγία, παχυσαρκία ή δυσλεξία.Χαχαχα!!" Πέτρος
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«Δεν είναι θεραπεία για τον καρκίνο ή οτιδήποτε άλλο, αλλά ήθελα να ενημερώσω τον Rick ότι
κουτσαίνω στη δεξιά μου φτέρνα εδώ και σχεδόν ένα χρόνο.Δεν είμαι σίγουρος τι συμβαίνει με
αυτό και ξέρω ότι ο γιατρός θα μου δώσει φάρμακα που δεν νιώθω άνετα να τα παίρνω, έτσι
απλά αντιμετώπισα τον πόνο.Πρόσφατα γνωρίσαμε το RSO μέσω ενός φίλου, του Charles, και
αρχίσαμε να το φτιάχνουμε.Τις τελευταίες δύο ημέρες, έχω καταπιεί το λάδι μερικές φορές/ημέρα
και  σήμερα  το  πρωί,  ξύπνησα  και  δεν  κούτσαινα.Ο  άντρας  μου  το  παρατήρησε
αμέσως.Σημείωσε  ότι  το  λάδι  πρέπει  να  κάνει  τα  μαγικά  του!Ευχαριστώ  Rick  Simpson![:)]
Αισθάνομαι υπέροχα!" H

-- Αγαπητέ Χ, ευχαριστώ για τα καλά νέα, πάντα μας αρέσει να ακούμε γι' αυτά.Θα ανακάτευα το
λάδι με σπόρους κάνναβης ή ελαιόλαδο και θα έφτιαχνα ένα βάμμα και θα χρησιμοποιούσα το
λάδι και τοπικά.Φυσικά, η κατανάλωση του λαδιού είναι το κλειδί για την πραγματική θεραπεία
και όλες οι οδηγίες για το πώς να χρησιμοποιήσετε το λάδι βρίσκονται στον ιστότοπό μας.Τις
καλύτερες ευχές, JB

«Πριν από έξι μέρες βοήθησα δύο άνδρες με καρκίνο του ήπατος και διαβήτη.Ένας φίλος, ο
χημειοθεραπευτής, είχε το στόμα του, κάηκε, τα χείλη του κάηκαν.Ήταν 225 λίβρες τώρα 139,
δεν  μπορούσα να  φάω,  να  κοιμηθώ,  πολύ κουρασμένος.Λοιπόν,  με  ρωτούσε πολλά για  το
RSO.Πάντα  τον  εκπαιδεύω.Είμαι  μαζί  του  εδώ και  6  μήνες.Αλλά μετά  τον  θάνατο των δύο
ξαδέρφων του πριν από 6 μήνες, και οι δύο Καρκίνος, 1 εγκέφαλος συκωτιού.Και τον καρκίνο
του  θυρεοειδούς.Μιλώ  και  με  τις  δύο  οικογένειες,  ήθελαν  να  δοκιμάσουν  το  RSO,  αλλά
φοβήθηκαν ότι η κυβέρνηση θα τους έπαιρνε τα σπίτια ή θα τον ρίξει στη φυλακή.Έφυγαν και οι
δύο.ΞΗΛΩΜΑΑδερφια.

Αλλά  αυτοί  οι  άντρες  είναι  στο  RSO  εδώ  και  6  μέρες,  πήγα  να  τον  ελέγξω,  όπως  του
υποσχέθηκα.Ήταν  έκπληκτος  που  μπορούσε  να  φάει  ξανά  και  είπε  ότι  δεν  μπορεί  να
σταματήσει να τρώει.Αυτό είναι καλό πράγμα.Γιατί όταν ξεκίνησε το λάδι ήταν κόκαλα.Φαινόταν
άρρωστος.Αλλά μόλις  μετά  από 6  μέρες...το  πονεμένο στόμα είχε  φύγει.Είπε,  «Είχες  δίκιο,
νιώθω  πολύ  καλύτερα».  Έχει  ξανά  ενέργεια,  πολλή.Έδειχνε  τόσο  καλός,  και  πολύ
χρώμα.RSO.Σας ευχαριστώ και πάλι Rick Simpson.Λίγοι ακόμη χαρούμενοι καρκινοπαθείς.Να
ζεις και να νιώθεις φανταστικά.Peace, Love & Cannabis Cures» Ρον

«Ο  φροντιστής  μου  έχει  μια  ασθενή  που  έχει  διαγνωστεί  με  Λύκο  και  δηλητηρίαση  από
υδράργυρο σε όλο της το σώμα.Μετά από περίπου ένα χρόνο μέχρι στιγμής με τη χρήση του
σπιτικού λαδιού της, η δηλητηρίαση από υδράργυρο έχει εξαφανιστεί εντελώς και ο Λύκος έχει
σχεδόν  εξαφανιστεί.Οι  θύλακες  των τριχών λαμβάνονται  κάθε  2  εβδομάδες  για  να  δούμε  τι
ακριβώς  και  πόσα  δηλητήρια  υπάρχουν  στο  σώμα  της  για  τις  ενημερώσεις  της  επιτυχίας
της.Είναι πραγματικά εκπληκτικό αυτό που μπορεί να θεραπευτεί φυσικά.Κοστίζει  λίγο, αλλά
εξακολουθεί να είναι πιο υγιεινό και αξίζει μια ζωή!». Jesse

«Διαγνώστηκα με πρωτοπαθή μυελογενή ίνωση, πήρα φάρμακα που με βοήθησαν αλλά δεν με
ικανοποιούσαν  λόγω  αυξανόμενων  πόνων  και  έλλειψης  όρεξης  και  πτώσης  του  αριθμού
αίματος, αυξημένου μεγέθους σπλήνας, αϋπνίας.Αφού πήρα αυτό το φάρμακο για ένα χρόνο
και δεν αισθάνθηκα καμία πραγματική θεμελιώδη αλλαγή, αποφάσισα να δοκιμάσω το RSO,
μόνο 1 μήνα με το λάδι, ο πόνος μου είναι ανύπαρκτος, η όρεξη έχει επιστρέψει, ο αριθμός
αίματος αυξάνεται, κοιμάμαι σαν βράχος». Aguae

«Το  χρησιμοποιώ για  να  θεραπεύσω την  ιατρική  μου  ανωμαλία… Πολλά  νοσοκομεία  στην
περιοχή  μου  λένε  ότι  δεν  θα  έπρεπε  να  είναι  δυνατό…αλλά  το  RSO  είναι  εκπληκτικό…
Απορρίπτω ένα VP shunt στο σώμα μου, έχω μια ασθένεια του συνδετικού ιστού και πολλές
άλλες σπάνιες προβλήματα… 4 χειρουργικές επεμβάσεις εγκεφάλου σε 36 ημέρες και αρνήθηκα
να γεμίσω τα ναρκωτικά……μόνο ιατρική μαριχουάνα, RSO και αναπνοή… Δεν έχω θεραπευτεί
ποτέ τόσο γρήγορα στη ζωή μου… Ακόμα κι όταν τα εργαστήριά μου δείχνουν ότι το σώμα μου
είναι τόσο μπερδεμένο, ο πόνος μου είναι στην πραγματικότητα όχι και τόσο άσχημα….» Κέιτι
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«Το  λάδι  κάνναβης  θεραπεύει  το  PCOS  μου  (Σύνδρομο  Πολυκυστικών  Ωοθηκών).Τα
περισσότερα από τα συμπτώματά μου είναι ελεγχόμενα.Έχω σταματήσει και τα 7 φάρμακα που
έπαιρνα για αυτό.Η Περιφερική Νευροπάθεια που είχα έχει φύγει και το συναίσθημα είναι ξανά
στα πόδια μου.Το μεταβολικό μου σύνδρομο ελέγχεται.Έχω απώλεια βάρους έως και 130 κιλά.

Τα πολλά συμπτώματα του PCOS και του μεταβολικού συνδρόμου εξαφανίστηκαν: Οι ορμόνες
είναι ισορροπημένες (η τεστοστερόνη είναι πολύ υψηλή στα 180, τώρα έχει πέσει στα 40).Η
αντίσταση  στην  ινσουλίνη  (σάκχαρο  στο  αίμα)  είναι  υπό  έλεγχο.Η  αντίσταση  στη  λεπτίνη
(ορμόνη που λέει πότε είστε χορτάτοι) ελέγχεται.Παίρνει μηνιαία περίοδο μετά από 15 χρόνια
αμηνόρροιας (έλλειψη εμμήνου ρύσεως) και ανωορρηξίας (έλλειψη ωορρηξίας).Ο πόνος του
διαβητικού νεύρου εξαφανίστηκε.

Η  όρεξή  μου  είναι  ελεγχόμενη.Το  λάδι  έχει  βοηθήσει  να  ξεπεράσουμε  τον  εθισμό  στη
ζάχαρη.Έχασε  120  λίβρες  σε  ένα  χρόνο  (10  λίβρες/μήνα)  -  τα  συμπτώματα  του  PCOS
περιλαμβάνουν  παχυσαρκία,  παχυσαρκία  στο  άνω  μέρος  του  σώματος  και  δυσκολία  στην
απώλεια βάρους.Οι κύστεις κάτω από τα χέρια και στον καρπό μου έχουν φύγει.Η αρθρίτιδα
σπάνια πονάει και αν πονάει σημαίνει ότι ήρθε η ώρα για περισσότερο λάδι.

Η  Υδραδενίτιδα  Suppurativa  (παραμορφωμένα  ωοθυλάκια,  κυστική  ακμή,  μαύρα  στίγματα)
ελέγχονται/μειώνονται.Οι Acanthosis nigricans (μαύρες κηλίδες δέρματος, τραχύ δέρμα, ετικέτες
δέρματος) έχουν φύγει.Σπλαχνικό λίπος που χάνεται αμέσως (επικίνδυνο λίπος γύρω από την
καρδιά και το συκώτι).Λιγότερη ακμή, κύστεις και τρίχες που φυτρώνουν προς τα μέσα.Καλύτερη
επιδερμίδα  (μικρότεροι  πόροι,  οι  μαύροι  κύκλοι  γύρω  από  τα  μάτια  έχουν  εξαφανιστεί.)
Υπερτριχισμός  (ανεπιθύμητες  τρίχες  στις  γυναίκες  στο  πρόσωπο,  το  λαιμό,  το  στήθος,  την
πλάτη και το στομάχι τους.)μειώθηκε αλλά δεν έφυγε.Καλύτερα να κοιμάστε βαθύτερα και όλη τη
νύχτα.Δεν υπάρχει πλέον πόνος από τα Heels Spurs και την πελματιαία απονευρωσίτιδα.Δεν
υπάρχει άλλος πόνος στο κεφάλι Η ενδοκρανιακή υπέρταση ανακουφίστηκε, ο πόνος στους
μύες και τα νεύρα, η πίεση στους ώμους, τον αυχένα και το πίσω μέρος του κεφαλιού μειώθηκε
δραματικά.Ο  ίλιγγος  όπως  τα  συμπτώματα  της  συνεχούς  ζάλης  και  της  ζαλάδας  έχουν
εξαφανιστεί.Οι εναλλαγές της διάθεσης ελέγχονται.Όχι άλλες αιμορροΐδες.

Ο  χρόνιος  πονόλαιμος  (επαναλαμβανόμενος  πονόλαιμος  από  παλινδρόμηση  οξέος)
επουλώνεται και έχει  φύγει.(η παλινδρόμηση οξέος παραμένει,  ωστόσο, καθώς η τροφή την
επηρεάζει καθημερινά).Οι εποχικές αλλεργίες έχουν εξαφανιστεί (καταρροή/μπουκωμένη μύτη,
υπερβολικό φλέγμα το πρωί και φαγούρα στα μάτια).Οι τροφικές αλλεργίες μειώθηκαν (κατά
λάθος έφαγαν γαρίδες, η αντίδραση ήταν πιο αργή από ό,τι συνήθως, αλλά έπρεπε να πάρει
μπεναδρύλη).Ανακούφιση  από  τον  πόνο  της  μέσης.Το  δάχτυλο  της  σκανδάλης  έφυγε.Τα
συμπτώματα του συνδρόμου  ευερέθιστου εντέρου  IBS είναι  υπό έλεγχο.Η αρτηριακή πίεση
μειώθηκε.Η ουλή από τότε που έκανα εγχείρηση καρπιαίου σωλήνα επουλώθηκε πλήρως.

Έχω θεραπεύσει δύο εγκαύματα με συνδυασμό ελαίου κάνναβης και λαδιού καρύδας.Ο φίλος
μου έκαψε άσχημα το χέρι του και δεν υπήρχε κανένα σημάδι από αυτό μια μέρα μετά τη χρήση
του λαδιού.Η χοληστερίνη μου είναι ακόμα υψηλή.Πέρασα μια περίοδο αποτοξίνωσης/χέρξινγκ
όπου  έπρεπε  να  σταματήσω το  λάδι  διαφορετικά  θα  έκανα  χειρότερα.Επιστρέφω στην  ίδια
δόση.Στην οικογένειά μου υπάρχουν αδύναμα συκώτια και το PCOS σχετίζεται με την candida
albicans και πολλοί άνθρωποι πρέπει να αντιμετωπίσουν μια αντίδραση herxheimer εάν η ζύμη
υποβάλλεται  σε  υπερβολική  επεξεργασία  μέσω  του  ήπατος.Επίσης,  άλλαξα  σε  βιολογικά
τρόφιμα  και  σταμάτησα  να  τρώω  ραφιναρισμένη  ζάχαρη,  έτσι  ώστε  να  είναι  μέρος  της
αποτοξίνωσης.Το λάδι δεν φαίνεται να επηρεάζει τη χοληστερόλη μου, αλλά όσο περισσότερη
έρευνα κάνω, τόσο περισσότερο βλέπω ότι η χοληστερόλη δεν είναι τόσο κακή όσο νομίζουν οι
άνθρωποι,  και  όσο  υπάρχει  φλεγμονή  θα  υπάρχει  και  χοληστερόλη.Είναι  ο  αμυντικός
μηχανισμός του οργανισμού εναντίον του.Οπότε δεν με απασχολεί». μέσω Aamann

«Ο γιος μου έχει μια σπάνια νεφρική νόσο που ονομάζεται FSGS και χρησιμοποιεί το φάρμακο
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τα τελευταία 2 χρόνια.Η εξέταση αίματος του έδειχνε  πάντα χαμηλή λευκωματίνη  (πρωτεΐνη
χύνεται στα ούρα και μειώνει  τα επίπεδα λευκωματίνης στο αίμα).Από τότε που ξεκίνησε το
φάρμακο (1/4 μεγέθους κόκκου ρυζιού στο PM) η αιματολογική του εργασία έχει βελτιωθεί τόσο
πολύ  που  ο  νεφρολόγος  του  μένει  έκπληκτος.Τα  τελευταία  αποτελέσματα  που  επέστρεψαν
έδειξαν επίπεδα λευκωματίνης σε ένα «φυσιολογικό» άτομο.Ο νεφρολόγος είπε «Δεν ξέρω τι
κάνεις, αλλά συνέχισε έτσι». Με αυτόν τον τύπο νεφρικής νόσου, ένας ασθενής συνήθως μπορεί
να αναμένει μεταμόσχευση εντός 8 ετών από τη διάγνωση.Ο γιος μου διαγνώστηκε σε ηλικία 2
ετών  και  τώρα  είναι  σχεδόν  25.Εξακολουθεί  να  έχει  και  τα  δύο  νεφρά  του  και  και  τα  δύο
λειτουργούν σαν ένα «υγιές» άτομο που δεν έχει νεφρική νόσο.Ο νεφρολόγος ξύνει το κεφάλι
του.Βλέπουμε επίσης  έναν φυσιοπαθητικό  και  το  έχουμε κάνει  τα  τελευταία 17 χρόνια.Ήταν
επίσης μια τεράστια βοήθεια, αλλά ΞΕΡΩ ότι το φάρμακο είναι αυτό που έχει διορθώσει την
παραγωγή λευκώματος.Υπάρχουν πολλές ασθένειες εκεί έξω που μπορούν να θεραπευτούν με
αυτό και πραγματικά πιστεύω και ξέρω ότι αυτό το φάρμακο έχει βοηθήσει τόσο εμένα όσο και
τον γιο μου.Ευχαριστώ!!"

«Ο γιος μας έχει Niemann Pick τύπου C και χρησιμοποιούμε τη μέθοδο λαδιού του Rick από την
1η  Φεβρουαρίου.Έχουμε  πάει  από  15+  μέσες  κρίσεις  την  ημέρα  όταν  ήταν  ξύπνιος  και
αμέτρητες ενώ κοιμόταν σε μόνο 2 grand mal  τις  τελευταίες  56 ημέρες.Τώρα αρχίζουμε να
βιώνουμε μικρές εστιακές κρίσεις.Θα προτείνατε ίσως να φτιάξετε ένα νέο λάδι και να αλλάξετε
στελέχη;» Ο Κέβιν

-- Ναι, Κέβιν.

«Μένετε με άλλο στέλεχος υψηλής THC ή είναι εντάξει να αναμίξετε ένα στέλεχος υψηλής CBD
όπως το Harlequin με ένα άλλο στέλεχος υψηλής THC όπως το Candy Kush;»

-- Θα έφτιαχνα δύο ξεχωριστά έλαια, δεν θα ήθελα να αραιώσω το RSO μου με CBD.Όσο πιο
ισχυρό και ηρεμιστικό τόσο καλύτερα θα λειτουργήσει ως φάρμακο.JB

«Εφόσον το κάνετε αυτό για λίγο, θα προτείνατε να παραμείνετε στα έλαια υψηλότερης THC σε
αντίθεση με τα έλαια υψηλότερης CBD;Δεν θέλω να ακολουθήσω τη διαδρομή του Charlotte's
Web  γιατί  έχουμε  δει  εξαιρετικά  αποτελέσματα  στο  υψηλότερο  στέλεχος  THC  που
χρησιμοποιήσαμε.Αλλά  είμαι  περίεργος  για  τον  Αρλεκίνο.Ή  είναιείναι  πολύ  παρόμοιο  με  το
CW;»

--  Και πάλι,  Κέβιν,  θα έφτιαχνα το RSO από το πιο ισχυρό και καταπραϋντικό στέλεχος με
κυρίαρχο indica που θα μπορούσα να πάρω.Τότε ίσως θα έφτιαχνα ένα έλαιο υψηλής CBD
ξεχωριστά και μετά θα άφηνα τον ασθενή να επιλέξει αυτό που λειτουργεί καλύτερα για αυτόν.Σε
μια  ιδανική  περίπτωση  οι  ασθενείς  θα  μπορούσαν  να  επιλέξουν  από  εκατοντάδες  τύπους
ελαίων.Ακριβώς όπως σε ένα κατάστημα κρασιών - σε όλους αρέσει αυτό που τους αρέσει και
δεν υπάρχει τρόπος να πούμε ποιο κρασί θα τους αρέσει περισσότερο.

Αποκατάσταση της όρασης
«Μόλις  έφτιαξα  μια  παρτίδα  «έλαιο  κάνναβης»  πριν  από  μερικές  νύχτες  και  μια  παρτίδα
βούτυρο.Έδωσα σε ασθενή με όγκο στον εγκέφαλο το λάδι, πριν πάρει το λάδι ήταν σχεδόν
τυφλή,  μετά  από  ένα  μήνα  που  πήρε  το  λάδι,  η  όρασή  της  έχει  σχεδόν  αποκατασταθεί
πλήρως.Δεν θα έχετε τα ίδια αποτελέσματα από το βούτυρο.Λαμβάνετε ιατρικά αποτελέσματα
από το βούτυρο,  ωστόσο το λάδι  είναι  μια  πολύ πιο  συμπυκνωμένη μορφή φαρμάκων και
λειτουργεί σχεδόν για τα πάντα, τα πράγματα είναι απλά καταπληκτικά.» Διον

«Η  λήψη  από  το  στόμα  αποκαθιστά  την  όραση  της  μητέρας  μου.Είναι  νομικά  τυφλή  στο
αριστερό  της  μάτι.Ένας  τραυματισμός  την  άφησε  χωρίς  φακό  και  αρκετές  χειρουργικές
επεμβάσεις την άφησαν με γλαύκωμα.Είναι στο RSO εδώ και ενάμιση χρόνο - το χρησιμοποιεί
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καθημερινά.Ποτέ δεν παρατήρησε πόση όραση επέστρεφε μέχρι που έβαλε λίγο μακιγιάζ στα
μάτια.Ήταν τυφλή σε αυτό το μάτι εδώ και 40 χρόνια, οπότε έχει εκπαιδεύσει τον εαυτό της πώς
να κάνει μακιγιάζ με κλειστά μάτια.Ήταν ο μόνος τρόπος που μπορούσε να το εφαρμόσει στο
καλό  της  μάτι  ήταν  να  κλείσει  το  καλό της  μάτι  αφήνοντάς  την  εντελώς  τυφλή.Λοιπόν,  την
τελευταία φορά που έκλεισε το καλό της μάτι, άρχισε να βλέπει και να εστιάζει πραγματικά από
το τυφλό  της  μάτι.Φοράει  μακιγιάζ  μόνο  σε  περιπτώσεις,  οπότε  δεν  είναι  ακριβώς  σίγουρη
πόσος καιρός πέρασε μέχρι να επανέλθει η όρασή της, αλλά μετά από πάνω από ένα χρόνο
μπορεί πλέον να διακρίνει εικόνες, χρώματα και ακόμη και να διαβάσει ορισμένα πράγματα από
το κακό της μάτι!Κρατούσα ψηλά μια τσάντα Lays Chips,  και από απέναντι  από το τραπέζι
μπορούσε να διαβάσει  lays.Σκέφτεται  αν είχε νέο φακό ότι  η όρασή της θα αποκαθιστούσε
πλήρως.Για να πάρει έναν νέο φακό πρέπει να μπει σε λίστα δωρητών οργάνων - δεν είμαι
σίγουρος ότι η ασφάλειά της θα καλύψει κάτι τέτοιο προς το παρόν - Αυτό το λάδι της έκανε ένα
θαύμα  -  ένα  θαύμα  όρασης  εκεί  που  κάποτε  υπήρχε  μόνο  σκοτάδι  !Οπότε  θα  έλεγα  ΔΕΝ
ΧΡΕΙΑΖΟΝΤΑΙ  ΣΤΑΓΟΝΕΣ -  Απλά μια  σταθερή προσφορά!Τώρα,  ξεκινήστε  να φυτέψετε τη
θεραπεία σας!Ω Ναι, ΟΥΤΕ ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΑΠΟΔΕΙΞΕΙΣ ΓΛΑΥΚΩΜΑΤΟΣ!» Λίντσεϊ

«Χρησιμοποιώ βούτυρο κάννας για  το γλαύκωμα μου και  αρχίζει  να λειτουργεί  μέσα σε 10
λεπτά.Η αίσθηση του μουδιασμένου αυγού στο μάτι  μου φεύγει  και καθαρίζει  την ομιχλώδη
διπλή όρασή μου.Ποτέ δεν είχα πόνο στο σώμα, οπότε δεν ξέρω αν λειτουργεί για τον πόνο,
αλλά είμαι βέβαιος ότι θα κάνει.Είμαι 47 και δεν πονάω, ίσως είναι επειδή χρησιμοποιώ ήδη
βούτυρο κάννας.Δεν χρειάζομαι πλέον το Wellbutrin ή το Adderall, η κάνναβη έχει θεραπεύσει
την κατάθλιψη και την ADD/ADHD μου.Βοηθάει επίσης το άγχος μου, ο γιατρός ήθελε να με
βάλει στο Klonopin.Χαχαχαχα ουάου." Ρεβέκκα

«Σήμερα ο πατέρας μου που πάσχει από εκφύλιση της ωχράς κηλίδας και ήταν σχεδόν τελείως
τυφλός  και  στα  δύο  μάτια  πήγε  ξανά  στον  γιατρό  αφού  έπαιρνε  δάκρυα  Phoenix  τους
τελευταίους 6 μήνες.Σήμερα οι γιατροί έμειναν έκπληκτοι γιατί η όρασή του που δεν έχει κάνει
τίποτα άλλο παρά χειροτερεύει έχει αρχίσει να βελτιώνεται.Οι νευρικές απολήξεις άρχισαν να
επανασυνδέονται  και  έκανε  σήμερα  τεστ  με  20/20  στο  ΔΕΞΙ  ΜΑΤΙ.ΘΕΡΑΠΕΥΤΙΚΑ
ΚΑΝΝΑΒΗΣ.Του είχα δώσει Phoenix Tears που έμαθα να φτιάχνω από τον Rick Simpson.Αυτή
είναι μια πολύ καλή μέρα.Αποδεικνύει τη δύναμη της Κάνναβης». Γκρεγκ

«Εντάξει,  έτσι  νομίζω  ότι  οι  περισσότεροι  από  τους  αναγνώστες  μας  έχουν  συνηθίσει  στο
γεγονός ότι το λάδι κάνναβης θεραπεύει τον καρκίνο, ειδικά όταν παράγεται και χρησιμοποιείται
σωστά και όταν ο ασθενής ακολουθεί τις οδηγίες του Rick Simpson.Μετά με είδατε να συνεχίζω
για τον διαβήτη, την αρθρίτιδα, τη νόσο του Crohn, τη σκλήρυνση κατά πλάκας και κάθε είδους
άλλες ασθένειες.Κάποιοι το ξεπέρασαν ήδη και ξέρουν ότι το λάδι μάλλον είναι πραγματικά μια
θεραπεία  ή  τουλάχιστον  έτσι  φαίνεται,  κάποιοι  όχι.Στη  συνέχεια  καταλήξαμε  στη  θεραπεία
εγκαυμάτων και την αφαίρεση παλιών ουλών -- απλό να αποδειχθεί, πολλοί το έχουν κάνει.Τότε
είπαμε ότι το λάδι ξαναβρασταίνει τα μαλλιά σε φαλακρά σημεία - και αυτόκάνει.Στη συνέχεια
αναφέραμε  τις  στυτικές  δυσλειτουργίες  και  πολλοί  θεώρησαν  ότι  ήταν  υπερβολικό.Αλλά
περιμένετε μέχρι να διαβάσετε αυτήν τη μαρτυρία:

«Έχω 2  γονείς  που  χρειάζονται  μαγνητοφωνημένες  μαρτυρίες!Η  μαμά  μου  επαναφέρει  τον
ιστότοπό της στα τυφλά της μάτια, (αφού είναι στο λάδι) μπορεί πραγματικά να δει χρώματα και
σχήματα τώρα ακόμα και με το καλό της μάτι  κλειστό και ο μπαμπάς μου έχει  θεράψει τον
διαβήτη του». Λίντσεϊ

-- Ευχαριστώ, Lindsay Bunn Rogers, αυτό μας έφτιαξε τη μέρα.Το μόνο που μπορώ να πω είναι
ότι  η  όρασή  της  μάλλον  θα  βελτιωθεί  ακόμα  περισσότερο,  και  θα  συνιστούσα  επίσης  να
χρησιμοποιεί το λάδι και σε υπόθετα.Υπόθετα για οφθαλμικές παθήσεις;Φυσικά.JB"

«Παίρνω RSO για περισσότερο από ένα χρόνο για καρκίνο...όχι μόνο συρρικνώνει τους όγκους
μου, αλλά η όρασή μου έχει βελτιωθεί από -650 σε -400.Ο οφθαλμίατρος μου δεν μπορούσε να
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πιστέψει  πόσο  βελτιώθηκε  η  όρασή  μου.Χρειάστηκε  να  αλλάξω  τα  γυαλιά  μου  δύο  φορές
τώρα». Ντέμπι

Ζώα - Μαρτυρίες
«Θεραπευθεί το μαντρόσκυλο ταύρου μας.Πριν από σχεδόν 11 μήνες του δόθηκε 4 μήνες ζωής,
αφού διαγνώστηκε με αιμαγγειοσάρκωμα!Τόσο χαρούμενος που βρήκαμε τον Rick Simpson και
το λάδι κάνναβης!» Η Αμάντα

«Δεν  είχα  ιδέα  για  την  φαρμακευτική  κάνναβη.Ο  14χρονος  σκύλος  μας  είναι  εξαιρετικά
υπάκουος και μπορείτε να βάλετε μια μπριζόλα στο πάτωμα, να φύγετε από το δωμάτιο και δεν
θα την αγγίξει αν δεν πείτε εντάξει.Λοιπόν, υπήρχε λίγο εμποτισμένο βούτυρο που μαλάκωνε
δίπλα στη φωτιά για λίγα λεπτά, και η Dusty Dog πρέπει να ήξερε ότι ήταν καλό, επειδή έφαγε
πολύ!Ήταν περίπου 30 ισχυρές ανθρώπινες δόσεις σε μία συνεδρίαση.Ένιωθα πολύ άσχημα,
ειδικά όταν τα πόδια της υποχώρησαν και  έπεσε σε ημικώμα.Έμεινα μαζί  της και της έριξα
ζαχαρόνερο στο στόμα της για τις  επόμενες δύο μέρες,  μετά ξύπνησε,  φούσκωσε πράσινο,
έκανε ένα μεγάλο πράσινο σκατά, έπαθε ένα κούνημα και από τότε είναι σαν νέος σκύλος.Ήταν
σαν κουτάβι.Στην αρχή το έκανα κάτω από το να είμαι χαρούμενος που ζω, αλλά ήταν κάτι
περισσότερο  από  αυτό.Ήταν  σαν  κάποιος  να  της  είχε  κάνει  επαναφορά  εργοστασιακών
ρυθμίσεων.Αυτό  ήταν  που  μας  έκανε  να  αναζητήσουμε  τις  φαρμακευτικές  ιδιότητες  και
ανακαλύψαμε την ιστορία του Rick Simpson». Αδάμ

«Ο καρκίνος CLCT-1 των Τ-κυττάρων με λέμφωμα κάποιου παιδιού έχει φύγει!

Θα πηγαίνουμε στον κτηνίατρο μόνο για εξετάσεις κάθε τρεις εβδομάδες για τα CBC για τη
μέτρηση των επιπέδων ασβεστίου και το FNA για την παρακολούθηση του αριθμού ερυθρού-
λευκού αίματος για καρκινικά T-κύτταρα.Δεν χρειάζεται πλέον συνταγογραφούμενα φάρμακα,
αλλά θα την κρατήσουμε στο Rick Simpson Oil που θεράπευε τον καρκίνο κάθε μέρα για το
υπόλοιπο της ζωής της.Είμαστε μια ευγνώμων οικογένεια». Κάποιο Παιδί

«Ο σκύλος μου έχει οστεοσάρκωμα (καρκίνος των οστών).Του έκοψαν το πόδι πριν από μια
εβδομάδα και  πρόκειται  να ξεκινήσει  χημειοθεραπεία  σε  μια  εβδομάδα.Με τον καρκίνο  του,
συνήθως  εξαπλώνεται  στους  πνεύμονες,  το  95% των  σκύλων  πεθαίνουν  από καρκίνο  του
πνεύμονα μέσα σε ένα χρόνο.Εάν ήταν ο σκύλος σας, θα ξεκινούσατε το λάδι τώρα και θα
συνεχίζατε να κάνετε τη χημειοθεραπεία ή όχι χημειοθεραπεία και ίσιο λάδι;Για τους ανθρώπους,
ξεκινάτε με έναν κόκκο ρυζιού, με έναν σκύλο 70 lb, θα ξεκινούσατε με ένα τρίτο από αυτό δύο
φορές την ημέρα;Ευχαριστώ που διαβάσατε αυτό και περιμένω με ανυπομονησία την απάντησή
σας.” Έντα

«Έντα, το λάδι έσωσε την πολύτιμη σκυλίτσα μας Σόφι.Πέθανε.Δώστε στον σκύλο σας το λάδι
το συντομότερο...Η χημεία θα τη σκοτώσει.Προσευχές μαζί σου...» Μπρούστερ

«Θεραπεία  του  όγκου  του  σκύλου  μου  στο  αυτί  του  με  RSO...Ήταν  ΤΕΡΑΣΤΙΟ  και  τώρα
έφυγε!!!!” Αντρέα

«Ο σκύλος μου είχε έναν όγκο που ο κτηνίατρος δεν ήθελε να τον χειρουργήσει!!Διαχωρίζεται
συνέχεια και μολύνεται.Χρησιμοποίησα το έλαιο RSO μου αναμεμειγμένο με λάδι κοκοφοίνικα
και εφάρμοζα τοπικά καθημερινά μέχρι να εξαφανιστεί ο όγκος.Καμία ανάπτυξη μέσα ή έξω από
το αγόρι μου!!» Μπόρις

«Έχουμε τρία γουνοφόρα μωρά, ηλικίας 10, 9 και 8 ετών, τα οποία θεραπεύω καθημερινά με
RSO ως προληπτικό μέτρο.Επίσης, έχω αντιμετωπίσει με μεγάλη επιτυχία τις διάφορες πληγές
& τοπικές τους ατέλειες.Ευχαριστώ Ρικ!» Βιργινία

«Μόλις πήρα μερικά πραγματικά υπέροχα νέα για τον σκύλο των φίλων μου που έπρεπε απλώς
να μοιραστώ!Πριν από λίγους μήνες, το pitbull Maximus της είχε έναν όγκο στο ένα από τα πίσω
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πόδια του που μεγάλωνε ανεξέλεγκτα.Ο κτηνίατρος είπε στον φίλο μου ότι έπρεπε να πληρώσει
πάνω από 3 ευρώ για να του ακρωτηριαστεί το πόδι, αλλιώς θα εξαπλωθεί και θα πέθαινε μέσα
σε ένα χρόνο.Αυτό έγινε πριν από περίπου 4 μήνες.Τότε, όταν είδα την κατάστασή της σχετικά
με την προγραμματισμένη χειρουργική επέμβαση, της έστειλα μήνυμα και του πρότεινα να του
ταΐσω αντ'  αυτού  με  λάδι  κάνναβης.Σκέφτηκε  ότι  θα  έκανε  μια  φυσική θεραπεία  πριν  κάνει
οτιδήποτε δραστικό και μη αναστρέψιμο όπως ο ακρωτηριασμός.Ευτυχώς για εκείνη (και για τον
Μάξιμο),  είχε  ήδη  κάρτα  Κάνναβης  αφού  ζει  στην  Καλιφόρνια.Έτσι,  πήγε  σε  ένα  ιατρείο
κάνναβης και πήρε μερικά.Του τάιζε 1 σταγόνα λάδι περίπου στο μέγεθος ενός μπιζελιού, δύο
φορές την ημέρα με τα γεύματά του.Αμέσως είπε ότι  παρατήρησε ότι  πονούσε λιγότερο και
ένιωθε  πολύ  πιο  άνετα.Επιπλέον,  οι  διατροφικές  του  συνήθειες  επανήλθαν  στο
φυσιολογικό.Μετά από μερικές εβδομάδες μπορούσε ακόμη και να τρέξει χωρίς να κουτσαίνει,
έτσι ακύρωσε την επέμβαση του και κόλλησε με τη φυσική θεραπεία.Μόλις επέστρεψε στο σπίτι
από έναν έλεγχο κτηνίατρο σήμερα, και ανακάλυψε ότι ο όγκος του έχει φύγει ΤΕΛΕΙΩΣ.Κανένα
ίχνος του όγκου δεν έχει μείνει πίσω.Η κτηνίατρος σοκαρίστηκε πραγματικά όταν του είπε πώς
τον θεράπευσε.

FYI:  Αυτός είναι  ο 3ος σκύλος που γνωρίζω ότι  έχει  σωθεί  από το λάδι  κάνναβης.Γνωρίζω
επίσης  πολλούς  ανθρώπους  που  έχουν  επίσης  σωθεί.Αν  εξακολουθείτε  να  πιστεύετε  ότι  η
κάνναβη δεν θεραπεύει τον καρκίνο, τότε δεν έχετε δώσει σημασία.Γνωρίζω την αλήθεια εδώ και
χρόνια και δεν έχω βρει ποτέ κανέναν, ζώο ή άνθρωπο, που το λάδι κάνναβης δεν κατάφερε να
σώσει». Λάρα

«Έχω μια  γειτόνισσα  που  αφαίρεσε  με  επιτυχία  όγκους  στο  σκύλο  του  μέσα  σε  ένα  μήνα
ταΐζοντάς της το φάρμακο.Συνεχίστε και ναι, πολύ μικρές δόσεις, καθώς ο Rick έχει δηλώσει ότι
ο μεταβολισμός τους είναι πολύ υψηλός, επομένως βελτιώνονται πολύ πιο γρήγορα από εμάς».
Νεοσσιά

«Ναι, θα βοηθήσει τον σκύλο σου.Ο σκύλος μου είχε επιληπτικές κρίσεις αλλά ούτε έναν αφότου
τον ξεκίνησα με το λάδι!». Shelagh

«Το χρησιμοποιούμε για να θεραπεύσουμε το αγαπημένο μας γλαύκωμα κυνηγόσκυλου.Είναι
12 ετών και η μέτρηση της πίεσης των ματιών της ήταν μεταξύ 60 και 70 και είπαν ότι ίσως
χρειαστεί να αφαιρέσουν το μάτι αν φτάσει στο 80, οπότε ξεκινήσαμε να χρησιμοποιούμε το λάδι
τους τελευταίους μήνες και η τελευταία της δοκιμή πίεσης ματιών μετρήθηκε ΜΟΝΟ 8! !!Αυτό
είναι κάτω από ένα κανονικό επίπεδο οφθαλμικής πίεσης και ο οφθαλμίατρος συμφωνεί ότι είναι
καλά  τεκμηριωμένο  για  τη  θεραπεία  του  γλαυκώματος.Της  δίνουμε  μόνο  μια  πολύ  μικρή
ποσότητα κεφαλής καρφίτσας καθημερινά και ό,τι μεγαλύτερο γίνεται πραγματικά πέτρινο, αλλά
απλώς κοιμάται καλά και μπορείτε να δείτε τη βελτίωση των ματιών της όταν ξυπνήσει.Το λάδι
με  βοήθησε  επίσης  να  αφαιρέσω τα  φάρμακα  για  την  αραίωση  του  αίματος  Warfarin  που
μισούσα τόσο πολύ και επίσης να το έπαιρνα καθημερινά και δεν ένιωθα ποτέ καλύτερα και να
συνδυάσω με δίαιτα χωρίς ΓΤΟ όπου ήταν δυνατόν και γενικά καλή διατροφή και λίγη άσκηση
και είμαι πραγματικά νέος άνθρωπος.Δύναμη σε αυτό το ΚΑΤΑΠΛΗΚΤΙΚΟ Λάδι και ευχαριστώ
τον Ρικ και όλους που προωθούν αυτό το καταπληκτικό θεραπευτικό φυτό.» πρύτανης

«Ο ΘΕΟΣ ΝΑ ΕΥΛΟΓΕΙ τον JB και τον Rick Simpson για την πίστη σας στους ανθρώπους που
σας  χρειάζονται  περισσότερο.Θα  φτιάξω  το  δικό  μου  όταν  μπορώ  για  να  βοηθήσω  τους
ανθρώπους  που  γνωρίζω  και  που  το  έχουν  απεγνωσμένα.Η  κόρη  μου  έφτιαξε  λίγο  από
τελείωμα για όγκο στο σκύλο της.Τέσσερις ημέρες χρήσης είπε ότι φαινόταν σαν να ήταν έτοιμος
να πέσει.Ακόμα περιμένω τα τελικά αποτελέσματα.Ο ΘΕΟΣ μπροστά σε έναν ΧΗΜΙΚΟ!» Greg

«Καταπληκτική ιστορία!Φτιάχνω και παίρνω RSO για διατήρηση της υγείας καθώς η οικογένειά
μου είχε πολύ καρκίνο.Άρχισα να το δίνω στα σκυλιά μου καθώς και τα δύο έχουν μικρούς
όγκους  και  ο  τσοπανόσκυλος  μου  από  το  Shetland  έχει  Discoid  Lupus,  μια  μορφή  λύκου
σκύλου.Είναι  απίστευτο!Σε  μερικές  εβδομάδες  ένας  από  τους  όγκους  του  σκύλου  έχει
συρρικνωθεί κατά 70% και ο άλλος σκύλος με λύκο κάνει καταπληκτικά!Για πρώτη φορά εδώ και
χρόνια  η  κόκκινη,  πρησμένη  και  επώδυνη  μύτη  της  θεραπεύεται!Έχω  δοκιμάσει  συνταγές,
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στεροειδή, δίαιτα και τίποτα δεν βοήθησε.Το RSO θεραπεύει τον λύκο του σκύλου μου, ξέρω ότι
μπορεί να βοηθήσει και τους ανθρώπους!♥♥♥ "Άσλεϋ

«Ευλογείτε ΟΠΟΙΟΝ θεραπεύει ζώα!!Θεράπευσα και τα δύο σκυλιά μου από καρκίνο.Καρκίνος
της  μήτρας  σε  ένα.Ο  καρκίνος  του  δέρματος  από  την  άλλη.Και  τα  δύο  είναι  πλήρως
θεραπευμένα.Και θεραπεύω τεράστια εγκαύματα 3ου βαθμού στο αριστερό μου χέρι με το RSO
επίσης.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Τελώνιο

«Πήρα τον σκύλο μου στον κτηνίατρο γιατί κουτσούσε.Ο γιατρός έκανε ακτινογραφίες και μου τις
έδειξε (είδα τη μάζα στον ώμο του) και μου είπε ότι είχε περίπου δύο εβδομάδες.Του έβαλαν
πολλά παυσίπονα και τον έκαναν τόσο άρρωστο και νομίζω ότι έβλεπε και άκουγε πράγματα.

Τέλος πάντων, ένας φίλος μου φτιάχνει κορόιδα καραμέλας με λάδι THC, οπότε σταμάτησα τα
παυσίπονα και του έδινα το 1/4 του κορόιδου κάθε 4 ώρες και τα πήγαινε υπέροχα, άρχισε να
τρώει  ξανά.Με  λίγα  λόγια,  τον  πήγαν  πίσω  2  εβδομάδες  αργότερα  και  έκαναν  ξανά
ακτινογραφίες και έφυγε ο γιατρός είπε ότι δεν είχε ξαναδεί κάτι τέτοιο...θα ποσταρω φωτο...ΤΟ
ΛΑΔΙ ΔΟΥΛΕΥΕΙ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ...NO BULLSH___” Tammy

«Χωρίς εσάς και τη γνώση σας δεν θα μπορούσα να βοηθήσω φίλους και άλλους ανθρώπους
που έχουν απελπιστική ανάγκη.Είναι τόσο ωραίο το συναίσθημα μέσα σου όταν βλέπεις πώς
τους βοήθησες.Συνεχίστε να διαδίδετε τις πληροφορίες, θα το κάνω.Βοηθάει ακόμη και στην
αρθρίτιδα του σκύλου μου.Τον σταμάτησα να κουτσαίνει σε 2 μέρες." Κρίσταλ

«Έβγαλα  έναν  καρκινικό  όγκο  στο  πρόσωπο  της  σκυλίτσας  μου  Ellie.Τυχαίνει  να  είναι  η
καλύτερή μου φίλη.Τρεις λέξεις για να περιγράψεις τον Ρικ... ανιδιοτελή προοδευτικό ηγέτη».

«Όπως ξέρει ο Rick, χρησιμοποιούμε το RSO στα σκυλιά και τα άλογά μας μαζί με εμάς.Μας
φαίνεται ότι τα ζώα ανταποκρίνονται πολύ περισσότερο από τους ανθρώπους.Το αποδίδουμε
όχι  μόνο  στο  πόσους  υποδοχείς  έχουν,  αλλά  είναι  πραγματικά  ένας  αθώος  ασθενής».
Μπρούστερ

«Ξεκίνησα το σκυλί μου με περίπου το μισό μέγεθος ενός κόκκου ρυζιού την ημέρα τη νύχτα
μέχρι να το συνηθίσει.Λάβετε υπόψη ότι θα κάνει τον σκύλο να νυστάσει και μπορεί να τον κάνει
να αγχωθεί, αλλά όπως είπε ο JB, ανταποκρίνονται γρήγορα σε αυτό.Της έκανα θεραπεία για
έναν όγκο απευθείας στον ίδιο τον όγκο καθώς και της το έδινα από το στόμα 2 φορές την
ημέρα και λειτούργησε σε λιγότερο από ένα μήνα, ο όγκος εξαφανίστηκε.Καλή τύχη!" Φοίνιξ

«Ο καλύτερος τρόπος είναι να το σκουπίσετε στη γλώσσα τους - σε ορισμένα σκυλιά αρέσει η
γεύση - μπορεί να τους καταπραΰνει και ίσως ακόμη και να προκαλέσει κάποια ακράτεια ούρων,
οπότε μην ανησυχείτε ότι είναι καλά.Για τους σκύλους μια δίαιτα με ωμό κρέας και κόκαλα είναι
επίσης ιδανική και θα βοηθήσει κατά του καρκίνου.Βρείτε και έναν ομοιοπαθητικό κτηνίατρο».
Whitney

«Και τα δύο σκυλιά μου παίρνουν λάδι καθημερινά (συντήρηση).Εάν ήταν επικίνδυνο για τα
σκυλιά, τότε σίγουρα ένας σκύλος που έτρωγε περίπου 1,5 γραμμάριο λάδι χωρίς προηγούμενη
εμπειρία  θα είχε  κάποιες σοβαρές παρενέργειες  εκτός από τον ύπνο και  το κατούρημα στο
κρεβάτι.Από τα 5 σκυλιά που έκανα θεραπεία με το λάδι, κάθε ένα από αυτά είχε περισσότερη
ενέργεια και ανταποκρίθηκε θετικά στη θεραπεία.Ήταν σε ηλικία από 4 μηνών έως 10 ετών και
θεραπεύονταν οτιδήποτε, από κοψίματα μέχρι καρκίνο.Είναι το μόνο φάρμακο που παίρνουν τα
σκυλιά μου, χρησιμοποιώ μια ολιστική κτηνίατρο και αυτή είναι πίσω μου και τους θεραπεύω με
αυτό.

Ξεκίνησα κάθε σκύλο (20 λίβρες έως 80 λίβρες) με περίπου 1/4 κόκκου ρυζιού ανά δόση.Όπως
και οι άνθρωποι, έχουν όλοι διαφορετικές ανοχές, αλλά δεν έχω δει καμία ανάγκη να ξεκινήσω
με χαμηλότερη δόση από αυτήν.Το χειρότερο που θα συμβεί είναι ότι θα φτάσουν ψηλά, αν
φαίνονται ότι νιώθουν άβολα, απλά ξαπλώστε μαζί τους, θα χαλαρώσουν γιατί είστε χαλαροί και
θα κοιμηθούν.Στη συνέχεια, όταν ξυπνήσουν θα είναι γεμάτοι ενέργεια, αυτό ήταν συνεπές με
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κάθε σκύλο.Οι δόσεις μπορούν να αυξηθούν σχετικά γρήγορα, κάθε δύο ημέρες.

Αν τα σκυλιά δεν τους άρεσε αυτό που βίωσαν από αυτό, τότε δεν θα έπαιρναν τις λιχουδιές ή
το φαγητό που το  έβαλα.Φαίνεται  να μην έχουν κανένα πρόβλημα να τρώνε  γύρω από το
εκχύλισμα σπόρων σταφυλιού τους, αφήνοντάς το στα μπολ τους, αλλά το κομμάτι φαγητού με
το λάδι δεν μένει ποτέ πίσω.» Κίσσα

«Πριν από μερικά χρόνια άρχισα να βλέπω όλο και περισσότερες αναφορές στο «Rick Simpson
Oil» και ως μακροχρόνιος χρήστης κάνναβης, με ενδιέφερε περισσότερο.Κατά τη διάρκεια αυτής
της περιόδου, χάσαμε το Γκόλντεν Ριτρίβερ μας από έναν καρκίνο που γεννήθηκε στο αίμα που
ονομάζεται  αιμαγγειοσάρκωμα και  το οποίο είναι  γνωστό ότι  προσβάλλουν οι  Γκόλντενς.Την
σκότωσε  3  εβδομάδες  μετά  τη  διάγνωση  από  τον  κτηνίατρό  μας.Ένας  άσχημος  γρήγορος
καρκίνος στην καλύτερη περίπτωση.

Κατά τη διάρκεια αυτής της περιόδου, η γυναίκα μου και εγώ ξεκινήσαμε να φτιάχνουμε και να
χρησιμοποιούμε το RSO, ως μέσο ελέγχου τόσο της Σκλήρυνσης κατά Πλάκας όσο και της
βλάβης  του  νωτιαίου  νεύρου  της.Το  Golden  Retriever  ενός  από  τους  φίλους  μαςξαφνικά
αρρώστησε αρκετά και διαγνώστηκε με αιμαγγειοσάρκωμα και ο κτηνίατρος του έδωσε έως και
2 εβδομάδες ζωής.Συμβουλεύτηκα τους ιδιοκτήτες και αρχίσαμε να χορηγούμε στον σκύλο, την
Betty, RSO περίπου μία δόση μεγέθους «κόκκου ρυζιού» την ημέρα με φαγητό.

Σε 3 με 5 ημέρες, όχι μόνο ήταν ΞΑΝΑ ΚΑΙ ΣΧΕΤΙΚΑ, αλλά στην πραγματικότητα έτρεχε και
έπαιζε ξανά.Κυνηγάει το μάστερ της Mountain Bike σε όλα τα τοπικά χωμάτινα μονοπάτια όλη
μέρα  και  φαίνεται  πιο  υγιής  από ποτέ.Κατά  την  επιστροφή της  στον  κτηνίατρο,  στην  αρχή
μπερδεύτηκε λόγω της προηγούμενης διάγνωσής του και περίμενε ότι  θα πέθαινε γρήγορα,
όπως όλα τα άλλα ζώα που έχει  διαγνώσει  σωστά.Έπειτα έκανε ένα άμεσο περιστατικό και
δήλωσε ότι προφανώς είχε κάνει λάθος διάγνωση της κατάστασής της, αλλά όταν του είπαν για
τη  θεραπεία  της  με  το  RSO,  έκανε  την  ιδέα  και  είπε  ότι  δεν  υπήρχε  ιατρική  απόδειξη  της
αποτελεσματικότητάς του.Η άρνησή του να πιστέψει σε ένα πραγματικό «Θαύμα της Ιατρικής»
είναι απόδειξη της συμμετοχής του στην Εταιρεία Σκληροκεφαλών Μη Πιστών [Γιατρών].

Το RSO είχε δραματική επίδραση στην ΠΣ μουόπως αποδεικνύεται από τις συνεχείς δοκιμές
που κάνω για να παρακολουθώ την πρόοδο των ασθενειών [παιχνίδια υπολογιστή, ίδιο παιχνίδι,
ίδια έκδοση, διαφορετικό έτος, στην πραγματικότητα το κάνω πιο γρήγορα και με μεγαλύτερη
ακρίβεια].Έχω χάσει βάρος και είμαι πιο υγιής από ποτέ, μετά από εντελώς κρύα γαλοπούλα
που έκοψα όλα τα Φαρμακευτικά Φάρμακα που με έπαιρναν οι γιατροί εδώ και 15 χρόνια.Και,
ίσως όχι άμεσο αποτέλεσμα του, αλλά παρόλα αυτά απέκτησα δύναμη με τη χρήση του RSO,
ΜΕΤΑ ΑΠΟ 50 ΧΡΟΝΙΑ καπνίσματος καπνού, μπόρεσα τελικά, πριν από 60 ημέρες, να σβήσω
το τελευταίο μου τσιγάρο και να πετάξω όλα τα τασάκια.Είμαι ΠΟΛΥ ΠΕΡΗΦΑΝΟΣ για αυτό το
γεγονός  και  ευχαριστώ για  τη  δύναμη που  μου  έδωσε  η  RSO για  να  καταπολεμήσω τους
καθημερινούς  μου  δαίμονες.Ο  κόσμος  όμως  πλέον  βρωμάει  περισσότερο!!!!!Επίσης,  τα
περίπου 250 $ το μήνα που δαπανώνται για τον καπνό, μπορούν πλέον να χρησιμοποιηθούν
για  τρόφιμα  υψηλότερης  ποιότητας  και  καλύτερη  ποιότητα  LIFE.Σας  ευχαριστώ  Rick  και
JB.Έχεις αλλάξει τη ζωή της οικογένειάς μου προς το καλύτερο!!!!!Μου άρεσε το βιβλίο σας!!!”
Σημάδι

«Η γάτα μου λάμβανε 1/4 -1/3 κόκκους ρυζιού 2-3 φορές την ημέρα για τη θεραπεία της χρόνιας
φλεγμονώδους  ουρολοίμωξης  όταν  δεν  μπορούσαν  να  λάβουν  πολλά  υγρά,  αντιβιοτικά  και
φάρμακα, την έβαζαν επίσης σε ωμή διατροφή και δεν είχε επαναλαμβάνεται.Φυσικά για τον
καρκίνο θα χρησιμοποιούσατε μεγαλύτερη δόση.Γενικά προσπαθώ να βρω τη δόση που δεν
φαίνεται  να  τους  επηρεάζει  πολύ  -  δεν  θα  τους  βλάψει  ποτέ,  αλλά  ένας  ιδιοκτήτης  θα
παρατηρούσε  υπνηλία,  ακράτεια,  πιθανώς  και  λίγο  μέθη.Φυσικά  στον  καρκίνο  δεν  σας
ενδιαφέρει  -  απλώς  επεξεργαστείτε  τα  όσο  πιο  γρήγορα  μπορείτε  σε  υψηλότερες  δόσεις
προοδευτικά.

Αυτό είναι  για  "συντήρηση"  -  για  παράδειγμα ο  σκύλος  μου που αφαιρέθηκε  ένα μάτι  από
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γλαύκωμα (και κάνει ΦΟΒΕΡΟ) υπάρχει κίνδυνος το άλλο του μάτι να παρουσιάσει γλαύκωμα,
οπότε του δίνω δόση τουλάχιστον δύο φορές την ημέρα με λίγο λάδι και έχω βρει ένα καλό δόση
που δεν προκαλεί την ακράτεια κλπ. αλλά εξακολουθεί να παίρνει το λάδι της.Την έβαλα να
πάρει  περισσότερα  πριν  από  το  μάτι  για  πόνο.Πραγματικά  νιώθω  ότι  το  λάδι  τη  βοήθησε
περισσότερο από τα συμβατικά παυσίπονα και μετά την επέμβαση - την 1η ή τη 2η ημέρα είχε
1-2  δόσεις  παυσίπονων  κτηνιάτρων και  μετά  πήγα  μόνο  στο  RSO,  την  επόμενη  μέρα  της
επέμβασης είχε ήδη ήθελε να παίξει ξανά μπάλα και ήταν & είναι ένα χαρούμενο κορίτσι.Η Chloe
θα γλείψει  πραγματικά το RSO από το δάχτυλό μου -  σε αντίθεση με τη γάτα μου που το
μισεί.ΧΑΧΑΧΑ (…)

Δεν  βρίσκω  ότι  το  RSO  προκαλεί  άγχος  στα  ζώα  -  η  ευαισθησία  στο  φως  μπορεί  να
παρατηρηθεί με υψηλότερες δόσεις.

Χρησιμοποίησα ακόμη και RSO στο κουνάβι μου - ήταν πολύ μεγάλος και ξύπνησε μια μέρα
πολύ αδύναμος, ίσως έπαθε εγκεφαλικό.Του έδωσα μικρές δόσεις RSO καθ' όλη τη διάρκεια της
ημέρας για να τον κρατήσω να κοιμάται - εκείνο το βράδυ φαινόταν να ξυπνούσε - κουνώντας το
κεφάλι του και συμπεριφέροντάς του όπως κάνουν τα σκυλιά μου όταν τρώνε κάνναβη, τον
άφησα να κοιμάται και να καταλάβω τι θέλει να κάνει το σώμα του τουλάχιστον δεν πονάει ή
υποφέρει - είχα μισή ιδέα ότι θα ξυπνούσε εντάξει - δυστυχώς πέθανε, αλλά η ποιότητα της
ζωής του μέχρι εκείνη την τελευταία μέρα ήταν εξαιρετική, οπότε πιστεύω ότι η RSO του έδωσε
την καλύτερη τελευταία μέρα δυνατόν.Ξέρω ότι δεν πονούσε και κοιμόταν πολύ ήρεμα και ξέρω
ότι δεν ήταν πάρα πολύ RSO καθώς του είχαν πάρει δόση το πρωί και νωρίς το απόγευμα και
μετά τίποτα και τον είχα ελέγξει πολύ αργά εκείνο το βράδυ που απλώς κοιμόταν - μπορούσε να
ξυπνήσει αλλά ήθελε απλώς να κοιμηθεί». Whitney

-- Η καλύτερη ποιότητα ζωής μέχρι το τέλος, αυτό είναι που έχει επίσης μεγάλη σημασία όταν
εμπλέκεται το λάδι.Ευχαριστώ, JB

«Είμαι  σίγουρος  ότι  έχετε  απαντήσει  σε  αυτήν  την  ερώτηση  στο  παρελθόν.Ποια  είναι  η
συνιστώμενη δόση για  έναν σκύλο English Mastiff  που ζυγίζει  περίπου 135 κιλά;Έχει  πολύ
μεγάλη ανάπτυξη στη βουβωνική χώρα του.Για να είμαι ειλικρινής, μοιάζει με 3η μπάλα.Είναι
περίπου  12  ετών  και  θα  ήθελα  να  δω  αν  η  θεραπεία  με  RSO  θα  χειριζόταν  αυτή  την
ανάπτυξη.Ευχαριστώ!"

-- Janette, βασικά είναι πάντα το ίδιο, ξεκινάς με μικρές δόσεις (μισό κόκκο ρύζι ή λιγότερο, 1-2-
5 mg) τρεις φορές την ημέρα, βλέπεις πώς ανταποκρίνεται ο ασθενής και μετά αυξάνεις τη δόση
κάθε τέσσερις ημέρες ή κάθε φορά που δίνετε στον σκύλο/ασθενή το λάδι.Έπειτα τα κρατάς ένα
γραμμάριο την ημέρα μέχρι να θεραπευτούν 100% και μετά φροντίζεις να συνεχίσουν να τρώνε
δόσεις συντήρησης.JB

«Χθες η Chloe, η 8χρονη στειρωμένη μου θηλυκή Heeler fox terrier διαγνώστηκε με γλαύκωμα
στο ένα μάτι.Η πίεση ήταν πολύ υψηλή στο 1 της μάτι και μπορεί να ήταν μόνιμα τυφλή σε
αυτό.Κάναμε  επείγουσα  θεραπεία  με  ενδοφλέβια  υγρά  και  μαννιτόλη  και  παίρνει  μερικά
φάρμακα.Η πίεση έπεσε λίγο, αλλά όχι πολύ, και δεν απολαμβάνει την προσαρμογή στη ζωή
μισοτυφλή αυτή τη στιγμή.Θέλω να της φέρω το RSO καθώς ήταν απίστευτο για τον πόνο μου
και τον πόνο μου και πιστεύω πραγματικά στο λάδι και οι ιστορίες που λένε οι άνθρωποι εδώ
είναι απίστευτες.Δεν θέλω η Χλόη να καταλήξει να πάθει γλαύκωμα στο άλλο μάτι και θέλω να
θεραπεύσω  οτιδήποτε  μπορώ  στο  προσβεβλημένο  μάτι.Καταλαβαίνω  ότι  πολλά  κατοικίδια
έχουν βοηθηθεί από το λάδι και θα ήμουν πολύ χαρούμενος αν η Chloe μπορούσε να ανακτήσει
την  όρασή  της  ή  ακόμα  και  κάποια  όραση  στο  προσβεβλημένο  μάτι...Ευχαριστώ  για
οποιαδήποτε βοήθεια ή συμβουλή!» Whitney

-- Γουίτνεϊ, απλά βάλ' την στο λάδι.Μερικά έλαια είναι καλύτερα για το γλαύκωμα από άλλα.Ο
ευκολότερος τρόπος για να μάθετε πόσο αποτελεσματικό μπορεί να είναι είναι να πάρετε μια
δόση  και  να  παρακολουθήσετε  τα  μάτια  της  το  πρωί.Εάν  είναι  καθαρά,  αναζητήστε  άλλο
στέλεχος ή συνδυασμό στελεχών.Εάν έχετε πολλά πράγματα να καθαρίσετε πάνω τους, είναι
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πιθανότατα μια καλή πίεση για τη μείωση της ενδοφθάλμιας πίεσης.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Ευχαριστώ JB!Χθες νόμιζα ότι κάναμε κάποια απίστευτη πρόοδο, το μάτι ήταν καθαρό (έβγαζα
το στόμιο από αυτά όλη μέρα) και η κόρη δεν ήταν πλήρως διευρυμένη και παρόλο που δεν
ταίριαζε με την κόρη του άλλου ματιού νόμιζα ότι ανταποκρινόταν στο φως, αλλά σήμερα το
πρωί  φαίνεται  πάλι  συννεφιασμένο.Ίσως  στο  έντονο  φως  όπως  χθες  να  φαίνεται
καλύτερα...Πόσο και  πόσο συχνά προτείνετε  να της  δώσω δόση;Μέχρι  στιγμής έκανα πολύ
μικρή δόση μπιζελιού,  είναι  μόνο 30 # και φαίνεται  να την επηρεάζει,  αυτό το σκυλί  πάντα
αγαπούσε να τρώει  κοτσάνια και φύλλα ή κατσαρίδες,  να παίρνει  τον καπνό κ.λπ. ώστε να
μπορώ να καταλάβω πότε επηρεάζεται από το λάδι επίσης και φαίνεται να την επηρεάζει λίγο
παρόμοια με το αν έτρωγε κοτσάνια, αυτό δεν με ανησυχεί όμως, νομίζω ότι αυτό σημαίνει ότι
«δουλεύει»». Whitney

-- Whitney, θα της το έδινα με κάτι καλό δύο ή τρεις φορές την ημέρα.Όσο περισσότερο μπαίνεις
μέσα της και όσο πιο γρήγορα, τόσο το καλύτερο.Ακόμα κι αν πρέπει να κοιμηθεί μια ή δύο
μέρες, ποιος νοιάζεται.Ένα μικρό κώμα που προκαλείται από κάνναβη δεν μπορεί να βλάψει.JB

"Μου ακούγεται καλό!Θα το κάνω σήμερα.Ήταν πολύ κολλημένη και χθες.Ευχαριστώ για την
τόσο γρήγορη απάντηση JB!» Whitney

«Το 1/2 wolf 1/2 χάσκι των φίλων μου συνήθιζε να τρώει χασίς και όταν είχε ένα φυτό γλάστρας
στο σαλόνι του, ο σκύλος το φύλαγε.Έπρεπε να τον δωροδοκήσουν με λιχουδιές για να τον
απομακρύνουν από αυτό.Έχω την αίσθηση ότι πολύ περισσότερα άγρια  ζώα τρώνε κάνναβη
από όσο νομίζουμε». Πέτρος

«Το boston terrier/pug μου κλέβει το δικό μου αν δεν το κρύψω!!LOL...μοιάζει με κεφαλάκι όταν
το ξεφεύγει." Σάρα

«Το λάκκο μου λατρεύει και το ζιζάνιο!Κόβω, είναι εκεί και εκλιπαρεί για τα φύλλα...» Μελόντι

«Το  χάσκι  μου  κλέβει  τα  λαδάκια  μου  όποια  ευκαιρία  έχει...Είμαι  σίγουρος  ότι  ξέρει  τι
αποτέλεσμαέχει  και  πάνω της...Ίσως είναι  επειδή  της  έδωσα όλα τα  αποθέματά  μου  να  τα
μασήσει όταν ήταν κουτάβι». Μπράιαν

"Τα ζώα ξέρουν τι χρειάζονται και θα χρησιμοποιήσουν αυτό που χρειάζονται -- έξυπνα!" Sheri

"Ξεκινήστε με μικρές δόσεις όμως, πάρα πολύ και αποκτούν χαλαρό και χαλαρό έλεγχο των
μυών." Zac

«Ο σκύλος μου έφαγε ένα μέρος ενός φυτού χθες γιατί ήξερε ότι θα βοηθούσε το στομάχι του,
αφού είχε περισσέψει λίπος από το βραδινό κοτόπουλο και έφαγε ένα μάτσο από αυτό, έκανε
πολύ ρυθμό και αργότερα έκανε εμετό και μετά ξεκουράστηκε άνετα.Μαντέψτε τι είχε μέσα της -
φύλλα γλάστρας.Έξυπνος σκύλος." Ντόνα

«Σκεφτείτε ότι στη δεκαετία του '70 ο FDA ανέφερε για πρώτη φορά ότι η κάνναβη σκοτώνει τα
καρκινικά κύτταρα…το μόνο που ξέρω είναι ότι ο καρκίνος του στομάχου της γάτας μου φαίνεται
να έχει φύγει, τώρα τρώει καλά, παίρνει κιλά και τρέχει σαν νέο γατάκι...» Τόνι

«Δίνω στην 19χρονη γάτα μου αλεσμένη αποκαρβοξυλιωμένη κάνναβη από τον Δεκέμβριο του
2011.Ήταν πολύ ληθαργική, καταρροή, σημάδια γεροντικής αιλουροειδούς...ένας γνωστός που
δούλευε σε κτηνίατρο πρότεινε να της δώσω 1/4 ασπιρίνη, 1/4 τόνο μεταμουκίλ...το έκανε για
λίγες μέρες και μετά αποφάσισε να δοκιμάσει την κάνναβη...Ραντίζω μια μικρή ποσότητα στο
βρεγμένο φαγητό της κάθε δύο μέρες...είναι ακόμα μαζί μας!!!» Λόρι

«Ναι, θεράπευσα τη γάτα μου από τον καρκίνο τον Ιούνιο, όταν ο κτηνίατρος είπε να την αφήσω
κάτω.Μόλις  τον  τάισε  το  λάδι  και  μέσα σε  10  μέρες  ο  θανατηφόρος όγκος  εξαφανίστηκε!Ο
κτηνίατρος είπε ότι ήταν θαύμα!». Κάρολος

«Είχα μια πελάτισσα που αντιμετώπισε τον όγκο της γάτας της και συνέβη το ίδιο πράγμα -
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μόλις έσκασε αμέσως, αφήνοντας πίσω του τίποτα άλλο παρά μόνο λαμπερό νέο δέρμα». Σίτα

«Ταΐζεις το λάδι σε μια γάτα, με τον ίδιο τρόπο που ένας άνθρωπος θα το έτρωγε!Θεράπευσα τη
14χρονη γάτα μου από έναν όγκο στο στόμα του,  ταΐζοντάς της λάδι κάνναβης για μιάμιση
εβδομάδα...τότε ΠΟΥΦ!...>ΕΦΥΓΕ!Ο κτηνίατρός μου είπε, «Θαύματα γίνονται».

-- Είχε δίκιο, Τσάρλι, τα θαύματα γίνονται απροσδόκητα συχνά με την παρουσία του λαδιού.Σας
ευχαριστώ και εύχομαι τα καλύτερα σε εσάς και τη γάτα σας.JB

«Το 12χρονο εργαστήριό μου είχε το ίδιο πρόβλημα με την ανάπτυξη σβώλων και την αρθρίτιδα
που έπαιρνε το λάδι Simpson για 6+ μήνες και έχει χάσει σχεδόν 20 κιλά (ήταν υπέρβαρη) και
αισθάνεται πολύ καλύτερα και κυκλοφορεί πολύ πιο εύκολα.Έφυγαν και οι όγκοι της!Δεν είμαι
σίγουρος πόσο παίρνει τώρα, αλλά έχει μέγεθος πάνω από 3 κόκκους ρυζιού.» Αντρέα

«JB, της έχουμε κάνει πολλές παρτίδες καθώς της κάνουμε νέα παρτίδα κάθε 2 μήνες, καθώς
παίρνει  1cc/ημέρα.Χρησιμοποιήσαμε 2 διαφορετικά στελέχη.Αυτή τη στιγμή χρησιμοποιεί  την
ίδια παρτίδα που θεράπευσε τον καρκίνο της γάτας μου». Κάρολος

«Ρικ, πρέπει να σε ευχαριστήσω.Η αγαπημένη μου γάτα 14 ετών διαγνώστηκε την 1η Ιουνίου με
ακανθοκυτταρικό καρκίνωμα.Τον θεράπευσα με το RSO σε ΜΙΑ ΕΒΔΟΜΑΔΑ!Ο κτηνίατρος λέει
ότι είναι ένα θαύμα.Τον πήγα πίσω κοντά του στις 8 Ιουνίου και με ρώτησε αν ήταν η ίδια γάτα,
γιατί ο όγκος στο στόμα του είχε σχεδόν φύγει και περίμενε πλήρως ότι θα επέστρεφα για να τον
βάλω κάτω.Τώρα είναι  σχεδόν πλήρως αναρρωμένος.Τον αγαπώ πολύ  και  έπρεπε να  σας
ευχαριστήσω που μοιραστήκατε πώς να φτιάξετε σωστά το φάρμακο ΔΩΡΕΑΝ!»

«Η  γάτα  μου  διαγνώστηκε  με  μια  «ταχέως  αναπτυσσόμενη,  επιθετική,  μη  θεραπεύσιμη,
ανεγχείρητη»  μορφή  καρκίνου  τον  περασμένο  Ιούνιο,  ένα  ακανθοκυτταρικό  καρκίνωμα  στο
διάφραγμά της, το οποίο είναι τόσο άσχημο όσο ακούγεται.Του δόθηκε 1-3 μήνες το πολύ, και ο
κτηνίατρός  μου  πρότεινε  απαλά  να  τον  αφήσω  να  φύγει  τώρα.Έκλαψα,  το  σκέφτηκα  και
αποφάσισα ότι δεν μπορούσα να τον δω να πεθαίνει.Μπήκα στο διαδίκτυο και ανακάλυψα ότι
υπάρχουν πολλές θεραπείες για καρκίνους.Άρχισα να του δίνω μια σειρά από συμπληρώματα
κ.λπ.Τα πήγαινε  καλά,  αλλά ο  καρκίνος  εξακολουθούσε να  μεγαλώνει  και  να επηρεάζει  την
αναπνοή του.Ο όγκος τελικά άρχισε να μεγαλώνει στην άλλη πλευρά της μύτης του και τον
Δεκέμβριο άρχιζε να κατηφορίζει.Σκέφτηκα, εντάξει, ήρθε η ώρα τώρα.

Μετά ανακάλυψα την κάνναβη και πώς μπορεί να σκοτώσει τον καρκίνο.Με λίγα λόγια, ο Ted
παίρνει το RSO από τον Δεκέμβριο τώρα.Ήταν λίγο μια κατάσταση στην αρχή να πάρει μια
σωστή μικροσκοπική δόση, επειδή είναι γάτα.Και πολύ μικρότερο από έναν άνθρωπο.Κοιμάται
ΠΟΛΥ καλύτερα, η αναπνοή του είναι καλύτερη όταν κοιμάται, η όρεξή του έχει επανέλθει, αν και
όχι όπως ήταν παλιά.Όλο αυτό είναι ένα ταξίδι σε εξέλιξη και δεν ξέρω πώς θα τελειώσει.

Ωστόσο,  ο  όγκος  φαίνεται  να  ισοπεδώνει,  αν  και  πολύ  αργά.Νομίζω ότι  αν  δεν  ήταν  τόσο
άσχημος  καρκίνος,  πιθανότατα  θα  είχε  θεραπευτεί  πριν  από  μήνες.Ο  κτηνίατρός  μου  είναι
ευχαριστημένος και εντυπωσιασμένος με το πώς τα πάει.Έτσι, το παίρνω μέρα με τη μέρα και
είμαι χαρούμενος που οι περισσότερες από αυτές τις μέρες φαίνονται καλές μέρες.Η μέγιστη
ημερομηνία λήξης του ήταν τον περασμένο Σεπτέμβριο, οπότε τα πάει καλά». Άννα-Μαρί

«Ναι!!!!Έχω  κι  εγώ  μια  γατούλα  κάνναβης.Υψηλής  ποιότητας  λάδι  κάνναβης  με  έσωσε  να
πληρώσω 4.800 $ στους κτηνίατρους για να το σφάξουν...Εννοώ...κάνω επέμβαση στο αυτί της
γάτας μου για να αφαιρέσω έναν όγκο.Hooray for Cannabis Kitties n Cannines!» LinZy

«Η ουσία RSO έσωσε τη ζωή ενός σκύλου 40 λιβρών -- ένα έλαιο εξαγωγής αιθυλίου, κατά τα
άλλα πανομοιότυπο με το RSO που χρησιμοποιήθηκε για να σώσει τον σκύλο μου που είχε πιει
το  αντιψυκτικό  του  «γείτονα».Ο  κτηνίατρος  είπε  τηλεφωνικά  ότι  τελείωσε,  πολύ  αργά,  και
πιθανότατα δεν θα επιβίωνε τα 40 λεπτά με το αυτοκίνητο για να υποβληθεί σε ευθανασία, και
μου συμβούλεψαν να την κάνω άνετα.
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Ο πιστός μου σύντροφος έβγαζε αφρό από το στόμα, είχε συχνές κρίσεις, ήταν υπερβολικά
υπερθερμασμένος και ο λαιμός ήταν τόσο πρησμένος που μετά βίας μπορούσε να αναπνεύσει,
έπεφτε  μέσα  και  έξω  από  τις  αισθήσεις  του.  Σίγουρα  πεθαίνει,  δεν  υπάρχει
αμφιβολία.Προσπαθώντας να διευκολύνω το πέρασμά της από αυτόν τον κόσμο, θέρμανα ένα
1/2 γραμμάριο λάδι σε ένα κουταλάκι του γλυκού βούτυρο και κυριολεκτικά το έβαλα στο λαιμό
της με το δάχτυλό μου, σπρώχνοντας ένα άνοιγμα στον πρησμένο λαιμό της.Μέσα σε δέκα
λεπτά, δεν έβγαζε πια αφρό, ο πυρετός της είχε σπάσει, ανέπνεε κανονικά, είχαν σταματήσει
όλοι οι σπασμοί και οι κρίσεις.

Ήπιε νερό με λαχτάρα, μετά ξάπλωσε για ύπνο για 12 ώρες και ξύπνησε σε φαινομενικά τέλεια
κατάσταση,  τρέχοντας  και  παίζοντας  μέσα  σε  λίγα  λεπτά  από  το  ξύπνημα.Το  είπα  στον
κτηνίατρό μου και της ζήτησα να δημοσιεύσει το γεγονός σε μια μελέτη περίπτωσης και εκείνη
αρνήθηκε, ισχυριζόμενη ότι η κάνναβη είναι τοξική για τα σκυλιά!». Άλαν

«Έχω έναν σκύλο στον οποίο συνέβη το ίδιο.Είχε έναν όγκο στο μέγεθος ενός softball  στο
στήθος  της  με  όλο  το  δέρμα στο  στήθος της  να  έχει  φλεγμονή.3  κτηνίατροι  της  έδωσαν 6
εβδομάδες αν αφήσω εδώ να ζήσει με πόνο.Κάποιος είχε τη σκατά στη βελόνα έτοιμος να τη
σκοτώσει.Την  έφερα  σπίτι  και  3  μέρες  μετά  την  έναρξη  της  θεραπείας  έσκασε.Δύο  μέρες
αργότερα επέστρεψε στον εαυτό της και ευτυχισμένη». Πλούσιος

«Το χρησιμοποιούμε στο 14χρονο τσιουάουα μας που έχει επιληπτικές κρίσεις.Πριν από λίγους
μήνες  πιστεύαμε  ότι  δεν  θα  διαρκέσει  πολύ,  οπότε  σκέφτηκα  γιατί  να  μην  δοκιμάσω λίγο
λάδι;Μέσα σε μια μέρα ήταν σαν ένα εντελώς νέο σκυλί!Έτρωγε καλύτερα και ένιωθε ζωηρή και
ήθελε να παίξει!Αυτό το πράγμα λειτουργεί πραγματικά για πολλά πράγματα!». Mindy

«Παραλάβαμε ένα κουτάβι που είχε ποδοπατηθεί από έναν πολύ μεγαλόσωμο άνθρωπο.Είναι
ένα  τσιουάουα-παιχνίδι,  είχε  ένα  τρίχωμα  τεσσάρων  επί  τεσσάρων  ιντσών  που  κάλυπτε
ολόκληρο το κάτω μισό της.Έγινε πολύ άσχημα και άρχισε να κρυώνει, οπότε αποφάσισα ότι το
να δοκιμάζω τα δάκρυα δεν θα μπορούσε να την βλάψει πολύ.

Όταν της έδωσα για πρώτη φορά δόση, μετά βίας μπορούσε να κουνήσει το κεφάλι της.Ωστόσο,
είμαι  πολύ χαρούμενος που σας λέω ότι  μετά από μια εβδομάδα δακρύων τρεις φορές την
ημέρα, είναι μια χαρούμενη, υγιής και τρελή κεφαλιά.Ευχαριστούμε τον Rick και τον JB που μας
εξέθεσαν την αλήθεια.Η γυναίκα μου κι εγώ πιστεύω ότι τα δάκρυα την έσωσαν.

Ας μην ξεχνάμε  ότι  έβαζα ένα  παιχνίδι  τσιουάουα που  ήταν λιγότερο από ένα  κιλό  με  ένα
γραμμάριο RSO, 3 φορές την ημέρα.Αυτό είναι 3 γραμμάρια την ημέρα για ένα κουτάβι που
ζύγιζε λιγότερο από ένα κιλό και βρισκόταν στην πόρτα του θανάτου επειδή το πάτησε ένα αγόρι
που ζύγιζε πάνω από 300 κιλά.Αν η κάνναβη ήταν όντως τοξική, το καϊμάνα δεν θα ήταν ακόμα
μαζί μας, να τρέχει τρελά και να χοροπηδάει για τον καπνό των ζιζανίων». Ιησούς του ναυή

«Το χρησιμοποιώ στα σκυλιά μου.Αλλά πολύ λιγότερο από αυτό που θα χρησιμοποιούσαμε για
εμάς.Έχω  ένα  παιδί  12  ετώνπου  ξέφυγε  και  έπρεπε  να  αφαιρεθεί  το  ισχίο  της,  όχι  να
αντικατασταθεί...αφαιρέθηκε!4 εβδομάδες σε...Χωρίς ουλή από το χειρουργείο, βόλτες, ακόμα με
κουτσό, αλλά περνάει μια χαρά και χρησιμοποίησα το λάδι αντί για παυσίπονα... λειτούργησε
τέλεια!» Κουκλίτσα

«Το δώσαμε στην τότε 13χρονη για να τη βοηθήσουμε με την αρθρίτιδα στα πίσω πόδια και
τους γοφούς της...έκπληξη, δεν πήραμε μόνο ένα ελαστικό σκυλί αλλά και 4 κουτάβια.Σε καμία
περίπτωση δεν θα έπρεπε να έχει ακόμη ένα λίτρο, και όλοι είναι υγιείς και τα πάνε υπέροχα!
Αγαπήστε το RSO!» Τζούλι

«Ο σκύλος μου είχε ένα δερματικό πρόβλημα (ένα εξάνθημα που τον έκανε να σκίσει τη γούνα
του) και μια επαναλαμβανόμενη μόλυνση στο αυτί.Δεν είχα RSO αλλά του έδωσα ένα βάμμα
που έφτιαξε ο φίλος μου.Η γούνα του μεγάλωσε και η μόλυνση του αυτιού έχει καθαρίσει.Εάν το
βάμμα  λειτούργησε  καλά,  σκέφτομαι  ότι  με  το  RSO  θα  μπορούσα  να  τον  θεραπεύσω
πλήρως.Θα έλεγα λοιπόν ότι ναι, το RSO θα λειτουργούσε τόσο στον καρκίνο ενός σκύλου όσο
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και στους ανθρώπους.Ευλογεί εσένα Rick και εσένα επίσης, JB."

-- Ευχαριστώ, Μπέτ.Η σκέψη σου είναι λογική και σωστή.Τα ζώα έχουν ταχύτερο μεταβολισμό,
και  έτσι  το λάδι  τα  θεραπεύει  πολύ πιο γρήγορα από ό,τι  θεραπεύει  τους ανθρώπους.Είναι
ευχάριστο να θεραπεύεις ζώα με το λάδι, τους αρέσει να το παίρνουν.JB

«Κι  εγώ  αγαπώ  τους  νταήδες  μου.Το  Smokey  είναι  ακόμα  μαζί  μας  για  όσους  από  εσάς
αναρωτιέστε.Το μαζικό κύτταρο σταδίου 4 δεν μπορεί να σταματήσει έναν νταή.Ειδικά όταν είναι
στο λάδι.Για τη ζωή τώρα.Με πολύ σεβασμό.” Μποκάι

«Το χρησιμοποιώ στα σκυλιά μου.Απλά λίγο λιγότερο από ό,τι θα κάναμε.Έχω μια 12χρονη που
χτυπήθηκε  και  χρειάστηκε  να  της  αφαιρέσουν  το  ισχίο.Δεν  αντικαταστάθηκε...  αφαιρέθηκε!4
εβδομάδες σε...Χωρίς ουλή από το χειρουργείο, βόλτες, ακόμα με κουτσό, αλλά περνάει μια
χαρά και χρησιμοποίησα το λάδι αντί για παυσίπονα...Δούλεψε υπέροχα!(…) Έχω ένα 9χρονο
Rotty που έχει εγκεφαλικά σκουλήκια, τρομερές αλλεργίες, πολύ χαμηλή ενέργεια και χάνει τα
μαλλιά του στην ουρά του.Ξεκινώντας τον σήμερα...Μόλις έσωσα μια 10χρονη Τσιουάουα που
έχει 3 όγκους και ξέρω ότι αυτό θα τη διορθώσει αμέσως!!!» Κουκλίτσα

«Η σκυλίτσα μας μπήκε με ένα τεράστιο σκίσιμο στη μύτη της.Ζούμε σε ένα αγρόκτημα, οπότε
δεν είμαστε σίγουροι πώς συνέβη.Καθαρίστηκε και γέμισε το κόψιμο με RSO.Πήγε για ύπνο.Η
πληγή επουλώθηκε πλήρως.Και ναι, ήπιε πολύ νερό.Άλλο ένα για τον Ρικ!!» Μέλισσα

«RSO OIL Dog Biscuits και με τοπική αλοιφή στις καρκινικές πληγές στο πόδι της ήταν ½ στο
μέγεθος  ενός  δολαρίου.Είχε  αρχίσει  να  κλαίει  σηκώνοντας  και  το  τρέμουλό  της  ήταν
άσχημο.Ήξερα ότι  το RSO θα λειτουργούσε...Την επόμενη κιόλας μέρα σηκώθηκε χωρίς  να
κλαίει και να τρέμει και έτρεχε στην αυλή λίγες μέρες αργότερα με το μικρό της φιλαράκι Nugget,
rat terrier.Αυτό ήταν πριν από 6 μήνες.Είναι σαν σκύλος 6 ετών τώρα, όχι 12 ετών.Αυτή είναι μια
από τις τόσες ιστορίες που έχω δει τα τελευταία 2 χρόνια.

Η ιστορία μου είναι πολύ μεγαλύτερη...Το RSO μου έσωσε τη ζωή.Όχι άλλα οπιούχα.Και πολύ
λίγο πόνο τις περισσότερες φορές.Ευχαριστώ Rick Simpson...Ειρήνη μαζί σου.” Ρον

«Θεραπεύω έναν άλλο φίλο μου, είναι τεριέ Τζακ Ράσελ με μεγάλο όγκο στο πίσω μέρος του. 'Ο
Δρ Τζέι είπε ότι το έχει δει χίλιες φορές και δεν είναι καλό για τον αρσενικό σκύλο μόλις το
προσέξουν.Λοιπόν,  άρχισα  να  του  δίνω  σταγόνες  RSO  καθώς  επίσης  έβαλα  RSO  στον
όγκο.Νόμιζα ότι  θα έφευγε σε λίγες μέρες.Όπως έχω ξαναδεί τον ίδιο όγκο στο σκύλο ενός
φίλου.Πέρασε λίγες μέρες αργότερα.

Λοιπόν,  ο  Nugget  τα  πάει  περίφημα,  ο  όγκος  είναι  επίπεδος  στο  δέρμα  και  δεν  έχει
χρώμα.Έμοιαζε πραγματικά άσχημο μαύρο, μοβ κόκκινο και αιμορραγούσε.Μέσα σε μια μέρα η
ρωγμή  στον  όγκο  είχε  το  μισό  μέγεθος  δύο  μέρες  αργότερα  εξαφανίστηκε  τελείως  και  η
αιμορραγία  σταμάτησε  και  αφαιρέθηκε.Αυτό ήταν πριν  από δύο  εβδομάδες.Είναι  σε  1/2  ga
ημέρα και το παίρνει καλά.Κοιμήθηκε πολύ τις πρώτες μέρες, τώρα έρχεται, το γλύφει και είναι
καλά.Χωρίς ταλαντευόμενα πόδια, ο Nugget τα πάει περίφημα.Πιστεύω ότι έπιασα τον Καρκίνο
έγκαιρα.Ο όγκος συρρικνώνεται γρήγορα και είναι νέος σκύλος.Πολύ παιχνιδιάρικο και πάλι.Σας
ευχαριστώ και πάλι Rick S." Ρον

«Νομίζω  ότι  οι  κυρίαρχοι  άνθρωποι  έχουν  υποστεί  πλύση  εγκεφάλου  και  οι  φαρμακευτικές
εταιρείες έχουν υποστεί πλύση εγκεφάλουοι περισσότεροι άνθρωποι τρώνε από τα χέρια τους,
άπληστοι άνθρωποι.Πιθανότατα δεν θα κάνουν ποτέ χρήση κάνναβης στο νοσοκομείο ή μέσω
οποιουδήποτε  γιατρού  της  δυτικής  ιατρικής.Εάν  δεν  μπορεί  να  κατοχυρωθεί  με  δίπλωμα
ευρεσιτεχνίας,  δεν  θα  βγάλει  χρήματα  για  τις  φαρμακευτικές  εταιρείες.Ευτυχώς  ζω  στην
Καλιφόρνια όπου έχει γίνει αποδεκτό και αγκαλιασμένο.

Έκανα την πρώτη μου παρτίδα RSO τον περασμένο μήνα.Το έδωσα και στα δύο σκυλιά μου,
καθώς και τα δύο έχουν μικρούς όγκους, καθώς και το τσοπανόσκυλο μου Shetland έχει μια
μορφή λύκου σκύλου.Όχι μόνο ένας από τους όγκους έχει συρρικνωθεί κατά 50% σε μερικές
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εβδομάδες,  αλλά  και  οι  δύο  φαίνεται  να  έχουν  περισσότερη  ενέργεια  κατά  τη  διάρκεια  της
ημέρας  και  κοιμούνται  πολύ  καλά  τη  νύχτα.Και  μάλιστα  φαίνεται  ότι  βοηθά  το  Shetland
Sheepdog  μου  με  τον  λύκο  του.Τους  δίνω  ένα  μικρό  κόκκο  ρυζιού  μεγέθους  RSO
χρησιμοποιώντας μια λιχουδιά.Έβαλα επίσης το RSO απευθείας στη μύτη της καθώς ο λύκος το
τρώει.Σε μια εβδομάδα η μύτη της φαίνεται ότι καλύτερο έχει εδώ και τουλάχιστον 4 χρόνια!

Πρόσφατα έφτιαξα και μια κρέμα προσώπου με λίγο RSO, θυμάμαι να μιλάει ο Rick στο βιβλίο
του.Το αγαπώ!Το δέρμα μου φαίνεται να είναι πιο λεία και λεία κάθε μέρα.Το παίρνω ακόμη και
από το στόμα ως προληπτικό.

Πρόσφατα έκοψα έναν καλοήθη γιγαντιαίο κυτταρικό όγκο της θήκης τενόντων από τον οπίσθιο
μηρό.Είχε μέγεθος πορτοκαλιού και ήταν τυλιγμένο γύρω από το ισχιακό μου.Ο γιατρός μου
είπε ότι είναι ένας πολύ σπάνιος όγκος και δεν είμαι σίγουρος γιατί εμφανίστηκε.Πήρα το λάδι
για  περίπου τρεις  εβδομάδες πριν από τη  χειρουργική  επέμβαση.Ανυπομονώ να λάβω την
τελική αναφορά παθολογίας με τη μέτρηση του όγκου.Πραγματικά πιστεύω ότι συρρικνώθηκε
από το RSO!

Σε ευχαριστώ Rick που αφιέρωσες τη ζωή σου σε αυτόν τον σκοπό, ξέρω ότι μαζί μπορούμε να
κάνουμε  τη  διαφορά.Οι  άνθρωποι  που  «θεραπεύονται»  πρέπει  να  συγκεντρώσουν  όλα  τα
ιατρικά τους αρχεία και να διαδώσουν τη λέξη.Νομίζω ότι εάν υπάρχουν αρκετές αποδείξεις με
καλή τεκμηρίωση, θα μπορούσαμε να έχουμε μια ευκαιρία να αποδείξουμε και να πείσουμε τα
κύρια οφέλη του RSO για την καταπολέμηση του καρκίνου.

Για άλλη μια φορά σε ευχαριστώ Rick.Είναι άνθρωποι σαν εσάς που μου δίνουν πίστη στην
ανθρωπότητα.Διατηρήστε την πίστη και την αποφασιστικότητά σας και να ξέρετε ότι το πάθος
σας έχει θεραπεύσει πολλούς και έχει κάνει πιστούς από πολλούς ανθρώπους.Είσαι όμορφη."
Άσλεϋ

«Μια άλλη ιστορία να προσθέσω στο βιβλίο!Το ζελατινάκι μου γλίστρησε και έπεσε (μπορώ
μόνο να υποθέσω, δεν είδα τι συνέβη) και έσκισε και τα δύο αγκίσματά του.Μια ταραχή σε ένα
άλογο δεν είναι ό,τι πιο εύκολο να τυλιχθεί και να διατηρηθεί καθαρό, στην πραγματικότητα, είναι
πραγματικά μάταιο!Μπορείτε να αγοράσετε τα πιο ακριβά περιτυλίγματα και εξακολουθούν να
γλιστρούν και να κολλάνε στην πληγή.Μετά από περίπου 4 μέρες που τύλιξα τις ταραχές του, τα
παράτησα.Δεν με βοηθούσε όταν έπρεπε να ξεκολλήσω τους επιδέσμους από τις πληγές του
ενώ μούλιαζα με έναν σωλήνα νερού για να το μαλακώσω.Δεν χάρηκε, ούτε κι εγώ ο καημένος!!
Γύρισα στο μόνο πράγμα που ξέρω για να θεραπεύσει τα περισσότερα...RSO!Έχουμε ένα βάζο
με «υπολείμματα» RSO που χρησιμοποιούμε τοπικά ή στο σωλήνα μας για να μας βοηθήσει να
κοιμηθούμε.Άρπαξα αυτό το βάζο και κατευθύνθηκα προς τα ταρσάκια!!Έτριψα τις πληγές του
με  το  λάδι.Τα  τύλιξε  και  ήλπιζε  για  το  καλύτερο.Ήρθε  το  πρωί,  τα  περιτυλίγματα  ήταν  στο
πάτωμα του πάγκου (καμία έκπληξη) και η πρώτη μου σκέψη ήταν, λοιπόν, ότι ήταν χάσιμο
RSO!Αλλά μετά από περαιτέρω επιθεώρηση, το RSO ήταν ακόμα κολλημένο στις πληγές και
είχε σκληρυνθεί σε μια ουσία που μοιάζει με πίσσα, δημιουργώντας ένα φράγμα για τις μύγες
και  για  το σφράγισμα των πληγών.Το άφησα.Δεν προσπάθησα να ξανατυλίξω ή τίποτα.Την
επόμενη μέρα...το ίδιο.

Πέρασαν τουλάχιστον 4 μέρες πριν αναγκάστηκα να ξανακάνω οτιδήποτε στις τσάντες του γιατί
το λάδι είχε κάνει έναν τόσο υπέροχο μπάντα!

Σήμερα είναι περίπου η 3η εβδομάδα από τον τραυματισμό του, έσφιξα τα αγκίσματά του και
μου πήρε 1/2 ώρα για να βγάλω το παλιό RSO από τα αγκίσματά του, εκθέτοντας το πρόσφατα
επουλωμένο/απαλλαγμένο δέρμα από κάτω.Εφάρμοσα ξανά το RSO και θα δούμε τι θα μας
φέρουν άλλες 4 μέρες.Θα είμαι σίγουρος ότι θα ανεβάσω και θα μοιραστώ φωτογραφίες.

Ευχαριστώ Rick --  Πιστεύατε ότι  όταν κάνατε την πρώτη σας παρτίδα RSO ότι  θα ξεχείλιζε
ακόμη και στον κόσμο των ιπποειδών;Είσαι καταπληκτικός!!" Ερείκη

-- Ευχαριστώ, Χέδερ.Το λάδι κάνει θαύματα για τα άλογα, όπως κάνει θαύματα για όλα τα άλλα
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ζώα.Κάθε ιδιοκτήτης αλόγων θα πρέπει να έχει έναν κουβά με λάδι για τα άλογά του.Ξέρεις πώς
είναι μαζί τους - ποτέ δεν ξέρεις πώς θα σε εκπλήξουν.JB

«Ο  σκύλος  μου  είχε  καρκίνο  των  οστών.Αρνήθηκα  όλες  τις  θεραπείες  που  μου  είπε  ο
κτηνίατρος,  αφαιρώντας  τον  ώμο  και  το  πόδι  του.Μου  είπαν  ότι  είχε  2  εβδομάδες  και  του
έδωσαν πολλά παυσίπονα.Τον έκαναν τόσο άρρωστο και έβλεπε σκατά.

Κάλεσε  έναν  φίλο  και  πήρε  κορόιδα  φτιαγμένα  από  το  λάδι.Του  το  έδινα  για  πόνο  και
λειτούργησε τέλεια.Δεν μπορούσε να περπατήσει πριν.

Λοιπόν, ένα μήνα αργότερα ο γιατρός δεν μπορούσε να πιστέψει ότι ήταν ακόμα εδώ και έκανε
περισσότερες  ακτινογραφίες  και  Ο  ΚΑΡΚΙΝΟΣ  ΕΦΥΓΕ...Αν  θέλετε  θα  πάω  να  πάρω  τις
ακτινογραφίες πριν και μετά και θα σας τις δημοσιεύσω.Είναι αληθινή ΚΑΝΝΑΒΗ ΣΚΟΤΩΝΕΙ
ΤΟΝ ΚΑΡΚΙΝΟ...» Τάμι

«JB, πέρυσι μου είπαν ότι το άλογό μου είχε 3 μήνες ζωής, η κάνναβη το κράτησε στη ζωή, αλλά
ταΐζω μόνο  τα  φύλλα της  καθώς είμαι  κοτόπουλο για  να  φτιάξω RSO.Θα το  έκανα,  τότε  η
Jeannie Herer, η οποία είναι φίλη μου από την 8η δημοτικού, με έβαλε να υποσχεθώ ότι ΜΗΝ το
κάνω μέχρι να έρθει κάποιος εδώ μαζί μου, καθώς είμαι ερημίτης και μου αρέσει έτσι.Ούτως ή
άλλως μόνο τα φύλλα έχουν κάνει όλους τους όγκους εκτός από έναν να εξαφανιστούν και ποτέ
δεν θα ξέρετε ότι έχει μελάνωμα.Έπρεπε να πεθάνει τον περασμένο Ιούλιο του 2011.Είναι υγιής
και χαρούμενη, αλλά θυμώνει αν δεν έχω γλάστρα για να την ταΐσω κάθε πρωί.Ευχαριστώ τον
καλό άρχοντα, ξέρω μερικούς φροντιστές στην περιοχή μου που δωρίζουν προϊόν για αυτήν!Θα
καυχηθώ λίγο και θα πω ότι ο Τζακ Χέρερ με ευχαρίστησε στο τελευταίο αναθεωρημένο βιβλίο
του που ήμουν μαχητής της ελευθερίας, φωνάζω για τα καλά της κάνναβης για πάνω από 40
χρόνια  τώρα!Θα  κερδίσουμε  τον  αγώνα,  νομίζω  ότι  μπορεί  να  είναι  στον  ορίζοντα!Ελπίζω
ελπίδα!» JoAnn

--  Ωραία,  JoAnn.Μην την θυμώσετε και  μην  της κάνετε  το RSO, δεν  είναι  τόσο δύσκολο ή
επικίνδυνο όσο φαίνεται και μπορείτε να προσπαθήσετε να το κάνετε με μια ή δύο ουγγιές και να
ενισχύσετε την αυτοπεποίθησή σας με αυτόν τον τρόπο.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Το  ίδιο  αποτέλεσμα  για  τη  γάτα  μου!!!Αλλά  εξακολουθούσα  να  αφαιρούσα  τον  όγκο
χειρουργικά.Ήταν  πριν  3-4  χρόνια.Καμία  επανεμφάνιση  όγκων!Έχει  τα  16  τηςουγενέθλια  τον
επόμενο μήνα!Ήξερα ότι υπήρχε κάτι περισσότερο για να «χορτάρω» από το πάρτι!» Ράιαν

«Θεράπευσα έναν καρκίνο στο μάτι της 16χρονης γάτας μου». Dan

Q.Αγαπητοί φίλοι, ελπίζω να σας βρίσκει καλά.Δίνω στον 8χρονο σκύλο μου, 40 lb. RSO για
τους όγκους που αναπτύσσονται στη δεξιά πλευρά του σώματός του.Σήμερα είναι η πρώτη του
μέρα θεραπείας και είναι νοκ άουτ και κοιμάται.Του έδωσα περίπου την ποσότητα ενός κόκκου
ρυζιού.Είναι  πολύ  αυτό;Για  πόσο  καιρό  και  πόσο  συχνά  θα  συνιστούσατε  να  του  δίνω  το
λάδι;Είμαι  μόνος  μου  στο  λάδι.Όσο  περνάει  ο  καιρός  συνηθίζω  όλο  και  περισσότερο  στα
«υψηλά». Πρέπει να χειρουργηθώ τον επόμενο μήνα και σκοπεύω να χρησιμοποιήσω το RSO
για  τον  πόνο  και  την  ανάρρωση  μου.Αν  μπορώ να  το  δουλέψω,  θα  είμαι  σε  αυτό  για  το
υπόλοιπο της ζωής μου.Ευλογίες και πολλές ευχαριστίες

ΕΝΑ.Κατερίνα, θα ανέβαλα τη χειρουργική επέμβαση, αν ήταν δυνατόν, μέχρι να φας, ας πούμε,
180 γραμμάρια λάδι σε ένα γραμμάριο την ημέρα (ή περισσότερο) σε τρεις δόσεις.Δώστε στον
σκύλο το μισό από αυτό,  αν πιστεύετε ότι  δεν αισθάνεται άνετα με αυτό που πήρε τώρα.Ο
ύπνος  είναι  μέρος  της  διαδικασίας  επούλωσης,  δεν  είναι  τίποτα  ανησυχητικό  και  είναι  ένα
σημάδι ότι το λάδι είναι ηρεμιστικό, αυτό που θέλετε.Όσο πιο ισχυρό και ηρεμιστικό, τόσο το
καλύτερο.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Γεια σου Jindrich!Σας μίλησα στις 9 Ιουλίου για τον κατοικίδιο αρουραίο του γιου μου (1,5 ετών)
που είχε έναν προεξέχοντα όγκο που αναπτυσσόταν πίσω από το δεξί  μπροστινό της πόδι
(περίπου 1 ίντσα σε διάμετρο).Άρχισα να της δίνω RSO 3 φορές την ημέρα και 1 εβδομάδα
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αργότερα ο όγκος ήταν μόλις ορατός.2 εβδομάδες μετά έφυγε!Συνέχισα να της δίνω μια δόση 3
φορές την ημέρα και  η αδερφή της παίρνει  επίσης δόση συντήρησης.Είναι και οι  δύο πολύ
χαρούμενοι  και  εκ  μέρους  τους  και  της  οικογένειάς  μου  θα  ήθελα  να  δώσω  ένα  τεράστιο
ευχαριστώ στον Rick και τον εαυτό σας για την παροχή των πιο σημαντικών πληροφοριών που
υπάρχουν!Η κάνναβη θεραπεύει τον καρκίνο!».

«Σας στέλνω την ενημέρωση για τον σκύλο μου που διαγνώστηκε με καρκίνο των οστών.Την 1η
Ιουνίου έχουν περάσει επτά μήνες, οι τελευταίες ακτινογραφίες δεν δείχνουν εξάπλωση στους
πνεύμονες.Βρήκαν ένα άθικτο σπάσιμο κοντά στην περιοχή του όγκου στο πόδι, δεν ξέρουν τι
να  κάνουν  με  αυτό.Κανονικά  αυτά  τα  σκυλιά  που  έχουν  διάλειμμα,  πρέπει  να  τα  βάλεις
κάτω.Κατέληξαν  στο  συμπέρασμα  ότι  οι  μηνιαίες  εγχύσεις  του  φαρμάκου  που  ονομάζεται
Zometa  το  διατηρούν  ανέπαφο,  επομένως  θα  τη  συνεχίσουν  στη  δοκιμή  ενώ  θα  λαμβάνει
μηνιαίες εγχύσεις Zometa.Αλλά δεν εξαπλώθηκε ο καρκίνος και δεν μπορούν να πάρουν τον
όγκο  που  ήταν  εκεί  πριν  από  7  μήνες.Απλώς  σκέφτηκα  ότι  θα  θέλατε  να  μάθετε.Αυτός  ο
επιθετικός  καρκίνος  συνήθως  αφαιρεί  τη  ζωή  του  σκύλου  μέσα  σε  4-6  μήνες  από  τη
διάγνωση.Εδώ  είναι,  7  μηνών,  ΔΕΝ  εξαπλώθηκε  καρκίνος.Ένα  άθικτο  κάταγμα  αλλά
εξακολουθεί να περπατά σαν να μην είναι τίποτα λάθος.» Λίντα

«Μετά από 9 εβδομάδες οι καρκίνοι του δέρματος στο σκύλο μου έχουν εξαφανιστεί ΤΕΛΕΙΩΣ!!
Δόση συντήρησης τώρα για το υπόλοιπο της ζωής του.Το οποίο πιστεύω ότι τώρα θα είναι όχι
μόνο πιο άνετο για εκείνον, αλλά και μεγαλύτερη ζωή.ΕΥΛΟΓΙΕΣ RS & JB!!>;-)» Πράσινο

«Η σκυλίτσα μου τα πήγε καλά στην αρχή με το μέγεθος του κεφαλιού της καρφίτσας για να
ξεκινήσει,  μετά  αυξήθηκε  μέχρι  να  πάρει  1-2  κομμάτια  μεγέθους  ρυζιού.Είναι  80  λίβρες
pit.Δυστυχώς, το λάδι που μπορώ να πάρω δεν είναι αρκετά υψηλό ποσοστό (82%), οπότε αν
και βελτίωσε την όρεξή της, βοήθησε στην αρθρίτιδα, βελτίωσε το τρίχωμα και το δέρμα της, δεν
βοήθησε τη μύτη της που είναι πιθανότατα καρκίνος της μύτης.Αν κάποιος εδώ είναι στο WA και
έχει 90+% λάδι, ευχαρίστως θα κάνω δωρεά για αυτό.» Επιβίωση

--  Προσπαθήστε  να  εφαρμόσετε  το  λάδι  τοπικά  στη  μύτη  της,  και  ίσως  προσπαθήστε  να
σηκώσετε λίγο τη μύτη της χρησιμοποιώντας ένα Q-tip ή κάτι παρόμοιο, αν δεν σας δαγκώσει γι'
αυτό.Μπορείτε επίσης να δοκιμάσετε να βάλετε το λάδι σε φούρνο που έχει ρυθμιστεί στους
130°  Κελσίου  για  περίπου  μία  ώρα  και  να  προσπαθήσετε  να  το  κάνετε  πιο
συμπυκνωμένο/δυνατό με αυτόν τον τρόπο.Ή κάντε υπομονή και δώστε στο λάδι περισσότερο
χρόνο». JB

«Ο σκύλος μου είχε 3 εβδομάδες ζωής.Μαζικοί όγκοι σε όλο το καθαρόαιμο πίτμπουλ σώμα
του...Μετά από 3 εβδομάδες οι όγκοι συρρικνώνονται στο ISO/RSO.Ορκίζομαι.Έχει κατουρήσει
μερικές φορές και έκανε μεθυσμένο,  αλλά ήξερα ότι  ήταν προς το καλύτερο.Είναι  ακόμα σε
αυτό.Ακόμα κι  όταν εξαφανιστούν,  θα  τον  κάνω το  φάρμακο του.Σας αγαπώ,  JB και  Rick."
Μποκάι

«Δίνω στο 14χρονο Pit μου λάδι εδώ και 4 εβδομάδες για καρκίνο.Μερικές φορές γίνεται λίγο
«τσιμπημένη»  και  μεθυσμένη  όταν  της  δίνω  πάρα  πολύ,  αλλά  όταν  τα  αποτελέσματα
εξαφανίζονται, κοιμάται σαν κουτάβι.Αρνήθηκε να πάρει κτηνιατρικά φάρμακα, οπότε πήραμε
λίγο λάδι.Ακόμα νωρίς, αλλά καταγράφω την πρόοδό της.Χρειάστηκε περίπου μια εβδομάδα για
να συνηθίσει το λάδι και να ανοίξει ξανά όρεξη.Ζηλεύω, καθώς σε αυτή τη φάση μπορούμε να
αντέξουμε οικονομικά μόνο το λάδι για αυτήν.Λατρεύω τις όμορφες ιστορίες όλων!» Janine

«Είχε παρενέργειες ο σκύλος σας;Θέλω και τον σκύλο μου πάνω του.Είναι λαγωνικό». Μαρία

«Καμία παρενέργεια.Έκανε, όπως κάνουν τα σκυλιά όταν μασούν γρασίδι ή οτιδήποτε άλλο για
να  βοηθήσει  με  το  τσούξιμο,  για  να  καθαριστούν.Κανείς  (συμπεριλαμβανομένων  των
κατοικίδιων) δεν κάνει αυτοθεραπεία σε οτιδήποτε προκαλεί αρνητικές παρενέργειες.Απλώς δεν
είμαστε φτιαγμένοι για να λειτουργούμε με αυτόν τον τρόπο». Ο Τίλμαν

«Έσωσα  τη  ζωή  του  σκύλου  μου  από  μια  αυτοάνοση  ασθένεια  στην  οποία  τα  στεροειδή
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σταμάτησαν να λειτουργούν.Χωρίς παρενέργειες!» Γιάννης

«Έχω δει τα αποτελέσματα από πρώτο χέρι ενός σκύλου που παίρνει RSO…Τις πρώτες μέρες
η  Ruby  (ένας  12χρονος  σκύλος)  ήταν  ακόμα  άρρωστος  και  έτρεμε  λίγο,  ανησυχητικά
συμπτώματα αν είστε δύσπιστοι σχετικά με το θέμα, αλλά μπορώ να σας διαβεβαιώσω 1 μήνα
μετά τη θεραπεία και ο σκύλος αναπηδά γεμάτος ζωή τρέχοντας σκάλες πηδώντας στο κρεβάτι
και καρέκλες γεμάτες ενέργεια όλη την ώρα πολύ παιχνιδιάρικο και πάλι.Κάποτε τα μάτια ήταν
υγρά και είχαν γκρι κάλυμμα τώρα έχουν επανέλθει εντελώς στο φυσιολογικό.Η Ruby είχε μια
αρκετά μεγάλη ανάπτυξη στο εσωτερικό του ποδιού της που ήταν εκεί για χρόνια και τώρα αφού
έτρωγε  λάδι  κόντεψε  να  πέσει!!!Χάρη  στον  Rick  Simpson  xxx  bless  this  oil,  λειτουργεί
πραγματικά, γιατί ΔΕΝ υπάρχουν μαρτυρίες για να πούμε ότι δεν ισχύει...;» Μπρετ

«Σήμερα είναι η 3η μέρα για μια θεραπεία στον σκύλο μου με RSO (Rick Simpson Oil) που είναι
συμπύκνωμα κάνναβης για φαρμακευτική θεραπεία για πολλές σοβαρές παθήσεις.Είναι 13 ετών
και  περίπου 7πριν από μήνες,  έπαθε κάτι  που της προκάλεσε υπερβολική μούχλα,  μεγάλη
βλέννα  και  μερικές  μέρες  ήταν  ληθαργική.Το  έψαξα  στο  Διαδίκτυο,  είπα  "βήχας  ρείθρων  ή
κρυολόγημα σκύλου", οπότε πήρα μερικά αντιβιοτικά εδώ και την ξεκίνησα σε ένα μάθημα.Δεν
βοήθησε καθόλου, οπότε την πήγαμε στον κτηνίατρο.

Φυσικά, ήθελαν να κάνουν εξετάσεις αίματος, ακτινογραφίες και έλεγχο βλέννας.Περίπου 500 σε
λογαριασμούς κτηνιάτρου, αρνήθηκα, οπότε την ξεκινήσαμε με ένα ευρύ αντιβιοτικό το οποίο
επίσης δεν το άγγιξε σε ένα μήνα.Την πήρε πίσω και πήρε δύο ακόμη ισχυρότερα αντιβιοτικά, τα
πήρε ένα μήνα θρησκευτικά.Ούτε το άγγιξε!

Τότε  λοιπόν  ο  κτηνίατρος  δοκίμασε  ένα  μυκητοκτόνο  φάρμακο...ΑΚΟΜΑ ΔΕΝ ΑΓΓΙΞΕ  ΤΗΝ
ΑΡΡΩΣΤΙΑ ΤΗΣ!!Είναι δύσκολο να προσδιορίσεις τι δικαιολογείται να ξοδέψεις για ένα σκύλο 13
ετών...Έτσι, σταμάτησα όλα τα φάρμακα πριν από περίπου ένα μήνα για να αφήσω το σώμα
της να αναρρώσει και την ξεκίνησα με RSO μόλις πριν από 3 ημέρες, συνολικά 6 δόσεις και
είναι ένα εντελώς νέο σκυλί!

Ούτε μύξα, ούτε βήχας, έχει τα μούτρα και γενικά έχουμε δει ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ βελτίωση.Απίστευτο
πραγματικά.Από την προσωπική μου εμπειρία, μπορώ να βεβαιώσω ότι αυτό είναι ένα φοβερό
σουρεαλιστικό φάρμακο.Σας ευχαριστώ μέσα από την καρδιά μου!» Επιβίωση

«Ο μποξέρ μου με ψάχνει για να πιάσει τον καπνό.Την έχουν πιάσει να στέκεται πάνω από το
λιβάνι  μας  προσπαθώντας  να  πιάσει  και  το  βουητό...μαθαίνει  ότι  δεν  είναι  όλος  ο  καπνός
φιλικός.Ελπίζω το σκυλάκι σας να γνωρίσει το λάδι σύντομα!!” Αύγουστος

«Έχω μια 13χρονη 14χρονη Golden Newfie (50% golden retriever 50% new foundland) και
έκλαιγε  τόσο  πολύ  επειδή  οι  γοφοί  της  την  πονούσαν  τόσο  πολύ  επειδή  προφανώς  είχε
αρθρίτιδα (παλιός σκύλος + δάπεδα από σκληρό ξύλο) και πατέρας και αδερφός αρνήθηκαν να
την πάνε στους κτηνίατρους, οπότε θα αγόραζα στον σκύλο μου μια τσάντα 40$ και όταν αρχίσει
να πονάει, θα την κάπνιζα λίγο και έκανε σαν κουτάβι.Χωρίς γκρίνια, γκρίνια, δεν είχε πρόβλημα
να περπατήσει ή να κάνει πράγματα και κοιμόταν ήσυχη.

Είχε επίσης έναν όγκο κατά τη διάρκεια αυτής της περιόδου.Τελικά έπεισα τον πατέρα μου να
την πάει στους κτηνίατρους (είπα αν χρειαστεί να την αφήσουν κάτω, θα το κάνουμε, αλλά θέλω
μια γνώμη VETS πριν κλείσουμε ραντεβού) φτάνουμε εκεί και εξετάζει τον σκύλο μου.Στο τέλος
του ραντεβού είπε ότι ήταν το πιο υγιές σκυλί που είχε δει ποτέ στην ηλικία της!

Έχει ελάσσονα αρθρίτιδα και είπε ότι δεν είχε ιδέα πώς δεν ήταν πολύ χειρότερο και ο όγκος της
ήταν στο μέγεθος ενός μπέιζμπολ;Ναι, τώρα είχε το μέγεθος μιας τσίχλας!Είπε ότι το φάρμακο
για την αρθρίτιδα που της έβαζαν θα βοηθούσε στο να διατηρηθεί το περιεχόμενό της ήταν 150
$ για μια συνταγή 30 ημερών και ΚΑΤΑΒΑΣΕ.Σταμάτησα να την καπνίζω για να δω αν άξιζε τον
κόπο το φάρμακο.Οχι.Πάλεψε να τα πάρει, της έκανε δυσκοιλιότητα και πονούσε συνέχεια!

Με το ζιζάνιο, ερχόταν κατευθείαν σε μένα να καθίσω εκεί και ήξερε τι έπαιρνε και το λάτρευε!
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Βοήθησε τον όγκο της να εξαφανιστεί, έχει βεβαιωθεί ότι η αρθρίτιδα της είναι σχεδόν καθόλου
σε σημείο που δεν χρειάζεται  να την καπνίσω ποτέ γιατί  δεν την ενοχλεί  ούτε  καν τη μισή
ποσότητα από αυτήν που κάπνιζε πριν την κάπνισα.Η μαριχουάνα είναι ένα θαυματουργό φυτό
και  έχει  κάνει  τα  σκυλιά  μου  τη  ζωή  μεγαλύτερη  και  υγιέστερη!Θα  έκανα  τα  πάντα  για  το
κοριτσάκι μου!Είναι η περηφάνια και η χαρά μου!» Bethany

«Ο σκύλος μου είναι ένας Βελγικός Ποιμενικός 13 ετών.Πριν από μερικά χρόνια εμφανίστηκε
ένα μικρό εξόγκωμα στο πλάι του.Ξαφνικά άρχισε να αυξάνεται με ανησυχητικό ρυθμό πριν από
λίγους  μήνες.Δυστυχώς  διαγνώστηκε  με  καρκίνο...και  όχι  μόνο  το  ένα  κομμάτι.Μετά  από
εξέταση  είχε  πολλά.Είχε  και  άλλα  προβλήματα...Κυρίως  αρθρίτιδα  και  δυσφασία  ισχίου.Η
χειρουργική  επέμβαση  δεν  ήταν  επιλογή,  καθώς  ήταν  αμφίβολο  ότι  θα  επιζούσε  από  το
αναισθητικό.Δεν άντεχα να τον βλέπω να υποφέρει... μετά βίας περπατούσε και είχε σταματήσει
να τρώει.Αποφάσισα να δοκιμάσω να του δώσω λάδι κάνναβης ως τελευταία προσπάθεια να
τον βοηθήσω.Ο συνεργάτης μου Πατ και εγώ του δώσαμε μια μικρή ποσότητα (περίπου στο
μέγεθος ενός κόκκου ρυζιού) σε ένα μπισκότο.Τον επηρέασε πολύ...στάθηκε ασταμάτητα στα
πόδια του και κοιμόταν για ώρες.

Τροποποιήσαμε τη δόση τις επόμενες ημέρες και παρατηρήσαμε ότι η όρεξή του βελτιώθηκε
αμέσως.Άρχισε  επίσης  να  κινείται  πολύ  πιο  εύκολα  και  η  στάση  του  ήταν  πολύ  πιο
λαμπερή.Καθώς  περνούσαν  οι  μέρες  αυξήσαμε  σιγά  σιγά  τη  δόση  του.Έχουν  περάσει  3
εβδομάδες  και  σχεδόν  δεν  τον  αναγνωρίζω  ως  το  ίδιο  σκυλί.Αυτός  είναι  ευτυχισμένος!
Κουνώντας την ουρά του, παιχνιδιάρικο, τρώει, και το καλύτερο από όλα ο όγκος είναι το μισό
του μεγέθους που ήταν πριν  ξεκινήσουμε  το  λάδι!!!!Θα συνεχίσω τη  θεραπεία του (είμαστε
αρκετά  τυχεροί  που  μπορούμε  να  προμηθευτούμε  το  δικό  μας  λάδι)  και  θα  σας  κρατάω
ενήμερους.Περιμένω να δω αυτούς τους όγκους να εξαφανίζονται εντελώς!!!!!!!!» Τζόζι

«Έχω ξεκινήσει το μικρό μου pomeranian με το λάδι γιατί έχει κατάρρευση τραχείας και συγγενή
καρδιακή ανεπάρκεια.Δεν έπαιρνε τα κανονικά του φάρμακα από το καλοκαίρι και δεν έχει βήξει
σχεδόν καθόλου για πρώτη φορά από το καλοκαίρι (έβαζε συνεχώς και έβλεπε τα φάρμακά του
ακόμα και τα φαρμακευτικά του προϊόντα που του έδινε ο γιατρός).Έχει περισσότερη ενέργεια
και τα πάει καλύτερα από ό,τι όταν έπαιρνε φάρμακα». Κάρεν

«Ο σκύλος μου έχει επίσης σβώλους και του έχω δώσει λάδι, αλλά νομίζω ότι ήταν λίγο πολύ
νυσταλέος, έμοιαζε σαν να ήταν μεθυσμένος, ήταν Rottweiler 135 lbs, οπότε πρέπει να αλλάξω
την ποσότητα που του δίνω .Αλλά πιστεύω ότι θα τον βοηθήσει». Πέτρος

Q.Γεια σας, απλά αναρωτιέμαι αν το τοπικό RSO θα ήταν κατάλληλο για έναν βάτραχο που
μόλις είχε σπάσει το ένα από τα πίσω του πόδια και τώρα πρόσφατα ακρωτηριάστηκε;Ίσως ένα
μικρό ταμπονάρισμα στο εκτεθειμένο κόκκαλο θα βοηθούσε αυτόν τον μικρό τύπο;Ή μήπως
πολύ  δυνατό  για  ένα  τόσο  μικρό  πλάσμα;Ευχαριστώ  και  ο  Θεός  ευλογεί  για  τη  λήψη  του
μηνύματος!

ΕΝΑ.Αν και οφείλω να ομολογήσω ότι δεν έχω αντιμετωπίσει ποτέ ένα βάτραχο με το λάδι,
όπως το βλέπω είναι όσο περισσότερο λάδι και όσο πιο γρήγορα, τόσο το καλύτερο.Θα έβαζα
και  λίγο  στο  φαγητό  της.Το  χειρότερο  σενάριο  είναι  ότι  ο  καημένος  βάτραχος  θα
λιθοβοληθεί.Μεγάλο θέμα.Τις καλύτερες ευχές, JB

«Είχα μια φίλη της οποίας ο σκύλος είχε γλαύκωμα και έκανε «ένα πείραμα», έδωσε κάνναβη
στο σκύλο του για μια εβδομάδα και της έλεγξε την πίεση των ματιών… ο κτηνίατρος είπε ότι δεν
είχε  δει  ποτέ  την  πίεση  να  μειώνεται  τόσο  γρήγορα…τότε,  Μην  της  δώσω κανένα  για  μια
εβδομάδα και την πήρε... ο κτηνίατρος μετά ζήτησε από το ότι έκανε επειδή η πίεση ήταν τόσο
υψηλή που της χάλασε την όραση...όταν απάντησε στον κτηνίατρο σχετικά με το «πείραμά» του,
ο κτηνίατρός του τον ενθάρρυνε να συνεχίσει τις θεραπείες κάνναβης!!!!!» Γκάρετ

«Έχω δώσει πολλές φορές κάνναβη στο παλιό μου σκύλο.Βοήθησε πάρα πολύ στον πόνο και
διευκόλυνε τις τελευταίες της μέρες.Την ημέρα που την έβαλα κάτω, της έδωσα μπριζόλα να βγει
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για να απολαύσει τον ήλιο με μερικές λιχουδιές σκύλου με δαντέλα κάνναβης.Απόλαυσε την
τελευταία της φορά μαζί μου και ήταν ήσυχη όταν ήρθε η ώρα». Σαμάνθα

«Τα ζώα μου και εγώ παλεύαμε για να σώσουμε κάποιο άγνωστο ζωύφιο, τρομερές πληγές,
κάνναβη.Αν και τα κατοικίδιά μου λιθοβολούνται σαν άγαλμα βράχου, γίνονται καλύτερα όπως κι
εγώ.Ό,τι  κι  αν  είναι  αυτό  είναι  φρικτό,  οι  κτηνίατροι  ή  οι  γιατροί  δεν  κατάφεραν  να  το
καταλάβουν». -- Είναι καλύτερα να σε λιθοβολούν σαν βράχο άγαλμα παρά κρύο και νεκρό.Αυτό
είναι το μόνο που ξέρω, JoAnn.lol, JB

«Ποτέ  δεν  έδωσα ιδιαίτερη  σημασία  στα  λάδια.Μετά  δοκίμασα  ένα  βάμμα  ...αγία  γαμημένη
μόλυ ...Το δίνω στον σκύλο μου είναι σαν 12 και πραγματικά τη βοηθάει να τρώει παίζει και είναι
σαν τον παλιό της εαυτό.Δοκίμασε γλυκοζαμίνη αλλά δεν αγγίζει καν τον πόνο της...Ποτέ δεν
σκέφτηκα να το δώσω στον σκύλο μου μέχρι που είδα άλλους εδώ να το είχαν κάνει...αλλά ναι
το λάδι είναι τρομερά καλό...ευχαριστώ όλους αν ο σκύλος μου μπορούσε να σας ευχαριστήσει,
είμαι σίγουρος ότι θα... ειρήνη.. .» Κάρυ

«Γιάτρεψα  το  κουνάβι  μας  από  το  ινσουλίνωμα  που  δημιούργησε  τον  καρκίνο  του
παγκρέατος.Ανεβείτε  κρυφά,  η  «γούνινη  οικογένειά  σας» σας χρειάζεται.Εδώ είναι  η Flower
κατά τη διάρκεια της θεραπείας της, είναι λίγο σταυρομάτια εδώ και έτοιμη για έναν ξεκούραστο
ύπνο..!» Hempy

"Ένα από τα δύο σκυλιά μου δεν έχει πλέον επιληψία λόγω του ελαίου κάνναβης." Κάρολος

«Έχω ένα ροτβάιλερ και  μου είπαν στα Χριστούγεννα ότι  είχε  καρκίνο  στο στομάχι  και  δεν
υπήρχε τίποταθα μπορούσαν να κάνουν και έχει 2 μήνες ζωής max.Τον δοκίμασα λοιπόν σε
λάδι που έφτιαξα μόνη μου.Τον έκανα σάρωση πριν από 2 εβδομάδες.Ο καρκίνος έχει φύγει».
Ίαν

«Το δίνω στο εργαστήριο μου 13 ετών.Μετά κυνηγάει μια μπάλα σαν να ήταν 2». Στέφανι

«Γιάτρεψα το μελάνωμα του pitbull μου». Μπράντον

«Μόλις  παρέλαβα  το  ροτβάιλερ  μου  από τον  κτηνίατρο  μετά  το  2ο  χειρουργείο  της  για  να
«πάρουμε τον υπόλοιπο καρκίνο που δεν μπορέσαμε να πάθεις την πρώτη φορά». Της δίνω
RSO εδώ και ένα μήνα, καθώς και τρίβω βάλσαμο κάνναβης στο σημείο της τομής.Μάντεψε?Ο
χειρουργός είδε  «ΔΕΝ ΟΡΑΤΟΣ ΚΑΡΚΙΝΟΣ».Θα πρέπει  να περιμένω τα αποτελέσματα του
εργαστηρίου για να βεβαιωθώ, αλλά θα έλεγα ότι έχω το δικό μου θαύμα 100 λιβρών». Joni

«Η γάτα του ξαδέρφου μου είχε τη μορφή γάτας του Πάρκινσον.Ο Weed ήταν το μόνο πράγμα
που τον ηρεμούσε και σταμάτησε τους σπασμούς του και σίγουρα επέκτεινε και βελτίωσε τη ζωή
του.Μακριά από το να είναι η αιτία του θανάτου του ή να είναι τοξικό για αυτόν!Παρεμπιπτόντως,
η ξαδέρφη μου το χρησιμοποιούσε εκείνη τη στιγμή για να κρατήσει υπό έλεγχο την επιληψία
της!Αποτελεσματική φαρμακευτική αγωγή για ανθρώπους και ζώα!». Enñio

«Ξεκινήστε με λίγη ποσότητα σε τυρί ή κρέας με ό,τι θα φάνε!Το rottie μου είναι 100 λίβρες και
μισός κόκκος ρυζιού είναι αρκετός!Ένας ολόκληρος κόκκος ρυζιού τον αφήνει να κάθεται με τα
σάλια για 4-6 ώρες». Greg

«Ο σκύλος μου έφαγε διαστημικά κέικ αξίας ενός μήνα χωρίς παρενέργειες, εκτός από έναν
πολύ μεγάλο ύπνο». Ned

"Τόσο αληθές.Ένα από τα αγαπημένα τετράποδα μέλη της οικογένειάς μας είχε όγκο στο δέρμα
για μια καλή πενταετία ακριβώς κάτω από τον αγκώνα της.Το οποίο μεγάλωσε κάθε χρόνο.Όταν
έγινε  11  ετών.  παλιά  άρχισε  να  δείχνει  σημάδια  διπλότητας  ισχίου.Αντί  να  τη  γεμίζει  με
παυσίπονα που θα μπορούσαν να καταστρέψουν το συκώτι  και  τα  νεφρά της.Αρχίσαμε  να
πασπαλίζουμε με μπουμπούκια ξανά ατμίσματος στο φαγητό της ή ως λιχουδιά.Της άρεσε η
γεύση των ελαφρά ψημένα λουλούδια.Τότε άρχισε να είναι  πιο  δραστήρια.Μετά από μερικά
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χρόνια θρησκευτικής αγωγής της με επαναατμισμένη κάνναβη, ο όγκος της στον αγκώνα της
άρχισε να μειώνεται σε ένα χαλαρό δέρμα.Έζησε μέχρι τα 14 της χρόνια.Ποτέ δεν παρέλειψε να
μας κοιτάξει με στοργικά μάτια.Μέχρι που δεν μπορούσε πια να είναι σκύλος που μπορούσε να
τρέξει και να πηδήξει.Έτσι, λάβαμε την πιο δύσκολη απόφαση να βάλουμε τέλος στα βάσανά
της μέσω ενός ευγενικού και στοργικού οικογενειακού κτηνιάτρου με τον οποίο συνεργαζόμαστε
για πάνω από μια δεκαετία.Λίγες μέρες πριν από τα Χριστούγεννα, ο κτηνίατρος και η γυναίκα
του ήρθαν στο σπίτι μας στο δρόμο τους για να μας βοηθήσουν στη μετάβασή της.*δάκρυα*
Συνολικά η κάνναβη είναι θεραπεία για πολλά βάσανα.Γέρασε στα βαθιά της γεράματα λόγω της
αγάπης μας και της αγάπης μας για ένα αληθινό μυστήριο.... ΚΑΝΝΑΒΗ.

«Ναι, το ξέρω, ο σκύλος μου πέθανε στα τέλη Απριλίου και το τελευταίο πράγμα που κάναμε
μαζί, κάπνισα λίγο χόρτο μαζί του και τελικά πονούσε.Πήγε να κοιμηθεί ήσυχος». Μοργκάνα

"Καλό να ξέρω.Πιστεύετε ότι θα λειτουργούσε και για τα ανθρώπινα κατοικίδια, στη σπονδυλική
στήλη;» Μπρέντα

«Έχεις ανθρώπινο κατοικίδιο;» Κόλιν

«Πού μπορώ να βρω ένα από αυτά τα ανθρώπινα κατοικίδια;Ακούγονται ιντριγκαδόρικα.Θέλω
να εκπαιδεύσω τον δικό μου να ασχολείται με την κηπουρική.Είναι αρκετά έξυπνοι για να το
κάνουν αυτό, νομίζετε;» Σάσα

«Ναι, λειτουργεί και σε ανθρώπινα κατοικίδια.Ευχαριστώ για αυτό - με έκανε να γελάσω." JB

«Χρησιμοποιούσα μπουμπούκια γλάστρας (μικρές ποσότητες) στο κουνέλι μου με μια ανάπτυξη
πάνω από το ένα μάτι της.Η ανάπτυξη εξαφανίστηκε και διατήρησε την όρασή της.Μόνο ένα
μήνα θεραπεία και ήταν όλα καθαρά.(Με επίβλεψη κτηνίατρου).Τώρα έχω έναν σπουδαίο Δανό
που έχει  εγκεφαλικά  προβλήματα και  επιληπτικές  κρίσεις.Καπνίζω για  τον  λύκο  μου  (χωρίς
σενάρια dr, μόνο μαριχουάνα και ο Δρ. ξέρει) και ο μεγάλος Δανός κοιμάται στον καναπέ δίπλα
μου.Με τα φάρμακά της για επιληπτικές κρίσεις και να είναι στο σπίτι μου (την υιοθέτησα πριν
από  6  εβδομάδες)  δίπλα  μου  όταν  το  κάνω,  δεν  έχει  επιληπτικές  κρίσεις  εδώ  και  5  1/2
εβδομάδες και παίρνει  κιλά,  περπατά καλύτερα και  απλά πιο άνετα .Πρόσθεσα επίσης λάδι
καρύδας, 2 κουταλιές της σούπας καθημερινά, στη ρουτίνα της και δείχνει εξαιρετική πρόοδο
στην κινητικότητα και την ασθένειά της.» Ομιχλώδης

«Η 9χρονη πυγμάχος μου είχε έναν όγκο στην πλάτη της περίπου στο μέγεθος ενός μάρμαρου
«σκοπευτή»...όχι τόσο μεγάλο όσο μια μπάλα του πινγκ πονγκ.Την ξεκίνησα από το στόμα RSO
3xday.Ανέχτηκε καλά τη δόση και ο όγκος τελικά βγήκε από το δέρμα αφήνοντας ουσιαστικά μια
τρύπα.Ένα συνεχές σχήμα RSO και αντιβιοτικών μέχρι να κλείσει τελείως.Είναι τόσο καλή όσο
καινούργια χωρίς κανένα όγκο και καμία παρενέργεια.Ωστόσο, το Doberman μου δεν ανέχεται
πολύ καλά το RSO και πρέπει να παίρνει πολύ μικρότερες δόσεις.Αλλά και αυτός θεραπεύτηκε
από αυτό». Κάρεν

«Συνήθιζα να θεραπεύω τον γέροντα σκύλο μου φυσώντας καπνό στο αυτί του.Το λάτρεψε και
συμπεριφερόταν σαν κουτάβι  και  όχι  σαν 21χρονος σκύλος  (ανθρώπινα  χρόνια)  με  κακούς
γοφούς και αρθρίτιδα». Τζίνα

«Το έλαιο κάνναβης έσωσε το γερμανικό ποιμενικό σκύλο μου όταν διαγνώστηκε με καρκίνο
σπλήνας, τώρα είναι 9 ετών και βρίσκεται σε ύφεση και τα πάει καλά». Παύλος

«Το 6χρονο αρσενικό μου ανέπτυξε σοβαρή αρθρίτιδα.Χρειάστηκαν 3 εβδομάδες για να τον
βάλω  ξανά  σε  λειτουργία.Δίνω  στα  3  σκυλιά  μου  μια  προληπτική  δόση  δύο  φορές  την
εβδομάδα...Δεν  έχω  ποτέ  λογαριασμούς  κτηνιάτρου...Τους  βλέπω  στο  απόγειό  τους
καθημερινά...Το  έλαιο  κάνναβης  είναι  απαραίτητο  μέρος  της  διατροφής  μας  από  ό,τι  με
αφορά...Είμαι με δέος για αυτό το φυτό...όλη την ώρα...» Σπάρκι
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συμπέρασμα 

«Jindrich Bayer: ΔΕΝ ΜΠΟΡΕΙΣ ΜΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΟΡΘΟΛΟΓΙΚΑ ΧΩΡΙΣ ΚΑΝΝΑΒΗ.

Rick Simpson: Έτσι είναι!

JB:Απλώς δεν μπορεί να γίνει.

Ένα  απλό  παράδειγμα…  Αν  επιμείνουμε  στην  ιατρική.Η  Τσεχία  ξοδεύει  περίπου  ένα
δισεκατομμύριο δολάρια μόνο για διαβητικούς.Υπάρχουν 800.000 από αυτούς!

[Τώρα  ο  JB,  απευθυνόμενος  στον  JAKA—μουσικό,  ακτιβιστή  κάνναβης,  ΔΙΑΒΗΤΙΚΟ—που
κάθεται αριστερά στον Rick και αυτόν…]

Ξέρετε μόνοι σας τι κάνει το λάδι για τον διαβήτη.ΕΑΝ ΜΠΟΡΟΥΣΑΤΕ ΝΑ ΤΡΩΤΕ 4 ΓΡΑΜΜΑΤΑ
ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΕΝ ΘΑ ΧΡΕΙΑΖΑΤΕ ΚΑΘΟΛΟΥ ΤΗΝ ΙΝΣΟΥΛΙΝΗ.

Και ξοδεύουμε ένα δισεκατομμύριο δολάρια κάθε χρόνο...και τα λεφτά φεύγουν από την Τσεχία
και πάνε κάπου...Και δεν επιστρέφει ποτέ!

[Γελάει με δυσπιστία…]

Και αυτό είναι μόνο ο διαβήτης!Στη συνέχεια, προσθέστε καύσιμο, όπως είπε ο Ρικ… Εντάξει
[σας δίνω...ίσως...], όχι όλα τα αυτοκίνητα, όχι τα πάντα… Αλλά αν το 50%… Αν [απλώς] όλα τα
τρακτέρ λειτουργούσαν με αυτό το [ΚΑΥΣΙΜΟ ΚΑΝΑΝΑΣΗΣ]… Γιατί όχι;;;

Μετά, η τιμή των τροφίμων πέφτει, λογικά...Γιατί όταν δεν χρειάζεται να πληρώσεις 1, 2, 3 ευρώ
για ένα λίτρο βενζίνης για να τροφοδοτήσεις ένα φορτηγό/τρακτέρ… Τότε, λογικά, το φαγητό
μπορεί  να  είναι  φθηνότερο.
Και οι άνθρωποι δεν έχουν λεφτά…

Το κράτος πρέπει να φροντίσει οι άνθρωποι να φάνε και να επιβιώσουν.Όχι ότι πεθαίνουν...

RΜΙΚΡΟ:Και όχι μόνο αυτό, αλλά οι αγρότες έχουν το δικαίωμα να καλλιεργήσουν αυτήν την
καλλιέργεια  για  να  βοηθήσουν  στη  διατήρηση  της  ύπαρξής  τους.Σε  όλη  την  ιστορία,  ήταν
γνωστό ότι αυτό το φυτό χρησιμοποιήθηκε ως θαυμάσια τροφή για τα ζώα, αφού αφαιρούσαν το
έλαιο σπόρων κάνναβης από τους σπόρους,  αυτά τα κέικ  σπόρων ταΐζονταν στα ζώα.Είναι
μερικές  από  τις  καλύτερες  ζωοτροφές  στον  πλανήτη!Έτσι,  αυτό  όχι  μόνο  θα  τους  παρείχε
φάρμακα για τη θεραπεία των ζώων τους, αλλά θα τους παρείχε επίσης μια πηγή τροφής για τα
ζώα τους.

Και είναι όπως είπε ο Jindrich...Για οποιαδήποτε χώρα, να προσπαθήσει να λειτουργήσει μια
οικονομία  χωρίς  τη  χρήση  κάνναβης…  Ή  για  οποιονδήποτε  αγρότη  να  προσπαθήσει
πραγματικά  να  ασκήσει  αυτό  το  επάγγελμα  και  να  μην  του  επιτραπεί  να  καλλιεργήσει
κάνναβη,θα  ήταν  μόνο  μια  άσκηση  ματαιότητας»!Οι  αγρότες  χρειάζονται  το  δικαίωμα  να
καλλιεργήσουν αυτό το φυτό.Και όλοι πρέπει να έχουν το ίδιο δικαίωμα να παρέχουν τις δικές
τους απαιτήσεις.Όλοι πρέπει να έχουμε αυτή την ελευθερία...

JB:Θα προτιμούσατε να τρώτε κρέας από ζώα που τρέφονταν με ανθυγιεινή τροφή και είχαν
ενέσεις αντιβιοτικά ή θα προτιμούσατε να τρώτε κρέας από ζώα που τρέφονταν με κάνναβη και
δεν θα χρειάζονταν καθόλου αντιβιοτικά;

Θα προτιμούσατε να τρώτε κοτόπουλο που τρέφεται με σπόρους κάνναβης και είναι υγιεινό—
δεν υποφέρει από όλες αυτές τις κακές συνθήκες—ή θα προτιμούσατε να φάτε το βιομηχανικό
προϊόν;Θα προτιμούσατε να τρώτε κυπρίνο ή [δηλαδή]  ψάρι—το οποίο θα είναι πλούσιο σε
Ωμέγα-3, 6, 9 επειδή θα τρέφεται από τους σπόρους κάνναβης—ή θα προτιμούσατε να τρώτε
ψάρια  που  τρέφονται  με  αλεσμένα  φύλλα  ή  νεκρά  ζώα;Είναι  τόσο  απλό…  ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ…
Πληρώνεις  πάρα  πολλά  και  τα  λεφτά  φεύγουν  από  τη  χώρα.Θέλεις  τα  λεφτά  εδώ.ΚΑΙ  ΤΙ
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ΚΑΛΥΤΕΡΟ - ΟΤΑΝ ΔΕΝ ΧΡΕΙΑΖΕΤΑΙ ΝΑ ΞΑΝΑΔΕΙΣ ΤΑ ΧΡΗΜΑΤΑ...[τότε] ΔΕΝ ΧΡΕΙΑΖΕΤΑΙ
ΝΑ ΚΕΡΔΙΣΕΙΣ ΤΑ ΛΕΦΤΑ…» (απόΜανιφέστο Κάνναβηςντοκυμαντέρ,διαθέσιμο στο Youtube)

«Επιτρέψτε μου να συνοψίσω τα περισσότερα από όσα συμβαίνουν γύρω από το Rick Simpson
Oil.Οι οδηγίες λένε στους ανθρώπους στους Α, Β, Γ και Δ.Οι άνθρωποι τα διαβάζουν και ρωτούν
- αν δεν κάνω το Α, θα λειτουργούν ακόμα τα Β, Γ και Δ;Εάν δεν κάνω το Β, θα εξακολουθούν να
λειτουργούν τα Α, Γ και Δ;Αν δεν κάνω το Γ, θα λειτουργήσουν τα Α, Β και Δ;Κι αν δεν κάνω το D,
θα  εξακολουθούν  να  λειτουργούν  τα  Α,  Β  και  Γ;Και  τι  γίνεται  αν  κάνω  τα  Α,  Β,  Γ  και  Δ,
διαφορετικά, θα εξακολουθεί να παράγει το πραγματικό;

Η γενική απάντηση είναι: όχι, δεν θα γίνει.Εάν θέλετε να δημιουργήσετε το RSO, ακολουθήστε
τις  οδηγίεςστο Cure for  Cancer:  Rick Simpson Protocolηλεκτρονικό βιβλίο κατά γράμμα.Εάν
θέλετε να δημιουργήσετε κάτι άλλο, ακολουθήστε άλλες οδηγίες.Αλλά παρακαλούμε μην μας
κάνετε υπεύθυνους όταν παράγετε διαφορετικό τύπο λαδιού και η θεραπεία αποτυγχάνει και
τελειώνει με τον περιττό θάνατο ενός ασθενούς.

Αν  κάνεις  Α,  Β,  Γ  και  Δ,  το  λάδι  θα  λειτουργήσει  με  τον  καλύτερο  δυνατό  τρόπο,  γι'  αυτό
υπάρχουν οι οδηγίες.Εάν δεν το κάνετε, μπορεί να μην λειτουργήσει.Είναι τόσο απλό, έτσι δεν
είναι;Τι  θα  θέλατε  να  λάβετε  εσείς  προσωπικά  εάν  χρειάζεστε  το  φάρμακο;Κάτι  που  έχει
αποδειχθεί ότι λειτουργεί τόσο καλά, ή κάτι άλλο που έχει άγνωστες ιατρικές ιδιότητες, μόνο και
μόνο για να μπορέσει όποιος έφτιαχνε το λάδι να αποδείξει ή να διαψεύσει την υπόθεση ή τη
«μέθοδό» του;». JB

- 205 -


